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VĚNOVÁNÍ 

 

Tato kniha je věnována všem těm, kteří pochopí … 
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Veškerý materiál, v této knize obsažený, byl doplněn 

informacemi o jeho původu. Kvůli censuře, velká část 

těchto zdrojů byla z internetu odstraněna, takže nemohou 

být použity na dokreslení zde předloženého textu. 
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SLOVNÍČEK POUŽITÝCH VÝRAZŮ 

 

24/7 24 hodin denně, 7 dnů v týdnu 

ADE Antibody-dependent enhancement (Zesílení, závislé na protilátkách) 

ADL Anti-Defamation League, židovská organizace (Liga proti hanobení) 

AI Artificial Intelligence (Umělá, počítačová inteligence) 

AMA American Medical Association (Americká lékařská asociace) 

ANTIFA Antifašistické hnutí 

AU, AK Atlantic Union (Atlantická unie, dnes Atlantický koncil) 

BATF 
Bureau of Alcohol, Tobacco and Firearms (Úřad pro alkohol, tabák a 

střelné zbraně 

BIC Banking International Code (Mezinárodní kód bankovnictví) 

BIS Bank of International Settlements (Banka mezinárodních úmluv) 

BLM Black Lives Matter (Černé životy jsou cenné) 

Bot Od ‘robot‘ 

BRICS 
Společenství zemí: Brasilie, Rusko, Indie, Čína (China) a jižní Afrika 

(South Africa) 

CDC Center for Disease Control (Centrum pro kontrolu nemocí) 

CEPI 
Coalition for Epidemic Preparedness Innovations (Sdružení pro vylepšení 

připravenosti na epidemie) 

CERN 
Conseil Européen pour la Recherche Nucléaire (Evropská organizace pro 

atomový výzkum) 

CFR Council on Foreign Relations (Rada pro zahraniční vztahy) 

CIA Central Intelligence Agency (Ústřední zpravodajská agentura) 

Cloud Oblak, servery na ukládání informací 

DARPA 
Defense Advanced Research Project Agency (Agentura pro pokročilý 

obranný výzkum, vojenský výzkum v Pentagonu) 

DEA Drug Enforcement Administration (Administrace proti drogám) 

Deep state Neviditelná (nebo tajná) sestava, neviditelná garnitura, neboli globalisté 

DEW Direct energy weapon (Zbraň se soustředěnou energií) 

DHHS 
Department of Health and Human Services (Ministerstvo zdravotnictví a 

sociálních služeb) 

DIA Defense Intelligence Agency (Obranná zpravodajská agentura) 

DoD Department of Defense (Ministerstvo obrany) 

EIB European Investment Bank (Evropská investiční banka) 

EMA European Medicines Agency (Evropská agentura léků) 

EMF Elektromagnetické frekvence 

EPA 
Environmental Protection Agency (Agentura pro ochranu životního 

prostředí) 

ESA European Space Agency (Evropská vesmírná agentura) 

Executive Order Výkonný příkaz 

FBI 
Federal Bureau of Investigation (Federální úřad pro vyšetřování, neboli 

americká národní rozvědka) 
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FDA Food and Drug Administration (Úřad pro kontrolu potravin a léčiv) 

Federal Reserve Federální reserva, soukromá centrální banka 

FEMA 
Federal Emergency Management Agency (Federální agentura nouzové 

řízení) 

Free trade Volný obchod, bez celních poplatků 

GATT 
General Agreement on Tariffs and Trade (Všeobecná dohoda o celních 

poplatcích a obchodu) 

GDP Gross Domestic Product (Hrubý domácí produkt) 

GE General Electric, firma 

GMO Genetically modified organism (geneticky změněný organismus) 

HAARP 
High Frequency Active Auroral Research Program (Vysoko-frekvenční, 

aktivní polární výzkumný program) 

Hispanikové 
Obyvatelé Jižní Ameriky, tak zvané latinské Ameriky. Často smíšenci 

s Indiány. Podobně jako ‘Latinos‘. 

HIV Human immunodeficiency virus (Lidský vir nedostatečné imunity) 

IMF International Monetary Fund (Mezinárodní měnový fond) 

IRS Internal Revenue Service (Vnitřní příjmová služba, neboli daňový úřad) 

ICAN Organizace Roberta F. Kennedyho, ml. 

IT Internet technology (internetová technologie) 

Latinos 
Obyvatelé Jižní Ameriky, tak zvané latinské Ameriky. Často smíšenci 

s Indiány. Podobně jako ‘Hispanikové‘. 

LGBTQ+ 
Lesbian, gay, bisexual, transvestite, queer and other (Lesby, 

homosexuálové, bisexuálové, trannies, podivní, neboli vadní a další) 

MAGA Make America Great Again (Udělejme Ameriku znovu velkou) 

MERS 
Middle East Respiratory Syndrome (Syndrom horních cest dýchacích ze 

Středního východu) 

MIT 
Massachusetts Institute of Technology (Technologický institut státu 

Massachusetts) 

MRC5 
Nebo WI-39, tkáň z lidských zárodků, nazývaná ‘fetal cells‘, nebo také 

‘diploid cells‘ 

mRNA Messenger RNA (posel RNA) 

NAFTA 
North American Free Trade Agreement (Severoamerická dohoda o volném 

obchodu – beze cla a poplatků) 

NAM National Academy of Medicine (Národní akademie mediciny) 

Nanobot Od nanorobot 

NASA 
National Aeronautics and Space Administration (Národní správa letectví a 

vesmíru) 

NED National Endowment for Democracy (Národní nadace pro demokracii) 

NEJM New England Journal of Medicine (Novoanglický žurnál medicíny) 

Neocon 
Neo-konzervativní člověk, ale taky to může znamenat neo-convict, neboli 

usvědčený zločinec 

NIAID 
National Institute of Allergy and Infections Diseases (Národní ústav alergií 

a infekčních nemocí) 

NIH National Institutes of Health (Národní ústav pro zdraví) 
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NSA 
National Security Agency (Národní bezpečnostní agentura, neboli americká 

národní rozvědka) 

NSAID Non-steroidal, anti-inflammatory drugs (Nesteroidní, protizánětlivé léky) 

NWO New World Order (Nový světový řád) 

OSHA 
Occupational Safety and Health Administration (Správa bezpečnosti a 

ochrany zdraví při práci) 

OWS Occupy Wall Street (Okupovaná Wall Street) 

PLO People’s Liberation Army (Lidová osvobozenecká armáda) 

PCR Test Viz RT-PCR Test 

Pentagon Vojenské vedení v Americe, vojenský výzkum 

POTUS President of the United States (President Spojených států) 

Psy-op Psychologické operace, neboli akce 

RAF Royal Air Force (Britské vojenské letectvo) 

RFID Radio frequency identification (Radio frekvence identifikace) 

RIIA 
Royal Institute for International Affairs (Královský institut pro mezinárodní 

záležitosti) 

RT-PCR Test 
Reverse transcription polymerase chain reaction (Obrácená transkripce 

polymerázové řetězové reakce) 

SARS 
Sudden Accute Respiratory Syndrome (Náhlý, akutní syndrom horních 

dýchacích cest) 

SCOTUS Supreme Court of the United States (Nejvyšší soud Spojených států) 

Smart grid Chytrá mřížka, neboli chytré zasíťování 

Spike protein Hrotová bílkovina 

SPION 
Superparamagnetic Iron Oxide Nanoparticles (Superparamagnetické 

nanočástice kysličníku železa 

SWIFT Počítačový program, používaný pro finanční transakce 

Tavistock Tavistock Institute of Human Relations (Tavistock ústav lidských vztahů) 

UWF United World Federalists (Sjednocení světových federalistů) 

VAERS 
Vaccine Adverse Event Reporting Systém (Systém hlášení ublížení 

vakcínami) 

WEF World Economic Forum (Světové ekonomické fórum) 

WHO World Health Organization (Světová zdravotnická organizace) 

WI-39 
Nebo MRC5, tkáň z lidských zárodků, nazývaná ‘fetal cells‘, nebo ‘diploid 

cells‘ 

Woke 
Odvozeno z černošského slangu, znamená to být ostražitý proti rasovým 

předsudkům a společenským nerovnostem, jako sexismus, či práva LGBT. 

World Bank Světová banka 

WTC World Trade Center (Světové obchodní středisko) 

WTO World Trade Organization (Světová obchodní organizace) 
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KAPITOLA 1 

GLOBÁLNÍ TERORISTÉ MANIPULUJÍ NEJEN NÁS, ALE I POČASÍ 

8. října 2020 

Dane Wigington, který1 celá dlouhá léta sleduje povětrnostní vlivy a změny počasí říká, že po 

současné vlně nadměrného vedra v západní Americe, jmenovitě v Kalifornii, chystají 

globalisté další útok, aby tuto část země zcela zničili. Skoro se to jeví jako snaha vylidnit celý 

stát, snad aby ho mohli obsadit někým jiným, nějakým větším množstvím lidí, nebo snad i 

celým národem. Bylo by něco takového možné? 

Kalifornie se vyznačovala ideálním počasím po celý rok, když zamhouříme oči nad 

zamořením, které je způsobeno průmyslem a silničním provozem. Celý rok je tam příjemné 

teplo, lidé se koupou v moři a hned pár kilometrů dál, v horách, je možno lyžovat. 

Touto dobou voda v Kalifornii skoro zmizela, přehrady jsou prázdné, úroda schne na polích a 

statkáři nemají čím zalévat. Nejen potrava, ale i ekologická vyváženost jsou dnes v sázce. A 

přitom je celé území neustále sprejováno z letadel nebezpečnými chemickými látkami, což 

zanechává velké množství obyvatel nemocných. Stovky dalších, po celé délce státu, až do 

Kanady umírají na příliš velká, umělá vedra. 

Hodně lidí se již vystěhovalo do jiných částí Ameriky a skoro to vypadá, že nakonec 

zůstanou jen bezdomovci, kterých je tam kvůli příznivému počasí nadměrné množství. 

Změna klima je přitom naprostý podvod 

Tolik propagované celosvětové oteplování selhalo a tak je globalisté přejmenovali na změnu 

klima. Ani to je neodradilo, že k žádným změnám klima nedochází a cokoliv by bylo možno 

považovat za extrémy, jako třeba právě zmíněná situace v Kalifornii, je způsobováno umělou 

manipulací počasí, neboli jimi samotnými. Přesto, změna klima je neustále propagována a 

my, kteří máme ruce svázány a poctivě sedíme v domácím vězení s roubíkem v ústech, jsme 

obviňováni ze všeho špatného, co se kvůli běžným klimatickým výchylkám stane. 

Každý rok2 pořádají globalisté klimatické konference, kde údajně zkoušejí vyřešit tyto 

problémy. Nám pak vykládají, jaká obrovská katastrofa nás očekává, jestliže neomezíme 

skleníkové plyny a výfukové plyny jak aut, tak dobytka. A přitom ty jejich konference vůbec 

o klimatických záležitostech nepojednávají, ale jedná se tam o přesouvání peněz z jednoho 

místa na druhé, často z některé státní pokladny do jejich vlastních kapes. 

Bývalý zaměstnanec OSN, který byl vedoucím klimatického oddělení řekl, že: „Člověk se 

musí osvobodit od iluze, že mezinárodní klimatické zákony jsou na ochranu životního 

prostředí. Tyto nemají s životním prostředím vůbec nic společného … konference v Mexiku 

byla snad ta největší ekonomická konference od druhé světové války.“  

Pod záminkou klimatických změn se ve skutečnosti řeší přesouvání peněz. Podklad pro tyto 

machinace zadal tak zvaný ‘Kyoto protokol‘ z r. 2005. Je to mezinárodní smlouva, zaměřená 

na snížení vyměšování škodlivých látek, jmenovitě CO2. Podle tohoto dokumentu dostávají 

jednotlivé státy určité množství ‘povolenek‘ k vypouštění CO2 do vzduchu, jejichž souhrn 

nesmějí překročit.. 

Když ale všecky národy světa dostanou stejný počet těchto ‘poukázek‘, které jim umožňují 

beztrestně zvyšovat obsah CO2 na svém vlastním území, to samo vytvoří nepoměr. Ale 



protože s poukázkami mohou mezi sebou obchodovat, pak když obrovské Spojené státy 

vytvoří ročně 5,41 GT kysličníku uhličitého a mnohem menší Jižní Afrika pouze 0,45 GT, 

Spojené státy mohou od Jižní Afriky většinu jejích povolenek koupit za peníze daňových 

poplatníků a produkovat CO2 nadále. Tímto způsobem dojde k přesunutí peněz z bohatší 

Ameriky do chudší Afriky. Může to být forma výpomoci Africe, zrovna jako způsob, jak 

ještě víc ochudit Ameriku. 

To je samozřejmě podvod, ale zjevně to nikomu nevadí. On o tom taky málokdo ví. 

Přídavná povolení je možno získat tím, že patřičná země investuje do tak zvaných ‘zelených 

technologií‘. Takže když některý stát utrácí peníze daňových poplatníků na soukromé firmy, 

které propagují, nebo vyrábí zelené technologie, pak mohou vyměšovat víc CO2. 

To je samozřejmě další podvod. Na příklad, jeden z největších propagátorů změny klima je 

americký politik Al Gore, který kvůli těmto nesmyslným požadavkům stále víc bohatne a to 

tím způsobem, že investuje právě do korporací, vyrábějících ‘zelené‘ technologie. 

To schéma je jednoduché. Nedávno Gore investoval velké peníze do firmy, která se jmenuje 

‘Silver Springs Network‘. Jako náhodou, americká vláda přiklepla této firmě 560 milionů 

dolarů jako bonus, na podporu ‘zelené technologie‘, bez ohledu na to, že se jedná o 

soukromou firmu, neboli korporaci. I to jim uniklo, že ‘Silver Springs‘ vůbec nic zeleného 

nevyrábí. Dělají bezdrátové sítě, které jsou nebezpečné a lidskému zdraví škodlivé. Ovšem 

Al Gore na tom vydělal obrovské peníze. 

Ochladit planetu? Proč? 

Naši tajní manipulátoři zjevně příliš mnoho rozumu nepobrali, když vypouštěním škodlivých 

chemických látek zkoušejí chránit Zemi před sluncem. To není směr, kterým by měla být tato 

snaha vedena. Spíš by nás měl někdo ochránit před nimi samotnými, kteří jsou ti největší 

škůdci, co kdy mezi námi byli. 

Tak zvaní vědci3 dnes uvažují, že by bylo dobré nasprejovat malé částice materiálů jako je 

aluminium, karbonát vápníku, nebo kysličníky síry do stratosféry, aby odrážely sluneční svit 

a tím planetu ochlazovaly. Poté chtějí použít sensory na měření odrážlivosti těchto částeček a 

sledovat, jak moc se rozšíří, nebo shluknou a jak se budou chovat vůči atmosféře. 

Vědci na univerzitě v Harvardu si vzali tento plán do hlavy a chtějí provádět pokusy ve výšce 

asi 20 km. A protože projekt financuje Bill Gates, tak se máme čeho obávat. Jakobychom 

neměli dost chemtrails, ještě budou všecko komplikovat dalšími zbytečnými a škodlivými 

pokusy. Je to kupodivu, že je za takovou šumařinu někdo vůbec platí. 

Prý v tom není žádné nebezpečí pro lidi, říkají. Ovšem co je to za vědce, když neví, že 

aluminium a vápník v této formě jsou pro lidi velice škodlivé. Aluminium způsobuje mimo 

jiné i nervové degenerační choroby a vápník ve formě minerálu škodí srdci a cévám. 

Rozhodně by pomohlo, kdyby se nepletli do věcí, kterým nerozumí. Ovlivňují úplně zbytečně 

počasí a pak si stěžují, že příliš mnoho z nás dýchá a tím zamořujeme planetu. My dýcháme, 

to je pravda. Zato oni sprejují zemi s chemtrails, ničí nás elektromagnetickou radiací, 

přidávají vysoce jedovatý fluor do vody a tím znečišťují přírodu a ničí naše zdraví. Jejich 

továrny chrlí kouř neznámého obsahu a zásobují nás nekonečným množstvím plastikových 

nanočástic, které musíme – chtě-nechtě – vdechovat. 



Výzkum do skutečně užitečných věcí je zastaven, takže jsme nuceni nadále používat 

neefektivní auta se spalovacími motory, neefektivní elektrická auta s jedovatými a 

nebezpečnými bateriemi, škodlivý střídavý proud, drahé a málo výkonné topení a ohřev 

vody, chemicky zamořenou potravu, znečištěnou a často škodlivou vodu k pití, plus zdraví 

nebezpečné roušky a smrtící očkování. 

Všecko je v dnešním světě vzhůru nohama, protože tito lidé jsou buď tak naivní, že 

nechápou, že výzkum může jít pořád dál a to nejen v počítačích a v robotice, anebo si snad 

myslí, že jsme tak tupí, že cokoliv máme dnes je pro nás dost dobré. A tak dále škodí naší 

Zemi už jen svojí přítomností a svými zločinnými nápady. To jsou ti praví teroristé, to je to 

skutečné zlo. 

Naše země na to všecko reaguje 

Každých 26 vteřin udělá4 naše země ‘brum‘ a nikdo neví proč. Všimli si toho někdy v 1960. 

letech a dodnes nezjistili, co to způsobuje. Bylo to tak vždycky? Nevíme. Je to dobré nebo 

špatné? Nevíme. Zdá se, že zvuk přichází z Guinejského zálivu v Africe, přímo před státem 

Kamerún (Cameroon). Dokonce i na dně oceánu byl tento zvuk zachycen. Ne, to není 

Schumannova rezonance; toto je něco zcela jiného. 

Někteří si myslí, že tento puls je vytvářen mořským dnem, v němž vznikla vysoká stěna, jak 

podlaha oceánu spadá do hloubky. Jiní usuzují, že planeta je živá a toto je její dýchání, nebo 

tlukot srdce. Další to považují za sopečnou činnost, protože v blízkosti je sopka Sao Tomé. 

O nějaký ten kilometr na jih (asi 3500 km), mezi Afrikou a Jižní Amerikou, je v moři místo, 

kde je podstatně snížena magnetická intenzita. Říká se tomu Jiho-Atlantická anomálie. 

Satelity a letadla, která se nad tímto územím pohybují mohou mít vážné technické poruchy. 

Zemské magnetické pole5 je velmi složitý mechanismus a rozpíná se mnoho tisíc kilometrů 

do vesmíru. Chrání nás před kosmickým zářením a před nabitými částicemi ze slunce, kterým 

se říká solární větry. Tyto částice, zachycené ve vnitřním, vysoce radioaktivním Van 

Allenově pásu, jsou drženy na svém místě právě pomocí zemského magnetického pole. 

Kdyby toto ochranné pole ztratilo sílu, všichni bychom nesli toho následky a veškerá 

elektronika by mohla být vyházena na smetiště. 

A ještě ke všemu6 se zemské magnetické póly posunují. Ten jižní mění svoji pozici celkem 

pomalu, nějakých 10 km za rok, zato severní pól přidal do kroku a od začátku současného 

století se posunuje o asi 50 km za rok a to směrem k Sibiři. Někteří odborníci předpovídají, 

že si oba póly mohou též vyměnit místa, což prý není nic neobvyklého a občas se to stane, 

zhruba každých stotisíc let. Takže nic neobvyklého? 

Naposledy7 si zemské magnetické póly krátkodobě vyměnily svá místa a pak se zase vrátily 

zpět před asi 42 000 lety a následky byly nesmírně dramatické. Říká se tomu Laschampova 

událost a trvala asi 800 let. Bylo to zjištěno skrze radio-uhlík, který se zachoval v kmenech 

starých stromů, jejichž kruhy umožnily určit zhruba dobu této změny. 

Během těchto 800 let bylo zemské magnetické pole podstatně sníženo, na pouhých 28% své 

normální hodnoty. Ale ještě předtím, než k této události došlo, byl zaznamenán prudký 

pokles zemského magnetismu, kdy si tento podržel pouhých 6% a i méně svého původního 

stavu, takže na Zemi nebylo prakticky žádné magnetické pole. Ochrana proti kosmickému 

záření nebyla rovněž žádná. 



Způsobilo to elektrické bouře a celkovou změnu klima po celém světě. Kosmické záření, 

kterému nebylo ničím bráněno doslova roztrhalo částice zemské atmosféry a oddělilo 

elektrony, čemuž se říká ionizace. Ionizovaný vzduch zničil ozonovou vrstvu a způsobil další 

klimatické změny po celém světě. 

Tyto události souvisely s dobou, kdy vznikly některé velmi staré nástěnné malby v jeskyních, 

což dalo podnět k teorii, že lidé se před zvýšeným množstvím ultrafialového záření museli 

skrývat a ukrývali se právě tam. Potvrzují to také ochranné nátěry z červené okry, používané 

proti škodlivým vlivům slunečních paprsků. Lidské chování se rovněž změnilo a celkově byla 

Země v tomto období velice odlišná od toho, jak ji známe dnes. 

Zde je nutno podotknout, že s největší pravděpodobností nejezdili tehdejší lidé v autech, 

nepěstovali obrovská stáda dobytka, neměli průmyslovou výrobu a bylo jich velice málo, 

takže svým dýcháním nezamořovali planetu. A přesto vzniklo přesně to, co dnes globalisté 

znovu předpovídají a co svádějí zcela nevědecky na nás. 

Někteří ‘osvícenci‘ dokonce varují, že tak, jak je naše atmosféra dnes plná uhlíku, ty 

následky budou katastrofální. To je samozřejmě nesmysl, jak bude vysvětleno později. 

Co způsobí nedostatek zemského magnetizmu 

Vědci z Drexelovy university8 (Philadelphia, USA) udělali zajímavý pokus: do dvou 

kruhových aluminiových nádob o průměru asi 15 cm dali dvě skupiny myšek stejného druhu, 

počtu a seskupení. Všecky měly stejnou potravu a vodu, stejné osvětlení, stejné hračky. Jednu 

nádobu nechali v podmínkách, jaké máme dnes na zemi. Druhou upravili tak, že 

magnetizmus byl podstatně nižší, úměrný asi polovině vzdálenosti mezi Zemí a Měsícem. 

Po třech měsících v takovém prostředí měly myšky v cylindru s nižším magnetizmem značné 

problémy: jejich bílkovinová podstata se doslova rozpadla a více než 35% z nich mělo 

rakovinu v celém těle. Bílkoviny jsou naprosto nutné součásti pro život a některé jsou velmi 

citlivé na magnetosféru. Ty, které jsou nazývány kryptochromy, fungují v našich tělech jako 

magnetické senzory. Takže jakmile byly bílkoviny myšek zničeny, tyto dostaly rakovinu. 

Stala se ale ještě jedna věc, která nebyla zveřejněna: myšky v nádobě s nízkým magnetickým 

polem se staly zločinnými. I když měly dostatek potravy a vody, začaly požírat jedna druhou; 

stali se z nich kanibalové. Také u nich došlo k trvalému a zločinnému znásilňování. Je 

usuzováno, že snížení magnetického pole způsobilo v myškách pocit blížící se neodvratitelné 

katastrofy, což z nich udělalo zločinné tvory. 

Oproti tomu myšky v druhé nádobě, které byly drženy v normálním magnetickém poli, se 

ničím takovým nevyznačovaly. Živily se výhradně potravou, která jim byla dodávána a 

k sobě se chovaly tak, jak se myši vždycky chovají. 

Tento pokus se odehrál v laboratoři. Ovšem dnes se i my nacházíme v jedné obrovské 

laboratoři a ti, kteří tuto laboratoř tajně vedou dobře ví, jaké následky mohou očekávat. 

Stejně jako ty myšky, i my se nacházíme v atmosféře, která je plná nano-částic aluminia z 

chemtrails, což může být podobné ovzduší, jako měly myšky v aluminiovém cylindru. 

Přerušení normálních bílkovinových funkcí (hrotová bílkovina, plánovaný nedostatek masa?) 

vede ke zničení celého organizmu, kdy si více než jedna třetina z nás vyvine rakovinu. 



Naše magnetosféra, denně narušovaná neustálou elektromagnetickou činností (4G, 5G, 

HAARP a podobné) vykazuje již dnes podstatné poruchy. Pomocí krevních buněk, které jsou 

na nás sypány v tak zvaných chemtrails (geo-engineering) a vlivem geneticky obměněné 

stravy jsme i my zákeřně podněcováni ke zločinnosti a později ke kanibalizmu. 

Celosvětová zločinnost 

Když budeme pátrat ve statistických informacích, které vede OSN a které zahrnují celý svět, 

pak můžeme zjistit, že opravdu je obrovský nárůst znásilnění ve všech zemích světa, bez 

ohledu na ekonomickou situaci, intelektuální úroveň, společenské zvyky, rodinné podmínky, 

vládní situaci, anebo jestli se země nachází v mírné zóně, anebo na samém severu. Nezáleží 

ani na rasovém rozlišení, nebo na náboženství jednotlivých národů. Ten nárůst násilností, 

převážně ve formě znásilnění, je celosvětový a je překvapivě velký. 

Je zjevné, že se něco děje jak v lidském činění, tak i v přírodě. Něco se blíží a my nevíme co 

to je, jak to vypadá a kdy to uhodí, ale všichni to jaksi tušíme. Panika kolem korony pouze 

přispěla k celkovému pocitu bezmocnosti a bezradnosti a teď nevíme co a jak, co bude dál, 

kdy už konečně bude pokoj a klid jako byl celé ty roky předtím. A přitom současně jaksi 

tušíme, že je možné, že se tak už nikdy nestane. 

Proto je nutné se zajistit, vybudovat si zázemí, na které je možno se obrátit, kdyby došlo 

k nejhoršímu. Je rovněž nutné se vybavit i po stránce sebeobrany a obrany svých bližních, 

protože kdyby opravdu došlo klimaticky nebo jinak k nejhoršímu, pak světem potáhnou 

bandy, které budou krást, vraždit a znásilňovat. Je nutno připravit se i na tuto možnost. 

Společenské vztahy mohou být v tomto směru velmi prospěšné – proto nám dali náhubky, 

abychom nemohli tento druh ochrany pěstovat a vylepšovat. 

Naše Země se přidává 

I sopečná činnost nám naznačuje, že se jedná o něco vážného. Tolik sopečné aktivity jsme 

snad ještě nezažili. Americká super-sopka v Yellowstonském parku, která je tak obrovská, že 

kdyby vybuchla, tak bude celý svět velmi dlouho zahalen v černém mraku a v jejím obvodu 

do jednoho tisíce kilometrů nezbyde ani živáčka, dává neustále najevo svoji existenci. 

Správa parku už dnes varuje návštěvníky, že je povrch země tak horký, že může roztavit i 

obuv. Už mnoho let se podlaha země zvedá každoročně o 15 mm. Drobná zemětřesení jsou 

častá a občasné výstřiky gejzírů upozorňují na to, že obrovská sopka dole v podzemí nespí. 

Ryby to už dávno vzdaly, nemohly snést to horko a většina z nich zahynula. Krátké video, 

dokumentující tamnější přírodní aktivitu, je zde9. 

Nesmyslná válka proti uhlíku, neboli CO2 

Válka proti uhlíku je ve skutečnosti skrytá válka proti nám. Všichni ti slabomyslní, kteří ji 

propagují snad ani neví, že se jedná o něco zcela jiného, než o omezení průmyslové činnosti. 

Podkladem jsou obavy, že my, lidé, vydechujeme příliš mnoho kysličníku uhličitého a jeho 

snížení je plánováno podstatným snížením počtu dýchajících. S tím je spojena snaha odstranit 

hovězí dobytek a to ne proto, že trpí nadýmáním, ale abychom neměli potřebné maso. 

Nějak jim v jejich prostoduchosti uniklo, že my všichni jsme založeni na uhlíku. Naše těla 

obsahují 12% uhlíku, který vydechujeme a rostliny též vydávají uhlík ve formě kysličníku 

uhličitého (CO2), což je nesmírně důležité pro růst zeleně na Zemi. V dobách, kdy bylo málo 



kysličníku uhličitého, bylo i málo rostlin. Všimněte si třeba starého zobrazení hory Říp – ta 

byla holá jako neonacistova lebka. A dnes je plná stromů! 

Uhlíkový cyklus v produkci potravin nutně potřebuje CO2. Vědí tito lidé, kteří neustále straší 

s nadbytkem uhlíku v atmosféře o těchto základních podmínkách? Anebo si myslí, že my 

jsme tak hloupí, že to nevíme? 

Podle profesora fyziky na Universitě v Princetonu Dr. Williama Happera, údajně 

potřebujeme hladinu CO2 na naší Zemi zvýšit a ne ji snižovat! Současně naměřené množství 

je asi 400 částic na milion (ppm), což je to nejnižší, co bylo za celých 600 milionů let. 400 

částic na milion možná zní některým dramaticky, ale když to převedeme na procenta, tak to 

dělá pouze 0,04%. Tak málo! 

Podle současné10 německé studie, CO2 nejen že se zúčastňuje fotosyntézy v rostlinách a dělá 

tím naši Zemi zelenější. Je také účasten při našem buněčném dýchání a pomáhá kyslíku, aby 

se dostal na patřičná místa a v patřičném množství. Za posledních 100 let došlo k nárůstu 

vegetace o asi 11–14%, z čehož převážná většina byla způsobena zvýšeným obsahem CO2 

v atmosféře. Největší nárůst zaznamenala soja (25%) a z potravin to byly pšenice a rýže 

(20%). Kukuřice si vedla nejhůř, pouhých 10%. V Německu samotném došlo k nárůstu úrody 

od r. 1990 o 30%. 

Ale i kdyby se nám podařilo ten ubohý argument o škodlivosti CO2 nějakým způsobem 

vyvrátit, pak by se globalisté určitě obrátili na svého dalšího strašáka, což je globální 

oteplení. Prý CO2 způsobuje ohřívání naší Země. Asi zapomněli na slunce. 

Ani to11 není pravda, jak bylo zjištěno nedávno v Italii. Tamnější mofettová pole v 

Toskánsku, což jsou sopečné nánosy, neustále vydávají výpary, z nichž ten hlavní je CO2. 

Měřitelný kysličník uhličitý se tam pohybuje v následujících hodnotách: 

Čas: Množství CO2 Teplota 

15:30 odpoledne 1 000 ppm12 33°C 

7:00 ráno 750 000 ppm 23°C 

 

Jak je vidět, se zvýšeným obsahem kysličníku uhličitého ve vzduchu teplota klesá a ne 

stoupá, jak je nám současnou manipulační politikou nalháváno. 

Snaha zakrýt slunce 

Přesto by tito13 manipulátoři velmi rádi nějak to slunce odstranili a Bill Gates je opět ten 

hlavní činitel, jak již bylo psáno. Ten člověk pro nás vždycky vybere jen to nejhorší. A 

přitom slunce je pro nás a pro naše zdraví nesmírně důležité. Už dost škody napáchala 

karanténa, kdy lidé nesměli ven, na čerstvý vzduch a na slunce a to způsobilo, že většina 

z nás trpěla nedostatkem vitaminu D, což podporuje výskyt skoro všech nemocí až asi na 

zlomeniny a ani to není jisté. 

Lidská kůže převádí sluneční světlo na vitamin D skrze syntézu z cholesterolu. Cholesterol, 

který je pro nás rovněž velmi důležitý (a žádný z nich není špatný) je rovněž demonizován již 

celá desetiletí. Vědečtí ignoranti anebo záškodníci si neuvědomují, anebo to nechtějí přiznat, 

že bez cholesterolu bychom nebyli schopni myslet – náš mozek je cholesterol sám. A když 

budeme cholesterol uměle snižovat, snižujeme tím své mozkové schopnosti a zamlouváme si 



schůzku s panem Alzheimerem. Cholesterol rovněž pomáhá proti dýchacím problémům, 

žaludečně-střevním potížím a je součástí každé léčby, která v našich tělech probíhá. 

Ale zpátky ke slunci, sluneční paprsky jsou vstřebávány nejen pokožkou, ale také zrakem. 

Bez slunečního světla zrak slábne a vznikají oční poruchy. Samozřejmě, příliš mnoho 

slunečního světla a přímo do očí je další extrém, ovšem nosit venku černé brýle proti slunci, 

to je zjevný nerozum, možná i fanatismus. Takoví lidé si ničí zrak a zdraví s ním. 

V minulém století to byl americký lékař William Horatio Bates14, který přišel s metodou, jak 

zlepšit zrak jednak cvičením očního svalu (oddalováním a přibližováním textu, šilháním) a 

pak hleděním do silného světelného zdroje, na příklad do slunce. Je naprosto nutné začít 

velmi opatrně, přednostně k večeru, když slunce zapadá a neustále mrkat očima, než si 

zvyknou. Taky dobré jsou nárazy oslňujícího světla, jako při jízdě autem v noci. To všecko 

cvičí oční svaly a prospívá to zraku. 

Znala jsem člověka, který při náhlém rozsvícení se stával hysterickým, zakrýval si oči jakoby 

mu bylo ublíženo – taky měl 13 dioptrií a brýle tvaru mikroskopických čoček. 

A to ještě všichni15 zapomínají na to, že sluneční světlo ničí mnohé škodlivé a infekční látky, 

jako jsou tak zvané bakterie, mikroby a viry. Podle profesora mechanického inženýrství 

Paolo Luzzatto-Fegize, krátkovlnné ultrafialové paprsky dokážou snadno zneškodnit SARS-

CoV-2, jenže tyto paprsky jsou často odvráceny od země vrstvou ozonu, která nás obklopuje. 

Ještě že máme tu démonizovanou ozonovou díru, třeba těm paprskům umožní přístup. 

Vystavením koronaviru letnímu slunečnímu světlu, které obsahuje větší množství 

krátkovlnného záření je možno tento vir snadno zničit. Během méně než 20 minut byl 

pokusný vzorek deaktivován. 

Jak prospěšné je sluneční záření 

Napřed všichni volali16, že ozonová díra je příliš veliká a že nás to všechny zničí. Pak nářek 

umlkl a dokonce minulý rok v březnu přišli se zprávou, že ozonová díra, která byla nad 

arktickou oblastí, se sama zahojila. Tehdy byli vědci toho názoru, že její otevření bylo 

způsobeno neobvyklými větry, které po několik týdnů držely zmrzlý vzduch přímo nad 

Severním pólem. 

To je ovšem nesmysl. Možná se ozonová díra částečně zatáhla, ale ozonová vrstva, která nás 

chrání před zhoubnými ultrafialovými paprsky je stále tenčí a tenčí. A až jednoho dne zmizí 

úplně, pokud dovolíme, aby k tomu došlo, tak nás slunce uškvaří všecky zaráz. 

Internetová stránka GeoengineeringWatch.org hlásila mizející ozonovou vrstvu již v r. 2014 a 

byla promptně napadena hackery a to celkem osmkrát po sobě! Někomu zřejmě nebylo po 

chuti lidi informovat. Ovšem ozonová vrstva se stále dál ztenčuje a nejvíc je to zřejmé 

v Kalifornii. Tamnější sucha, spolu s extrémními teplotami a nedostatkem vody již zničila 

zemědělství, které živilo celou Ameriku. Uschlé mandlovníky jsou dnes vytrhávány ze země 

a páleny. Stromy mají žárem odstraněnou kůru a usychají. Celé lesy, které se rozkládají po 

slunných stráních kopců jsou suché a stávají se požárním rizikem. Hmyz skoro vymizel a 

rostliny nemají žádnou vláhu, kterou potřebují k přežití; nemohou dýchat. 

To všecko je zaviněno ultrafialovým (UV) slunečním světlem, které kdysi dokonale stínila 

ozonová vrstva. Nám je říkáno, že 95% slunečního záření, které na Zemi dopadá, je skupiny 



UVA, dalších 5% je ze skupiny UVB a škodlivé paprsky UVC se k nám vůbec nedostanou. 

To ale není pravda. Podle GeorengineeringWatch.org dostáváme řádnou dávku škodlivých 

UVC. Již v březnu 2020 bylo naměřeno UV záření v rozmezí 205-300 nm (nanometrů) a to 

přetrvává dodnes. Na vysvětlenou: 

UVC je 100-280 nm 

UVB je 280-320 nm 

UVA je 320-400 nm 

Viditelné světlo je 400-740 nm 

Proč právě Kalifornie? 

Západní strana Ameriky je více ohrožena proto, že ionosféra nad ní vytváří kryt z vysokého 

tlaku, který stáčí horní větry v atmosféře směrem do vnitrozemí. To způsobuje, že veškerá 

vlhkost je hnána pryč, do vnitrozemí a ještě navíc je uměle chemicky nukleována. To je 

docilováno tak zvaným ‘oséváním mraků‘ (patent 3,613,992), což vytvoří chemický led a 

takto ochlazený vzduch je pak hnán směrem do vnitrozemí a na východ. Umělá manipulace 

s počasím tímto způsobem vytváří ze kdysi úrodné Kalifornie poušť. 

Nesmíme zapomínat, že manipulace počasí je provozována už asi 75 let. Ti, kteří si zahrávají 

s atmosférou, s elektromagnetismem a s radiací jsou možná ohromeni dokonalostí této 

technologie, ale je zřejmé, že vůbec nesledují následky takového počínání. Protože touto 

dobou už by měli vědět, že když něco změní jen o maličký kousek na jednom místě ve světě, 

to se promítne do celého světa a ještě ve znásobeném rozsahu. 

Tito manipulátoři vstřikují do atmosféry aerosolové injekce, které nejen že otravují vzduch, 

který dýcháme, ale jak padají dolů, tak i půdu a vodu. A pak máme obrovská sucha, nebo 

povodně – to všecko díky těmto nesmyslným a nepotřebným manipulacím počasí. 

Nikdo neví, co něco takového způsobí dlouhodobě. Nikdo neví, jaký vliv budou tyto umělé 

zásahy mít na fotosyntézu rostlin. Nemáme biochemické inženýry, kteří by nám řekli, že ta 

určitá radiace slunečního záření je pro rostliny prospěšná a ta jiná prospěšná není. 

Na příklad, UVC záření v hodnotě 270 nm se nazývá aktinické. Je obzvlášť nebezpečné pro 

nás pro všecky a pro přírodu též. Při tomto záření je naše DNA a RNA asi 9 000x více citlivé 

na vliv těchto paprsků. A přesto jsme jim vystavováni, možná denně. 

Jak vzniká ochranná ozonová vrstva 

Ozonová vrstva je vytvářena kyslíkem, který se dostane až na vrchol atmosféry. Tam je 

napaden UVC zářením, což rozdělí kyslík z O2 na dvakrát O1. V této formě se kyslík snadno 

spojí s dalším kyslíkem, který ještě nebyl rozdělen a tak vznikne O3, neboli ozon. Vrstva 

ozonu se pak stane ochranným krytem proti radiaci, která ji vlastně vytvořila. 

Současné geoinženýrství (chemtrails) vypouští odrazné částice do atmosféry, které sice část 

UVC paprsků odráží zpátky, ale zároveň zničí o to víc ozonu. Nejen to, zabraňují volnému 

kyslíku, aby dosáhl potřebné výšky, což je asi 25 km a výše, protože pouze tam může dojít 

k jeho přeměně na ozon. Volný kyslík je velmi malá molekule a snadno se přimkne k větším 

molekulám. Když je tímto způsobem odstraněn z atmosféry už v nějakých 18 km nad zemí, 

pak nikdy nedosáhne výšky, potřebné pro přeměnu na ozon. A protože ozon je vytvářen UVC 

radiací ze slunce, může se vytvářet pouze za dne a ne v noci. 



Co ničí ochrannou ozonovou vrstvu 

Tak zvané ‘chemtrails‘ prosycují atmosféru různými částicemi, jedna z nichž je síra. Síra 

v ovzduší napodobuje vliv sopečné činnosti a je používána za účelem ochlazení Země. Jenže 

zároveň ničí ozonovou vrstvu, což způsobuje sucha obrovských rozměrů. Však taky začíná 

být na Zemi příliš mnoho suchých, skoro až pouštních míst. A ještě ke všemu tyto 

manipulace ovlivňují hydrologický cyklus Země. Relativní vlhkost je tím rovněž narušena, 

což se všecko promítá zpět, do ochranné ozonové vrstvy, kterou to rozbíjí. 

Další, co ničí ozonovou vrstvu je veškerá elektrická aktivita zde, na zemi. Celá naše zemská 

elektrická síť, spolu se všemi anténami, satelity, radary, sonary a jiným elektrickým 

zařízením vyzařuje neustále do magnetosféry, kde je tato energie odrážena zpátky k zemi, ze 

země zpět do éteru a zase na zem a tak stále dokola. Po každém dopadu do magnetosféry se 

signál vrátí zpět mnohokrát zesílen, takže stačí polovina jednoho jediného Wattu vysílací 

energie, aby byl signál, odražený od magnetosféry přijat na opačném zemském pólu. 

Co je zajímavé, signál se vrátí z magnetosféry s jinou frekvencí, než s jakou byl vyslán. 

Vrácená frekvence je vždy ve formě násobků 60 Hz. Je uvažováno, že na cestě zpět k zemi 

do sebe přibírá informace ze zemské elektrické sítě. To by ovšem znamenalo, že celá zemská 

elektrická síť vyzařuje neustále do magnetosféry, kde je tento signál pokaždé neúměrně 

zesílen a takto se vrací zpátky k nám na zem. Tím pádem jsme neustále bombardováni 

elektřinou a to ve stále zvyšujícím se množství. 

Když k tomu přidáme 4G antény, které začaly být celosvětově instalovány zhruba někdy 

v době, když se začínala ozonová vrstva podstatně ztenčovat, což možná i způsobily, pak 

začíná všecko do sebe zapadat jako stavebnice. 4G působí na vodu, takže vysušuje. Vlhkost 

je naprosto nutná pro tvorbu mraků, což je další ublížení naší Zemi, protože tato kvůli 

zmíněným manipulacím ztrácí schopnost vytvářet mraky. Na tvorbu mraků má největší vliv 

plankton a pak stromy. Když budou stromy a plankton zničeny UV zářením, nebo chemtrails, 

nebo záměrným odstraňováním CO2 a čímkoliv jiným, Země ztratí schopnost vytvářet mraky 

a bude s námi velmi zle. 

5G antény jsou ještě horší než 4G, protože ničí kyslík ve vzduchu. Takže když bude celá 

Země zasíťována 5G technologií, což globalisté skutečně plánují, plus všecky satelity, které 

vysílají na Zemi 5G, kolik kyslíku nám pak zbyde k dýchání? A kolik kyslíku se pak může 

dostat nad atmosféru, aby vytvářel ozonovou vrstvu? Řekněme si to na rovinu: žádný! 

Když tak budeme pokračovat, co nás čeká? 

To, co nás čeká, není ani trochu dobré a říká se tomu ‘Venušin syndrom‘. Pak se totiž 

staneme obdobou planety Venuše, kde kdysi v dávné historii vytvořily zadržované skleníkové 

plyny nekonečný řetězec, který skončil tím, že voda z oceánů vyvřela, čímž udělala 

atmosféru asi stokrát hustší. To způsobilo teploty ve výši 460°C a vzduch, který byl složen 

pouze z kysličníku uhličitého, s vrstvou kysličníku siřičitého. Veškerý život pak zmizel. 

Pro tuto situaci je pouze jedno řešení: okamžitě zastavit veškeré geoinženýrství, neboli 

chemtrails, osévání mraků a cokoliv jiného, co pod to spadá. 

Ti, kteří tyto metody obhajují jsou přesvědčeni, že jakmile se jednou s ovlivňováním počasí 

začalo, musí se pokračovat stále dál, do nekonečna, jinak nás postihne katastrofa. To není 

zcela pravda. Jestliže přestaneme teď, nějaký čas to bude obtížné, to je pravda. Ale jakmile se 



zemské klima začne samo regulovat, jakmile bude atmosféra schopna vytvářet mraky a 

planeta získá původní rovnováhu, bude zase všecko v pořádku. 

Když ale budeme s tímto zhoubným přístupem pokračovat, pak může dojít k situaci, kdy 

bude pozdě na nápravu a naše Země se už nedokáže vrátit do původních kolejí. Podle 

odborníků máme nejdéle do r. 2025 a pak nás slunce zničí, protože nebude žádná ozonová 

ochranná vrstva. 

Pokud si nemyslíte, že ovlivňování počasí je prováděno více než 75 let, níže jsou uvedeny 

některé patenty pro tato zařízení: 

Patent č. 1,619,183, r. 1927 

Patent č. 1,892,132, r. 1932 

Patent č. 3,835,059, r. 1974 

Patent č. 3,899,144, r. 1975 

Patent č. 4,412,654, r. 1983 

Patent č. 5,104,069, r. 1992 

Patent č. 6,520,425 B1, r. 2003 

Patent č. 7,413,145 B2, r. 2008 

Patent č. 8,373,962 B2, r. 2013 

1 https://rense.com/general96/dane-wigington-shows-how-the-weather-terrorists-are-incinarating-our-planet.php 
2 https://www.youtube.com/watch?v=JBaRVhYbWXs 
3 https://anti-empire.com/a-friendly-billionaire-wants-to-spray-your-atmosphere-with-reflective-particles-to-

block-out-the-sun/ 
4 https://strangesounds.org/2020/10/earth-pulse-mystery-geology.html 
5 https://watchers.news/2020/05/20/swarm-weakening-earth-magnetic-field-split-up-south-atlantic-anomaly/ 
6 https://watchers.news/2019/01/12/north-magnetic-pole-rapidly-migrating-towards-siberia/ 
7 https://www.sciencealert.com/earth-s-magnetic-field-flipped-42-000-years-ago-with-dramatic-consequences 
8 https://shepherdsheart.life/blogs/news/https-shepherdsheart-life-blogs-news-catastrophism-gods-judgments-

gnawing-horrible-cannibalistic-truth-about-the-loss-of-earths-magnetosphere 
9 https://www.youtube.com/watch?v=U-aw5Q_-Yp8 
10 https://anti-empire.com/german-study-shows-added-co2-has-led-to-14-more-vegetation-over-the-past-100-

years/ 
11 https://humansarefree.com/2020/12/experiment-destroys-global-warming-co2-rises-surface-temperatures-

drop.html 
12 ppm – ‘parts per million‘, neboli počet částic na milion 
13 https://www.zerohedge.com/covid-19/trump-was-right-sunlight-destroys-covid-8x-faster-scientists-believed-

study-shows 
14 William Horatio Bates: „The Cure of Imperfect Sight by Treatment Without Glasses,“ Central Fixation 

Publishing, New York City 

Ke stažení: https://archive.org/details/cureimperfectsi00bategoog/page/n12/mode/2up  
15 https://www.zerohedge.com/covid-19/trump-was-right-sunlight-destroys-covid-8x-faster-scientists-believed-

study-shows 
16 https://www.zerohedge.com/markets/largest-ozone-hole-ever-recorded-over-north-pole-has-finally-healed-

itself-closed 

 



KAPITOLA 2 

SPIRITUÁLNÍ ÚTOKY A KONEČNÝ CÍL GLOBALISTŮ  

11. října 2020 

Ve své nedávné audio1 nahrávce mluvil Tim Ozman o tom, jak hlavní představitel 

jihokorejské církve Šinčeondži jménem Lee Man-Hee, který tvrdil že je reinkarnace Ježíše 

Krista, se přiznal, že on sám způsobil rozšíření koronaviru. Tuto zprávu přinesly americké 

noviny2 ‘Wall Street Journal‘ již 6. března 2020, kde ho nazývali ‘mužem dvou tváří‘. 

Je to symbolické označení, které může těm, kteří se vyznají 

v mytologii okamžitě připomenout římského boha Merkura, který se 

v řecké mytologii objevuje pod jménem Hermes. Merkur se vyznačuje 

tím, že nosí hůl, která se nazývá kaduceus (viz obrázek) a která je dnes 

považována za symbol lékařství. 

Je to bůh dvou tváří: jedna je dobrá, druhá je zlá. Merkur je patron 

obchodu, ale taky patron zlodějů; je to patron mediciny a také jedů; je 

to šprýmař a zároveň podvodník. Je nosič ohně a zakladatel požárů. Prostě se mu nedá věřit. 

Na jedné straně dovede způsobit zkázu a na druhé ji pomáhá napravit. 

Merkur je rovněž ten, který nosí pochodeň. Pochodeň symbolizuje vědomosti, lehkost ducha 

a život. Pomocí symbolické pochodně rozpoutává Merkur ohně po celém světě, o čemž 

máme v dnešní době víc než dostatečné množství důkazů. A jako vždycky, často jsou 

zveřejněny kryptické podpisy těch, kteří tyto požáry založili. 

Ohně vážou Merkura k jinému symbolickému tvorovi, kterým je bájný pták Fénix. Ten shořel 

v ohni a pak se ze svého vlastního popele znovu zrodil a vzlétl ke slunci. Je to opět 

symbolika: smrt a znovuzrození. Fénix zde představuje slunce, které tímto cyklem prochází 

denně. Slunce je v symbolice spojováno s ďáblem a stejně tak měsíc. Muslimové vidí 

v měsíci Allaha. 

Vypráví se příběh, u cesty ležel had, který každého pocestného uštknul. Za rohem stál pak 

stařec, který jim prodával lék proti uštknutí. To je dvojí tvář boha Merkura; dvojí tvář 

obchodu a také mediciny. 

Je bez pochyb3, že Lee Man-Hee nemohl sám rozšířit virus po světě. Tato zpráva byla dána 

do tisku jen jako podpis těch, kteří skutečně epidemii způsobili, což jsou tak zvaní 

‘Iluminátové‘, neboli globalisté. Tito lidé si nesmírně hoví v symbolice a pokaždé své akce a 

činy tímto způsobem oznamují svým ‘bratrům‘ po celém světě. 

Tak na příklad, Černé pondělí (Black Monday) 1987 byl den, kdy zkrachovala burza na Wall 

Street. Přesně za 33 let na to bylo Černé pondělí 2020, kdy burza spadla o 2997 bodů. Při 

9/11 zemřelo oficiálně 2997 lidí. Současný rok 2020 je přesně o 113 let od doby, kdy byl 

ustanoven Morseův kód SOS jako nouzové volání o pomoc. 

V Americe zavedli telefonní číslo 911 jako nouzové volání přes telefon v roce 1968. New 

yorkská tragedie 9/11 se stala přesně o 33 let později a se stavbou mrakodrapů ve Světovém 

obchodním centru (WTC) bylo započato v roce 1968. Číslo 33 je velice symbolické číslo, 

používají je zednáři a jiné tajné spolky. Někteří lidé se prostě vyžívají na hloupostech. Kdyby 

aspoň s tím neotravovali nás. 

 
Kaduceus 



Ale tak, jak jsou mnohé důležité světové události symbolicky ‘podepsány‘, stejně tak jsou 

předtím vyjeveny. Na příklad program ‘Panorama‘, vysílaný britskou televizní stanicí BBC 

předpověděl bombardování Londýna 7/7/2005. 

Koronavir byl předpovězen knihou, kterou napsal Dean Koontz a která se jmenovala ‘Wuhan 

400‘. Proč 400? Protože se jedná o rok 2020 a 20x20 = 400. Další útok je předpovídán na 

3/11 nebo 11/3 v americkém městě Seattle. 

Celosvětové spiknutí 

Jak říká David Wilcock4, sedm dní před jeho zavražděním v roce 1963 prohlásil americký 

president John F. Kennedy: „V naší zemi existuje spiknutí, které zkouší uvrhnout do otroctví 

každého muže, ženu a dítě. Než odejdu z této vysoké a vznešené funkce, mám v úmyslu toto 

spiknutí odhalit.“ Krásný záměr, ale slovo nedodržel. Nebylo mu dáno. 

President Kennedy ovšem neměl pravdu v jedné věci, že se soustředil pouze na Ameriku. To 

spiknutí je totiž celosvětové a je staré stovky a stovky let. Stále ta stejná skupina lidí se drží u 

moci, ať už veřejně či tajně a stále postupují podle svého plánu, což je ovládnutí celého světa 

a nastolení našeho trvalého otroctví. Pokud nás ovšem ve své omezenosti dříve nevyhubí. 

Je jasné, že tito lidé nejsou soudní a je sporné, jestli vůbec dovedou logicky myslet. 

Nedostatek rozumu a logiky je zjevný nejen z jejich činů, ale i z jejich vlastních psaných 

dokumentů, které Alan Watts schopně nashromáždil v jeho seznamu doporučené literatury5. 

Rozumní a soudní nemohou být taky proto, že se nespojují s běžnou populaci, kterou 

nazývají ‘zbytečnými jedlíky‘, ale berou se neustále sami mezi sebou, v jedné rodině, 

generace po generaci. Tyto blízké příbuzenské sňatky pak produkují děti, které jsou s každou 

další generací asi o 15% méně inteligentní. 

Z úbytku inteligence je usvědčují i jejich činy. Celá staletí pracují na svém plánu na ovládnutí 

světa, věnují tomu své životy, duše upíšou Satanovi za trochu světského pozlátka a chabavou 

dávku pochybné moci a přesto – za celou tu dobu se nikam nedostali. 

Dejte ten projekt schopnému organizátorovi, dejte mu k tomu potřebné finance a veškeré 

informace, včetně své vlastní podpory a docílí to, než půjde do penze. A navíc to bude k plné 

spokojenosti všech zúčastněných. 

Jenže tito lidé nesledují spokojenost všech zúčastněných ani v nejmenším. V tom je ten 

problém a je to zároveň podstata jejich neúspěchu. 

Útoky skrze psychiku člověka 

Útoky, které na nás tak zvaní Iluminátové, nebo také globalisté podnikají za účelem našeho 

ovládnutí a zotročení jsou převážně útoky na naše myšlení, na náš úsudek, logiku, uvažování 

a rozhodování. O to se skvěle stará hlavně televize, která snadno uvede člověka do 

hypnotického stavu a zhypnotizovaný pak bere všecko, co hlasatelé říkají, za naprostou 

pravdu. To proto, že v hypnotickém stavu funguje pouze podvědomí, zatímco vědomí, což je 

kritická a pochybovačná část mozku, je vyřazeno z funkce. 

A protože hypnotický stav je každému příjemný, tak si rád tu televizi pustí znova a znova. 

Ovšem i ti, kteří televizi nesledují jsou ohroženi a to skrze internet. Tam záleží na tom, jaký 

výběr čteného, nebo sledovaného materiálu mají. 



Další způsob jak zajistit naši duševní a tím pádem i fyzickou nečinnost je 

pomocí útoků přímo na náš mozek. Tento skvělý instrument, který máme 

každý z nás v hlavě, má v sobě jednu maličkou žlázku, přímo uvnitř 

mozku, které se říká šišinka, protože má tvar malé borovicové šištičky 

(viz obrázek). Lidé o této žlázce a o její důležitosti vždycky věděli a její 

zobrazení se vyskytuje i na starých kresbách a jako ozdoba různých 

předmětů.  Byly stavěny sochy v jejím tvaru a dokonce i některé budovy, 

viz obrázky níže. 

Šišinka je dutá žlázka, naplněna vodou. Jak stárneme, voda má tendenci vápenatět, což 

způsobuje, že ztrácíme psychické schopnosti. Zvápenatění je možno podstatně urychlit na 

příklad pomocí aspartamu (náhražka cukru), nebo používáním fluoru. Pro fluor je šišinka 

doslova magnet. Takže proto máme dnes hodně aspartamu v sodovkách a v mnohých továrně 

vyrobených produktech, zatím co fluor je nám dodáván v hojném množství jak v soli, 

v lécích, v továrně vyráběných potravinách, v mnohých sodovkách, v zubních pastách a 

někdy i ve vodě. 

   
Fontana della Pigna, Vatikán  Angkor Wat v Kambodži 

 

Fluor 

Fluor nezabraňuje zubnímu kazu, jak je nám nalháváno. 

Naopak, fluor zubní kaz způsobuje. Stane se to tak, že zubní 

sklovina se stane velmi tenkou, příliš tvrdou a snadno praská. 

Oproti tomu dřeň zubu změkne, což umožňuje promáčknutí 

horní tvrdé vrstvy. Fluorové zuby jsou žluté, často podélně 

rýhované, někdy mají hnědé flíčky. Stejně tak je fluor 

škodlivý i pro kosti. 

V německých koncentračních táborech za 2. světové války 

bylo zjištěno, že ti, kterým byl dodáván fluor, byli daleko 

mírnější, poslušnější, nebouřili se a byli tím pádem snadno 

ovladatelní. To byl skutečný důvod za prosazováním fluorizace pitné vody, i když fluor je 

silný jed, lidskému zdraví velmi nebezpečný. 

Smrtelná dávka fluoru6 je podle Wikipedie 32-64 mg na každý kilogram váhy, což je asi 5-10 

g na dospělou osobu. Ale i množství 15-20krát menší způsobí těžké žaludeční a střevní 

potíže. Trvalé užívání fluoru ničí kosti u dospělých a zabraňuje vývinu kostí u dětí. K otravě 

může dojít i požíváním prostředků pro dentální hygienu, což děti rády dělají. 

 
Šišinka, malá 

žlázka v mozku 

 



Průmyslově je fluor využíván na jedy proti hmyzu, myším a krysám. V Indii je asi 60 milionů 

lidí otráveno pramenitou vodou, která teče přes žulové kameny, z nichž vymývá příliš mnoho 

fluoru. Proto je nutné pitnou vodu nechat vždy zkontrolovat co do obsahu tohoto prvku. 

Aspartam 

Hned jak se dostane7 do těla, aspartam se rozdělí na tři chemikálie: Fenylalanin, aspartic acid 

a metanol. První dvě látky jsou amino kyseliny, ale ta třetí, metanol, to je tak zvaný ‘dřevný 

líh‘, pro člověka jedovatý. Bylo již mnoho případů, kdy byl dřevný líh přidán do konzumních 

lihovin, kde způsobil velké škody, včetně slepoty těm, kteří je pili. 

Ani fenylalanin není nevinný, ve větších dávkách je rovněž škodlivý. Je příliš prudce 

absorbován do krevního toku a protože má schopnost dostat se skrze ochrannou krevní 

bariéru mozku, chová se jako excitotoxin, neboli nervové dráždidlo. A pak může záporně 

ovlivňovat některé nervové procesy. Přítomnost fenylalaninu v mozku snižuje množství 

serotoninu, což způsobuje deprese, narušuje to spánek a trávení. 

Jestliže jsou potraviny, nebo tekutiny, obsahující aspartame drženy v teple, pak dojde 

k rozkladu jednotlivých složek ještě předtím, než je produkt konzumován. Volný metanol se 

pak přemění na formaldehyd, což je konzervační tekutina, využívaná na balzámování mrtvol. 

Jak metanol, tak i formaldehyd jsou rakovinotvorné látky, které umožňují vznik rakoviny 

v játrech, nebo v plicích, v mozku, v prostatě, v prsou. Aspartam také zvyšuje riziko 

srdečních nemocí a mozkových mrtvic, způsobuje poruchy nervového systému a mozkové 

nádory, buněčné zranění a jak Parkinsonovu nemoc, tak i Alzheimerovu. Kupodivu, je 

přidáván do dietních nápojů a přitom způsobuje obezitu. 

A ještě jeden velice důležitý vliv aspartamu: je nesmírně návykový, možná víc, než některé 

těžké drogy. Není ale návykový pro každého, což je zvláštní a nebylo to zatím nikým 

vysvětleno. 

Skoro všecka umělá sladidla jsou škodlivá. Na příklad, sladidlo erythriol, které je běžně 

k dostání v obchodech, způsobuje při delším užívání neplodnost. Stevia způsobuje nadýmání, 

žaludeční a střevní potíže, vrhnutí, průjem a bolesti břicha. Xylitol, tolik doporučovaný pro 

diabetiky, způsobuje nekontrolovatelné průjmy. Takže tolik zavrhovaný cukr způsobuje 

nejmíň škod ze všech a je pro člověka opravdu nejvíc prospěšný. Samozřejmě, i med. 

Šišinka 

Vnitřek šišinky má podobná čidla (neurony) jako má oko a je opravdu napojen na vizuální 

okruh. Umístění šišinky přímo v centru mozku jí umožnilo název ‘třetí oko‘, což je naše 

spojení nejen s okolním světem, ale i s jeho neviditelnou, spirituální součástí a s vyššími 

hodnotami našeho života. Kvůli těmto schopnostem dokáže šišinka vidět i do budoucna. 

Filosof René Descartes, stejně jako staří Řekové považoval šišinku za sídlo duše a taky za 

místo, kde se všecky naše myšlenky formují. 

Naši manipulátoři to všecko dobře ví a hojně těchto znalostí využívají. Před námi to ovšem 

tají a tak informace o tom, jak důležitá je pro nás tato žlázka jsou snad to největší tajemství 

na světě. 

Šišince nesmírně škodí elektro-magnetické vlny, které rovněž urychlují vápenatění. Snad 

proto jsme ze všech stran bombardováni mobilními telefony a jejich anténami, wi-fi, 5G, 



extra nízkými frekvencemi a má se za to, že i vzduchové turbíny mají škodlivý vliv. Stejně 

škodlivé jsou násilnické počítačové hry a i televize sama. 

Televize neškodí pouze šišince, ale celému organizmu, protože svými zápornými zprávami a 

násilnickými, neskutečnými scénami nás udržuje ve stavu neustálého stresu. A stres, jak 

dobře víme, škodí všem orgánům, které máme. 

Tyto nové technologie nás zbavují možnosti spojit se s vyššími vrstvami, s vyššími bytostmi, 

které by nám mohly být velmi nápomocné. Je to přesně podle přání našich otrokářů, zamezit 

nám přístup k vyšším informacím a kontaktům. Pak nás mají zotročené na život. 

Aktivovaná šišinka se projevuje čímsi, co se jeví jako svatozář kolem hlavy. A Ježíš Kristus 

se vyjádřil přiléhavě, když řekl: „Světlo těla leží v oku. A když vaše oko bude pouze jedno, 

pak bude vaše tělo naplněno světlem.“ 

V případě zájmu, zde8 je více informací o této malé žlázce a je to i v češtině.  

Co je ten skutečný cíl 

To, o co se zde doopravdy jedná9 a co má docílit konečná fáze tohoto plánu, což je očkování, 

je odstranění našeho svobodného myšlení, odstranění naší samostatnosti a zničení naší 

nesmrtelné duše. Tomu nasvědčuje i útok pomocí PCR testů do nosu, kdy jsou škodlivé látky 

dodávány přímo k mozku a tam jsou magneticky přitahovány k ’šišince‘, k té velmi důležité 

žlázce, která nám umožňuje spojení s vyššími, spirituálními myšlenkami, bytostmi a světy. 

To má docílit jedna z částí nových očkování, 

která byla vyvinuta vojenským programem 

organizace DARPA, s názvem FunVax10. 

V jistém záhadném videu přednáší neznámý 

člověk,11 který má zjevně dobré znalosti 

biologických zbraní, vojenským 

představitelům (zdá se, že v Pentagonu), 

jakým způsobem byla vyvinuta vakcína proti 

tak zvanému ‘božímu genu,‘ což je 

‘vesikulární monoaminový transportér 2, 

VMAT2‘. (viz obrázek vlevo) Potlačení 

činnosti tohoto genu byl ten hlavní cíl 

amerických laboratoří, které se zaobírají 

vyvíjením biologických zbraní. 

Někteří považují člověka ve zmíněném videu 

za Billa Gatese, což nebylo nikdy nikým ani prokázáno, ani vyvráceno. 

Jeden z hlavních cílů vakcinační snahy je naočkovat lidi celosvětově tak, aby ztratili chápání 

spirituálních a mystických námětů. Někteří dokonce mají za to, že je to snaha zabránit 

našemu dalšímu duševnímu vývoji. 

Podle různých předpovědí jak současných, tak dávnověkých, se má touto dobou lidstvo začít 

duševně vyvíjet a získávat přístup k vyšším frekvencím, k vyšším vědomostem a vyšším 

světům. To by znamenalo daleko lepší svět, který by byl beze zloby, beze strachu, bez závisti, 

zločinů a jiných záporů – byl by to jakýsi ráj na zemi. 

 
Záběr z videa: 

https://www.bitchute.com/video/wDKylDyIJ0Ji/ 



Je pravděpodobné, že spolu s touto změnou má také skončit vláda současných globalistů a 

oni s ní a to je, čemu zkoušejí zamezit. To je snad ono časové omezení, které je nutí ke 

spěchu a k překotným akcím. Rozhodně jsou nějak časově limitováni, protože jinak by tu 

válku proti nám nebrali takovým útokem. 

Jak naočkovat FunVax všem 

Jak takovou vakcínu doručit všem lidem byl zpočátku problém, protože kdyby lidé věděli o 

co jde, většina z nich by se očkovat nenechala. A tak byla na scénu uvedena korona, 

nadměrný strach z této obyčejné chřipky zveličovaný mediemi a s tím i nucené očkování, 

které spolehlivě zakrylo pravý důvod. Je rovněž v plánu, v průběhu celé ‘pandemie‘, kdy 

všichni budou očkováni vlevo-vpravo, sypat FunVax očkování shora, pomocí chemtrails, na 

které bohužel většina lidí stále ještě nevěří a vlády je vehementně popírají. 

Pokusy na opicích, jejichž VMAT2 gen byl zneškodněn ukázaly, že tito tvorové sice mohli 

dále žít, ale přestali jíst a zemřeli prakticky hladem. Zdálo se, že jim byla odebrána vůle 

k životu. Stejné výsledky byly zjištěny u myší s odstraněným VMAT2 genem. 

Popis vývoje FunVax očkování a výzkumu VMAT2 genu je trochu nesrozumitelně psán,12 

ale celek ukazuje šíři tohoto vojenského programu a obrovský rozsah celého neuvěřitelného 

spiknutí proti lidstvu. 

Tím pádem dostává Operace Covid-19 zcela jiný smysl 

Všecko, co se v současné době děje začíná vypadat spíš jako záměr zbavit lidskou populaci 

na celém světě vyššího cítění a víry. Samozřejmě, zároveň chtějí pár miliard lidí vyhubit, ale 

ten hlavní záměr je spirituální. Pak je zde snaha o zrobotizování těch, co zbydou a jejich 

zotročení pomocí trvalého špionážního systému, vpraveného injekčně a ovládaného zvenčí 

5G technologií. Je to ďábelský plán, což bylo i předpovězeno, mám dojem, že Sibylla to byla, 

která řekla, že na konci našeho věku budou lidé uctívat Satana. 

Ten plán má celkem čtyři části: (1) Covid-19 biologická zbraň; (2) zavedení 5G a využití 

existující 4G technologie; (3) každoroční očkování proti chřipce; (4) aerosol v chemtrails. 

Zločinné spiknutí globalistů propaguje svůj genocidální plán již dlouhé roky. Od r. 1913, kdy 

americký president Woodrow Wilson povolil zřízení tak zvané Federální reservy, která nemá 

s ničím Federálním ani s vládou nic společného a je to soukromá společnost mezinárodních 

bankéřů, neboli banksterů, v podstatě kriminální organizace, od té doby rozjeli globalisté své 

plány naplno. 

Všecky velké zločiny, Arménská genocida, 1. světová válka, Bolševická revoluce v Rusku, 

genocida Španělské chřipky, Velká krize (deprese), 2. světová válka, Holokaust, 9/11 

teroristické útoky, válka proti teroru a Covid-19 mají jednu věc společnou – tyto incidenty a 

mnohé jiné, byly podporovány a financovány mezinárodním banksterským kriminálním 

syndikátem. 

Jeden velký plán a Bill Gates 

To všecko je součástí jednoho velkého plánu,13 který je skrz naskrz proti nám. A v tomto 

plánu doslova září coby hlavní hvězda Bill Gates. Tento falešný spasitel lidstva, který 

rozdává vakcíny všude, kam se mu je podaří vnutit, se též zaměřuje na syntetickou potravu a 



má v plánu nahradit maso jakýmsi umělým, laboratorně vyrobeným, geneticky upraveným 

produktem. 

Prý obzvláště hovězí maso je nutno nahradit, protože krávy často trpí nadýmáním a plyn, 

který pak vydávají způsobuje ozonovou díru, což je naprostý nesmysl. Bylo zjištěno, že když 

je kravám do potravy dodáváno malé množství mořských rostlin, nadýmáním netrpí. Zřejmě 

jim chybí jód a všichni ti náramně chytří vědci na to ještě nepřišli. 

Gates v současné době skupuje obrovské množství orné půdy v Americe a i jinde. Údajně již 

vlastní desetitisíce akrů – co tam asi chce dělat? Co má v úmyslu? On sám je spíš kancelářský 

šváb, takže není pravděpodobné, že by se chtěl vrtat v hlíně. 

Už to je podezřelé, že tyto pozemky zkouší koupit tajně. Každá koupě je ihned utajena a 

někdy mu to stojí za to založit novou firmu, třeba o dvou zaměstnancích, která uskuteční 

koupi za stamiliony dolarů. Mnozí uvažují, že chce budovat ‘chytrá města‘, kde bude všecko 

automatizováno, 5G technologie bude používána všude a málem na všecko a lidé budou tím 

vším manipulováni jako loutky. 

Jiní zase mají za to, že – coby největší velkostatkář v Americe – bude chtít diktovat nové 

podmínky a navrhovat nové zákony, které by byly v souladu s nařízeními OSN, což je vždy 

škodlivé pro sedláky a pro všecky ostatní. To by se týkalo stanovení povoleného druhu osiva, 

výběru krmiva pro dobytek, zavedení geneticky změněných rostlin, které jsou pro lidi i pro 

zvířata nestravitelné a způsobují těžké nemoci. 

Je jisté, že Gates to má všecko v hlavě řádně pokrouceno, anebo je za své bláznivé nápady 

buď dobře zaplacen, nebo někým vydírán. Má v úmyslu nahradit skutečné jídlo umělou, 

v laboratoři vypěstovanou stravou; namísto skutečného zdraví, chce vytvářet nemoci; namísto 

skutečných informací chce lidem dodávat propagandu; má v úmyslu propagovat do 

nesmyslnosti globální oteplování a sprejováním z letadel zablokovat slunce; a také chce 

udělat celé lidstvo neplodné a zničit všecky děti – kromě těch svých, ale ani to není jisté. 

Proto se tolik zajímá o očkování – je tou myšlenkou doslova posedlý. Má v úmyslu geneticky 

změnit komáry, aby tím, že lidi štípnou, do nich zároveň napumpovali očkování. Zaplatil 

japonskou universitu, aby komáry k tomu upravila.  

Nejen že pomocí očkování zkouší zahubit co nejvíc lidí, ale ještě na těch injekcích 

neuvěřitelně bohatne. Podle jeho vlastních slov, investice 2 dolarů mu vynese $20. To je 

desetinásobek! Takový úrok vám žádná banka na světě nedá. 

Gates je eugenik a okultista 

Ne každý ví, že Gates je14 svým zaměřením nejen eugenik (usmrcování starších a zdravotně, 

nebo geneticky znevýhodněných), ale také Nacista a okultista, lépe řečeno Satanista, anebo 

aspoň tyto myšlenky podporuje. Jakmile se ale na internetu objeví nějaká správa o jeho 

zájmech tohoto druhu, ihned je odstraněna. Přesto bylo zjištěno, že Gatesova nadace finančně 

podporuje ‘Lucis Trust‘, který se původně jmenoval ‘Luciferova nadace‘ (Lucifer Trust), což 

dnes popírají. Tento spolek založila Alice Bailey na základě učení Heleny Blavatsky, spolu 

s jinými okultisty, jak si tehdy říkali Teosofisté. 

‘Teo‘, neboli ‘Theo‘ může být od staroněmeckého ‘theud‘, což znamená lid. ‘Sofist‘ může 

být ze starořečtiny a znamená to učitel. Bláznivá Blavatsky je vlastně zakladatelka 



čarodějnického hnutí, nazvaného ‘New Age‘. Svým zaměřením se nijak netajila a v jedné 

z jejich knih napsala zcela otevřeně: „… vidět v Satanovi toho hada z knihy Genesis jako 

skutečného stvořitele a dobrodince, Otce spirituálního lidstva …“ 

Tím ‘spirituálním lidstvem‘ určitě myslela sebe a pár těch, kteří s ní souhlasili. 

Lucis Trust internetová stránka uváděla Gatesovu nadaci jako jejich finanční partnery, jako 

pobočku jejich organizace. Měli tam psáno: „Lidé dobré vůle, kteří spolupracují, tvoří 

součást Nové skupiny světových služebníků, která pracuje na uvedení našeho Plánu ve 

skutečnost.“ 

Co je tento Plán není přímo sděleno, ale dále pokračují s různými náznaky, jako na příklad: 

„…vnitřní spirituální vláda naší planety … toto království není křesťanské království, ale 

tito lidé budují nový světový řád … také jsou nazývání ‘osvícenými,‘ “ neboli: Iluminátové. 

Všechny tyto informace ze stránky Lucis Trust velmi rychle zmizely a celý seznam 

‘finančních partnerů‘ s nimi. Také byl odstraněn článek, kde děkují George Sorosovi, 

vychvalují Kofi Annana, Bono a jiné a kde psali, že: „finanční energie se vlévá do nových 

kanálů.“ Naštěstí si někdo pořídil fotokopie těchto nabubřelých prohlášení a vystavil je na 

internetu.15 

1 https://www.youtube.com/watch?v=zuf9Ay2WFww 
2 https://www.wsj.com/articles/a-man-of-two-faces-leader-of-south-korean-church-tied-to-outbreak-

11583516020 
3 https://docs.google.com/document/d/1sG8VU2gHivr25HQIAao4BCkuABeJI0WHs0JVvLWgFZE/edit 
4 https://www.youtube.com/watch?v=2I10P5tMLlI 
5 https://www.scribd.com/doc/19388604/Alan-Watt-Recommended-Book-List 
6 https://en.wikipedia.org/wiki/Fluoride_toxicity 
7 https://draxe.com/nutrition/aspartame/ 
8 https://thebridgelifeinthemix.info/technology/the-pineal-gland-electromagnetic-fields-elf-and-chemistry/ 
9 https://stateofthenation.co/?p=13275 
10 Fundamentalist vaccine 
11 https://stateofthenation.co/?p=13277 
12 https://stateofthenation.co/?p=13552 
13 https://humansarefree.com/2021/03/anti-human-agenda-is-the-core-of-the-new-world-order.html 
14 https://grandmageri422.me/2021/02/17/bill-gates-madame-blavatsky-alice-bailey-the-lucis-trust-and-the-

occult-connecting-the-dots/ 
15 http://deanslist.info/lucis/ 

 



KAPITOLA 3 

AMERICKÉ VOLBY A KDO JE VYHRAJE? 

15. října 2020 

Že se něco chystá1, je zjevné. Moc se o tom mluví, moc se o tom píše, a všichni to jaksi i 

očekávají. Že komunisté, demokrati, rudá Čína a spousta jiných států, organizací a i jedinců 

by nejraději viděli současného presidenta Trumpa dva metry pod povrchem zemským, je 

zjevné. Co jim udělal? Kazí jim docela zjevně jejich nekalé plány na vlastní obohacení na 

úkor druhých a kazí jim snahu o zotročení lidstva, za což jsou mnozí z nich odněkud dobře 

placeni. 

Začalo to všecko tím, že vedení armády bylo ve vší tichosti uvědoměno, že nemusejí svého 

hlavního nadřízeného, tj. presidenta ve všem poslouchat. Jinak řečeno, že mohou 

neuposlechnout přímého rozkazu shora. Bývalý president Obama se za svého panování 

postaral o odstranění těch, kteří by s něčím takovým nesouhlasili. Joe Biden je ochoten 

nechat Trumpa vyvést z Bílého domu armádou, zatím co Hillary by mu nejradši šla přímo po 

krku, kdyby mohla. 

Už byla celá spousta snahy zbavit se Trumpa. Zkoušeli ho odstranit z funkce pomocí soudů, 

zkoušeli ho donutit odstoupit, sabotovali co mohli, zesměšňovali ho a znemožňovali. Celé 

davy lidí mu otevřeně přály aby zemřel, zatímco jiní mu opravdu usilovali o život. Ještě 

žádný president v historii Ameriky neměl proti sobě tolik nepřátel jako president Trump. 

A pak se jeho nepřátelé zjevně uchýlili k přímému útoku, když nějakým záhadným způsobem 

infikovali jeho samotného a dalších 31 osob. Jak se to mohlo stát? Zdá se že k rozšíření 

nákazy došlo při debatě v Růžové zahradě, která následovala poté, co president oznámil 

dosazení Amy Coney Barrett do pozice hlavního soudce. Všichni zasažení seděli pohromadě, 

v jedné skupince, takže byli snadný terč. Ani jeden z demokratů neonemocněl. 

Taky se proslýchá, že nešlo o infekci, ale o otravu nějakým jedem. Potvrdil to i president 

sám, který když vyšel z nemocnice tak řekl: „Toho, co jsem měl, se nemusí žádný z vás 

obávat.“ 

Ovšem, jak napsal někdo, kdo si říká MajorPatriot na Twitter, vojenská rozvědka, která se 

pohybuje v presidentově těsné blízkosti, oznamuje nevídané množství hrozeb, úplatků a 

vydírání, které mají původ převážně v Clintonově klice. Údajně se původci této činnosti 

starají o ‘ochranu‘ Washingtonu D.C. a k tomu účelu vyhrabali celou hromadu špíny na 

každého, kdo něco znamená, aby ho mohli vydírat. 

Nejen Clinton2, ale i Obama a jiní jsou v těchto akcích zapleteni. President Trump prohlásil, 

že generální prokurátor Bill Barr má dostatečné množství důkazů k tomu, aby mohl soudně 

obvinit Obamovu administrativu a Obamu samotného, spolu s Bidenem, že v r. 2016 

špehovali jeho volební kampaň. Z toho důvodu president povolil zveřejnění veškerých 

dokumentů, týkajících se skandálu a vyšetřování jeho spojení s Ruskem, během volebního 

období 2016. 

A stejnou měrou povolil zveřejnění všeho, co se týkalo vyšetřování e-mailového skandálu 

tehdejší kandidátky na místo presidenta, Hillary Clintonové. 

Ukázalo se, že to byla Clintonová, která zorganizovala a financovala celou aféru s ruskými 

hackery, kteří tehdy údajně ohrožovali americké volby. Udělala to prý za účelem odvedení 

https://americanmind.org/essays/the-coming-coup/
https://www.zerohedge.com/political/trump-mulls-nationwide-address-insists-americans-must-learn-live-covid
https://www.theblaze.com/news/trump-evidence-obama-biden-spying


pozornosti od jejího vlastního provinění což bylo používání nechráněného serveru na 

rozesílání citlivých e-mailů. Chtěla prý Trumpa pouze zdiskreditovat natolik, aby si lidé 

mysleli, že mu Rusko pomáhalo vyhrát volby. 

Kupodivu, tyto informace byly získány přímo od ruských hackerů a důkazy se vyskytují ve 

hmatatelné, písemné formě. Ukazují na to, že ne Trump, ale Hillary spolupracovala s Ruskem 

za účelem podpory její volební kampaně a zničení Trumpovy. 

To byl jeden z největších politických zločinů v historii Ameriky a viníci by měli být 

spravedlivě potrestáni. Ovšem v současné době, těsně před volbami, by mělo něco takového 

nedozírné následky, což si nikdo nedovolí riskovat. Ovšem po volbách – samozřejmě, Trump 

by je musel vyhrát, jinak by všecko upadlo v rychlé zapomnění. 

To je, čeho se tato zlotřilá banda nejvíc bojí je, že by Trump vyhrál volby. Protože pak by šlo 

hodně z nich do vězení. Už se tam ocitlo asi 300 pochybných elementů, prý hlavně 

pedofilové a obchodníci s drogami. Trump je tam potichu ubytovává, aniž by se toho moc 

vyneslo ven. 

Trumpova činnost 

President Trump dokázal uskutečnit mnoho dalšího, na co Amerika čekala celé století. Nejen 

že prakticky znárodnil soukromě vlastněnou Federální reservu, ale snad poprvé v životě dal 

obyčejným lidem finanční příspěvek na ulehčení současné politicko-pandemické situace a 

ještě ke všemu dvakrát.  Podle Tima Ozmana také zastavil produkci chemtrails, čímž posílil 

celosvětovou imunitu. Jeho opozice na to zareagovala tím, že vyhlásili karanténu. 

President také postupně stahuje3 americkou armádu z různých částí světa, čímž dává najevo, 

že nemíní válčit. To je proti záměrům jeho opozice, kteří by rádi válčili kde mohou, až by 

celý svět zničili. V současné době jsou americké vojenské jednotky odstraňovány z Německa 

a mají odejít i z Afganistanu. Po dlouhých 17 letech byl v únoru letošního roku konečně 

podepsán mír s Talibanem a podle jeho podmínek má být armáda úplně odstraněna do jara 

příštího roku. Když toto napsal president na Twitter, v Pentagonu to způsobilo hromadný šok; 

vůbec nebyli o něčem takovém předem informováni. 

Samozřejmě, oficiální zpravodajské zdroje okamžitě protestovaly. Podle mnohých prý něco 

takového může ohrozit současnou afgánskou vládu a jednání s tamnějšími představiteli. 

Dokonce i různí vládní úředníci vyslovili svůj nesouhlas a obavy z následků. 

NATO (EU) odmítlo4 na Trumpovo rozhodnutí přistoupit a prohlásili, že se sami rozhodnou, 

jestli tu ubohou, dlouholetou válkou zničenou zemi budou nadále terorizovat. Generální 

ředitel Jens Stoltenberg se vyjádřil, že odejdou z Afganistanu až to tamnější místní podmínky 

dovolí. „Společně jsme se rozhodli napadnout Afganistan, tak se i společně musíme 

rozhodnout odtud vytáhnout,“ prohlásil. Zřejmě se urazil, že se president Trump rozhodl bez 

něho. 

Zato Afgánci byli Trumpovým rozhodnutím nadšeni. Aby ne! 

Je toho mnohem víc, co president Trump udělal pro prosté lidi, ale není to snadné zjistit, 

protože opozice zabraňuje zveřejňování všech kladných zpráv jak jen může. Stačí napsat na 

Facebook nebo jinou společenskou stránku něco na podporu Trumpa a brzy ta poznámka 

zmizí. 

https://www.anti-empire.com/trump-doubles-down-on-military-out-of-afghanistan-by-christmas/
http://www.presstv.com/Detail/2020/10/09/635974/Afghanistan-US-NATO-withdrawal


Opozice proti Trumpovi bojuje na všech frontách a jsou očekávány značné nepokoje v období 

voleb a také po nich. Demokratické státy budou určitě volby sabotovat a jejich výsledky lživě 

ohlašovat. Jsou obavy, že dojde k velkým podvodům, jen aby nebyl znovu zvolen Trump. 

Co kdyby byl přece jen zvolen Biden 

Ten, kdo by chtěl5 na presidentském místě Joe Bidena, nemůže být normální. Biden nejen že 

není psychicky stabilní, jeho rodina se vyznačuje pochybnou činností, zavánějící kriminalitou 

a on sám není zrovna modelový občan, když veřejně osahává malá děvčátka a i dospělé ženy. 

Při nedávném proslovu ve státě Nevada oslovil Biden shromáždění: „Vy, občané Arizony ...“ 

a při jiné diskuzi špatně přečetl co mu nápověda předložila na obrazovce a pak řekl, že by 

měla být minimální mzda 15 milionů dolarů. 

Při proslovu ve státě Michigan řekl, že množství úmrtí v armádě na koronavirus je 6 114 

osob, zatím co skutečný stav je 7 (sedm)! I při diskuzích s presidentem Trumpem na něm 

reportéři pozorovali drát, což znamená, že měl odpovědi odněkud napovídány; reagovat sám 

na svých by zřejmě nezvládl. 

Jak se vyjádřil6 Trump při proslovu v Tulsa, Oklahoma: „jako president, Biden bude 

bezmocná loutka radikálních levičáků,“ neboli komunistů. 

Kdyby nějakým nedopatřením nebo podvodem přece jen Biden vyhrál, pak můžeme 

očekávat, že 

• ‘Pařížská klimatická dohoda‘, kterou Obama zavedl a Trump zrušil, bude obnovena, 

takže bude snaha za každou cenu snížit vyměšování CO2 do vzduchu. Jelikož my 

sami CO2 vydechujeme, ta snaha bude zaměřena na násilné snížení počtu lidí na 

zemi. 

• Reformy policie, které Obama začal, bude zkoušet Biden dokončit. Možná nedojde 

hned k přímému zrušení policie, ale bude se jednat o její ‘transformaci‘, nebo 

‘přebudování‘, což bude to stejné. Na příklad v Minneapolis je už policie nefunkční a 

vládne tam Šaria zákon, kdy muslimské jednotky hlídají populaci. 

• Volba vice-presidenta ve formě Kamaly Harris, která je pro potraty, pro BLM, pro 

Antifu, pro válku a pro všecko, co je protilidské, že ani její vlastní otec s ní 

nesouhlasí, bude znamenat pouze problémy. Nesmíme zapomínat, že v případě 

selhání Bidena (s čímž je asi počítáno), se stane Harris presidentkou Ameriky. 

• Dojde k oživení volného obchodu s Kanadou a s Čínou a možná i s jinými státy, což 

všecko je v neprospěch Ameriky. Okrádá to Američany o pracovní příležitosti a 

jelikož tato obchodní činnost nepodléhá zdanění, okrádá to stát o peníze – kromě 

jiného. Je zcela možné, že vybraní Číňané budou dokonce přizváni jako obchodní 

poradci samotného presidenta. 

• Bude snaha skutečně ‘odměnit‘ černochy za to, že jejich předkové byli kdysi otroci. 

Na bílé otroky, kterých bylo mnohem víc, jejichž potomci tvoří značnou část v 

Americe žijících Irů, Angličanů a jiných, ovšem nebude brán ohled. 

 

Nezávislí badatelé7 odhadují, že v případě zvolení Bidena, se tento po volbách ještě víc 

přikloní ke komunistické levici. To by samozřejmě vedlo k civilní válce, pro kterou už 

Bidena podporující organizace jako Antifa a BLM připravují půdu. Civilní válka by vypukla 

skoro okamžitě a přenesla by se i do zbytku světa. Nemluvě o tom, že Biden by – pod vlivem 

svých manipulátorů – začal okamžitě válčit někde ve světě a to ve velkém. 

https://www.breitbart.com/politics/2020/06/28/pinkerton-ten-things-that-will-happen-in-a-biden-presidency/


Je rovněž hodně bohatých8, kteří ve své nerozvážnosti chtějí způsobit v Americe 

komunistický převrat. Tito neváhají Bidena podporovat i svými penězi. Hlavními dárci na 

jeho volební kampaň jsou fondy a nadace, které buď založil Soros, nebo na ně přispívá, 

anebo to jsou v podstatě komunistické organizace, zaměřené na ovlivnění voleb. Ze 

známějších osob přispěl i režisér Steven Spielberg a jeho manželka Kate Capshaw, každý po 

půl milionu dolarů. 

Co kdyby přece jen vyhrál volby Trump 

Když vyhraje9 Trump, tak je očekáváno, že nechá okamžitě zatknout starosty měst a 

guvernéry států, kteří dovolili nežádoucím elementům jako jsou BLM a Antifa rozpoutat ve 

jejich oblastech vlivu nepokoje. Tito lidé, jejich podpůrci, pomahači, včetně souhlasných 

státních úředníků a proradných soudních zaměstnanců, mají být nařčeni z protistátní činnosti 

a odsouzeni k vězení. 

Americké Ministerstvo spravedlnosti už vydalo oficiální dokument, ve kterém obvinilo 

Seattle, Portland a New York City (k nim přibyde ještě Minneapolis a Chicago) z toho, že 

dopustili provozování násilností a ničivé činnosti vůči obyvatelstvu a místním podnikatelům. 

Je očekáváno, že president Trump vyhlásí ‘Čtrnáctý přídavek‘ k americké Ústavě, který mu 

dává právo odstranit z pozice moci ty, kteří napomáhají a podporují vzbouřence, kteří vedou 

válku proti Spojeným státům. Potom prohlásí všecky vzbouřence za nepřátelské vojenské 

jednotky a tito pak mohou být beztrestně zastřeleni na potkání. Do ulic nastoupí vojsko a 

nastolí pořádek. 

Takže máme na vybranou, dvě možná řešení na jeden problém. Jak to dopadne, to ukáže čas. 

Pastor má vnitřní informace 

Ne každý ví10, kdo je pastor Lindsey Williams. Pouze ti, kteří v 70-80. letech minulého století 

sledovali naplnění všech jeho předpovědí politických incidentů, si na něho vzpomenou. Znají 

ho také ti, kteří četli jeho knihy, kde popisuje, jak se všecky jeho předpovědi naplnily. 

Jak to, že to všecko věděl dopředu? Měl snad vidění? Je snad prorok? Ne, nic takového. Jako 

baptistický pastor provozoval náboženskou činnost na Aljašce, kde se tehdy stavěl americký 

ropovod. Jeho vliv na 25 tisíc tamtéž pracujících dělníků byl tak mocný, že si toho všimlo i 

vedení stavby. Začali ho zvát na schůze, zasvěcovali ho do svých záležitostí, i do těch, které 

před jinými tajili. Tak získal vnitřní informace přímo od mnohých Iluminátů. 

Za svoji činnost nebyl nijak placen, pracoval zadarmo. Odměnou mu byly vnitřní informace, 

které neváhal sdílet s ostatními lidmi. Pak se ale na několik let odmlčel – zdroj jeho informací 

vyschl, když jeho hlavní informátor zemřel. Až teprve po čase se mu podařilo navázat styk s 

jiným členem tehdejšího vedení a dnes přichází s novými zprávami. 

Podle pastora Williamse byla karanténa nadiktována celému světu proto, aby mohly být 

zavřeny kostely. Byl k tomu historický důvod, který popisuje: v 19. století se vypravil 

francouzský diplomat Alexis de Tocqueville do Ameriky, aby vypátral, proč si tato země tak 

dobře vede. Zjistil, že je tam všecko stejné jako všude jinde, až na jednu věc – lidé byli věřící 

a byli dobří. 

Tehdy de Tocqueville prohlásil: „Kdyby přestali být Američené dobří lidé, tak Amerika 

nebude prosperovat.“ 

https://sputniknews.com/us/202009101080420083-the-money-trail-who-is-backing-joe-biden-for-the-white-house-with-cold-hard-cash-and-why/
https://www.naturalnews.com/2020-09-21-doj-declaration-seattle-portland-new-york-anarchist-zones.html
https://www.youtube.com/watch?v=_I3GkcdI-o8&feature=youtu.be


A to je přesně co se dnes děje. Kvůli záškodnickým vlivům, rozšiřovaným televizí, mediemi, 

knihami a propagandou, lidé přestali být dobří. A když jim globalističtí manipulátoři zakázali 

navštěvovat kostely, i když všecko jiné otevřeno mohlo být, lidé se stali ještě horšími. 

Pastor Williams vypráví, že se ho jednou jeho přítel-globalista zeptal, kolik má peněz v 

bance. Když bylo zřejmé, že na tu otázku nedostane odpověď, tak řekl: „My nemáme nikdy 

peníze v bance. V bance máme jen tolik, kolik si můžeme dovolit ztratit.“ 

Jindy se Williams ptal tohoto člověka, jestli je demokrat, nebo republikán. „Ani jeden, ani 

druhý,“ odpověděl tento. „Ale přece musíte dávat přednost jedné straně, ne?“ ptal se 

Williams. „My jsme je koupili obě, takže je nám to jedno,“ zněla odpověď. 

Před 4 lety bylo jasné, že Trump absolutně nemohl vyhrát volby. Jeho přítel-globalista mu 

tehdy řekl, že to není fyzicky možné, protože Sorosova firma stavěla (počítačové) volební 

zařízení a to bylo zkonfigurováno tak, aby vyhovovalo jeho požadavkům. A pak několikrát 

opakoval, že Hillary vyhraje volby. Jenomže proti všemu očekávání, volby vyhrál Trump. 

Druhý den dostal Williams od tohoto člověka e-mail, kde byla pouze dvě slova: „Bůh 

zasáhl.“ 

Varování 

Pastor Williams varuje, že přijde další pandemie. Nebude to ten stejný virus, bude to něco 

jiného, ale pandemie přijde, protože tito lidé ji mají v plánu. Ta hlavní obrana proti útoku je 

vybudovat si silnou imunitu. Jak si vybudovat imunitu bylo už popsáno dříve – denní dávky 

vitaminu D (3,000-5,000 IU, nebo slunce), vitamin C (1000-2000 mg) a zinek (25 mg). 

Pastor dále varuje všechny uživatele iPhone telefonů a podobného zařízení, aby toto zahodili, 

protože bude zneužito proti lidem. Nejen že 4G technologie je velice škodlivá, 5G je ještě 

horší. Obojí způsobují nádory a rakovinu, kromě mnoha jiných nemocí. 

iPhone bude ještě navíc využíván na naši kontrolu. Když budeme stát v blízkosti jiných lidí a 

někdo z nich bude tímto telefonem zjištěn jako nemocný koronou, pak všichni v jeho okolí 

budou odvlečeni do izolace. Takové zařízení samozřejmě nemůže rozpoznat jednu 

specifickou chřipku, o které není jisté, jestli není stejná, jako ostatní chřipky. Takže 

vyhodnocování nemocných telefonem bude asi založeno na zcela jiných parametrech. A to je 

nebezpečné. 

Patent už existuje 

Jakési zařízení11 je už k tomu účelu patentováno a majitelem patentu je Richard A. Rothschild 

z Londýna. Popis udává, že metoda zjištění bude provedena pulsovním oximetrem, za účelem 

získání pulsu a výšky krevního kyslíku, což bude bezdrátově snímáno pomocí Smartphonu. 

Aby bylo zajištěno, že data jsou správná, akcelerometr, umístěný ve Smartphonu bude 

vyhodnocovat pohyb telefonu samotného a jeho majitele. 

Krizoví herci a manipulovaná situace 

Známý autor a historik12, Mike King analyzoval současnou situaci a je toho názoru, že již 

před několika měsíci bylo vedení radikálních skupin BLM a Antify, které ničí a zapalují 

americká města zadrženo, uvězněno a nahrazeno lidmi, kteří pracují pro vojenskou rozvědku. 

Zbytek povstalců o této záměně nic neví, jsou stále pod dojmem že je vše při starém. Zatím 

https://patentimages.storage.googleapis.com/61/a3/0d/3d91325d909386/US20200279585A1.pdf


ale jejich nové vedení je pobízí určitým, předem určeným směrem, dává je do souvislosti s 

demokratickou stranou, což automaticky převádí některé voliče, kteří byli dříve na straně 

demokratů, do Trumpova tábora. 

Na příklad, vezměte si případ mladého střelce jménem Kyle Rittenhouse, který je souzen za 

vraždu dvou vzbouřenců a za postřelení třetího účastníka, i když po nich zjevně střílel v 

sebeobraně. To vše začalo tím, že krizový herec-policista ‘střelil‘ po černošskému krizovému 

herci jménem Jacob Blake ve městě Kenosha, stát Wisconsin. To místo je důležité, protože 

bylo nutné přidat stát Wisconsin do Trumpova tábora. 

Hned na to vypukly ve městě Kenosha protesty BLM a Antify, jak říká autor, přesně podle 

scénáře. 25. srpna pak došlo k vystoupení 17-letého Kyle Rittenhouse, což je možno 

shlédnout na videu13, které čímsi připomíná amaterské divadlo. 

Kyle přijel do města Kenosha z místa, které se nazývá Antioch, ve státě Illinois a které je 

vzdáleno asi 35 minut autem. Prý tam přijel jako strážce, hájit místní obchody, aby nebyly 

rabovány a zapalovány. Když hlídal auto-opravnu jistého Palestince, byl napaden skupinou 

neozbrojených bílých výrostků, kteří se kupodivu vůbec nebáli jeho pušky. Když ho tito 

srazili k zemi, začal po nich střílet. Posléze se pokoušel vzdát polici, která čirou náhodou 

zrovna přijížděla. 

Autor Mike King dává celou situaci do biblických souvislostí, o čemž si můžete přečíst přímo 

v článku samotném. 

1 https://twitter.com/MajorPatriot/status/1313922413680361473?s=20 
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3 https://www.anti-empire.com/trump-doubles-down-on-military-out-of-afghanistan-by-christmas/ 
4 http://www.presstv.com/Detail/2020/10/09/635974/Afghanistan-US-NATO-withdrawal 
5 https://freebeacon.com/2020-election/biden-said-6114-military-service-members-died-from-covid-the-real-

number-is-7/ 
6 https://www.breitbart.com/politics/2020/06/28/pinkerton-ten-things-that-will-happen-in-a-biden-presidency/ 
7 https://headlineusa.com/squad-agenda-push-biden-left/ 
8 https://sputniknews.com/us/202009101080420083-the-money-trail-who-is-backing-joe-biden-for-the-white-

house-with-cold-hard-cash-and-why/ 
9 https://www.naturalnews.com/2020-09-21-doj-declaration-seattle-portland-new-york-anarchist-zones.html 
10 https://www.youtube.com/watch?v=_I3GkcdI-o8&feature=youtu.be 
11 https://rense.com/general96/us-cv-19-patent.php 
12 https://www.realhistorychan.com/the-kyle-rittenhouse-event.html 
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KAPITOLA 4 

NOVÉ INFORMACE O OČKOVÁNÍ PROTI COVIDU-19 

19. října 2020 

Několik firem1 již přišlo s novým očkování proti koroně a právě je testují. Mezi 

farmaceutickými firmami vznikla hotová horečka, kdy množství výrobců doslova závodí, kdo 

přijde s očkováním dříve, lépe a rychleji na trh. Studie jsou v běhu po celém světě, v Jižní 

Africe, v Brazilii, v Britanii a na mnoha jiných místech2. 

Výzkum z university v Oxfordu a jejich farmaceutická firma AstraZeneca oznámili již 

v květnu začátek testování jejich očkování a firma Moderna se přidala o necelý měsíc 

později. Jenže bylo zjištěno, že při pokusných zkouškách přidává Oxford pokusným tvorům 

léčbu Paralenem, po šesti hodinách od očkování, celých 24 hodin. To samozřejmě nezní moc 

dobře, protože na co ten Paralen potřebují – na odstranění příznaků chřipky? 

Nemluvě o tom, že Paralen je velice nebezpečný lék. I v normálních, předepsaných dávkách 

dokáže způsobit totální kolaps jater a nic kromě transplantu jiných jater pacienta nezachrání. 

A když si někdo s Paralenem vezme alkohol, pak může mít kolaps jater celkem jistý. 

Samozřejmě, lékařská věda se s tím nešíří, jak by mohli, když by pak produkt nešel na odběr. 

Lidé, kteří byli na pokusy s očkováním v Oxfordu vybráni, byli samozřejmě ti nejzdravější ze 

zdravých. A přesto i u nich došlo k ‘nepatrným vedlejším účinkům‘, jak universita přiznává. 

Hlavní media přispěchala na pomoc a napsali, že těch ‘nepatrných‘ vedlejších účinků bylo 

mnohem více než těch vážných. 

Takže byly vážné vedlejší účinky! To je zajímavé. Stálo by za to vědět, jak moc vážné byly. 

A jak moc nepatrné byly ty ‘nepatrné‘, kterých bylo hojně? 

Zprávy, které se vynesly ven říkají, že asi jedna třetina všech pokusných lidských králíků, na 

kterých oxfordská universita zkoušela nové očkování, měla typické příznaky chřipky: únavu, 

bolesti hlavy, horečky, zimnice, bolesti svalů. To nejsou zrovna ‘nepatrné‘ vedlejší účinky, 

když uvážíme, že šlo o mladé a naprosto zdravé lidi. A ještě ke všemu, co je to za očkování, 

když způsobuje nemoc, proti které má účinkovat? 

Moderna 

Moderna postupovala maličko jinak a napřed to vzala z obchodní stránky. To způsobilo, že 

jejich akcie vylétly nahoru a mnozí podezřívali, že to udrželo krachující burzu na Wall Street 

nad vodou. Jenže hned na to začali všichni jejich zaměstnanci prodávat firemní akcie. Proč 

asi? Snad nevěřili jejich výzkumu a obávali se, že to způsobí katastrofu? Anebo dostali akcie 

namísto platu a potřebovali peníze? V každém případě, je to podivné jednání. 

Výsledky jejich testů na těch nejzdravějších ze zdravých byly ty stejné: únava, bolesti hlavy, 

horečky, zimnice, bolesti svalů. Jednoduše, typická chřipka. 

Stejně jako všecka jiná3, současně vyvíjená očkování, tak i očkování, které vyrobila Moderna 

neobsahuje oslabené viry koronaviru, jak tomu bývalo u starých, tradičních očkování. Jejich 

nové očkování používá genetický materiál ‘mRNA‘, který má vyprovokovat DNA k tomu, 

aby samo produkovalo protilátky. Takže ovládáním našeho DNA, čili změnou jeho funkce, 

nás chtějí udělat odolné? 



Něco takového4 má v úmyslu docílit také Bill Gates: chce dodat očkovaným pokusné mRNA, 

které přeprogramuje lidské buňky a DNA, aby samy vyráběly protilátky proti koroně. Tato 

technologie vloží genetický kód koronaviru do každého, kdo očkováni dostane a tento kód 

tam zůstane napořád. Možná bude účinkovat proti letošní koroně, ale protože nemoci se 

mění, tak třeba už další rok fungovat nebude. Ale přesto změní celou genetiku příslušného 

člověka. 

Taková změna nejen že zůstane v každém z očkovaných napořád, ale ještě bude dál dědičně 

přenesena na všechny jeho potomky. Je něco takového vůbec žádoucí? 

Moderna se moc nechlubí tím, že 20% všech, kteří byli – ti nezdravější ze zdravých – na 

pokusy s novým očkováním vybráni, potřebovali nemocniční ošetření. Dostali sice za svoji 

účast slušnou finanční odměnu od vlády, ale nemocnici se nevyhnuli. A neúnavný Bill Gates 

stále dál agituje, aby nové očkování bylo povinné pro všecky lidi na světě. 

Co je to za člověka, Bill Gates? 

Gates a jemu podobní jsou ve skutečnosti zkáza této planety. Jak sám přiznal, chce očkovat 

každého (jen ne sebe a svoji rodinu!), protože jednak má z peněz, které do očkovacího 

průmyslu investoval návratnost 1:20 a za druhé, rád by vyhubil určité procento lidí na zemi. 

Říká, že by se jednalo o odstranění 10-12%, ale to je kryptická informace. Ve skutečnosti má 

v úmyslu snížit populaci NA 10-12%. 

Nedávno se ukázal5, když zaplatil napsání článku, který vyšel v časopise ‘The Guardian‘ a 

který propagoval dětskou práci, neboli dětské otroctví. Článek se jmenoval ‘Dětská práce 

nemusí být vykořisťování …‘ (Child Labour Doesn’t Have to be Exploitation …). Autorka 

článku, Elizabeth Sibale je z Malawi a libuje si, jak jí samotnou ‘těžká práce‘ dala životní 

zkušenosti. Tou těžkou prací myslela pomáhání s přípravou jídla, nošení vody a hlídaní 

sourozenců. 

Samozřejmě, v jejím případě se nedá mluvit o vykořisťování dětí, ani o těžké práci. Ale už to, 

že takový článek vyšel nasvědčuje tomu, že je zde snaha, zotročit nejen celou lidskou 

populaci, ale také děti a že tato snaha začíná nabývat spád. Nutno dodat, že Guardian vydal 

článků na podobné téma hned několik. 

Další výrobci rovněž spěchají 

Se stejným zápalem6 jako Moderna a AstraZeneca, vyrábí očkování i firmy GlaxoSmithKline 

(GSK) a Sanofi. Tito mají v úmyslu přidat do očkování látku, zvanou ASO3, kterou již dříve 

GSK vyvinula ve spolupráci s organizací CEPI a kterou použili před několika lety v očkování 

proti prasečí chřipce. Tato látka způsobila v očkovaných narkolepsii (neurologická porucha, 

způsobuje narušení spánku, kdy lidé propadají nečekané denní spavosti). 

Jak etické je očkování, které mění lidskou genetiku? 

Je v tom celém7 určitě něco pekelnického, protože jak přiznává další farmaceutický gigant, 

Pfizer, v jejich očkování používají novou, pokusnou technologii, která je známa pod názvem 

‘opravování genů‘ (gene editing). Něco takového nebylo nikdy předtím v očkováních 

použito. Takže pozor, tím pádem to není žádné očkování, ale je to genetická terapie! 

Pfizer vyvinul očkování proti Covidu ve spolupráci s poměrně mladou německou firmou, 

BioNTech a holedbají se tím, že jejich očkování má 90% účinnost (cokoliv je tím myšleno). 



Zajímavé je, že hlavní ředitel firmy Pfizer, Albert Bourla, prodal 62% firemních akcií, které 

vlastnil, ten stejný den, co byla tato zpráva publikována. Všichni prodávají akcie firem, pro 

které pracují, což budí dojem, že životnost těchto institucí visí na vlásku a jejich činnost 

zavání kriminalitou. 

Firma BioNTech rovněž podepsala smlouvu s Gatesovou nadací, týkající se výroby jiných, 

DNA měnících očkování a také očkování proti HIV a tuberkulose. Tato firma je rovněž 

smluvní partner jednoho z největších výrobců léků v Číně, jménem ‘Šanghaj Fosun 

Pharmaceutical‘, kteří vyrábějí genetiku měnící očkování pro čínskou verzi koronaviru. 

Něco takového ovšem znamená, že tato německá biotechnologická firma pracuje na 

zrychleně vyráběných očkováních nejen pro Ameriku a pro Evropu, ale tako pro Čínu! A jak 

Evropa, tak i Amerika a Čína chtějí urychlenou výrobu a testování přímo na lidech. 3-měsíční 

testování nového očkování je neslýchané; normálně takový proces zabere roky. Ale kvůli 

uměle vyvolané celosvětové panice je zde snaha dopravit patřičná očkování na trh co 

nejdříve, i za cenu ublížení na těle a na životě všech očkovaných. 

A to se ještě ke všemu jedná o mRNA očkování, které mění genetickou strukturu člověka a 

které ještě nikdy nebylo nikým úspěšně vyrobeno. Proč potom není takové čistě pokusné 

očkování prvně testováno na zvířatech? Proč urychlené testování na lidech? Proč všichni tak 

moc spěchají s  neověřeným a neprověřeným produktem na trh? Snad se farmaceutické firmy 

bojí výsledků testování a že by nešly – tak jako jindy – utajit? 

Zde je nutno připomenout, že když byl testován glyfosát Roundup, tak byly pokusné myši 

krmeny geneticky změněnou kukuřicí, která byla Roundupem postřikována. Monsanto tehdy 

testovalo Roundup 3 měsíce a nezjistili žádnou škodlivost. Určitě lhali, protože Roundup 

způsobuje škodlivé následky okamžitě. Při dalších, nezávislých testech se objevily první 

rakovinové nádory v játrech a v jiných orgánech v 9. měsíci testů.  

Takže když toto nové očkování bude použito na lidech, ze začátku může být všecko 

v pořádku. Až teprve později se projeví jeho zhoubný vliv. 

Co říkají odborníci na nové očkování 

Dr. Michael Yeadon, který má vysoké vzdělání v biochemii a toxikologii (jedy) a další 

doktorát (PhD) ve farmakologii, pracoval jako přední odborník pro firmu Pfizer, kde vedl 

skupinu 200 dalších vědců. Tento vědec odpověděl písemně kolegovi, který si stěžoval, že 

všecka očkování proti Covidu jsou příliš nová, nevyzkoušená a byla ve vývoji pouhých pár 

měsíců: 

Yeadon mu odepsal: „Jestliže kterékoliv takové očkování je povoleno k použití za jakýchkoliv 

okolností, které nejsou PŘÍSNĚ pokusné, pak jsem toho názoru, že příjemci jsou kriminálně 

obelháni …“ (zdůraznění v originále). 

Dr. Yeadon má plné právo něco takového říci, protože tomuto oboru velmi dobře rozumí. 

Strávil 32 let prací ve farmaceutickém výzkumu, hlavně ve vývoji nových léků na plicní a 

kožní potíže. 

Takže očkování firmy Pfizer a BioNTech je čistě pokusné a není zaručeno, že je bezpečné a 

ani není jisté, že splní to, co je od něho očekáváno. Nová technologie, k jeho výrobě použitá, 

je založena na ‘opravování genů‘, jak již bylo psáno, což znamená, že se nejedná o očkování, 



ale o genetickou manipulaci člověka. A jestliže něco mění a manipuluje lidské geny, pak to 

ani bezpečné být nemůže. 

Genetika je nová věda, vědci ji odvážně používají na ‘léčbu‘ všeho možného, ale ve 

skutečnosti neví co dělají a už vůbec neví jaké následky jejich snaha přinese. Pouze tápou ve 

tmě a namátkově, dalo by se říct amatérsky zkoušejí to či ono a se zatnutými zuby pak čekají, 

co se z toho vyvine. 

Gates sice hlásá do světa že ano, genetiku měnící injekce jsou bezpečné, ale skutečně 

odborný, vědecký názor je opačný. Zde bychom neměli zapomínat, že Gates není ani lékař, 

ani biochemik, ani biolog. Dokonce není ani programátor, ale spíš by se dalo říct, že je 

manipulátor. Jsou lidé (a není jich málo), kteří tvrdí, že by od Gatese nekoupili ani ojeté auto. 

V současném vydání časopisu ‘Směr v genetice‘ (Trends in Genetics), nejmenovaní autoři a 

jejich spolupracovníci souhlasí s tím, že to množství možných molekulárních příhod, které 

může vyvstat z opravování genomu bylo podceněno a celá technologie se může zvrtnout na 

něco zcela jiného a neočekávaného. Samozřejmě, genetika je jako domek z karet. Zkuste 

vytáhnout jednu jedinou kartu uprostřed této pyramidy a podivíte se, co se stane. 

Další názory 

Dr. Romeo Quijano, profesor farmakologie a toxikologie na Universitě v Manile (Filipíny), 

dnes v penzi říká, že je zde nebezpečí, že nové očkování může posílit škodlivý vlivu viru a 

učinit ho více agresivním. To může nastat kvůli posílení protilátek, což se už stalo při 

minulých pokusech podobných očkování u zvířat. 

Jestliže by k něčemu takovému došlo i u lidí, pak by ty následky byly katastrofální. To ovšem 

nemusí být zjištěno při předběžném testování, kde často dochází ke tříštění zájmů a vážné 

vedlejší účinky bývají běžně utajeny. 

Na příklad, při testování podobného druhu očkování, které vyvinula firma Moderna, 3 z 15 

účastníků měli vážné a z lékařského hlediska podstatné následky a přesto se Moderna 

vyjádřila, že jejich očkování je ‘v podstatě bezpečné a dobře snášeno‘. To byla lež, kterou 

korporativní media úspěšně rozhlásila do světa. 

Dr. Quijano dále říká, že: 

„Cizí mRNA (viry) rozhodně ovlivní imunitní systém, což může být v dobrém 

slova smyslu, ale také ve špatném. Kterým směrem se takové ovlivnění vyvine 

je těžké říci, tomu ještě nikdo nerozumí. Očkování na bázi mRNA je známo, že 

způsobí nejen zánětlivost v celém organismu, ale také ohrozí imunitu. Může 

způsobit vyšší srážlivost krve a trombózy.“ 

Takže když už víme, že korona sama způsobuje zvýšenou srážlivost krve a výskyt trombózy, 

tak přijmout do sebe očkování, které rovněž způsobuje srážlivost krve a trombózu je říkání si 

o problémy; je to říkání si o smrt. 

A nejen to. Dr. Quijano píše, že: 

„ … jedno z dalších nebezpečí, které toto očkování představuje je, že může při 

styku s přirozenými viry projít změnami, které vyprodukují hybridní viry 

s nežádoucími vlastnostmi a tyto mohou být ještě víc nebezpečné a nakažlivé. 



Při dnešním stavu znalostí a laboratorního vybavení je naprosto nemožné 

předem určit dosah těchto změn. To riziko, s tímto spojené, je obrovské, jak 

dokazují různé zmutované druhy virů, jejich zvýšená infekčnost a neočekávané 

škodlivé vlivy, včetně smrti. To bývá často následkem hromadné očkovací 

kampaně a také snahy vyvinout záhadná očkování na bázi genetiky.“ 

Sama historie očkování nám radí k opatrnosti. Nesmíme zapomínat jak v 50tých letech 

minulého století očkovali v Americe všecky děti povinně proti obrně a velké množství z nich 

obrnu dostalo a hodně jich na očkování zemřelo. 

Dnes, Bill Gates, Pfizer, Moderna, Dr. Tony Fauci si všichni zahrávají s lidskými životy tím, 

jak nás chtějí co nejdříve očkovat neověřeným a neprokázaným očkováním. Už to, že Dr. 

Fauci vlastní patent na očkování proti horečce dengue, které Tedros Ghebreyesus, vedoucí 

WHO organizace propaguje jako ‘naprosto nutné‘ a přitom všichni z nich vědí, že při 

testování byly značné problémy. 

Přesto bylo očkování dáno několika stotisícům dětí na Filipínách, kde asi 600 z nich 

následkem tohoto zásahu zemřelo, než stačila filipínská vláda tuto akci zastavit. 

Stejně tak při epidemii prasečí chřipky v r. 1976, tehdejší americký president Gerald Ford 

chtěl očkovat všecky lidi ve Spojených státech. To se naštěstí nestalo, ale z těch, co očkovaní 

byli, 500 dostalo Guillan-Barre paralýzu a 25 zemřelo na následky očkování. 

Robert Kennedy též varuje8 před novým, mRNA očkováním. Říká, že zde dochází 

k manipulaci našeho DNA, což ještě do nedávna bylo považováno za kriminální čin. Kdo si 

takové očkování nechá dát a bude mít později nějaké zdravotní potíže, tomu nebude možno 

pomoci běžnými léčivy, protože nebude známo jak – při změněném DNA – bude jeho tělo 

reagovat. Takže cokoliv se stane po očkování je prakticky nevyléčitelné běžně známými 

způsoby a prostředky. 

Takové očkování by mělo být zakázáno a ne vnucováno všem lidem na světě. Je to kriminální 

zločin proti lidstvu a viníci by měli být potrestáni. 

Další způsoby očkování 

My s novým očkováním nemusíme souhlasit a nemusíme se nechat očkovat a přesto 

očkovaní být můžeme. Očkování je totiž zabudováno v PCR testu na koronu. Je to 

samozřejmě podvod, předstírat že nás testují a přitom nás očkovat. Tito lidé zjevně spoléhají 

na to, že my, ze své pozice nemůžeme jim, tam nahoře nic dokázat. 

Jak říká článek z r. 2009, nazvaný ‘Nanočástice pro očkování nosem‘ (Nanoparticles For 

Nasal Vaccination9): 

„ …obzvláště použitelné pro potřeby očkování jsou nosní sliznice, které mají 

nízkou enzymatickou činnost a obsahují značné množství imunně-schopných 

buněk. Takže očkování skrze nosní dutinu skýtá lepší a levnější možnosti.“ 

Johns Hopkins universita10 přišla na způsob, jak dopravit očkování do těla jinak, než 

vpichem. Používají k tomu miniaturní kovovou součástku, zvanou theragripper (viz obrázky 

níže). Má velikost prachové částice a v otevřeném tvaru je držena parafinovým voskem. 

Tento vosk je citlivý na teplotu a jakmile částice projdou trávením a skončí ve střevech, vosk 

se roztaví a jednotlivé jednotky se jako pružina smrští a zakousnou do střevní tkáně. Tam 



zůstanou připoutány a postupně vydávají do systému látku, kterou byly napuštěny. Časem 

údajně theragripper ztratí schopnost držet se střevní stěny a vyjde ven s výkaly. Těchto 

jednotek je možno vpustit do lidského těla během jednoho PCR testu tisíce. 

Na vatové tyčince na obrázku je možno vidět skutečnou velikost těchto miniaturních 

zásobníků, kdy vypadají jako prach. 

 
  Theragripper otevřený            … a zavřený              Theragrippery na vatě 

_______________________________________ 

https://www.hopkinsmedicine.org/ 
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KAPITOLA 5 

ROZVRATNÉ SÍLY A SPIRITUÁLNÍ VLIVY 

23. října 2020 

Černý pastor, jehož video YouTube okamžitě stáhla, mluví ke sdružení, které informuje o 

situaci s koronavirem. Říká: „Jestli máte příznaky chřipky, to ještě není skutečná chřipka. 

V žádném případě se nenechte očkovat, protože v tom očkování je koronavirus a ten vás 

zabije.“ 

„To, co se dnes děje, je zpravodajská operace a ve skutečnosti je to všecko 

reakce na 911. Začalo to tím, že se před pár lety sešlo 200 generálů a členů 

zpravodajské služby a shodli se na tom, že už toho všeho mají dost. Země se řítí 

do záhuby, kterou způsobují podvratné síly a nikdo proti tomu nic nedělá. A tak 

se rozhodli sesadit současnou vládu a udělat konec mnoha nepravostem jak 

doma, tak i ve světě. Za svého představitele si vybrali Donald Trumpa. 

„Jak je to ve spojení s korona virem? Skupina spiklenců si chtěla vládu podržet 

a Trump jim ani trochu neseděl. K tomu účelu se rozhodli způsobit pandemii, 

protože vystrašené lidstvo je pak možno podnítit k čemukoliv. Domluvili se 

s lidmi ve Wuhanu, v Číně, kde nainstalovali 5G jednotky s velmi vysokou 

kapacitou. Když je lidský organismus vystaven 5G, objeví se příznaky chřipky a 

lidé pak chodí do nemocnic a nechávají se proti této nemoci očkovat. To 

očkování mělo v sobě korona virus. Pak padali na zem jako mouchy a umírali a 

Číňané se postarali, aby všude byly kamery, které to snímaly. Později tato videa 

vysílali do světa, aby nahnali strach všem ostatním. 

„President Trump ale brzy začal s čistkou a zavřel do vězení 600 

zkoruptovaných jedinců, kteří napomáhali dřívější zkoruptované vládě, zvané též 

‘deep state‘, neboli hluboký podvod. Toto podnítilo zmíněnou skupinu spiklenců, 

jeho protivníků, aby zesílili nátlak na světovou populaci, za účelem protlačení 

svých záměrů. Jejich plán, kterého se president zmocnil, obsahoval zaplavení 

nemocnic pacienty, vykoupení zboží v obchodech, krádeže a vloupání, pád burzy 

a neposlušnost vůči presidentovi. 

„Politikové, kteří budou prohlašovat, že to všecko je presidentova vina, budou 

všude v mediích, bude zvýšeno testování na koronavirus a množství případů 

bude stoupat. Testování bude vynuceno s pomocí ozbrojených sil. 

„Chtěli testovat každého, ale Trump řekl, že ne. Pak začali tvrdit, že některé 

filmové hvězdy a významní politikové mají virus, ale nic z toho nebyla pravda. 

Tito velmi viditelní lidé se doopravdy testovat nenechali, to byl výmysl medii 

k tomu účelu, abychom se nechali testovat my. A když nás budou testovat, tak 

řeknou, že máme virus a že musíme dostat očkování a ten virus je přímo v tom 

očkování. A to očkování je biologická zbraň proti nám. Ten, kdo bude očkován, 

zemře. 

„President Trump vyhlásí národní stav ohrožení a tím nedojde k volbám, takže 

zůstane presidentem na další 4 roky,“ řekl pastor na závěr. 



To se už v americké historii opravdu stalo a nebylo to tak dávno. President Franklin Delano 

Roosevelt (jinak také FDR) vyhlásil stav ohrožení a zůstal presidentem celkem 16 let, až pak 

mu neznámí pachatelé pomohli z úřadu, na což zemřel. 

Lidé tuší, že se něco nekalého děje 

V Americe, tam se už objevují oázy odporu. Lidé kupují zbraně, munici a zásoby potravin a 

připravují se na odvetu. To je důvod, proč globalisté chtějí za každou cenu odstranit 

presidenta Trumpa, protože on je ta poslední překážka jejich plánů. Proto jsou Trumpovi 

stoupenci ponižováni, persekuováni, biti i na veřejnosti a dokonce i beztrestně vražděni 

bandami BLM, Antify a ostatních gangsterů. Ale nejen Amerika, i v některých jiných zemích 

vzrůstá odpor. 

Mnozí politikové se hromadně přidávají k Trumpově opozici. Guvernérka státu Michigan 

Greta Whitmer (na obrázku, říká si ‘Gretschen‘, což je zdrobnělina, je to směšné) během 

svého rozhovoru s televizní stanicí NBC zjevně inzerovala nenávist, nebo i hrozbu vůči 

presidentovi. 

Diváci ten signál ihned rozpoznali a 

považovali ho za výzvu k zavraždění 

presidenta. Všimněte si červeně 

zakroužkovaných čísel na obrázku vlevo 

dole. Jsou to čísla 86 a 45. Číslo 86 je 

kódovaná zkratka pro likvidaci1 (u 

obchodního zboží to znamená vyřazení) a č. 

45 znamená 45. presidenta, což je Trump. 

Její rozhovor byl vysílán pouhých pár týdnů 

poté, co někdo poslal Trumpovi balíček, 

nasycený ricinem. 

Kdo je za těmi všemi intrikami? 

Je zcela zřejmé, že opozice proti Trumpovi, o které mluvil černý pastor jsou tak zvaní 

globalisté, neboli ‘Iluminátové‘, jak si nadneseně říkají. Tito lidé nemají zájem o dobro 

lidstva a nejraději by nás skoro všecky vyhubili. Nechali by si jen malé procento, zhruba 8-

10%, o kterých mluví i Bill Gates, kteří by jim pak museli sloužit. 

Říká se, že globalisté jednají podle příkazů, které jim dávají jejich nadřízení, což jsou tvorové 

z jiného rozměru, kteří nejsou lidského či zemského původu. Různí lidé je popisují různě. 

Někteří je mají za démony, jiní za mimozemšťany, další je považují za draky, nebo reptiliány. 

Všecko to jaksi podivně souvisí s tím, že zrovna oznámili vědci z CERNu ve Švýcarsku, že 

se jim brzy podaří s pomocí jejich Hadron collideru navázat spojení s paralelním světem, 

neboli otevřít bránu do jiné (nižší) dimenze, což je tak zvané peklo. 

Cokoliv jsou tito tvorové, kteří uplatňují vliv na poblázněné globalisty, tyto bytosti opravdu 

chtějí vyhubit lidstvo pomocí nátlaku ve formě nedostatku, karantény a skrze medikální 

sebevraždu očkováním. To proto, že by bylo obtížné donutit lidskou populaci, aby se všichni 

dobrovolně vzdali života. Takže globalisté nastavili situaci tak, aby se lidé sami dožadovali 

očkování, které bude smrtelné. Je zcela možné, že náš souhlas, naše žádost je k tomu nutná, 

jinak by něco takového nemohli podniknout. 

 
Záběr z pořadu „Meet the Press,“ 

Neděle, 18. října 2020 

https://www.naturalnews.com/2020-10-20-whitmer-displays-symbols-live-interview-assassination-president-trump.html


Možná namítnete, že nás mohou všecky zbombardovat nukleárními zbraněmi a svět bude 

prázdný. Jenže zde je předpokládáno, že tyto bytosti nechtějí zároveň s námi zničit celou 

Zemi, protože tento ekologický systém z nějakého důvodu potřebují. Proto také přišli s 4G a 

5G mikrovlnnou energií, která – kdyby byla spuštěna naplno – usmaží obyvatele měst za pár 

minut, zatím co domy, cesty a všecko ostatní zůstane neporušené. Zdá se, že je to součást 

jejich plánu. 

Existuje názor, že snaha o vylidnění planety je založena na obavách, že lidstvo, jen kvůli 

tomu, že existuje, ničí biosféru pomocí zamoření země, radiace, plastiků, chemického a 

jaderného odpadu, ale i vzpourami, válkami, požáry, chaosem, lidskými pocity zoufalství a 

strachu, atd. 

Jenomže – to není lidstvo, které tyto věci produkuje, či způsobuje. Ne, to nejsou lidé, kteří 

takto zamořují planetu, ale jsou to vlády samy, plus velké nadnárodní korporace, které 

dovolují, aby škodlivý průmysl existoval. Způsobují války, rozbroje a požáry a nenechají nás 

v klidu žít své životy. Takže problém tohoto druhu by se měl řešit jinak, než vyhubením 

lidstva. 

George Green potvrzuje korupci na nejvyšších místech 

George Green (1939-2019) byl2 velice zvláštní člověk. Jako 17letý se dal k armádě a sloužil u 

letců. Tam vystudoval elektroniku a posléze opravoval letadla, různé střely, rakety a i 

nukleární střely a jiné, neobvyklé vojenské vybavení. Později studoval geofyziku, ale stal se 

investičním bankéřem, který denně převáděl miliony dolarů do nejrůznějších banek a 

vymýšlel pro tyto instituce obchodní plány. Poté změnil povolání a stal se stavitelem. Stavěl 

velké projekty, veřejné budovy, přídavné budovy ke školám, a podobné. 

Ještě u armády, dostal se jednou do hangáru, kde ležel na zemi obrovský, krásný, lesklý 

kruhový disk. Ptal se svých nadřízených co je to zač a bylo mu řečeno, že je to nový projekt 

firmy Sikorsky (výrobce letadel v Americe). To ale nebyla pravda; bylo to UFO. 

Přes finance se George dostal do styku s předními bankéři a také s předními osobnostmi a 

politickými představiteli své doby. Stal se prostě jedním z nich. Vypráví, jak se postupně stal 

ředitelem různých firem, kde jeho úkol byl přeměnit všecko co vlastní, na peníze, neboli je 

vytunelovat. Propustil zaměstnance a majetek firmy rozprodal, načež se se svými politickými 

kamarády rozdělil o výtěžek. 

Postupně ale pochopil, že to není ta správná cesta. Jednou, když byl pozván do hotelu 

v Aspenu, ve státě Colorado, kde se tehdy sešli někteří hlavní politikové, přijel tam i se svými 

dvěma dcerami. Tehdy mu bylo oznámeno, že by se měl stát hlavním finančním ředitelem 

pro budoucího presidenta. 

„A kdo bude ten budoucí president?“ ptal se. 

„Jimmy Carter,“ bylo mu řečeno. 

„Kdo je to?“ 

„Ale, to je demokratický guvernér státu Georgia.“ 

„Takže on je demokrat, ale já jsem registrovaný republikán,“ namítl George. 



„To je jedno,“ poklepal mu na rameno Paul Volcker, tehdejší ředitel Federální reservy, „my 

je ovládáme obě dvě.“ 

Tito lidé se všichni zdržovali stále v jedné místnosti. Málokterý z nich si dovolil vyjít ven. To 

proto, že jakmile by opustil společné prostory, ti ostatní by ho ihned začali pomlouvat a 

plánovat proti němu intriky. 

Ted Kennedy (senátor, bratr zavražděného presidenta Johna Kennedyho) mu potom řekl, že 

by to místo presidentova finančníka měl vzít, protože je to skvělá pozice a on tak dobře 

zachází s těmi financemi! „A mimochodem, potkáš tam některé opravdu pěkné ženské,“ 

dodal a George si myslel, že to je všecko, co ho zajímá. 

V tom vešla do místnosti Greenova dcera a když ji Kennedy uviděl, prohlásil, že by ji rád 

zasvětil do tajemství sexu. George na to, že to nejde, že je to jeho dcera a je jí pouze 14 let. 

„To je mně jedno,“ Kennedy na to. 

George se znechutil a odešel od něho. Přešel místnost a chvíli si povídal s Pierre Trudeau, 

kanadským premiérem, než si všiml, že před ním na stole stála krabice s bílým práškem. 

Ihned pochopil o co jde, že je to kokain, který všichni z nich po libosti používají. Velmi se 

znechutil a celé shromáždění opustil. Později jim oznámil, že pozici finančního ředitele 

nepřijímá. A pak se jeho život začal prudce měnit. 

Najednou všecky banky, kde měl půjčeny peníze na několik rozestavěných budov, začaly ty 

peníze po něm požadovat zpátky a to s okamžitou platností. Ztratil tím miliony dolarů a 

ohrozil mnoho rozestavěných projektů. 

V té době3 se také věnoval publikování knih. Začal s tímto podnikáním někdy v 1980. letech 

knihou Billy Meiera ze Švýcarska, který popisoval své vlastní setkání s mimozemšťany. 

Green ho dokonce jel navštívit a od té doby měl i on kontakt s mimozemšťany, kteří ho 

zkoušeli využít jako svého posla pro nás, pozemšťany. Aspoň to je, co on sám píše. 

Mimozemšťané, se kterými jednal, vypadali jako obyčejní lidé. Řekli mu, že naše planeta je 

vězení, ovládaná jinými tvory z vesmíru, kteří z nás chtějí udělat otroky. Celá naše země je 

ovládána 300 lidmi, kteří mají poslední slovo v každém rozhodnutí, zde učiněném. 

V současné době připravují všecko na 3. světovou válku a zároveň plánují vylidnění planety, 

což znamená vyhubení 90% lidské populace. Je naprosto nutné proti těmto zločinným silám 

zakročit, jinak se jim jejich plán podaří. 

George Green o tom všem, co mu mimozemšťané radili napsal celkem 4 knihy, které dával 

zdarma na jeho stránce nohoax.com jenomže ta už nefunguje. Knihy je možno stáhnout 

jinde4. 

V knihách dává návod, jak proti této záškodnické snaze postupovat. Ve skupinách po třech, 

nebo sedmi, či dvanácti lidí se v tajnosti scházet a představovat si nový svět, jak bychom ho 

chtěli mít, se všemi detaily a možnostmi. 

Proč má být představa lepšího světa držena v tajnosti? 

Naši protivníci všude zasévají semena nedůvěry v naše vlastní schopnosti a tím nás zkoušejí 

přesvědčit, že jsme proti nim bezmocní. Kdybychom se scházeli za takovým účelem ve 

větších spolcích, snadno by je infiltrovali svými agenty-provokatéry a nás by postupně svedli 

na scestí, takže bychom pomáhali jejich záměrům a ne našim. 



To se stává skoro pokaždé s většími spolky, ať už s veřejnými, či tajnými. 

Rovněž by nám náš záměr mohl lecjaký ‘dobře smýšlející přítel‘, neboli tajný nástroj opozice 

vymluvit a naši snahu a píli zvrátit jinam. Z toho důvodu je lepší držet tyto informace tak 

trochu v tajnosti a pokud už si pro tento druh aktivity vybereme společníky, měli by to být 

důvěryhodní a spolehliví lidé, které dobře známe. 

V běžných zprávách vám neřeknou, že naše opozice dělá to stejné. Scházejí se v menších 

skupinách a při jejich rituálech přesměrovávají energetická pole a energetickou mřížku celé 

planety (o čemž my skoro nemáme tušení, že něco takového existuje) za účelem ovlivnění 

našeho vědomí a naší chápavosti. 

Tak na příklad5, velmi vlivný rituál byl zorganizován na 11. až 13. srpna 1999 přímo u Velké 

pyramidy v Gize, v Egyptě, za účelem ‘otevření cesty‘, neboli zahájení ‘Věku Horusova‘. 

Rituál měl otevřít cestu záporné energii ze spodního, 4. rozměru a nasměrovat ji na ley-linky 

naší země. To mělo způsobit uzavření 3. oka (spirituální spojení) všech těch, kteří oponují 

plánu Iluminátů, anebo k němu mají záporný přístup. 

Proč 11. srpna? Protože to je den zatmění slunce, kterým začínalo 6-měsíční období, během 

kterého mělo být uvedeno v činnost značné množství aktivity vázané na nastolení ‘Věku 

Horusova‘. Podle Iluminátů, Osiris je otec, Horus je syn a Isis je matka-panna, což je obdoba 

křesťanské svaté Trojice. 

Věk Horusův zahrnuje: Nový světový řád, převzetí planety skrze nastolení jedné světové 

vlády a jedné světové armády (NATO), světové centrální banky a celosvětové měny, s mikro-

čipovanou populací. 

Další6 podstatný rituál za účelem nastolení Horusova věku byl proveden v noci ze 31. 

prosince 1999 na 1. ledna 2000 od 12 hodin v noci do 3 hodin ráno, opět u Velké pyramidy. I 

tohoto rituálu se zúčastnily přední satanské elity: byl tam George Bush, anglická královská 

rodina, Henry Kissinger, Rockefelleři, Rothschildové a mnoho dalších.I úřady jim v tom 

pomáhaly, protože na tu dobu byla pyramida ‘uzavřena veřejnosti z důvodů bezpečnosti‘. 

Nejen že to byl přechod mezi jedním stoletím a druhým, byl to současně vrchol obrovského 

slunečního cyklu a to je období, kdy mocná sluneční energie povzbudí lidské vědomí natolik, 

že je schopno reagovat na venkovní podněty přesně jak je plánováno, říká David Icke. Celý 

rituál byl samozřejmě zaměřen proti nám.  

Icke píše, že náš úkol tady na zemi není bojovat s Ilumináty. Náš úkol je přinést světlo 

do tohoto světa a zvýšit své chápání natolik, abychom se dostali nad jejich frekvenční 

úroveň, kdy pak na nás nebudou mít vliv a my budeme snadno vidět do jejich plánů a 

budeme je moci měnit. Tehdy se konečně dostaneme ven z toho vibračního vězení, ve 

kterém je lidstvo drženo již tisíce let. 

Účinkuje meditace nebo modlitba? 

Před časem byl učiněn pokus, kdy jedna skupina lidí meditovala a druhá se modlila. Každá 

z nich byla v jiném městě. Když byly následky vyhodnoceny, bylo zjištěno, že po dobu jejich 

činnosti, ať už to byla meditace či modlitba, zločinnost v tomto období a v tom místě 

měřitelně klesla. Bylo propočítáno, že na milionové město stačí pouhá hrstka meditujících či 

modlících se. Chápete už proč byly kvůli koroně zavřeny kostely a rozšiřován chaos? 



Dnes existují v Americe některá lékařská zařízení, která léčí kritické pacienty modlitbou. 

Mají svůj okruh modlících se a když dostanou případ, kterému není jinak pomoci, použijí tyto 

nábožensky založené skupiny na jeho uzdravení. Možná se budete divit, mají s tímto 

přístupem značný úspěch. V jedné z těchto klinik působila také Dr. Candace Pert, objevitelka 

opiátových receptorů v mozku a autorka knihy ‘Molekuly emocí‘. 

Biblické důvody 

Existuje ještě biblické vysvětlení všeho toho, co se dnes děje, které objasňuje celé šílenství, 

jehož jsme svědky. Už kdysi dávno vznikl spor mezi anděly. Anděl Lucifer, což je nositel 

světla, chtěl vládnout stejně jako Bůh a začal se Bohu protivit. Následně byl Lucifer svržen s 

nebe spolu s jeho stoupenci. Bůh, protože je mírumilovný a láskyplný, nechtěl tu skupinu 

vzbouřenců přímo zatratit a proto s nimi vyjednával o nápravě. 

Lucifer tvrdil, že lidstvo je možno ovládat jen pomocí příkazů a rozkazů, diktátu a teroru. 

Bůh s ním nesouhlasil, ale přesto dal Luciferovi možnost dokázat, že má pravdu. Dal mu k 

dispozici celé lidstvo, kterému Lucifer mohl vládnout až do určité doby. Kdyby ale za ten čas 

nedokázal, že jeho názory jsou ty správné, propadl by peklu na věčnost. 

Mnozí mají za to, že tato doba se blíží ke konci. Proto pekelné síly vyvinuly veškerou snahu 

na to, aby nás totálně zotročily a pak nám mohly vládnout. Lidstvo se jim ale stále vymyká, 

není snadné je ovládnout i přes všecky úpadkové a ponižující metody, které byly doposud 

použity. Proto se pekelníci rozhodli, že lidstvo, které Bůh nesmírně miluje a které je jeho 

pýchou, zničí. Asi mu to chtějí udělat naschvál. 

Jestli se to povede – kdoví. Zde záleží i na nás, jak se zachováme. 

Není žádoucí, abychom se bouřili, nebo všecko ničili a vyhrožovali ještě větší spouští, jako to 

dělá BLM a Antifa a jim podobní. Ne, zde je naopak potřeba vrátit se ke svému původu a 

začít být opět lidmi. Začít být lidští. To předpokládá vidět druhé lidi jako sobě rovné a ne 

jako ‘ty blbce z druhé ulice‘ a také chápat druhé lidi i s jejich chybami, tak jak jsou a nesoudit 

je. Brát to, jako že ty chyby jsou jejich záležitost a my do toho nemáme co rýpat. 

To jsou pouze malé ukázky. Vcelku to chce změnit náš vztah k tomuto světu a jeho 

obyvatelům a také sami k sobě. Pomáhat si, mít trpělivost jeden s druhým a umět odpouštět 

přestupky jak druhým, tak i sobě. 

Představte si válku. Letadla létají, bomby padají, tanky střílejí, vojáci běhají sem a tam, všude 

plno mrtvých. Vy sedíte v díře v zemi, kterou jste si vlastníma rukama vyhrabal/a, máte 

šílený strach a cítíte se nesmírně opuštěn/a. 

A najednou se k vám připlíží váš soused, který o vás nedávno prohlásil, že jste osel. Jaký 

vztah asi k němu budete mít? Nejspíš budete bez sebe radostí, že máte společníka v utrpení. 

No a stejný vztah byste k němu měli mít i bez války. 

Co by se stalo, kdyby … 

V Bibli se dokonce říká, ‘milujte své nepřátele ...‘ Co by se asi stalo, kdybychom začali 

myslet na své otrokáře s láskou? Co kdybychom jim namísto spílání začali přát, aby 

pochopili že chybují a polepšili se? Co kdyby za ně v kostelích nechali sloužit mše a všichni 

přítomní by orodovali za jejich prohlédnutí a možná i spasení? Aha, co když to je další 

důvod, proč jsou kostely zavřeny – aby k něčemu takovému nedošlo? 



Je pravda, že tím, že bychom na ně přestali nadávat, bychom se dobrovolně vzdali vyřčení 

rozsudku nad nimi, neboli souzení. Přece se říká: ‘Nesuď, abys nebyl souzen‘. A pak by je 

mohla soudit vyšší moc, která zasáhne jen tehdy, když my se toho úkolu vzdáme. 

Nějaký vliv by to muselo mít. Proč jinak by Židé požadovali s nesmírnou vervou, aby byla 

z velikonoční katolické mše odstraněna modlitba za jejich převedení na křesťanskou víru? 

Snad se obávali, že to funguje? Modlitba byla pak odstraněna. 

Jordan Maxwell říká7, že tento svět byl převzat spirituální mocí, které my nerozumíme. Je to 

temná moc, zlá a zákeřná, která chce zkolektivizovat všechny lidi do jednoho shluku, pod 

jednu vládu, s jedním náboženstvím, všichni se stejně vymytými mozky. Pak se staneme 

jedním tvorem a oni si s námi mohou dělat co chtějí. 

Jejich plán postupu je oznamován slovy a symboly, které my nechápeme. Na příklad 

americká socha Svobody, my si myslíme, že je to žena, znamení volnosti a zatím je to muž a 

je zde aby soudil celé lidstvo. A Amerika skutečně soudí celý svět. Ta pochodeň, kterou 

socha drží, je Prometheova pochodeň; je to oheň, který byl ukraden Bohům. 

Vztyčují nám symboly své moci všude kam se člověk podívá (všecky pyramidy a falické 

symboly, jako třeba nový ‘orloj‘ na náměstí v Brně) a když svým souhlasem s tímto 

počínáním, dáváme souhlas i s jich nadvládou. 

Tito lidé s oblibou používají opaky. Když řeknou, že něco je bílé, můžeme věřit, že je to 

černé. Takto informují jeden druhého, přímo před námi, aniž by používali nějaké šifry, nebo 

museli něco vysvětlovat. Takže když říkají ‘Socha Svobody,‘ tak tam žádná svoboda není. 

V Americe je hojně nadužíváno slovo ‘svoboda‘, protože ta svoboda odtud zmizela. 

Při divadelní produkci teroristických akcí s krizovými herci zanechávají všude, kam kamera 

dohlédne, boty – to je jejich podpis, tím hlásí všem svým druhům po celém světě, že je to 

jejich další, úspěšně provedená věc. 

Chtějí tento svět zahltit temnotou ve formě neslušnosti, vulgarity, nemravnosti, drog, zločinu, 

nenávisti, strachu a všech jiných zrůdných vlivů. A pak, až bude všecko úplně zničeno, tak z 

prachu chtějí vybudovat svět nový a krásný, přímo podle báje o ptákovi Fénixovi, který 

shořel na popel a pak se ze svého vlastního popele znovu zrodil a vzlétl ke slunci. 

Až budou náš svět, který chtějí napřed zničit, znovu budovat z vlastního popele, pak chtějí 

zavést další universální hrozbu, k našemu sjednocení. Ta hrozba bude UFO. Co je to UFO? 

Kdo je za celým tím podvodem? Kdo používá skrytou technologii, nám neznámou, ale velice 

vyspělou? Jsou to pozemšťané, nebo mimozemšťané? Jestliže to jsou mimozemšťané a 

nacházejí se zde, mezi námi, jak to, že o nich nic nevíme? 

Křesťanství mluvilo o blížících se dnech ničení a zkázy celého světa, kdy bude světu 

vládnout Satan, neboli Ďábel sám. Pod jeho vedením budeme všichni hnáni na smrt, celá 

světová civilizace, což je organizováno těmi stejnými lidmi, kteří chtějí zničit Ameriku. Proto 

je president Trump tak moc nenáviděn Demokratickou stranou, protože Amerika je ve válce 

s Demokratickou stranou a ta válka trvá již mnoho dlouhých let. 

Stejně tak jsme byli ve válce se Sovětským svazem, který se nakonec položil, protože žádný 

komunistický systém není schopen financovat sám sebe. Sami komunisté si neuvědomovali, 

že nebýt amerických bankéřů, kteří je financovali jak mohli, tak by nebyl žádný Sovětský 

https://www.youtube.com/watch?v=ucyT047jkFU


svaz. Američtí bankéři také financovali veškerá komunistická hnutí v Evropě a dnes jsou 

evropské vlády přebírány, jedna po druhé, komunistickým systémem. 

Komunismus je parazitní systém; není schopen se sám vydržovat. Můžeme vidět ukázky toho 

ve všech samosprávních útvarech, zakládaných komunisty. Říkají si samosprávní, ale přitom 

nejsou schopni vytvořit funkční ekonomii. A dnes se komunisté pokoušejí o zničení Ameriky. 

Jordan Maxwell, pokračuje 

Jordan Maxwell8, neúnavný badatel a odborník na spikleneckou historii, symboliku a 

mytologii neváhal sdílet výsledky své práce s návštěvníky jeho nesčetných seminářů, audio a 

video rozhovorů a jiných veřejných diskuzí. Je to naprostý znalec těchto záhad, věčný student 

neznámých a mystických záležitostí 

Maxwell říká, že o co se dnes ve světě jedná, je o nastolení Nového světového zřízení. Jenže 

není možno nastolit Nové světoví zřízení, pokud není to staré odstraněno. To staré zřízení je 

Amerika, protože bojuje s celým světem. Z toho důvodu je nutno napřed zničit Ameriku a 

teprve pak bude možno nastolit Nový světový řád. 

Americký president John F. Kennedy řekl v jeho prvním, uváděcím proslovu, když se stal 

presidentem: „Přijímám tuto funkci presidenta Spojených států z vlastní vůle a potvrzuji, že 

nejsem vázán žádnou organizací a žádnými náboženskými názory. Přijímám tuto funkci jako 

Američan.“ 

Proto ho zabili, protože nesouhlasil se zničením Spojených států. 

Kennedy dobře věděl, že Amerika byla zbavena svého statusu národa tím, že se v r. 1865 

stala korporací. Celá země byla a je privátně vlastněná korporace a všichni její občané nejsou 

Američané, ale jsou to zaměstnanci této korporace, zvané Spojené státy. Nejsou to občané 

spojených Států, nejsou to Američané, ale zaměstnanci korporace, Spojených států. 

(Mimochodem, v Německu je to to stejné; u nás je korporace pouze Ministerstvo zahraničí.) 

Další president, Barack Obama a uchazečka o presidentské místo, Hillary Clintonová, ti oba 

použili stejná slova: „Změníme Ameriku.“ Karl Marx prohlásil něco podobného: „Dokud se 

Amerika nezmění, komunismus nemůže uspět.“ Takže ty změny, které propagovali, byly 

změny na komunismus a to celosvětově. 

Všechny dřívější komunistické země byly ‘lidové demokratické republiky‘. Dnes se Amerika 

stala demokratickou republikou. V řečtině je význam slova ‘demo‘ překládán jako ‘dav‘. 

Demokracie je vláda davu a všichni lidé jsou tím pádem považováni za zvířata. 

Jordan Maxwell říká, že brzy se věci začnou měnit. Brzy nastane chaos a bude to chvíli trvat, 

než se všecko opět zklidní a pak bude celý svět převeden na digitální systém. A pak, když se 

vás budou chtít zbavit, tak vám jednoduše zavřou bankovní účet a nebudete mít možnost 

kupovat nebo prodávat naprosto nic, po celém světě. 

To je důvod, proč přišli s Bitcoinem, protože věděli, co se chystá. V některých obchodech je 

dnes už možno s Bitcoinem platit. Někde dokonce nechtějí přijímat hotovost, protože se bojí, 

že bankovky na sobě mají ten virus. Takže koronavirus byl uveden na scénu také proto, aby 

pomohl nastolit digitalizovanou (počítačem ovládanou) lidskou společnost. 



Starý svět byl jiný 

Dříve, před rokem 1865, kdy byla Amerika převedena na korporaci, to byla zcela jiná země. 

Můžeme to vidět ve starých kovbojských filmech. Všichni kovbojové měli pušky a pistole a 

když došlo k rozepři, použili často k vyřešení sporu zbraně. A nikdo jim v tom nemohl 

zabránit, ani šerif ne, protože to byli svobodní občané. Proto měli zbraně, protože byli 

svobodní občané. Svobodný občan může nosit zbraň a nemusí mít povolení, nebo licenci. 

Ty zbraně měli k tomu, aby se mohli ubránit vládě! 

Dnes něco takového není přípustné. Dnes ale také nejsou Američané ti svobodní lidé, co byli 

dříve. Na každou zbraň musí mít povolení, aby ji vůbec mohli vlastnit. Proto se tolik střílí ve 

školách, aby děti spojovaly zbraně s osobním nebezpečím a s násilím, takže až vyrostou, tak 

budou všichni z nich proti zbraním, protože je budou považovat za špatné. 

Co způsobila koronavirová epidemie 

Korona nám přinesla sledování, strach před druhými, kteří by mohli být nakaženi, což všecko 

dohromady produkuje pocit provinění. Dnes existuje obrovská vládní mašinerie, která se 

zabývá pouze sledováním lidí a kontrolováním těch, se kterými se stýkají. Když budete 

v obchodě a někdo tam bude mít koronu, může se stát, že tito špehové se s vámi spojí a 

řeknou vám, že jste ohroženi a pak musíte do karantény. To je velice nebezpečné pro všecky 

lidi na světě. Lidé jsou totiž zvyklí poslechnout přímý příkaz, takže se podrobí a už nikdy se 

nemusí vrátit zpět domů. 

Většina z nás nemá potřebné vzdělání, ani zájem o ně, nemají porozumění pro mnoho z toho, 

co se děje kolem a proto jsou pouze poslušní otroci. To je pravda po celém světě a dnes se to 

stejné děje i v Americe, kde lidé přestali myslet. Lidé se dobrovolně stali neinformovanými, 

nikdo už nečte, nevzdělává se, nemá o nic zájem. (Kdybyste chtěli někomu dát knihy, tak si 

bude stěžovat, že dnes není snadné je vyhodit). 

A pak nás začali strašit, že zemřeme příšernou smrtí a jak moc je nemocných, kteří již tuto 

nemoc mají. Jdete se podívat do nemocnice a ta je prázdná. Lidé začali ty prázdné nemocnice 

filmovat. Najednou se objevila zpráva, že bylo velké množství lidí zasaženou tou strašlivou 

nemocí. Přišli tam a nemocnice jsou prázdné a vstup dovnitř není dovolen – snad abychom 

neviděli tu prázdnotu. 

Korona – a nová koruna 

Gregory Hallett o sobě tvrdí, že je následníkem anglického trůnu, neboli anglický král. 

Maxwell s ním byl delší dobu v kontaktu. Jenže britská královská rodina, která mu napřed 

slíbila, že vykonají všecko tak, jak požaduje, s ním odmítá jednat. A přitom Windsorové, 

kteří v Anglii vládnou, nejsou žádná britská šlechta. Jsou to Němci, Saxe-Coburg a Gotha a 

dokonce i německy mluví. Celý jejich vládní systém není anglický, ale je německý. 

Stará královna Matka byla snad největší nacista na světě. Stejně tak manžel královny 

Elizabeth, princ Phillip byl nacista, pochodoval v nacistických útvarech a náramně mu to 

vyhovovalo. Bylo jich mnoho, kteří zjevně podporovali a obdivovali Nacismus. 

Je to zvláštní, Hallett dnes zkouší na tyto rozpory upozornit a zároveň chce uplatnit svůj 

historický nárok na britský trůn. Takže nová anglická koruna a nová nemoc: korona! Zvláštní 

souhra, opravdu. 



Podle Maxwella má přijít v blízké budoucnosti na scénu nový světový vládce a je uvažováno, 

že ho vyprodukuje právě britská monarchie Windsorů. Někteří usuzují, že to bude Princ 

William, i když není doopravdy syn Charlese, který si dnes hraje na krále. Otec prince 

Williama byl španělský král, o čemž bude psáno v jedné z dalších kapitol. 

Nový vládce bude požadovat, aby se mu všichni lidé na světě poklonili; bude to vládce 

celého světa. Všichni budou muset před ním na kolena a kdo se nepodřídí, tak bude mít jeho 

digitální číslo, kterým budou všichni lidé vybaveni, odstraněno z cirkulace. Bez tohoto čísla a 

bez digitálního znamení šelmy nebude moci ani kupovat, ani prodávat. 

To je, jak se Nový světový řád bude zbavovat opozice. 

 

1 Číslo 86 bylo v Americe používáno v barech. Když si návštěvník baru poručil 100 proof alkoholický nápoj, 

což je v Evropě 50% a hospodský usoudil, že toho již vypil příliš mnoho, tak mu naservíroval 86 proof (43%) 

nápoj. Pak se říkalo, že toho hosta osmdesátšestkoval. Jinak v numerologii má číslo 86 několik významů, z 

nichž ten hlavní je ’hojnost’. 
2 https://www.youtube.com/watch?v=DCCZ1YfcSEc 
3 https://m.facebook.com/divineparadigm/posts/2213732855391776 
4 Handbook of the New Paradigm: 

https://archive.org/details/handbook-for-the-new-paradigm-benevelent-beings-george-green-1999 

Becoming: https://archive.org/details/georgegreen3becoming 

Messages for the Ground Crew: https://archive.org/details/messagesforthegroundcrewgeorgegreen 

Embracing the Rainbow: https://archive.org/details/georgegreen2embracingtherainbow 
5 https://en.calameo.com/read/0001935747888a6bc74eb 
6 https://en.calameo.com/read/000193574f9198ce54d15 
7 https://www.youtube.com/watch?v=ucyT047jkFU 
8 JordanMaxwellShow.com 

 



KAPITOLA 6 

KAŽDÁ INFEKČNÍ NEMOC MÁ SVÉ TRVÁNÍ 

27. října 2020 

Již v r. 1840 zjistil1 William Farr, CB (1807-1883), anglický epidemiolog a statistik, že délka 

infekční nemoci je určena úmrtím. Jakmile úmrtnost dosáhne jakýsi vrchol, což je snadné 

rozpoznat, protože počty mrtvých začnou klesat, pak končí i nemoc samotná, viz graf níže. 

Další pozoruhodností je, že jak stoupající 

strana křivky úmrtí, tak i klesající jsou skoro 

vždycky stejného tvaru. Takže podle vrcholu 

počtu úmrtí se dá usoudit ve kterém stadiu se 

chřipka nachází a je možno odhadnout, nebo 

propočítat její konec. 

Jiný britský vědec, Dr. Edgar Hope-Simpson 

(1908-2003) založil ve 1930. letech laboratoř 

na zkoumání chřipky v Anglii a strávil celých 

50 let studiem této nemoci. Zjistil, že průběh virové infekce je v různých částech světa 

rozdílný a křivka nemoci i její trvání jsou dány převážně zeměpisnou šířkou. 

Ať už je to kvůli slunečnímu světlu, které v nás produkuje vitamin D, nebo kvůli něčemu 

jinému, jeho předpovědi opravdu vždy souhlasí se skutečnou situací. I při letošní 

koronavirové chřipce, tato měla zcela jiný průběh v severních státech oproti státům jižním. 

Zatím co na severu chřipka už skončila, na jihu teprve začínala. 

To je důvod pro stálé stoupání křivky úmrtnosti, protože do statistiky byly vzaty jak severní, 

tak i jižní státy, z nichž každé mají jiný průběh nemoci. To ale v žádném případě neznamená, 

že korona stále dál pokračuje, až do nekonečna, jak by to rádi viděli politikové a media. 

Tak na příklad, Itálie vykazovala nejvyšší úmrtnost těsně před 10. dubnem, zatím co Peru a 

Brazilie, které spadají mezi jižní, v tomto případě tropické části světa, se vykazují křivkou 

zcela jiného tvaru a výšky. Jejich křivky úmrtnosti začaly velmi pomalu stoupat teprve někdy 

v půli května a úhel jejich stoupání byl mnohem mírnější, takže docílily jakéhosi vrcholu až 

koncem července. Tento vrchol byl ale podstatně nižší, než vrchol italský. 

Dále je zajímavé, že Peru mělo přísnou karanténu už někdy v březnu, dávno předtím, než 

začala jejich křivka úmrtí existovat. V Brazilii ale karanténu nedovolili, za což byli velice 

kritizováni. Přesto je tvar obou křivek a jejich výše, jak Peru, tak Brazilie, stejný. Také vliv 

karantény na průběh chřipky se zdá být nulový a jeho jediný vliv je na lidskou populaci, kde 

páchá nedozírné škody. 

V knize ‘Přenos epidemické chřipky2‘ ukazuje Dr. Hope-Simpson sezónně ovlivněný výskyt 

různých infekčních chorob3. Tento je znázorněn v dalším grafu, níže. Jak si můžete všimnout, 

koronavirová chřipka zhruba souvisí s výskytem obyčejné chřipky. Diagram pro severní 

země (zde neukázán) přesně souhlasí s předešlým diagramem letošního koronaviru pro 

severní části planety a diagram, který zobrazuje jižní části země, je stejný jako jižní výskyt 

letošního koronaviru v Peru a Brazilii. 

Podle těchto informací je zjevné, že nezáleží na tom, jestli měly některé země přísnou 

karanténu a roušky nebo ne. Chřipka probíhala všude zhruba stejně. Na příklad americký stát 
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Kalifornie měl přísnou karanténu hned ze začátku a přitom statistiky nejsou rozdílné od 

sousedního Texasu, Arizony a vzdálené Floridy, které byly mnohem volnější podmínky. 

 

Takže je zjevné, že koronavirová chřipka se chová stejně jako normální, běžná chřipka 

(influenza) a s největší pravděpodobností mluvíme o jednom a tom samém. 

Je karanténa opravdu účinná? 

Když Čína jako první zavedla karanténu coby obranu proti koronaviru, americké noviny 

‘Washington Post‘ citovaly nejmenovaného profesora z Georgetown University ve 

Washingtonu D.C., který prohlásil: „Pravda je, že tyto druhy karantény jsou velmi neobvyklé 

a naprosto neúčinné.“ 

CDC se tehdy vyjádřilo, že: 

„Ne-lékařské zásahy, jako je společenské distancování jsou neúčinné, 

jakmile infekce postihne 1% populace.“ 

Evropské centrum pro prevenci a kontrolu nemocí napsalo: 

„Nejsou žádná historická pozorování, nebo vědecké studie, které by 

podporovaly karanténu nakažených lidí na delší dobu, za účelem 

zastavení postupu nemoci.“ 

Toto všecko je potvrzeno celými desetiletími výzkumu a bádání. Proto je naprosto 

nepochopitelné, že tyto důležité informace nikdo nepochopil a nepoužil a my všichni jsme se 

museli podrobit nesmyslné karanténě a jiným nefunkčním nařízením. 

Izolace nepřináší kladné výsledky 

Jako příklad, v r. 1969 se vydala skupina vědců na Antarktidu, aby tam přezimovali. Byli 

naprosto izolovaní, v čistém prostředí, mezi samým ledem. Přesto, 17. týden jejich pobytu 

podlehli virovému onemocnění. Stejně tak Covid, ten se letos projevil na argentinské 

vojenské lodi zhruba 35. den její cesty, přímo po 14-denní izolaci kapitána a posádky. 

Příroda si vždycky prosadí svoje. A nějaké karantény a stejně nesmyslné roušky a 

společenské distancování ji nejsou schopny zastavit. Všecko, co je ke skončení chřipky nutné 

je celková imunita populace a nepomůže nic jiného, ani očkování, nebo jiná zaklínadla. 

Vliv, který měla4 nucená karanténa na svět je nevyčíslitelný a záhadně – nikdo o tom 

nemluví. Nejen že karanténa ani v nejmenším nedocílila to, co si od ní politikové slibovali, 



ale ještě navíc uškodila mnohým. Jenže – media o tom nemluví, politikové rovněž mlčí, 

jakoby nic z toho neexistovalo. A zatím sama WHO odhaduje, že skoro 2 miliony úmrtí bylo 

způsobeno karanténou, jen kvůli nemocem jako jsou tuberkulóza, malarie a HIV. 

Tuberkulóza je ten největší monster mezi nemocemi a přesto, nikdo ji netestuje, nikdo se o ni 

nestará, dokonce se zdá, že je často ignorována. A přitom tato nemoc odpraví na onen svět asi 

1,5 milionů lidí ročně. Začne mírnou teplotou a únavou, pak se přidá bolestivý kašel a lapání 

po vzduchu a je to. TBC je také nesmírně nakažlivá a její léčba trvá týdny, až měsíce. 

Problém je, že jak se všichni věnovali pouze koroně, TBC a malarie byly ignorovány a dnes 

se začínají hlásit o slovo. Kvůli karanténě nemohli pacienti získat lékařské ošetření, ani léky a 

nemocnice nikoho nebraly, než korona pacienty, i když jich bylo velice málo. 

Tím pádem ty horší a skutečně nebezpečné nemoci využily nedostatku pozornosti a rozrostly 

se, jak nejvíc to šlo. Mnohý lékařský personál si stěžuje, že kvůli koroně je jejich práce 

několika desetiletí, kdy se usilovně snažili potřít tyto nebezpečné nemoci, naprosto 

vyplýtvána. 

TBC, stejně jako malarie, jsou nemoci, které potřebují okamžitou léčbu. Čím déle se otálí 

s nasazením patřičných léčiv, tím menší možnost je pacienta vyléčit. A ještě ke všemu může 

mezitím nakazit celé zástupy dalších. 

Během koronavirové paniky, pacienti s tuberkulózou byli rovněž mylně testováni na Covid a 

v některých případech pak byli natlačeni do nemocnic, kde skutečnou chřipku opravdu 

dostali, což podstatně zhoršilo jejich zdravotní stav. Mnozí na to zemřeli. 

Použití Plaquenilu proti malarii bylo rovněž ohroženo, protože nejen že kvůli karanténě 

nebyly pravidelné dodávky toho a jiných léků, ale ještě ke všemu, lidé začali lék schraňovat, 

dělat si zásoby a tím pádem ti, kteří ho potřebovali, ho nemohli sehnat. 

K tomu musíme připočítat skutečnost, že od doby, co president Trump prohlásil, že Plaquenil 

funguje proti koroně, tak byl tento lék okamžitě v Americe a v některých jiných zemích 

zakázán. Tak moc mají zájem o naše dobro, že lék, který by nám mohl pomoci, ihned 

zakážou! 

Psychické následky karantény 

Psychické následky mají údajně postihovat hlavně ty starší, ale ani ti mladí nejsou ušetřeni. 

Obzvláště, když uvážíme, že mladší lidé mají z této chřipky podstatně větší strach než ti 

starší, snad kvůli nedostatku zkušeností, kvůli nedostatku informací, anebo více věří 

propagandě, těžko říct. Ale psychické následky dlouhodobého domácího vězení je mohou 

postihnout zrovna tak, jako ty staré, ne-li hůře. 

Osamělost a pocit osamělosti5 je údajně stejně škodlivý jako fyzická bolest, říkají vědci 

z Centra pro stárnoucí při Universitě v Pennsylvanii, v Americe. Výzkum dokazuje, že delší 

období osamocenosti má přímý vliv na životaschopnost člověka a může vést k jeho 

předčasnému úmrtí. 

Dlouhodobá osamělost zvyšuje pravděpodobnost srdečních nemocí a mrtvic, způsobuje 

systemickou zánětlivost a oslabuje imunitní systém. Dále způsobuje degeneraci mozkových 

schopností a silně ovlivňuje i jiné mentální funkce. Daleko snadněji udělá z lidí dementy a u 

mnohých, často u těch mladších, může vést až k sebevraždě. 



Dr. Jeffrey A. Tucker z Amerického institutu6 pro výzkum ekonomie píše: 

„Jako psychiatr se zaměřuji na nemoci, způsobené stresem, 

paranoidními představami a neopodstatněným strachem. Je dost obtížné 

tyto problémy zvládat v běžných dobách. To, co se děje teď je rozšíření 

těchto mentálních problémů do celé populace … Skoro to vypadá, že je 

to záměrné; je to tragické. Jakmile to jednou začalo, může to trvat 

dlouhé roky, než bude docílena náprava.“ 

Odolnost proti koronaviru 

A přitom – bylo zjištěno7, že všichni, kdo prošli koronou, i ti, kteří neměli žádné příznaky, 

anebo u kterých nebyly zjištěny žádné protilátky, ti všichni si vyvinuli proti této nemoci 

odolnost. Všichni totiž měli specifické paměťové T-buňky, které dokážou rozpoznat a zničit 

buňky, které virus obsahují. Takže je zřejmé, že všichni tito lidé, což je s největší 

pravděpodobností velká většina populace, mají dokonalou imunitu proti koronaviru. 

A není se čemu divit, koronavirové chřipky jsou s námi už celých 17 let! 

Zpočátku se uvažovalo, že i taková imunita je dočasná, protože protilátky proti koroně, což 

jsou krevní bílkoviny, postupem času zaniknou. Jenomže byl opomenut složitý obranný 

imunitní systém, který nás chrání proti patogenům. Obzvláště se zapomnělo na bílé krvinky, 

které mají velmi dobrou paměť a dokážou zalarmovat celé tělo do boje proti viru, který by si 

troufnul nás znovu napadnout. Jako další, paměťové T-buňky jsou schopny nejen zničit virem 

zachvácené buňky, ale ještě informovat B-typ buněk o útoku a nadiktovat mu obrannou 

strategii. 

Nezáleží tedy jen na protilátkách, které mohou opravdu ochabnout a zmizet, ale je důležité, 

že celkový obranný imunitní systém člověka je nás schopen ochránit proti lecjakým 

nemocem. I ti, kteří si nevyvinou žádné protilátky, mají stále ještě dostatečné množství 

paměťových T-buněk na svoji ochranu. A tyto buňky mají tu výhodu, že když se obeznámí 

s určitou škodlivou látkou, tak když potkají něco jiného, jí podobného, dovedou i proti 

novému nepříteli zabojovat, i když se s ním nikdy předtím nesetkaly. Náš imunitní systém je 

prostě jedinečný a žádné očkování na světě ho není stavu nahradit – spíš mu uškodit. 

Nový výzkum potvrdil, že lidé, kteří i když nikdy nedostali koronavirovou chřipku, měli 

paměťové T buňky vycvičeny natolik, že nejenže tyto ihned rozpoznaly nový virus, ale 

rozpoznaly ještě další čtyři druhy z koronavirové skupiny. 

Takže analogicky, když máme tak skvělé paměťové buňky, pak jsou starší lidé nutné více 

odolní proti nemocem než ti mladší. To proto, že žijí déle a nashromáždili v sobě obranné 

látky proti mnoha desetiletím infekčních nemocí. Nevýhoda je, že často trpí jinými, 

přídavnými nemocemi, které je dokážou utrápit až k smrti. 

Někteří konečně uznávají, že to byl omyl 

Někteří vedoucí představitelé8 konečně přiznávají, že karanténa byl omyl. Dlouho jim to 

trvalo, než pochopili, ale nakonec jim to přece došlo. Angela Merkel přiznala tuto chybu i 

když trochu zastřeně. Řekla také: 

„Z politického hlediska, chceme za každou cenu zabránit dalšímu uzavření 

hranic, ale to předpokládá, že se tak zachováme všichni.“ 



Emmanuel Macron prohlásil přímo, že: „Francie nemůže jednat se škodami, které by 

způsobila další karanténa.“ A dodal, že nulové riziko nikdy neexistovalo v žádné lidské 

společnosti. Italie se přidala o tři dny později, když Ministr zdravotnictví podotkl, že země se 

nehodlá vrátit k celonárodnímu zimnímu spánku. 

Dokonce i WHO, které se napřed radovalo z karantény v Číně, vyzývá dnes jednotlivé státy, 

aby nedopustily další karanténu. 

Konečně jim to všem těm zabedněným hlavám došlo. Dokonce i ekonomové varují, že i ty 

nejbohatší země si nemohou dovolit karanténu a zmražení průmyslu, které je stojí skoro 3% 

hrubého domácího produktu každý měsíc. 

Jaká je možnost zemřít na koronu 

Dvě prestižní university9, Universita Californie a Stanford zjistily, že pro člověka mezi 50-64 

lety je možnost dostat COVID chřipku a muset do nemocnice jedna ze 852 000. A vůbec 

nemusí nosit roušku, ani dodržovat společenský odstup. Prý zemřít na tuto chřipku je skoro 

nemožné, to se může stát jednomu člověkovi z 19 milionů. V porovnání s tím, možnost 

zemřít v autonehodě v Americe, kde je nejvyšší dovolená rychlost na některých vybraných 

dálnicích 105 km/hod a na všech ostatních dálnicích je to 88 km/hod, je jedna ze 114. 

Podrobnější popis studie, která to potvrzuje, je zde10. 

I samo CDC přiznává, že skutečná úmrtnost na koronavirus je pouhých 6% veškerých 

původně hlášených úmrtí. Všichni ostatní, těch zbývajících 94% měli další, vážné choroby, 

kterým podlehli. 

Takže – když je Covid celkem přátelský virus a všechna hlášená úmrtí na něj jsou mnohokrát 

zveličena a když máme prakticky nulovou možnost mu podlehnout, proč pak ta celosvětová 

panika? Proč ty hrozné zákazy a příkazy, tresty a nařízení? 

Profesor Michel Chossudovsky říká11, že když 11. března 2020 vyhlásilo WHO pandemii a 

OSN nařídilo karantény a všecky ostatní nesmysly, že ten rozkaz přišel ve skutečnosti z Wall 

Street, ze Světového ekonomického fóra (WEF) a z nadací různých miliardářů. Korupční 

politikové pak na své národy poslušně nanutili všecky ty zbytečné zákazy a příkazy. 

Miliony lidí ztratily kvůli karanténě zaměstnání, lidé ztratili úspory a ve vývojových zemích 

převládla chudoba, hlad a zoufalství. Dnes nám namlouvají, že tomu je vinen nějaký virus, 

ale to je pouhá výmluva, jakési pochybné opodstatnění pro finanční magnáty, spolu 

s korupčními politiky, kteří ze všech sil zkoušeli nahnat svět do hromadné nezaměstnanosti, 

bankrotu a nejhoršího druhu chudoby a hladu. 

COVID-19 je čistě politický virus, je to Covid-Gate(s) 

Tisková agentura TASS hlásí12, že WHO neví, kdy Covid pandemie skončí, ale očekávají, že 

během dvou let se jim podaří tuto nemoc zneškodnit. Jejich tisková kancelář říká: 

„Věříme, že s pomocí celosvětové podpory (tím myslí naše peníze) a s použitím 

moderní technologie budeme schopni koronavirus zneškodnit během dalších 

pár let. Je nutno se zaměřit na čtyři nejdůležitější body: (1) zabránit 

zveličování skutečnosti, (2) dát lidem možnost, aby se sami mohli ochránit, (3) 

zaměřit se na základy veřejného zdraví a (4) ochraňovat ty, kteří jsou nejvíc 

postižitelní, což jsou starší lidé a ti, s přídavnými zdravotními potížemi.“ 



To všecko jsou prázdné řeči s dvojím významem. Jak píše George Orwell, je to ‘double-

speak‘, neboli dvojsmyslná řeč. Zabránit zveličování skutečnosti – tím myslí zabránit, aby 

pravda vyšla najevo. Dát lidem možnost ochránit se sami znamená neudělat pro lidi vůbec 

nic, nechat je na svých. Zaměřit se na základy veřejného zdraví – zaměří se na základy, takže 

na skutečnou nemoc nikdy nedojde. Ochraňovat ty, kteří jsou nejvíc postižitelní – pravý opak 

je pravda, žádný stát nechce platit zbytečné penzisty a čím většího množství z nich se zbaví, 

tím víc peněz zůstane politikům na rozhazování. 

President Trump dobře věděl co mluví, když řekl o WHO, že jsou nespolehlivá organizace a 

odřízl jim finanční podporu. Jsou to profesionální lháři. 

Profesor Chossudovsky má ovšem pravdu, když říká, že za celou pandemií jsou finanční 

zájmy. Právě objevený dokument Světové banky13 toto ještě více upřesňuje. Tento 61-

stránkový spis, označený jen pro jejich použití (ne pro veřejnost) přiznává, že COVID-19 je 

jejich program, který začal v dubnu 2020 a jeho konec je naplánován na duben 2025! Mají 

již pro tento účel vyhrazeny finanční prostředky a celý jeho postup je popsán, i to, jak bude 

Světová banka pomáhat tuto pandemii zastavit: testování, sledování osobních kontaktů, mytí 

rukou, společenské distancování, zavírání škol a všecko ostatní, čím jsme právě prošli. 

To všecko už věděli do detailu v dubnu 2020 – však to tak naplánovali. 

Na jejich internetové stránce měli záznam o ‘Instrumentech pro diagnostické testy COVIDu-

19‘, které byly vyvezeny do různých zemí světa již v r. 2018. Dva roky před skutečným 

COVIDem už bylo vyváženo testovací zařízení na COVID různým národům světa. A ještě 

dokument dokument dokazuje, že tyto testy byly vyváženy již v r. 2017. 

Stránka která vyčísluje, do kterých zemí bylo diagnostické zařízení na koronu v r. 2018 

vyvezeno, bohužel, nefunguje. Asi ji stáhli, když zjistili, že jsou tím odhalitelní, ale její kopie 

existují jinde14. Na stejné místo, namísto původního dokumentu, podstrčila Světová banka 

vyvážení instrumentů na chemickou analýzu, i když číslo dokumentu (902780) nechali stejné, 

jako původní číslo pro vyvážení diagnostického zařízení na koronu15. 

A vůbec, jak mohli používat název COVID-19 už tehdy, když WHO takto pojmenovala 

koronavirus až v únoru 2020? I to bylo plánováno? 

Další důkazy pro konspirační základ celé pandemie poskytuje Dr. Fauci sám, když ze své 

pozice ředitele Národního institutu na alergie platil výzkum koronaviru z netopýrů ve 

Wuhanu. Dnes to už i hlavní zpravodajské zdroje v Americe ví a veřejně to přiznávají. 

V dubnu 2018 stránka Národního institutu na alergie dokonce obsahovala zprávu, že ‘nově 

objevený koronavirus zabil skoro 25 000 mladých prasátek v letech 2016-17 v Číně. Tento 

virus byl získán z netopýrů v blízkosti místa, odkud pocházel SARS – SARS byl vyroben v r. 

2002 ze stejných netopýrů‘. 

Dokonce vyšlo16 najevo, že koronavirus existoval v Americe v prosinci 2019. Přišlo se na to 

zkoumáním nemocničních záznamů, kdy usuzovali, že choroba, kterou považovali za běžnou 

chřipku, byla pravděpodobně COVID, protože pacienti měli kašel. Takže jestli pouze kašel 

odděluje koronu od běžné chřipky, to pak je pěkně ubohý argument. Tím pádem běžná 

chřipka a Covid chřipka jsou naprosto zaměnitelné. 

Někteří by mohli argumentovat, že běžná chřipka nezpůsobuje plicní potíže a někdy i zápal 

plic. To ale není pravda, běžná chřipka je toho schopna zrovna tak, jako Covid. 



To celé je jeden plán 

Je to plán17, který nevyšel tak, jak plánováno. Ale globalisté se zajistili. Asi tušili, že korona 

sama nebude stačit a tak zatím co my všichni jsme se věnovali každodennímu obhájení své 

existence, Američané pilně budovali bio-laboratoře na Ukrajině a jinde. Dnes jich tam mají 

asi 15 a v podstatě se nedá říct, že by někdo věděl, co tam zkoumají. Jsou různá podezření a 

snad i obvinění, ale nic podstatného. 

Takže – proč bio-laboratoře a v Evropě? 

Viktor Medvědčuk, spolu-předseda strany ‘Pro život‘ řekl, že všechny ty laboratoře určitě 

způsobily rozmach krvácivého zápalu plic v r. 2009, tři nákazy cholery v letech 2011-2015, 

stovky úmrtí na prasečí chřipku v r. 2016 a smrt 20 Ukrajinců na neznámou chřipku stejný 

rok. 

Tyto laboratoře18 byly buď nově postaveny, anebo byly upraveny existující instalace a to 

podle nejnovějších směrnic, aby bylo možno v nich skladovat nebezpečné patogeny, které 

bývají používány v biologických zbraních. Laboratoře prý mají sloužit k výzkumu a výcviku, 

za účelem správného zacházení s nebezpečnými látkami. Kdyby to byla pravda, pak by jich 

určitě nepotřebovali tolik a na výcvik stačí používat i látky zcela neškodné. Přece nechtějí 

každého zacvičovaného, v případě omylu, trestat tím, že zemře. 

To ale nejsou ty jediné laboratoře. Kazachstán se může pochlubit dalšími projekty tohoto 

druhu a proslýchá se, že jejich bezpečnost není ta nejlepší. 

Už měli v r. 2018 explozi zánětu mozkových blan, který byl údajně způsoben úmyslně, za 

účelem vyzkoušet účinnost látek, tuto nemoc způsobujících. Na co se kdo potřebuje zabývat 

vývojem nebezpečných patogenů? Za tím nemůže být žádný lidumilný zájem. 

Kazachstánské Ministerstvo zdravotnictví tyto zprávy popřelo, ale když pak v březnu 

letošního roku došlo k rozšíření koronaviru, pověsti začaly kolovat nanovo. 

Arménie je další obětí snahy o rozšíření biologického výzkumu a stejně tak Tadžikistán a 

Gruzie mají laboratoře, které jsou podporovány americkými dolary. Údajně jsou v nich 

studovány místní nemoci, včetně malarie, tuberkulozy, hepatidy a cholery. Ale doopravdy 

nikdo neví, co je tam zkoumáno a za jakým účelem. 

Na biologické laboratoře se všude ve světě vztahují velmi přísné předpisy. Tak na příklad 

v Německu, jak popisuje Dr. Dolores Cahill, když otevírala svoji vlastní laboratoř, tak jedna 

z podmínek byla, že kdyby kdokoliv v laboratoři zemřel, tak jsou všichni pracovníci 

zodpovědni částkou půl milionu marek, což je dnes asi čtvrt milionu euro. 

 

1 https://jbhandleyblog.com/home/2020/7/27/lockdownlunacythree 
2 https://www.amazon.com/Transmission-Epidemic-Influenza-R-Hope-Simpson/dp/148992387X 
3 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=ia8D7Gnq0TE 
4 https://www.anti-empire.com/who-estimates-up-to-2-million-additional-deaths-from-tb-malaria-and-hiv-due-

to-lockdowns/ 
5 https://theconversation.com/the-loneliness-of-social-isolation-can-affect-your-brain-and-raise-dementia-risk-

in-older-adults-141752 
6 https://jbhandleyblog.com/home/2020/7/27/lockdownlunacythree¨ 
7 https://www.businessinsider.com/long-term-coronavirus-immunity-t-cells-2020-8 

 



 
8 https://www.anti-empire.com/eu-elites-are-at-last-waking-up-to-their-lockdown-folly/ 
9 https://www.mercurynews.com/2020/06/22/whats-your-risk-from-coronavirus-new-study-suggests-lower-than-

we-perceive/ 
10 https://www.mercurynews.com/2020/06/22/whats-your-risk-from-coronavirus-new-study-suggests-lower-

than-we-perceive/ 
11 https://www.globalresearch.ca/video-covid-gate-the-political-virus/5722504 
12 https://tass.com/world/1199597 
13 https://documents1.worldbank.org/curated/en/993371585947965984/pdf/World-COVID-19-Strategic-

Preparedness-and-Response-Project.pdf 
14 https://nationalfile.com/world-bank-document-lists-covid-19-program-ending-in-march-2025/ 
15 

https://wits.worldbank.org/trade/comtrade/en/country/ALL/year/2018/tradeflow/Exports/partner/WLD/product/

902780 
16 https://www.rt.com/op-ed/500502-worldwide-covid19-spreading-december/ 
17 https://sputniknews.com/world/202005291079457789-biolabs-ringing-russias-borders-whats-the-us-really-

doing-at-these-facilities/ 
18 https://sputniknews.com/world/202005261079420279-us-reportedly-built-at-least-eight-biological-labs-to-

work-with-deadly-pathogens-in-ukraine/ 



KAPITOLA 7 

VÍC NEBEZPEČNÁ NEŽ VÁLKA – KOMUNISTICKÁ REVOLUCE 

1. listopadu 2020 

Nejedná se přímo1 o současnou situaci, ale spíše o její přípravu, z poloviny minulého století. 

Je to přednáška, kterou měl k malé vybrané společnosti v r. 1969 americký spisovatel (napsal 

48 knih), filmař a spiklenecký realista, G. Edward Griffin. 

Seznamoval tehdy posluchače s komunistickými taktikami na převzetí národa a když to 

budete srovnávat s tím, co se děje dnes, tak dospějete k názoru, že tyto taktiky jsou právě 

uplatňovány po celém světě. 

Tak zvaný globalismus, socialismus, Nový světový řád, New World Order, Rooseveltův New 

Deal, Great Reset – to všecko jsou krycí názvy pro komunismus. 

Možná si budete myslet, že komunismus znáte, přece jste ho měli hezkou řádku let. Jenže to 

nebyl ten pravý komunismus; to byla pouze předehra. Byla to pouhá zkouška na hlavní 

představení, chcete-li, nebo předkrm před řádným obědem. Ten pravý komunismus, v jeho 

konečném stadiu je něco mnohem a mnohem horšího. Je to zhruba to, co popisuje Orwell. 

G. Edward Griffin začal tím, že zmínil setkání představitelů komunistických stran celého 

světa, kteří se v r. 1960 sjeli v Moskvě, aby společně naplánovali další postup rozšiřování 

komunismu. Na závěr vydali deklaraci, která mimo jiné říkala: 

„Naše doba, jejíž hlavní náplní je převedení kapitalismu na socialismus, je 

doba socialistických revolucí a národních osvobozujících revolucí.“ 

Takže dva druhy revoluce, jeden násilný, druhý nenásilný. 

Komunismus v Americe 

Kdybychom mluvili o komunismu v Americe, pak bychom museli začít s otázkou černochů. 

V r. 1928 prohlásili komunisté, že ten nejslabší a nejzranitelnější bod v lidské společnosti 

jsou rasové rozdíly. Začali propagovat myšlenku, že američtí černoši jsou zvláštní stát ve 

státě; jakási kolonie přímo uvnitř Ameriky. Říkali, že tito lidé jsou utlačováni a zneužíváni 

kolonizační, imperialistickou a rasistickou Amerikou. 

Na podkladě toho začala komunistická strana volat po jejich osvobození, po jejich právu na 

sebeurčení, na odtržení se od Spojených států a založení svého vlastního státního celku, 

přímo v Americe. Jenže se nemínili spokojit jen tak s nějakým územím; chtěli Ameriku 

celou. 

Už tehdy bylo ale komunistům jasné, že na to, aby převzali celou Ameriku, bude nutno 

podchytit jak černochy, tak i bělochy a tím vytvořit jakýsi volný svazek, který by sloužil jako 

spojovací revoluční článek mezi hnutím za občanská práva, mezi zaměstnaneckými 

organizacemi (unie), skupinami bojujícími za mír, studenty a volnomyšlenkáři. 

A pomocí tohoto celku chtěli převést revoluci z rasových rozporů na třídní válku. Stejně tak 

věděli, že ta násilná válka musí následovat až po nenásilné, po tak zvané proletářské revoluci. 

To je přesně co se dnes v Americe děje: nenásilná, proletářská revoluce skončila a nastoupila 

násilná revoluce. To stejné je možno pozorovat i ve Francii a jinde, kde jsou namísto 

černochů využívání Muslimové a jiné menšiny. 

https://www.bitchute.com/video/QTwPGiCqiYYz/


Propaganda z Číny 

Brožurka, nazvaná ‘Bojovník‘ (The Crusader) byla pravidelně vydávána v Číně a rozšiřována 

mezi černochy v Americe. V jednom vydání popisoval jistý Robert F. Williams, jeden z 

organizátorů komunistické revoluce, jak si doma vyrobit pomůcky, které mohou být použity 

pouhou hrstkou lidí k tomu, aby vysoce automatizovaná Amerika zůstala bez elektrického 

proudu, bez moderních dopravních prostředků a bez průmyslové výroby. 

K tomu přidejte nedostatek potravin, nulovou policejní ochranu, žádné radio nebo televize, 

ani telefon, nedostatečný tlak vody na hašení požárů, odstranění vyvážky odpadků, žádné 

autobusy, nebo benzin do aut, žádná možnost úniku a žádná místa kam uniknout. 

Součástí plánu byl návod, kdy radili, aby skupiny černochů jezdily do bílých částí a 

namátkově stříleli bílé děti, které by si hrály na ulici. Tímto způsobem chtěli komunisté 

zajistit, že běloši vyjdou do ulic a začnou oplátkou napadat černošské části. Bylo to 

považováno za důležité, protože to mělo sjednotit všechny černochy v odporu proti bílým a 

tím podpořit jejich vojenské jednotky. 

Taková násilná revoluce má skvělé využití ke zpracovávání názorů všech ostatních. Veřejnost 

musí cítit nátlak, aby změnila názor a přijala změny, které je postupně přivedou ke 

komunismu. 

Zato nenásilná proletářská revoluce je založena na nenápadné změně vlády na 

komunistickou, aniž by tak byla nazývána. Spíš aby byl nový politický systém považován za 

socialismus. 

Socialismus je první fáze nové společnosti, což ve své konečné verzi je nazýváno 

komunismem. Socialismus je pouze přechodný stav a znamená to kontrolu nad populací. 

Když budeme záviset na vládě co se týče potravin, oblečení, příbytku, zaměstnání a lékařské 

pomoci, pak jsme daleko snadněji ovladatelní těmi, kteří mají politickou moc, než kdyby nad 

námi, nad volnými a svobodnými lidmi stáli vojáci se zbraněmi. 

Osobní zkušenosti 

Při autorově rozhovoru s několika uprchlíky ze států za železnou oponou, se jeden z těchto 

lidí vyjádřil následovně: 

„Přišel jsem do Ameriky a očekával jsem národ plný volných a svobodných 

lidí, ale namísto toho jsem našel to stejné, co je u nás. Kamkoliv se podívám, 

tak vidím muže a ženy, kteří dobře vědí, že komunisté stále postupují. Vědí, že 

něco musí být proti tomu učiněno a že někdo proti tomu musí vystoupit, ale 

sami nic neudělají. Jsou zticha, protože se bojí, že kdyby promluvili, kdyby 

veřejně vystoupili, tak by to nemuselo dobře dopadnout. Mohli by ztratit 

důležitého zákazníka, nebo přijít o zaměstnání. Tím ale dobrovolně přešli za 

železnou oponu. Byli již převzati komunisty. Zatím je zde pouze jeden rozdíl, že 

stále ještě mohou něco proti tomu udělat; ti tam, za železnou oponou už nemají 

tu možnost.“ 

A měli se opravdu čeho obávat. Vyprávěl nám lékař v Americe, jak byl v 2. světové válce 

jako voják v Evropě a na konci války se nějak nešetrně vyjádřil před některými důstojníky 

proti Sovětskému svazu. „Co to vykládáš za nesmysly,“ okřikl ho velitel, „vždyť to jsou naši 



přátelé!“ Po čase se tento lékař ocitl v místnosti sám s kartotékou a rychle si vyhledal svůj 

vlastní záznam. Zjistil, že tam má poznamenáno, že je politicky nespolehlivý. 

Jak zmanipulovat celý národ 

Ovšem jak chtějí komunisté zmanipulovat celý národ aby přijal socialismus, když ho nikdo z 

lidí nechce? Na to používají tak zvaný revoluční parlamentarismus, což je jako kleště, které 

uplatňují politický tlak jak shora, tak i ze spodu. 

Tlak shora je doručován s pomocí tajných komunistů, kteří jsou členy vlády a mohou na ni 

uplatňovat svůj vliv. Tlak zespodu je dodáván různými organizacemi, ve kterých mají 

komunisté rovněž zastoupení. Jejich společným přičiněním se pak zdá, že má celý národ 

stejný názor. Ovšem tito lidé nesmí nikdy podezřívat, že jsou zneužívání k tomu, aby 

propagovali komunistický program. 

Tichá většina, což jsou ti, co nikdy nic nepodezřívají, zůstanou přímo uprostřed. Sledují ten 

nátlak shora a vidí úctyhodné politiky, jak se dožadují socialistických změn zákona. Sledují 

nátlak zdola a vidí davy lidí, kteří volají po tom stejném. Takový člověk napřed přemýšlí, 

jestli jsou všichni blázni, nebo je blázen on sám. 

A protože nechápe, že stále ještě představuje většinu, začne se cítit osamocen, začne mít 

pocit, že je v menšině proti všem ostatním a podřídí se jejich požadavkům. Tímto způsobem 

jsou zákony země měněny na komunistické a mnozí by se divili, jak rychle a naprosto 

právoplatně je to možné docílit. 

Velmi dobře to vyjádřil Martin Luther King již v r. 1965, když řekl: 

„Cílem demonstrace je dramatizovat existenci bezpráví a navodit spravedlnost 

bez jakéhokoliv násilí. Černoši toto mohou docílit dodržováním čtyř 

základních bodů: (1) Vyjdou jako mírumilovní protestující do ulic, na což mají 

plné právo; (2) Rasisté jim v tom budou zkoušet zabránit a napadnou je; (3) 

Zodpovědní Američané se jich zastanou ve jménu slušnosti a budou žádat po 

federální vládě, aby zakročila a odsouhlasila proti něčemu takovému patřičný 

zákon; (4) Pod nátlakem občanů, vláda zakročí a vytvoří patřičný zákon.“ 

Celosvětový komunismus 

Autor, řečník, konspirační realista a politický komentátor Trevor Loudon říká, že velké 

tajemství komunistů je způsob, jakým malé a bezvýznamné místní komunistické partaje, 

které často operují pod vedením ze zahraničí, jsou schopny docílit, aby jejich politické cíle 

byly převzaty jako celostátní cíle země, ve které žijí. 

Po neúspěšném pokusu převést Evropu na komunismus ve 1920. letech se komunisté stáhli 

do ústraní a rozhodli se k jinému postupu. Tam, kde to šlo, převáděli jednotlivé země na 

socialismus násilím, což se dělo hlavně v Africe a v Asii. Ale tam kde to nebylo možné, 

postupovali pomocí infiltrace. Jak se dalo očekávat, zaměřili se na školství, media a církve. 

Ale jejich hlavní snaha směřovala k infiltraci a manipulaci vládních orgánů. 

Od ‘pádu komunismu‘ v 90. letech minulého století byl komunismus decentralizován, ale 

rozhodně nezanikl, jak si většina lidí myslí. Všecky organizace, které komunisté vytvořili po 

celém světě ve 40. a 50. letech, stále dál fungují a propagují komunismus všude, kde je 

možno. 

https://www.youtube.com/watch?v=OcBDVv6qDZg


Stejně tak právníci, pořád dál propagují komunistickou linku a i když jsou dnes vedeni 

Kubou, nebo Řeckem, či komunisty třetího světa, stále dál se drží zásad, které jim vštípili 

jejich dřívější sovětští představitelé. Hodně z těchto lidí dnes vzhlíží k Číně, jako k 

vedoucímu komunistickému státu, a i ruští komunisté a komunisté z dřívějšího sovětského 

bloku nadále zůstávají součástí komunistického mezinárodního hnutí. 

Snad se dá říct: jednou komunista – vždycky komunista. 

Další krok v zavádění komunismu je indoktrinace. Za Sovětského svazu byly tisíce cizích 

komunistů zacvičovány přímo v Moskvě a to proto, aby sledovali správnou myšlenku. 

Američané tam nikdy trénováni nebyli, to bylo příliš riskantní. Ale byli zaškoleni Kanaďané 

a ti pak učili americké komunisty přímo v Americe. 

V dnešní době decentralizace je provozováno ještě více komunistické indoktrinace než za 

existence Sovětského svazu. Socialistické spolky do sebe ochotně pojali členy bývalých 

komunistických jednotek a jejich socialistická internacionála je to stejné, co komunistická. 

A přesně podle Lenina, který považoval unie za převáděcí systém komunistických myšlenek 

davu, dnešní komunisté se snaží všude podchytit právě tyto organizace. Takže se dá říci, že 

unie jsou dnes v čele každé levicové agendy. Přes ně pak komunisté uplatňují svoje 

požadavky. 

Dělají tím způsobem, že spolu s jejich socialistickými spřízněnci předloží každý návrh na 

změnu unii. Tím, že ho unie přijme, tak se stane požadavkem uniovým a komunistický původ 

je úspěšně zastřen. Unie pak pomocí svých lidí, vyvine nátlak na patřičnou politickou stranu 

či organizaci, aby tomuto požadavku vyhověla. Takže co komunisté chtějí dnes, zítra za ně 

unie vykonají. 

Tyto techniky byly a jsou hojně využívány ve všech státech světa. V Americe je dnes každá 

unie dominována komunisty. A od r. 2008, kdy se Demokratická strana zmocnila moci, 

udělal v Americe socialismus obrovský skok dopředu. Takže jestli chcete vědět co udělá 

Demokratická socialistická strana v budoucnu, čtěte komunistické noviny. 

Je možná obrana proti něčemu takovému? 

G. Edward Griffin říká, že je nutno postupovat tak, že přestaneme vinit protestující davy. Ani 

těch pár agitátorů, kteří ty ostatní popichují a pobízejí k nepravostem, nejsou důležití. I tito 

jsou pouze využíváni někým, kdo je mnohem mocnější než jsou oni sami a tato moc má 

jediný záměr: vyprovokovat komunistickou revoluci. Rovněž tak se nesmíme nechat strhnout 

k násilnostem a k odvetě, protože to by pouze pomohlo komunistům dosáhnout jejich cíl. 

Rovněž nesmíme vyžadovat zvětšení vlády a vládní moci, nebo vytváření pomocných 

vládních programů, či nových zákonů, protože to je přesně to, co komunisté chtějí. 

Pak je nutné rozšířit tyto informace mezi co nejvíce lidí. Měli bychom o těchto záležitostech 

mluvit s každým, kdo je ochoten poslouchat. Všichni lidé by toto měli vědět, aby mohli 

každý po svém vypátrat ty osoby – jak nahoře, ve vládě, tak dole, v organizacích – které 

komunismus tímto způsobem propagují a postupně je – jednoho po druhém – odstranit z 

pozice moci. 

Kapitalismus je dnes málem zdiskreditován hlavně proto, že jeho obhájci si užívali všech 

výhod, které jim poskytoval, zatím co opozice psala knihy, pořádala přednášky a 



indoktrinovala studenty ve školách. Po pravdě, kapitalismus se potichu vytratil právě kvůlí 

nátlaku, který na něj vytvořil socialismus a dnes bojuje o svoji existenci. To, co je dnes 

mylně nazýváno kapitalismem už dávno kapitalismus není. 

Dnes je podnikání každé firmy bržděno tolika zákazy, příkazy a nařízeními, že se prakticky 

těžko drží nad vodou. To se samozřejmě nevztahuje na mega-firmy, které si dělají co chtějí a 

nedodržují žádné příkazy. A kdyby po nich vláda, nebo nějaké organizace chtěly, aby 

dodržovali nějaké předpisy a zákony, tak se jednoduše přestěhují jinam, kde nic dodržovat 

nemusí. 

Tyto firmy, jako je Amazon, Walmart a jiní obchodní giganti, jsou nejen nadnárodní, ale i 

nadzákonné. Proto je nutné je pokud možno nepodporovat. 

Ale malý podnikatel, nebo i leckterý větší je bržděn na každém kroku. Jen sama komunistická 

Evropská unie předkládá takovou horu požadavků a zásad, že tím prakticky ničí volné 

podnikání. Vynalézavost už skoro padla, daňové požadavky, evropské zákony, ruku v ruce s 

technickými normami ji utloukají již celá desetiletí. A v současné pandemické době už vůbec 

nikdo nemyslí na zlepšování, když musí celou dobu přemýšlet kde sežene na další nájem. 

Ovšem to je přesně to, co komunisté, neboli globalisté, chtějí. Globalisté nechtějí nic nového, 

nechtějí pokrok, nechtějí aby lidé měli lepší a snadnější život a nemuseli za všecko platit 

obrovské peníze. Pokrok je dnes povolen jen v několika málo odvětvích a jinak globalisté 

chtějí zaostalost až negramotnost, průměrnost a hlavně poslušnost. 

Jako malou ukázku2, Stanley Meyer přišel na revoluční myšlenku: nahradil pohonné látky 

auotomobilů vodou. Rozkládal vodu na její základní součásti, což je kyslík a vodík, pomocí 

elektrické vodní baterie a tím poháněl auto. Předvedl toto vozidlo již v r. 1996 a tvrdil, že 

může používat jakoukoliv vodu, dešťovou vodu, vodu z vodovodu a i mořskou vodu. Odhadl, 

že na cestu z New Yorku do Los Angeles, což je 4 500 km, by potřeboval asi 90 litrů vody. 

Pracoval na svém vynálezu celých 20 let a pak se mu ho podařilo i patentovat. Těsně poté byl 

zavražděn. 

22 klíčových cílů pro zavedení komunismu v Americe a i jinde ve světě 

Seznam komunistických cílů byl předložen americkému Kongresu již v r. 1963. Byly rovněž 

zaneseny do kongresových záznamů3. Nikdo tomu zatím nevěnoval pozornost. Nikdo to 

nezveřejnil, nikdo nevaroval lid, nikdo se nesnažil proti tomu nic udělat. Všichni si možná 

mysleli, že když na to zapomenou, že to přestane existovat! A mnohým se to tak určitě 

hodilo. 

Jako jeden z mála, americký senátor Joseph McCarthy proti komunistům veřejně vystoupil a 

byl za to zesměšňován, kritizován a po několika pokusech o život byl i úspěšně odstraněn. 

Autor Cleon Skousen tyto komunistické cíle shrnul v knize ‘The Naked Communist4‘ (Nahý 

komunista). Jejich seznam je uveden níže. Posuďte sami kolik z toho se již splnilo, kolik je 

právě plněno a kolik z toho se vztahuje i na nás. Amerika je dnes možná ta poslední 

překážka, která tu komunistickou sběř zatím ještě drží v jakýchsi mezích. 

Možná namítnete, že už jsme komunismus zažili a tím pádem víme, co to obnáší. To ale není 

pravda. To, co jsme zažili, byl začátek komunismu. To, co dělá BLM a Antifa, Muslimové a 

jiní, je jeho další pokračování. 



Ten skutečný a konečný komunismus, to je tak zvaný Nový světový řád, což s sebou nese 

vyhubení většiny populace, rasové smíchání a naprosté zotročení toho zbytku, povinné 

očkování za účelem robotizace člověka, povinná sterilizace, čipy do mozku, kontrola každého 

pohybu, zákaz cestování, zákaz společenského styku, satanismus jako společné náboženství. 

Snaha zavést komunismus existuje už stovky let. Je určitá skupina lidí, kteří se od 

prosazování této myšlenky nemohou odloučit. Neustále to zkoušejí, v nejrůznějších zemích 

světa a i když to ještě nikdy nikde neuspělo, přesto se pořád dál snaží. Když bylo Rusko 

převráceno na komunismus, mysleli, že mají vyhráno a hned tento systém zkoušeli rozšířit 

dál. 

Německo byla ta první překážka a tak je zlikvidovali. To byl ten pravý důvod proč Hitler, 

coby největší šílenec a blázen, vytáhl proti Sovětskému svazu, protože dobře věděl, že Stalin 

se chystal k vojenskému útoku na Evropu. Stalin už měl nastaveno vojsko na strategických 

místech, o čemž nás nikdo neinformoval. Zřejmě doufal, že až válka odvede pozornost lidí 

jinam, tak se mu snadno podaří přepadnout Evropu z druhé strany. Nakonec – v Polsku se mu 

to povedlo a nikdo to ani nekomentoval. 

Japonsko v Asii bylo ta druhá bašta proti komunismu. A tak na ně napřed shodili dvě bomby, 

i když už bylo po válce a v současné době byla snaha tuto zkázu dovršit Fukušimou. Jak 

úspěšná snaha to byla, to teprve poznáme. 

Amerika je dnes ta poslední překážka. Podvratné síly dělají co mohou, aby ji zničily. Není 

čemu se divit, když se tam všichni hlavní komunisté ze Sovětského svazu v 80. a 90. letech 

houfně přesídlili, což nám taky nikdo neřekl. Ovšem kdyby Amerika padla, pak není pro nás 

záchrany, protože proradná a zákeřná Evropská unie se již dostatečně postarala o podemletí 

břehů, které nás drží nad vodou. 

22 klíčových cílů komunismu: 

1. Zrušit všecky sliby věrnosti. 

2. Použijte školy jako přenosný pás pro socialismus a současnou komunistickou 

propagandu. Snižujte úroveň studijního materiálu. Převezměte dohled nad 

organizacemi učitelů. Vsuňte komunistické myšlenky do učebnic. 

3. Převezměte dohled nad všemi studentskými časopisy. 

4. Použijte vzpoury studentů k tomu, aby vyvolaly pohoršení mezi veřejností a zaměřily 

je proti programům, nebo organizacím, které nám nejsou nakloněny. 

5. Dostaňte se do tisku. Dohlížejte na hodnocení knih, chopte se psaní fejetonů, 

zaujměte vedoucí pozice. 

6. Dostaňte se na vedoucí místa v radiu, televizi a ve filmu. 

7. Pokračujte v ponižování vší americké kultury tím, že budete zavrhovat a kritizovat 

všechna umělecká díla. Americké komunistické buňce bylo řečeno aby odstranila 

všecky dobré sochy z parků a budov a nahradila je beztvarými, podivnými a 

nesmyslnými slátaninami. 

8. Zařiďte zrušení všech zákonů, které zabraňují vulgárnostem tím, že je budete nazývat 

cenzurou a útokem na svobodu slova a projevu. 

9. Ničte kulturní úroveň a morálku tím, že budete propagovat pornografii a sprostotu v 

knihách, časopisech, filmech, v radiu a v televizi. 



10. Předkládejte homosexualitu, zkaženost a zvrhlost jako něco normálního, přirozeného 

a zdravého. 

11. Pronikněte do církví a nahraďte současnou víru vírou ‘sociální‘. Zdiskreditujte Bibli a 

propagujte potřebu pro intelektuální vyspělost, která nepotřebuje náboženskou 

‘berličku‘. 

12. Odstraňte modlitbu, anebo jakoukoliv nábožensky podloženou frázi ze škol na 

základě toho, že narušuje oddělení církve od státu. 

13. Zdiskreditujte americkou Ústavu tím způsobem, že budete tvrdit, že je nedostačující, 

zastaralá a že nevyhovuje potřebám dnešní moderní společnosti; je to zábrana 

spolupráce národů v celosvětovém měřítku. 

14. Zdiskreditujte zakladatele amerického státu. Poukazujte na ně, že to byli sobečtí 

aristokrati, kteří neměli zájem o obyčejného člověka. 

15. Snižujte a kritizujte všecky formy americké kultury a zabraňujte učení americké 

historie tím, že budete tvrdit, že to byla pouze malá část celkového obrazu. 

16. Podporujte kterékoliv socialistické hnutí, abyste docílili centralizovanou kontrolu 

kterékoliv části kultury, vzdělání, sociálních úřadů a sociálních programů, mentálních 

institucí a podobně. 

17. Vnikněte a získejte hlavní místa ve velkých firmách. 

18. Převeďte část práva zatčení občanů z policie na sociální úřady. Berte všecky výkyvy v 

chování jako psychiatrické problémy, kterým pouze psychiatrové mohou rozumět a je 

léčit. 

19. Dominujte psychiatrické povolání a používejte zákony, týkající se mentálních nemocí 

k tomu, abyste získali absolutní moc nad těmi, kteří oponují komunistickým cílům. 

20. Zdiskreditujte rodinu jako instituci. Podporujte nemravnost a usnadněte rozvody. 

21. Zdůrazňujte, že je nutné, aby děti byly vychovávány mimo záporný vliv rodičů. 

Připisujte předpojatost, mentální zábrany a vývojové problémy dětí špatnému vlivu 

rodičů. 

22. Vytvářejte názor, že násilí a vzpupnost jsou právoplatné části americké tradice. 

Studenti a zájmové skupiny se potřebují bouřit a používat spojené síly k vyřešení 

ekonomických, politických a sociálních problémů. 

Zavádění komunismu 

O zavádění komunismu5 se v současné době stará Klaus Schwab a jeho ‘Světové ekonomické 

fórum‘, zkráceně WEF (World Economic Forum). Tato organizace sídlí v městečku Davos, 

ve švýcarských Alpách, které tím získalo celosvětovou popularitu. 

Klaus Schwab, původně inženýr a ekonom z Německa, založil WEF v r. 1971 na podkladě 

častých konzultací s americkým politikem a intrikářem, Henry Kissingerem. Vydávají se za 

neziskovou organizaci, ale vstupenka na jejich každoroční schůzi je ceněna v tisících dolarů. 

Takže i když tvrdí, že jsou ‘mezinárodní organizace pro veřejně-privátní spolupráci‘, tak si 

málokterá privátní osoba může dovolit zúčastnit se jejich schůzí. 

Členové WEF se zabývají záměrem předělat svět, který chtějí vybudovat z trosek toho 

starého, což je náš svět, jak ho známe dnes. Nám ten svět docela vyhovuje, ale jim ne. 

V současné době se starají o vytvoření těch trosek. 

Podle účastníků jejich každoročních setkání má být WEF vedeno nadnárodními korporacemi 

spolu s vládami a s některými společenskými organizacemi. To je ovšem základní popis 



fašismu. Takže Schwab, coby současný aktivní fašista, chce přebudovat celý svět a své 

nekalé schéma nazývá ‘Great Reset‘. 

Great Reset, neboli Velké znovunastavení má v úmyslu převzít dozor nad školstvím a už se 

jim opravdu podařilo umístit své lidi ve velkém množství škol a jiných vzdělávacích institucí. 

Zároveň snižují úroveň studovaného materiálu, přesně podle dříve uvedených 

komunistických směrnic. 

Chtějí zrušit rodinu a národní státy, chtějí si přivlastnit všecky děti, aby je mohli 

indoktrinovat po svém. Chtějí zavést elektronickou kontrolu každého z nás, jejíž výsledky 

budou přenášeny na dálku, skrze 5G spojení do centrálních počítačů, kde budou 

vyhodnocovány. 

Také chtějí odstranit hotovost a zavést digitální peníze, které budou vázány na digitální 

identifikaci, kterou nás každého chtějí obdarovat. Má to být čip pod kůží a bude sledovat 

každý náš pohyb. 

Schwab a jeho banda samozvanců podporují a propagují homosexualitu a LGBT. Také mají 

v úmyslu uzákonit pedofilii, což je podle nich normální a zdravé. O tom, že chtějí zrušit 

všechny církve je snad zbytečné psát, to je u takových lidí samozřejmost. 

Jejich členové, kteří prošli patřičným výcvikem, jsou dnes propašováváni do vedení velkých 

korporací a vlád, do všech medií, zpravodajských zdrojů a filmu, kde s vymytými mozky, 

které byly naplněny globalistickou propagandou, se snaží zavést Great Reset, neboli Velké 

znovunastavení, také zvané Nový světový řád, NWO. 

Schwab sám zcela otevřeně hlásá do světa, že my, obyčejní lidé nebudeme mít brzy nic, 

nebudeme absolutně nic vlastnit a budeme šťastni. Jak to chce docílit, to neříká. Ale je jisté, 

že se jak on, tak celá organizace chovají jako domýšlivý slon mezi porcelánem, takže je 

jakási naděje, že jim jejich plány nevyjdou. 

 

1 https://www.bitchute.com/video/H2YWSGKAxDE/ 

   https://www.bitchute.com/video/QTwPGiCqiYYz/ 
2 https://www.gaia.com/article/the-mysterious-death-of-stanley-meyer-and-his-water-powered-car 
3 Congressional Record, Appendix, pp. A34-35, 10. leden 1963 
4 https://ia601509.us.archive.org/13/items/B-001-002-046/B-001-002-046.pdf 
5 https://www.weforum.org/about/world-economic-forum/ 

 



KAPITOLA 8 

COVID-19, GREAT RESET A NEBEZPEČÍ Z ČÍNY 

4. listopadu 2020 

Nedávno pronikla1 do světa zpráva o zasedání kanadské ‘Komise pro strategické plánování‘, 

která funguje v těsném spojení s kanceláří kanadského premiéra. Jeden ze zúčastněných, 

který byl velmi znepokojen tím, co se projednávalo, se rozhodl vyjevit světu, co se chystá 

nejen na Kanaďany, ale i na všecky ostatní lidi. 

I když je tato Komise levicová organizace, asi třetina zúčastněných měla také problém s tím, 

co slyšeli. A na dovršení jim bylo řečeno, že nic z toho nemohou změnit, protože to všecko se 

stane, přesně podle plánu. 

Ten plán projednával druhou vlnu karantény, která byla právě připravována a po ní měla přijít 

vlna třetí. Něco takového mělo způsobit ve světě katastrofální chudobu a hlad. Tak to bylo 

plánováno, protože tímto způsobem chtěli globalisté donutit lidstvo, aby přijalo jejich 

podmínky. 

Má to přijít postupně2. Napřed bude stále zvyšováno testování a tím pádem bude narůstat 

počet infikovaných, protože testy už jsou upraveny na to, aby skoro každý testoval jako 

pozitivní. Podle jiných jsou testy rovněž používány na to, aby každý onemocněl. Úmrtnost na 

Covid bude také stoupat, což bude manipulováno stejným způsobem, jak to bylo 

manipulováno doposud. Vlády budou budovat prostory na isolování nemocných, neboli 

koncentrační tábory. 

I v České republice3 se začíná s budováním polní nemocnice, údajně pro nemocné s 

koronavirem, protože je existující nemocnice již nemohou pojmout. Aby ne, když s každým 

testem dostane člověk virus. 

Podle dalších informací Komise pro strategické plánování, druhá karanténa bude mnohem 

přísnější než ta první a měla by být zavedena někdy v listopadu a trvat až do ledna 2021. 

Opět nám budou vnuceny roušky a zakázáno cestování. 

Postupně bude řečeno, že Covid-19 zmutoval, anebo se přidá další infekce, kterou budou 

nazývat Covid-21. Tato infekce bude spojena s vyšší nakažlivostí a bude následována ještě 

tužší karanténou, která je očekávána v únoru 2021. Zákaz cestování v té době bude platný i 

pro pohyby mezi městy a někde i ve městech samotných. Armáda zaujme strategická místa na 

cestách a bude všecky kontrolovat. 

Great Reset 

To povede k Velkému znovunastavení (Great Reset), které bude ve skutečnosti globální 

znovunastavení všech dluhů. Lidem po celém světě bude nabídnuto, že budou zbaveni 

veškerých dluhů, jak osobních, tak hypoték, půjček na auta a na cokoliv jiného. Zároveň bude 

každému nabídnut základní minimální plat a to ať pracuje, či nepracuje. Tyto výdaje má 

hradit Mezinárodní finanční fond (IMF). 

Také příspěvky v nezaměstnanosti budou změněny na základní minimální plat. Tento plat 

bude tak vysoký, aby člověk nezemřel hladem a bude lidem vyplácen digitálně. Na oplátku se 

každý člověk musí zřeknout veškerého majetku, naprosto všeho, co vlastní a to navždy. Jako 

další, musí přijmout Covid-19 očkovací program a tím se nechat geneticky změnit na 

hybridního tvora, čímž přestane být člověkem. 

https://www.dcclothesline.com/2020/10/20/world-leaders-are-planning-new-lock-downs-to-introduce-the-world-debt-reset-program-which-includes-universal-basic-income-and-vaccination-requirements/
https://www.e15.cz/domaci/stat-zacne-v-sobotu-stavet-v-praze-polni-nemocnici-pro-lidi-s-covidem-uvazuji-o-ni-i-v-brne-1374170


Ti, co s těmito podmínkami budou souhlasit, budou mít okamžitou volnost pohybu, bez 

roušek, bez jakýchkoliv zákazů. Zato ti, kteří nabídku nepřijmou, budou drženi v karanténě 

nekonečně. 

To potvrzuje, že když ti, co se upíšou na plán globalistů, budou moci existovat bez hader přes 

obličej a bez domácího vězení, že veškerá karanténa a roušky byly opravdu pouze na naše 

ponížení a zdeptání. Stejně tak celá epidemie byla jeden nehorázný podvod, sprostý výmysl 

několika bohatých parazitů a manipulátorů pro naše psychické a ekonomické zničení. 

Podle dalších bodů tohoto plánu, až se začne s očkováním, mnoho lidí bude nemocných. 

Hodně jich bude také umírat, protože očkování bude škodlivé. To všecko bude vydáváno za 

‘třetí vlnu chřipky‘. Vlády pak nařídí další karanténu, která je plánována na 2. čtvrtletí 2021. 

V té době dojde k celosvětovému kolapsu zásobování, nebude dostatek potravin, hodně lidí 

skončí na ulici, protesty nebudou brát konce, ekonomická nerovnováha bude ohrožovat celé 

národy. Mnohé tyto taktiky už byly celosvětově vyzkoušeny letos, při první karanténě. 

Ti, kteří se nepodřídí povinnému očkování, budou ještě více persekuování a budou vyhlášeni 

za nebezpečné pro společnost a za nepřátele lidstva. Postupně budou převedeni do 

koncentračních táborů smrti a jejich majetek bude zabaven. 

Takže to je výhled do budoucna. David Icke, známý spiklenecký realista to všecko vyjevil již 

začátkem roku, ve video rozhovoru s Brianem Rose. Říkal tehdy, že jestliže se nepostavíme 

rezolutně na odpor, tak to všecko se stane. Ovšem my a celý svět s námi jsme s protestem 

váhali příliš dlouho a teď to tady máme, je to plán přesně podle Rockefellerovy nadace, jak 

nám ho přednesl ve videu také president Ghany. 

Dnes již někteří lidé začínají chápat, že Covid-19 nebyla zdravotní kalamita, ale byla to 

politická a ekonomická kalamita – byla to zkouška naší poslušnosti a ovladatelnosti. Byla to 

rovněž generální zkouška na naše vyhlazení. Tím, že budou zničeny naše potravinové zásoby 

a naše produkce-schopnost, budeme o to blíž celosvětovému hladu, utrpení a vymírání 

lidstva. 

Očkování jako záchrana? Těžko! 

Někteří si budou myslet, že na tohle všecko vyzrají, když půjdou s globalistickým plánem a 

nechají se očkovat, ale v tom nemají pravdu. Tak zvané ‘očkování‘, které nebude žádné 

skutečné očkování, bude způsobovat těžké nemoci, na které postupně zemřou, pokud ne 

přímo okamžitou smrt. Očkování rovněž způsobí neplodnost, takže lidstvo se přestane 

rozmnožovat. 

Očkování, má být také vybaveno novými biologickými zbraněmi ve formě virových infekcí, 

aby bylo zaručeno pokračování ‘epidemie‘. Bude způsobovat vysokou úmrtnost a přehnanou 

citlivost na jakékoliv budoucí infekce, které budou vesměs pro očkovaného člověka smrtelné. 

Lidé ale nebudou hned padat na zem jako mouchy a umírat. Ne, to by odradilo ty, kteří se 

očkovat chtějí nechat, ale ještě se na ně nedostalo, anebo se k tomu ještě neodhodlali. 

Naopak, zprvu se bude zdát, že všichni očkovaní jsou v naprostém pořádku a to až do té 

doby, než přijde další epidemie, kdy dojde k úmrtnosti až 75% z nich. 

Takže – ať tak či onak, dopadneme všichni stejně. 

https://www.naturalnews.com/2020-10-20-covid-19-isnt-a-pandemic-plan-its-an-extermination-plan-for-humanity.html


To všecko povede jen k dalším karanténám a k medikálnímu terorizmu. Vlády si na základě 

toho, co se bude dít samy vyhradí právo násilím uzavírat lidí do koncentračních táborů, 

unášet děti i dospělé a po libosti je usmrcovat. 

Globální diktát 

Situace s koronou ve skutečnosti vytvořila z celého světa globální vězení, kde na nás mohou 

vypouštět jakékoliv jedy si usmyslí a nutit nás do nesmyslných opatření proti nim. A to 

všecko kvůli tomu, aby globalisté mohli snížit celosvětovou populaci o asi 94% (takže 

zůstane jen 6%). Považují lidstvo za zbytečné jedlíky, kteří jim ujídají z jejich vlastního stolu 

a neustále se bojí, že na ně zbyde něčeho málo, že budou mít málo bohatství, málo území, 

málo diamantů, málo benzínu, protože my jim z tohoto všeho, co považují za své vlastní, 

ubíráme. 

Dnes už všichni ví, že karanténa je pouze na škodu a přesto je dál používána. Stejně tak 

všichni ví, že roušky a distancování nepomáhají ani co by se za nehet vlezlo a přesto je 

musíme nosit. To znamená, že ten záměr je jiný než zdravotní. Ten záměr je ponížit nás, 

zdecimovat nás na úroveň ubohého lidského červa, který nemá žádná práva, který nesmí mít 

ani žádné nároky a všecko co smí je poslouchat diktát shora. Ty masky nám přece jasně 

říkají: ‘držte hubu‘! 

A technokratičtí giganti už jásají, jak začnou blokovat všechna videa a všechny zprávy, které 

se týkají odporu proti očkování, anebo cokoliv, co by odhalovalo pravý důvod pro karanténu 

a ostatní útoky proti nám. Budou naopak tyto zvrácené a nefunkční metody propagovat a 

glorifikovat a budou je vydávat za záchranu lidstva. 

V Australii to už všecko vyzkoušeli, včetně uzavírání lidí do koncentračních táborů, policejní 

brutalitu vůči nevinným občanům, zákazy a příkazy všeho druhu a s překvapením zjistili, že 

lidé se tomu nevzpírají, ba naopak, souhlasí se vším, co je na ně uvaleno. A přitom dobře 

vědí, že jsou určeni k likvidaci. Je to podivné. Kanada je prý na tom obdobně. 

Vyvíjení nemoci v laboratoři a patenty 

Že byl celý skandál4 s koronavirem naplánován, o tom je snad zbytečné psát, protože to už 

nejspíš každý ví. Tisíce lékařů, biochemiků a jiných vědeckých a zdravotních pracovníků 

nám o tom podali nesčíslné důkazy. Protesty proti násilným opatřením vzrůstají po celém 

světě a korona plándemie je veřejně odhalována jako kriminální čin, jako celosvětový zločin, 

jako útok proti lidem za účelem nastolení Nového světového řádu, což je řád diktatury a 

násilí. 

Nejen že byl Covid-19 pečlivě naplánován a – mimochodem – někteří říkají, že ten název je 

kódovaný a údajně znamená ‘Certificate of Vaccine ID – AI‘ (Potvrzení o očkovacím ID 

umělou inteligencí, neboli Artificial Intelligence). Jak to, že AI? ‘A‘ je první písmeno v 

abecedě a deváté písmeno je I (anglická abeceda nemá ch). 

Tento plán na způsobení celosvětové pandemie byl připravován mnoho let. Již dávno byly 

podány patenty všelikého druhu: 

• Patent US-7279-327 Vlastnictví všech práv na koronu(2007); 

• Patent US-7220-852 Právo na koronavirus (2007); 

• Patent US-7776-521 Právo na zjištění koronaviru (2010). 

 



Dále existují patenty5 na vypátrání viru pomocí mobilu a jsou záznamy o tom, že Dr. Fauci 

platil laboratoř ve Wuhanu, která virus vyráběla. Fauci, Ralph Baric a CDC byli ti hlavní, 

kteří s celou záležitostí začali. Chtěli mít dokonalou kontrolu nad virem, takže ho nechali 

patentovat. Protože ale není možno patentovat přirozenou látku, kterou vytvořila příroda, tak 

už to samo je důkaz, že koronavirus je umělý a byl vyvinut v laboratoři. 

Jestliže byl ale tento virus uměle vyroben, 

tak je to těžké provinění proti mezinárodním 

biologickým a chemickým smlouvám a zákonům. 

Snad z toho důvodu podalo CDC žádost na patentový úřad, aby jejich patenty byly drženy v 

tajnosti, jako privátní. Takto měli kontrolu nad tím, kdyby někdo chtěl začít po těch 

informacích pátrat a zkoušet je připravit o očekávaný zisk. A zisk to měl být podstatný, 

protože díky Bayh-Dole zákonu z r. 1979 mají vědci, jejichž výzkum byl financován 

daňovými poplatníky, plné právo si výtěžky z prodeje nově vynalezeného produktu ponechat. 

Což je hanebné a neetické. 

V r. 2013 byla vládní podpora na účely výzkumu za účelem zesílení škodlivých vlivů (gain of 

function) pozastavena, což ale neznamená, že se s výzkumem přestalo. O dva roky později, 

když se situace přiostřila, začali Američané zadávat tento výzkum do zahraničí. V případě 

koronaviru byl výzkum přesunut do Wuhanu. 

WHO jim byla v tomto nápomocná tím, že neustále vydávali protichůdné zprávy, přesně 

podle toho, jak jim to Komunistická strana Číny přes jejich hlavního šéfa, což je Tedros 

Ghebreyesus, diktovala. V r. 2017 novináři dokonce zjistili, že WHO utratí víc peněz za 

cestování než za výzkum léčby nemocí. 

Italská státní media přinesla již v r. 2015 zprávu o vývoji viru v Číně. Rockefellerova nadace 

vydala o plánované pandemii dokument s názvem ‘Scénáře pro budoucnost technologie a 

mezinárodní vývoj‘ (Scenarios for the Future of Technology and International Development6) 

v r. 2010, President Ghany nás ve videu varoval a přesně popsal co se bude dít a co se 

opravdu, jako podle scénáře, děje, již začátkem roku. 

Rockefellerova nadace vydala další 30-stránkový dokument o tom, jak testovat Covid-197 a 

tento plán je dnes rovněž přesně dodržován. Zajímavé je, že datum vydání mají psáno jako 

‘Embargováno až do 12:01, 21. dubna 2020‘. To znamená, že to už dávno měli sepsáno a jen 

čekali na správnou dobu, přesně podle předem vypracovaného plánu. A stejně tak podle jejich 

plánu postupuje celosvětová plándemie. 

A pak nám chtějí dát očkování, které změní naše DNA a my přestaneme být lidé. Jak říká 

vyšetřující novinář Anthony Patch, který strávil dlouhá léta zkoumáním plánů globalistů na 

ovládání světa: 

„Napřed bude vypuštěn umělý koronavirus. Následkem toho budou lidé 

požadovat očkování, aby je ochránilo. To očkování přidá každému další 

vrstvu DNA, takže se z člověka stane hybrid. Jejich DNA projde skoro 

okamžitě podstatnou genetickou změnou, která způsobí, že lidé ztratí 

schopnost myslet sami na svých a ani si nebudou vědomi toho, co se stalo. 

Takto budou snadněji ovladatelní. Stanou se otroky našich (zločinných) 

elit.“ 

https://www.youtube.com/watch?v=uwyU5P5AuMk&feature=youtu.be
https://www.academia.edu/43023323/Scenarios_for_the_Future_of_Technology_and_International_Development
http://www.nwoo.org/2020/07/15/vazne-varovani-z-ghany-rockefelleruv-covid-19-plan-popsan/


Doktorka Carrie Madej, která již byla zmiňována v minulých kapitolách, toto potvrzuje. Více 

než 20 let strávila výzkumem DNA a očkování a dnes říká, že opravdu, od těchto nových 

očkování je očekáváno, že pře-programují naše vlastní DNA a udělají z nás hybridy. Zároveň 

nás napojí na umělou inteligenci (počítače) skrze digitální identifikační čip, což otevře celou 

další škálu možností kontroly každého z nás. 

Virus přišel z Číny – to taky víme! 

Čínská viroložka Li-Meng Jan, která pracovala8 pro čínskou odnož WHO a také jako 

specialistka na virologii v hong kongské ‘Škole veřejného zdraví‘ musela doslova utéct do 

Ameriky, protože se bála o život. Byla totiž spoluautorkou dokumentu, který popisoval 

situaci s Covidem. Virus přišel opravdu z Číny a byl součástí obrovského vědeckého 

podvodu, uvaleného na svět. Ten virus je totiž biologická zbraň, vyvinutá čínskou 

komunistickou vládou. 

Li-Meng říká, že: 

„Byly použity biologické znalosti a analyzy, které dokázaly, že SARS-CoV-

2 byl uměle vyroben v laboratoři. Byl vyroben s použitím šablonovitého 

viru ZC45 / ZXC21, který vlastnily vojenské laboratoře, obhospodařované 

Čínskou komunistickou stranou.“ 

Koronavirus má nízkou smrtelnost u těch, které napadne. Ale to, že je nemožné ho zjistit a 

izolovat, z něho dělá ideální biozbraň, která je schopna zničit celou lidskou společnost. 

Komunistická Čína si je toho vědoma a proto zničili veškeré důkazy o výrobě, aby nevyšlo 

najevo, jakému protilidskému výzkumu se věnovali. 

Přesto je Čína náš vzor 

Jak říká David Icke9, jestli chceme vědět co se na nás chystá, pak je dobré se podívat na Čínu, 

protože to, co je zaváděno tam, je zkušební provoz a to bude postupně přesunuto i k nám. 

Čína je digitální diktátorský systém, je to přechod do skutečného komunismu. Každý, kdo 

chce získat řidičský průkaz, musí poskytnout otisky prstů, nechat si oskenovat obličej, 

podstoupit zkoušku na DNA a poskytnout číslo mobilu za účelem sledování (tracking). Na 

ulicích v Číně je asi 200 milionů kamer, které neustále sledují všecky lidi a vyhodnocují 

jejich společenský status. 

Společenský status je souhrn bodů, které člověk dostává za správné chování. Pro určení výše 

těchto bodů je přihlédnuto ke kriminálním záznamům, lékařským informacím a 

akademickým výsledkům. Také nakupování je hodnoceno a v samoobsluhách jsou všichni 

lidé monitorováni a sledováni, co kupují. Koupit si láhev vína znamená ztrátu několika bodů. 

Když někdo pozdě zaplatí splátku na půjčku, opět ztrácí body. Lidé jsou monitorováni i co do 

počtu kroků, které denně udělají. 

Korupce je v Číně nevídaných rozměrů a je všudypřítomná. Na příklad, vyšetřující reportér, 

který objevil případ vydírání na vysokých místech, byl za to souzen a musel nejen vydat 

veřejnou omluvu, ale ještě zaplatit pokutu. Když na něm soud vymáhal další pokutu, novinář 

odmítl a kvůli tomu byl dán na černou listinu a jeho společenský status šel úplně dolů. 

Byl označen za nečestného, byl zadržen a uvězněn, aniž by proti němu bylo vznešeno 

obvinění. Sedmdesátkrát za rok byl vyslýchán a bylo mu vyhrožováno co se stane, když 



nebude spolupracovat. Dnes nesmí cestovat a vztahují se na něho i jiná omezení. Stejně tak 

ale jsou na černé listině všichni ti, kteří dluží nějaké peníze. 

Extrémní případy tohoto sledování se vyskytují ve městě Kašgar, kde jsou násilím drženi 

Ujgurové. Tato skupina lidí se proviňuje tím, že vyznává Islám. Jsou proti nim podnikány 

vrcholně nelidské akce; ženy jsou po druhém dítěti povinně sterilizovány, muži jsou často 

drženi v záchytných táborech, kde musí 12 hodin denně studovat komunistickou propagandu. 

Při sebemenším podezření jsou občané voláni na policii, kde jim prvně vezmou vzorek krve, 

pak musí nahrát vzorek hlasu, nechat si vzít otisky prstů a nechat oskenovat obličej. Podle 

mnohých je Kaštar snad to největší otevřené vězení na světě. 

A to je dnešní Čína. Nevýhodou Číňanů je, že nemají žádný styk s venkovním světem, takže 

si myslí, že takový systém sledování populace je správný. 

Co my s tím máme společného? 

To, že komunistická strana Číny financuje10, 11 a podporuje současné ničení, plundrování, 

rabování a žhářství v Americe, už dnes také hodně lidí ví. Trevor Loudon, který se zabývá 

sledováním teroristických a jiných radikálních skupin a jejich vlivem na politické události, 

diskutoval podrobnosti tohoto spojení při rozhovoru s novinářem na videu, které bylo ihned 

censurou odstraněno. 

Řekl, že organizace, které ovládají, platí a vedou BLM a Antifu jsou všechny čínského 

původu, založené na Marxistické ideologii, které jsou proti presidentovi Trumpovi a jejich 

cílem je nastolení komunismu v Americe a poté všude jinde na světě. 

Čínská ‘Freedom Road Socialist Organization‘ (Socialistická organizace cesty ku svobodě) 

hodlá v Americe založit novou komunistickou stranu, přímo podle čínského vzoru. Někteří 

její vedoucí činitelé žijí ještě v Číně a odtud naplánovali současné zločinné vzpoury v 

hlavních amerických městech. Když byl Donald Trump zvolen presidentem, jejich politický 

tajemník prohlásil: „Teď budeme muset být čtyři roky v ulicích, abychom protestovali proti 

Trumpovi a dělali celou zemi neovladatelnou.“ 

Čínská vojska v Kanadě 

O tom, že to čínští komunisté12 myslí vážně svědčí i přítomnost jejich vojsk v Kanadě. 

Desetitisíce vojáků už byly přesídleny do Vancouveru a do jeho okolí. Stalo se tak na 

podkladě smlouvy, kterou podepsala čínská ‘Národní osvobozující armáda‘ (PLO) s 

kanadským globalisticko-komunistickým premiérem Justinem Trudeau koncem r. 2019. 

Podle této smlouvy mohou být čínské vojenské jednotky umístěny kdekoliv na kanadské 

půdě, aniž by jim k tomu místní úřady musely dát povolení, nebo o nich musely být 

informovány. 

Podle místních pozorovatelů je velká část čínského vojska ubytována na Stanley parku, což je 

obrovský ostrov těsně vedle Vancouveru. Místní lidé už do parku nemohou, protože tento 

převzali čínští vojáci. Samozřejmě, z Kanady se tato vojska mohou poměrně snadno a 

nepozorovaně přesunout do Ameriky, v případě snahy o její převzetí. Čínští pašeráci běžně 

cestují do Ameriky v naprosté tajnosti skrze město Minneapolis, kde dnes už není policie a 

dozor je obstaráván muslimskými hlídkami. Tyto postupují podle Šarija zákona a jakýkoliv 

zločin na ne-muslimech pro ně není zločin, ale čestný čin. 



Ale proč zrovna Čína se začala chovat jako globální policajt? Snad globalisté nechtějí, aby 

Amerika vedla dál vojensky? I přitom, co se tato země navyváděla po celém světě, není pro 

ně možná dost krutá. A to musí být američtí vojáci podle rozkazu z vedení často nadrogováni, 

aby byli schopni vykonávat to, co je jim přikázáno. 

Hodně z nich se po návratu do civilu psychicky zhroutí, jindy onemocní, propadnou 

nejrůznějším poruchám, nebo si vezmou život. Proto chtějí dnes globalisté povýšit Čínu na 

světového drába, protože tam je možno najít všecky vojensky potřebné vlastnosti i bez drog. 

Čína by samozřejmě13 udělala nejlépe, kdyby se starala o své vlastní problémy a nezkoušela 

se rozpínat do celého světa. Jejich největší přehrada na světě, nazvaná Přehrada tří strží 

(Three Gorges Dam), jejíž stavba trvala 12 let a kvůli které musely být přesunuty miliony 

obyvatel, se pomalu bortí. Údajně byly na stavbu použity podřadné materiály, snad se i se 

vším příliš spěchalo a tehdejší chyby mohou brzy vyústit v děsivé následky. 

Přehrada je umístěna na veletoku Yangtze a kdyby nevydržela nápory vod, spláchla by s 

sebou obrovské množství měst a městeček, o milionech lidí ani nemluvě. 11-ti milionové 

město Wuhan je odtud vzdáleno jen asi 360 km, takže by náporu vod podlehlo a nejspíš i na 

soutoku s mořem se nacházející město Šanghaj by něco takového pocítilo. Již při záplavách, 

ke kterým došlo přede 2 měsíci, muselo být evakuováno 300 000 lidí. 

Nic dobrého pro Ameriku 

Je mnoho těch, kteří Americe přejí, aby padla. Jaký následek by to ale mělo pro celý zbytek 

světa? Jak říká již zmiňovaný Trevor Loudon, kdyby Amerika ztratila svoji ekonomickou 

pružnost, ztratila by současně i vojenskou moc. Pak by přestala být hlavní světovou silou a 

upadla by do podřadnosti. Jenže vesmír nesnáší vákuum. Brzy by se vyskytl někdo, kdo by 

zkoušel uchvátit toto prvenství ať už po dobrém, či po zlém. 

Kdo by to asi byl, kdo by zaujal místo Ameriky? Když uvažujeme realisticky, tak by to bylo 

buď Rusko, nebo Čína, nebo možná spolek národů jako je Rusko, Čína, Irán, Severní Korea, 

Kuba, Venezuela, Nikaragua a Vietnam. Tento spolek by nebylo nutné vytvářet, protože už je 

na tom pracováno, což dosvědčuje málo známá organizace ‘Šanghajská kooperativa‘ 

(Shanghai Cooperation Organization). Byla založena v r. 2001 a je to ekonomické, politické a 

vojenské spojení, které vzniklo mezi Ruskem, Kazachstánem, Kyrgyzstánem, Tadžikistánem 

a Uzbekistánem. Jejich tak zvané ‘pozorovatelské‘ státy jsou kromě jiných Irán, Indie, 

Pakistán, Mongolsko a Afganistán. A ‘partneři v diskuzi‘ jsou Sri Lanka a Bělorusko. 

Přidejte k tomu všechny nově-komunistické země jako jsou Jižní Afrika, Brazilie, Ekvádor, 

Argentina a většinu islámských teroristických zemí a máte nový vládnoucí blok, z něhož 

všichni jsou protiamerického smýšlení. 

Turecko v Evropě by byl rovněž problém. Turecko má velmi silnou armádu, moderní zbraně 

a dalo by se říci, že je až po zuby ozbrojené. Kdyby Amerika projevila slabost, okamžitě by 

na ni zaútočili, protože je to militaristický národ, zvyklý využít slabosti protivníka. 

Takže kdyby Amerika selhala, byla by to pouze otázka času, než by tyto země převzaly celý 

svět. Možná by si pak svá území rozdělili, takže by se mohlo stát, že by nám vládli a 

přikazovali Číňané. Však již v r. 2016 předala čínskému presidentovi Ži pražská premiérka 

Adriana Krnáčová v jakémsi nesmyslně nabubřelém gestu klíče od města Prahy a tehdejší 

president Zeman s ním podepsal smlouvu o spolupráci. Takto se všichni tak zvaní 

https://www.youtube.com/watch?v=OcBDVv6qDZg


nekomunisté podbízeli čistě komunistické, diktátorské zemi, která neuznává základní lidská 

práva a pro kterou lidský život nemá cenu. 

Tento okázalý čin ale nebyl žádná formalita, ani náhoda. V politice nejsou náhody; nikdy! 

Ne, to byl záměr. Tehdy nás všecky předali Číně. Už dopředu věděli, co přijde. A proto se 

máme i my v Praze a stejně tak v Dolní Lhotě nad Kyselkou, v Čiernej Zmole u Trháča a 

všude jinde čeho obávat. 

Takže bych navrhovala koupit nějaké svíce a dát je do kostela s modlitbou za amerického 

presidenta Donalda Trumpa. Protože jestli on to nezvládne, tak nás bude čekat trpká 

budoucnost a může se stát, že budeme opravdu závidět těm mrtvým, jak se píše v Bibli. 

 

 

1 https://www.dcclothesline.com/2020/10/20/world-leaders-are-planning-new-lock-downs-to-introduce-the-

world-debt-reset-program-which-includes-universal-basic-income-and-vaccination-requirements/ 
2 https://www.youtube.com/watch?v=b87IbkyetGc&feature=youtu.be&t=1860 
3 https://www.e15.cz/domaci/stat-zacne-v-sobotu-stavet-v-praze-polni-nemocnici-pro-lidi-s-covidem-uvazuji-o-

ni-i-v-brne-1374170 
4 https://www.naturalnews.com/2020-10-20-covid-19-isnt-a-pandemic-plan-its-an-extermination-plan-for-

humanity.html 
5 https://www.bitchute.com/video/nHRz9BAivNDZ/ 
6 

https://www.academia.edu/43023323/Scenarios_for_the_Future_of_Technology_and_International_Developme

nt 
7 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwiMi

9X34cPsAhWdJDQIHZ_0B20QFjAAegQIARAC&url=https://www.rockefellerfoundation.org/national-covid-

19-testing-action-plan/&usg=AOvVaw1aZ2em_586x2OAbCWB2pOv 
8 https://bigleaguepolitics.com/chinese-whistleblower-claims-covid-19-is-unrestricted-bioweapon-releases-

paper-detailing-large-scale-organized-scientific-fraud/ 
9 https://www.youtube.com/watch?v=eViswN602_k&t=6s 
10 https://www.dcclothesline.com/2020/10/11/groups-behind-u-s-riots-linked-to-chinese-communist-party/ 
11 Trevor Loudon: ’The Enemies Within’ kniha 
12 https://theblogginghounds.com/2020/10/08/arm-yourselves-and-prepare-china-massing-tens-of-thousands-of-

troops-in-prince-rupert-and-vancouver-canada-invade-usa/amp/?__twitter_impression=true 
13 https://rense.com/general96/3gorges-dam.php 
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CO MYSLEL COUDENHOVE-KALERGI SPOJENÍM EVROPY 

9. listopadu 2020 

Více méně s nadšením jsme se připojili ke spojené Evropě, aniž bychom věděli, o co ve 

skutečnosti jde. Nějaká ta propaganda, pár místních nadšenců, většina z nás strčila hlavu do 

písku, ‘jen mně nic nevysvětlujte, já nechci nic vědět‘ a bylo to. 

Vyskytlo se i hodně těch, kteří říkali, ‘uvidíme, vždycky nějak bylo a nějak bude‘, jiní se zase 

pyšnili, že teď patří k Západu a taky byli takoví, co spekulovali, že na něčem takovém je možno 

vydělat. A pak za ojedinělé, okamžité zisky, s podporou těch, kteří mají oči a nevidí a mají uši a 

neslyší, jsme si pěkně společně řezali národní větev České republiky a Slovenska, na které 

všichni sedíme. 

A pokud v tom nic neuděláme, tak se ta větev opravdu jednoho dne ulomí. 

Z historie Evropské unie víme1, že ji doopravdy založil šílenec jménem Richard Coudenhove-

Kalergi. Jak Coudenhove, tak Kalergi byly staré šlechtické rody a Richardova matka Mitsuko 

Aoyama byla potomek japonských samurajů. Kalergi byl sice narozen v Tokiu, ale vyrůstal na 

zámku v Poběžovicích (Ronsperg), kousek od rakouských hranic. Měl československé občanství, 

ale postrádal jakékoliv národní cítění, kromě obdivu pro presidenta Masaryka. 

Již jako mladý2 založil Kalergi v r. 1922 ‘Pan-Evropské hnutí‘ ve Vídni, které bylo zaměřeno na 

vytvoření jakéhosi druhu Nového světového řádu. Kupodivu, toto hnutí bylo velmi populární a 

podporovalo je značné množství tehdejších význačných politiků, vědců a jiných osobností, 

včetně našich presidentů: Masaryka a Beneše. 

Kalergi měl původně3 v úmyslu vytvořit ‘Spojené státy evropské‘, které by spojily evropskou 

pevninu s francouzskými koloniemi v Africe. Spojené státy americké se podle něho měly stát 

Pan-Americkou unií a zahrnovat i Jižní Ameriku, zatím co Britové měli přidat i své kolonie, 

roztroušené po celém světě, Sovětský svaz měl zabrat i evropskou část Asie a Japonsko a spolu 

s Čínou měli společně dohlížet na většinu Pacifiku. Angličtina měla být společná řeč, kromě 

místních řečí jednotlivých národů. 

První sjezd a nadšení 

V r. 1926 se odehrál4 první Pan-Evropský kongres ve Vídni, kterého se zúčastnilo 2000 zájemců 

ze 24 států. Později viděl Hitler v zakladateli tohoto hnutí nebezpečí a proto zakázal 

panevropskou literaturu a celou Unii rozpustil. Kalergi pro jistotu odešel ze země a uchýlil se 

mimo jiné státy dočasně i do Ameriky. 

Po válce byl zpátky a v r. 1947 svolal setkání ‘Evropské parlamentární unie‘ ve Švýcarském 

Gstaadu. Tam byl založen ‘Evropský koncil‘, který později obsahoval i parlamentární sbor. A 

tím začala Evropská Unie. 

Ovšem proč5 se všichni tak nadchli myšlenkou na vytvoření Evropské unie podle Kalergiho 

plánu se všemi jeho tehdy neuvěřitelnými záměry? Katherine Sorrels, PhD. došla po 

prostudování problému k názoru, že původci a propagátoři této myšlenky byli německy mluvící 



Židé. Židé neměli valně šanci ve více-národním dynastickém státě jako bylo Rakousko-Uhersko 

a také tam nebyli oblíbeni. Proto využívali Německo a německý nacionalismus jako vstupní 

bránu do evropské civilizace. 

I když se málokterá učebnice dějepisu zmiňuje o Kalergim a o jeho plánu na vytvoření Evropské 

unie, přesto byl tento člověk hlavní hybná páka za celým hnutím a jeho názory jsou stále dál 

v EU respektovány a uplatňovány. 

Obyvatelstvo ‘Spojených států evropských‘ a jejich vláda 

V jeho knize ‘Praktický idealismus‘ napsal Kalergi, že 

budoucí obyvatelé ‘Spojených států evropských‘ nebudou ti 

stejní lidé jak je známe, ale bude to jakýsi druh pod-člověka, 

výsledek rasového míchání. 

Píše, že spojením současných Evropanů s Asiaty a s jinými 

barevnými lidskými rasami vznikne mnoho-rasový dav, 

který nazýval ‘Euroasiatská negroidní rasa‘. Tito tvorové 

nebudou mít žádné kvality a budou snadno ovladatelní 

vládnoucími elitami. 

Následovně nové Evropany v knize popisuje: 

 „Výsledek takového (rasového) míchání charakterů vyústí 

v nedostatek sebe-kontroly, v charakterovou slabost, v 

nestabilitu, bezbožnost, nedostatek víry a nezaujatosti, 

nedostatek přizpůsobivosti, v ochablosti mentální činnosti, 

v oproštění od předpojatosti … Blízké příbuzenské křížení 

vytvoří člověka prostomyslného, míšence s velkou duší. Tato 

duše je tvořena jeho předky: jestli jsou blízcí jeden druhému, pak je duše jednotná, monotonní; 

ale když jsou vzdáleni, takový člověk je různorodý, složitý a rozdílný … Není zde pouze 

podvědomá naivita, ale také hrdinská hloupost.“ 

A koho považuje Kalergi za vládnoucí elity? Sám to upřesňuje následovně: 

„Namísto aby zničili evropské Židovství, Evropa – proti své vůli – vylepšila a 

vzdělávala tyto lidi, čímž je vyzdvihovala na jejich budoucí úroveň jako vedoucí 

národů skrze tento umělý evoluční proces. Není překvapující, že tito lidé, kteří 

uprchli ze svých ghetto-vězení, se stali spirituální šlechtou Evropy. Takže soucitná 

péče, poskytnutá Evropou vytvořila novou vrstvu aristokracie. K tomu došlo poté, 

když evropská feudální aristokracie byla zničena emancipací Židů (následkem činů 

během francouzské Revoluce).6, 7“ 

Coudenhove-Kalergiho cena, zvaná ‘Charlemagne Prize8‘ (Cena Karla velikého) je udělována 

těm, kteří nejvíce propagují jeho šílený plán. Mezi příjemci jsou: 

Konrad Adenauer, 1954 Helmut Kohl a Francois Mitterand, 1988 

Winston Churchill, 1956 Václav Havel, 1991 

 
Frantyšek Mohamed Novak, zarozen 

1. dubína 2052, polytícki grupaj 

Lupiči, obvodyšte Prah-Strašenice 

 

Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/watch?v=h-

XIf-8N4eA 



Juan Carlos, španělský král, 1982 Beatrix, holandská královna, 1996 

Henry Kissinger, 1987 Tony Blair, 1999 

Bill Clinton, 2000 Angela Merkel, 2008 

Papež Jan Pavel II., 2004 Papež Francis, 2016 

Jean-Claude Juncker, 2006 Emmanuel Macron, 2018 

 

Plánované vyhlazení bělochů 

Ve spojení s Kalergiho plánem9 nás ani nemůže překvapit plánovaná genocida, kterou vytrvale a 

usilovně propaguje OSN. Podle jejich dokumentu ‘Náhradní emigrace: Je to řešení pro ubývající 

a stárnoucí populaci‘? bude Evropa potřebovat do roku 2025 asi 159,000,000 migrantů. Sto-

padesát-devět milionů počernalých zločinců, prolezlých těžkými chorobami, zvrhlých a 

primitivních tvorů od kdovíodkud. A Evropská unie dělá všecko pro to, aby to docílila. 

Samozřejmě, na klesající počet lidí ve státě je snadná léčba: když vlády upraví podmínky pro 

rodiny, jak to dělá v současné době Maďarsko, tak se nebudou stačit divit tomu nárůstu. Mají 

také přímou ukázku u nových přistěhovalců, kteří se velmi rychle a snadno množí, protože mají 

veškerou podporu a nemusí ani pracovat. Jenže to je přesně to, co není žádoucí, aby nás, bělochů 

přibývalo. Nás, původní obyvatele zde už dnes nikdo nechce. 

G. Brock Chischolm, bývalý ředitel10 WHO prohlásil: 

„Organizace (OMS) dokazuje, že dobře pochopila Kalergiho učení, když říká: 

‚Co lidé na všech místech musí dělat, je omezovat porodnost a propagovat 

smíšená manželství (mezi různými rasami), což směřuje k tomu, aby to 

vytvořilo jednu rasu na celém světě, která bude řízena jednou, centrální 

autoritou.‘“ 

Takže ta hromadná emigrace ze zaostalých zemí není nic náhodného. Jak naše vlády, tak 

Evropská unie před námi zkoušejí skutečný důvod a organizovanost celého projektu utajit, 

abychom neprotestovali. Opájejí nás lidumilnými náměty, na hlavní stránky časopisů a 

internetových zpráv dávají fotografie žen s dětmi – a abychom jim nepomohli! – tím pádem 

málokdo chápe, o co skutečně jde. 

A až těch ‘vousatých sirotků‘, bude všude v Evropě dostatečné množství, pak bude pozdě na 

všecko. Bílá rasa bude oslabena ničivými injekcemi proti Covidu, kvůli nadměrné úmrtnosti na 

tento zásah bude v menšině a pak nás tito barbaři dostanou plácačkami na mouchy. Nesmíme 

zapomínat, že my všichni budeme muset být povinně ‘očkování‘, ale oni ne. Na tyto tvory se ten 

příkaz vztahovat nebude. 

A ti tam nahoře nás nechají té bandě na pospas a tajně se nám budou smát a myslet si, jak na nás 

vyzráli. Nechápou, že i na ně dojde. 

Co dalšího propagoval Coudenhove-Kalergi 

Podle toho, co měl Coudenhove-Kalergi v úmyslu, máme být zmongrelizování (rasově smíchaní) 

a vládnout nám budou Židé, které on považuje za nadřazenou rasu. Píše o nich následovně: 



„(Židé byli) předurčeni k tomu, aby vedli národy kvůli své tradiční odvaze, kvůli svému proti-

buržoaznímu a proti-kapitalistickému smýšlení, kvůli své zodpovědnosti, stoickému cvičení vůle, 

soudržnosti a idealismu.“ (Praktický idealismus, str. 45) 

Židé jsou podle Kalergiho ‘spirituální vedoucí rasa, rasa nové šlechty‘. A pokračuje ve svém 

opěvování: 

„Proto když feudální šlechta padla, laskavá Prozíravost nás obdařila židovskou 

emancipací, což je nová vlna šlechetného ducha a milosti pro Evropu.“ 

(Praktický idealismus, str. 50) 

„Moderní antisemitismus je pouze jedním z mnoha úkazů útoku podřadnosti 

proti tomu, co je vynikající; je to moderní forma zavržení dokonalých lidí.“ 

(Praktický idealismus, str. 52) 

To všecko potvrzuje11 mezi jinými i Barbara Lerner Spectre, která se vyjádřila, že: 

„Evropa nebude nadále monolitická společnost jako v minulém století. 

Židé budou uprostřed toho. Je to obrovská změna, kterou musí Evropa 

projít. Přechází do mnoho-kulturního období a Židé nebudou v oblibě, 

kvůli jejich vedoucí úloze.“ 

– Barbara Lerner Spectre 

Zakladatelka ‘Paideia‘, 

Evropského židovského fondu ve Švédsku 

Přidal se i bývalý12 president Francie Nicolas Sarkozy a nesměl chybět13 ani George Soros, který 

potvrdil, že jeho snahou je zrušit evropské hranice. Toto řekl jako odpověď na obvinění, které 

proti němu vznesl maďarský Premiér Viktor Orban, že: „úmyslně podporuje migrantskou krizi.“ 

Soros poté vydal prohlášení, kde tvrdil, že jeho Nadace pomáhá ‘udržení evropských hodnot, 

zatímco Premiér Orban skrze zesílení maďarských hranic a zastavení přílivu migrantů tyto 

hodnoty podemílá‘. 

Jestli jsou pro Sorose ‘evropské hodnoty‘ ta banda oportunistických, násilnických, nemravných, 

neslučitelných a nezaměstnatelných migrantů, tak to nemůže mít v hlavě v pořádku. 

Zvláštní představitel14 OSN pro emigraci Peter Sutherland se vyjádřil, že Evropská unie udělá 

nejlíp, když bude podemílat soudržnost svých členských států, protože jejich prosperita záleží na 

tom, že se stanou multi-kulturními. To proto, že podle něho je tato emigrace ‘klíčová dynamika 

pro ekonomický růst v některých zemích Evropské unie, ale že to může být obtížné vysvětlit 

občanům těchto států‘. 

Co dále můžeme čekat od Kalergiho? Co můžeme očekávat od toho samozvaného filosofa, který 

píše, že: 

• komunisté jsou spirituální šlechta, která bojuje proti plutokratickému 

demokratismu; 

• plutokracie (vláda bohatých) je energetická a intelektuální šlechta; 



• demokracie může být plodná a vynalézavá jen tehdy, když zničí falešnou 

šlechtu (pokrevní, dědičnou) a nahradí ji novou šlechtou ducha a myšlení; 

• šlechtic budoucnosti není ani feudál, ani Žid, ani buržoáz, ani proletarián: je 

to syntetický člověk: rasy a společenské třídy zmizí a pouze osobnosti 

zůstanou; 

• paganismus je symbol kulturního mládí, zatím co křesťanství představuje 

kulturní stáří; 

• kultura změnila Evropu na vězení a většina jejich obyvatel jsou nádeníci z 

donucení; 

• boj mezi kapitalismem a komunismem o dědictví poražené pokrevní 

aristokracie je bratrovražedná válka … hlavní vedení obou stran je pochází ze 

spirituální vedoucí evropské rasy: Židovstva; 

• Evropan si myslí, že je vrchol civilizace a přitom žije v nepřirozených a 

škaredých městech, kde žije nepřirozeným, škaredým, nevolným, nezdravým 

a neorganizovaným životem; 

• všechna divoká zvířata jsou krásná, zatím co většina lidí jsou škaredí; 

… a další a další blábol.  

A tak se ptám – je zde vůbec někdo normální? 

Zavádění Coudenhove-Kalergiho plánu 

Zavedení tohoto nesmyslného plánu pilně propaguje Evropská unie, i když nám záměrně neříká 

jeho detaily. Už to, že mají na budově Parlamentu nápis, vytesaný v kameni, kde je psáno, že 

‘Národní státy jsou náš úhlavní nepřítel‘, by nás mělo informovat o skutečném vztahu tohoto 

nadnárodního celku vůči svým členským státům a jejich občanům. 

Je zjevné, že ty národní státy chtějí zrušit. Namísto jednotlivých národů chtějí celé území rozdělit 

na umělé úseky, které mohou zahrnovat i několik národností dohromady. 

Mají též v plánu15 přivézt do r. 2035 do Evropy dalších 70 milionů černochů z Afriky. Gunnar 

Beck, vedoucí německé politické strany AfD (Alternative für Deutschland) říká, že když byl 

tento strašlivý plán projednáván na schůzi EU, byli tam přítomni zástupci nejrůznějších států, 

jako je Dánsko, Estonsko, Francie a Belgie. Žádný z přítomných nevznesl ani jednu námitku. 

Žádný z nich nezpochybnil to strašlivé číslo, 70 milionů. Snad se báli? Anebo mají tak vymyté 

mozky, že s tím souhlasí? Takoví ‘zákonodárci‘ nejsou vůbec k ničemu. 

AfD je pouze jedna ze dvou politických stran, které otevřeně vystupují proti dovozu 

nezákonných přivandrovalců. 

Ale k čemu tolik černochů v Evropě? Tito lidé přicházejí ze zcela jiných podmínek, než jaké 

existují v evropských zemích a krátce řečeno, jsou s Evropany neslučitelní. Jsou také 

nezaměstnatelní, vždyť velká většina z nich nemá žádné řádné povolání, ani vzdělání. Nejen to, 

jsou násilničtí, kriminální a nároční, takže jejich převedení na evropskou kulturu – pokud k tomu 

může vůbec kdy dojít – bude trvat několik generací. 



Skoro to stejné je možno říct o Muslimech, kteří přicházejí z arabských států. Muslimové jsou 

přímo nepřátelští vůči bílým Evropanům a nijak se tím netají. Neuznávají evropské požadavky a 

zákony, chovají se arogantně a necivilizovaně. Jejich Šaria zákon sice trestá všecky přestupky 

tvrdou rukou, ale to se vztahuje pouze na provinění jednoho Muslima vůči druhému. Ty stejné 

přestupky vůči ne-Muslimům trestány nejsou; naopak, jsou vynášeny a chváleny. 

Takže co můžeme čekat od těchto davů neslučitelných parazitů, kteří sem přišli jen kvůli 

pobírání peněz za nicnedělání? Jsou to ve skutečnosti ekonomičtí emigranti. V jejich zemích není 

válka a oni sami nebyli nikým persekuováni. Jdou za lepšími zítřky, na úkor někoho jiného. 

A ta bída, kterou měli tam, u nich doma, tu si přivážejí s sebou. Tu nám sem importují. To je, co 

nás čeká, pokud tuto invazi nezastavíme. 

Jenže – všecky tyto nesmysly jsou přesně podle Coudenhove-Kalergiho plánu! A ti blázni, kteří 

podle toho plánu jednají, si neuvědomují, že tím neubližují pouze nám, ale i sami sobě a svým 

rodinám. Přijde doba, kdy svého nerozumu budou trpce litovat, až poznají, že ti, kteří jim 

slibovali výjimečný status a výhody, jim lhali. 

 

1 https://www.scribd.com/document/357655459/Paneuropa-History 
2 http://www.renegadetribune.com/kalergis-jewish-plan-for-european-

genocide/?doing_wp_cron=1559619722.4094820022583007812500 
3 https://www.scribd.com/document/130708032/EU-Institutions-Curs-1 
4 http://www.paneuropa.org/gb_int/geschichte.html 
5 https://www.scribd.com/document/341641492/Austria-Hungary-Idea-of-Europe-Sorrels-PhD 
6 http://incogman.net/2015/09/the-planned-genocide-of-white-europeans/ 
7 https://www.scribd.com/document/381580935/The-Coudenhove-kalergi-plan 
8 https://en.wikipedia.org/wiki/Charlemagne_Prize 
9 https://www.un.org/en/development/desa/population/publications/ageing/replacement-migration.asp 
10 https://catyoung.weebly.com/home/europes-refugee-crisis-and-the-kalergi-plan-for-white-genocide 
11 https://www.bitchute.com/video/ez1T36XsYqMW/ 
12 https://www.youtube.com/watch?v=j4KqvVlp9LQ 
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the-obstacle/ 
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KAPITOLA 10 

WHO, COVID A PROTESTY PROTI COVID-19 OPATŘENÍM 

11. listopadu 2020 

Vedoucí WHO1, Tedros Ghebreyesus se vyjádřil, že spoléhat na hromadnou imunitu není 

etické. Nechat nemoc řádit a doufat, že až většina na ni získá odolnost, nepovažuje za 

správné. Podle něho, hromadná odolnost může být docílena jen tam, kde je podstatná část 

populace očkována. U spalniček musí být 95% lidí očkováno, u obrny je to 80% a pak je i ten 

zbytek ochráněn. 

„Nikdy v historii veřejného zdraví nebyla hromadná imunita používána 

jako strategie při výskytu nemoci a už vůbec ne při pandemii,“ prohlásil při 

setkání s novináři. 

To je samozřejmě nehorázná lež. Snad si Tedros nemyslí, že v r. 1435 měli očkování proti 

čemukoliv? Nebo že v minulých stoletích měli lidé zbytečné organizace, plné úředníků, jako 

je WHO sama, jejichž hlavní činnost je strašit lidi, sčítat počet nakažených, vyléčených a 

mrtvých, vytvářet z toho dlouhé seznamy a za to pobírat vysoké honoráře? 

Ne, nic takového nikdy neexistovalo. Lidé byli na svých a nejspíš na tom byli lépe než se 

vším tím nefunkčním očkováním, nefunkčními a škodlivými léky a monitorováním zdraví 

přes telefon za účelem pozdějšího vyřazení nežádoucích elementů z lidské společnosti. 

WHO se skutečně2 začíná jevit jako organizace dvou tváří. Napřed tvrdí to, po druhé je to 

pravý opak. Napřed na nás celosvětově nanutili karanténu a dnes říkají, že nedoporučují 

karanténu jako způsob obrany proti nemoci. „Karanténa mohla pomoci ze začátku, kdy bylo 

potřeba zorganizovat zdravotní ochranu, získat potřebný zdravotní materiál a zajistit ochranu 

zdravotníků,“ říká Dr. David Nabarro z organizace WHO. 

Dr. Nabarro dále přiznává, že vše, co karanténa docílila byla chudoba a hlad. Ti, co už chudí 

byli, jsou dnes ještě chudší, podvýživa ničí celosvětově děti i dospělé, malí farmáři jsou skoro 

zničeni, malí podnikatelé zrovna tak a skoro všichni z nás jsme na tom pouze ztratili. V Číně 

dokonce šli tak daleko, že svařili dveře bytů s rámem, aby lidé nemohli ven. A vedení států po 

celém světě následovalo čínský komunistický vzor a uvalili na své občany tyto nelidské 

požadavky. 

Proč ty rozdíly v názorech 

Důvody, proč se názory3 Tedrose Ghebreyesuse a Dr. Nabarro liší, spočívají v několika 

důležitých faktech. Tedros je všude uváděn jako doktor, ale přesto, že byl Ministrem 

zdravotnictví v jeho rodné Etiopii, lékařský titul nemá; vystudoval (pokud vůbec vystudoval) 

jako biolog. Navíc je jeho kariéra poseta tak těžkými přehmaty a zločiny proti lidem, že se 

absolutně nehodí na pozici vedoucího světové zdravotní organizace. 

Předtím, než se stal ministrem zdravotnictví v Etiopii, působil jako vedoucí teroristické 

organizace, která napadala a vyvražďovala místní venkovany za účelem získání jejich 

pozemků. Jako ministr zdravotnictví odmítl uznat epidemii cholery a vydával ji za obyčejný 

průjem. Kvůli tomuto záměrnému přehmatu zemřelo velké množství lidí na nedostatek léčiv. 

Tedros odmítá přihlédnout ke skutečnosti, že některé státy, jako na příklad Švédsko měly 

úmrtnost průměrnou, i když se lidé nemuseli schovávat za rouškami, neměli karantény, ani 



společenský odstup. Dokonce se ukázalo, že měli nižší úmrtnost než rok předtím, kdy žádná 

epidemie nebyla. 

V r. 2017, když se oba, Tedros a Dr. Nabarro ucházeli o místo generálního ředitele organizace 

WHO, byla tato pozice po prvé v historii obsazena na základě volby členských států a ne 

rozhodnutím představenstva. 

Ukázalo se, že Čína využila svých investic v Africe a donutila Africkou unii a Pakistán spolu 

s Indií, aby podporovali Tedrose. Proto Tedros na oplátku kryl záda Číně, chválil Čínu a její 

komunistickou strategii, což zahrnuje i roušky, karanténu a společenské oddalování a 

následovně to nanutil na celý svět. 

To, že tyto metody možná v Číně něco docílily, mohlo být způsobeno mnoha jinými vlivy, 

jako na příklad jinými způsoby testování, anebo že se patogen prostě po určité době vyčerpal, 

což každý patogen udělá, a pak jednoduše zmizel. Přesto byly tyto teroristické příkazy 

nanuceny na zbytek světa, přesně podle čínského, komunistického vzoru. 

Co docílila všecka ta tvrdá opatření proti koroně? 

Kdyby se mělo4 vyhodnotit co kladného bylo docíleno všemi těmi násilnými a nesmyslnými 

opatřeními proti koroně, tak odpověď je jednoduchá – nic, vůbec nic. Korona, anebo to, co je 

za ni vydáváno, stále dál řádí, testování produkuje čím dál více případů a v současné době 

opět, zákaz pohybu venku ve dne i v noci! 

Vláda se asi bojí, abychom tu koronu někde venku po sedmé večer nepotkali. Chodí zahalená 

do bílého prostěradla s kosou v ruce, kterou si asi koupila u OBI a každého, koho potká, 

praští tou kosou po hlavě. Zkoušeli prý ji chytit, ale ona utíká rychleji než policejní auto. 

Kdo věří na to, že roušky pomáhají a že karanténa je prospěšná, tak určitě uvěří i na tento 

výmysl. Možná se mu bude hodit na strašení malých dětí – stejně jako roušky a karanténa. 

Je to opravdu korona? 

To, co jsme měli letos začátkem roku, to byla opravdu koronavirová chřipka. Byla v pořadí 

třetí a máme ji každý rok, už 17 let. Letos byla trošku slabší než jindy a její účinnost začala 

klesat spolu s tím, jak se vyčerpala a zanikla, což bylo asi v půli května. 

Přesto byly právě v té době zavedeny karantény, snad abychom si nevšimli, že už o nic nejde. 

Byly na nás nanuceny roušky, které víc škodí než pomáhají. Lékaři varují, že začíná epidemie 

bakteriálního zápalu plic z nošení roušek, ale nikdo je neposlouchá. 

Neuroložka Dr. Margarite Griesz-Brisson varuje5, že nedostatek kyslíku způsobuje trvalou 

neurologickou poruchu a je obzvláště nebezpečný u dětí a nikdo na ni nedá. Skupina 

dánských badatelů zorganizovala rozsáhlou studii, jejíž výsledky nechce žádný odborný 

časopis zveřejnit, protože nejsou v souladu s tím, co je nám nalháváno. 

Roušky škodí a nepomáhají 

A pak je zde Guy Crittenden, který pracoval 25 let jako redaktor časopisu, hodnotícího 

pracovní pomůcky, ochranné prostředky a oděvy, jestli jsou, nebo nejsou správné a 

vyhovující a v rámci zákona. Ze své funkce se zúčastňoval všech seminářů a přednášek na 

toto téma a získal tím velké znalosti celé problematiky. 

https://www.globalresearch.ca/medical-doctor-warns-bacterial-pneumonias-rise-mask-wearing/5725848
https://humansarefree.com/2020/10/danish-newspaper-reveals-largest-study-on-masks-has-been-rejected-by-three-medical-journals.html


Tento odborník přišel se zprávou, že kupované roušky jsou nesmírně škodlivé, protože 

obsahují teflon. Jsou ‘sterilizovány‘ kysličníkem etylenu, což je známý rakovinotvorný 

prostředek. Také obsahují plastik PTFE, polytetrafluoroetylen, což je další karcinogen. 

Dlouhodobé nošení roušek způsobuje rakovinu plic. 

Žádné z těchto roušek nejsou vhodné k celodennímu použití. Je čítáno s tím, že je lidé budou 

nosit třeba hodinu při broušení nějakého výrobku, nebo při hrabání listí, ale ne celý den. 

Možná si myslíte, že zdravotní personál nosí roušky celý den a neškodí jim to, ale to není 

pravda. Zdravotní personál nosí roušky pouze v operačním sále a při odchodu z místnosti je 

okamžitě odkládají. Navíc, operační sál má přívod přídavného kyslíku, aby byla vynahrazena 

ztráta, způsobená rouškami. 

Někdo si může myslet, že doma dělané roušky jsou lepší, ale ty nejsou vůbec na nic, říká Guy 

Crittenden. Viry tím projdou jako nic. Viry jsou všude kolem nás ve vzduchu, dýcháme je 

denně a jediný způsob jak zabránit vdechování virů je žít ve speciálním stanu, napajeném 

kyslíkem. 

Roušky pro děti jsou dokonalý zločin, protože způsobují trvalé mozkové poruchy. Ne 

nadarmo se říká o mentálně postižených, že měli při narození nedostatek kyslíku. Takže to 

stejné chystáme našim dětem, když jim dáváme roušky. 

A přese všecka tato varování lékařů, odborníků a znalců, je po nás nošení roušek stále 

požadováno. Má opravdu vláda zájem o náš prospěch, anebo nás zkouší takovými příkazy 

zničit? 

Bláznivý guvernér Kalifornie Gavin Newsom dokonce hlásá, že by lidé měli nosit roušky 

pořád, i když třeba jdou do restaurace na jídlo. Pak by si je měli dávat dolů jen co strčí sousto 

do úst. Tento člověk šel tak daleko, že dokonce chce, aby lidé byli krmeni vnitrožilně, 

protože pak by nemuseli roušky sundávat nikdy. 

Prý už šílení vědátoři v Kalifornii pracují na návrhu roušky, která může být chirurgicky 

přidělána na obličej na trvalo. 

Karanténa ještě horší 

Ta nesmyslná karanténa produkuje ještě horší výsledky. K nevysvětlitelnému množství úmrtí 

pak dochází u lidí, kteří přísně dodržovali karanténu. Úmrtnost těch, co jsou zavřeni doma je 

skoro 5x vyšší než i ta nadsazená a vylhaná úmrtnost na koronu. 

Karanténovaní lidé většinou nehledají lékařskou pomoc, ale spoléhají sami na sebe. Tak na 

příklad v posledním týdnu v září byla úmrtnost na koronu celosvětově 1117 lidí a úmrtnost 

doma 5556. Nejvyšší procento měla Anglie, Španělsko, Italie, Belgie, Holandsko. 

Snad nejlépe to vyřešili ortodoxní Židé v Brooklynu: vyhrnuli se do ulic a protestovali proti 

guvernérově zákazu služeb v synagogách a proti rouškám. V ulicích pak veřejně pálili masky 

a protestovali dlouho do noci. Krátká videa jsou na stránce6. 

Takže – je zde otázka 

Byla všechna ta ochranná opatření na něco jiného než na naše znechucení, onemocnění, 

zchudnutí a znevýhodnění? Bylo tím něco docíleno? Zdá se, že ne, že spíš z toho vznikly 

https://www.anti-empire.com/california-mandates-all-food-must-be-consumed-through-iv-to-ensure-masks-are-never-removed/
https://www.anti-empire.com/unexplained-excess-deaths-at-home-almost-nine-times-higher-than-those-from-covid/


nevídané škody. A skoro to vypadá, že všecky ty škody, všecko to přídavné ublížení na těle, 

na ekonomii, na financích – že to tak bylo chtěno! Ano, to byl skutečný záměr celé 

pandemie! 

Krátký seznam7 škodlivých vlivů této celosvětové politické manipulace je níže: 

• Byla zakázána osvědčená a účinná léčba a žádná jiná dostupná léčba nebyla vyvíjena; 

• Došlo k propagování drahých a neúčinných léčebných prostředků, včetně očkování; 

• Světová populace byla uzavřena doma, v karanténě, namísto aby byla podpořena 

společná imunita tím, že se budou všichni dále volně pohybovat, jako tomu bylo v 

Švédsku; 

• Vlivem povinných roušek se lidé samo-infikovali a kvůli zákazu vycházení z domu 

toto přenášeli na celé své rodiny; 

• Kvůli násilné karanténě vzrostl dramaticky počet mentálních nemocí a rozvodů; 

• Kvůli násilné karanténě a povinným rouškám vzrostl počet zbytečných úmrtí; 

• V současné době rozšířená epidemie zápalu plic je způsobena rouškami; 

• Epidemie rakoviny plic z nošení roušek čeká v blízké budoucnosti; 

• Bezpráví, násilnosti, vzpoury, ničení, policejní nátlak – to všecko bylo dovoleno; 

• Násilní a zločinní ‘protestující‘ nemuseli mít roušky a nemuseli dodržovat karanténu 

(a přitom neonemocněli), zatím co nevinní občané byli za nedodržování příkazů 

stíháni; 

• Lidé ztratili veškerá práva a občanské výhody a zůstala jim pouze povinnost 

poslouchat vládní diktát; 

• Nikdy nebylo uznáno, že pandemie byla neopodstatněná a že není větší množství ani 

nemocných, ani úmrtí na chřipku, než jiné roky; 

• Došlo ke zničení celosvětové ekonomie, vzrostla nezaměstnanost, došlo k narušení 

společenské struktury a zničení mentálního zdraví celých národů; 

• Pro nemocné byly propagovány ventilátory, které jsou nesmírně násilné a zabily 

mnohé; 

• Došlo k rozdělení na mladé a starší a ti starší byli určení na smrt; 

• Media strašila lidi pomocí lživých informací, které byly denně hlásány do světa. 

• Počet nemocných a stav úmrtí byl záměrně zkreslován; 

• Protichůdné informace, předložené odborníky a doložené důkazy byly zavrhovány a 

tito lékaři byli zbavováni povolení praktikovat medicinu; 

• Veškeré zprávy byly censurovány, aby se jakákoliv pravda, která by byla proti 

současné globalistické teorii nedostala do světa; 

• Roušky byly chvíli zbytečné, chvíli nutné, chvíli škodlivé a nikdo nevěděl co z toho je 

pravda. 

• Byl nanucen nefunkční, nespolehlivý a škodlivý test na zjištění viru u lidí; 

• Strach a panika byly jen zvyšovány testováním, protože kde se testovalo, tam byli 

nemocní a kde se netestovalo, tam nemocní nebyli; 

• Žádný výzkum za účelem vyvinutí funkčního testu na zjištění viru nebyl zahájen; 

• Byla odmítnuta pomoc průmyslu, který byl ochoten vyvinout účinné respirátory; 

• Vězni byli vypuštěni z vězení, čímž se zločinci dostali do ulic, zatím co nevinní 

občané byli vězněni i za opačný názor, za odmítnutí roušek, nebo za nedodržování 

karantény. 



Měli bychom se bránit proti takovým zákrokům, které jsou všecky pro nás škodlivé. Když 

naše vláda není dost moudrá na to, aby pochopila, že každá chřipka trvá pouze 4-6 týdnů a 

korona skončila už v půli května, když nechápou, že jde o něco zcela jiného, když jsou tak 

omezení, že dokážou škodit svým vlastním lidem, svému vlastnímu národu a připravovat 

peklo na světě pro své vlastní potomky, pak bychom my, lidé, měli vzít věci do svých rukou a 

něco proti tomu udělat. 

Mohl na něčem takovém někdo něco získat? 

Jediní, kteří touto karanténou získali byli politikové a media, kteří takto mohli pokračovat ve 

své lživé propagandě nikým neomezováni a nehlídáni a pak hlásili stovky a tisíce ohrožených 

a zemřelých. Politikové a nekalé živly této situace hojně využili jak v Minneapolis, v 

Chicagu, v Seattle, v Portlandu, v Paříži a i jinde ve světě, kde organizovali a podporovali 

zločinné útoky spikleneckých elementů ničit vše, co jim stálo v cestě. 

Zato když guvernérka státu Jižní Dakota Kristi Noem prohlásila, že opatrnost je na každém 

občanovi, žádná opatření nezavedla a stát dovolil několikadenní sjezd bikerů (jezdci na 

motocyklech), media ji napadala a demonizovala jako smečka divokých psů. To, že Jižní 

Dakota koronu zvládla lépe než ostatní státy, toho si nevšimli. 

Další, kteří mocně získali byli majitelé Amazonu a jiných velkoobchodů, kteří úspěšně zničili 

veškerou konkurenci po celém světě a ovládli trh. Google a jeho reklamy si rovněž přišly na 

své Apple, Facebook a jiné společenské stránky, plus firmy, prodávající cigarety a alkohol. 

Prosím, mějte to na paměti a pokud možno, nepodporujte je. 

‘Ochranná‘ nařízení pokračují, i když lidé protestují 

Lékaři, zdravotní personál, vědci, odborních a i prostí lidé, ti všichni už delší dobu protestují 

proti nelidským požadavkům, které státy na své občany uvalily, údajně ve snaze ‘zabránit 

šířeni nemoci‘. Na tisíce demonstrantů bylo v Londýne, v Berlíně, ve Francii, v Americe a 

všude jinde, ve větších městech. Za zmínku stojí i písemné protesty, kterých rovněž nebylo 

málo: 

• Velká Barringtonova deklarace (pojmenována podle města v americkém státě 

Massachusetts) byla doposud podepsána 4788 lékaři, 3185 zdravotními pracovníky a 

73105 lidmi. Mezi podpisujícími byli i vědci a profesoři z předních světových 

univerzit. Požadují okamžité zrušení karantény a jiných ochranných příkazů, otevření 

škol, otevření restaurací a všech ostatních obchodů. 

• Dopis belgických lékařů8, který podepsalo 394 lékařů, 1340 zdravotních pracovníků 

a 8897 občanů. Dožadovali se vrácení situace do původního stavu, konzultace 

politických rozhodnutí s odborníky z patřičného oboru a vyslechnutí i opozice. 

• Skupina 700 lékařů9 v Německu, kteří si říkají ‘Lékaři pro informace‘ prohlásili na 

národní tiskové konferenci, že ‘panika ohledně korony je hra. Je to podvod. Je to 

švindl. Je na čase, abychom pochopili, že jsme přímo uprostřed celosvětového 

zločinu‘. Tito lékaři vydávají časopis, který vychází v množství 500 000 kopií za 

týden a jsou podporování 7000 profesionály. Organizují hromadné protesty v Evropě, 

kterých se zúčastňují milionové davy. 

• Německý ministr ekonomické spolupráce a vývoje Gerd Mūller varoval, že 

karanténa zabije mnohem více lidí než co by dokázal koronavirus. Nevhodná reakce 

na tohoto strašáka může způsobit jeden z největších hladomorů v historii lidstva. 

https://www.zerohedge.com/medical/over-7000-scientists-doctors-call-covid-herd-immunity-end-lockdowns
https://www.aier.org/article/open-letter-from-medical-doctors-and-health-professionals-to-all-belgian-authorities-and-all-belgian-media/
https://www.stopworldcontrol.com/planned/


• Neuroložka a neurofysioložka Dr. Margarite Griesz-Brisson10 vydala varování, že 

roušky na obličeji způsobují nedostatek kyslíku a zahlcují organismus kysličníkem 

uhličitým (jako při astma). Lidský mozek je velmi citlivý na nedostatek kyslíku a po 3 

minutách nedostatku začne odumírat. To se projevuje jako únava, neschopnost 

soustředění, zpomalenost a prodloužená reakční doba – a tito lidé pak řídí 

automobily! Při chronickém nedostatku kyslíku zjevné příznaky zmizí, ale 

zpomalenost zůstává a degenerativní proces postupuje dále. 

• Americký neurochirurg Dr. Russell Blaylock varoval již brzy zjara proti rouškám. 

Tím, že roušky zabraňují správnému dýchání, čímž každý z nás vydýchává ven své 

vlastní viry a bakterie, tyto se začnou usazovat v nosních dutinách, dostanou se do 

chuťových nervů a podél nich až do mozku, kde – samozřejmě – způsobují značné 

škody. 

• Bývalý vedoucí americké organizace FDA11, Dr. Scott Gottlieb řekl při televizním 

rozhovoru, že karanténa víc škodí než pomáhá. Lékaři a zdravotní pracovníci budou 

mít potíže s tím, aby znovu získali důvěru lidí, kteří byli podrobeni tyranickým 

zákazům a příkazům jako nošení roušek, zákaz shromažďování, domácí vězení a 

výběrové zavírání obchodů. 

• Petice lékařů vládě12, parlamentu a médiím je podepisována i u nás a můžete ji 

podepsat i vy. Žádá od vlády aby přestala strašit obyvatelstvo, aby byly odstraněny 

všecky zákazy, aby se přestalo s povinným testováním osob bez příznaků a aby 

nebylo očkování povinné. 

V Praze byly značné protesty proti Covid-19 opatřením. Lidé se nedali a vyjádřili svůj 

nesouhlas i když policie proti nim ostře zakročila a použila slzný plyn, tlakovou vodu a jiné 

prostředky. Mlátili protestující obušky hlava nehlava, jak je možno vidět na videu13. Mnozí 

byli i zranění jak na straně protestujících tak i policie. Údajně se demonstrace zúčastnilo asi 

2000 lidí. Těžko říct jestli rvát se s policií bylo moudré či ne a jestli to opravdu bylo 

vyprovokováno bandou chuligánů, jak tvrdí policie. 

Reakce právníků a soudní postup 

Dr. Reiner Fūllmich14 prohlásil koronu a proti ní namířená teroristická nařízení a příkazy za 

největší zločin proti lidstvu, k jakému kdy došlo. Dr. Fūllmich je jedním ze čtyř členů 

německé koronavirové vyšetřovací komise, která sbírá výpovědi a názory mezinárodních 

vědců a odborníků, ve snaze zhodnotit skutečnost koronavirové hrozby, či ji popřít. 

Zjistili, že ta nemoc a škody, které napáchá, se nedají srovnat se zločinem, který byl na nás 

uvalen ochrannými opatřeními proti ní. Takže korona krize by měla být přejmenována na 

korona skandál a všecky osoby, které byly s těmito násilnými příkazy, zákazy a nařízeními 

spojeny, by měly být zažalovány a trestány za škody, které způsobily celým národům. Po 

politické stránce by rovněž mělo být zajištěno, aby se již nikdy nikdo nemohl ocitnou v 

pozici, kdy na lidstvo tak nesmyslné, zákeřné a ničivé příkazy může nanutit. 

Dr. Fūllmich předkládá tři otázky pro nestranné zhodnocení situace: 

1. Je zde opravdu epidemie korony, anebo je to epidemie PCR testů? 

2. Mají proti-koronavirová opatření jako je nošení roušek, karanténa a společnské 

distancování opravdu sloužit k zabránění rozšíření nemoci, anebo byly tyto příkazy 

pouze na to, aby způsobily u lidí paniku a donutily je věřit oficiální teorii, aniž by 

https://davidicke.com/2020/10/16/german-neurologist-warns-against-wearing-facemasks-oxygen-deprivation-causes-permanent-neurological-damage-dr-margarite-griesz-brisson/
https://humansarefree.com/2020/10/fda-commissioner-lockdowns-are-no-longer-necessary.html
https://www.petice.com/oteveny_dopis_leka_vlad_parlamentu_a_mediim_ohledn_tzv_koronavirove_kriz#share
https://www.youtube.com/watch?v=yZ0IFN6VRmU


kladli jaké otázky? Nesmíme zapomínat, že to celé přineslo farmaceutickému 

průmyslu obrovský zisk ve formě prodeje PCR testů, testů na protilátky, za zdravotní 

pomůcky, očkování, léky a mnoho jiného. Nemluvě o tom, že s pomocí testů sbírají 

naše DNA na neznámé účely. 

3. Bylo Německo vybráno jako vzor pro všecky ostatní v dodržování předepsaných 

nelidských příkazů jen kvůli tomu, že lidé v této zemi jsou příkladně poslušní všech 

zákonů, pokynů a nařízení? 

Dr. Fūllmich je přední německý právník již celých 26 let. Má rovněž oprávnění provozovat 

právo v americkém státě Kalifornie, kde vyrůstal. Říká, že mocné farmaceutické firmy mají 

značný zájem na rozšiřování koronavirového strašáka, protože mají obrovský zisk ze všeho, 

co si ochrana proti této epidemii vyžádala. Koronavirus nezpůsobil vůbec žádnou nadměrnou 

úmrtnost, zatím co karanténa zničila obrovskou spoustu lidí, podniků, firem a celých národů. 

Z toho důvodu zahajuje15 Dr. Fūllmich hromadný soudní proces (class action suit) proti těm, 

kteří tuto celosvětovou katastrofu způsobili. Mohou se ho zúčastnit všichni ti, kteří byli jejich 

nesmyslnými příkazy nějak poškozeni. Podmínky procesu a možnosti přihlásit se jsou 

uvedeny na internetové stránce zde16. 

Stížnost k Mezinárodnímu soudu v Haagu 

Dr. Fūllmich má v úmyslu předložit celý případ k vyšetření Mezinárodnímu soudu v Haagu a 

snad i jiným soudním institucím. Zatím sbírá důkazy, názory odborníků, vědecké studie a 

místopřísežné výpovědi přímých svědků. Mnohá jeho pátrání byla nahrána na video a 

vystavena na YouTube. 

Seznam obžalovaných, nebo také obžalovatelných obsahuje podle Dr. Füllmicha přídavné 

osoby, jako jsou Sergey Brin a Larry Page (zakladatelé Googlu), Mark Zuckerberg 

(Facebook), Eric Feigl-Ding (Twitter), Angela Merkel (německá kancléřka), Justin Trudeau 

(kanadský premiér), Jean-Claude Juncker a Jose Manuel Barroso (bývalí vedoucí Evropské 

komise), Emanuel Macron (francouzský president), Nicolas Sarkozy (bývalý francouzský 

president), Sebastian Kurz (bývalý rakouský kancléř) a jiní. 

Má přímé důkazy o tom, že PCR test byl podvodně použit k tomu, aby přehnaně zvýšil počet 

nemocných. Stejně tak může dokázat, že korona pandemie neměla nikdy nic společného se 

zdravím, ale že to byla akce WEF organizace a jejího vedoucího, Klause Schwaba, která měla 

za úkol docílit následující: 

• Zničit národní ekonomie a udělat populaci států závislou na vládní podpoře. 

• Přesunout veškerý světový majetek pod kontrolu WEF. 

• Podstatně snížit populaci země pomocí genocidy. 

• Nastolit celosvětovou vládu pod vedením OSN, kterou bude z pozadí ovládat 

WEF. 

Klaus Schwab zjevně plánoval stát se vládcem světa. Tito lidé si ty velikášské plány prostě 

nedokážou odpustit. 

 

https://www.revolver.news/2020/10/top-german-lawyer-wants-covid-fraud-perpetrators-jailed-for-crimes-against-humanity/
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KAPITOLA 11 

JOE BIDEN NEBYL ZVOLEN AMERICKÝM PRESIDENTEM 

15. listopadu 2020 

Mnozí z nás si myslí, snad pod vlivem lživých medií, že presidentské volby v Americe 

skončily a že Joe Biden je novým presidentem. Nejen media, ale i on sám se tak dokonce 

chová a už navazuje styky s představiteli jiných vlád a rozděluje vysoce postavené funkce 

mezi své přívržence. Asi to své ‘presidentství‘ zkouší na celý svět nanutit. Jakoby nevěděl, že 

skutečné volby ještě nezačaly, že nemá absolutně nárok cítit se presidentem a že podle 

americké Ústavy tyto populární volby neznamenají zvolení do funkce. 

Presidenta v Americe1 volí tak zvaná ‘Electoral College‘ (Volební komise), což je skupina 

zástupců lidu ze všech států Unie a její členové jsou voleni lidmi samotnými pouze na tuto 

funkci, což je zvolení presidenta. Tato Volební komise bude volit až 14. prosince 2020. Je 

pravda, že přihlédne k výsledkům populárních voleb, ale není povinna se jimi řídit. 

Takže ať to Joe Biden a jeho gang zaonačili jak nejvíc mohli, ještě stále nemají vyhráno. 

Dokonce by se dalo říct, že mají prohráno! 

Že šlo o mohutný podvod je víc než zjevné 

Že šlo při nedávných volbách o obrovský volební podvod je dnes více než zjevné a s každým 

dnem o tom přibývá víc a více důkazů. President Trump a jeho lidé už mají celkem 234 stran 

přísežných prohlášení od očitých svědků, kteří tuto skutečnost potvrzují. Tak na příklad: 

• Ve státě Wisconsin2 dostali zaměstnanci volebního aparátu povolení přímo od vedení, 

aby doplňovali na volebních formulářích chybějící informace. Správně nemá být 

volební formulář, kde chybí podpis a adresa voliče brán za právoplatný, takže 

doplňování těchto informací je nezákonné. Přesto, tisíce volebních lístků bylo takto 

upraveno. 

• Asi 30 poštovních zaměstnanců3 z města Elkins Park v Pennsylvanii (a na mnoha 

jiných místech) dostali příkaz doručovat pouze ty volební lístky, které byly pro 

Bidena. Volební lístky pro Trumpa byly vyřazeny jako ‘nedoručitelné‘, což je jen 

malý kousek od odpadkového koše. 

• Ve státě Michigan4 to byli samotní zaměstnanci volební kampaně, kteří vytvářeli pro 

lidi falešná jména, aby mohli volit opakovaně. 

• Podle předního právníka5 Rudy Giulianiho bylo ve městech Philadelphii a Pittsburgu 

podáno asi 900,000 nezákonných volebních lístků a těm, kteří měli kontrolovat 

správnost volebního procesu, nebyl umožněn přístup. 

• 14 099 voličů z oblasti Maricopa6 v Arizoně podalo volební lístky aniž byli schopni 

prokázat americké občanství. Jak se dalo čekat, skoro všichni volili Bidena. 

• Zaměstnanec volební kampaně7 ze státu Nevada hlásil, že měli vedením přikázáno u 

volebních lístků pro Bidena přehlédnout, když tyto neobsahovaly všecky informace, 

nebo když adresa a podpis nebyly ověřeny, což by podle zákona je mělo okamžitě 

vyřadit. To stejné bylo hlášeno i z jiných států. 

• Na mnoha místech8 byly nalezeny balíky s volebními lístky pro Trumpa v odpadcích. 

Jinde9 byly nalezeny roztrhané Trumpovy volební lístky, přidané do popelnic. 

https://nationalfile.com/report-wisconsin-election-clerks-tampered-with-thousands-of-ballots/
https://sputniknews.com/us/202011131081150967-pennsylvania-usps-worker-says-staff-were-told-to-only-deliver-pro-biden-political-mail-from-now-on/
https://www.distributednews.com/473296.html
https://www.theepochtimes.com/giuliani-650000-votes-were-counted-unlawfully-in-philadelphia-and-pittsburgh_3575988.html?utm_source=newsnoe&utm_medium=email&utm_campaign=breaking-2020-11-12-1
https://www.alipac.us/f8/14-099-maricopa-county-az-voters-did-not-prove-citizenship-380478/
https://patriotedition.com/nevada-whistleblower-exposes-democrat-election-stealing-methods/


• Volební hlasy pro10 Trumpa byly převedeny na Bidena v neuvěřitelném množství: 98 

000 v Pennsylvanii, až 90 000 v Georgii a dalších 42,000 v Arizoně, až 115 000 

v Michiganu a 62 000 ve státě Wisconsin, říká advokátka Sidney Powell. 

• Dokonce i mrtví volili pro Bídena11. Asi 9 500 voličů ve státě Michigan, jejichž jména 

byla nalezena na seznamu mrtvých organizace Social Security (státní penzijní 

pojištění), se rovněž zúčastnilo voleb i ze záhrobí. Tito voliči byli prokazatelně 

zjištěni, ale kdoví ke kolika jiným zásahům ze záhrobí ještě došlo i jinde. Tucker 

Carlson udělal krátké video o dalších případech, ale to okamžitě z internetu zmizelo. 

• Ve městě Atlanta, stát Georgia12, když zjistili, že Trump spolehlivě vyhrává, tak šli tak 

daleko, že narušili hlavní přívod vody a sčítání volebních hlasů muselo být zastaveno. 

Když bylo po několika hodinách znovu obnoveno, Joe Biden vyhrával po celé čáře. 

• Ve městě Detroitu13, stát Michigan zjistil pozorovatel, že počítačové volební zařízení 

bylo nezákonně napojeno na internet. Pátráním bylo zjištěno, že asi 40 dalších 

volebních zařízení bylo spojeno s internetem. To samozřejmě dává možnost tisícům 

hackerů aby ukázali co dovedou, když dostanou dobře zaplaceno. 

• Tisíce14, desetitisíce, ba i stotisíce volebních lístků se najednou z ničeho nic objevily v 

různých místech v Americe a všecky, do posledního, byly ve prospěch Bidena. Celá 

nákladní auta volebních lístků a všecky pro Bidena? To je statisticky naprosto 

nemožné. 

• Internetová stránka15 GoFundMe.com, která umožňuje lidem dát si na internet žádost 

o finanční podporu a účastní spoluobčané jim takto mohou posílat peníze, která 

vybrala na George Floyda několik milionů dolarů, tato stránka zrušila zadání ve formě 

žádosti o příspěvky na vyšetřování volebního podvodu. 

Toto všecko16 ale není ale nic ve srovnání s tím, co způsobilo samo počítačové zařízení na 

sčítání hlasů. Jeden druh tohoto zařízení je vyráběn firmou Dominion a je používán na mnoha 

jiných volebních místech v Americe. Díky těmto výrobkům bylo 512 095 Trumpových hlasů 

převedeno na Bidena a přes 2 865 milionů Trumpových hlasů bylo prostě vymazáno. 

Je zajímavé17, že firma Dominion se nachází v Torontu (Kanada) ve stejné budově jako je 

‘Tides Foundation‘, což je jedna ze Sorosových levičáckých nadací. Zaměstnanci obou firem 

jsou spolu v kamarádském poměru. 

Údajně je Dominion z části vlastněna Hillary Clintonovou, ale není to potvrzeno. Už to, že 

někteří hlavní Trumpovi demokratičtí odpůrci ve vládě, jako je Nancy Pelosi a Dianne 

Feinstein, mají s touto firmou úzké finanční vztahy je podivné. Jak je možné, že členové 

vlády smí investovat peníze do volebního zařízení to je další otázka. 

Návod na používání volebního zařízení 

Návod pro toto zařízení18 je návod na podvod. Už to, že zvolením funkce ‘přímé hlasování‘ 

dojde k automatickému vymazání volebního zadání, je velice podezřelé. Další změny běžně 

užívaných slov činí obsluhu tohoto zařízení obtížnou. Například slovo ‘vytisknout‘ je 

nahrazeno slovem ‘spustit‘. Výsledky voleb jsou tříděny na centrálním serveru, ale nikde není 

řečeno, kde se tento server nachází a kdo k němu má přístup. Později bylo zjištěno, že server 

je v Německu. 

https://www.youtube.com/watch?v=oi13x6_Ki3o&feature=emb_title
https://www.theepochtimes.com/10000-dead-people-returned-mail-in-ballots-in-michigan-analysis-shows_3573209.html?utm_source=newsnoe&utm_medium=email&utm_campaign=breaking-2020-11-10-2
https://www.thegatewaypundit.com/2020/11/breaking-exclusive-open-records-request-finds-no-invoices-work-orders-reported-election-day-water-main-break-atlanta-found/
https://100percentfedup.com/michigan-whistleblowers-claim-routers-and-wifi-connectors-throughout-detroit-ballot-counting-center-in-jan-nbc-reported-35-incidences-of-voting-systems-illegally-connected-to-internet/
https://www.theepochtimes.com/gofundme-takes-down-fundraiser-aimed-at-voter-fraud-detection_3569512.html
https://humansarefree.com/2020/11/atomic-bombshell-analysis-of-election-night-data-allegedly-shows-over-500k-votes-switched-from-biden-to-trump-and-over-286-million-votes-simply-deleted-from-trump.html
https://votefraud.news/2020-11-12-what-we-learned-from-dominion-voting-system.html


Nastavení programu je možno změnit snadno a rychle a tím ovlivnit mnohem větší množství 

volebních hlasů než falšováním volebních lístků. Stačí změnit procento podílu volené osoby 

na celkovém množství volebních hlasů a software přepočítá ten zbytek. 

Skener vymaže předem určené množství volebních zadání pokaždé, když někdo zastaví 

skenování před ukončením celé dávky. 

Už to, že všichni obsluhující mají všichni mají stejný přístupový kód, s pomocí kterého 

mohou měnit cokoliv a není možno prokázat, kdo z nich jaké změny udělal, je zjevný 

podvod. 

Všichni mají něco, co by rádi utajili 

President Trump s několika19 vybranými zástupci z Ministerstva obrany seděli v zabezpečené 

místnosti a odtud celý podvod sledovali a zaznamenávali jeho průběh. Není divu, že na 

příklad bývalý ředitel CIA, kterého dosadil do funkce Obama, požaduje okamžité odstranění 

Trumpa z Bílého domu, protože jak on, tak jeho spoluviníci byli tím přistiženi při činu, takže 

mají důvod se obávat zaslouženého trestu. 

Skoro všichni, kteří agitují proti Trumpovi mají na svědomí nějaké vážné přečiny, ať už je to 

účast v nekalé činnosti, nebo finanční podvody, či mravnostní úchylky (hlavně pedofilie), 

nebo jiné prohřešky. Ty kdyby vyšly najevo – a s Trumpem by určitě najevo vyšly – tak mají 

žalář zaručen. 

Trump ve skutečnosti bojuje proti celosvětové korupci, nemravnosti a podvodům. Proto ho 

tisk a media neustále pomlouvají a hanobí, protože i oni se bojí odhalení. Nechci tím říct, že 

president Trump je ten nejlepší a nejmravnější člověk na světě, ale jisté je, že postupuje 

správným směrem a zkouší vymýtit korupci, zvrhlost a zločinnost z americké politiky. Něco 

takového se v politice žádného státu za posledních sto let ještě nestalo. 

Programátor vypovídá 

Cliff High, který20 psal a prověřoval programy pro letadla hlavních aerolinií říká, že 

počítačový podvod je možno udělat snadno a to dvěma způsoby. Buď vezmou Trumpovy 

volební hlasy a přidělí je Bidenovi, anebo prostě přičtou Bidenovi nějaká čísla. Už to, že jak 

volby probíhaly a Trump vedl daleko před Bidenem bylo podivné, protože když pak zařízení 

vypnuli a znovu zapnuli, tak Trump neměl málem žádné hlasy a Biden byl doslova zavalen 

volebními příspěvky. 

Stejně tak je podivné že den před volbami nainstalovali zaměstnanci firmy Dominion k 

programu nějakou ‘záplatu‘ (update), čímž je myšlen malý program, který má vesměs upravit 

nějaký existující problém. Podle něho, něco takového nepřipadá v úvahu. Programy tak 

důležitého zařízení jako jsou třeba letadla, nebo volební sčítače, podléhají přísných 

předpisům, podle kterých je každý takový přídavek instalován. 

Získat oprávnění k instalaci něčeho takového vyžaduje skrz naskrz testování, kdy je použito 

všecko, co by mohlo způsobit selhání programu a teprve až je jistota, že program selhat za 

žádných okolností nemůže, pak je povoleno ho upravit. 

Prověřovací proces toho druhu trvá 90 dnů. Takže je nemožné, že by Dominion přišla 

najednou z ničeho nic s opravou existujícího programu a takřka přes noc, den před volbami, 

ho tam přidali. 

https://www.distributednews.com/473589.html
https://www.youtube.com/watch?v=leuQz9mAL5A&t=7s


A ještě ke všemu, počítačové programy firmy Dominion jsou dobře známy tím, že nejsou 

spolehlivé. Je ověřeno, že dokážou samovolně převádět volební hlasy, anebo navyšovat hlasy 

některých kandidátů. 

Další problém spočívá v množství voličů. Na volby v Americe je nutno se zaregistrovat u 

patřičné strany, pro kterou chce člověk volit. Takže když množství skutečných voličů na 

mnoha místech značně přesahovalo množství registrovaných voličů, pak je zde něco v 

nepořádku. 

Jiné volební systémy 

Další volební zařízení, který je v Americe a i jinde používáno se nazývá Scytl. Je to výrobek 

španělské firmy, která je podporována George Sorosem, Bill Gatesem a také mnozí demokrati 

mají ve firmě investovány peníze. Přesto, Scytl je před bankrotem a možná právem, protože i 

tato firma má za sebou dlouhou historii volebních podvodů v nejrůznějších zemích světa. 

Třetí zúčastněná volební technologie je Smartmatic. Je to počítačový program americké firmy 

stejného jména z Floridy, který byl použit na Dominion volebním zařízení a na zařízení 

jiných volebních přístrojů. Tento program byl záměrně navržen tak, aby dokázal změnit 

jakékoliv volby, kterýmkoliv směrem. Kvůli tomu čeká jeho tvůrce a majitele náležitá odplata 

ve formě kriminálního vyšetřování, říká Trumpova advokátka Sidney Powell. Podle ní, 

program přesunul miliony volebních hlasů z Trumpa na Bidena. 

Executive Order 

12. září 2018 vydal21,22 president Trump ‘Výkonný příkaz na uvalení určitých sankcí 

v případě cizího vlivu na volby ve Spojených státech‘ (Executive Order on Imposing Certain 

Sanctions in the Event of Foreign Interference in a United States Election). 

V tomto dokumentu Trump vyhlašuje národní pohotovost, což je krizová situace, z důvodu 

ohrožení státu, čímž jako president získává další, přídavná oprávnění, neboli rozšiřuje svoji 

pravomoc. Tento stav nebyl od té doby zrušen, takže trvá až dodnes. Dále je v příkazu psáno: 

„Někteří lidé a organizace jak uvnitř Ameriky, tak i v cizině jsou schopni 

ovlivnit americké volby a takto podemílat důvěru obyvatelstva ve volební 

proces a to jak skrze nedovolený přístup k volbám a k volebnímu zařízení, 

tak pomocí rozšiřování propagandy a lživých informací. 

„Toto představuje neobyčejné ohrožení národní bezpečnosti a cizineckých 

vztahů Spojených států … Nejpozději do 45 dnů od skončení voleb je ředitel 

Národní zpravodajské služby po konzultaci s vedoucími patřičných oddělení 

povinen provést zhodnocení, jestli některá cizí vláda, nebo osoby, jednající 

na podnět cizí vlády nejednaly se záměrem ovlivnit volební proces ... 

„Veškerý majetek a podíly majetku, které se nacházejí ve Spojených státech, 

nebo které spadají pod vlastnictví a kontrolu kterékoliv osoby či organizace 

ve Spojených státech budou (těmto lidem) zablokovány a nebude možno je 

převést, zaplatit, vyvézt, vybrat, nebo jakkoliv jinak s nimi zacházet … 

Rovněž je zakázáno těmto osobám či firmám poskytnout půjčky, vývozní 

povolení, povolit jim účast na burze a jejich dluh nesmí být nikým koupen a i 

zaměstnanci takové osoby či firmy budou vypovězeni ze Států ... 

https://www.naturalnews.com/2020-11-13-2020-election-took-place-under-a-trump-declared-national-emergency.html
https://therightscoop.com/designed-to-rig-elections-sidney-powell-tells-bartiromo-that-trump-teams-evidence-will-overturn-multiple-states/


„Výraz 'cizí vliv' ve vztahu k volbám zahrnuje veškeré tajné, podvodné, 

klamné, nebo nezákonné činy, nebo snahu o tyto činy cizí vládou, nebo 

kteroukoliv osobou či firmou, která jedná jako pověřenec cizí vlády a 

zahrnuje rovněž rozšiřování propagandy a lživých informací … Ty osoby, 

nebo organizace, jejichž majetek bude v souladu s tímto příkazem 

zablokován … považuji za nutné, kvůli snadnosti (která by jim umožňovala) 

převedení peněz či jiného majetku jinam, aby o tomto zákroku nebyly 

předem uvědoměny.“ 

Takže všichni ti, kteří sabotovali volby, kteří rozšiřovali pomluvy a falešné 

informace, což jsou přívrženci presidentského kandidáta Bidena a jiní záludní 

politikové, snad i Antifa a BLM, plus všecka media, včetně společenských a 

mnohých jiných internetových stránek, mohou mít na bázi tohoto ‘příkazu‘ jejich 

majetek, nacházející se v Americe, jednoduše zabaven. 

Dříve zmíněné firmy, které vyrábějí volební zařízení jsou tímto příkazem rovněž 

postižitelné, protože spadají pod formulaci 'cizí vliv.' Jedna z nich je Dominion, i 

když je v Kanadě a jejich server se nachází v Německu, a ta druhá firma, Scytl, 

která je ve Španělsku. Na Smartmatic se vztahuje americký zákon, takže ani ti 

neuniknou. 

Ve spolupráci s německou vládou si Amerika zajistila přístup k Dominion serveru v 

Německu a zabavila ho. Tím pádem získali přístup k veškerým informacím o tomto 

volebním podvodu, včetně informací o lidech, kteří celou akci odsouhlasili a o těch, 

kteří ji provedli. 

Předběžné zprávy dosvědčují, že to byla americká rozvědka CIA, která používala 

počítačové centrum ve Frankfurtu v Německu, za účelem nejen sabotování 

amerických voleb, ale také z důvodů počítačových útoků v Evropě, v Číně a na 

Středním Východě. Jinými slovy, chovali se jako hackeři. 

Ve skutečnosti23 se jednalo o pokus o svržení vlády v Americe. Ale jak říká bývalý 

guvernér státu Illinois Rod Blagojevich, „Demokrati kradli volební hlasy vždycky a 

všude kde mohli, po celé dlouhé roky.“ Kdoví kolik volebních kampaní ovlivnili. 

Snaha o ovlivnění voleb se táhne již dlouhé roky 

V r. 2009 se Obamova vláda24 investovala do postavení super-počítače, který nazvali ‘The 

Hammer‘ (Kladivo). Pomocí programu, zvaného Scorecard byli pak schopni změnit výsledky 

voleb napojením se na volební zařízení přes internet. Toto vyjevil Dennis Montgomery, který 

počítač pro ně postavil a uvedl do provozu. 

Tehdejší president Obama toto zařízení úspěšně použil při volbách v r. 2012, kdy jeho 

protivníkem byl člen Republikánské strany, Mitt Romney. V současné době byl počítač 

Hammer a aplikace Scorecard používány na krádež Trumpových volebních hlasů ve státech 

Florida, Georgia, Texas, Pennsylvania, Wisconsin, Michigan, Nevada a Arizona. 

Dennis Montgomery si myslel, že jeho Hammer počítač bude používán na sledování cizích, 

proti-amerických vlivů. Coby zjevný idealista, zkoušel zajistit, aby se již nemohly opakovat 

žádné teroristické útoky proti Spojeným státům. Když ale zjistil, že Obama a jeho 

https://www.youtube.com/watch?v=L7sPNXFSwfs&feature=emb_logo
https://www.youtube.com/watch?v=L7sPNXFSwfs&feature=emb_logo
https://www.worldviewweekend.com/situation-room/audio/brannon-howse-november-4-2020


administrativa jeho zařízení používají proti Americe a že s jeho pomocí nezákonně špehují 

americké občany, znachutil se a všecko nahlásil rozvědce FBI. 

V r. 2015 dodal FBI celkem 47 počítačových disků, které mezi jiným dokazovaly, že Robert 

Hunter Biden, syn presidentského kandidáta Joe Bidena, byl spoluúčastníkem při nezákonné 

činosti. Důkazy o tom se sestávaly jak z dokumentů, tak z fotografií a z videí. 

Joe Biden presidentem? 

Jak by asi vypadala Amerika (a postupně celý svět), kdyby se Joe Biden stal presidentem? 

Podle toho25,26, co Biden veřejně hlásá a co je uvedeno na jeho internetové stránce, by všem 

zvýšil daně a zavedl roušky pro všecky a na pořád. Zrušil by Trumpovy úmluvy s 

jihoamerickými státy, které dnes tvoří zeď proti přívalu nezákonných emigrantů do Ameriky 

a tím by tuto zemi otevřel hordám ze zemí třetího světa. 

Tito vesměs nezaměstnatelní lidé by byli obrovská zátěž pro celý systém a ještě by 

podminovávali platy Američanů a ničili už tak chabavou ekonomii. A to nebereme v úvahu 

zločinnost a kulturní a společenský úpadek, který přinášejí do zemí, kam přijdou. 

Dále hodlá podporovat potraty, zavést rovnoprávnost mezi muži, ženami, homosexuály, 

lesbami a vším ostatním, za se vydávají za cokoliv jiného, než jsou. Stran kriminálního 

zákona se chce více věnovat prevenci kriminality, než uvězňování viníků. Chce zavést 100% 

čistou energii, cokoliv tím myslí. (Zřejmě nechápe, že i kdyby všecko převedl na elektřinu, 

pořád ji musí nějak vyrábět a to není zrovna ‘čistý‘, ani ‘zelený‘ proces.) 

Chce dále všemožně podporovat černochy a latinos. Chce znovu uvést k moci militaristicko-

průmyslový aparát, což je přesně to, co si přejí neokonové, což znamená války. Chce dále 

převrátit rozhodnutí Brexitu. Už jen to, že jeho charitativní instituce na protirakovinový 

výzkum utratila miliony na platech a nic na výzkumu, říká hodně. 

A NATO se již těší27, že s Bidenem v Bílém domě se konečně postaví proti příliš 

¨sebevědomému‘ Rusku. Jinými slovy, těší se, že vyvolají válku s Ruskem. Generální 

sekretář Jens Stoltenberg prohlásil: 

„Potřebujeme naše spojené síly, abychom se vypořádali s mnoha 

současnými situacemi, včetně sebevědomého Ruska, mezinárodního 

terorismu, kybernetické a raketové hrozby a změny světové rovnováhy sil, 

způsobené růstem Číny.“ 

Levicoví demokrati28, podpůrci Joe Bidena, si již začali dělat seznamy těch, kteří jsou na 

Trumpově straně, aby je po volbách mohli ‘popohnat k zodpovědnosti‘. Jejich seznamy 

obsahují pracovníky Trumpovy volební kampaně, právníky, soudce, administrativní 

pracovníky a všechny ostatní, kteří stáli za Trumpem. Prostě se jim chtějí jako ti největší 

ubožáci, nízcí a bezcharakterní tvorové mstít za to, že stáli při Trumpovi, až bude Joe Biden 

presidentem. 

Na co je NATO 

Ruský Ministr zahraničí29 Sergěj Lavrov se vyjádřil, že konfrontace s Ruskem je ten hlavní a 

jediný důvod pro existenci NATO. „Každý přece ví, že v Evropě není žádná vojenská 

hrozba,“ řekl a připomenul, jak se Rusko už několikrát snažilo snížit napětí mezi nimi a 

Západem a jak pokaždé neuspělo. 

https://www.breitbart.com/politics/2020/11/11/cbs-joe-biden-to-demolish-legal-wall-against-migration/
https://joebiden.com/joes-vision/
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https://www.breitbart.com/2020-election/2020/11/06/leftists-never-trumpers-begin-compiling-lists-of-trump-supporters/


Dále řekl, že je to jakýsi druh spiknutí proti Rusku, podobně jako za studené války, kdy 

Západ opět bojuje na všech frontách, jak pomocí propagandy, pochybných zpráv a obklíčení 

ruských hranic vojsky NATO. Pod záminkou ochrany proti Rusku k sobě NATO přitahuje 

stále nové země, čímž úspěšně rozšiřuje sféru své působnosti. 

Americký Ministr obrany30 Mark Esper mluvil nedávno na veřejnosti o odvolání amerických 

vojsk z Německa. Nějak se asi prořekl, což samozřejmě všichni novináři vzali za Freudovské 

přeřeknutí (to je, když člověk omylem a často proti své vůli, řekne pravdu), když prohlásil: 

„Řekl jsem to veřejně, řekl jsem to i privátně mým protějškům – jak je důležité 

NATO a jakékoliv spojenectví, které nám pomáhá s naším úkolem, takže můžeme 

všichni společně odrážet Rusko a zabránit míru v Evropě.“ 

Takže to je skutečná funkce NATO? Vytvářet umělé nepokoje, nepomáhat tam, kde je 

pomoci zapotřebí a ohrožovat Rusko, které absolutně nejeví snahu někoho napadnout. 
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KAPITOLA 12 

ANGLIE MÁ NOVÉHO KRÁLE: JOSEPH GREGORY HALLETT 

19. listopadu 2020 

Anglická královna1 Alžběta II. se prakticky vzdala svých nároků na britský trůn už v r. 1973, 

když podepsala smlouvu s Evropskou ekonomickou společností (European Economic 

Community Treaty), z čehož se stala Evropská unie. Přesto byla nadále považována za 

královnu a tuto úlohu zastávala až do nedávna. 

Když jí ale v r. 1981 Joseph Gregory Hallett předložil dokumenty a důkazy, kterými prokázal 

svůj královský původ, spolu s platným nárokem na britský trůn, musela se vlády vzdát na 

dobro. Potvrdila právoplatnost jeho důkazů a rozhodla, že převzetí vlády Hallettem nabyde 

účinnost za 25 let, tj. v r. 2006. 

Za určenou dobu ovšem k převzetí anglického trůnu JG 

Hallettem nedošlo. Královská rodina přidávala překážky 

jednu za druhou. Došlo k několika vražedným útokům na 

Halletta, takže musel opustit rodný Nový Zealand a usadil 

se přímo v Anglii. 

Ale ani tam si nepomohl. Jeho dopisy na hlavní 

administrátory království byly vraceny neotevřené a když 

se je pokusil doručit osobně, nebylo mu to umožněno, 

nikdo je nechtěl převzít. 

Královští vetřelci se samozřejmě bránili. 

Až teprve koncem roku 2019 docílil, že anglické soudy 

začaly zkoumat jeho nárok a potvrdily pravdivost jeho 

požadavků. Kopie všech zmíněných dokumentů, soudně ověřených, je možno najít na stránce 

zde2. 

Nároky Josepha Gregory Halletta jsou založeny na několika tvrzeních. To první je, že 

anglický král Jiří V. byl nezákonný (nemanželský) potomek tehdejší vládnoucí rodiny, tím 

pádem jeho vnučka, Alžběta II., sedí na trůnu neprávem. 

Otec krále Jiřího V. totiž nebyl waleský princ Albert Edward, nejstarší syn královny Viktorie 

a pozdější král Edward VII., ale byl to ruský carevič Alexander, který se později stal carem 

Alexanderem III. Když se podíváte na portrét anglického krále Jiřího V., tak je opravdu 

značně podobný synovi Alexandera III., což byl ruský car Mikuláš II. (na obrázku níže). 

Podobnost těchto dvou významných osobností byla nápadná už v jejich době. Mělo se za to, 

že to bylo zaviněno tím, že matky obou hodnostářů byly sestry. Ovšem to nebyl ten hlavní 

důvod. 

Původ Alberta Edwarda 

Matka Jiřího V. byla dánská princezna Alexandra, která se provdala za pozdějšího anglického 

krále Edwarda VII. Když se její sestra Dagmar zasnubovala s ruským následníkem trůnu, 

s velkovévodou carevičem Mikulášem Alexandrovičem v Copenhagenu v r. 1864, Alexandra 

se rovněž oslavy zúčastnila. Svého manžela, Edwarda, nechala ale doma, v Anglii a je zcela 

možné, že ho tam nechala ráda. 

 
Joseph Gregory Hallett 

Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/ 

watch?v=EdJKgNBMNpM 



Při zásnubách v Copenhagenu se setkala s Mikulášovým mladším bratrem, carevičem 

Alexanderem a oba v sobě našli zalíbení. Toto pokračovalo i ve vážnějším slova smyslu a tak 

v období 20.-30. září 1864 Alexandra v Dánsku otěhotněla. Syn, který se jí později narodil, se 

pak stal anglickým králem Jiřím V. 

Carevič Mikuláš odplul po zásnubách na jih, za sluncem. Byl slabší tělesné konstituce a 

pobyt na jihu přes zimu mu prospíval. Cestou se ale nakazil tuberkulózou, což bylo 

považováno za revmatizmus a nebylo to správně léčeno. Dokonce kolovaly úvahy, že jeho 

nemoc byla lékařsky podpořená, neboli záměrná. 

V těch dobách bylo podobných případů hodně, obzvláště mezi vysoce postavenými osobami, 

jejichž prestiž a majetek byl často zdrojem závisti druhých. V tomto případě se myslelo, že 

ten, kdo Mikulášovi usiloval o život a tím i o trůn, byl jeho bratr, Alexander. 

Dánská Dagmar přijela do Italie za 

nemocným snoubencem asi den předtím, 

než zemřel. Nad jeho mrtvolou se s ní jeho 

bratr, carevič Alexander zasnoubil a posléze 

se vzali. Dagmar byla přejmenována na 

Marii Fedorovnu a Mikuláš II. byl jejich 

syn. Proto ta podoba s Jiřím V. Nejenže 

jejich matky byly sestry, ale měli i stejného 

otce. 

To ovšem odebírá současné královně 

Anglie, jinak vnučce Jiřího V., nárok na 

anglický trůn, protože její děda byl nemanželského původu, levoboček, neboli bastard. 

Další důvody 

Těch důvodů, proč Alžběta II. neměla nikdy nárok na anglický trůn je ale více. Ten další je 

skryt kdesi v historii. V r. 1533 si tehdejší anglický král Henry VIII. vzal za manželku Annu 

Boleyn, která dělala společnici francouzské královně. Anna, která byla z rodu Svatého grálu a 

byla považována za přímého potomka Ježíše Krista a Marie Magdaleny, si s sebou do Anglie 

přivezla titul Římského císaře a titul Pontifex Maximus (hlavní kněz sboru biskupů v Římě), 

což skončilo poddanost Anglie vůči papežovi a umožnilo to převzetí asi 1/4 anglického 

území, které patřilo katolické církvi. 

Jenže za tři roky po svatbě utrpěl Henry VIII. nehodu při turnaji, která z něho udělala na 

posledních jedenáct let jeho života, šílence. V záchvatu bláznivosti poručil Annu popravit 

kvůli údajné vlastizradě. Jenže poprava byla zfalšována, královna Anna byla ukryta tamnější 

šlechtou, žila dále a dokonce přivedla na svět potomka královského rodu a následníka trůnu. 

Takže tam, kde se myslelo, že došlo k přerušení rodu popravou královny Anny, se nic 

takového nestalo. Anniným vnukem byl i známý Walter Raleigh, významný básník a 

spisovatel, voják, politik a cestovatel. Raleigh učinil rovněž několik předpovědí, které se 

týkaly zachování rodu Svatého grálu a jeho pokračování. 

Joseph Gregory Hallett všecky tyto podmínky naplnil a splnil, takže je dnes považován za 

potomka Ježíše Krista, což mu vyneslo titul ‘Kristus‘, který mu – ač určitě nerad – udělil sám 

papež. Jeho titul je3: 

 
Anglický král Jiří V. vlevo, car Mikuláš II. vpravo 

Fotografie z r. 1913 Zdroj: Wikipedia 



John III., král Anglie, Skotska, Severního Irska, princ z Walesu, král 

Velké Britanie, Spojeného Království, Nového Zealandu, Australie, 

Kanady & Společenstí národů, princ, regent a vévoda-guvernér Severní 

Ameriky. 

Byl narozen přesně podle předpovědi, na Rosh Hashanah (židovský svátek), v den Mashiach 

(Mesiáš), zdědil titul ‘Kristus‘ po svém dědovi Walter Raleighovi a také naplnil 

rosekruciánskou Kosmografii jak jménem, tak skutkem. Kromě toho vytáhl meč z kamene 

(legenda krále Artura), spojil království (v současné době jedná o spojení Irska a Severního 

Irska) a spojil čas, což je mystická záležitost. Tím pádem je představitelem Posledních Dnů a 

zakladatelem Nového světového řádu. Dále naplnil Janovo ‘Zjevení‘ a naplnil ‘Apokalypsu‘. 

Z toho důvodu rovněž odpadla nutnost genocidy 500 milionů obyvatel naší planety, jak ji 

‘Guidestones‘ (Poradní kameny) ve státě Georgia v Americe diktují. Na těchto kamenech se 

rovněž nachází kódované datum, 16 08 20 14, což je 16. srpna 2014, den přechodu ze Starého 

věku na věk Nový. Rovněž jsou tam k vidění písmena ‘MM‘ což údajně znamená Marcos 

Manoel a ‘JAM‘, což je Ježíš and Marie. Po naplnění shora zmíněných předpovědí byly tyto 

kameny znehodnoceny pomocí graffiti a poté strženy. 

Osud královny Viktorie a Marcos Manoel 

To ale není vše. Jako další důvod nezákonnosti královského titulu pro Alžbětu II a její rodinu 

je další událost z historie, kde se jedná o královnu Viktorii. 

Jako velmi mladá se Viktorie zamilovala do slepého prince Jiřího z Cumberlandu, který se 

později stal králem Jiřím V. z Hanoveru. Jak Viktoria, tak Jiří byli stejného stáří, byli 

narozeni pouhé 3 dny od sebe. Viktoria pak otěhotněla a ve 14 letech, v r. 1834 porodila 

syna, kterého pojmenovala Marcos Manoel. Těsně před jeho narozením se Viktoria a Jiří 

v tajnosti vzali a za svědka jim byl král Vilém IV. 

Celé tři měsíce ukrývali 

nově narozené dítě 

v Kensingtonském paláci 

v Londýně, ale pak je 

museli kvůli politickým 

intrikám ukrýt na jiném 

místě. Viktoriin bratranec, 

Ferdinand August odvezl 

chlapečka do Potugalska, 

kde byl za tento čin 

odměněn tím, že se stal 

portugalským králem 

Ferdinandem II. 

Victoria nesmírně trpěla 

odloučením od svého 

prvního dítěte, ale podmínky v Anglii neumožňovaly, aby ho ponechala u sebe. Victoria se 

totiž poměrně brzy dověděla, že být královnou Anglie není snadné. Vévoda z Wellingtonu jí 

prozradil, že Rothschild sám zorganizoval bitvu u Waterloo v r. 1815 a tím zbankrotoval 

britskou královnou rodinu. 

 
 

Princezna Viktorie 

Zdroj: Wikipedia 

Princ Jiří z Cumberlandu 

Záběr z videa: 

https://www.youtube.com/watch?v=

_8IxWWZQurU 



Rothschild je ale stále dál finančně podporoval a za to smluvně požadoval ‘breeding rights‘ 

(vlastnická práva na královské potomky). To znamená, že otcem všech královských potomků 

směl být jen on sám. 

Viktoria se poté stala doslova zajatcem v Kensingtonském paláci, který byl opravdu postaven 

jako vězení a postupně začala nenávidět Londýn. Rothschild a jím ovládaný Parlament se 

proti ní spikli a sabotovali její činnost jak mohli. 

Stejně tak zkoušela ona sabotovat je, ale s menším úspěchem. Když Victoria odsouhlasila 

jejich návrhy bez reptání a podepsala je, nechali ji na pokoji. Ale jakmile otálela, anebo 

odmítala podepsat, pak použili podpis kohokoliv jiného a byl pro ně stejně dobrý, jako podpis 

královny. 

V r. 1840 se provdala za Prince Alberta, 

což bylo nezákonné manželství, protože 

už vdaná byla, i když o tom nikdo 

nevěděl. Albert byl používán pouze na 

odvedení pozornosti a jako záminka pro 

to, že postupem času přivedla na svět 

devět potomků. Skutečným otcem všech 

jejích dětí byl ale Rothschild. 

Pokaždé když rebelovala, dostavil se do 

paláce, nadrogoval ji skopolaminem a 

přivedl ji do jiného stavu. 

Prince Albert byl ve skutečnosti homosexuál a celý život nosil ‘mužský pás cudnosti‘, který 

mu znemožňoval jakoukoliv pohlavní činnost. Někdy kolem r. 1850 přišly první fotoaparáty 

a tak ze strachu, že by fotografie dokázaly, že žádné z devíti Victoriiných dětí nejsou na 

Alberta podobné, byl tento ubožák, který za nic nemohl, přivázán v zimě k posteli před 

otevřeným oknem. Podle očekávání dostal zápal plic a zemřel. 

Rothschild se spojil s Lordem Palmerstonem a spolu vládli Anglii. Ovlivňovali členy 

parlamentu, zákony utvářeli po svém. Zločinnost, korupce, bída a utiskování lidu za jejich 

vlády jen vzkvétalo. Byly to snad nejhorší časy, jaké kdy Anglie zažila. Rothschild a 

Palmerston zaprodali britské občany a jejich majetek jen aby mohli ovládnout Indii a jiné 

kontinenty. 

Z toho všeho byla obviňována královna Viktorie, která ve skutečnosti neměla žádnou moc. 

Byla doslova zajatec systému a oběť stejných nepravostí, jakými trpěl její lid. I jako 

vychovatelku k dětem jí přidělili Palmerstonovu dceru, která se starala, aby Viktoria neměla 

na děti nejmenší vliv. 

Rothschildova a Palmerstonova vláda nad Anglií 

Palmerston zastával názor4, že prostý lid nemá žádná práva než ta, která mu bohatí dovolí 

mít. I když sám byl irského původu, prohlašoval, že irský venkovan, má dostatečné pohodlí, 

když je pouhé čtyři dny ze šesti bez jídla. Jaké to pohodlí! Osobní svoboda lidu nebyla 

veškerá žádná a celá země se neustále nacházela jako ve stavu války. Cizí žoldáci byli 

umístěni na anglické půdě za účelem obhájit tuto vládu oligarchie třeba i násilím. Lidé byli 

  
Lionel Nathan Rothschild 

Zdroj: Wikipedia 

Lord Palmerston 

Zdroj: Wikipedia 



odzbrojeni, shromáždění byla zakázána a obrovské dluhy pod jeho a Rothschildovým 

vedením jen narůstaly. 

Když byla přítomnost této velké a naprosto nečinné armády kritizována kvůli finančním 

výdajům, Palmerston odpovídal, že původní mírový systém stál mnohem více. Kdokoliv 

dával do kontrastu jeho prostopášnické rozhazování s chudobou, do které byl uvržen lid, pak 

mu odpovídal, že to je cena svobody a nezávislosti. 

Rothschild držel Viktorii pouze jako jakýsi štít pro svoji Východní indickou společnost (East 

India Company), za kterým se schovával. Byla to firma, která dovážela zboží ze zámoří a 

vyvážela místní produkty tamtéž. Její hlavní náplní bylo ale pašeráctví a hlavně pašeráctví 

drog. Prodejem drog zkoušel zničit jednak Čínu, kde opiová doupata rostla jako houby po 

dešti a obrovská část populace se věnovala opájení narkotickými látkami a ne práci. 

Situace došla tak daleko, že se to podobalo válce proti Číně a čínský vládce byl donucen 

pokorně prosit Anglii, aby s dovážením drog přestali, jinak že celý národ zničí. 

Viktoriina vláda 

Viktoria byla ve funkci anglické královny pouhých 32 let, i když jí nikdy nebylo dovoleno, 

aby skutečně vládla. Dalších 32 let byla sice stále za královnu vydávána, ale královnou 

skutečně nebyla. To proto, že v polovině své ‘vlády‘ potvrdila nároky svého prvorozeného 

syna Marcose Manoela na anglický trůn a povýšila ho na krále Spojeného království Velké 

Britanie a Irska. Tím mu oficiálně předala vládu, i když se jí doopravdy ujmout nemohl. 

Takže to je další důvod, proč nemá Alžběta II. a její rodina žádný nárok na britský trůn. 

Všichni z nich jsou nelegitimní, všichni z nich jsou potomci Rothschilda a ne děti prince 

Alberta, Viktoriina zákonem uznávaného manžela. 

Jako malá zajímavost – toto je erb současné 

anglické královské rodiny. Všimněte si bílého 

jednorožce na pravé straně. Podle JG Halletta 

ten kůň symbolizuje lidstvo. Zlatý řetěz na jeho 

krku a kolem těla symbolizuje daňovou zátěž. 

Koncem května 2020 nechala Alžběta II. tento 

řetěz odstranit. To znamená, že odstranila 

daňovou zátěž lidstva. Podle tohoto 

historického činu by mělo lidstvo přestat platit 

daně. 

To se shoduje i s tím, jak president Trump 

znárodnil americkou Federální reservu a ještě 

s jinými záležitostmi, které budou popsány dále. 

Je docela možné, že celá panika kolem Covidu byla vyvolána za účelem zastření všech těchto 

událostí. Starý svět se opravdu mění na nový, jenže ne tak, jak by si to mnozí přáli. Už to, že 

tyto události donutily Alžbětu II. vzdát se trůnu a rovněž tak donutily papeže prohlásit 

Josepha Gregory Halletta za nového krále a za Krista, je pozoruhodný vývoj. 

Ale existují ještě další důvody, proč nemá současná anglická královna Alžběta II., ani její 

potomkové nárok na anglický trůn. 

 
Britský erb, Zdroj: Wikipedia 



A ještě další důvody 

Nejstarší syn královny5 Viktorie, princ Albert Edward Wettin, kterému říkali ‘Bertie‘ se stal 

anglickým králem Edwardem VII. Byl to záletník, což velmi vadilo jeho matce, královně 

Viktorii. Dlouho se nemohl dočkat trůnu, protože Viktoria zřejmě nevěřila jeho schopnostem 

a nechtěla ho nechat vládnout. 

Nějaký čas žil s portugalskou královskou rodinou (1903), kde sledoval jejich vztahy a 

chování a pak, v r. 1908 zorganizoval jejich vyhubení – nechal zavraždit krále a jeho 

nejstaršího syna, čímž skončil portugalskou monarchickou vládu. V r. 1910 zavraždil také 

Marcose Manoela, což byl první a jediný legitimní Viktoriin syn a jeho polo-bratr, který žil u 

portugalského dvora. Sám zemřel o 5 týdnů později. 

Jeho nejstarší syn byl princ Albert Viktor, který neměl příliš 

silný charakter a mělo se za to, že není úplně normální. Byl to 

žhář, který zapálil celkem dva zámky. Jako velmi mladý se 

tajně oženil s prostou dívkou z lidu a měl s ní dítě. Když se to 

jeho rodina dověděla, nechali ji lobotomizovat a skryli ji. 

Vyskytly se pokusy o vydírání a snad se Albert Viktor trošičku 

pomátl, protože začal vyhledávat všechny ty, kdo byli svědky 

jeho svatby, což byly všecko ženy a likvidoval je. To byl 

skutečný ‘Jack the Ripper‘ (Jack rozparovač). Viktoriin osobní 

lékař měl přikázáno ho při těchto akcích doprovázet, snad na 

jeho ochranu. 

V r. 1892 bylo zřejmě nutno učinit všemu konec a tak rodina 

předstírala, že Albert Viktor zemřel. Přitom ho uvěznili na zámku Glamis ve Skotsku, kde žil 

v ústraní až do r. 1933. Matka Alžběty II., nám známá jako královna-matka, byla ze zámku 

Glamis a možná to, že si později vzala dalšího anglického krále byla odměna za to, že tam 

Alberta Viktora tolik let přechovávali. 

Když starší syn krále Edwarda VII. tímto způsobem vypadl ze hry, trůn připadl dalšímu 

Edwardovu synovi, Jiřímu V. To byl onen levoboček, kterého si jeho matka, dánská 

princezna Alexandra přivezla ze zásnub své sestry Dagmar a jeho skutečný, biologický otec 

byl ruský car Alexander. 

Jiří V. změnil rodinné jméno z německého Saxe Coburg Gotha na Windsor. Jeho manželka, 

Mary z Tecku, byla mulatka a její otec byl černoch. Protože ale měli v rodině srpkovitou 

anemii, byla poměrně bledá. Přesto bylo zapotřebí notné množství líčidel, aby její původ 

nebyl zjevný. 

Historicky se Jiří V. zapsal do dějin tím, že odmítl poskytnout přístřeší ruské královské 

rodině, když byli ohroženi bolševickou revolucí, i když se jednalo o rodinu jeho polo-bratra. 

Prý se bál, že by tím způsobil revoluci. Celá ruská královská rodina pak byla bolševiky 

vyvražděna. 

Syn Jiřího V. a Mary z Tecku, Edward VIII. byl bisexual, spíš na homosexuální stranu. 

Korunován nebyl a vzdal se trůnu, aby si mohl vzít Američanku Wallis Simpson, která byla 

pohlaví neurčitého. Údajně měla jak mužské, tak ženské prvky. Je ovšem možné, že se 

Edward VIII vzdal trůnu z jiného důvodu a to proto, že byl zapálený Nacista. 

 
Princ Albert Viktor 

Zdroj: Wikipedia 



Další král byl jeho mladší bratr, Jiří VI. Tento trpěl koktavostí a kvůli tomu se jen nerad 

ujímal trůnu. Podle jiných byl mentálně zpomalený. Jeho IQ bylo 67, což je jeden bod nad 

dementem. Přesto se oženil a vzal si Elizabeth Bowes-Lyon ze skotského zámku Glamis, 

neboli tzv. ‘královnu-matku‘. Ještě předtím, než nastoupil na královský trůn, se mladým 

manželům narodil syn, který měl epilepsii. Jeho rodiče ho ukryly na ostrov Guernsey, kde ho 

ponechali svému osudu. 

Po takové katastrofě se ovšem báli, že další děti budou rovněž postižené a tak se rozhodli pro 

umělé oplodnění. Takže královna Alžběta II. a její sestra Margaret byly obě počaty umělým 

oplodněním a dárcem – jinými slovy jejich biologickým otcem – byl levoboček Edwarda 

VII., Winston Churchill. (Edward VII. byl syn Viktorie, který zavraždil svého polo-bratra 

Manoela Marcose.) 

Takže Winston Churchill byl skutečným otcem královny Alžběty II. a její sestry. 

Přese všecku znevýhodněnost, koktavý král Jiří VI. měl později ještě jednoho syna, 

levobočka, jehož matka se jmenovala Guide Rangi. Tento syn žil na Novém Zealandu pod 

jménem Jiří Fitz-Ratimer. JG Hallett se s ním setkal, když mu bylo necelých 6 let. 

Královna Ažběta II. 

Alžběta II. se narodila v domě, kde byl dole zájezdní hostinec a její první vychovatel byl 17. 

letý homosexuál, Anthony Blunt, který se později stal významným a zrádným špionem. Lord 

Louis Mountbatten věděl o nezákonné vládě anglické královské rodiny a proto přesvědčil 

Alžbětiny rodiče, aby ji ještě jako dítě ‘prodali‘ princi Filipovi, což je její současný manžel. 

Takže Alžběta II. je vlastně jakýsi druh otroka. 

Abychom si udělali obrázek co je princ Filip zač, musíme připomenout jeho veřejné 

prohlášení, kdy řekl: 

„Kdybych se ještě jednou narodil, chtěl bych přijít na svět jako velmi 

nebezpečný virus, abych vyhubil co největší množství lidí.“ 

Princ Filip je také Nacista a ve skutečnosti je jedním z vedoucích Nacistů v Anglii. Existuje 

video, kde je zachycen, jak odvážně pochoduje v nacistickém průvodu. Je rovněž vedoucím 

organizace DVD, ‘Deutsche Verteidigungs Dienst‘, která je nepřátelská vůči Anglii, protože 

jsou přesvědčeni, že válka nikdy neskončila. Takže tím, že se přiženil do královské rodiny, 

pro-nacistická agenda v Anglii nesmírně posílila. 

Celkově, Alžběta II. a princ Filip udělali vše, co bylo v jejich silách, aby Britanii zničili. 

Nejen že dosadili pedofila a vraha dětí Ted Heatha za premiéra. V r. 1973 předala Alžběta 

Anglii Evropské unii, což zavedlo 20% DPH, zlodějskou a zločinnou daň málem ze všeho a 

tyto peníze jsou odváděny EU. (To stejné máme i my.) 

To samo dokonale ochudilo Angličany, zničilo to jejich zábavu, kulturu a společenský život – 

více než polovina restaurací již zkrachovala. A ještě ke všemu princ Filip vylepšil obchod 

s drogami, o čemž bude zmínka později. 

Princezna Diana, Princ Charles 

Diana byla další levoboček, neboli bastard. Podle oficiálních dokumentů je její otec hrabě 

John Spencer, ale ve skutečnosti, její biologický otec je Sir James Goldsmith. Diana nebyla 



žádná svatá, ovšem zbývá vědět kolik z toho, co dělala, bylo na ní násilím vynuceno. Život u 

dvora určitě nebyl jednoduchý. Celkem brzy se dověděla, že Charles měl nemanželské dítě 

s Camillou a tehdy se vyjádřila, že ‘je jich v tom manželství nějak moc‘. 

Nemanželský syn Charlese a Camilly jménem Simon Charles Day byl zplozen o Camilliných 

18. narozeninách. Charles byl tehdy 17 let starý. Jako malý měl Simon plastickou chirurgii, 

kdy mu byly přiklepnuty uši k hlavě, aby příliš nepřipomínal Charlese. Také mu byla 

změněna barva očí a posléze ho oba rodiče odstrčili na ostrov Wight a odmítají se k němu 

přiznat. Touto dobou je mu asi 55 let a má 5 dětí. 

Další dítě prince Charlese je podle všech informací dcera a má ji se služkou na Balmoralském 

hradě. Touto dobou je jí asi 44 let. 

Princové William a Harry 

A ještě má princ Charles další dva syny, kteří jsou sice považováni za jeho právoplatné 

potomky, ale ve skutečnosti má každý z nich jiného otce. Otec prince Williama je údajně 

bývalý španělský král Juan Carlos. Diana s ním prý jezdila na výlety na jeho jachtě. 

V r. 1956 byl zastřelen6 jednou ranou do hlavy mladší bratr Juana Carlose ve věku 14 let. Do 

dnešního dne není jisté, jestli to byla opravdu nešťastná náhoda a princ Alfonso se zastřelil 

sám, anebo jestli se o to postaral Juan Carlos. 

V r. 2014 poukázal7 JG Hallett veřejně na to, že Juan Carlos, který je čestným presidentem 

‘Almanachu de Gotha‘, ve kterém jsou vedeni skuteční rodiče šlechtických potomků, nedal 

na záznam své otcovství anglického prince Williama. Juan Carlos zareagoval tím, že 

odstoupil ze španělského trůnu. 

Stejně tak odstoupila holandská královna Beatrix a to hned poté, co Hallett předložil jejím 

pověřencům doklady, které potvrzovaly jeho právoplatný nárok na britský trůn. 

Tak jako princ William, i jeho bratr, princ Harry má údajně jiného otce, než je oficiálně 

uváděno. Je jím James Lifford Hewitt, původně voják v britské armádě. Po pravdě řečeno, to 

nemusí být vůbec pravda, přestože je Charlesovo otcovství v současné době námětem 

veřejných pochybností. Harry není skoro ničím na Hewitta podoben. Zato když ho srovnáme 

s Charlesem, to jsou ty stejné oči, blíž u sebe, stejný tvar obličeje, pouze jiný nos. 

Nárok na anglický trůn JG Halletta 

Anglická královna Alžběta II. zkoušela všecko možné, aby oprávněný požadavek JG Halletta 

na anglický trůn zmařila. Dokonce změnila zákon o následnictví trůnu, zvaný ‘The Laws of 

Succession‘, což byla největší změna zákona v Anglii za posledních 324 let. Tento zákon 

platí někdy od r. 1688 a možná ještě dříve. Podle jejího návrhu má nová, moderní verze 

zákona udělovat starším dcerám přednost před mladšími syny při vybírání následníka trůnu. 

Jako další, monarchově mají dovoleno brát si dokonce i katolíky. 

To bylo přímo zaměřeno na to, aby mohl princ William dosednout na trůn. S princem Harry 

čítáno nebylo, tam si všichni myslí, že jeho otec je úplně někdo jiný, než Charles. 

S Williamem považovali otcovství za jisté, jenže jeho manželka, Kate Middleton, která byla 

pokřtěna, by se do starých podmínek, zakazujících katolíky jako manžele nebo manželky 

panovníků, nevešla. Další problém bylo jejich dítě, které bylo na cestě. Přednost dívek před 



chlapci byla rychle uzákoněna kvůli tomu, kdyby se narodilo děvčátko. Takhle, když mají 

chlapce, tak tu změnu zákona ani nepotřebovali. 

Jenomže málokdo myslel na to, že Diana nebyla dcera hraběte Johna Spencera a že ani 

William není Charlesův syn. Takže nový zákon nebo ne, to je další důvod, proč Alžbětina 

královská rodina nemá nárok na anglický trůn. To ji samozřejmě zbavuje mnoha výsad a 

práv, které doposud užívala. Taky je nutno si uvědomit, že velká část anglické šlechty jsou 

všecko Rothschildovi potomkové. 

Je zde ovšem ještě jedna záležitost, která všem unikla – existence Francisca Manoela, který je 

přímý potomek Viktoriina prvního syna Marcose Manoela a žije v Portugalsku. 

Drogy a mafie 

Zbývá dále prověřit, jak moc je královská rodina postižitelná za pašování a prodej drog. To 

proto, že královna Alžběta II. a její manžel, princ Filip jsou osobně zapleteni v jednom 

z největších drogových obchodů na světě. Oni jsou ti, kteří se skrývají za ‘Mr. Asia Heroin 

Trafficking Syndicate‘ (Heroin prodávající syndikát pana Asie), který operoval obzvláště 

v 70tých letech a vyústil ve značné množství vražed, včetně vraždy Lorda Mountbattena. 

V současné době probíhá obrovský obchod s drogami, který začal cestou prince Filipa a 

královny Alžběty II. do Australie, v r. 2011. V té době byl v Australii vyvinut nový předpis 

na drogy a bylo tam přivezeno velké množství materiálu, na to potřebného. Není známo, co 

tato nová droga je. Je to něco nového, syntetického, něco, co neznáme. Je to ‘královská 

droga‘, praná skrze Nový Zealand a údajně předčí jak heroin tak i methamfetaminy.  

Materiál na výrobu byl pod záminkou ‘královské návštěvy‘ pašován na Nový Zealand, kde 

byl skladován pod Aucklandskou školou architektury. Budova školy totiž stojí na místě 

původní armádní základny a má v podzemí velké skladovací prostory. 

Za rok po Alžbětě a Filipovi, v r. 2012, přijel do Australie a na Nový Zealand i princ Charles 

a hned byli pověřeni Hell’s Angels (američtí Andělé pekla, kteří jezdí na motorkách) a ještě 

jiná skupina jim podobných, zvaná Headhunters, aby novou drogu vyváželi do Evropy a 

založili na ni obchodní síť. 

Generální guvernér Nového Zealandu, který je královnin hlavní pověřenec, jim dal s sebou 

vojáky na ochranu. Všichni tito lidé mají kilometrové policejní záznamy; těm nemělo být 

vůbec dovoleno do Evropy přicestovat. 

Důvod, proč jsou drogy pašovány z Nového Zealandu je ten, že celníci vesměs věci odtud 

neprohlížejí. Nový Zealand je považován za slušnou a poctivou zemi a možná proto tam byl 

obchod s drogami takového rozsahu zaveden. 

Princ Filip a královna Ažběta tímto způsobem úspěšně vedou drogovou Mafii a jejími členy 

jsou premiéři a vedoucí hlavy mnoha států. 

„Všecky tyto informace mám od agenta Ochrané zpravodajské služby,“ řekl JG Hallett při 

rozhovoru s Jimem Fetzerem, ze 30. prosince 2012 a dodal: 

„To je ten stejný člověk, odborník na fotokopie a cyklostyl, který dokáže 

vyrobit dokument, který není možno číst než za určitých podmínek, jakože 

třeba papír držíte proti světlu.“ 



Hallet od tohoto nejmenovaného člověka získal některé důležité dokumenty, pracně je 

přepsal a srovnáním několika zdrojů je ověřil. Co zjistil, byly seznamy splátek nájemním 

vrahům za vraždy Lorda Mountbattena, nebo milence Margaret Thatcher a mnoha dalších. 

Tento syndikát zásoboval heroinem i prince Rainiera v Monaku, jehož přezdívka byla ‘Tax‘, 

což znamená ‘daň‘, protože ten heroin svým zákazníkům zdaňoval. 

Úděl JG Halletta není snadný 

To, čím prochází JG Hallett není ani trochu snadné a mnohý jiný člověk by to možná dávno 

vzdal. Ale snad je motivován uvést věci na správnou míru a zmařit záškodnickou činnost 

neoprávněných vládních představitelů v Anglii a proto se s nimi dal do boje. 

Prošel několika pokusy o zavraždění, byl finančně zničen, byl sabotován, jeho knihy byly 

záměrně publikovány v nečitelné formě, s přeházenými stránkami, byl vyhoštěn z jeho 

domoviny a kromě dalších útoků mu byl rovněž odmítnut nárok na právní zastoupení. 

Přesto se nevzdal a nevzdává se ani mnoho jiných, kteří se zasazují o zlepšení tohoto světa a 

o lepší buducnost. A věřte, že mnohé drastické a kruté teroristické akce, jak se dnes dějí, jsou 

často právě na zmaření činnosti těchto lidí. Je to snaha zabránit jim, aby něco docílili a aby se 

o nich ostatní lidé dověděli. Knihy, vysvětlující podrobně tyto události jsou zde8. 

Tak na příklad, je uvažováno, že teroristický čin 911 byl proveden za účelem odvedení 

pozornosti od NESARA. 

Je pravda, že budovy Světového obchodního střediska (WTC) potřebovaly mnoho oprav, 

obsahovaly velké množství azbestu a jiných látek, dnes považovaných za škodlivé. Takže ať 

už opravy, nebo zboření, provedeno správným způsobem, obojí by bylo velmi nákladné. A 

tak je zbořili neoficiálním způsobem a ještě to využili na zakrytí něčeho jiného. 

Už to, že zbrusu nový majitel těchto budov, Larry Silverstein, si je nechal pojistit ne na jedno 

zboření letadlem, ale na dvě a to týden předtím, než spadly! To mělo být samozřejmě soudně 

vyšetřováno – ale nebylo. Někteří lidé mají zjevně víc práv a větší policejní a právní ochranu, 

než ten zbytek. 

Co je to NESARA? 

Je to akronym9 pro „National Economic Security and Recovery Act,“ neboli Národní čin za 

ekonomickou bezpečnost a obnovu. Obdobou tohoto názvu je GESARA, kde je slovo 

‘národní‘ zaměněno za ‘globální‘. 

Je to v podstatě sbírka ekonomických změn pro Spojené státy (nebo v globálním smyslu), 

které navrhl někdy v 90tých letech Harvey Francis Barnard. Barnard je strojní inženýr a 

rovněž vystudoval systemickou filosofii. Jeho návrh zahrnoval: 

1. Odstranění daní z příjmu a jejich nahrazení způsobem DPH; 

2. Zrušení ‘složitého úroku‘ (to je způsob výpočtu úroku, v Americe zvaný ‘compound 

interest‘. Když si půjčíte sto tisíc na dům, tak během třiceti let zaplatíte tři sta tisíc); 

3. Půjčky pouze se zárukou; 

4. Bimetalické peníze, jejichž hodnota je dána poměrem určitého množství dvou kovů, 

většinou zlata a stříbra, což vytváří měnu se stálou  hodnotou. 



Wikipedia říká, že tento zákon nebyl nikdy Kongresu předložen. To ale nemusí být pravda, 

protože podle jiných informací nejenže Kongresu předložen byl a byl i odsouhlasen a 

podepsán presidentem. 

To všecko je možno zjistit v tzv. Kongresovém rejstříku (Congressional Record, na stránce 

‘Congress.gov‘), jenže ten má za běžný rok asi 30 tisíc stran a nemyslím, že by někdo měl tu 

odvahu takovou literaturu procházet. 

Ale jisté je, že Federální reservu už president Trump prakticky znárodnil. Pokoušeli se o to i 

jiní, dřívější presidenti, jmenovitě Lincoln a Kennedy a stálo je to oba život. Trump uspěl. To 

je rozhodně zajímavé, protože to je obrovský krok. 

Jestli bude mít i odstranění zlatého řetězu z koňského hrdla na erbu anglické královny 

podobný vliv, tak můžeme vidět, že se opravdu něco děje, co může být v náš prospěch. 

Samozřejmě, je zde obrovské množství sabotérů, kteří by velmi rádi udrželi všecko při 

starém. To nejsou jen BLM a Antifa, ale také různí Clintonové, Gatesové, Fauci, Sorosové a 

jim podobní. Ti by rádi, aby toho starého otrokářského systému bylo ještě víc, houšť a větší 

kapky. Je ale možné, že jejich snaha je marná. Něco se dalo do pohybu, co nejde zastavit. 

Teď je důležité, aby se to pohybovalo pořád dál a stejným směrem. 

 

1 https://fstdt.com/PBWV5JM9269HB 
2 https://www.kingof.uk/documents-legal/statement-of-claim-in-support-of-joseph-gregory-hallett-declares-the-

illegitimate-conception-of-king-george-v-5-april-2020-rfs 
3 https://www.change.org/p/help-disclose-humanity-s-strawman-secret-accounts-with-a-

lawsuit/u/26786307?recruiter=155614485&utm_source=share_update&utm_medium=facebook&utm_campaig

n=facebook 
4 https://www.marxists.org/archive/marx/works/download/pdf/lord_palmerston.pdf 
5 https://sites.google.com/site/profgeorgeleesrevelations/greg-hallett-a-death-threatened-species-the-honest-

historian/princess-di-batard-by-the-goldsmiths-destroys-the-big-ears-illegitimate-windsor-line-hallett-5b 
6 https://magazine.trueroyalty.tv/2019/08/06/did-a-future-king-kill-his-brother/ 
7 https://fstdt.com/PBWV5JM9269HB 
8 https://kingjohnthethird.uk/product-category/ebooks/ 
9 https://en.wikipedia.org/wiki/NESARA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 



KAPITOLA 13 

VOLEBNÍ PODVODY V AMERICE 

21. listopadu 2020 

Postupem času1 se Trumpovým přívržencům podařilo nashromáždit velké množství důkazů o 

současném volebním podvodu. Celá politická scéna ve Washingtonu D.C. je v dnešní době 

naprosto zkoruptovaná a velká část politiků jsou zrádci svého vlastního národa a svých 

vlastních dětí. Je to, jak se správně říká, močál. Lidé jako Obama, Clinton a Biden jsou 

bahenní příšery a stejně tak FBI, CIA a Ministerstvo spravedlnosti, z nichž se všichni zkouší 

parazitit na národu tím, že podvodně předávají hlavní funkce jeden druhému a společně 

vysávají finanční mízu státu. Jsou to oportunisté, kteří se neštítí podvodu a udělají cokoliv, 

aby se udrželi u moci. 

Ovšem dnešní americký volební boj je ve skutečnosti boj buď o ‘Great Reset‘, anebo ‘Great 

Awakening‘, (Velké probuzení). Které z nich se bude materializovat? Bude to ‘Reset‘ a s ním 

zotročení celého světa, anebo se ‘probudíme‘, pochopíme o co jde a přidáme se na správnou 

stranu a vyženeme z hlavních pozic tu bandu, která nás brzdí? 

Boj se sice odehrává v Americe, ale je to boj celosvětový. Kdyby demokrati, v čele 

s Bidenem vyhráli, pak by nás všecky čekal strašný život. Násilné a smrtící očkování by bylo 

nanuceno na všechny lidi, nekonečné karantény za účelem zničení celosvětové ekonomie by 

neměly konce. Postupně by nastal by hlad a bída, utrpení a smrt po celém světě. Následovaly 

by zákazy, příkazy a ještě horší censura. Svoboda slova by naprosto zanikla, volby 

politických osob by už nikdy nebyly nikde ve světě spravedlivé a vlády by rychle začaly 

s depopulací planety vyhubením 90% jejích obyvatel. Tomu účelu by posloužily nekonečné 

války, které by byly vedeny všude po světě. 

Potraty těsně před narozením a i těsně po narození za peníze daňových poplatníků by byly 

povoleny, pedofilie by byla uzákoněná jako zdravá alternativa, dospívající i velmi malé děti 

by mohly libovolně měnit pohlaví pomocí hormonů a chirurgických zákroků. Náboženství by 

byla zakázána, nošení masek napořád, karanténa nekonečná a nepřehledné moře nezákonných 

emigrantů kdoví odkud by naprosto zaplavilo civilizované státy. Došlo by k odstranění 

většiny lidských práv, k napadení lepších (bílých) části země a k jejich zničení přílivem 

nežádoucích, vládou podporovaných elementů. Byli by placeni cizí teroristé, ve školách by 

dominovaly protirasistické kurzy a došlo by k podstatnému zvýšení daní. 

Toto není nic neskutečného2; to jsou opravdu plány kampaně Joe Bidena, přímo z jeho 

stránky. 

V Americe tomu říkají globální komunismus. V České republice mají lidé s tímto názvem 

problém, a tak se tomu – pokud vím – říká radikální liberalismus. To je ovšem špatný název, 

liberalismus je politická a morální filosofie, založená na osobní svobodě a rovnoprávnosti, na 

víře v dobro v lidech a na volné soutěživosti. Nic z toho nikdy v komunismu neexistovalo. 

Takže se zde opět pokoušíme o komunismus s lidskou tváří, což je chiméra. Je to přelud. 

Snad ho zkoušíme udělat líbivější, abychom se ho nemuseli bát? 

Podobně jako Joe Biden, stejně radikální vice-president Kamala Harris se už vidí 

presidentkou a její manžel Doug Emhoff se s tím nijak netají. Nedávno promluvil3 ke skupině 

podpůrců a se špatně skrývanou radostí jim oznámil, že je manželem příštího presidenta 

Spojených států. Stejně tak další veřejně prohozené poznámky jak Bidena, tak Harris, 



nasvědčují tomu, že Kamala Harris bude ten skutečný president. Je těžké říct, které řešení je 

horší. Zřejmě je to prašť jako uhoď. 

Někteří podezřívají4, že kdyby se Joe Biden opravdu stal presidentem, že nám bude ve 

skutečnosti vládnout Bill Gates, který také okamžitě poslal Bidenovi gratulaci a vyjádřil 

naději na spolupráci. Samozřejmě, to je přesně co by se stalo, Bidenova administrace by 

velice ráda spolupracovala a Gates by mělo neomezenou pravomoc táhnout koronu ještě ‘pár 

dalších let‘, jak plánuje. Jindy se zase vyjádřil, že „svět se nikdy nevrátí do normálu, dokud 

nebude vyvinuta druhá generace COVID-19 super-očkování, což bude pár let trvat.“ 

Ta část Bidenovy skupiny5, která se zabývá národní obranou je plně financována americkou 

válečnou mašinerií a zástupci těchto firem jsou přibíráni mezi Bidenovy poradce. To ukazuje 

na to, že můžeme očekávat nekonečnou řadu věčně trvajících válek po celém světě. 

Obchodní styky Bidenovy rodiny 

Joe Biden a jeho rodina6 jsou v úzkém spojení nejen s Ruskem, ale hlavně s Čínou, což by 

Trumpovi určitě neprošlo. Zato u Bidena byla dokonce zamlčena skutečnost, že bylo několik 

milionů dolarů převedeno na obchodní společníky jeho syna Huntera a to z organizace, která 

je ve spojení s komunistickou Čínou. Snad šlo o podpoření vztahů s rodinou možného 

presidenta? 

Celkem dvakrát, pokaždé 3 miliony dolarů byly převedeny v r. 2017 na bankovní účet 

Robinsona Walkera, který byl dříve součástí Clintonova vládního aparátu a v současné době 

je obchodní společník Huntera Bidena. Tyto peníze převedla čínská státní energetická firma, 

HK Ltd. Miliony dolarů byly postupem času převedeny jak z Číny, tak z Ruska, z nichž 

mnohé měly být základní finance na společné podnikání, ale i když ke společnému podnikání 

nikdy nedošlo, peníze skončily na účtech synů Joe Bidena. 

V r. 2017 se Hunter radil7 se svým otcem, dnešním presidentským kandidátem Joe Bidenem o 

zformování firmy společně s čínskou CEFC energetickou firmou, která chtěla v Americe 

investovat do nemovitostí a technologie. Později byla tato firma opravdu založena a 

pojmenována SinoHawk Holdings LLC. Anthony Bobulinsky, jeden z Hunterových 

společníků se stal jejím ředitelem. Jenže celá operace se nerozjela, údajně proto, že nikdy 

neobdrželi od Číňanů jejich část peněz. Hunterův bratr James Biden a Robinson Walker byli 

rovněž v celém podnikání účastni, ale prý Bidenův otec Joe ne! 

Ovšem Tony Bobulinski, který se rozhodl veřejně vystoupit a předložit celému světu pravdu 

říká, že to není pravda. Otec Joe Biden byl součástí celého plánu zrovna tak a Bobulinski 

dodal důkazy svého tvrzení ve formě záznamníků tří telefonů, e-mailů, smluv a jiných 

dokladů, jejichž věrohodnost začala veřejná media okamžitě zpochybňovat. Bobulinski 

časoval svoji výpověď tak, aby byla zveřejněna těsně před volbami, ale proradné informační 

prostředky tento plán sabotovaly jak mohly a první částečná informace se objevila až několik 

dnů po volbách. 

Hunter Biden byl rovněž v těsném spojení s předním čínským komunistickým miliardářem Je 

Žian Mingem, kterému pomáhal domlouvat obchodní transakce, z nichž jedna byla i v Rusku. 

Tam koupil tento boháč velkou část státem-vlastněné olejářské firmy. To, že Hunterův otec o 

tomto všem věděl nasvědčují nejen e-maily a záznamy rozhovorů, které Bobulinski předložil. 

Svědčí o tom také Hunterův e-mail jeho dceři, kde píše zhruba: 



„ … a nikdy jsem po tobě nechtěl, abys mně odváděla procenta z příjmu, 

tak, jak to po mně chtěl můj otec, kterému jsem musel vždycky dávat 

polovičku ze všeho.“ 

V případě prokázání těchto obvinění, nemá Joe Biden tu nejmenší šanci stát se americkým 

presidentem, protože styky takového druhu a takového rozsahu s národem, který je Americe 

nepřátelský, jsou ohrožením americké národní bezpečnosti. Člověk s takovou historií 

nedostane ani základní přístupové oprávnění, což by na presidenta v žádném případě 

nestačilo. 

Prokázání volebního podvodu a důkazy 

A zatím lidé na straně presidenta Trumpa pilně pracují na prokázání volebního podvodu. Má 

se za to, že Trump bude napřed zkoušet docílit přepočítání volebních výsledků a jejich 

ověření. Jako druhá možnost se jeví odvolání na ‘Výkonný příkaz‘ z r. 2018, který byl popsán 

v předešlé Kapitole 5. Podle Výkonného příkazu má president nárok zabavit majetek cizích 

spiklenců a jejich pomahačů, který se nachází na americké půdě. 

Právník presidenta8 Trumpa, Rudy Giuliani vyhodnotil několik hlavních bodů, které 

dokazují, že opravdu došlo k nemalému množství volebních podvodů. Na příklad, jak to, že 

lidé, kteří měli za úkol sledovat správnost volebního procesu, neměli dovoleno pozorovat 

otevírání volebních formulářů. Mnozí voliči se dostavili k volbám a zjistili, že již někdo jiný 

volil za ně. 

Úředníci měli údajně přikázáno nevěnovat pozornost chybám na volebních formulářích 

(chyby na formuláři mají podle zákona okamžitě tento dokument učinit neplatným) a 

v případě potřeby mohli upravit datum pozdě podaného volebního lístku. 

Volební formuláře pro Joe Bidena byly zadávány do sečítacího zařízení vícekrát po sobě. Na 

mnoha místech došlo k výskytu většího množství skutečných voličů, než byli voliči předem 

zaregistrovaní. Nejednalo se o pár desítek lidí, ale o statisíce. Sčítací volební zařízení a v něm 

použité programy byly v úzkém spojení s vládou Venezuely a s  George Sorosem. 

Celkový seznam podvodů, ke kterým při volbách došlo, je na stránce9. V současné době 

je jich skoro 500. 

Také se proslýchá10, že v Pennsylvanii pomohla Bidenovi k výhře Mafia, jejíž šéf zvaný 

‘Skinny Joey‘ (Hubený Pepíček) prý použil jeho lidi na vyrobení 300 000 falešných 

volebních formulářů za cenu $10 za kus, což dělá celkovou částku 3 miliony dolarů. Jenže 

pak se Joey údajně proti Bidenovi obrátil a je ochoten o všem vypovídat u soudu, ve prospěch 

presidenta Trumpa. 

Jiné internetové stránky říkají, že to není pravda a právníci, kteří Skinny Joey zastupují prý 

něco takového také popírají. Takže není jisté, jak moc je to pravda, ale pravděpodobně to zní. 

Ve státě Michigan prý11 zase dostali větší množství volebních lístků z velmi pochybných 

míst. Jedna zásilka přišla z psychiatrické nemocnice pro těžce nemocné pacienty, další byla 

z bloku bytovek, ale adresa nebyla uvedena, potom přišly volební lístky z kláštera, ze 

starobince a z nějakého místa pro bezdomovce. Přesto, demokratické vedení státu Michigan 

se zapřísahá, že v žádném případě nešlo o volební podvod. 



Podle advokátky12 Sidney Powell došlo k dalším volebním podvodům, kdy volební komise 

dostaly volební formuláře od 3 milionů již mrtvých voličů, z nichž mnozí byli narozeni na 

začátku minulého století a pár z nich ještě dříve. Více než 7 milion volebních hlasů bylo 

zcizeno presidentu Trumpovi. Na všecko jsou důkazy a brzy to má projednávat soud. 

V Pennsylvanii bylo13 20 000 volebních lístků zaregistrováno volebním zařízením ještě 

předtím, než byly poslány. 

Počítačové sčítací zařízení 

Co se týče14 počítačového sčítacího zařízení, advokátka Sidney Powell potvrdila, že se 

podařilo zabavit servery firmy Dominion v Německu. Přitom bylo zjištěno, že na tyto servery 

byly napojeny ještě čtyři další země, všecky nepřátelské vůči Spojeným státům. Volby-

vyhodnocující zařízení této firmy bylo prodáváno do celého světa. 

Takže je možné očekávat, že velké množství voleb mohou být po libosti obsluhujícího 

personálu, nebo podle zájmů vedení shora, upraveny tak, aby dávaly pouze určité výsledky. 

Pak se stane, že volby může vyhrát kandidát, pro kterého skoro nikdo nevolil. 

Volební výsledky může operátor manipulovat přímo na místě. Ale rovněž je možno vsunout 

do programu příkaz, kdy je toto prováděno programem samotným. Sidney Powell říká, že 

byly objeveny skupiny čísel, které se statisticky a matematicky absolutně nemohou 

vyskytovat. Tak na příklad, 384 450 hlasů bylo přičteno Bidenovi a pouhá třetina tohoto 

počtu připadla Trumpovi. Nějakých 20 minut na to se tato naprosto stejná číselná seskupení 

opakovala a pak ještě jednou, což není za žádných okolností možné. 

Vedení firmy Dominion15 bylo pozváno k jednání s Republikánskou stranou v Pennsylvanii, 

aby obhájili své zařízení proti nařčení z podvodu. I když ochotně slíbili, že se dostaví, tak na 

smluvenou schůzku nepřišli. Naopak, v rychlosti odstěhovali kanceláře z Toronta, v Kanadě, 

někam jinam. Jejich asi sto zaměstnanců stejně rychle opravilo své profily na LinkedIn tím 

způsobem, že odstranili zaměstnanecký poměr u firmy Dominion a zkoušeli zlikvidovat 

všecko, co by napovídalo spojení s nimi. 

Počet zaměstnanců, kteří pro Dominion pracovali, je další záhada. 6. listopadu 2020 jich bylo 

243 a o 10 dnů později, 16. listopadu pouze 140. Malá část z nich zůstala nadále firmě věrná. 

Jejich programátoři, kteří jsou v Srbsku, možná ani neví, co se děje. 

Dva lidé16, kteří podezřívali Dominion z nekalého podnikání již delší dobu a zkoušeli pro to 

najít důkazy vyjevili, že Dominion neměla pro své výrobky žádné odbytiště, až když se v r. 

2008 dostala dvojice Obama / Biden k vládě. Tito dva zařídili, že byli současní dodavatelé 

volebního zařízení odstaveni na vedlejší kolej a Dominion získala celou jednu třetinu 

amerického trhu. Správně nemá nikdo, kdo se uchází o úřad ve státním aparátu mít styky 

s firmou, která vyrábí volební zařízení; to je naprosto zjevný podvod. Přesto si toho záhadně 

nikdo nevšiml. 

V r. 2016 zkoušeli tito dva informátoři uvědomit o tomto podvodu FBI, ale nepodařilo se jim 

vzbudit jejich zájem o tuto záležitost. 

Podle výroku nejmenovaného, vysoce postaveného znalce navštívil Joe Biden v r. 2009 

osobně Srbsko, aby se zúčastnil přípravy na volební podvod, který byl podporován nejen 

Čínou, ale také George Sorosem. V Bělehradě jednal s místními hackery o úpravě volebního 



zařízení k tomu účelu, aby on a tehdejší president Obama spolehlivě vyhráli další volby. V r. 

2016 byl Biden v Bělehradě znova, zřejmě za účelem nasměrování i těchto voleb, což ale 

nevyšlo. 

Dominion předstírá, že jejich volební zařízení pochází z města Denver, ve státě Colorado 

v Americe. To ale není pravda, tam mají pouze kancelář. To zařízení je vyráběno v Číně, 

firmou Flex a programy jsou psány v Srbsku a v Kanadě. Firma sama byla založena na 

ostrově Barbados, což je únikové místo pro daně. Mají též těsné vztahy s Clintonovou nadací, 

Sorosem a s některými dalšími demokratickými politiky. Jejich skenery jsou vyráběny jinou 

čínskou firmou, která je v těsném spojení s dobře známou Huawei. 

V r. 2009 uzavřela firma Dominion smlouvu se SmartMatic, kterým dodávala skenery. 

Ředitel SmartMatic Mark Malloch-Brown je opět velmi dobrý přítel George Sorose a 

dokonce od něho pronajímá byt v New Yorku. Malloch-Brown je ve vedení Sorosovy nadace 

‘Open Society‘. 

Takže toto je volební podvod tak obrovských rozměrů a je v něm zapleten málem každý, kdo 

má známé jméno, že se směle dá nazvat podvodem globálním. Všecky státy světa, které 

používaly Dominion, SmartMatic a Scytl zařízení na třídění a zpracování volebních 

formulářů, jsou tímto postiženy a všecky jejich volby mohou být eventuálně podvodné. 

Další, přídavní manipulátoři 

A tak, jako výrobky17 firmy Dominion, stejně tak i SmartMatic volební zařízení dokáže měnit 

počet volebních hlasů a připisovat je komukoliv je žádoucí pro ty, kteří volby manipulují. 

Vysoce postavený americký voják podal o tomto svědectví, které měl z první ruky: byl 

přítomen tomu, když bylo zařízení navrhováno. 

Ke změně hlasování dochází tajně, jakákoliv manipulace není vůbec postřehnutelná. Údajně 

byl tento podvod zorchestrován ve Venezuele, tehdejším presidentem Hugo Chavezem, který 

měl v úmyslu zničit Ameriku. Americká rozvědka CIA o tom všem věděla, ale nic v tom 

neudělala – zřejmě se všecko dělo v souladu s jejich zájmy. Je rovněž možné, že i v jiných 

volbách, po celém světě byli nějak zapleteni. Nakonec i oni jsou součástí Washingtonského 

bahna. 

I třetí z nich18, výrobce sčítacího zařízení, španělský Scytl, měl servery v Německu, kde byly 

výsledky vyhodnocovány. Tato firma, která byla letos v létě v bankrotovém řízení, je rovněž 

známa dlouhými roky volebních podvodů po celém světě, plus zpronevěřením několika 

milionů od Evropské Unie, které použila na jiné účely, než na co byly určeny.  

Prvnímu slyšení19 Senátního výboru, které se konalo nedávno v Gettysburgu, Pennsylvanie, 

již byly předloženy první důkazy o tomto kolosálním podvodu. Důkazy zahrnovaly fotografie 

s krabicemi, plnými volebních lístků, které byly odsunuty kamsi do zadních místností. Byly 

předloženy důkazy o duplikování některých volebních lístků, jak byly opakovaně vkládány 

do sčítacího zařízení. Svědkové vypovídali, že jim, coby pozorovatelům nebylo dovoleno 

sledovat sčítání hlasů, ani poštou doručené volební formuláře. Mnohé tyto formuláře byly 

doručeny již otevřené a nikdo nevěděl kdo je otevřel a kde. Trump měl skoro o milion hlasů 

více než Biden předtím, než tyto byly podvodně převedeny na opozici, anebo vymazány. 47 

USB pamětí bylo ztraceno a nikdo nevěděl kde jsou. 



Plukovník v penzi, který volební proces sledoval hlásil, že asi 1,2 milionů volebních hlasů 

bylo změněno, nebo byly falešné. 700 000 volebních lístků se najednou objevilo a nikdo 

nevěděl odkud přišly. Ve 3 hodiny ráno, Biden obdržel 550 000 volebních hlasů a Trump 

pouze 3 200, což je neuvěřitelný nepoměr. Jedna žena volila pro Trumpa, ale jeho jméno se 

neobjevilo na jejím potvrzení. 

Bedny s volebními lístky nebyly nikým hlídány a povalovaly se kolem. Lidé přišli osobně 

k volbám a bylo jim řečeno, že již volili; jiní si stěžovali, že dostali špatné volební lístky. I 

mrtví voliči poslali volební formuláře, samozřejmě že pro Bidena. Volební zařízení firmy 

Dominion bylo celou dobu napojeno na internet, což je proti zákonu. To a mnohé jiné 

podvody byly všecky předloženy komisi ke zhodnocení, doložené patřičnými důkazy. 

Podle obrovského rozsahu tohoto podvodu se dá usoudit, že se velká část světových veličin 

brání tomu, aby byl Donald Trump znovu zvolen americkým presidentem. Zřejmě k tomu 

mají pádné důvody – bojí se odhalení. Celá dlouhá léta provozovali nekalé čachry za účelem 

vlastního zisku a obohacení a teď jim hrozí, že by se na to přišlo. Není divu, že se brání, ale 

pravda je, je jich příliš moc a na vysokých místech, což je velice podezřelé. 

1 https://www.distributednews.com/475996.html 
2 https://joebiden.com/presidency-for-all-americans/ 
3 https://www.youtube.com/watch?v=rmEOwjgK1iI&feature=youtu.be 
4 https://humansarefree.com/2020/11/why-a-biden-victory-would-mean-bill-gates-becomes-president.html 
5 https://bigleaguepolitics.com/bidens-defense-transition-team-is-bankrolled-by-the-military-industrial-complex/ 
6 https://www.zerohedge.com/markets/new-senate-docs-confirm-troubling-biden-family-links-china-russia 
7 https://www.politifact.com/article/2020/oct/29/tony-bobulinski-hunter-biden-and-china-explainer/ 
8 https://newsthud.com/update-dems-are-shook-after-rudys-latest-announcement-about-alleged-voter-fraudits-

started-to-sink-in-trump-might-win/ 
9 https://hereistheevidence.com/ 
10 https://sputniknews.com/us/202011221081243156-media-claims-mafia-helps-biden-win-in-pennsylvania-

with-thousands-of-ballots/ 
11 https://100percentfedup.com/breaking-report-largest-number-of-cluster-votes-in-wayne-co-mi-came-from-

psychiatric-hospital-for-patients-with-severe-mental-illnessesand-more/ 
12 https://generaldispatch.whatfinger.com/witness-protection-needed-by-next-week-as-3-million-dead-voted-7-

million-votes-stolen-from-djt-sidney-powell-gives-details-on-what-happens-next-week-as-evidence-is-rolled-

out/ 
13 https://www.independentsentinel.com/disturbing-thousands-of-pennsylvanians-voted-the-same-day-their-

ballot-was-mailed/ 
14 https://therightscoop.com/watch-sidney-powell-reveals-the-u-s-seized-dominion-servers-in-germany-and-

much-more/ 
15 https://theblacksphere.net/2020/11/whats-happening-to-dominion-employees/ 
16 https://nationalfile.com/whistleblowers-biden-implicated-in-dominion-voting-scam-connected-to-serbia/ 
17 https://greatgameindia.com/witness-smartmatic-elections/ 
18 https://www.dcclothesline.com/2020/11/20/bankrupt-spanish-company-scytl-helped-rig-bidens-election-win/ 
19 https://nationalfile.com/evidence-at-gettysburg-president-trump-rudy-and-witnesses-bust-the-election-fraud/ 

 



KAPITOLA 14 

ÚČINNOST NOVÉHO OČKOVÁNÍ A JEHO TESTOVÁNÍ 

24. listopadu 2020 

Jak říká1 David Icke, nové vysvětlení slova ‘šílenství‘ je nechat si píchnout kterékoliv 

Gatesovo očkování. Jen si představte, zde se jedná o virus, který ještě nikdo nikdy neviděl a 

nikdo neizoloval. Je to virus, který tím pádem může existovat, ale také nemusí. 

A my se necháme očkovat něčím, co bylo splácnuto dohromady nahonem, během extrémně 

krátké doby a nebylo nikdy řádně vyzkoušeno? Namísto zkušebních králíků byli na testování 

použiti lidé a tito měli těžké komplikace a dokonce jeden z nich zemřel. I sami lékaři varují, 

že vedlejší účinky toho očkování jsou obtížné, protože ve skutečnosti očkování způsobuje to, 

proti čemu bylo vyvinuto – chřipku a ještě mnoho dalšího. 

Firma, která očkování vyvinula má dlouhou historii ubližování lidem svými léky a v současné 

době platí miliardy dolarů za škody, které tyto napáchaly. Další firma, vyvíjející očkování 

ještě za celou dobu své existence nepřišla s žádným jiným očkováním, které by bylo 

použitelné. A všecky tyto farmaceutické firmy byly učiněny imunní proti jakémukoliv 

soudnímu stíhání v případě ublížení na těle jejich očkováním. A aby tomu dali korunu, tak 

zkoušejí jejich neprověřené, pokusné očkování vnutit každému, na celé planetě. 

Nechali byste se opravdu něčím takovým očkovat?  

Po zkušenostech s dnešními zločinnými opatřeními proti tak zvané koroně, které na nás vláda 

uvalila – může ještě existovat někdo, kdo ještě věří, že vláda má na mysli naše dobro? Že nás 

chce ochránit od nějakého viru zvaného korona, když se předtím vůbec nezajímala o ničení 

našeho zdraví a našich polí Roundupem a jinými jedy, když nás nechala shora postřikovat 

těžkými kovy a chemií v podobě chemtrails? 

Když nás nechala okupovat fašistickou Evropskou unii a dovolila navozit do celkem pokojné 

země hordy rušivých a ničivých elementů z bůhvíjakých zemí světa? Když nám zatajuje 

účinné léky a náhradou nám předkládá pokusné injekce? 

Může za těchto podmínek existovat někdo, kdo ještě věří, že taková vláda má na mysli dobro 

svých občanů? 

Nové očkování má své problémy 

Nové očkování2 se skládá ze dvou částí, které má každý dostat v několika dnech po sobě. 

Zdravotní personál se obává, že ti, kteří dostanou první dávku, se nedostaví pro tu druhou, 

protože následky prvního očkování budou velice nepříznivé. Někteří zdravotníci se zasazují o 

to, aby očkovaní byli varováni, že jim nebude ani trochu dobře, když do sebe dostanou něco, 

co ještě nebylo schváleno pro použití na lidech. 

Ti, kteří již očkováni byli, hlásili bolesti hlavy, horečky a jiné příznaky, ne nepodobné 

chřipce! Ovšem tyto prý po několika dnech zmizely samy od sebe. Pravda, chřipka taky zmizí 

po několika dnech sama od sebe. 

Problémy, spojené s novým očkováním 

Biochemička, Dr. Judy Mikovits, PhD, má na nová očkování velmi vyhraněný názor a varuje, 

že tento vpich je schopen zabít během dalších 40 let asi 50 milionů Američanů a samozřejmě 



úměrné miliony dalších lidí, po celém světě. Očkování, které vyprodukovali jak Pfizer tak 

Moderna, musí být chlazeno na mínus 70°C a může mít mnohem výraznější smrtící účinky, 

než bylo původně řečeno. 

Důvod pro takové podchlazení je ten, že očkovací látka obsahuje velmi citlivé nanočástice, 

které doručují buňkám chemikálii, zvanou polyetylen glykol (PEG). Použití této látky ve 

zdravotnictví je zpochybňováno kvůli dobře známým škodlivým vlivům na imunitní systém, 

včetně schopnosti vyvolat těžkou alergickou reakci, která může být i smrtelná. 

A jako všecky dnešní farmaceutické přípravky, PEG způsobuje ještě celou škálu přídavných 

škodlivých vlivů. 

Asi 7 z 10 Američanů již mají přecitlivělost na PEG, takže jejich reakce na očkování může 

být velmi silná a životu nebezpečná a přitom očkování u nich nedocílí požadovanou účinnost. 

Jestliže bude toto očkování odsouhlaseno k použití na lidech, pak můžeme očekávat 

katastrofální následky, říká Dr. Mikovits. 

Lipidy nanočástic způsobují přehnané zánětlivé odezvy v těle, které se projevují těžkými 

následky, často spojenými s pobytem v nemocnici a mnohdy i se smrtí. Tyto částice jsou 

použity proto, aby obalily mRNA (cizí viry), čímž je chrání je před degradací a byly 

nápomocny v doručení účinné látky do buněk. Zároveň tyto lipidy vyburcují imunitní systém 

na maximum, za účelem vyprodukování protilátek. 

Podle zkoušek na lidských dobrovolnících, vyvolala tato očkování zápornou reakci u 100% 

všech očkovaných. 

A proč používají Pfizer a Moderna (Johnson & Johnson též) mRNA v očkování? To je za 

účelem přeprogramování našeho vlastního DNA na něco jiného. Zatím není jisté na co nás 

chtějí přeprogramovat, protože to celé je pokus. Ovšem soudě podle současné situace, to 

určitě nebude nic, co bychom si my sami přáli. Nemluvě o tom, že i když nedojde k okamžité 

změně DNA, tak sterilizace očkovaných je okamžitá a je zaručená. 

Očkování AstraZeneca nepotřebuje chlazení, protože nepoužívá mRNA na přeprogramování 

lidského organismu. To používá na vyvolání imunitní reakce tkáň z potraceného čtrnácti-

týdenního bílého chlapečka. Tento cizí, neslučitelný přídavek má vyvolat paniku, proti které 

se imunitní systém začne bránit. 

Účinnost nového očkování 

AstraZeneca očkování3 má asi 62% účinnost v případě naočkování plné dávky. Když ale byla 

omylem naočkována poloviční dávka, účinnost byla vyšší, až 90%. Představitelé firmy 

nedovedou vysvětlit jak je možné, že byla naočkována poloviční dávka a už vůbec neví jak 

to, že její účinnost byla vyšší. 

Jelikož účinnost každého očkování je určována množstvím protilátek, které si tělo na základě 

takového napadení vyvine, tak je takové hodnocení naprosto nepodstatné, protože protilátky 

neurčují schopnost lidského těla ubránit se nemoci. Protilátky dnes můžeme mít a zítra ne. I 

lidé, kteří vůbec žádné protilátky nemají, jsou často odolní a neonemocní. 

Protože to nejsou protilátky, ale bílé krvinky, tak zvané T-paměťové buňky, které rozhodují o 

tom, jestli máme obranu proti nemoci, nebo ne. Větší množství protilátek v těle bývá dokonce 

škodlivé. 



Účinnost očkování musíme brát s rezervou a testy též 

Pfizer říká, že jejich očkování je 90% účinné. Stejně tak ostatní výrobci vystavují účinnost 

jejich produktů na odiv světu. Ale co se myslí slovem ‘účinnost‘ očkování? V jakém směru je 

očkování účinné? Zastaví to postup nemoci, anebo jen odstraní příznaky? Dokáže přimět 

imunitní systém aby vyprodukoval protilátky, anebo dojde ke skutečné odolnosti proti dalším 

infekcím? 

Když se řekne 90% účinnost očkování, každý si představuje léčbu, nebo dokonalou imunitu 

proti infekcím, ale to nemusí být ten případ. To nemusí být to, co mají na mysli výrobci 

očkování, když hlásají do světa jeho účinnost. 

Stejně tak testy nového očkování – všechny testy jsou navrženy tak, aby dopadly podle přání 

testujících lékařů, podle požadavků jejich nadřízených a podle zájmů investorů, kteří firmu 

financují. Správný test má být samozřejmě navržen tak, aby zaručoval bezpečnost 

uživatelům. 

Proto mají být podmínky upraveny tak, aby uspět bylo málem nemožné, protože jedině tak je 

zaručeno, že nic nemůže selhat. Jenže to není, jak farmaceutické firmy fungují. 

Navenek hlásají, že jejich testování používá 30–60 tisíc lidí a trvá několik let. Ale když si 

uvědomíte, že tohle naprosto nové očkování, které ještě nikdy nebylo nikým na světě 

vyvinuto začali testovat někdy v červenci-srpnu, tak to není ‘několik let‘ testování. Je to ve 

skutečnosti neuvěřitelně krátká doba, dalo by se říci zločinně krátká doba na to, aby poznali 

skutečný vliv a vedlejší účinky takového očkování. 

A pak, když sledujete skutečné studie, tak jak ty předběžné, tak i ty hlavní, najednou 

používají 164 lidí! Ne 30-60 tisíc, ale 164! Sice se často brání tím, že to je pouze předběžná 

studie, ale i ta vyžaduje aspoň 70% účinnosti testované látky. 

Také je nutno brát v úvahu, že při navrhování těchto studií jsou používány triky a podvody. 

Tak na příklad, při jednom testování použili namísto placebo (čti: plasíbo), což má být 

neutrální a neškodná látka, další očkování, které bylo proti zápalu mozkových blan. Prý je 

taky neškodné! Neškodné nebylo, jeden člověk na ně zemřel. 

Proč ale použili jiné očkování namísto neškodného placebo? To proto, aby i u těch, kteří 

dostanou neškodnou náhražku, byla aspoň nějaká reakce. Když pak to hlavní očkování 

vyprodukuje záporné následky, tak nevypadají tak strašně ve srovnání se skupinou, která 

údajně dostala placebo, jako třeba destilovanou vodu. 

Výsledky testování očkování firmy Moderna budou založeny na pouhých 53 lidech. Opravdu, 

pouhých 53 očkovaných a ne 30-60 tisíc! Takže při 70-procentní účinnosti, když naočkují 13 

z nich skutečnou látkou a zbylých 40 dostane placebo, tak to bude úspěšné. 

Nebo firma Johnson & Johnson, jejich předběžná analyza byla založena na 77 očkovaných a 

na to, aby byli úspěšní, potřebovali výsledky pouze u 18 z nich. AstraZeneca měli 50 lidí a 

výsledky u 12 z nich. Pfizer, který se chlubí 90% účinností, použil skupinu 32 očkovaných, 

kde potřeboval docílit výsledky pouze u 7 z nich, nebo méně. Takže když jeden z nich 

zaznamenal reakci, to stačilo; testování bylo úspěšné. 

Mnozí si mohou myslet, že když předběžné testování bylo katastrofální, třeba hlavní studie 

dopadne lépe. Bohužel, to nebývá ten případ. Při hlavní studii musí být dokázána účinnost ne 



u 70% testovaných jako je tomu při studii předběžné, ale pouze u 60% testovaných. Takže 

AstraZeneca použila pro účely hlavní studie 100 lidí, Moderna 151 lidí, Johnson & Johnson 

154 lidí a Pfizer 164 lidí. Na tak málo lidech je založeno tvrzení, že tato očkování jsou 

naprosto bezpečná pro celosvětovou populaci! 

K celému podvodu ještě přispívá PCR test na koronu, o kterém hlavní americké noviny ‘New 

York Times‘ prohlásily, že vyhodnotí 90% falešně pozitivních případů, neboli že má 90% 

chybu. A na takové bázi je dnes vyhodnocováno, jestli je někdo nemocný nebo ne a jestli 

musí být izolován v záchytném táboře, či ne, jestli mu mohou sebrat děti, či ne. 

Tím to ale nekončí. Za účelem testování byly sníženy příznaky koronavirové chřipky na: 

bolesti hlavy, horečku, kašel a mírnou nevolnost. To jsou ovšem příznaky běžného 

nachlazení! Takže vliv očkování je testován na nachlazení, což samozřejmě pomáhá docílit 

jeho vyšší účinnost. 

A to ještě není jisté, jestli má očkování zabránit infekci, anebo pouze odstranit příznaky. Tak 

jak to vypadá, když stačí, aby u 7 lidí ze 32, což je asi 22% z celku, snížili příznaky, tak to je 

zřejmě všecko, co chtějí očkováním docílit. 

Armáda a očkování 

V Americe je záměr rozšiřovat nová očkování s pomocí armády. Vojsko má dohlížet na 

průběh očkování populace – snad aby je vnutili i těm, co by se bránili? To pak vypadá jako 

čistě vojenská akce. A asi je to tak – je to válka; je to otevřená válka proti nám, lidem. 

Armáda už má dostatečné zásoby očkování na tuto akci, koupili od firmy Pfizer 100 milionů 

dávek jejich genetiku-měnícího chemického jedu (Evropská unie toho nakoupila 300 milionů 

dávek!) a přitom tyto látky ještě nebyly otestovány a nebyly ani schváleny pro použití lidmi. 

Přesto už mají miliony dávek na skladě a hlídají je vojáci se samopaly. Proč? Je snad 

nebezpečí, že by někdo takový sklad zkoušel vykrást? 

Ve skutečnosti, veškerá zdravotní věda nedokázala žádný virus zastavit a my si dnes máme 

myslet, že ho dokážou odstranit očkováním? 

Žádné očkování! 

Jelikož koronavirová chřipka SARS COV-2 má 0,1-0,2% úmrtnosti, což je stejné jako 

obyčejná chřipka, tak je lepší očkování nepoužít. Musíme si uvědomit, že očkování jsou 

vyráběna k tomu účelu, aby přinesla výrobci zisky a ne aby pomohla lidem. 

Další problém je, že všechna očkování obsahují antibiotika. Takže když dostaneme jednu 

jedinou dávku antibiotik a nedobereme ten zbytek, můžeme si tím způsobovat odolnost na 

antibiotika a je možné, že na nás pak už nikdy nezaberou. 

K tomu je ještě nutno brát v úvahu to, že očkování používá k vyvolání imunitní reakce 

geneticky upravený materiál. Ty chřipkové viry, které obsahuje, jsou umělé, geneticky 

změněné. Když se takto očkovaný člověk dostane do styku se skutečnou chřipkou, vznikne 

konflikt a může dojít k tak zvané cytokinové bouři, která bývá i smrtelná. 

Každá chřipka rovněž mutuje a mutuje velmi brzy a snadno. Již za pár dnů to může být zcela 

odlišný virus, na který očkování nezabere. Proč tedy očkovat? Vždyť je to naprostý nesmysl. 

A to ještě nikdo nepochopil? 



Náš vlastní obranný systém je dokonalý 

My sami máme vynikající obranný systém, který je mnohokrát účinnější než cokoliv, co 

dnešní lékařská věda dokáže vyfantazírovat. Cokoliv vezmeme do úst, naše mandle okamžitě 

identifikují a instruují nejen trávení, aby připravilo potřebný materiál na jeho strávení, ale 

v případě potřeby instruují také imunitní systém, aby vyrobil protilátky. 

Proto malé děti strkají všecko do úst, protože instinktivně seznamují svůj systém s okolím, ve 

kterém žijí. V tomto směru je důkladné žvýkání potravy velmi pomocné, protože dává čas 

našim čidlům rozlišit co je bráno do systému a na co je potřeba vytvořit enzymy na strávení a 

jiné pomocné látky, případně proti čemu se bránit. 

My lidé jsme dokonalí tvorové. Jsme samo-léčitelní, jsme prostě 

perfektní. Pouze to nedovedeme využívat a často se uchylujeme 

k nějakým ubohým náhražkám současné středověké alchymie. 

Takže které očkování? ŽÁDNÉ! 

To není ten správný způsob, jak se bránit nemocem. Vpíchnout injekčně cizí látku do těla, 

které pak neví co s ní dělat a pochopitelně se jí brání, není ani trochu logické. To, že tím 

dojde k imunitní odezvě, se dá čekat, jenže to je odezva na to očkování samotné a na jedy v 

něm, ale ne na živý virus, navíc v té době už párkrát zmutovaný. 

Co můžeme od nového očkování očekávat? 

Zatím co lživá media4 jásají nad očkováním proti koronaviru, které – podle nich – má 

úžasnou účinnost, britská vláda rychle pochopila o co jde a vládní ‘Léky a zdraví regulující 

kancelář‘ (MHRA – Medicines & Healthcare Regulatory Agency) vyhlásila konkurs na 

počítačový program, který by dokázal zpracovat obrovskou záplavu hlášení o ublížení na těle 

novým očkováním. 

Můžeme v takovém případě věřit, že když vládní úřad hledá program na zpracování laviny 

stížností na škody, napáchané očkováním, že toto očkování je bezpečné a účinné? Pročtením 

popsaných požadavků na tento počítačový program je zřejmé, že MHRA očekává: 

• velké množství škodlivých vedlejších vlivů, 

• jsou si vědomi toho, že tyto vedlejší vlivy některé lidi usmrtí a upozorňují na ‘přímé 

ohrožení pacientova života‘, 

• nový systém je nutno uvést do provozu co nejdříve, aby se zabránilo nebezpečí úmrtí 

mnoha lidí z důvodu prodlení. 

Celý text konkursu je zde5. 

 

 

1 https://davidicke.com/2020/11/20/new-definition-of-insanity-having-the-gates-vaccine-david-icke-dot-

connector/ 
2 https://www.foxnews.com/health/americans-should-be-warned-coronavirus-vaccine-side-effects 
3 https://sputniknews.com/europe/202011261081285108-astrazeneca-executive-says-vaccine-eligible-for-

approval-even-with-62-efficacy/ 

 



 
4 https://www.newstarget.com/2020-11-16-uk-government-posts-bid-for-ai-system-flood-of-covid-19-vaccine-

injuries.html 
5 https://ted.europa.eu/udl?uri=TED:NOTICE:506291-2020:TEXT:EN:HTML&src=0 



KAPITOLA 15 

APOKALYPSA A TŘI DNY TEMNA 

27. listopadu 2020 

Uvědomte si, že jsme neustále strašeni. Naši tajní manipulátoři proti nám používají stále nové 

a nové triky, jen aby nás udrželi ve stavu obav, strachu, paniky, zoufalství a všeho ostatního 

záporného. Napřed to bylo 9/11 a celý svět se začal třást strachem. Pak přišly nějaké finanční 

manipulace, včetně kuponové privatizace a hodně lidí ztratilo nejen peníze, ale také velkou 

dávku finančního optimismu. 

Načež se jako na zavolanou dostavilo globální oteplování, pak jsme měli být zaplaveni 

oceánem a to nečítám davy mimozemšťanů, kteří jen číhají, aby nás mohli napadnout a 

meteory, které si na nás rovněž brousí zuby. 

A dneska zde máme COVID-19, způsoben neexistujícím virem, který se nikdy nikomu 

nepodařilo izolovat a představit ho světu jako zločince číslo jedna, mnohem horšího, než byl 

čínský diktátor Mao. Přesto, tento neviditelný, nenahmatatelný a neskutečný virus způsobil 

celosvětovou kalamitu nejhoršího rázu a pomocí celosvětové karantény a zablokování 

průmyslu a výroby zbankrotoval celé národy, připravil lidstvo o možnost přežít, zničil nám 

potraviny, zastavil produkci, zruinoval malé podnikatele a obohatil manipulátory, kteří s námi 

stále dál mávají, jak se jim zachce. 

Taková hloupost by ani v pohádkách neobstála a přesto jsme jí uvěřili. 

Je možné, že naši manipulátoři doufali, že nás strach z korony sblíží, semkne nás dohromady 

ve snaze čelit této hrozné nemoci, která si celosvětově vyžádala pár stovek mrtvých. Ovšem 

docílili tím pravý opak: lidé si zakrývají obličeje hadrami, raději se dusí, než by se nechali 

ovanout dechem někoho jiného a když vás mají potkat na chodníku, tak ze samého strachu 

přeběhnou na druhou stranu ulice a raději riskují srážku s autem, než styk s vašimi bakteriemi 

a viry. 

Co takovým chováním způsobujeme? Jaký svět tím vytváříme? 

Podivný mentální stav 

Gilad Atzmon, politický aktivista, spisovatel a hudebník popisuje1 zvláštní mentální stav, 

který je podobný a zároveň opačný než tak zvaná ‘po-traumatická stresová porucha‘ (Po-

TSP). Nazývá tento stav ‘před-traumatickou stresovou poruchou‘ (Před-TSP). ‘Po-TSP‘ v nás 

dokáže vyprodukovat těžké nervové a jiné zdravotní potíže vlivem nějaké silně traumatizující 

události, kterou jsme prožili, třeba i dříve. 

Oproti tomu ‘před-TSP‘ je způsoben silně traumatizující událostí, která se nikdy nestala, ale 

kterou napjatě očekáváme. Podle něho, který je sám Žid, prý mají Židé sklony k ‘před-TSP‘, 

což značně poznamenává celý jejich život. Všichni se hromadně bojí antisemitismu a tento 

hromadný pocit, takto sdružený stav strachu a očekávání vyvolává přesně to, čeho se bojí. 

Anebo se již celá léta hromadně obávají, že Irán bude mít lepší zbraně než oni sami a pak se 

diví, když na podnět tak silného očekávání Irán opravdu pracuje na nejpokrokovějších 

zbraních. 

Gilad je toho názoru, že zde se jedná o samo-splnitelné proroctví, které s pomocí 

hromadného, mnohanásobného a dlouhodobého očekávání dokáže zmíněnou situaci navodit. 



Jenže dnes už to dávno nejsou jen Židé, kteří trpí ‘před-TSP‘ syndromem; dnes jsme to my 

všichni, kteří jsme podlehli strachu z nějakého nepatrného, zanedbatelného viru, kterého jako 

maňáska na nás vytáhli globalisté a teď s ním dělají bu-bu-bu. A my jim to všecko věříme! 

Ti, kteří na tu celou šaškárnu nevěří a nevěří ani na globální oteplování, na oficiální výklad 

9/11, nevěří na přelidněnost planety a podobné nesmysly, jsou často označováni jako 

‘pravičáci‘, nebo ‘zastánci spikleneckých teorií‘, či ‘sabotéři‘ a někdy i jako ‘Nacisté‘. Takže 

nejít se současnou propagandou, oddělit se jenom trošičku od stáda, znamená cosi jako 

společenskou kastraci, kterou současná celosvětová apokalyptická víra ráda vykoná. 

Zůstaňte doma, nedívejte se z okna! 

Docela dobře se do toho hodí2 i ‘Tři dny temna‘, které nás údajně mají zasáhnout když to 

budeme nejmíň očekávat – jako vždycky. Stephanie Relfe, která o tom napsala zajímavý 

článek, říká: „zůstaňte doma, ani se nedívejte z okna ven, nebo zemřete!“ 

Podle nejznámější věštkyně, Italky Anny Marie Taigi (1769-1837), mají tři dny a tři noci 

temna nastat za účelem zničení všech nepřátel Boha. Nic nebude vidět, všude bude tma a 

vzduch bude plný jedů a morových látek. Pouze svěcené svíčky budou schopny tuto temnotu 

prosvítit. Lidé mají zůstat doma a v žádném případě nevycházet ven. Ten, kdo vyjde z domu, 

padne na zem mrtev. Všude kolem budou démoni, kteří každého, koho najdou, zničí. 

Marie-Julie Jahenny (1850-1941) z Bretoňska předpověděla, že k těmto třem dnům má dojít 

v čtvrtek, pátek a v sobotu. Celé peklo se otevře a všichni čerti a démoni budou řádit po 

celém světě. Údajně jí to sdělil archanděl Gabriel a má se tak stát na dušičky, v r. 2020. 

Jenže 1. listopadu už byl a nic se nestalo. Asi proto, že tentokrát padl první den na neděli, 

takže buď datum, nebo dny v týdnu, možná i rok, nejsou v pořádku. To jen tak, abychom 

neměli žádnou jistotu. 

Z různých jiných proroctví je známo, že tyto tři dny bude předcházet nezvykle tuhá zima. 

Lidé mají zůstat doma, připravit se na to, že nebude nic fungovat, že nebudou mít na čem si 

ohřát jídlo a nebudou mít žádný zdroj tepla. Mají si připravit dostatečné zásoby potravin a 

pitné vody a zatarasit okna, pokud nemají rolety, protože pohled ven bude znamenat smrt, tak 

hrozné věci se tam budou dít. 

Démoni budou napodobovat hlasy našich blízkých, kteří budou z venku volat o pomoc, ale 

my nesmíme otevřít dveře, jinak zahyneme. 

Již zmiňovaná Stephanie Relfe uvažuje, že to bude doba, kdy k nám přijdou mimozemšťané, 

aby sbírali lidi na hormony, na život prodlužující látky a jako potravu. Přiveze je obrovské 

UFO, které dokonale zastíní slunce, což způsobí onu temnotu a s ní spojenou zimu. Tyto tři 

dny mají být rovněž doprovázeny hurikány a zemětřeseními, bouřkami a trvalým deštěm. 

Kapucínský mnich3 páter Pio, který stejně jako Marie-Julie Jahenny měl stigmata, potvrdil 

toto proroctví v r. 1950, když popsal vše, co se stane v dopise do Vatikánu. Píše (zkráceně): 

„Dobře zakryjte okna a nedívejte se ven. Rozsviťte svěcenou svíci, mějte při 

ruce svěcenou vodu a modlete se růženec, kajte se. Nevycházejte z domu 

ven. Déšť ohně způsobí, že se všichni lidé budou třást strachem. Postarejte 

se předem o zvířata. Majetek spravedlivých, i jejich zvířata budou 



ochráněna. Andělé jsou připraveni, aby zničili všecky ty, kteří se vysmívali 

Bohu. 

„To všecko začne, když bude v noci velká zima, vítr bude zuřit a blesky se 

objeví na obloze. Vítr přinese s sebou jedovaté plyny. Nemluvte s nikým 

venku. Modlete se a proste pannu Marii o ochranu, protože to bude období 

Satanova vítězství. Válka v r. 1950 je začátek všeho. Ale po třech dnech se 

vše utiší, vyjde slunce a světem zavládne pokoj a mír.“ 

Tři dny temna byla údajně třetí zpráva, kterou předala panna Maria dětem ve Fatimě, 

v Portugalsku v r. 1917: 

„Za velmi studené noci, 10 minut před půlnocí, začne velké zemětřesení a bude 

trvat 8 hodin. To bude signál. Skloňte hlavy a proste Boha o odpuštění.“ 

Známý prorok z nedávné doby, Němec Alois Irlmaier (1894-1959) prorokoval to stejné, 

rovněž v r. 1950. Řekl, že tuto zprávu dostal přímo od Boha. Podle něho, tři dny temna mají 

trvat tři a půl dne. Radí: 

„Mějte jídlo v konzervách, všechno ostatní se zkazí. Vodu nebude možno pít, 

připravte si pitnou vodu předem. Zůstaňte uvnitř, zamkněte všecky dveře, 

neotevírejte a nepouštějte nikoho dovnitř. Všichni ti, kteří zůstanou venku, 

zemřou. 

„Nejstrašnější bude, že tvorové, kteří budou řádit všude kolem budou prosit, 

abyste je pustili dovnitř a budou mluvit hlasy vašich blízkých příbuzných. 

Takže se budete bát, že je to vaše dcera nebo syn, kteří se opozdili. Ale každý 

bude mít dost času, aby se dostal do bezpečí. 

„V žádném případě neotevírejte dveře. Černý, jedovatý prach bude ve 

vzduchu, kdo se ho nadechne, zemře. Po třech dnech prach sedne na zem a 

bude vypadat jako černý sníh. Nedotýkejte se ho aspoň týden. Déšť ho smyje 

do země. Všecky rostliny potom porostou rychleji a budou zdravější a větší. 

Sedláci budou mít dvě úrody do roka. Nakupte si teď semena a schovejte je 

v těsných nádobách.“ 

Co se týče časování, řekl, že je nesmí vyjevit, ale že je několik věcí, které se stanou těsně 

předtím: 

• Mnoho válečných lodí kolem Syrie; 

• Válka na Středním Východě; 

• Výbuch obrovské sopky; 

• Velmi vysoce postavená osoba je zabita během mírové konference a Rusko 

vtáhne do Evropy; 

• Sníh bude v Alpách i na jaře a v létě; 

• Poslední znamení: revoluce v Italii. 

Věřím, že se vám to bude zdát neskutečné a nemožné. Mnozí to budou považovat za 

dokonalý blábol a povídačky starých babek. Ale jsou zde možnosti, o kterých nevíme a které 

dávají pádný námět k zamyšlení. 



Tak na příklad, CERN 

Je to Evropská organizace4 pro jaderný výzkum (Conseil européen pour la Recherche 

nucléaire) a jejich firemní znak je symbolizované číslo 666, viz obrázek níže.  

Sídlí v Ženevě, ve Švýcarsku, kde se věnují výzkumu zrychlování částic a 

nejen že zaměstnávají asi 10 000 nejlepších vědců z celého světa, ale 

spolupracuje s nimi velké množství významných světových univerzit. Pro 

svůj výzkum postavili v podzemí kruhový zrychlovač, 27 km dlouhý, který se 

nazývá ‘Hadron Collider‘, viz další obrázek. 

Na dvoře mají velkou sochu indického boha Šivy, 

kterého prý jim věnovala Indie. Je to možné. Po 

obdržení sochy v r. 2016 byl před ní v noci proveden 

podivný rituál, osobami zahalenými v černém, spolu 

se zjevnou lidskou obětí. 

Někdo filmoval5 rituál z okna. Samozřejmě, všecka 

veřejná hlavní media to popřela a tvrdili, že je to 

výmysl a že tam tehdy o nic nešlo. 

Bůh Šiva je jeden ze trojice Bohů v Hinduismu; další 

dva jsou Brahma a Višnu. Tito tři jsou zodpovědni za 

stvoření, údržbu a zničení našeho světa. Brahma je 

tvůrce, Višnu je údržbář a Šíva má za úkol celý vesmír 

zničit, aby mohl být znovu vytvořen. Takže Šiva je 

ničitel. 

Co má co dělat socha Boha-ničitele na nádvoří v čistě 

technicky-zaměřeném CERNu? 

Někteří říkají, že ve skutečnosti 27-km zrychlovač má 

sloužit jinému účelu než je veřejně tvrzeno. Pomocí tohoto 

zařízení prý vědci v CERNu zkouší otevřít portál do jiného 

rozměru. Je to rozměr temnoty, kde jsou uvězněni ti, kteří se 

dopustili ultimativního zločinu, jinými slovy, je to samotné 

peklo. 

Portál je vstupní brána a je jich na světě několik, kde 

opravdu zmizeli lidé či zvířata, když prošli určitým útvarem 

a už se nikdy nevrátili. Kdosi v Americe jeden takový portál 

objevil (jeho místo ale utajil) a když jím prohodil psíka, 

tento zmizel a nikdy nepřišel zpět. 

Takže takový portál zkouší CERN údajně otevřít. To může 

mít nedozírné následky pro celý náš svět. Má se za to, že 

kdyby se jim to povedlo, bylo by to doprovázeno 

neuvěřitelným zemětřesením, sluneční žár by dosáhl až do 

magnetosféry, kterou by zničil a to by způsobilo zmíněné tři dny temna. Otevřením portálu 

by se všecky temné elementy, doposud v tom místě uvězněné, vyhrnuly na povrch zemský, 

 
Hadron Collider, detector 

Zdroj: Wikipedia 

 
Indický Bůh Šíva-ničitel 

Zdroj: Wikipedia 



kde by pustošily a ničily vše, na co přijdou. Mají údajně zabíjet každého, koho potkají, budou 

zkoušet vylákat lidi z domů ven, aby je mohli mučit a zabíjet. 

Podle Stephanie Relfe je jakýmsi6 portálem i zrcadlo a stalo se různým lidem, že se na ně 

tudy dostaly temné bytosti. Stává se to hlavně těm, kteří mají metafyzické schopnosti. Často 

můžeme v jejich rodokmenu najít významné osobnosti, anebo mají nějaké spojení 

s vojenskými objekty (někdo z rodiny tam pracuje), anebo je někdo z rodiny zednář. 

Jako ochranu proti něčemu takovému doporučuje Stephanie krátký citát z Bible, z Nového 

zákona, připevnit na zrcadlo a taky na dveře. Údajně podobné opatření funguje i proti únosu 

mimozemšťany. 

Co skrývá budoucnost 

Známý autor7, S.K. Bain píše, že když došlo ke 9/11, nikdo z nás zpočátku netušil, že to byl 

falešný prapor. Byla to dokonalá přehlídka složité válečné techniky spolu s veřejným 

globálním rituálem. A i když to, co se pomalu odehrává dnes se zdá by jiné, je to zároveň 

jaksi podobné: je to stejně tak hromadné mytí mozků pomocí medií, rituální luciferiánské 

obřady mytí rukou, nošení roušek a nedobrovolné karantény. 

A to ještě nevidíme celý obrázek, protože toto všecko je podle něho pouhá předehra. To, co 

přijde dále, bude ta největší oslava za posledních 26 000 let. Bude to oslava super-bohatých, 

rozmazlených dětiček a my všichni jsme pozváni – abychom jim byli pro smích a nakonec 

zahynuli jako lidské oběti. 

Filmy ‘Hladové hry‘, (Hunger Games) nebyly pouhé filmy pro zábavu; to byl návod na další 

dějství celosvětového dramatu. My všichni máme na sebe uvrženu kletbu. Všichni máme 

vymyté mozky, hodně zjevných ukazatelů a informačních zpráv nechápeme, jsme vedeni 

životem skrze psychodrama, okultní symboliku, numerologii, sigily a jiné nám neznámé vlivy 

a co je nejhorší, vůbec o tom nevíme. 

Když se podíváme na nějaký symbol, mávneme rukou a řekneme si, ‘to nic, to jsou tři 

šestky‘. Jenže naše podvědomí to čte úplně jinak a ví velmi dobře, co takový tisíce let starý 

symbol znamená. A pak se začne bát. 

Stejně tak většinou nevíme, že se blíží konec 26 000 roku ‘Velkého věku‘ (nebo taky Velký 

rok, čili Cyklus precese rovnodenností) a že tento skončí zároveň s koncem roku 2021. Tedy 

skončí zároveň s koncem příštího roku. Naši globální manipulátoři na toto datum chystají 

rovněž jejich techno-fašistický Nový světový řád, který má podle nich znamenat ‘Nový velký 

věk‘. Z toho důvodu všecko, celou naši Zemi, spolu s námi, v jejich rituálech znovu a znovu 

zasvěcují Satanovi. 

Nežádám abyste tomu všemu věřili. Pátrejte sami a hledejte pravdu – kdo hledá, najde. 

 

1 https://gilad.online/writings/2020/9/6/apocalypse-now 
2 https://www.nordicconspiracy.com/wp/alien-invasion/the-three-days-of-darkness-dont-go-

outside/?fbclid=IwAR1RbvLGjiAk33blXr2GrB72DpFJe8_mQiFGpXyohDYhaLGJa8s0L_DcwSc 
3 https://www.tldm.org/news/darkness-11-13-98.htm 
4 https://home.cern/ 
5 https://www.theguardian.com/science/video/2016/aug/18/mock-human-sacrifice-at-cern-video 

 



 
6 http://www.metatech.org/wp/spiritual-warfare/mirrors-open-portals-dimensions-walked-one/ 
7 https://themostdangerousblogintheworld.files.wordpress.com/2020/07/breathless.pdf 



KAPITOLA 16 

KAM MIZÍ VŠECKY ZTRACENÉ DĚTI A MLADÍ LIDÉ? 

29. listopadu 2020 

Je to velká záhada. V Americe zmizí skoro čtvrt milionů dětí ročně a většinu z nich nikdo 

nikdy nenajde. I dospělí mizí a mnohdy celé vesnice jsou najednou neobydlené, lidé jakoby 

se vypařili, talíře zůstaly na stolech, auta v garážích – kam se tito lidé poděli? 

V Evropě to není o moc lepší, pouze se toho méně dovíme – lidé zde nejsou tak odhodlaní, 

jako jejich protinožci. Ale různí dobrodruhové, co rádi prolézají opuštěné domy a filmují co 

tam vidí, podávají svědectví o tom stejném, talíře na stole, auta v garáži, alba s rodinnými 

fotografiemi nedotknutá, v koutech černé pavučiny a lidé nikde. 

Uvažuje se, že hodně těchto lidí je použito na satanské rituály, jako lidské oběti. Satanismus 

je celosvětově velmi rozšířen a značné množství všech boháčů, významných politiků, 

filmových herců a členů královských rodin jsou tajní satanisté. Je možné, že to tak bylo 

vždycky, pouze jsme o tom nevěděli. Však i některé naše zámky mají na věži satanskou 

hvězdu a okultní symboliky z dávných časů je všude kolem dost a dost. My ji pouze 

nevnímáme, protože s ní nejsme obeznámeni. 

Už třeba tak zvaná aféra ‘Pizzagate‘, o které se hodně zdrojů zmiňuje, jako že o nic nešlo, že 

to byl pouhý výmysl, neboli hoax (čti: houx). Ne, nebyl to žádný podvod. Jednalo se skutečně 

o zločinný obchod s malými dětmi a s mladými lidmi za účelem prostituce, pro pedofily, na 

sbírání adrenochromu a také pro satanské rituály. 

Ten důvod, proč o tom moc nevíme je ten, že v obchodě s lidským masem jsou zamíchány ty 

nejvyšší špičky veřejného života. Ale to, že president Trump v Americe vsadil už asi 360 

těchto lidí do vězení a – podle kolujících pověstí – byli někteří i popraveni, dává návod 

k přemýšlení. 

Wayfair aféra 

Dost velké popularity1 dosáhla v současné době aféra kolem internetového obchodu 

s nábytkem jménem Wayfair2. Tento obchod prodává třista-dolarové skříňky za 14 tisíc a 

pojmenovává je jmény dětí, které jsou současně postrádány. V jejich nabídce jste mohli vidět 

třeba polštář za pár set tisíc dolarů, který měl jméno ztraceného děvčete nebo chlapce. Už to, 

že George Soros investoval značné množství peněz do Wayfair, něco signalizuje. 

Nedávná katastrofa, kdy americká herečka, modelka a zpěvačka Naya Rivera zmizela, 

probudila zájem mnoha a někteří lidé začali pátrat o co jde. Naya si šla se svým 4letým 

synkem zaplavat do jezera jménem Piru v Kalifornii. Synka našli později nějací lidé spícího 

na loďce, ale Naya zmizela, jen záchranná vesta po ní zůstala. Později policie vyprodukovala 

nějaké mrtvé tělo, o kterém prohlásili, že je to ona, ale oficiálně to dokázáno nebylo.  

Naya se narodila 12. ledna 1987 a zmizela 4. července 2020 ve věku 33 let. Jezero, ve kterém 

se údajně utopila má plochu 1938 mil2. A teď si představte, že brzy na to prodával 

internetový obchod s nábytkem Wayfair rohožku, po ní pojmenovanou, jejíž rozměry udávali 

jako 33“ (americká měrná soustava, ve skutečnosti je to její věk) x 19,38“ (plocha jezera). 

Cena, za tuto rohožku byla $1 121 987, což je jeden milion, stodvacet-jeden tisíc a 

devětsetosmdesátsedm dolarů, jinak také její datum narození, měsíc, den, rok. 



Další produkty na prodej 

Wayfair rovněž prodával knihu, která se jmenuje ‘Bloody Harvest‘ (Krvavá sklizeň) za $901. 

Kniha pojednává o vraždě členů náboženské skupiny Falun Gong a o prodeji jejich těl na 

orgány. 

Píšou, že kniha je poslední na skladě. 

Je zcela možné, že se jedná právě o 

tyto orgány a poslední jsou ještě na 

skladě. Nad knihou je na polici druhá 

kniha, která není na prodej a která se 

jmenuje ‘That Justice Shall be Done‘ 

(Aby spravedlnosti bylo učiněno 

zadost), což se může vztahovat na 

obsah první knihy, za $901. 

Wayfair také prodával jednoduchý polštář, nazvaný Jennifer Renee za $10 045,99 dolarů. To 

je velmi vysoká cena za obyčejný polštář, viz obrázek. 

Zde se zjevně jedná o velmi mladou dívku 

a podle čísel na polštáři asi umí sotva 

počítat. Možná ještě ani nechodila do 

školy. 

Justin D. Thomspon zkoušel koupit psací 

stůl, který Wayfair inzeroval za $13 000 

dolarů, jen aby zjistil, jak je to všecko 

nastaveno. Když telefonoval do obchodu, zákaznická služba mu sdělila, že stůl má jinou cenu 

a odkázala ho na firmu Planica, která údajně psací stůl vyrábí. Planica stůl nevyráběla, ale 

odkázala ho na skutečného výrobce, firmu MDD, která staví domácí krby. Tam se mu 

podařilo podchytit zodpovědného zaměstnance, který zjistil, že psací stůl byl přejmenován a 

cena byla změněna. Nové jméno stolu bylo Marianna a cena byla $17 337. 

Když si uvědomíme, že Wayfair dodává postele pro migranty v záchytných centrech, kde se 

již hodně dětí ztratilo, pak je to všecko více než podivné. 

Jejich nedávná reklama říkala: 

„Jestliže pátráte, kde koupit nemluvňata a batolata přes internet, pak 

nebudete mít problém u Wayfair. Máme široký výběr nemluvňat a batolat, ze 

kterých si můžete vybrat ty nejvhodnější pro váš domov.“ 

Zní to celkem nenápadně, každý si může myslet, že za slovem ‘nemluvně‘ a ‘batole‘ se 

skrývá něco jiného, než malé dítě. 

Ve městě Columbus, stát Ohio se ztratila 17. letá Samiyah Munin. A hned na to prodával 

Wayfair skříň, jménem Samiyah za $12 899,99 dolarů, což bylo zlevněno ze $14 924,00. 

Jenže později se Samiyah objevila zpátky doma a nebylo vysvětleno, kde se zdržovala. 

Mohla zde také existovat ještě jiná Samiyah (je to muslimské jméno), i když je to značně 

nepravděpodobné, ta shoda je příliš zjevná. A takové neobvyklé jméno se nevyskytuje často. 



Všimněte si malého srdíčka těsně vedle skříně, 

na obrázku. To je odznak pedofilů, což bude 

vysvětleno později. 

Postupně se lidé začali o Wayfair příliš zajímat 

a začali podezřívat, že je v tom něco nekalého. 

Jejich internetová nabídka se pak změnila a 

dnes tam nenajdete nic, co by tomuto 

pochybnému obchodu nasvědčovalo. 

Samozřejmě, mnohé koupě mohou být 

kódované. 

Před časem prodával Wayfair pohovku, 

jménem ‘Ghisllane‘, zřejmě podle Ghislaine 

Maxwell, společnici Jeffrey Epsteina, která mu 

naháněla na jeho ostrov zvrhlosti mladá 

děvčata. Ghislaine byla nedávno zatčena a 

uvězněna. Ale zdá se, že někdo ví, jak ji dostat ven a prodat za dobré peníze. Cena za 

pohovku je 18.3003648256 dolarů, což nedává smysl, takže číslo budou asi souřadnice. 

 
 

Pohovka ‘Ghisllane‘ Bungalow Rose 

 

¨‘Bungalow Rose‘, nemá cenu za dodávané zboží. Zřejmě je hodně vysoká. ‘Bungalow‘ 

(bangelou) je druh stavby, je to přízemní dům, který nemá poschodí. ‘Rose‘ je růže, ale také 

Růžena. Takže Růženka do vašeho domu. 

Prodávaná Růže je popisována jako: Globálně inspirována a bohémská. Má výrazně vliv 

Starého světa (tím je myšlena Evropa) a dává pocit cizích zemí do každého místa. 

Nepotřebuje cestovní pas. Ložnice a cestovní pas? O co jde? Od kdy ložnice cestují? 

Jsou i jiné obchody 

Není to ale pouze Wayfair, který – jak se zdá – obchoduje s lidským masem. Jsou i jiné 

firmy. Na příklad, i Amazon má v nabídce hodně zboží za přehnaně vysoké ceny. Jako na 

příklad, kniha za $20 000 dolarů. To je samozřejmě velmi podezřelé. 

Stránka Etsy (podobná jako eBay) prodávala nedávno podivnou, nehezkou hadrovou panenku 

za $9 999 dolarů. Měla to být panenka z Ruska. 

Anebo co tak koupit zelenou zástěru pro děti na eBay za $13 157,92 dolarů?  



Ta neúměrná cena naznačuje, že něco není 

v pořádku. Prodejci zjevně neprodávají zástěru za 

tolik peněz, ale nejspíš prodávají to dítě, nebo ty děti, 

snad dvojčátka, které v ní vyfotografovali. Je nutné 

dávat pozor a pak se nesourodnosti samy člověku 

nabízí k přezkoumání. 

Tito zločinci, kteří obchod s lidským masem a i 

s dětmi provozují, jsou velmi vynalézaví. Vymýšlejí 

si náhradní termíny, které pak používají, takže běžní 

lidé, kteří o těchto aktivitách nic nevědí, si mohou 

myslet, že o nic nejde. Říkají si: no, prodávají 

zástěrku a asi se v té ceně spletli. Jenže tomu tak 

není. 

Náhradní výrazy pedofilů 

Lidé se ještě dnes pozastavují nad tím, jak pořádal bývalý americký president Barack Obama 

jakousi oslavu, na kterou objednal hot dogs (párky) za $65 000. Že by dal přes jeden milion 

korun za obyčejné párky?! Většina lidí by asi uvažovala, kolik těch párků muselo být? Ale ti, 

co vědí o co jde by se spíš ptali: kolik za to bylo chudáků chlapců pohlavně zneužito. 

Pedofilové používají symbolické obrazce, které jsou jim známé a podle kterých poznají své 

lidi a své firmy. Některé tyto symboly jsou uvedeny následovně. 

 

Pedofilové si pod nátlakem veřejnosti také vytvořili svůj vlastní ‘slovník‘. Dříve jednali 

naprosto otevřeně a ničím se netajili, ale jak lidé začali víc chápat o co jde a začali je 

sledovat, nahradili některá slova krycími významy. Některé ukázky jsou uvedeny následovně: 

• Hot dog (párek) je chlapec; 

• Pizza je mladé děvče; 

• Cheese (sýr) je velmi mladé děvče, ještě dítě; 

• Chicken, pasta (kuře, nebo nudle) jsou velmi mladý chlapec, ještě dítě; 

• Walnut (ořech) barevné děti; 

• Ice cream (zmrzlina) mužští prostituti; 

• Handkerchief (kapesník) S&M, neboli sado-masochismus, ale také bílé dítě; 

• Sauce (omáčka) orgie. 



Kdo jsou ti pedofilové? 

Jenna Jameson, která byla herečkou3 v porno filmech říká, že: 

„Svět je veden tak zvanými ‘elitami‘ a to jsou všecko pedofilové, kteří 

sbírají děti a mučí je jen tak, pro zábavu. Proto Hollywood mlčí, když se 

jedná o prodej dětí na sex, protože se sami nejen že zúčastňují, ale ještě 

dělají krytí mnohým známým osobnostem.“ 

Podle ní, Jeffrey Epstein byl ve srovnání s některými hollywoodskými pedofily naprostý 

amatér, protože ti nejen že kupují děti do otroctví, ale ještě je mučí a rituálním způsobem je 

vraždí. Pořádají honby na děti, kdy je nahaté vypustí do lesa a pak je honí a střílí jako lovnou 

zvěř. Některé z nich nejsou víc než 2 roky staré. 

Vypráví, jak se jako mladá zúčastnila nějaké oslavy, kde měla jedna ze zúčastněných žen kus 

kůže s nějakou značkou našitý na kožich, o čemž říkala, že je to kůže z 8-letého chlapce. 

Jenna to tehdy oznámila policii, ale ti se jí vysmáli. 

Přesto, že byla jako herečka pojmenována ‘královnou porna‘, v r. 2008 přestala v těchto 

filmech účinkovat a začala být velmi kritická vůči zábavnímu průmyslu. 

Larry Sanger, jeden ze zakladatelů Wikipedie se k ní přidává, když říká, že pedofilie je 

naprosto běžná mezi tak zvanou ‘lepší společností‘. Pobízí svět, aby se probudil a pochopil tu 

strašnou skutečnost, kterou jak media, policie, tak i soudy skrývají. Larry dokonce zveřejnil 

na Twitteru některá velmi známá jména, spolu s méně známými, kteří jsou v těchto 

nepravostech zapleteni. Říká: „To není nic zábavného, je to drsná skutečnost.“ 

Už jen to, že současný kandidát na presidenta, Joe Biden, byl nedávno zachycen na krátkém 

videu, kde stál spolu s jinými lidmi a držel za ruku malé děvčátko. Video4 je přehráno 

zpomaleně a pak můžete sledovat, jak si její rukou přejíždí přes kalhoty, v místech kde má 

pohlavní orgány, na což děvčátko reaguje s viditelnou nedůvěrou. 

I jiné orgány jsou na trhu 

Začátkem května 2012 přišla5 Jižní Korea s alarmující zprávou. Jejich celníci zachytili velké 

množství čehosi, co vypadalo jako léky v kapsulích, které byly pašovány z Číny. Chemickým 

rozborem bylo zjištěno, že kapsule obsahovaly kůži z dětí a z lidských zárodků v prášku. 

Údajně Číňané věří, že tento prostředek léčí nemoci a podporuje vitalitu. Jenže v laboratoři 

bylo dále zjištěno, že prášek obsahoval velké množství nebezpečných bakterií. 

Kapsule byly různě obarveny a byly dány do krabiček od jiných léků, aby na ně nepadlo 

podezření. Některé z nich byly pašovány v turistických zavazadlech. Oficiální čínské 

prameny popřely, že by v Číně bylo něco takového vyráběno, takže je možné, že se jedná o 

pokoutní, domáckou výrobu. 

Také drogy k tomu patří 

Těch možností jak dovážet drogy si pašeráci a mafiáci za léta své existence vymysleli 

nesčetně. Však na to taky měli dostatečné množství času a klidu. 

Na příklad6, začátkem srpna 2020 havarovalo na startovací dráze v Papua Nová Guinea malé 

Cessna letadlo, ve kterém bylo nalezeno 500 kg kokainu. Někdo chtěl za každou cenu odvézt 



co největší množství drog zaráz, letadlo příliš naložil a ono havarovalo. Jelikož mělo 

namířeno do Melbourne v Australii, policie zahájila vyšetřování a pár lidí opravdu zadrželi a 

uvěznili. Údajně byli ve spojení s italskou mafií. Že by o nich nevěděli již dříve? 

Koncem7 července 2020 našla italská policie 13 dkg kokainu ve dvou-kilové zásilce 

kávových zrn. Někdo si dal tu práci, že vyhloubil více než 500 kávových zrn, nacpal je 

kokainem a zase je slepil dohromady. To vypadá víc jako ubohý vtip než skutečná snaha o 

pašování drog. Přesto, adresát balíčku by zadržen a zjistilo se, že byl již kvůli drogám trestán. 

V červenci 2020 také zadržela8 a zkonfiskovala policie v Italii 14 tun amfetaminu, také 

zvaného ‘speed‘, údajně vyrobeného skupinou ISIS v Syrii. Tabletky byly určeny pro 

distribuci v Evropě. 

O co jde v Afganistanu 

Podle ruské zpravodajské agentury9 TASS se přední ruský nejmenovaný diplomat vyjádřil, že 

za 20 let, co je Amerika přítomna v Afganistanu, se dovoz drog z této země zmnohonásobil. 

Jsou rovněž zaznamenány časté přílety vojenských letadel do země a protože pouze NATO 

letadla si něco takového mohou dovolit, je podezření, že pašování drog do Evropy a do 

Ameriky je prováděno právě jimi. 

Však jistě, Američané tam přišli, aby chránili pole s mákem, které chtěl Talibán zaorat a tím 

zrušit výrobu a prodej drog. Naše ‘elity‘ si ten zisk z prodeje drog nemohly nechat ujít; 

ztratili by tím značný příjem. A tak Američané a NATO hlídali makovicová pole s kulomety 

v rukou. 

Vědecká studie situace10 sledovala úlohu NATO a Ameriky v Afghanistánu v souvislosti 

s drogami a jejich pašováním. Američané neustále hlásají do světa, že vedou ‘válku proti 

drogám‘, ale ve skutečnosti pravý opak je pravda. US a NATO v Afganistanu podporovali 

přesně ty elementy, které obchod s drogami provozují. 

Už podpora Západu pro používání tabáku a alkoholu, nezájem o protidrogovou prevenci a 

léčbu, to všecko naznačuje, že jejich zájem o drogy je opačný, než říkají veřejně. Takže jejich 

válka proti drogám je ve skutečnosti pouhý řečnický obrat na obhajobu jejich pozice 

okupantů v Afganistánu, kde jsou nasazeni na ochranu obchodu s narkotiky. 

V Afghanistánu se ještě jedná o další nepravost a to je sex s malými chlapci. Něco takového 

tam není považováno za přestupek, ale spíš je to normální. Bohatí starci si často vydržují 

malé chlapce na sex – je to známka statusu. 

Boháči z Ameriky a i z Evropy, politikové a různé významné osobnosti proto létají do 

Afghanistánu, aby mohli zneužívat malé chlapce. Německý novinář, Udo Ulfkotte, který 

pracoval pro jedny z hlavních německých novin, ‘Frankfurter Allgemeine‘ psal knihu, která 

tuto nekalou zálibu odhalovala. Možná proto přišel o život. 

NATO jednotky11, které po válce v Srbsku dohlížely v Kosovu na pořádek, prý neměly 

mandát na boj s pašeráky drog a protože srbská policie byla odtud odstraněna, pašování drog 

prosperovalo na vysoké úrovni. 

Od té doby se určitě moc nezměnilo, takže je možno očekávat, že drogová rakovina Evropy 

bují dále. Už v roce 2000 odhadovali znalci, že pašeráci tudy přepravovali skoro 5 tun 



heroinu za měsíc, což je obrovský vzestup proti 2 tunám, které zvládli propašovat před 

válkou v Srbsku/Kosovu. 

Kosovo je etnicky albánská provincie a když kilo heroinu má cenu $10 tisíc v Kosovu, $20 

tisíc v Bělehradě a $40 tisíc v Evropě, v Britanii, nebo v Americe, není divu, že tam 

pašeráctví jenom kvete. NATO generálové tam nechtějí poslat vojsko, prý nejsou policajti a 

nebudou vystavovat své vojáky nebezpečí, že je některý pašerák zastřelí. 

A tak všichni dohromady pašování drog ignorují, čímž je jednoznačně podporují a zároveň 

nechávají občany svých zemí vystavené těmto nekalým vlivům. Je dobře známo, že z Kosova 

vedou tři nebo čtyři pašerácké stezky a přesto není nic uděláno pro to, aby byl tento zločinný 

obchod zastaven. 

Pašeráctví drog kvete i jinde 

Samozřejmě, Kolumbie, Mexiko a některé jiné Jihoamerické země jsou známá střediska 

pěstování a výroby drog. Už když lékárník Dr. John S. Pemberton přišel v r. 1886 s receptem 

na výrobu dobře chutnajícího a neobvyklého nápoje, tento v sobě obsahoval kokain. Nápoj se 

jmenoval Coca Cola. (Coca je od coca listů, ze kterých se dělá kokain). Postupně byl kokain 

z obsahu limonády odstraněn, ale název zůstal. 

Dnes, kdyby bylo v Americe zjištěno, že někdo má drogy, nebo že třeba k němu přišla 

návštěva, která má v kapse jakékoliv drogy, tak i když o tom hostitel nemusí vůbec vědět, 

podle zákona mu policie zabaví dům. To proto, že dům se provinil: přechovával v sobě 

drogy. Není to žádný výmysl, ale holá pravda. Přesto je v Americe, jako ostatně skoro všude 

na Západě dost a dost hloupých lidí, kteří se dají na drogy nachytat. 

Vyprávěl mi známý, samozřejmě že v Americe, který pracoval jako školník v soukromé 

škole, že měli ve škole kopírku, koupili ji novou, ale nikdy pořádně nefungovala. Nakonec se 

na ni rozzlobili a že ji vyhodí. Tento člověk, jinak taky kutil, si ji vzal domů, že se podívá co 

s ní je a spraví ji. 

Rozdělal co mohl, ale kopírka pořád nejela. A pak, jednou, přišel na nápad, že snad je 

v podávání papíru nějaká překážka. Sáhl rukou dovnitř – musel sáhnout pěkně hluboko – a 

opravdu, vytáhl řádný balíček, asi tak půl kila. Byl v něm bílý prášek a když si ho dal zkusmo 

špetičku na jazyk, jazyk mu zmrtvěl – neklamný příznak kokainu. 

Balíček pak rozřízl a vysypal do záchodu. Být přistižen s něčím takovým v domě, tak by 

přišel o všecko, co měl. Pak rozstříhal sáček na kusy, důkladně je vypral, zabalil do alufolie a 

vyhodil do smetí. Nutno dodat, že celou noc nespal strachem, aby někdo nezjistil, co je 

v popelnici. A když ráno byly odpady odvezeny, jeho úleva byla nezměrná. 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=3_pkXXcSxg0 
2 https://www.wayfair.com/ 
3 https://newspunch.com/adult-star-jenna-jameson-hollywood-is-run-by-pedophiles-who-sacrifice-and-torture-

children/ 
4 https://rense.com/general96/biden-forcing-horrified-little-girl.php 
5 https://www.bbc.com/news/world-asia-17980177 
6 https://www.cnn.com/2020/08/01/australia/plane-cocaine-crash-scli-intl/index.html 
7 https://www.cnn.com/2020/07/20/europe/italy-cocaine-coffee-beans-scli-intl/index.html 

 



 
8 https://www.cnn.com/2020/07/01/europe/isis-drug-seizure-italy-scli-intl/index.html 
9 https://tass.com/politics/1177009 
10 https://www.researchgate.net/publication/233477126_THE_US_WAR_ON_DRUGS_IN_AFGHANISTAN 
11 https://www.theguardian.com/world/2000/mar/13/balkans 



KAPITOLA 17 

COVID-19 JE PSYCHOLOGICKÁ VÁLKA PROTI NÁM 

2. prosince 2020 

Život každého z nás1 je dnes podřizován vlivu jakéhosi viru, který ještě nikdo neviděl a nikdo 

neizoloval, říká David Icke. Je to ve skutečnosti jakási past, do které jsme se všichni chytili a 

kvůli ní nevidíme skutečnost. Z té pasti sledujeme, jak vlády dělají všecko pro to, aby 

zastavily rozšiřováni viru a minimalizovaly škody, které způsobuje na populaci. Pak jaksi 

chápeme důvody pro různá nařízení, pro nošení roušek a karantény a snad s nimi i 

souhlasíme. 

Ale jakmile pochopíme – a hodně z nás to už konečně začíná chápat – že žádný virus 

neexistuje, že to všecko je sprostá lež, pak nás tato past nemá více možnost držet uvnitř, 

protože jsme prohlédli její podstatu, její strukturu. A pak vidíme, že to všecko, co vlády dělají 

není vůbec v reakci na virus, ale že pilně pracují na tom, aby celou lidskou společnost 

přeměnily na globální fašistické diktátorství. 

K tomu účelu používají uměle vyrobenou hrozbu ve formě jakéhosi viru, který nás má 

ohromit natolik, abychom si nevšimli, že směřujeme přímo do drsného globálního 

fašistického diktátorství. Pak taky začneme chápat, že vláda nejedná hloupě a nerozumně a že 

její odborní rádci nejsou oslové a že se nejedná o chaos, ale že jde o chladný, necitlivý, 

vypočítavý, psychopatický, fašistický záměr na přeměnu lidské společnosti. 

Proč manipulují čísla ohrožených virem a počty mrtvých? Protože o žádný virus nejde! Proč 

se testuje na virus s testy, které nejsou k tomu použitelné? Protože žádný virus není a oni ho 

ani najít nehodlají. Ale tímto způsobem, když nám stále předhazují kolik falešně pozitivních 

případů zjistili, nás mohou krásně manipulovat a my jim budeme věřit, že virus skutečně 

existuje. A přitom všechny ty obrázky koulí se špicemi a jiná znázornění Covidu-19 jsou 

pouze kresby, computerová grafika, neboli CGI, nic víc. 

Psychologická válka a hromadné mytí mozků 

Ve skutečnosti2, to všecko je jedna velká psychologická válka a ta válka je vedena proti nám. 

My jsme ten nepřítel, kterého je nutno zdecimovat natolik, aby byl naprosto poslušný, 

nerebeloval a podřizoval se každému příkazu shora, aby si poctivě zakrýval jak ústa a nos, 

tak i oči a neviděl, jak je mu brána půda pod nohama. 

David Icke sleduje techniku mytí mozku už asi od r. 1996. Mluvil s mnoha lidmi, kteří byli 

procesu přeprogramování člověka na něco jiného vystaveni a postupně pochopil, že to, co se 

děje dnes celosvětově, je přesně to stejné: je to hromadné mytí mozků celé lidské populace. 

Tak na příklad jistá žena, která byla přeprogramována na sexuálního otroka, měla dcerku, 

která se jí narodila v období jejího věznění manipulátory, kteří ji ovládali a zneužívali. 

Děvčátko muselo ode dvou let nosit povinně roušku a to právě proto, že zbavuje mozek 

kyslíku. Bez dostatku kyslíku se mozek nemůže správně vyvíjet a to naruší pocit 

individuality. 

Roušky jsou efektivní způsob, jak dehumanizovat člověka, jak mu odebrat obličej, jak v něm 

vyvolat pocit, že musí mlčet. Rozmluva s ostatními lidmi je tím bržděna a i volný projev je 

omezen – je mnoho dalších psychologických následků, které roušky způsobují. 



A vlády vydávají stále nové příkazy a zákazy. Neustále je mění sem a tam a mnohdy ty nové 

směrnice jsou v naprostém protikladu proti těm starým. Ten důvod není to, že by byli 

politikové tak hloupí; ten důvod je psychologický. Proto všechna opatření proti Covidu 

nejsou svěřena zdravotním profesionálům, protože tito by brzy pochopili nesmyslnost celého 

počínání a s mnohým by nesouhlasili. Namísto skutečných odborníků vedou celou kampaň 

psychologové a ti přesně vědí o co jde a co je tím docilováno. 

Bidermanova tabulka donucování 

Jeden z psychologů, jménem Albert Biderman vyvinul již v r. 1956 návod, jak vymámit lživé 

přiznání od válečných zajatců. Říkal tomuto návodu ‘Bidermanova tabulka donucování‘. Je 

to metoda, která dokáže člověka zlomit, vzít mu sebevědomí a odstranit jakýkoliv odpor. Je 

celkem osm bodů a tyto jsou následující: 

1. Izolace. Izolace odstraní podporu společnosti a schopnost odporovat. Dojde k přílišnému 

zaobírání se sám sebou a vznikne strach z následků. Takový člověk se stane závislým na 

svém mučiteli; čím více je ekonomie ničena, tím více my lidé, kteří jsme oběti celého 

procesu, jsme závislí na autoritě. 

2. Monopolizace chápání. Záměrné zaměření pozornosti pouze na vybrané náměty a 

odstranění všeho ostatního. Tak i dnes, radio a televize nemluví o ničem jiném než o koroně a 

to pouze z jednoho náhledu. Jsou odstraněny veškeré informace, které by byly v nesouladu 

s jejich názory. Censura odstraňuje všecko odlišné a ponechává pouze hlavní linku. Opačný 

názor, nebo odpor, jsou trestány. Ponižování člověka zakazováním volného pohybu dělá 

odpor víc obtížný než souhlas. Nakonec jaksi souhlasíme, protože máme strach z následků. 

3. Záměrně způsobené vyčerpání a debilizace. Když lidé podlehnou strachu z nejistoty, 

strachu ze ztráty zaměstnání a obávají se co dalšího přijde, to je debilizuje, bere jim to 

energii, vyčerpává je to a nejsou pak schopni odporu. 

4. Výhrůžky. Všichni musí mít roušky, nebo budou pokutováni. Všichni musí udržovat 

odstup, nebo … Hrozby vytváří v lidech pocit nejistoty, strachu a zoufalství a dělají 

neposlušnost příliš náročnou a obtížnou. 

5. Občasné uvolnění. Dočasné zmírnění požadavků je používáno stejným způsobem, jako 

když je cvičen pes. Také pochvala za poslušnost je nutná. Taková změna oproti předešlým 

přísnostem nedovoluje, aby si lidé zvykli na to, co bylo a aby se přizpůsobili. Menší odměny 

a hlavně sliby jsou též nutné – příští týden to bude lepší, atd. 

6. Ukazování všemocnosti a vševědoucnosti. My vás ovládáme a je zbytečné proti tomu 

bojovat. Jste ve vězení a nemáte možnost odporovat ničemu z toho, co přijde. A taky nemáte 

jak a kam uniknout. Takže odpor je zbytečný; musíte poslouchat. 

7. Ponižování. Muset chodit venku, před lidmi s plenou na obličeji je velice ponižující. 

Mnozí z nás si snad na to zvykli, ale ještě před rokem by s něčím takovým nikdo nesouhlasil. 

8. Vyžadování něčeho nesmyslného a nedůležitého. Čím více triviální a hloupý požadavek 

a my s ním přesto musíme souhlasit, tím více ponižující je pro člověka. Lidé pak ztrácí úctu 

sami k sobě; ztrácí lidskou důstojnost. To začíná už ve škole, kdy učitel požaduje po dětech 

mnohdy nesmyslnou poslušnost. Pokračuje to v zaměstnání, pak přijde policie, vláda a to 

všecko postupně zlomí člověka v jeho jádru a udělá to z něho vrcholně poslušného tvora.  



Skrze tyto manipulace se lidé postupně stanou naprosto poslušnými a mnozí ztratí svůj 

vlastní názor a chápání sama sebe. Je to psychologické programování; je to změna lidské 

povahy na poslušného červíčka, který čeká, až mu páníček přikáže něco dalšího. A každý, 

kdo nezvýší hlas a neřekne ‘to nedělám, to je hloupost‘, pomáhá vytvářet nový, fašistický 

stát, ve kterém nakonec všichni budeme žít. Dnes je to ještě snadné, ale pro naše děti to bude 

o hodně horší. 

To, co nám dělá radost je proti zákonu 

Jen si uvědomte, že všecko, co by dělalo lidi spokojené a šťastné, je zakázáno. Nesmíte do 

restaurace, nesmíte na procházku, nesmíte si zahrát s míčem, nesmíte si zajet na výlet. 

Nesmíte do divadla, ani na koncert, nesmíte na plovárnu, ani na dovolenou. Všecko, co 

vytváří dobrou náladu a pocit oddechu je zakázáno. Ani děti nesmí poskakovat na ulici, nebo 

si hrát v parku; to všecko je zakázáno. 

Jsme opravdu ti volní a svobodní lidé, jak je nám říkáno? Anebo jsme se změnili na otroky? 

A pak nás ještě3 straší hrůznými bájemi o tom, jak virus zmutoval a je dnes mnohem a 

mnohem nebezpečnější. To je samozřejmé holý nesmysl, protože i když je pravda, že viry 

mutují celkem rychle, každá mutace je dělá slabší a slabší, až zaniknou docela. Velká nová 

studie, kdy genetikové z Univerzity v Londýně zkoumali asi 10 000 mutací SARS-COV-2 

viru potvrdila, že žádná z těchto variant se neukázala více nakažlivá a ani nebyla přenosná 

z člověka na člověka. 

I když i zde je problém. Když se ještě nikomu nepodařilo COV-2 neboli koronavirus izolovat, 

jak mohli studovat jeho mutace? Není to opět všecko součást jednoho velikého podvodu? 

Není to opět chiméra, nebo divadlo, které je přehráváno stále dokola, v různých variantách, 

jen abychom uvěřili, že nějaký nebezpečný virus tady opravdu je? Pochopitelně, virus zde je 

a ne jeden, ale celá spousta. Jsou všude kolem dokola, ale my jsme na ně zvyklí, my s nimi 

nemáme problém a ještě navíc stykem s cizími viry zvyšujeme svoji vlastní imunitu. 

Jsme závislí na společnosti druhých 

My lidé jsme4 tvorové společenští. Bez společnosti druhých často nemáme možnost ani 

přežít. Ukázkou toho jsou děti, které vyrůstaly izolovaně, nebo někde v divočině. Nedokážou 

si vytvořit vědomí o sobě samých, nedovedou přemýšlet a nenaučí se ani mluvit. K tomu 

právě potřebujeme druhé lidi, abychom se naučili chápat, jak vypadají a tím se postupně 

naučíme chápat sebe, jak vypadáme my sami. Nechápeme kdo jsme, pokud napřed 

nepochopíme kdo jsou ti ostatní. 

Každého baví povídat si s druhými víc, než samomluva, nebo rozprávka s televizorem; i 

společné jídlo je zajímavější, než žvanec o samotě a tančit sami v kuchyni není zdaleka tak 

zajímavé jako tančit s někým jiným. 

A teď nám toto všecko berou, všecko co nás baví, těší a zajímá – můžeme to směle považovat 

za podivný druh trestu, za jakousi protismyslnou násilnost, která je naprosto proti lidské 

přirozenosti. Jak mají dnešní mladí lidé dospívat, když se nesmí stýkat s druhými? Jak mají 

malé děti prosperovat, když si nesmí s druhými hrát? Je to všecko naprosto nelidské, hraničící 

až na zločinnosti, protože ta další generace, co se zrovna teď vyvíjí a připravuje na svět, bude 

připravena velmi špatně. 



Většina lidí nesnášejí osamocení. Sebevraždy jsou na obrovském vzestupu, někde docilují až 

100% navýšení. I sebevraždy mezi vojáky stoupají a úmrtí následkem drog, nebo alkoholu 

jsou snad nejvyšší co kdy byly. V domovech pro staré lidi dochází k lavinám úmrtí, jak staří 

lidé strádají, když je jejich příbuzní nesmí navštívit, nemají od nich zprávy a to, co se 

postupně doví je rovněž neutěšené, protože ani oni si nevedou jak by měli, v téhle nenormální 

době. 

Je ale docela možné, že to je přesně to, co chtějí naši manipulátoři docílit. 

Jsme tvorové nejen materialističtí 

My lidé jsme jak materialističtí tvorové, tak i spirituální. Jenže zde je pečováno pouze o 

jednu z těchto dvou stránek člověka, o tu materialistickou a to nestačí. Ta péče musí být 

vyvážená na obě strany. A to je, co naši materialističtí vůdcové nechápou a proto ubíjí, 

utloukají naši spirituální část povinným žalářem domácího vězení. Nevěnují dostatečnou péči 

našim spirituálním potřebám a dokonce dokážou tyto i popírat. Takže nás ničí jak psychicky, 

tak spirituálně a nakonec, až nám karanténami způsobí nedostatek potravy, pitné vody a 

všeho co jde s tím, tak nás zničí i materiálně. 

Ale je vždycky možné, že to je ten plán. 

 

1 https://davidicke.com/2020/11/13/there-is-no-virus-when-that-penny-drops-all-else-follows-david-icke-dot-

connector-please-share/ 
2 https://www.bitchute.com/video/OXPtGLQxk6Mi/ 
3 https://sorendreier.com/no-evidence-coronavirus-has-mutated-to-become-more-infectious/ 
4 https://mises.org/wire/lockdowns-destroy-what-makes-us-human 
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V zajímavém článku1 v Parlamentních listech se ekonomka Hana Lipovská a novinářka Jana 

Bobošíková ptaly: „Co skrývají Piráti …?“ Co skrývají? Touto dobou už ne tak moc. 

Pomaloučku, polehoučku do sebe nechávají vidět, co jsou zač. Zatím to jsou sice pouhé 

záblesky, ale to skutečné zaměření se už začíná rýsovat. 

Vezměte si jen tu skutečnost, že celosvětově, Piráti založili Pirátskou internacionálu – co víc 

potřebujeme vědět? Je to další Internacionála. Ta první byla komunistická, ta druhá nebude 

jiná. Piráti jsou mezinárodní organizace – která jiná strana funguje jako mezinárodní 

organizace, se společnými plány, cíli, vedením a zaměřením po celém světě než 

komunistická? 

 

Symbolika mezinárodních Pirátů je hodně podobná symbolice Sovětského svazu, viz 

obrázek. Stejně uspořádané obilné klasy, stejný počet. Kruh kolem stylizovaného „P“ je 

ouroboros, symbol Iluminátů. Uvnitř klasů Sovětského svazu byl srp a kladivo, což 

znamenalo, že budeme akorát dřít jako otroci a za málo peněz, ale budeme mít jakousi naději 

(hvězda), i když není jisté jakou. A byla to pravda. 

Světová zdravotní organizace WHO má ty stejné klasy, stejný jejich počet a čím nás tito 

dostávají je přímo uprostřed: medicinou a zradou (had) a ještě inzerují, že chtějí podchytit 

celý svět. Stejně tak OSN, opět celý svět a dát ho za mříže. Je zajímavé, že mapa světa zde 

není vyjádřena jako globus, ale jako plochý placek, což má taky svůj význam. 

Jejich vedoucí (na obrázku vlevo) dává znamení. Víte co 

to znamená? To není znak ‘V‘ pro vítězství; ne, to je 

satanská symbolika a znamená to čertovy rohy. Vy to 

nejspíše nevíte, ale on určitě ano. Taky mnohé veřejné 

osobností jsou se skutečným významem velmi dobře 

obeznámeny, viz obrázky níže. 

Takže čím nás budou dostávat Piráti? Přece tím, čím piráti 

odedávna dostávali své oběti. Napřed předstírají, že jsou 

přátelská skupina a až se dostatečně přiblíží, neboli až se 

dostanou k moci, tak opozici přepadnou, všecky pobijí a okradou. 

To, že mezinárodní politická strana Pirátů má ‘P‘ uprostřed a kruh okolo něho fialové, je – 

jak říká Ole Dammegaard – symbol americké revoluce. Naše směšně nazývaná ‘sametová 

revoluce‘ měla stejnou barvu; však byla taky z Ameriky vedená. (Evropská revoluce má 

barvu světle fialovou, jak ji často nosí Angela Merkel). 



Čeští Piráti mají ‘P‘ zatím v barvě černé, což jen potvrzuje jaký osud nás pod jejich vedením 

čeká: černý. Ještě nepřidali ty klasy, asi nechtějí být příliš zjevní. A význam toho ‘P‘, což je 

ve skutečnosti prapor na stožáru pirátské lodi, je ten, že s jejich vládou budeme lítat jako hadr 

na holi. Budou s námi mávat jak se jim zlíbí. 

 

Podstatné změny a všecky v náš neprospěch 

Podle autorek již zmíněného článku chtějí Piráti zavést přijetí eura a nepodmíněný příjem. 

Zavedení eura bude znamenat ochuzení všech a pak dopadneme jako Slovensko. Nebudeme 

tisknout vlastní peníze a staneme se vazalským státem zrádcovské Evropské unie. S Piráty u 

vesla se od ní nikdy neodtrhneme a kdyby se potopila, což se může stát kdykoliv, půjdeme 

pod vodu s ní: poneseme její dluhy a závazky ještě dalších sto let. 

Spíš by bylo prospěšné zbavit se eura a Evropské unie zároveň s ním, ale to je přesně proti 

plánu Pirátů, takže bude potřeba zbavit se i jich. 

Zavedení nepodmíněného příjmu2 je dvojsečná zbraň. Některým se to bude zdát skvělý 

nápad, ale to je mylná domněnka. To pak dopadneme jako Rómové, kteří z nějakého 

záhadného důvodu snadno dostanou sociálku, takže nemusí nic dělat, nevzdělávají se, nemají 

žádné povolání ani zaměstnání, žádné cíle, žádnou snahu, ani budoucnost, než zůstat celý 

život na vládní podpoře. Když se zeptáte jejich dětí co chtějí být až vyrostou, tak nejspíš 

odpoví, že budou na sociálce jako táta. 

Když bude celý národ na vládní podpoře, tak budeme všichni stejně chudí, všichni stejně 

omezení a všichni stejně závislí na hodném strýčkovi, Státu. Jenže dříve nebo později bude 

mít Stát požadavky. Nebude svolný dávat nám peníze zadarmo a bude chtít něco inkasovat 

zpátky. A to ‘něco zpátky‘ bude, že se vzdáme veškerého majetku a všeho co vlastníme a to 

navždy, plus souhlas s očkováním. 

A ti z nás, kteří odmítnou, těm se podpora jednoduše odřízne a bude od nich očekáváno, že 

zemřou hlady. Pak jim samozřejmě vláda všecko zabaví tak jak tak. 

Toto všecko je touto dobou dobře známo. Je to přesně podle globalistického plánu na 

ovládnutí světa a na naše zotročení. Takže Piráti jsou globalisté a tak jako WEF, propagují 

jejich plány. 



Další čistě globalistické plány Pirátů a Soros 

Piráti jsou rovněž pro otevřené hranice a pro přijetí veškeré emigrace. To je současně plán 

globalistů, který horlivě podporuje a organizuje George Soros. Sorosovy nadace platí všecky 

ty nežádoucí migranty, aby se k nám jeden přes druhého hrnuli. Jestliže Piráti chtějí to stejné, 

pak propagují Sorosovu agendu, takže je velice pravděpodobné, že je Soros na oplátku 

podporuje finančně. 

Jistě, jak jinak by měla tak velká skupina lidí dost času a peněz na to, aby se tak vehementně 

propagovala po celé republice a aby zvládla vypracovat podrobný plán činnosti, který je příliš 

dokonalý na to, že by ho upachtilo pár nadšenců a politických amatérů. Ne, tento plán a celý 

jejich postup byl navržen zkušenými odborníky, zkušenými psychology a politology za 

účelem zalíbit se co největšímu počtu lidí a strhnout je s sebou. Je to také plán převelice 

optimistický. Piráti chtějí vylepšit naprosto všecko a hned. A prý na všecko budou mít 

peníze, i když je dnešní vláda nemá. Kdepak je ale vezmou? Že by z našich kapes? 

Jistě, podle toho, co plánují, chtějí krást lidem patenty, zrušit ochranný zákon na autorská 

práva a cokoliv kdo vynalezne, vymyslí, nahraje (hudbu), napíše (knihy). To všecko bude 

rázem patřit všem a autoři těchto prací, kteří na tom strávili měsíce a i roky úporné práce, 

neobdrží nic. To všecko bude majetek nás všech, přesně jako za komunismu. Tehdy nám taky 

všecko patřilo, takže nikdo nic neměl. 

Myslíte, že v takovém systému budou lidé psát knihy, nahrávat hudbu, nebo vynalézat nové 

věci? Těžko! Bylo by to od nich vrcholně nerozumné. Takže všecko půjde od deseti k pěti. 

Ale to je přesně co od nás globalisté chtějí: průměrnost. Nechtějí žádné špičky, žádné 

geniální výchylky, prý už jich mají dost. Chtějí maximálně průměrnost, nebo ještě lépe, 

podprůměrnost. Kdybychom jakkoliv vynikali, byli bychom pro ně a pro jejich vymyté 

mozky příliš tvrdá konkurence. 

Kdyby mohli, nejradši by nás všecky nahnali zpátky do jeskyní, kde bychom si nad ohněm 

opékali brambory a jiné hlízy, maximálně kukuřici. A oni by jezdili kolem v přepychových 

autech, ukazovali by nás svým potomkům jako zvířata v zoologické zahradě a libovali si, jak 

snadno se zbavili konkurence. 

Perverze základních pirátských myšlenek 

Autorky zmiňovaného článku dále píšou, že Piráti na jejich stránce v části ‘Základní pirátské 

myšlenky‘ odkazují čtenáře na stránku švédského zakladatele Pirátské strany, Ricka 

Falkvinge, který v minulosti hájil i legalizaci dětské pornografie, prý ve jménu svobody. 

Svoboda pro koho? Pro něho a jemu podobné, nebo pro ty děti? Touto dobou si určitě nikdo 

z Pirátů nic podobného veřejně hlásat nedovolí; poučili se, že nesmí hned všecko zaráz 

vykvákat do světa. To ale neznamená, že se něco změnilo. Možná to je ta doposud ‘tajená 

část‘, o které se obě pisatelky článku v Parlamentních listech zmiňují. 

Ovšem pozor, jestliže dětské porno, pak k tomu patří pedofilie, únosy dětí, perverze, 

znásilňování a mučení dětí a snuff filmy (to je, když přímo na kameře někoho napřed mučí a 

pak zavraždí, pokud možno hodně krutým a rituálním způsobem). 

I když o tom teď už Piráti nemluví3, ten směr tam pořád je a dokazuje to i člen Pirátské strany 

za liberecký kraj, Tomáš Martínek, když v Parlamentních listech prohlašuje jak je ‘rád, že 



zastupuje kraj, kde naprosté většině lidí záleží na osobní svobodě všech jednotlivců‘. Tím 

myslí to, že podle průzkumu Median z prosince 2019, celých 82% lidí z libereckého kraje 

souhlasili s manželstvím pro všechny, bez ohledu na pohlaví. 

To znamená, že podporují LGBT, což jsou lesby, homosexuálové a transvestitové, neboli 

trannies (muži, vydávající se za ženy a ženy, vydávající se za muže) a jiní podivní tvorové. 

Podle něho je to zjevně v pořádku, když se lidé stejného pohlaví spojí v manželský svazek, 

což je samozřejmě proti přírodě a i když já si to nechám líbit a vy si to necháte líbit, příroda 

si to líbit nenechá. Jestli chcete důkaz, můžete ho mít. Podívejte se na Sodomu a Gomoru. 

Potraty pro všecky 

Ve stejném tónu4, Piráti vyzvali vládu, aby umožnila polským ženám potraty v České 

republice. Polský ústavní soud totiž zakázal provádět potraty z důvodu poškození plodu. Je 

zjevné, co tím zkoušejí docílit: k poškození plodu nemůže dojít jen tak samo od sebe. To se 

stane, když si někdo zkouší neúspěšně navodit potrat, často drsným způsobem. 

Polský soud tímto rozhodnutím zkouší udělat konec těmto barbarským a nežádoucím 

praktikám. A také jsou v tom náboženské důvody, samozřejmě. Poláci jsou velmi zbožní a 

desatero přece říká: „nezabiješ!“ 

Nás, bílých Evropanů je už tak málo a údajně to je důvod, jakkoliv ubohý, proč sem 

Evropská unie vozí ty hordy barevných z Afriky. A ještě budeme národ ochuzovat o nové 

přírůstky takovým ponižujícím způsobem? Co je s námi, s lidmi, v nepořádku? Zvířata, tak 

jak jsou omezená a hloupá, by nic takového neudělala a my, lidé, vyspělá civilizace ano?! 

To, že Piráti chtějí tyto potraty Polkám umožnit opět říká jen jedno, že propagují 

globalistický plán na Nový světový řád (NWO), neboli totalitární otroctví s podstatným 

zmenšením světové populace. 

Je to plán, který propaguje Bill Gates, George Soros, Clintonovi, Biden, Obama, BLM, 

Antifa, WHO, OSN a všichni ostatní globalisté, kteří s tak urputnou snahou bojují proti 

presidentovi Trumpovi, protože jim zkouší jejich zvrácenosti zatrhnout. 

To, že Piráti těmto lidem pomáhají, svědčí o tom, že s nimi sympatizují, neboli že jsou jedni z 

nich. Pouze to zatím tají, což je jejich další tajemství. 

Jestliže by Česká republika začala poskytovat možnosti výhodných potratů Polkám, po nich 

by přišly ženy z jiných národů, postupně by se to rozneslo do světa a k nám by se hrnuly 

proudy žen, které by chtěly přerušit těhotenství. A z České republiky by se stal světový 

potratový kapitál. Byla by z nás světová andělíčkářka. 

Někdo by pak řekl, „to je Čech,“ a ten druhý by hned myslel „potraty.“ 

Není už dost na tom, že máme veřejné nevěstince? Není dost na tom, že se naše děvčata za 

peníze nestydatě nabízejí kolemjedoucím podél cest? Není dost na tom, že v Nemanicích, u 

německých hranic a nejspíš i jinde postávají v 11 hodin v noci dobře oblečení, desetiletí 

chlapci kolem pouliční lampy a čekají, až si je perverti z Německa přijedou vyzvednout? Jak 

moc víc ponížení má tato Republika snášet? 

Je toto oč jsme se snažili? Je to, co chceme pro naše děti? 



Černí piráti zkouší být zelení! 

Jako by to nestačilo, v ekonomice chtějí Piráti přejít od efektivity na zelenou ideologii, což je 

další nesmysl, který ale určitě hodně lidí nepochopí, protože tomu nevěnují patřičnou 

pozornost. Zní to dobře a to stačí. Ale jestliže v ekonomice, nebo i ve výrobě, či kdekoliv 

jinde přestanete sledovat efektivnost, tam pak žádná ekonomie nebude. Pak koupíte kladívko 

za 2000 Kč a to se vám zlomí, když budete zatloukat třetí hřebík. 

Jak moc ‘zelené‘ budou pro Piráty slévárny, elektrárny, strojírenské podniky, spalovny 

odpadků, výrobci stavebního materiálu, výroba baterií, pokovovací lázně, lisovny plastiku a 

mnohý jiný průmysl? A přesto to všecko potřebujeme. 

Na příklad jen globalisté nám mohou vnutit ‘zelené‘ žárovky, které v sobě mají rtuť, což není 

ani trochu zelené. Když se vám taková žárovka při vyměňování rozbije, tam veškerá zeleň 

chybí! Rtuť se rozprskne všude, nikdy ji všecku nenajdete a odpařovaná rtuť je velice zdraví 

škodlivá. 

A co tam, kde žárovky vyrábějí, je to taky zelené vyrábět něco se rtutí, co může být vyrobeno 

i bez ní? Anebo na těch lidech kdesi ve fabrice v Číně nezáleží? Stejně tak LED žárovky – 

výroba vší té elektroniky, kterou obsahují, není ani trochu ‘zelená‘. Ale opět, ty jsou 

vyráběny kdesi daleko, kdo se o to zajímá. To už nejsou lidé. Lidstvo končí našimi 

hranicemi. 

Nebo nápad recyklovat plastik – to snad je zelené? Kdepak, není. Tam, kde tento plastik třídí, 

což je opět často v Číně, ho musí lidé rozebírat na jednotlivé druhy. Když si neví rady, jaký 

druh plastiku to je, mají u sebe zapalovač a kousek ho zapálí – podle čichu pak poznají co je 

to za druh. Jenže ten, kdo čichá spalovaný plastik si říká o těžké nemoci a předčasnou smrt. 

Takže – je to taky zelené? Jiní zase plastik poctivě posbírají, protože oni přece recyklují. A 

pak ho nahážou do moře, kde vznikají celé ostrovy odpadu, který ničí ekologii a škodí 

mořským živočichům. A to je taky zelené? 

Nedaleko nás je velké město. Začali jako první ze všech recyklovat. Poctivě sbírali plastik 

zvlášť, lahve zvlášť a konzervy také. Přišly pokuty pro ty, kteří recyklovat nemínili, takže si 

nakonec všichni zvykli a recyklovali. Odvoz odpadu sice stál o hodně víc, ale mohli si 

poplácat na rameno, jako jsou správní a pokrokoví. Po roce se udělala bilance a zjistili, že 

město opravdu ušetřilo nemalou sumu, $300 000. Jenž problém je v tom, že město má 300 

000 obyvatel. 

Stejně tak třídění a sbírání kuchyňského odpadu. Zahnívá nám v kuchyni, anebo za domem, 

mouchy kolem toho létají, myši a krysy na to útočí a to že je zelené? Hádám, pánové a dámy, 

abyste si upravili terminologii a nedělali si z nás legraci. Ovšem jak odstranit inteligenční 

nedostatky, to nevím. 

Zpět k ekonomii 

Podle Pirátů se: „Hodnoty společnosti chystají přesouvat od efektivní, produktivní práce k 

ideologii. A tak se banky nebudou o udělení úvěru živnostníkovi nebo rodinné firmě 

rozhodovat podle jejich podnikatelského plánu a zisku, nýbrž podle zelenosti jejich podnikání 

a na základě provedeného genderového auditu.“  

Dovolte abych se zasmála. 



Každý opravdový ekonom a stejně tak každý myslící člověk by se při čtení takového 

nesmyslu měl chytal za hlavu a v zoufalství volat do světa: „Kdo tyhle monstrosity volil? Kdo 

to byl, kdo se tímto provinil? Mají tito lidé vůbec nějaký rozum?“ 

Je opravdu těžké snést takovou naivitu. Anebo si z nás dělají legraci? Snad zkoušejí, jak moc 

daleko mohou jít, aniž bychom to poznali? Je opravdu možné, že by nevěděli, že efektivost 

produktivity práce určuje cenu výrobku, jeho prodejnost, jeho konkurence schopnost na trhu, 

platy pracovníků, firemní zisky a mnoho dalšího, bez čehož by firma nemohla existovat. 

Takže když toto zaměníme za ideologii, kam se asi dostaneme? Nemůžu vám to napsat, 

nemám ve zvyku používat vulgarismy. 

A když už ideologie, jaká ideologie? Leninova a Marxova? To je, čeho měli komunisté 

vždycky plnou hubu: ideologie! Jak je vidět, stejně tak Piráti. 

Je nesmyslné propagovat to, že banky vyhoví žádosti o půjčku na bázi pohlaví žadatele. Co 

má co dělat pohlaví žadatele s žádostí o půjčku? Anebo chtějí upřednostňovat jedno pohlaví 

vůči druhému? To je pak ale rasismus, nebo něco ještě trochu horšího. A jestli budou banky 

opravdu tak hloupé, aby podle shora vypsaných podmínek postupovaly, tak všecky brzy 

zkrachují a s nimi celé národy. 

Závěrem 

Toto je jen malá část programu Pirátů, kterou jsem považovala za vhodné zhodnotit. Je toho 

mnohem víc, co stojí za prozkoumání, protože velká část jejich plánů jsou neproveditelné 

fantasie, které není prakticky možno uskutečnit. A to ještě musím dodat, že všecko, co plánují 

je prodchnuto globalismem, čili novým světovým řádem, neboli totalitárním otrokářským 

systémem, kde člověk nemá žádnou cenu. 

Musím přiznat, velice se divím, že pro tuto skupinu lidí někdo vůbec volil. Ale jak říkám, lidé 

nevěnují věcem dostatečnou pozornost. Přelítnou to očima a když to dobře zní, tak je to v 

pořádku. Jenže ono je nutné se ptát PROČ to dobře zní. Protože jak správně říkají Američané: 

„když něco zní příliš dobře, aby to mohla být pravda, pak to je příliš dobré, aby to mohla být 

pravda.“ 

„If it sounds too good to be true, then it is too good to be true.“ 

 

1 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Co-skryvaji-Pirati-a-proc-vitezi-Prace-O-to-jim-nejde-Vazna-

zjisteni-639514 
2 http://www.nwoo.org/2020/10/23/detaily-dalsiho-postupu-covidu-19-a-great-reset/ 
3 https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Martinek-Pirati-Jsem-rad-ze-Liberecky-kraj-je-

nejliberalnejsi-v-CR-637227 
4 https://zpravy.tiscali.cz/umoznete-polkam-interrupce-v-cr-vyzvali-pirati-vladu-498438 
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PRESIDENTSKÉ VOLBY V AMERICE – CO JE NOVÉHO 
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Na podkladě velkého množství1 náhodně vybraných volebních hlasů byla učiněna analýza ve 

státě Arizona a projekcí výsledků, propočítaných na celkový počet voličů (3 397 388) bylo 

zjištěno, že Bidenova výhra v tomto státě se pohybovala kolem 0,19%, pokud nezmizela 

úplně. Jak to může být pravda, když nám říkají, že pro něho volilo 80 milionů lidí? 

Pozorovatelé, kteří sledovali volební průběh hlásili, že volební pracovníci neustále mačkali 

na sčítacím zařízení ‘zelený knoflík‘. Tento zelený knoflík má být stisknut v případě, že došlo 

k omylu, o čemž je nutno vytvořit záznam. Počítač pak zkopíruje právě vložený volební lístek 

a kopii zařadí do zvláštního elektronického pořadače, k pozdějšímu posouzení. 

Ovšem takto dojde k vytvoření duplikátu, který když je později přidán k celku, ovlivní 

konečný součet. Takže zjevný podvod. 

Jako další, zaměstnanci voleb pobízeli voliče, kteří se dostavili osobně, aby volební lístky 

vyplňovali fixem (plstěným perem), což volební skener nevidí, takže vznikla prázdná místa, 

která mohla být doplněna po libosti. To je další podvod. Poznámka na okraj: v Americe musí 

být na všech oficiálních dokumentech použito pouze kuličkové pero a to pouze černé barvy. 

To přetrvává z dob prvních kopírek, které byly slepé k modré barvě. 

Další a další podvody 

Ve státě Georgia2 bylo zachyceno na videu, jak byli všichni zaměstnanci volební kampaně 

spolu s pozorovateli posláni pryč s tím, že se bude pokračovat druhý den ráno. Ale jakmile 

odešli, volební pracovníci vytáhli celé kufry s volebními lístky, které měli pod stolem a začali 

je sčítat. Přitom veškerý dozor, včetně pozorovatelů a dohližitelů tam nebyl, takže to vlastně 

bylo nezákonné počínání, zjevně za účelem spáchání podvodu. Krátké video je na stránce. 

V Pennsylvanii bylo3 zaregistrovaným voličům rozesláno poštou 1,8 milionů volebních lístků 

k vyplnění a vyplněných bylo vráceno 1,4 miliony. Při konečném sčítání ale napočitali 2,5 

milionů vyplněných volebních lístků. A ke stejným výkyvům došlo i jinde, ve státech 

Michigan, Wisconsin, Georgia. 

Je známo, že statistické křivky počtu hlasů jednotlivých kandidátů stoupají pozvolna. Když 

dojde k prudkému nárůstu, nebo jakékoliv podstatné rozdíly, to vždycky znamená podvod. 

To se i stalo, když došlo zaráz 604 000 volebních hlasů pro Bidena a něco málo přes 3 200 

pro Trumpa. Bylo to k ránu, zjevně v době, kdy se kolem volební kampaně nepohybovalo 

velké množství lidí a pozorovatelů. 

Jinde bylo do sčítacího zařízení pokusně vloženo stejné množství hlasů jak pro Bidena, tak 

pro Trumpa. Výsledek byl překvapivý: Biden získal více hlasů než Trump. 

V Pennsylvanii ‘ztratili‘ 47 USB paměťových karet, které obsahovaly asi 50 000 volebních 

hlasů. Zaměstnanci neustále přenášeli celé pytle USB karet, které libovolně zastrkovali do 

volebního zařízení. Také se našlo velké množství neotevřených a tím pádem nezpracovaných 

volebních lístků. Mnoho volební dokumentace bylo záměrně zničeno. 

Jak říká Dr. Jerome Corsi, lékař, politický a spiklenecký realista, toto není volební systém; 

toto je kasino. V kasinu je vždy ten jediný výherce kasino samo. To je zajištěno tak, že 



všechno zařízení je napojeno na centrální počítač, který všecko sleduje. A když by hrozila 

prohra, počítač se postará o změnu výsledků a kasino opět vyhraje. 

Už ta skutečnost, že Bidenův proslov u příležitosti amerického svátku ‘Thanksgiving‘ (Díků 

vzdání) sledovalo pouhých tisíc lidí a nám zkoušejí navykládat, že pro něho volilo 80 milionů 

voličů! Když na to bylo poukázáno, media se rychle postarala a přidala pár tisíc přídavných 

shlédnutí – nakonec, jsou to odborníci na lecjaké podvody. 

Zabezpečení voleb 

Všechny podplacené a proradné mediální hlásné trouby volaly do světa, jak byly letošní 

volby v Americe ty nejlépe zabezpečené v historii a že všecko, co se přihodilo, bylo naprosto 

správné. 

Vládní oddělení4 ‘Homeland Security‘ (Zabezpečení domoviny) dokonce najalo počítačové 

odborníky, kteří měli za úkol sledovat průběh voleb a dbát na to, aby nemohlo dojít k 

podvodu. Takže každý by si mohl myslet, že o všecko bylo postaráno. Jenže jejich odborníci 

byli všichni zaměstnanci firmy Dominion a Smartmatic, výrobců sčítacího zařízení. 

Takže udělali kozla zahradníkem. 

Co je potom v nepořádku s letošními americkými volbami? 

Je toho hodně, ale ty hlavní nedostatky byly následující: 

Pozdě v noci, když Trump zjevně vedl, klíčové státy zastavily sčítání volebních hlasů. 

Většinou byli pozorovatelé, kteří mají dohlížet na správnost volebního procesu odstraněni a 

sčítání hlasů pokračovalo tajně, bez nich. Kdykoliv sčítání opět pokračovalo, docházelo ke 

statisticky nemožným změnám. Statisíce volebních hlasů přibylo, skoro všecky pro Bidena. 

Volební hlasy, které byly doručeny po volbách, byly rovněž započítány. Desetitisíce 

volebních lístků měly nečitelné datum odeslání a přesto byly zpracovány. Obojí je proti 

volebním předpisům. Mnoho volebních hlasů prostě zmizelo a nebyly započítány. 

Také se později našlo velké množství poštou doručených volebních formulářů neotevřených a 

nezpracovaných. 

I když bylo mnohem více volebních lístků než kdy předtím obdrženo poštou, přesto, mnohem 

menší procento z nich bylo zamítnuto z technických a jiných důvodů. Politický analysta 

Robert Barnes se vyjádřil, že kdyby státy jednaly podle stejných předpisů na zamítnutí 

volebního formuláře jako dříve, pak Trump spolehlivě vyhrál volby. 

Mnoho voličů nebydlelo ve státě, ve kterém volili. Není to malé číslo, bylo to asi 20 312 lidí 

pouze v Georgii. Neplatné adresy byly zaznamenány ve velkém množství. Stejně tak 

obrovské množství mrtvých volilo. 

Přišly také volební lístky v tak perfektním stavu, že nemohly absolutně projít poštovním 

procesem. Mnohdy byly bez obálek, takže nešlo zjistit kdo je poslal. 

Statistické nemožnosti, z nichž všecky byly ve prospěch Bidena, byly hojné. Tak na příklad, 

při jedné várce volebních lístků Biden vedl před Trumpem 50,05 : 49,95. Při několika dalších 

várkách to byl stále ten stejný poměr. To je zjevný podvod. 



Očití svědkové a znalci 

Plukovník v penzi5 a počítačový analysta Phil Waldron svědčil u soudu v Pennsylvanii, že 

volební zařízení, které je ve Spojených státech používáno, bylo navrženo k tomu účelu, aby 

s jeho pomocí bylo možno manipulovat výsledky voleb. 

Podle něho, asi 1,2 milionů volebních hlasů bylo nezákonně změněno pouze v tomto státě. 

Používané volební zařízení poskytuje možnost oprávněným i neoprávněným osobám 

přesunovat volební hlasy, měnit jejich množství a používat ke sčítání i nevyplněné volební 

lístky. Zařízení je rovněž napojeno na internet a používá servery, které jsou umístěny mimo 

Spojené státy. 

On sám, při vyšetřování těchto podvodů přišel na mnoho případů, kdy byly vystaveny 

volební formuláře lidem, kteří je nikdy nevyžádali. A mnozí, kteří vyplněné lístky správně 

zaslali zpátky zjistili, že jejich hlasy nebyly nikdy obdrženy a tím pádem nebyly započítány. 

Jeho výpověď byla6 potvrzena rozvědkou ‘Kraken‘ (vysvětleno později), která potvrdila, že 

Dominion servery byly během voleb spojeny přes internet s Bělehradem, Iránem, Čínou a s 

Obamovou politickou skupinou. 

Další počítačová odbornice7, Melissa Carone, která pracovala pro firmu Dominion, což je 

výrobce sčítacího zařízení, vypovídala u soudu ve státě Michigan, že určité volební lístky 

byly skenovány 8 – 10x. Po oskenování mají být lístky vloženy do uzavřených uren, ale tyto 

byly přemístěny jinam, takže lístky byly různě pohazovány a byly volně přístupné všem. 

Advokátka Sidney Powell zahájila soudní procesy 

Začala pronásledování zločinných manipulátorů amerických voleb tím, že podala první 

stížnost ve státě Georgia. Ve 104-stránkovém soudním spisu označuje 30 provinění, mezi 

nimiž jsou i následující: 

• Počítačový program, používaný volebním zařízením firmy Dominion v několika 

amerických státech byl manipulován operátory z Číny a z Iránu za účelem sledování a 

ovlivňování voleb a to už i v předešlých volbách. 

• Svědek, který vypovídal pod přísahou potvrdil, že tento počítačový program byl 

navržen vládou Venezuely k tomu účelu, aby mohli ovlivnit volební procesy, což 

opravdu využívali. 

• Osobní sčítání volebních lístků (bez počítačového zařízení) byl podvod, protože 

nebyli povoleni žádní pozorovatelé, kteří by sledovali správnost celého procesu. 

Během sčítání bylo pozorováno, že volební lístky pro presidenta Trumpa byly dávány 

mezi lístky pro Joe Bidena. 

• Žádné podpisy na poštou doručených volebních formulářích nebyly během 

přepočítávání ověřeny. 

• Celé balíky volebních lístků byly výhradně pro Bidena, což je prakticky nemožné. 

• Funkci volebního zařízení na sčítání lístků je možno změnit během 7 minut, 

s použitím pouhého šroubováku, což potvrdil Andrew Appel, profesor počítačové 

vědy na prestižní Universitě v Princetonu. 

• Odborníci, kteří studovali návod na obsluhu počítačů firmy Dominion potvrdili, že 

tento dokument obsahuje instrukce, jak změnit nastavení, aby některé lístky nebyly 

započítány. 



• Protože tyto přístroje byly nezákonně připojeny na internet, to skýtalo možnost 

hackerům zezadu se na ně napojit, což se také dělo a jsou o tom důkazy. Dosvědčil to 

i finský programátor a znalec volebního zabezpečení, Hari Hursti. 

• Hursti také dosvědčil, že historie přístupu do těchto volebních sčítačů může být 

vymazána, takže hackeři mohou ledacos změnit a pak vymazat záznam o tom, že byli 

na zařízení napojeni. 

• V jedné části státu Georgie bylo zjištěno, že údaje 3 300 voličů se nacházely na USB 

paměťových kartách, které nebyly nikdy přidány k celkovému počtu hlasů. 

• Skoro 40 000 zaslaných volebních lístků nebylo nikdy započítáno. Toto potvrdil 

William Briggs, statistik a dřívější profesor na Cornell lékařské fakultě. 

• Guvernér státu Georgia Brian Kemp dovolil, aby venkovní obálky volebních 

formulářů byly otevřeny tři týdny před volbami, což je proti volebním podmínkám. 

Tyto obálky mají být otevřeny až v den voleb. 

Sidney Powell rovněž zahájila8 soudní řízení ve státě Michigan, kde předložila soudu 75-

stránkové obvinění, kde tvrdila, že ‘statisíce nezákonných, nečitelných, okopírovaných a 

jinak zjevně falšovaných volebních lístků byly použity na způsobení obrovského volebního 

podvodu‘. 

A hned se dostavily9 následky: jeden z jejích svědků byl surově zbit a skončil v nemocnici. 

„Tyto lidi je nutno ochraňovat,“ prohlásila Sidney při rozhovoru s televizním reportérem. 

„Nejen že mohou ztratit zaměstnání, ale jejich životy jsou ohroženy.“ To bylo okamžitě 

proradnými mediemi zesměšňováno. 

Kolik skutečně dostal Trump volebních hlasů? 

President Trump se vyjádřil10, že by vyhrál všecky hlasy Volební komise ve státě Georgia 

poměrně snadno, kdyby guvernér Brian Kemp a státní sekretář Brad Raffensperger povolili 

ověření podpisů. Proč tihle dva ‘republikáni‘ odmítají něco takového udělat? Georgia je 

přitom jeden ze šesti volebně-důležitých států americké unie. 

Trumpova volební kampaň11 proto požaduje zorganizování nových voleb v Georgii. Už to, že 

se tam vyskytly desetitisíce nezákonných voličů, jejichž hlasy byly přesto zaneseny do 

sčítacího zařízení a že došlo k obrovskému množství nesourodností, omylů a 

pravděpodobných podvodů, dělá nové volby opodstatněné. 

Tamnější volební zaměstnanci nebyli schopni zabezpečit volební lístky proti zneužití, 

neověřovali podpisy voličů a zakázali pozorovatelům přístup k volebnímu zařízení. Vyskytlo 

se též velké množství perfektně čistých, nezmačkaných volebních lístků bez obálek (takže 

nebylo možno zjistit kdo je poslal nebo doručil) a skoro všecky byly pro Joe Bidena. Tyto 

skutečnosti jsou podloženy výpovědí několika občanů státu, všecky získané pod přísahou. 

Když celou situaci shrneme12, tak president Trump získal víc volebních hlasů, než kterýkoliv 

předešlý president, ucházející se o znovu-zvolení. Měl o 11 milionů hlasů víc, než když se 

v r. 2016 ucházel o presidentství poprvé. 

Kdo, anebo co je Kraken? 

Z rozhovoru13 s generálem Flynnem (který byl dříve poradcem presidenta Trumpa ve věci 

národní bezpečnosti), s generálem McInerney (odborníkem na cyber-válku) a Mary Fanning 



(politicky zainteresovaná spisovatelka) vyšlo najevo mnoho důležitých informací, týkajících 

se současných voleb. 

Předně byla odhalena totožnost organizace Kraken – je to 305. oddíl americké vojenské 

rozvědky, který spolupracoval s tajnou klikou, usilující o odstranění presidenta Trumpa 

z Bílého domu. Jak říká generál McInerney, doposud se nevyskytl ani zlomek ujištění, že by 

FBI, CIA, nebo Ministerstvo spravedlnosti byli na straně presidenta; naopak, straní se skrytou 

garniturou (deep state) a zkoušejí Trumpa odstranit z cesty. 

Server firmy Dominion byl umístěn v budově, která patřila americké rozvědce CIA ve 

Frankfurtu, v Německu a tam byly volební výsledky převáděny přes internet, zmanipulovány 

Čínou a Iránem a poslány zpátky. Americkým ‘Zvláštním jednotkám rozvědky‘ se podařilo 

tento server získat přesto, že se CIA bránila střelbou a pět z nich při tom padlo. Také na 

straně CIA byly ztráty na životech. Hlavní ředitelka CIA, Gina Haspel, která se tam 

z neznámých důvodů zrovna nacházela, byla zraněna a vzata do vazby kvůli vlastizradě. 

Hammer a Scorecard 

Na americké půdě byl používán na manipulace s volebními hlasy počítač Hammer a program 

Scorecard. Bývalý president Obama toto zařízení úspěšně využil při svém znovu-zvolení do 

presidentské funkce. Bez něho by nikdy nevyhrál. 

Během současných voleb se stalo, že několik důležitých volebních států přestalo sčítat volby 

ve stejný čas. To nemohla být náhoda; něco takového nasvědčuje na plánovanou akci. V ten 

moment byl s největší pravděpodobností spuštěn Hammer, aby posunul Joe Bidena do 

popředí. 

Další důkazy o podvodech byly nalezeny na serveru, zabaveném v Německu a byly 

předloženy Nejvyššímu soudu Spojených Států (SCOTUS) který rozhodne o jejich 

případném zveřejnění. President Trump určitě tušil, pokud to přímo nevěděl, že dojde 

k obrovskému volebnímu podvodu a jaksi se proti tomu zajistil. V současné době již začal 

čistku administrativního aparátu a odstranil 11 vysoce postavených členů Obranného výboru, 

mezi nimi Madeleine Albright a Henry Kissingera. 

Odkud vzali spiklenci tolik volebních formulářů? 

To je zajímavá otázka14, protože volební formuláře byly rozesílány jednotlivým 

registrovaným voličům a tito je zase posílali vyplněné zpátky. Jenže když počet vyplněných 

volebních formulářů překročil rozeslané množství o statisíce, snad i miliony, člověk se ptá, 

odkud ty nadbytečné formuláře přišly. 

Ukázalo se, že byly objednány z Číny. Byl dokonce zachycen telefonní hovor dvou osob, 

mluvících mandarinskou čínštinou, kdy jeden z nich objednával volební formuláře: „Když 

máš na to peníze, množství není problém,“ říká kontaktní osoba v Číně. „Ale všimni si, že tisk 

a inkoust jsou jiné než předtím,“ ten druhý upozorňuje. „To nevadí. Až dostanu vzorek, 

udělám to úplně stejné,“ říká ten první a druhý pokračuje: „Potřebuji objednat opravdu velké 

množství. Kolik bude stát jeden takový volební lístek?“ „Stejná cena jako minule,“ zní 

odpověď. 

Ukázky padělaných volebních lístků na stránce zde15. Ve skutečnosti mělo být snadné zjistit, 

které volební lístky jsou pravé a které ne. Ty pravé mají tajný vodoznak, viz video16. 



Kdo doopravdy vlastní firmu Dominion? 

Právě vyplavala17 na povrch všech těch kalných vod další důležitá informace o tom, kdo 

vlastní firmu Dominion. 8. října 2020, těsně před americkými volbami, byla tato firma 

prodána za $600 milionů švýcarské investiční bance UBS Securities. UBS ale vlastní 

pouhých 24,99%. Ten zbytek, celých 75,01% vlastní několik čínských firem. 

Takže komunistická Čína vlastní a spravuje volební zařízení, používané v Americe a po 

celém světě a toto je naprogramováno na zkreslení volebních výsledků podle zvůle 

příslušných manipulátorů! 

To dává ještě hlubší význam ‘Výkonnému příkazu‘ (Executive order), který vydal president 

Trump 12. září 2018 a podle kterého může zabavit majetek cizích států na americké půdě, 

které by uplatňovaly vliv na americké volby. 

Jaké možnosti má president Trump 

President může18 uvést v platnost ‘Národní obrannou akci, záznam 57‘ (JFK National 

Security Action Memorandum 57), kterou zavedl president John F. Kennedy. Podle tohoto 

zákona má stávající president možnost rozpustit rozvědku CIA a rozložit ji na několik malých 

skupin. A to je, čeho se všichni v CIA nesmírně obávají. 

President může dále19 vyhlásit ‘Povstalecký akt‘ (Insurrection Act) z r. 1807, který mu dává 

možnost použít Národní gardu a vojsko na americkém území, za účelem potlačení ‘povstání‘, 

které je zaměřeno proti Spojeným státům. Tento zákon by byl využitelný k zastavení přílivu 

nezákonných emigrantů, kteří zaplavují severní Ameriku stejně jako Evropu. Je podezření, že 

jsou dováženi proto, aby zničili zemi zevnitř. 

Spuštění tohoto zákona by bylo začátkem boje o Spojené státy, což by mělo dalekosáhlé 

následky i jinde ve světě. To by mohlo způsobit, že by radikální levice, popíchnuta zrádnými 

medii, zahájila plánovanou komunistickou revoluci. 

Pak by protizákonní a choromyslní levicoví stoupenci prohlásili Trumpa za vojenského 

diktátora a stále dál by agitovali další levicové elementy, aby vytáhli do ulic a postavili se na 

odpor. Ozbrojení násilníci by pak mohli střílet po Trumpových stoupencích, bombardovat 

vládní budovy a útočit na policii. Guvernér Kalifornie, který je placen Čínou, by určitě vydal 

příkaz pro tamnější Národní gardu, aby presidenta neuposlechla. To samo by mohlo spustit 

v Kalifornii skutečnou válku. 

Čína jako ohrožení svobody? 

John Ratcliffe, ředitel Národní rozvědky20 (National Intelligence) varoval v televizním 

vysílání před tím, že Čína zkouší skrze vydírání, podplácení a jiné zákeřné akce ovlivňovat 

americké zákonodárce, aby odsouhlasili pouze ty zákony, které jsou pro ně prospěšné. Řekl 

přímo: 

„Kdybych mohl, varoval bych Američany o tomto největším nebezpečí od 2. 

světové války,“ prohlásil. „Čína zkouší ovlivňovat členy Kongresu v mnohem 

širším měřítku, než kterákoliv jiná země na světě … a ještě zkouší zcizit 

americký intelektuální majetek (patenty, vynálezy), zkouší kopírovat naši 

technologii a pak postupně nahrazuje americké firmy na globálním trhu.“ 



Jako příklad čínského vlivu poslouží zatčení a uvěznění ředitele Chemického oddělení na 

Harvardu, kterému Čína platila $50 tisíc za měsíc za plán, jak podchytit hlavní vědce, aby jim 

dodávali informace. Další tři vědci dostali výpověď z Andersenova rakovinového centra 

v Houstonu, kvůli podezření na zcizení výzkumu rakoviny pro Číňany. 

Americké vládní orgány odhadly, že čínská průmyslová špionáž stojí Ameriku asi $500 

miliard ročně. 

Jakpak je to asi u nás? Jsme taky poplatní Číně a necháváme se okrádat o národní majetek jen 

proto, že Čína dobře platí? Nesmíme zapomínat, že v r. 2016 předala pražská premiérka 

Adriana Krnáčová čínskému presidentovi klíče od města Prahy a president Zeman s ním 

podepsal smlouvu o spolupráci. Víme o jakou spolupráci se tehdy jednalo? Byli jsme 

informování o znění této smlouvy? Řekli nám její podmínky? 

Je jisté, že nešlo o pouhé prázdné gesto, ale byl to velmi důležitý a závažný symbolický čin, 

kterým jsme byli uvrženi pod diktát Číny. Tím se všichni tak zvaní nekomunisté podbízeli 

čistě komunistické, diktátorské zemi, která neuznává základní lidská práva a pro kterou 

lidský život nemá cenu. A my jsme byli těmto tyranům zaprodáni. 
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KAPITOLA 20 

ZÁHADNÝ ELEKTROMAGNETICKÝ ’VIRUS’ 

10. prosince 2020 

Tam, kde v Americe skončila karanténa a děti začaly chodit do škol, kde se studenti vrátili na 

studia, se brzy začaly vyskytovat záhadné nemoci. Nikdo nevěděl odkud přicházely, nikdo 

nevěděl co je způsobovalo, ale jako obvykle, byl obviňován korona virus. Pak bylo 

samozřejmě řečeno, že se vrátili do škol příliš brzy, ještě bylo nutno dodržovat karanténu. A 

že když se takhle všichni dají dohromady, nákaza je snadná. A podobné, nesmyslné 

lamentace. 

Ve skutečnosti, korona epidemie neexistuje a ani nikdy neexistovala. Všecek křik kolem 

tohoto krutého výmyslu je psychologická válka proti nám, za účelem nucené karantény, za 

účelem zničení průmyslu, zničení naší obživy, zakázání cestování a dohnání nás k zoufalství. 

Je to snaha zničit nás po všech stránkách, pak přijdou nucené lékařské zásahy, testování a 

nakonec povinné očkování. Od samého začátku to nebylo nic jiného a pokračovalo to přesně 

podle plánu, který byl rovněž v některé z předešlých kapitol popsán. 

Ale co je za záhadnými nemocemi mladých lidí ve školách? Ti přece mají být proti chřipkám 

odolní a zatím padají na zem v mdlobách, dostávají záchvaty, teče jim krev z nosu, trpí 

silnými bolestmi hlavy nebo uší, nemohou chodit, vlečou se jako po obrně, sotva se drží na 

nohou? 

Říká se tomu akutní ochablá myelitida a je to vážná neurologická porucha, která může 

způsobit trvalou paralyzu. 

Že by další příznak korony? Ale kdepak! 

Odborník vysvětluje 

Joe Imbriano, který studoval1 biologii, včetně biologie radiace a také chemii a eugeniku říká, 

že ten skutečný důvod pro násilnou karanténu je zcela jiný. Zatím co jsme všichni poctivě 

seděli doma a společně se obávali jakéhosi bezvýznamného viru, všude kolem jezdily 

dodávky a pracovníci, kteří z nich vystupovali, se zaměřovali hlavně na školy, nemocnice, 

hotely, kostely, letadla, knihovny a jiné veřejné budovy, kde instalovali 5G wi-fi technologii. 

Tím modernizovali současné bezdrátové spojení ze 4G na 5G. 

Jedná se o další vylepšení internetového spojení, což představuje nová, 60 GHz milimetrová 

technologie, součást nového wi-fi systému, kterému se říká y-gig (uáj-gig). Je to systém 

průmyslové kapacity a je v současné době instalován do všeho wi-fi zařízení na veřejných 

místech. 

Ve školách jsou tyto čipy instalovány přímo do učeben a vedení škol a správa veřejných 

budov do toho nemá co říct. Ve skutečnosti ani nevědí o co jde, nevědí, že to zařízení je 

mikrovlnná válečná zbraň, která je skrze tak zvaná zadní dvířka ovladatelná na dálku, zvenčí. 

To umožňuje naprosto anonymně zvýšit jak její výkon, tak změnit frekvenci a modulaci. 

Proto tam, kde už je takové ‘vylepšení‘ nainstalováno chtěli děti zpátky ve školách, aby jim 

mohli tuto nebezpečnou zbraň ve formě neviditelného vlnění vmetat přímo do tváří, protože 

to na nich potřebovali vyzkoušet. 60 GHz mm frekvence útočí na kyslík ve vzduchu a při 

nedostatku kyslíku člověk ztrácí vědomí, dochází k poškození plic a k mnoha jiným potížím. 



To všecko jsou příznaky tak zvané ‘korony‘, které nám celou dobu tak poctivě vštěpovali do 

hlavy. A jelikož korona je infekční nemoc, bude i tato porucha, vyvolaná 

elektromagnetickými frekvencemi, mylně považována za nakažlivou. Lidé budou izolováni, 

přijdou nucené karantény, rozdělení dětí od rodičů a nakonec – jako vysvobození – 

dostaneme očkování! 

Tímto způsobem, s pomocí 5G technologie je možno způsobit nemoci dýchacích cest, 

paralyzu a paralytická onemocnění a rovněž nemoci typu polio a jiné. A jednou, v blízké 

budoucnosti, až toto zařízení pustí naplno, pak budeme padat na zem jako mouchy, mrtví. 

Nové vojenské vybavení wi-fi jednotek má vysílat celkem tři druhy elektromagnetických vln: 

1. 2,45 GHz, což je absorpční spektrum vody. Jsou to velmi nebezpečné kmitočty, 

mylně používané na ohřívání jídla v mikrovlnách a dnes obsažené ve všech wi-fi ve 

školách, v nemocnicích, v domovech důchodců a ve veřejných budovách na ozařování 

našich dětí a všech nemocných, nebo jinak znevýhodněných osob, na ničení jejich 

zdraví, jejich budoucnosti a budoucnosti celého národa. Rozšířily se proto tak moc, že 

na ně není potřeba licence. 

2. 6 GHz elektromagnetické vlnění, což je absorpční spektrum jódu, neboli odstraňuje 

jód. Lidé, kteří mají dlouhodobý nedostatek jódu podléhají těžkým depresím, mají 

potíže s dýcháním, bolesti na prsou, mentální problémy a změny stavu vědomí, což 

jsou všecko komplikace, spojené s podfunkcí štítné žlázy. Spolu s tím přichází rovněž 

obezita, dnes tak rozšířená po celém světě – kdoví proč. 

3. 60 GHz elektromagnetické vlnění je absorpční spektrum kyslíku. Bez kyslíku není 

život, to všichni víme. 

Vliv elektromagnetické energie 

Dr. Rashid Buttar říká2, že všecky elektromagnetické frekvence mají vliv na veškerý život na 

zemi. Ať je to 1G, 2G, 3G, 4G a dnes 5G, ty všecky mají škodlivý vliv na fyziologii živých 

tvorů. Jak možno usuzovat, ta poslední z nich, 5G má vliv nejhorší. 

Její škodlivý vliv je uplatňován jednak na imunitní systém, ale také narušuje soudržnost 

buněčných membrán. Tak na příklad, u voltáží ovládaných vápníkových kanálků, které jsou 

kritické pro schopnost buněčných membrán regulovat přísun a vylučování vápníku, když tato 

voltáž je narušena, pak se do buněk nahrne přebytečný vápník, což způsobí potlačení 

apoptózy a pak dojde k výskytu a bujení rakoviny. 

To je ale pouze jeden vliv, který tyto elektromagnetické vlny mají na člověka. Jsou ještě 

vlivy jiné, přídavné a ty se nesčítají jedna a jedna se rovná dvě; ten výsledek může být 

mnohonásobný, protože takové sčítání se chová synergisticky vůči velikostí té nejvíce ničivé 

části. Takže když tato technologie dále způsobuje potlačení lymfocytů (bílé krvinky), což je 

většinou následek oddělení železa od hemoglobinu v červených krvinkách a protože 

hemoglobin přenáší do těla kyslík, který bez železa nemůže být přenášen, pak se člověk dusí 

a padá v bezvědomí na zem. 

Je mnoho toho, čemu dnešní věda ještě nerozumí a přesto zkouší zavést něco, co může být 

velice škodlivé nejen pro všecky živé tvory, ale i pro přírodu a pro naši planetu a její systém. 

Už jen to, že takové množství elektromagnetických vln v té potenci, jakou má 5G může 

narušit celý zemský magnetický systém, včetně zemského magnetismu, který se rozpíná do 



dálky mnoha kilometrů a který nás chrání před mnohými škodlivými vlivy z vesmíru, už jen 

to stojí za úvahu. 

Takový barbarský zásah může narušit i počasí a morfologickou strukturu a celkové nastavení 

našeho planetárního systému. Dá se čekat, že bude ještě víc přírodních katastrof, jako třeba 

situace, kdy se celý kus země utrhne a i s domy, stromy a s lidmi sjede do moře, nebo do 

propasti. Může být ještě více zemětřesení, ještě více tsunami a ještě více jiných katastrof. 

Už dnes má psychopat Elon Musk na obloze asi 20 000 satelitů, které na nás denně vysílají 

5G technologii. Údajně jich tam chce mít celkem 40 000, k nemalému znechucení astronomů, 

kteří si stěžují, že kvůli satelitům nevidí oblohu. 

S tolika satelity je jisté, že jejich vliv je značný a možná způsobují různé nevysvětlitelné 

události tady na zemi. Jak to, že na příklad byly v jisté řece v Thajsku z ničeho nic nalezeny 

desetitisíce mrtvých ryb? 50 tun mrtvých ryb se objevilo v rezervoáru v Indonésii. 10 

mrtvých velryb bylo nalezeno na pláži také tam. Stovky mrtvých tučňáků byly vyplaveny na 

pobřeží v Brazilii. 350 mrtvých slonů bylo nalezeno v Botswaně. Tisíce mrtvých delfínů 

vyplavilo moře na pláž ve Francii. Tisíce mrtvých a umírajících ptáků byly objeveny 

v Německu. 55 700 kusů dobytka zahynulo, údajně kvůli přílišné zimě v Mongolsku. A tak 

dále. Dlouhý seznam najdete zde3. 

Škodí i přírodě 

Wi-Fi radiace4 škodí i rostlinám, jak bylo nedávno dokázáno v Německu. S použitím 

mikrovlnné antény pro mobily byl 9 let zkoumán její vliv na stromy. Bylo zjištěno, že tato 

technologie je stejně ničivá pro stromy, jako pro lidi. V Holandsku dělali podobný pokus již 

v r. 2010 a zjistili, že stromy začaly vykazovat známky jakési nemoci, což se projevovalo 

‘krvácením‘ a trhlinami v kůře. 

Tato zranění se prvně objevila na straně, která byla přímo proti stožáru, ale postupně 

prostoupila celým stromem až na druhou stranu. A to bylo pouhých 2,45 GHz. Jaké škody 

budou napáchány s 5G technologií, což je mnohonásobek, 60 GHz je hrozné pomyslet. 

Samozřejmě, nedozírné škody jsou a budou tím páchány i na zvířatech a na lidech, protože 

tento druh technologie je s přírodou a s živými tvory neslučitelný. 

Už to, že ani 5G, ani žádná5 jiná, předešlá mikrovlnná technologie nebyla nikdy testována co 

do škodlivosti, je velice podezřelé. Při jednání v americkém Kongresu to zástupci telefonního 

průmyslu otevřeně přiznali. 

Nedozírné následky 

5G je technologie milimetrových vln, které prostupují vším mnohem rychleji, než kterákoliv 

jiná radiace. Kvůli své rychlosti je to radiace velmi škodlivá pro živý organizmus, protože 

dokáže prostoupit do mnohem větších hloubek lidského těla, než technologie předešlé. 5G má 

vliv na oči, srdce, kůži, imunitní systém, koruptuje reprodukční systém, způsobuje 

chromosomální výchylky, apoptózu, zabraňuje opravě DNA, kromě mnoha jiných problémů,  

Když se tento rychlý kmitočet dostane do lidského těla, vytvoří doslova energetický výbuch, 

který pronikne do větších hloubek, než bylo odhadováno na počítačových modelech, jak říká 

Dr. Igor Belyaev, bývalý pracovník-vědec organizace WHO. 



Takže 5G elektromagnetické frekvence mají přesně ten vliv, kterým se vyznačuje korona. Při 

vystavení člověka vlivu 5G zapne imunitní systém a ten způsobí vylučování virů: našich 

vlastních virů! Lidé se začnou dusit, čímž dojde ke zranění plic a při delším trvání i ke smrti. 

Při testování jsou objeveny ty stejné viry, které jsou připisovány koroně. To proto, že test 

hledá právě tyto viry, hledá součást našeho vlastního DNA, což je pak mylně vydáváno za 

koronu. 

A když test vyhodnotí koronu, pak řeknou, že máme koronu a přitom máme poruchu, 

způsobenou elektromagnetickým kmitočtem, což není v nejmenším nakažlivé. 

Zkoušel vůbec někdo pátrat, jestli všichni ti, postiženi ‘koronou‘ nepochází náhodou ze 

stejného místa? Zkoušel někdo vyhodnotit vliv 5G antény na její okolí? Zajímal se vůbec 

někdo o to, jací lidé žijí v okolí každé antény, jestli tam nejsou děti, staré osoby, nemocní? 

Na všecky tyto otázky je jednoznačná odpověď: NE! 

Když to přímo nehřeje, nepálí, nehouká, nebručí, nerámusí a nesignalizuje, tak je to 

považováno za neškodné. A tyto antény jsou vztyčovány hlavně na školách, na nemocnicích, 

na veřejných budovách, starobincích a podobně. 

Takže za pár let nás opravdu dostanou všecky. Lidé se přestanou množit, protože jak 4G, tak 

5G způsobují kromě rakovin a všech ostatních těžkých nemocí také neplodnost. A pak to, co 

z nás zbude, bude možná tím stejným zákeřným způsobem snadno vyřízeno. To je možná ten 

pravý důvod proč sem vozí miliony a miliony pochybné emigrace z nejzaostalejších zemí 

světa – aby nás nahradili, až nás jednou všecky hromadně vyhubí. 

Mapka instalací v České republice je zde6. 

Zkouší zajistit souhlas skrze ignoranci 

Někdy v půli7 srpna 2020 podepsal americký ministr zahraničí, Mike Pompeo ‘Deklaraci o 

5G bezpečnosti‘ se slovinským ministrem zahraničí Anze Logarem. O jaké ‘bezpečnosti‘ ta 

smlouva pojednává? Snad nás naši vládní představitelé mile překvapí, když napřed vliv 

mikrovlnného kmitočtu prozkoumají a vyzkoušejí co do účinků, než nám ji postaví přímo 

před okna obyváku? 

Ne, v žádném případě ne. 

Tady není ze žádné strany zájem starat se o naše dobro. Ve skutečnosti tato smlouva zaručuje 

‘přísnou kontrolu dodavatelů s ohledem na jejich etické chování a jejich dodržování 

bezpečnostních zásad a správných pracovních podmínek‘. Takže jde opět o hlouposti, starají 

se o etiku dodavatelů a na etiku vůči svým vlastním daňovým poplatníkům, kteří je všecky 

tam nahoře již celá dlouhá léta velmi dobře platí, se ohledy neberou. 

Článek dále podotýká, že jiné evropské země, včetně Polska, České republiky a Estonska už 

tuto smlouvu podepsaly. 

Věděli jste o tom? Ptal se vás někdo, jestli je vůbec dobré o něčem tak škodlivém jednat? 

Uvědomil vás někdo, co je na vás chystáno? Jistě že ne. Ti tam nahoře si dělají co chtějí, 

podepíšou cokoliv, jen aby se zalíbili Západu. Anebo snad aby si zasloužili ten bakšiš, který 

za to shrábli? 



Po pravdě řečeno, nejspíš ani neví co podepsali. Nerozumí tomu, neví o co jde. Neví nic o 

technologii, neví nic o vědě, neví nic o výzkumu, o biologii, chemii, elektronice, o lidském 

zdraví a o ničem podobném. A stejně tak neví, co znamená 5G technologie pro lidský 

organismus a pro přírodu. 

Ale pořád autoritativně podepisují! 

Už to, že sám americký ministr zahraničí osobně obráží jednotlivé dříve-socialistické země, 

je něco nesmírně podezřelého. Být ministrem, to je velmi vysoká politická funkce a on tady 

brázdí po Evropě a shání podpisy na souhlas? To je velice podivné a nesmírně podezřelé. 

Zmíněná smlouva8, podepsaná zástupci České republiky obsahuje značné množství lživých 

prohlášení, která jsou tak oblíbená dnešními politiky. Údajně bude 5G technologie nezbytná 

pro budoucí prosperitu a národní bezpečnost, umožní kooperaci mezi ČR a USA a spojí 

ekonomie celého světa. Umožní přenášení daleko většího množství informací, ochrání 

komunikační sítě před přerušením, nebo manipulacemi a zaručí soukromí a svobodu 

jednotlivým občanům. 

To všecko jsou výmysly, lži a prázdné fráze. 5G nám není schopna zaručit o nic víc 

bezpečnosti než stávající síť a spojení celého světa je možno docílit i přes poštu – pouze je to 

pomalejší. Chránit komunikační sítě proti přerušení a manipulaci taky není schopna o nic víc 

než existující 2,45 GHz. A soukromí a svobodu nám zaručí snad až nás dostane dva metry 

pod zem. 

Ale cosi-jaksi naznačuje poslední odstavec, který přikládám v překladu: 

„Spojené státy a Česká republika věří, že přechod zemí od existujících 

nedůvěryhodných dodavatelů komunikačního hardware a software 

k důvěryhodným skrze průběžnou obnovu při opotřebení, je kritický. Taková 

snaha nejen že zlepší národní bezpečnost, ale také poskytne možnosti soukromým 

zlepšovatelům, aby uspěli při volné a spravedlivé soutěži a přispěli tak našim 

vlastním digitálním ekonomickým systémům. Jako další, Spojené státy a Česká 

republika podporují diskuzi o bezpečnosti 5G uvnitř Severoatlantického paktu 

(NATO).“ 

Současná snaha je vyřídit čínskou firmu Huawei, která měla být původně hlavním 

dodavatelem 5G zařízení. Nějak se s nimi rozhašteřili, ať už udávají důvody jakékoliv a dnes 

je zkoušejí vyřídit. Takže předchozí odstaveček bych přeložila do srozumitelné češtiny asi 

tímto způsobem: 

„Spojené státy a Česká republika věří, že přechod zemí od existujících 

nedůvěryhodných dodavatelů komunikačního hardware a software k ještě méně 

důvěryhodným skrze průběžnou obnovu při opotřebení, je kritický. Taková 

snaha nejen že zhorší národní bezpečnost, ale také poskytne možnosti 

soukromým hackerům, aby uspěli při volné a spravedlivé soutěži a přispěli tak 

ke sledování, monitorování a ovlivňování našich vlastních digitálních 

ekonomických systémů. Jako další, Spojené státy a Česká republika zamezují 

diskuzi o bezpečnosti 5G uvnitř Severoatlantického paktu (NATO).“ 

Zda je to pravda, to se ukáže. 



 

1 https://www.youtube.com/watch?v=a_hw7jFweMk&feature=youtu.be 
2 https://www.youtube.com/watch?v=rv5f6ebjQCc 
3 http://www.end-times-prophecy.org/animal-deaths-birds-fish-end-times.html 
4 https://www.blacklistednews.com/article/77142/studies-show-cell-phone-towers-inflict-significant-damage-to-

trees-and-human.html 
5 https://www.activistpost.com/2020/05/5g-may-penetrate-deeper-into-the-body-because-of-its-very-fast-pulse-

says-former-who-scientist.html 
6 https://rlan.ctu.cz/en 
7 https://sputniknews.com/world/202008131080156178-slovenia-us-sign-declaration-on-security-of-5g-

networks/ 
8 https://www.state.gov/joint-statement-on-united-states-czech-republic-joint-declaration-on-5g-security/ 
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Snaha NATO napadnout Rusko1, mocně podporována propagandou sdělovacích prostředků, 

které kromě toho neustále brojí proti ruskému presidentovi Putinovi, má kořeny, sahající do 

dávné minulosti. K pochopení celé situace je nutné si napřed objasnit historii tak zvaných 

Iluminátů. Iluminátové jsou tajná a velice nebezpečná organizace. Je to kult, který se 

v současné době pokouší dostat celý svět pod svou svrchovanou kontrolu a provedením toho 

plánu pověřil skupinu nevolených šílenců v OSN. 

Pouze kvůli jejich tajuplnosti, zůstávají Iluminátové v pozadí všeho světového dění již celá 

staletí. Jejich základem je jakýsi druh Luciferského náboženství, neboli vyznávání Lucifera. 

Lucifer a Satan jsou mnohými považováni za různé bytosti, ale oba mají stejné telefonní 

číslo, takže jsou jedno a to stejné. 

Architektonický symbol Luciferismu je pyramida, kde všichni do jejich kultu zasvěcení se 

ocítají nahoře, kdežto běžní otroci, kteří vykonávají veškerou práci, což jsme my, okupují tu 

nejspodnější vrstvu. 

Přes veškerou propagandu se ale Luciferismus ve světě neujal. Kdysi, v dávných časech to 

byl jakýsi zdroj vědomostí; byl to způsob, jak získat moc. Ale protože Luciferských kultů 

bylo hodně a nebyly sjednoceny, často bojovaly mezi sebou a v takových dobách prožíval 

zbytek lidské společnosti dočasnou svobodu. 

Kolem r. 336 před n.l. byl ale do Egyptského Luciferského kultu přijat Alexander Veliký. 

Jeho snaha dobýt světovládu vojenskou mocí byla kultem podporována, protože Luciferiáni 

sledovali ještě podružný cíl, sjednotit všecky jejich kulty v jeden celek. To se nepodařilo, 

snad proto, že Alexander zemřel velmi mladý. Bylo mu pouhých 33 let. 

V té době existovalo v okolí Středozemního moře značné množství škol, které vysvětlovaly 

záhady a tajemství tohoto světa. Do těchto škol mohli pouze aristokraté a jejich děti; 

obyčejným lidem byl přístup zakázán. S pomocí dvou těchto kultovních škol byli rovněž dáni 

dohromady Julius César a egyptská královna Kleopatra. 

To nebyla žádná líbivá romance, jak je nám ve filmech předkládána; zde se jednalo o čistě 

politický a praktický tah, z pozadí navigovaný  tajnými spolky. Těmto se jednalo hlavně o to, 

aby vládnoucí pár pomohl se sjednocením jejich kultovních soudruhů po celém tehdejším 

světě. 

Úkol Alexandra Velikého dokončil Ptolemaius César, rovněž zvaný Cesarion, syn Césara a 

Kleopatry, který se narodil v r. 46 před n.l. On byl ten, kdo založil Luciferskou tajnou 

společnost přímo v centru Říma. Jeho následovatelé ho uctívali jako boha; jeho matka byla 

pro ně rovná bohyni Isis a dokonce mu i přezdívali Issa, syn Isis. Issa rovněž znamená 

v překladu Ježíš. 

Tato Luciferská sekta, jejíž hlavní sídlo je stále ještě v Římě, byla základem Iluminátů. Tím 

pádem, skrytý za katolickým Vatikánem, kdesi uvnitř římsko-katolické církve se ukrývá 

tajemný Luciferský kult, což jsou dnešní Iluminátové. Celá léta se drželi v úkrytu, ale dnes 

vystupují na povrch a zkouší převzít vedení celé Katolické církve. Volba prvního jezuitského 

papeže znamenala konec odporu zbytku církve vůči tomuto tajemnému kultu. 



Agenda 2030 

Tím pádem, když současný ‘papež‘ František navštívil v r. 2015 budovu OSN a veřejně 

schválil jejich nový plán, zvaný Agenda 2030, to byl velmi vážný krok ve světovém dění, 

málokým pozorovaný. 

Agenda 2030 je plán na převzetí veškerých světových zdrojů malou skupinkou nevolených 

byrokratů, kteří tajné ovládají OSN. Tento projekt není snaha nakrmit chudé a hladovějící ve 

světě, jak je předstíráno. 

Po podrobném prozkoumání je zjevné, že je to plán na zničení střední vrstvy v Evropě a ve 

Spojených státech. Je to dále plán, podle kterého mají vatikánští Iluminátové převzít kontrolu 

nad celým světem do roku 2030. 

Ruská ortodoxní církev a Vatikán 

Konflikt mezi NATO a Ruskou federací se zřetelně projevuje právě v Syrii a je to konflikt 

mezi Katolickou církví v Římě, neboli Ilumináty a ruskou Ortodoxní církví. Ruská Ortodoxní 

církev nespadá pod Řím, což znamená, že nejsou ovládání kultem Iluminátů. V r. 1439 byl 

pokus přiřadit ruskou Ortodoxní církev k Vatikánu, ale ten se nezdařil. 

Poslední ruský car, Mikuláš II. dobře věděl o Iluminátech a o jejich snaze podrobit si ruskou 

církev a proto bylo zorganizováno zničení jak jeho, tak celé jeho rodiny. Sovětský svaz, 

řízený Ilumináty rovněž zkoušel potlačit a zničit ruskou Ortodoxní církev, ale to se mu 

nepodařilo. 

Iluminátové vidí Ruskou ortodoxní církev jako hlavní a poslední překážku jejich světovlády. 

Spojené státy už jsou pod jejich totální kontrolou a Evropa, pod vedením Evropské unie 

zrovna tak. Tyto země nebudou Novému světovému zřízení klást odpor. Ale Ruská ortodoxní 

církev je a zůstává pro ně problémem. 

ISIS a CIA 

Teroristická skupina známá jako ISIS není přesně to, za co ji media vydávají. ISIS je 

pojmenována po Kleopatře, kterou její následovníci považovali za převtělení bohyně Isis. 

Americké CIA je řízeno organizací Skull and Bones (její členové jsou a byli vždy hlavní 

američtí politikové a presidenti), která sama je řízena Jesuity a tito se zodpovídají 

vatikánským Iluminátům. 

Tak, jako Al Kajida, stejně tak i Islámské státy, včetně ISIS, to všecko jsou výtvory CIA. A 

skrze ISIS je vedena válka proti Rusku. 

Když si uvědomíme skryté či zjevné nepřátelství Turecka vůči Rusku a připočteme k tomu 

přílišnou blízkost Syrie k ruským hranicím, tak pochopíme, že vedení Ruska nemůže 

ignorovat zbrojení v tomto státě. Tím pádem, s použitím ISIS a Ameriky, ve skutečnosti válčí 

v Syrii Iluminátové proti Ruské ortodoxní církvi, kterážto je ta poslední instituce, která nás 

ještě brání před celosvětovým zotročením a možná i vyhubením. 

Je jisté, že válka mezi Amerikou a Ruskem by neskončila pro Ameriku dobře. Toto by měli 

Američané pochopit a tvrdě se postavit proti jakýmkoliv dalším ozbrojeným konfliktům. 

Problém je, že Luciferský kult, skrývající se celá staletí za Vatikánem a jeho členové, 

Iluminátové, ovládají vládu Spojených států a i vlády všech jiných zemí skrze OSN. 



Celá staletí tajnůstkářství 

Běžní katolíci a i běžní Jesuité s tím vším nemají co do činění. Sledují pouze víru Kristovu a 

světské pletichy se jich často netýkají. Jezuité se vyznamenali také jako skvělí učitelé a 

vychovatelé a mnozí z nich o zákeřné a anarchistické části jejich řádu snad ani neví. Ale 

vrchní vedení, ta špička pyramidy, ta je prohnilá skrz naskrz. 

Je zjevné proč tomu tak je. V každé korporační hierarchii se vždycky ti oportunisté, ti 

šplhavci, ti bezpáteřní psychopati a jim podobné zrůdy dostanou až nahoru, zatímco dobrý 

kněz, lidumil, který by za svoje stádečko věřících duši dal, je poslán do nejzapadlejší vesnice. 

Ranně křesťanské hnutí vzrostlo coby opozice vůči utlačovatelské povaze Luciferiánů, kteří 

v té době již vládli v Římě. Proto je křesťanství důležité pro pochopení Iluminátů. I kniha 

‘Zjevení‘, která byla zhruba v té době psána, ukazuje na dosah zlovlády Luciferského kultu 

Ať už měl zmíněný Jan, který ji sepsal, přímé vědomí o rozsahu nebezpečí, které tento kult 

znamenal pro svět, anebo opravdu podléhal šamanistickým zjevením, tato kniha opravdu 

ukazuje dosah jejich zločinné snahy ve světě. 

Je také možné, že kniha ‘Zjevení‘ byla psána pod jejich diktátem a sloužila jako plán pro 

jejich činnost. Zakončení, i když pro ně samotné nepříznivé, mohlo být přidáno, anebo má 

zcela jiný význam, než chápeme. 

Druhé, stejně vlivné středisko Iluminátů je ve městě Medina, v Saudské Arabii. V přestrojení 

za Muslimy, uplatňují odtud členové tohoto kultu vliv na celý svět. Nesmíme zapomínat, že 

Mohammed, pisatel Koránu, nebo taky prorok, podle Muslimů, založil své náboženské 

zásady na opravdu mírumilovné a snášenlivé teorii. Tehdy ještě žil ve městě Mekka. Ale pak 

se přestěhoval do Mediny a rázem jeho nauka dostala zcela jiný charakter. Náhle 

přesvědčoval lidi na víru mečem, ohněm a krví, nevěřící trestal smrtí a počínal si jako zběsilý 

šílenec. 

Betlémská hvězda? 

21. prosince má dojít2 ke zvláštnímu jevu, který se naposledy přihodil před skoro 800 lety: 

planety Saturn a Jupiter se přiblíží natolik, že je z našeho pohledu budeme vidět buď jako 

spojené dohromady v jednu jasnou, zářící hvězdu, anebo jako dvě velké hvězdy, těsně u sebe. 

Tato dvě největší hvězdná tělesa se k sobě pravidelně přibližují zhruba každých 20 let, ale tak 

blízko jako letos byly naposledy v r. 1226 a znovu se v této pozici naleznou až 15. března 

2080. 

Význam tohoto spojení je ještě dále podpořen skutečností, že k němu dojde přesně v den 

slunovratu. 

Hodně lidí přirovnává toto hvězdné sjednocení k výskytu oné hvězdy nad Betlémem, v době 

narození Ježíše Krista, která přivedla tři krále ke stáji, kde se novorozeňátko nalézalo. Vidí 

v tomto úkazu jakousi symboliku a symbolika tam opravdu je, i když možná trošku jiná. 

Saturn-Satan 

Saturn je planeta, která kdysi zastávala pro naši Zemi úlohu slunce. V minulosti měla Země 

slunce dvě, což prošlo podstatnou změnou v době velké katastrofy, která se udála někdy 10 

000 let před naším letopočtem. V té době došlo k obrovským přesuvům na nebi a mnoho 

planet změnilo své umístění a i oběžnou dráhu. Na zemi se to projevilo zvýšením mořské 



hladiny o asi 100 metrů, kdy voda zalila většinu tehdejšího světa a zničila skoro všechen 

život a i většinu toho, co tehdejší lidská populace vytvořila. 

Údajně došlo rovněž k potopení Atlantidy a jiných částí pevniny. Došlo rovněž k obrovským 

výbojům elektromagnetické energie mezi Zemí a hvězdným prostorem, kterému naše Země 

tak tak že nepodlehla. 

Že se toto skutečně přihodilo3 je potvrzeno nejen geologickými a biologickými nálezy, ale 

také starými pověstmi a legendami z nejrůznějších konců světa, které se všecky shodují 

v popisu této katastrofy. Spolu s přesunem nebeských těles došlo celosvětově i ke změně 

v lidském chápání. 

Jak říká David Icke, všecko, co se děje na nebesích má obrovský vliv na celý vesmír a i na 

nás. Vesmír je ve skutečnosti prostor, zaplněný energií a energie je vědomí, jsou to 

informace. 

Saturn byl většinou starých kultur považován za Boha. V hebrejštině je proto nazýván El 

(bůh), zatím co v řečtině se mu říká Kronos, vládce nad časem. Ovšem býval rovněž spojován 

se Satanem, což nebylo přímo ve zlém slova smyslu, spíš to byl opak Boha. 

Přesto, Saturn-Satan spojení je mnohými ještě dnes bráno jako zlá předzvěst. V různých 

částech světa je Saturn symbolizován černou krychlí, jako na příklad ve městě Mekka 

v Saudské Arábii, kde je tato krychle uznávána za symbol Boha jak Muslimovy, tak i Židy. 

Saturn-Satan je rovněž symbolizován šesticípou hvězdou. Viz obrázky níže. 

 

Uctívání planety Saturn začalo již kdysi dávno, ve starém Babylonu. Odtud se přesunulo do 

starého Říma, kde měl tento Bůh vyhrazen den k oslavám na 21. prosince, den slunovratu. 

Svátek se nazýval Saturnálie, z čehož údajně vznikly dnešní Vánoce. Z Říma postupovalo 

uctívání Saturnu spolu s jeho věřícími na sever, do Anglie. 



V astrologii je Saturn spojován s autoritou, vládou, omezeními, příkazy, nátlakem, 

rozdělením jakéhokoliv druhu. Saturn je zamračený, chladný a nepřátelský. Oproti tomu 

Jupiter je přátelský dobrodinec, podporující život. Je to planeta nadbytku, slušnosti, vděku, 

naděje, možností, humoru, dobré vůle, slitování s druhými a úspěchu. 

Záporné vlivy Jupitera jsou přílišný optimismus, nadbytek, nadužívání a nezodpovědnost, 

která pramení z jeho optimismu. Tam, kde se Jupiter rozšíří, Saturn se stáhne; kde Jupiter 

řekne ‚ano‘, Saturn řekne ‚ne‘. Jsou to dvě planety naprosto protichůdných hodnot a 

vlastností. 

Vliv setkání Jupitera se Saturnem 

V době, kdy se setkají, budeme podle zvěrokruhu v období Vodnáře. Vodnář se vyznačuje 

harmonií a porozuměním, chápáním a důvěrou. Neexistuje v něm lež nebo podvod, 

podporuje nové myšlenky, optimismus, volnost, ale také vzpouru. Vodnář znamená nový 

začátek a změnu. 

Astrologický vliv tohoto setkání Jupitera se Saturnem v tomto období dá vzniknout jakémusi 

procitnutí. Dojde k odstranění naší zaslepenosti, jakoby z nás někdo stáhl závoj, který nám až 

doteď bránil vidět situaci tak, jak skutečně je. Dojde ke značnému přesunu v chápání a 

v porozumění. My všichni budeme tím ovlivněni a my všichni budeme mít možnost docílit 

zlepšení našeho společného života tady, na Zemi. 

Samozřejmě, kult, který dnes ovládá náš svět si nepřeje nic jiného než ‘Velké 

znovunastavení‘, neboli ‘Great Reset‘. To je pro nás snad to nejhorší, co by se mohlo stát. 

Znamená to povinné karantény napořád, povinné očkování, digitální peníze, sledování na 

každém kroku pomocí vysoce vyspělé technologie, eliminace 90% světové populace, hlad a 

bídu, omezení lidského vývoje, zákaz cestování, zákaz shromažďování a diskuzí, což vyústí v 

totální otroctví. 

Jenže my máme tu stejnou možnost jako Iluminátové, ovlivnit světový vývoj směrem, který 

nám vyhovuje. My jsme ti, kteří mají v této záležitosti hlavní slovo. Nejenže je nás mnohem 

víc, ale ještě máme podporu shora, protože zastupujeme stranu, která chce dobro. Naše výhra 

spočívá v našem vlastním vědomí, v našich názorech, myšlenkách pocitech, nápadech, 

vztazích a v našem přístupu. Tím vším jsme schopni ovlivnit další vývoj Země a zaměřit ho 

přesně tím směrem, kterým tyto pomocné vlastnosti nasměrujeme. 

Necháme-li se ovládat tajným kultem, který nechce pro nás nic dobrého, budeme-li mu 

pomáhat v jeho intrikách a zákeřnostech, pak docílíme přesně to, co chtějí oni. Jestliže se ale 

postavíme na stranu dobra a začneme to dobro všude vidět a také je vytvářet a podporovat, 

pak se náš život obrátí přesně tou cestou. 

Je možné, že dojde k jakémusi rozvětvení jednotlivých životních osudů a každý z nás bude 

dále žít tím životem, který si vybral podle toho, jak právě popsáno. Tyto změny ovšem 

nepřijdou náhle a nebudou trvat pár dnů či týdnů. Jsou to změny, které letos v prosinci teprve 

začnou a budou postupovat spolu s lety a možná i staletími, kterými bude nadále naše Země 

procházet. 

Ti, kteří mají zájem sledovat 21. prosince setkání Jupitera se Saturnem, mohou tak učinit přes 

internet. Vysílání má začít v 17:00 hodin (nebo 18:00, podle místa pobytu) našeho času na 

adrese: www.virtualtelescope.eu 



Mnozí možná nevěří 

Mnozí možná nevěří na tyto spirituální, biblické, astrologické a snad i psychické spojitosti. 

Myslí si, že dnešní svět je jiný; je praktický a v podstatě materialistický a tím pádem snadno 

pochopitelný. Dnešní vědci by nevěřili na nějaké pohádky a báje z minulosti. 

Proč potom zkouší americké Ministerstvo zahraničí najít hrobky Nefilimů? Nefilimové byli 

padlí andělé, svržení s nebe, kteří se spojili s lidskou populací tehdejší doby a zplodili 

potomky. Dnes je nerozpoznáme, až na to, že to jsou nevypočitatelní a zlí tvorové, 

pravděpodobně psychopati. A protože vzhledem vypadají stejně jako my, je zde snaha na 

nejvyšších místech podle jejich pohřbených zbytků získat DNA a porovnáním se DNA lidské 

populace tyto tvory vyhodnotit. 

Američané k tomu účelu vyhnali německé a francouzské archeology z Iráku a přivezli tam 

svoje vlastní. Proč? Bojí se snad, že by Němci a Francouzi přišli na něco, na co by přijít 

neměli? Proč vůbec potřebovali převzít Irák a proč to udělali na bázi směšné teorie, že 

‘Saddam Hussein není dost hodný na své lidi a tak vyhazují miminka z inkubátorů a válejí je 

po zemi!‘ 

Ne, ten skutečný důvod byl naprosto jiný; byl to důvod spirituální. Nakonec – v Iráku stál 

kdysi Babylon a jeho zbytky tam stále ještě jsou. Nedávno byla znovu postavena jedna 

babylonská budova – úplně nová replika té staré – proč? Proč má Evropská unie jednu 

z budov postavenu ve stylu Babylonské věže (viz obrázek níže)? 

 

 

1 Sepsáno podle dokumentu: „The Illuminati Vatican & Its War with the Russian Ortodox Church“ (Vatikán 

Iluminátů a jeho válka s Ruskou ortodoxní církví). Napsal Kerth Barker, 4. prosince 2015 
2 https://earthsky.org/astronomy-essentials/great-jupiter-saturn-conjunction-dec-21-2020 
3 https://davidicke.com/2020/12/18/the-christmas-star-alignment-what-will-it-mean- 

 



KAPITOLA 22 

PRESIDENTSKÉ VOLBY V AMERICE A PODVODY S TÍM SPOJENÉ 

15. prosince 2020 

Sidney Powell neuspěla1 ani ve státě Michigan nebo Georgia, když podala soudní stížnosti na 

podvody při volbách, ke kterým v těchto státech došlo. Federální soudkyně v Michiganu, 

Linda Parker se vyjádřila, že výsledky voleb byly již potvrzeny jako správné a tím pádem je 

pozdě na nějaké stížnosti. Zpochybňovat volební výsledky by dále ohrozilo volební 

rozhodnutí několika milionů občanů státu, kteří se voleb zúčastnili a zničilo by to víru 

v demokratický proces. 

V Georgii se soudce Timothy Batten zachoval ještě hůře a vůbec její stížnost nepřijal 

k řešení. Řekl, že pokud bylo něco v nepořádku, pak to mělo být oznámeno již dříve, měsíce 

předtím. Jak měli všichni vědět předem, že zařízení firmy Dominion je zkoruptováno, to 

neřekl. Ale není čemu se divit, protože soudce Batten v Georgii byl do své pozice dosazen 

Bushem mladším. 

Pak nás rovněž nepřekvapí, že soudkyně Linda Parker z Michiganu je levicově-smýšlející a 

veřejně se vysmívá policii. Je horlivá zastánkyně lidských práv, ovšem jen těch, které jsou 

pro černochy, protože proti bělochům je zaujata. Již dříve zkoušela prosadit možnost trestání 

jedné etnické skupiny na příkaz etnické skupiny jiné. Mnoho senátorů odmítalo schválit její 

dosazení do funkce federálního soudce v Michiganu a přesto ji tam bývalý president Obama 

dostal. 

Advokátka Sidney Powell se přesto nevzdává a chce podat odvolání přímo u Nejvyššího 

soudu. 

Také Nejvyšší soud státu2 Pennsylvanie, což je jeden ze států s podvodnými volbami, podal 

petici u amerického Nejvyššího soudu. Žádají, aby volební podvody nebyly vyšetřovány a to 

ani tehdy, kdyby k nim opravdu došlo a ústavní zákon by tím byl porušen. Obávají se, že by 

vláda ztratila důvěru občanů – jakoby se tak už nestalo! Jinými slovy, chtějí uzákonit podvod. 

A zatím stát Texas soudí státy Pennsylvanii, Georgii, Michigan a Wisconsin kvůli volební 

podvodům. Jedná se o změnu volebních požadavků, kdy ověřování podpisů na poštou 

zaslaných volebních formulářích přestalo být v těchto státech prováděno. Tak se stalo, že 

kdekdo mohl volit, i ten, kdo nebyl jako volič registrován. Rovněž došlo k mnoha dalším 

podvodům, kdy volili lidé, kteří ve státě ani nebydleli, volili i mrtví a pacienti mentálních 

ústavů. 

Svědkové jsou ignorováni 

Na příklad3, podle očité svědkyně Elizabeth Forlini, ve městě Detroitu, stát Michigan, okna 

volební místnosti byla zakryta, prý aby republikáni neviděli dovnitř, co se děje. Uvnitř, jako 

pozorovatelé, byli členové Republikánské strany v naprosté menšině a ti, kteří se tam 

nacházeli, by museli mít dalekohled, aby mohli sledovat co se děje – tak daleko byli umístěni. 

Celé místo bylo prosyceno nenávistí, volební zaměstnanci byli vulgární a utrhovali se na lidi. 

Forlini zpracovávala volební lístky současných příslušníků armády, když si povšimla jejich 

dat narození – všichni byli kolem 70 let staří. Samozřejmě, tak staří lidé nemohou být aktivní 

vojáci! A i adresy jednotlivých odesilatelů byly falešné. Byly to vesměs veřejné budovy, 



nebo nemocnice, pošty, poštovní schránky. Razítko na obálce některých z nich bylo i 

z Kanady. Ale jednu věc měli společnou: všichni volili pro Bidena. 

Brzy ji musela policie vyvést ven, protože vznikly obavy o její bezpečí, když ostatní 

pracovníci zjistili, že prohlédla část jejich podvodů. Podivná nenávist, která tam panovala a 

snaha za každou cenu docílit, aby byl zvolen Biden, byla tak obrovská, že i policie sama měla 

z nich obavy. 

Další očitý svědek4, Gregory Stenstrom, vysloužilý voják a počítačový odborník měl sledovat 

průběh voleb přímo v centru podvodu, na okraji města Filadelfie, ve státě Pennsylvania. Pět a 

půl hodin musel bojovat, než ho konečně vpustili do volebního prostoru. 

Pak viděl, jak pracovníci vynášeli poštovní krabice plné volebních lístků z uzamčené 

místnosti kdesi vzadu. Dožadoval se vstupu, ale nebylo mu to dovoleno. Nakonec sehnal 

jednoho ze soudců a ten mu vymohl, že jak on, tak i jiní pozorovatelé mohli do této místnosti 

každé dvě hodiny nahlédnout. Bylo tam skladováno obrovské množství volebních lístků, 

odhadem asi 50 000, zjevně odvodných, které byly postupně přidávány k těm právoplatným. 

Stejně tak volební pracovníci nosili sem a tam USB karty, které různě zakládali do sčítacího 

zařízení a přenášeli z nich po libosti volební hlasy. 

Jako další, řidič nákladního auta, Jesse Morgan měl převézt bedny se statisíci vyplněných 

volebních lístků ze státu New York do Pennsylvanie. To samo je nepochopitelné, protože 

každý občan musí volit ve státě, kde bydlí. Takže není pravděpodobné, že by statisíce lidí ze 

státu New York posílalo volební hlasy do Pennsylvanie. Morganův nadřízený mu ještě ke 

všemu odmítl vydat pověřovací papíry, na převezení do jiného státu nutné. A když přesto 

náklad doručil, pak přívěs s dokumenty jednoduše zmizel. 

Soudní obvinění z Texasu 

Hlavní texaský právník5, Ken Paxton podal soudní stížnost přímo k Nejvyššímu americkému 

soudu. Požaduje, aby bylo odstraněno asi 10 milionů volebních hlasů ve čtyřech státech, což 

by zajistilo výhru presidenta Trumpa. 

Tyto státy, Pennsylvanie, Georgia, Michigan a Wisconsin jsou obviněny z toho, že udělaly 

nezákonné, proti-ústavní změny ve volebních podmínkách, což vytvořilo skvělé příležitosti 

pro podvody. Některé další státy jsou tímto odvážným činem Texasu pobouřeny a jejich 

hlavní právníci prohlašují, že Texas nemá šanci vyhrát. Stejně tak nebylo jisté, jestli Nejvyšší 

soud tento velice neobvyklý případ vůbec přijme, či zavrhne a tak čekali s napětím na jeho 

rozhodnutí. K nemalému překvapení mnoha, případ byl přijat k řešení. 

Zpočátku6 byl Texas v celé záležitosti sám. Ale postupně se k němu začaly přidávat i jiné 

státy, které měly stejný názor a dnes je více než 20 amerických států na jejich straně. Ale i k 

Pennsylvanii a ostatním obviněným se někteří přidali a tím se stalo, že 42% Ameriky soudí 

8%. 

Na celý problém7 kolují různé názory. Hlavní media a velké korporace zkoušejí všecky 

přesvědčit, že není žádný způsob, aby Nejvyšší soud rozhodl ve prospěch presidenta Trumpa. 

Jiní prohlašují, že všecky volební hlasy těchto čtyř států by měly být zrušeny, na což jiní 

odpovídají, že to by prakticky zbavilo občany těchto státu volebního práva, což nepřipadá 

v úvahu. Jsou i takoví, kteří si myslí, že nové volby by vyřešily situaci. To ale není jisté, 



protože nové volby by nešlo zorganizovat do 6. ledna, kdy mají být vyhodnoceny hlasy 

Volební komise. 

Jsou rovněž obavy z toho, co by se stalo, kdyby president Trump volby vyhrál. Mnozí se 

obávají obrovských protestů a snad i civilní války v Americe a možná i jinde ve světě. 

Někteří američtí politikové dokonce váhají s jakýmkoliv rozhodnutím, protože nechtějí 

pobouřit lidi a bojí se vyprovokovat násilnou odezvu. I jednotliví soudci Nejvyššího soudu 

jsou ohroženi, protože kdyby svým rozhodnutím odebrali Bidenovi presidentství, mnozí 

pobláznění radikálové by si je mohli osobně vybrat a terorizovat je a jejich rodiny. 

Lúza se zmocnila vlády nad příliš mnoha městy v Americe (a i jinde ve světě) a lúza vždycky 

napřed jedná a pak teprve přemýšlí – pokud vůbec přemýšlí. A ta skutečnost, že všecky čtyři 

provinilé státy jednaly proti Ústavě je ve skutečnosti ani nezajímá. Hlavně když mají důvod 

dělat výtržnosti, loupit, rozbíjet, ničit, zapalovat … 

I YouTube se přidala ke globalistům – co je jinak nového? 

Přesto, že se8 Nejvyšší americký soud ještě k těmto stížnostem nevyjádřil, YouTube spěchala 

se svojí troškou do mlýna a oznámila, že odstraní všecky příspěvky, které by jakkoliv 

zpochybňovaly výsledky současných presidentských voleb. Dále prohlásili, že budou co 

nejvíce podporovat a rozšiřovat ‘autoritativní zprávy‘ a potlačovat ‘problematické 

desinformace‘. Ve skutečnosti, toto všecko již praktikují ode dne voleb a snad ještě mnohem 

a mnohem dříve. 

YouTube jednala ve skutečnosti pomstychtivě. Jejich výroky byly vydány těsné poté, kdy 

president Trump požadoval odstranění té části Zákona (bod 230), která pojednává o slušnosti 

ve zpravodajství (Communications Decency Act) a která zaručovala sociálním sítím soudní 

imunitu v případě, že by je někdo chtěl soudit za to, co zveřejní na svých stránkách. A to je ta 

část, kterou chce president zrušit. Chce udělat společenské stránky postižitelné za přestupky 

jejich uživatelů. To je samozřejmě censura, pozor na to! 

Přes do očí bijící výsledky, Trump volby nevyhrál 

Skutečné výsledky9 amerických voleb, tak, jak je zaznamenalo sčítací zařízení SYCTL těsně 

před tím, než armáda zabavila servery firmy Dominion, je vidět na obrázku níže. 

Tato doslova lavinovitá výhra10 

presidenta Trumpa je na první pohled 

zjevná. A přesto, Nejvyšší americký 

soud rozhodl, že presidentský úřad 

připadne Joe Bidenovi. Bylo by 

zajímavé vědět, kolik za to rozhodnutí 

dostali zaplaceno a kým. 

Takže Trump a jeho garda prohráli. 

Nejvyšší soud také odmítl vyšetřovat 

soudní případ Texasu proti čtyřem 

americkým státům (Pennsylvania, 

Georgia, Michigan, Wisconsin), i 

když se k obžalobě přidalo velké 



množství jiných amerických států, včetně presidenta Trumpa. Soud zdůvodnil svůj postoj 

následovně: 

„Texas neprokázal soudně rozeznatelný zájem na způsobu, jakým jiný stát 

provádí své volby. Všecky další nevyřízené záležitosti jsou zamítnuty coby 

sporné.“ 

Bidenův mluvčí přijal toto rozhodnutí s nadšením a obvinění, předložené státem Texas 

zhodnotil jako ‘neopodstatněné‘. 

President Trump odpověděl tím, že na Twitteru nabádal občany, aby se spojili se svými 

zvolenými zástupci a požadovali spravedlivé volby. 

Stát Texas se nedal odbýt a žádal znovu, aby byl jeho případ soudně zhodnocen. Marná 

snaha. 

Je to hanebné, že když se jedná o podvod tak obrovských rozměrů, že nám skoro křičí do 

tváře a desítky, ne-li stovky očitých svědků to potvrzují, dokumenty to potvrzují, počítačové 

informace jsou prokazatelně manipulovány, přesto je to všecko ignorováno. Svět pokračuje 

dál v kolejích, vyrytých do kamene dlouholetou byrokracií, která všecky tyto směrnice a 

nařízení zavedla proto, abychom se my, lidé nikam nedostali. 

Je zjevné, že spravedlnosti se v dnešním světě nedovolá ani sám americký president. 

Přestupky jiných jsou oproti tomu ignorovány 

Nick Noe, voják a analytik bojových akcí11, který pracoval pro 603. leteckou divizi 

v německém Ramsteinu vypráví, co zjistil za svého působení v Benghazi, v Libyi. Ve funkci 

analytika sbíral každodenně hlášení jednotlivých podřízených oddělení a tato zpracovával do 

zkrácené denní zprávy pro asi 20 generálů a pár přídavných venkovních organizací. 

Rovněž dělal přednášky o současné bojové situaci pro vedení hlavního štábu a pro velitele 

jednotlivých vojenských útvarů. Zpracovával jak vnitřní informace každé bojové jednotky, 

tak jejich zpravodajské zprávy, informace o pohybech vojsk, stav personálu, stav zbraní, 

rozmístění vojska a podobně. 

Postupně zjistil korupci obrovského rozsahu, ale komukoliv se o tom zmínil, tak mu radil, 

aby se věnoval svým věcem a do ničeho nestrkal nos. Radši proto odešel od armády a pak 

zkoušel tyto informace doručit na správná místa, ale nikdo o ně neměl zájem. Dokonce ani 

FBI s ním nechtělo jednat. 

Během této činnosti se setkal s jinými, kteří měli podobné zkušenosti a na podkladě 

materiálu, který společně nasbírali, zkoušeli dostat viníky před soud. Jeden ze členů této malé 

skupiny dokonce ztratil kvůli těmto machinacím v armádě syna, takže mu záleželo na 

odhalení pravých viníků. 

O co se jednalo? 

Když začali všichni hledat Osamu bin Ladena, Hillary Clinton domluvila s Iránem, kde se bin 

Laden zdržoval, že ho převezou někam do neutrální zóny, kde ho Američané mohou dostat. 

Bin Laden byl z toho důvodu přemístěn v r. 2010 do Pakistánu a podle výpovědi jednoho z 

jeho synů, byl ochoten tam zůstat až do smrti. Jenže Irán si ho z ničeho nic vyžádal a převezli 

https://www.youtube.com/watch?v=f_VQ0CP2S5U&feature=youtu.be
https://djhjmedia.com/kari/explosive-cia-whistleblower-exposes-bidens-alleged-role-with-the-deaths-of-seal-team-claims-to-have-documented-proof/


ho zpátky. Proto vyslala Hillary s Bidenem (bez vědomí tehdejšího presidenta Obamy) oddíl 

Navy Seals, aby bin Ladena dostali. 

Navy Seals jsou speciální, elitní vojenské jednotky, se zvláštním výcvikem, pro neobvyklé 

situace. Tentokrát měli za úkol znemožnit Iránu další manipulace a bin Ladena zabít. Namísto 

něho ale zabili jeho dvojníka, což dokazuje výkřik jedné z jeho žen, která zvolala, že to není 

on. Přesto, Seals dostali přikázano lhát a tvrdit, že bin Ladena zabili. Nevěděli, že tím pádem 

byla jejich letenka platná jen jedním směrem a cesta zpátky domů jim byla pro jistotu navždy 

uzavřena. 

O tři měsíce později12 se ta stejná jednotka Navy Seals nacházela v Afghanistánu. Při jedné 

akci, kdy měli za úkol dostat velitele Talibanu jménem Qari Tahir, došlo k nepředvídanému 

vývoji událostí. Dostali zprávu od rozvědky, kde se tento člověk nachází, ale nevěděli, že je 

to past. Letěli tam v noci, helikoptéra se zřítila a všichni v ní zahynuli. Bylo to 25 Navy 

Seals, 2 piloti a jejich 3 pomocníci, 7 členů Afgánské národní bezpečnosti a afgánský 

tlumočník, což je celkem 38 lidí, plus jeden vojenský, cvičený pes. 

Helikoptéra se zřítila do řeky, která část jejích zbytků odplavila, takže bylo obtížné zjistit, co 

se stalo a proč tolik lidí zahynulo. Později se prokázalo, že helikoptéra byla sestřelena 

raketou. 

V té době převzala Hillary Clinton ve Washingtonu vedení tajného obchodu se zbraněmi, 

který zásobuje zbraněmi i odpůrce Spojených států. Takto se jí podařilo – skrze Benghazi, 

kde byl zaměstnán dříve zmiňovaný Nick Noe – prodat Talibanu infračervené řízené střely 

Stinger, ze skladu zbraní, který CIA drželo v Kataru. 

Helikoptéra s Navy Seals, sestřelená v Afganistánu, byla sestřelena právě touto řízenou 

střelou Stinger, kterou Talibanu prodala Hillary. 

Irán poté začal tehdejšího presidenta Obamu vydírat a skutečně dostal od Ameriky úplatek za 

mlčení, 152 miliard dolarů! 

Zde je nutno si uvědomit skutečnost, že helikoptéra byla sestřelena záměrně, raketami, které 

Clintonová prodala Talibánu. Takže raketu sestřelil Talibán – ovšem na příkaz Clintonové! 

Ruka ruku myje. Pro svět teroristé, v tajnosti spojenci. 

Jakékoliv zveřejnění selhalo 

Nick Noe a jeho skupina zabalili veškeré důkazy do několika balíčků a rozeslali je na hlavní 

zpravodajské služby. Nic se nestalo, nikdo tyto informace nezveřejnil, nikdo neinformoval 

národ a ani Hillary, ani Biden nebyli nikdy po právu potrestáni. 

Dva nezávislí odborní vyšetřovatelé13, Lawrence W. Doyle a John F. Moynihan zkoumali 

dokumenty nadace Clintonových a zjistili závažné omyly ve hlášení daní již od jejího 

prvopočátku, v r. 1997. Nejen to, nadace se chovala spíš jako cizí agent na americké půdě a 

ne jako nadace. Podle nich, Clintonovi dluží vládě na daních snad až $2,5 miliard. 

Daňový úřad jejich zprávu ignoroval. 

Analytik a vyšetřovatel z Wall Street, Charles Ortel říká, že ‘omyly‘ na daňovém hlášení 

Clintonových nejsou zdaleka tak důležité jako skutečnost, že tato tak zvaná ‘charita‘ není 



takový právní celek, aby mohla uplatňovat nárok na status neziskovky a na nezdanitelnost 

příjmů. 

Jinými slovy, Clintonova nadace se chovala jako prádelna špinavých peněz pro nekalé živly. 

Charles Ortel rovněž podezřívá, že tak, jako Clintonova nadace, i mnohé jiné nadace 

významných politických osobností a nadnárodních organizací jsou skvělými nástroji pro 

praní špinavých peněz. V tomto směru nevyjímá ani americký daňový úřad (IRS), jehož 

vyšetřování považuje za nutné už proto, že tyto machinace trpí. 

Když byla patřičná kancelář IRS soudně předvolána a tázána proč odmítla případ Clintonovy 

nadace vyšetřovat, řekli, že: 

„IRS doposud nechalo celou Clinotonovu záležitost v klidu, protože jejich 

‘dobročinné‘ skandály se příliš dotýkaly Bushovy rodiny. Bushova nadace 

se spojila s některými Clintonovými ‘dobročinnými‘ akcemi, které měli 

správně Bushovi právníci ihned rozpoznat jako podvodné.“ 

Charles Ortel také vyjevil, že v r. 2016 požadoval kandidát na presidentský úřad Donald 

Trump informace od Clintonovy nadace a také od tajné sestavy (deep state). Clintonovy 

podvody a jeho spolu-spiklenci bránili tomuto vyšetřování, což by mělo být rovněž 

vyšetřováno, vinníci zjištěni a postaveni před soud.“ 

Je jisté, že pátrání do Clintonových machinací může odhalit nejen vážné přestupky 

sexuálního druhu, ale také spoustu podvodů, zákeřností, vražed, provinění proti státu a proti 

lidu, včetně vlastizrady a mnoho jiného. 

 

1 https://www.foxnews.com/politics/sidney-powell-kraken-lawsuit-dismissed-georgia-michigan 
2 https://www.citizenfreepress.com/column-1/breaking-pennsylvania-files-brief-to-supreme-court/ 
3 https://www.thegatewaypundit.com/2020/12/stunning-testimony-michigan-witness-saw-active-military-

ballots-71-year-old-people-canada-video/ 
4 https://thenationalpulse.com/politics/schaffer-election-fraud/ 
5 https://www.dallasnews.com/news/politics/2020/12/08/texas-ag-paxton-challenges-election-result-in-four-key-

battleground-states/ 
6 https://nationalfile.com/update-21-states-now-support-texas-scotus-lawsuit-42-of-america-to-sue-8-of-america/ 
7 https://endoftheamericandream.com/archives/if-the-supreme-court-sides-with-trump-and-his-allies-in-texas-v-

pennsylvania-what-happens-next 
8 https://www.rt.com/usa/509143-youtube-bans-election-fraud-trump/ 
9 https://rense.com/general96/SYCTL-data.php 
10 https://www.foxnews.com/politics/scotus-denied-election-texas-election-suit 
11 https://www.youtube.com/watch?v=f_VQ0CP2S5U&feature=youtu.be 
12 https://djhjmedia.com/kari/explosive-cia-whistleblower-exposes-bidens-alleged-role-with-the-deaths-of-seal-

team-claims-to-have-documented-proof/ 
13 https://sputniknews.com/us/202010131080758185-beware-hillary-what-does-clinton-foundation-

whistleblowers-tax-court-win-mean-for-the-charity/ 

 



KAPITOLA 23 

BÍLÁ RASA VE VŠÍ TICHOSTI VYMÍRÁ A NIKOMU TO NEVADÍ 

19. prosince 2020 

Celosvětově1, hlavní důvod úmrtí v r. 2021 nebyl koronavirus, ani obvyklé srdeční choroby, 

nebo rakovina, AIDS, či autonehody. Hlavní důvod úmrtí v r. 2021 byly potraty. Po celém 

světě, dosáhly potraty výše skoro 43 milionů, kdy byly nenarozené děti zabity přímo 

v matčině těle a nebylo jim dovoleno přijít na svět. Zvíře, ubohé, nízké a blbé zvíře by něco 

takového neudělalo a my, vzdělaní, kultivovaní a vyspělí lidé se snížíme k vraždě svých 

potomků, svého pokračování! Něco je s námi rozhodně v nepořádku. 

Když barbarský král Herodes přikázal zabít každého chlapce do dvou let stáří, nad čímž se 

ještě dnes, více než 2 tisíce let později pohoršujeme, co je to proti takovému masakru, který 

dnes provádějí vzdělaní a civilizovaní lidé pokročilého 21. století? 

Dříve, noví lékaři skládali tak zvanou Hippokratovu přísahu, která obsahovala základní etické 

principy tohoto povolání. Zákaz potratů a eutanazie (záměrné usmrcování) byly v ní rovněž 

obsaženy. Dnes jsou zjevně lékaři etických důvodů zproštěni, takže už nejsou povinni 

‘provádět lékařské úkony v zájmu a ve prospěch nemocného … a vystříhat se všeho, co by 

bylo ke škodě a co by nebylo správné2‘. 

V porovnání s tímto děsivým číslem 43 milionů zabitých dětí, v r. 2021 zemřely 8,2 miliony 

lidí na rakovinu, 5 milionů na zlozvyk kouření, 2,5 milionů úmrtí zavinil alkohol, 1,7 milionů 

zemřelo na AIDS, 1,3 miliony následkem autonehody a 1 milion spáchal sebevraždu. 

I zabití novorozeněte je dnes možné 

Senát amerického státu3 Maryland šel dokonce tak daleko, že navrhl k uzákonění zákon č. 

669, známý pod názvem ‘Akt za svobodu těhotných osob‘. Všimněte si, že není řečeno 

‘těhotných žen‘, ale ‘těhotných osob‘. To je v souladu s novými šílenostmi, které změnily 

matku a otce na příbuzné osoby a kromě jiných nesmyslů zakazují rozlišování na mužský a 

ženský rod. Někteří lidé se prostě zbláznili a vědomě páchají verbální sabotáž lidské rasy a 

zbytek světa jim to trpí. 

Zmíněný marylandský zákon zakazuje ‘vyšetřování a trestání žen a lékařských profesionálů 

za nečinnost v případě perinatální smrti‘. Slovo ‘perinatální‘ je podle marylandského zákona 

popsáno jako období během těhotenství, porodu a neonatálního období. Internetová stránka 

MedicineNet to upřesňuje a udává perinatální období od 20. do 28. týdne těhotenství, až po 

28 dnů po narození. 

Takže až 4 týdny staré novorozeně může být ponecháno v Marylandu zemřít hladem, nebo 

zmrznout, či zemřít na něco jiného, nebo být jednoduše zavražděno, aniž by byla jeho smrt 

vyšetřována a trestána. To víte, nemůže se bránit, nemůže jim spílat, nebo je soudit, tak se 

s ním zachází jako s hroudou hlíny. 

Marylandští zákonodárci se ohání ‘právem žen‘ na rozhodnutí, jestli dítě nechat zemřít nebo 

ne, což je holý nesmysl. My, lidé, nemáme právo rozhodovat o životě nikoho jiného a ve 

skutečnosti ani o svém vlastním. My jsme život nikomu nedali, ani sobě ne, takže nemáme 

právo ho brát, nebo o něm rozhodovat. A když život někomu vezmeme, je to vražda a zákon 

kolem toho může slovíčkařit jak chce, tím nezmění, že je to zločin. 



Bílá rasa pomalu vymírá 

Obzvláště bělochů je na světě míň a míň. Tak zvané ‘pokrokové země‘, což jsou 

technologicky, průmyslově a kulturně vyspělé státy světa, jsou na tom velice špatně. Skoro 

by se dalo říci, čím vyspělejší stát, tím hůř na tom je. V těch zemích je porodnost tak nízká, 

že nenahrazuje původní obyvatelstvo. Zato u populace Afriky a u Afričanů, kteří se odtud 

přesídlili do Evropy a do Severní Ameriky, kde se často těší ničím nezasloužené státní 

podpoře ve formě měsíčního příjmu, tam je porodnost mnohem vyšší, viz tabulku níže. 

Země Porodnost  Země Porodnost 

Belgie 1,71  Afghanistán 4,56 

Británie 1,80  Alžír 3,05 

Bulharsko 1,56  Angola 5,55 

Chorvatsko 1,45  Čad 5,80 

Čína 1,69  Etiopie 4,30 

Francie 1,85  Gambie 5,25 

Holandsko 1,66  Ghana 3,89 

Itálie 1,33  Guinea 4,74 

Japonsko 1,37  Keňa 3,52 

Kanada 1,53  Kongo 4,45 

Maďarsko 1,49  Liberie 4,35 

Německo 1,59  Mauritánie 4,59 

Polsko 1,42  Niger 6,95 

Rakousko 1,53  Nigerie 5,42 

Rumunsko 1,62  Rwanda 4,10 

Rusko 1,82  Somálsko 6,12 

Spojené Státy 1,78  Tanzanie 4,92 

Srbsko 1,46  Uganda 5,01 

Španělsko 1,33  Zambie 4,66 

Švýcarsko 1,54  Zimbabwe 3,63 

Zdroj: Worldometers, r. 2010
4. 

Nesmíme zapomínat, že v zemích jako je Francie, Holandsko, Británie, Spojené Státy a jiné, 

je hlavní přírůstek populace mezi přistěhovalci a mezi jinými rasovými skupinami než jsou 

původní obyvatelé země. Takže jejich porodnost je ještě mnohem nižší než je uváděno. 

Eutanázie, neboli usmrcení člověka 

A k tomu ještě5 v Rakousku povolili od prosince minulého roku usmrcení pro osoby starší 18 

let, které radši zemřou, než by nějakým způsobem trpěly. Zatím je to vyhrazeno vážně 

nemocným, ovšem jakmile je něco takového uzákoněno, bude to co nevidět dostupné i pro 

méně vážně nemocné, později i pro zdravé lidi a nakonec bude předčasná smrt požadována 

ode všecko osob nad určitý věk, řekněme nad 60 let. 

Stejným dílem, napřed je to pokusný stát, Rakousko. Později to bude sousední stát, pak 

několik sousedních států a nakonec celá Evropa a celý svět. A státy se tím zbaví starých a 

nemocných a nebudou jim muset vyplácet penze, ani invalidní důchody! 

Je zjevné, že to všecko je jeden a ten stejný záměr, což je vyhubit nás, kteří ještě občas 

dovedeme přemýšlet a dokonce i něco vymyslet a nahradit nás bezhlavou a nemorální, ale 



snadno ovladatelnou sebrankou, kterou někde v Africe posbírali po ulicích. A když se proti 

tomu někdo nějakým způsobem vyjádří, tak je prohlášen za rasistu. Jenže to není žádný 

rasismus. My lidé si opravdu nejsme všichni rovni a ani se to nedá očekávat. Anebo je snad 

negramot, který se povaluje po kanálech a píchá si drogy roven univerzitnímu profesorovi? 

Před Bohem ano, protože každý z nich je člověk. Ale jinak? – to je sporné. 

Minimální přírůstek 

Jelikož je minimální přírůstek na udržení lidského celku 2,1 dětí na ženu, tak si musíme 

přiznat, že my, bílí, poměrně rychle vymíráme. Je nás míň a míň a jsme nahrazováni jinými 

rasami, jak je možno vidět z výše uvedené tabulky. 

Zajímavý je rovněž historický přehled porodnosti v České republice a na Slovensku a 

v bývalém Československu. Je z něho možno vypozorovat vliv politické situace na příbytek 

dětí: 

Rok 
Populace země Porodnost 

České země6 Slovensko7 České země Slovensko 

2020 10 708 981 5 459 642 1,64 1,50 

2019 10 689 209 5 457 013 1,51 1,40 

2018 10 665 677 5 453 014 1,51 1,40 

2017 10 641 034 5 447 900 1,51 1,40 

2016 10 618 857 5 442 003 1,51 1,40 

2015 10 601 397 5 435 611 1,48 1,38 

2010 10 536 518 5 404 294 1,43 1,32 

2005 10 258 167 5 398 963 1,19 1,22 

2000 10 289 373 5 399 211 1,17 1,40 

1995 10 358 193 5 375 470 1,65 1,87 

1990 10 340 875 5 288 454 1,90 2,15 

1985 10 331 143 5 166 798 1,97 2,27 

1980 10 349 083 4 996 731 2,36 2,46 

1975 10 069 955 4 752 540 2,21 2,51 

1970 9 817 669 4 538 841 1,96 2,54 

1965 9 811 377 4 383 452 2,21 2,91 

1960 9 590 174 4 140 129 2,38 3,24 

1955 9 361 772 3 815 402 2,74 3,50 

 

Takže lidstvo se žene do slepé uličky 

Lékařská věda zjevně selhala po celé čáře. Namísto aby zkoumali jak zlepšit lidský život a 

pátrali jak zbavit lidi utrpení, bolestí a nemocí, zaměřují se na to, které další léky by mohli 

předepisovat a jak získat ještě škodlivější a víc návykové pilulky proti bolestem. Nepátrají co 

je původem nemocí a bolestí a jak tyto příčiny odstranit; zkoušejí umořit veškeré problémy 

pilulkami. 

Politikové rovněž selhali; namísto aby pečovali o dobro národa, většina z nich se stará hlavně 

o to, aby byli znovu zvoleni a aby si za dobu své politické kariéry co nejvíc ‘zahospodařili‘. 

Osvěta, školy, pomocné organizace selhaly též. Většina lidí opakuje to, co jim televize pod 

vlivem hypnózy nacpala do mozků, školy vychovávají nepraktická trdla a osvěta žádná. 



Je to poznat všude, kam se člověk podívá, ale záhadně tomu nikdo nevěnuje pozornost. 

Veškerá činnost současných obyvatelů planety Země spočívá v zírání na televizní obrazovku 

a ten zbytek přinejlepším hraje počítačové hry, pokud nesledují porno. 

Když vidíte na internetu vnitřky domů na prodej, tak je většinou zeď z kuchyně do obývacího 

pokoje vybourána, ve snaze usnadnit všem cestu do ledničky a k mikrovlnce, protože dnes už 

se nevaří. A v každé místnosti dominuje obrovská televizní obrazovka. Najdete ji v obyváku, 

v ložnici a někdy i v dětském pokoji. 

Jak napsal kdosi v Americe: ‘bavíme se až k smrti‘ (entertaining ourselves to death). 

Zaslouží taková lidská populace něco lepšího? Dřív měli lidé zájmy, něco vyráběli, kutili, 

četli, šili, pletli, ryli se v zahrádce, anebo jen klábosili s druhými – to všecko je dnes pryč. 

Další škodlivé vlivy na moderního člověka 

Zatím to není potvrzeno, ale je pravděpodobné, že je čím dál víc domácích zranění, 

automobilových nehod, úrazů, pádů a jiných neštěstí. To proto, že lidé nevnímají své okolí 

tak jako dříve. Ve své mysli jsou stále někde jinde: buď si představují večerní televizní pořad, 

na který se těší, anebo vzpomínají na včerejší film, přemýšlí co odpovědět tomu mizerovi, co 

je hanobí na Facebook, rozhodují se komu zatelefonovat, anebo myslí na jakoukoliv jinou, 

nedůležitou hovadinu, ale hlavně: nedávají pozor. 

Z velké části jsou ovšem vinny také drogy. Nejen těžké drogy, cigarety a alkohol, ale také 

drogy, zvané ‘léky‘, které jim pan doktor, nebo paní doktorka předepsali a které přece musí 

pravidelně užívat, každý den a přesně na minutu! A protože lékaři předepisují stále více 

těchto jedů, z nichž každý má vedlejší účinky, na které se musí předepisovat další a další 

preparáty, většina lidí je dnes prakticky nadrogovaná. Chovají se nepředvídatelně, příliš 

riskují, nedávají pozor a přeceňují své schopnosti. Nikde to není zjevné víc, než na cestách. 

Při jízdě s autem se dnešní lidé chovají hůř než taxikáři v New Yorku. Ti jsou proti nim mírní 

a přátelští gentlemani, kteří občas dokážou člověkovi umožnit v těžkém, 4-proudovém 

provozu zahnout z krajní linky na druhou stranu a ne vždycky mu ohřívají předními světly 

nárazník, anebo se mu zkoušejí dostat i s vozidlem do kufru. 

I voda je zamořena drogami 

Nedávná studie zjistila8, že zamoření vodních toků farmaceutickými léky začíná být vážný 

problém a představuje ohrožení přírody a lidského zdraví. Tato studie byla provedena na více 

než tisíci místech, ve 104 zemích světa a zkoumala přítomnost 61 farmaceutických léků ve 

vodě. 258 vodních toků bylo shledáno nebezpečnými, kvůli příliš vysoké koncentraci léků. 

Léky se do vodních toků dostanou tím způsobem, že lidské a dobytčí výkaly prosáknou do 

země, do spodní vody a tak se dostanou i do řek, jezer a rybníků. Bylo zjištěno, že vysoký 

obsah prostředků proti početí dělá lesní zvěř neplodnou a antidepresanty způsobují, že někteří 

ptáci nehledají potravu. Přítomnost antibiotik (ta jsou někdy přidávána dobytku do potravy) 

vytváří v bakteriích odolnost, což dělá tyto léky postupně neúčinné. 

Byly nalezeny pouze dvě řeky, které byly naprosto čisté, bez jakýchkoliv léků a jiných jedů. 

Jedna z nich se nachází na Icelandu a ta druhá ve Venezuele, kde žijí původní indiánští 

obyvatelé, kteří neuznávají moderní způsoby léčby nemocí. Nejvíce zamořené vodní toky se 

kupodivu nacházejí v nejchudších částech světa. 



Nejčastěji nalezené léky byly léky proti epilepsii a cukrovce a v Africe léky proti malarii. 

Dále bylo nalezeno značné množství léků proti bolestem, nikotin z cigaret a kofein z kávy. 

Za nejlepší cestu jak si nezkazit život a zdraví užíváním léků považuji nikdy s nimi nezačít. 

Jestliže se nejedná o akutní případ, nezkoušet se přiotrávit za účelem uzdravení; to nefunguje. 

Dnešní léky nejsou na to, aby léčily. To si farmaceutický průmysl nemůže dovolit, protože by 

brzy zkrachoval. 

A jakmile jednou s léky začneme a bereme je trvale, dostaví se tak zvané vedlejší účinky. Ve 

skutečnosti, tady o žádné vedlejší účinky nejde; to je, co lék způsobuje. Byl tak navržen. Pak 

potřebujeme další léky, aby odstranily část těchto ‘vedlejších účinků‘ a způsobily nové a tak 

to pokračuje pořád dál, až nakonec člověk bere těch pilulek dvacet za den a i více. 

Na vysoký krevní tlak je lepší česnek než cokoliv, co si farmaceutičtí chamtivci vymysleli. 

Rovněž pomáhá magnezium a pití většího množství vody. Na bolesti hlavy často pomáhá 

krátký odpočinek se zavřenýma očima, nadýchat se čerstvého vzduchu, uvařit si čaj 

z meduňky, nebo jeden acylpyrin. Na plicní potíže a kašel je čaj z majoránky, na zápal plic je 

skvělé horké mléko s nastrouhaným česnekem. Je toho hodně, co pomáhá a na internetu je 

možno hodně podobných rad najít. 

Takže – pokud se nejedná o akutní případy, proč se otravovat jedy, které byly vyrobeny 

pouze kvůli zisku někoho jiného a ne kvůli skutečnému vyléčení člověka? 

Otevřený boj proti bělochům 

Ve spojení9 se střílením ve městě Boulder, v Koloradu, editorka novin ‘USA Today‘, Hemal 

Jhaveri napsala otevřeně rasistickou poznámku na Tweeter, kde vinila bělochy za tento 

zločin: „Pokaždé je to rozzlobený běloch! Pokaždé!“ Její příspěvek způsobil lavinu protestů a 

následkem toho přišla o zaměstnání. 

Nebyla sama, kdo viní bílé Američany za hromadná střílení a jiné zločiny. Globalisté a 

levicové elementy jsou vždy ochotny se přidat. 

Později bylo ovšem zjištěno, že ten, kdo byl vinen zastřelením deseti bílých lidí byl islámský 

Arab Ahmad al-Aliwi al-Issa, ze Syrie. 

Novinář, Andy Ngo dal na Twitter sbírku fotografií těch, kteří způsobili hromadné zabíjení 

střelnou zbraní v Americe v průběhu roku 2019. Jejich obrázky jsou na stránce zde10. 

Snad nejlepší zdroj11 na zhodnocení toho, kdo-co-komu-vyvedl je každoroční výzkum 

Ministerstva spravedlnosti, který hodnotí zločinnost na bázi vzorku asi 200 000 lidí, 

představujících průřez americkou populací. Kriminalita je hodnocena s ohledem na rasu, 

pohlaví a průměrný věk pachatele. Výsledky z r. 2018 jsou uvedeny níže. 

Oběť, 

rasa/etnicita 

Útočník, rasa/etnicita 

Bílí Černí Hispanik Asiati 

Bílí 87.7% 49.5% 48.3% 61.7% 

Černí 2.4% 35.8% 5.9% 0.4% 

Hispanikové 8.2% 10.2% 44.1% 3.5% 

Asiati 1.7% 4.5% 1.7% 34.4% 
Rasa obětí a útočníků. Zdroj: Bureau of Justice Statistics, 

National Crime Victimization Survey, 2018 



Z tabulky je zjevné, že každá rasová skupina přednostně napadá své vlastní lidi. Ale když 

přijde na útoky proti jiným rasovým skupinám, pak jsou bílí ta nejčastější oběť u všech. Když 

si uvědomíme, že tato studie hodnotila celkem 608 000 zločinů mezi-rasového násilí, tak to je 

řádná dávka zločinů vůči bílým. 

Nezákonná emigrace je metla lidstva 

Problém12, který v současné době máme v Americe jsou hordy nezákonných emigrantů, kteří 

se hrnou do Států skrze jižní hranici. Tito pouze zvyšují zločinnost, která je již tak značná. 

Jen za leden 2021 jich přišlo 78 000 a v únoru jich bylo ještě víc, 141 000. 

A jak je známo, za každého zadrženého přivandrovalce jsou tři další, kteří se dostanou do 

země nezpozorováni. To činí půl milionu útočníků během prvních dvou měsíců Bidenovy 

administrace. 

Různé země, jako na příklad Irán, dnes najímají žoldnéře a posílají je do Ameriky. Údajně 

něco mezi 5 až 10 tisíci jich zde již je, všecko ostřílení vojáci a odborníci. Zatím pracují 

hlavně u technických firem, anebo jsou dosazeni do vládních pozic, odkud celou akci vedou. 

Možná se divíte, že se tito lidé dostanou hned po příchodu do takových pozic, ale v Americe 

má dnes každý barevný přednost před bělochem. 

Bidenova vláda v současné době spolupracuje s mexickými drogovými kartely, které velmi 

dobře znají způsoby, jak dostat své lidi do země. Jednají zcela veřejně, s naprostou imunitou, 

protože hraniční stráž má přikázáno nechat je být a nic nedělat. 

A tak namísto aby chránili hranice, tito lidé dnes vyplňují formuláře pro nezákonné 

emigranty. Drogové kartely transportují do Států zbraně jako jsou odpalovače granátů, nebo 

kulomety – chystají se snad na válku? S pomocí pohraničníků skladují tyto zbraně přímo na 

americké půdě. 

Je odhadováno, že asi 16 000 nezletilých, bez doprovodu dospělých přibylo v únoru. Tyto 

děti jsou údajně používány na prostituci, která je touto dobou neuvěřitelně rozšířena. 

Znásilnění, vraždy, obchod s drogami, to všecko se stává každodenní záležitostí. 

Starostové pohraničních měst hlásí, že celé autobusy přijíždějí uprostřed noci a vypouštějí 

hordy nezákonných přivandrovalců a pak je jim řečeno, že se o ně musí postarat. 

To je, co se dnes děje v Americe. Ale Evropa od toho není daleko, s těmi miliony 

nezákonných přistěhovalců, kteří se stále dál vtírají do země. Dokonce přilétají letadly, která 

bývají placena některými vládami. 

Pak dostanou plnou podporu, co jim může země nabídnout, měsíční plat, aniž by kdy museli 

pracovat, podporu pro jejich rodiny, takže později mohou cestovat zpět, do zemí odkud přišli, 

na dovolenou a aby přivezli více příbuzných! A mají těch příbuzných celé davy! 

I tam byly celé zásobárny zbraní objeveny v mešitách, jsou tam vraždy, znásilnění a 

nenávistné zločiny proti původní bílé populaci a to ve velkém měřítku. Ovšem to všecko je 

většinou tajeno, protože Evropané nejsou ještě tak odhodlaní, jako jejich protinožci 

v Americe. Evropané stále ještě jaksi věří svým vládám a spoléhají na ně; většina Američanů 

dnes již ví, že vláda nemá ani v nejmenších na mysli jejich dobro. 

Jsou lidé, kteří říkají zcela otevřeně: „Miluji Ameriku, ale nenávidím vládu a politiky.“ 



Co je to za lidi, co se k nám hrnou? 

To nebezpečí spočívá v tom13, že cizí migranti jsou často ti nejhorší, co která země má. Tak 

jako v Americe, určitě podobně i v Evropě, ti nově přicházející mohou být zločinci. Státy, 

odkud přišli, se tímto způsobem zkoušejí zbavit verbeže, která je doposud sužovala. A toto je 

pro ně celkem snadný a rychlý způsob a nemusí si přitom špinit ruce s jejich odstraňováním. 

V současné době, na hraničním přechodu přes řeku Rio Grande v Americe odhalili celkem 

860 ověřených zločinců, jako vrahů, násilníků, pedofilů a jim podobných. Z toho počtu bylo 

63 členů různých zločinných gangů a 92 pohlavních zvrácenců. Není jisté, co s nimi udělali. 

Nejspíš je pustili do země spolu s ostatními. Nemůžeme se divit, mají to přikázáno. 

Co to všecko znamená 

Oficiálně jsou nezákonně přicházející migranti vydáváni za pomocné pracovní síly, které jak 

Evropa, tak i Amerika potřebuje, kvůli úbytku populace. To je směšný důvod, tito lidé k nám 

nepřicházejí pracovat, což je víc než zjevné. V Americe ještě dál koluje názor, že ty hordy 

mají dodat volební hlasy demokratické straně – jakoby jaké hlasy potřebovala! Tak jak jsou 

volby manipulovány, tak je trapné vykládat takové nesmysly. 

Podle názoru mnohých dalších se jedná o něco mnohem horšího. Tito lidé mají nás, bělochy 

nahradit. Po odstranění současné populace evropských a amerických zemí (jakýmkoliv 

způsobem) se mají tito tvorové stát jejími právoplatnými občany. 

Kdokoliv tohle schéma vymyslel, nebyl v pořádku v hlavě, to je zjevné. Ale všichni to přijali, 

na velké schůzi OSN to všechny členské národy potvrdily svým podpisem, ať už rozuměly 

tomu co dělají či ne, a dnes se podle toho zjevně řídí. 

My, bílí zakladatelé všeho, co v Evropě a v Americe je, jsme považováni za zbytečnou přítěž, 

kterou je možno nahradit robotikou. Takže podle globalistů jsme se stali nadbytečnými, už 

nás nepotřebují a nazývají nás ‘zbytečnými jedlíky‘. Ujídáme jim z jejich talíře a nic za to! 

Zbyteční jedlíci 

Je předvídáno, že současná očkování se nemohou srovnávat s tím, co teprve přijde. Další 

očkovací vlna se má sestávat z vakcín, které budou přímo zaměřeny na určitý typ člověka, 

jeho rasovou, etnickou a sociální skupinu a budou vytvořeny k tomu, aby vyprodukovaly co 

nejvíc úmrtí. Epidemie rakovin, mozkových a srdečních mrtvic bude následovat a to všecko 

bude sváděno na Covid. 

Jak bude možno zjistit jaký specifický jed kdo z nás potřebuje? To je docela snadné, protože 

touto dobou už jsou tyto informace dostupné. Skrze nefunkční PCR testy bylo nasbíráno tolik 

genetických informací o světové populaci, že je prakticky velká část lidstva tímto způsobem 

zmapována. Na podkladě toho je pak možno vyvinout patřičné biologické zbraně. 

Naši manipulativní nadřazenci se takto zkoušejí zbavit těch, které nazývají ‘zbytečnými 

jedlíky‘. Jsou to převážně ti, kteří už nemohou nijak přispívat svojí prací, anebo jsou 

nemocní. Jak zjistíme jestli patříme mezi zbytečné jedlíky je jednoduché: sečtěte svůj věk 

s váhou těla a jestliže je přes 100, pak mezi ně patříte. 

Další ovlivňující faktory jsou genetické problémy, slepota, hluchota, nemoci jako cukrovka, 

chronické nemoci, neschopnost pohybu nebo chůze, autoimunní nemoci a jiné. Taky počet 



dětí ovlivňuje výsledek a čím více dětí, tím větší možnost patřit mezi zbytečné jedlíky. 

Povolání a vzdělání v žádoucích předmětech (technické obory) odečítají nějaké body, 

zatímco to stejné vzdělání v nežádoucích předmětech (všecko ostatní) přidává body. Taky 

kriminální historie si přidá své. Zajímavé je hodnocení některých povolání, viz tabulku níže. 

Povolání Počet bodů 

Vládní zaměstnanec, včetně volených osob + 200 

Právník + 100 

Střední vedoucí pracovník + 200 

Vyšší vedoucí pracovník, ředitel + 400 

Stavební dělník – 500 

Dělník s mechanickými znalostmi – 500 

Lékař, licencovaná zdravotní sestra – 500 

Zaučený zdravotní pracovník s osvědčením – 200 

Zemědělec, pilot, námořník, voják – 300 

Jiné zaměstnání, považované za důležité – 200 

 

Jak již bylo řečeno, čím více bodů, tím větší možnost být považován za zbytečného jedlíka. 

Jakmile napočítáte víc než 100 bodů, stáváte se kandidátem. Bohužel, stránka, ze které je toto 

vypsáno už byla stažena.  

Vesměs můžeme čítat s tím, že mezi zbytečné jedlíky bude patřit většina z nás, naši rodiče 

určitě a velká část příbuzenstva zrovna tak. Takže pokud proti tomuto zlu nic nepodnikneme 

a budeme dále sledovat své oblíbené pořady v televizi, tak to je, co nás asi nemine. 

Doporučuji podívat se na velmi krátké video14, kde se ovce postaví hlídacímu psovi, který na 

ni doráží. Občas se prý taková ovce vyskytne. Nakonec to ovce vyhraje jen tím, že tam stojí, 

sleduje psa a nenechá se jeho řáděním zastrašit! 

Měli bychom se od takové ovečky poučit. 

 

1 https://www.breitbart.com/politics/2021/12/31/abortion-leading-global-cause-of-death-in-2021-with-43-

million-killed/ 
2 https://cs.wikipedia.org/wiki/Hippokratova_p%C5%99%C3%ADsaha 
3 https://thewashingtonstandard.com/maryland-senate-bill-669-legalizes-infanticide-up-to-28-days-after-birth/ 
4 https://www.worldometers.info/population/ 
5 https://www.rt.com/news/544966-austria-suicide-assisted-law/ 
6 https://www.worldometers.info/world-population/czech-republic-population/ 
7 https://www.worldometers.info/world-population/slovakia-population/ 
8 https://www.rt.com/news/549411-drugs-river-pollution-threat/ 
9 https://www.thegatewaypundit.com/2021/03/usa-todays-race-inclusion-editor-fired-tweeting-always-angry-

white-man-colorado-shooting/ 
10 https://100percentfedup.com/are-whites-really-to-blame-for-mass-shootings-photos-reveal-the-truth/ 
11 https://www.amren.com/features/2020/12/race-and-crime-who-attacks-whom/ 
12 http://media.artistfirst.com/ArtistFirst_R_Wayne_Steiger_2021-03-18_And_So_It_Begins.mp3 
13 https://www.thegatewaypundit.com/2021/03/criminals-gates-861-criminals-caught-crossing-us-rio-grande-

border-including-63-gang-members-92-sex-offenders-murderers/ 
14 https://www.youtube.com/watch?v=b9_qtp_FvDQ 
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KDO NÁM SKUTEČNĚ VLÁDNE A CO NÁS OVLÁDÁ 

21. prosince 2020 

Možná si myslíte, že nám vládne vláda, která je volená lidmi a ono se to tak na první pohled 

jeví, ale není to zcela pravda. Dnešní vláda nemá zdaleka tu moc jakou mají velké firmy, 

nadnárodní korporace, které se jako chobotnice rozpínají po celém světě a všude prosazují 

své názory a svá práva. 

Tyto obří společnosti nejen že jsou často propleteny v neprůhledný labyrint vlastnických práv 

a nároků, takže často není ani možné zjistit kdo vlastní co a kolik těch super-bohatých 

majitelů dohromady je. 

Před časem1 byla vypracována studie2 na ‘Švýcarském federálním institutu technologie‘ 

v Zurichu, která zkoumala 43 000 nadnárodních společností. Badatelé s překvapením zjistili, 

že všecky tyto firmy jsou vlastněny poměrně malou skupinou nesmírně bohatých institucí, 

převážně bankéřů a tito ovládají celý svět, jeho ekonomii, politiku, zdravotnictví, životní styl, 

módu a všecko ostatní, co s tím souvisí. 

Skrze takto propletené vlastnictví jiných firem bylo zjištěno jádro tohoto bludiště, které se 

sestávalo z 1318 firem, z nichž každá vlastnila v průměru 20 dalších firem. Dalším 

vyhodnocováním se podařilo vytřídit 147 ještě těsněji propojených korporací, které tvořily 

naprostý střed celého klubka a které vlastní a ovládají 40% veškerého celosvětového majetku. 

Většina z nich jsou banky, pojišťovny a jiné finanční instituce. 

Jinými slovy, méně než 1% firem vlastní 40% celkového majetku všech firem. 

Z ekonomického hlediska3 to vytváří nestabilitu: když jedna firma selže, ostatní mohou 

padnout jako domino. Tuto zkušenost máme již z r. 2008 a dnes, aby světoví boháči, neboli 

globalisté zakryli, že se to stejné děje ve velkém, přivolali na nás falešnou epidemii. Hlavních 

50 firem ze 147, které ovládají svět je možno najít na dříve uvedené stránce. 

Tyto firmy jsou ti praví vládci světa. Nemusí k tomu účelu diktovat jednotlivým vládám co 

mají dělat. Stačí, že vlastní veškerá media, zpravodajství a filmovou produkci, pomocí 

kterých formují naše názory, takže většina lidí má stejný náhled na svět jako jejich sousedé 

v úplně jiné zemi. 

Tím, že tito lidé vlastní obchody, ovlivňují co můžeme kupovat, ovlivňují co na sebe 

navlékneme, jakým nábytkem si přeplníme byt a jakým lékem si budeme otravovat krev, 

když nás bolí hlava. Pomocí podpory školám ovládají celosvětové školství, takže všichni 

vystudovaní vejdou do života se zhruba stejně vymytými mozky. 

To je na příklad důvod, proč hodně členů BLM a Antify, kteří dnes v Americe ničí obchody, 

zapalují domy, zabíjejí lidi a ničí ekonomii, jsou v podstatě nenávistní komunisté, vzbouřenci 

proti všemu: byli k tomu vychováni školským systémem. 

Proto také není žádný podstatný odpor proti nežádoucí, lavinovité emigraci, protože 

zpravodajské služby již zpracovaly většinu lidí na světě k slzavému soucitu s těmito 

chudáčky, kteří si za celý život nemohli koupit ani jednoho Jaguára, nebo Mercedesku a kvůli 

genetické vadě, zděděné po předcích se bez vlastního provinění nikdy nenaučili číst a psát a 

ani pracovat. 



Informační válka 

Kdysi bylo možno na internetu nalézt zajímavé informace. Dnes už ne, protože censura 

velkých nadnárodních firem tomu zabraňuje. Ovládají takto i naše znalosti, kontrolují čemu 

smíme věřit a čemu ne a pomocí reklamy nám diktují co si koupíme a co ne. 

A protože chtějí mít dokonalé odběratele, dokonalé a poslušné zákazníky pro své zboží a pro 

svoji propagandu, chtějí o nás vědět všecko co je zjistitelné, aby nás mohli dále manipulovat 

a nasměrovávat, přesně podle svých potřeb. Chtějí nás totálně ovládat. 

Sbírají o nás informace nejrůznějšími způsoby. I vyplnění zdánlivě nevinného formuláře 

může sloužit jako prověrka co jste zač. Vyplňte žádost o zaměstnání po svém, přesně jak 

cítíte a jestliže to není oficiálně povolený názor, buďte si jisti, že místo nedostanete. Ne, tito 

lidé chtějí dokonalé a poslušné kolíčky ve svém korporačním aparátu a nějakého 

volnomyšlenkáře, který nesouhlasí s oficiální historkou, jak ji předkládá televize a jiná 

media, toho nepotřebují. 

Telefony4 slouží jako spolehlivé sběrny informací. Jistě víte, že telefonní firmy mají 

uschován každý telefonní hovor, který byl přes jejich síť kdy udělán. Jsou další firmy, které 

tyto údaje vyhodnocují a jejich výsledky prodávají na příklad případným zaměstnavatelům, 

kteří pátrají jak se jim ten-onen člověk osvědčí v jejich organizační síti. 

Prodávají tyto informace také majitelům domů, kteří pátrají, jestli budou mít s budoucím 

nájemníkem potíže. Bude platit zavčas nájem? Má na to, aby mu mohl být nájem zvýšen? 

Anebo – bude se v práci flákat? Bude snášenlivý, nebo ne? Už to, že firmy samy si vedou 

seznamy těch, kteří často v pondělí chybí, nám říká, jak moc jsme sledováni. A kdoví jaké 

jiné seznamy, o kterých nic nevíme, si vedou. 

Přes telefon je analyzováno obrovské množství informací, jako je výraz obličeje, zvuk hlasu, 

místa, odkud je voláno, co bylo přes telefon řečeno, co bylo placeno a jaké částky to byly, 

genetické informace, zdravotní informace, jaké ‘apps‘ máme nainstalovány a jak je 

využíváme a mnoho jiného. 

Na bázi internetového provozu jsou vyhodnocovány stránky, na které chodíme, prohlížeče, 

které používáme, e-maily, které dostáváme a posíláme, nebo jak moc času denně věnujeme 

internetu. Televize na sobě mívá připojeno zařízení, které sleduje na které programy se 

díváme, jak často a jak dlouho, a stejně jako mobil, dokáže sledovat a odposlouchávat i nás a 

to i když je vypnutá. 

Z těchto informací jsou často složitým způsobem vyhodnocovány stupně spolehlivosti 

člověka, jeho schopnost utrácet větší peníze, co si za ně koupí, jestli je ho možno přesvědčit 

aby si koupil něco jiného, jeho zdravotní stav a pojistitelnost, náchylnost k nehodám, 

čistotnost a spořádanost, zločinné sklony, možnosti pro povýšení v zaměstnání a mnoho, 

velmi mnoho jiného. 

Kvůli ‘elektronickému podpisu‘ nás mohou do jisté míry sledovat i některé elektrické 

přístroje, na příklad elektrické kuchyňské vybavení, které máme doma. I auta mohou ledacos 

hlásit na patřičných místech, nakonec – všechna v sobě mají počítač. Kotel na ústřední topení 

má dnes rovněž počítač, kdoví na co, ale přesto ho má. A tak dále, je toho mnoho, pomocí 

čeho můžeme být sledováni, na dálku ovládáni a manipulováni. 



Mobily jsou nebezpečné 

Mobilní telefony5 jsou pro nás to největší nebezpečí, protože nejen že umožňují hromadný 

sběr informací o nás a o našem životním stylu, ale ještě nás mohou sledovat každou minutu 

dne a v případě potřeby podávat hlášení kde se nacházíme, co děláme a s kým jednáme. Vzít 

takový telefon na tajnou obchodní schůzku, i když je vypnutý, se někdy může rovnat 

přímému dopisu konkurenci, se všemi našimi obchodními plány. 

Mobily jsou ale ještě navíc návykové. Společenský styk přes mobil zabraňuje osobnímu 

styku s přáteli, dělá nás závislé na tom, že nám někdo zavolá, nebo pošle text. Postupem času 

každé zazvonění v nás vyvolá stav radostného očekávání, což uvolní v mozku chemikálii, 

zvanou dopamin, která způsobuje radost. Takže se staneme závislými na zvonění telefonu, 

neustále ho sledujeme, kontrolujeme zprávy, sami voláme druhým. Hodně mobilních apps 

jsou navrženy jako hazardní hry a tyto jen zvyšují závislost na mobilu. 

Mobily rovněž ohrožují naše zdraví. Při telefonním hovoru dochází ke změně srdečního tepu 

a krevního tlaku. Tyto telefony rovněž narušují spánek a jejich radiace nás zbavuje obrany 

proti patogenům. Mladí lidé, navyklí na mobil nejsou spokojení a velmi často podléhají 

depresím. 

Nosit telefon kdekoliv na těle způsobuje rakovinu. Používat telefon na uchu, anebo skrze 

sluchátko je stejně nebezpečné – pouze přepnutí na hlasitý přenos, který umožňuje mluvit na 

telefon z dálky, ho dělá trochu bezpečnějším. Ovšem mít telefon v klíně a hrát na něm hry, 

nebo posílat a dostávat zprávy, je návod na neplodnost, nebo rakovinu pohlavních orgánů. 

Špionážní zařízení 

V Americe existuje firma6, která má 8000 zaměstnanců a jmenuje se Mitre Corp. Tato firma 

již 60 let vyvíjí za peníze daňových poplatníků špionážní zařízení pro armádu a vyzvědačské 

agentury. Jeden z jejich vynálezů je zařízení, které se dokáže dostat do ‘smart‘ hodinek a 

jiného ‘smart‘ zařízení a dokonce i do domácích teploměrů za účelem sledování obyvatel. 

Jejich počítačový program dokáže snímat lidské otisky prstů a jiné biometrické údaje přes 

společenská media, anebo zjistit, jestli člověk lže či mluví pravdu na podkladě změny pachu, 

který jeho tělo vydává při lži. Vyvinuli též program na rozpoznání obličejů, na zjišťování 

DNA a určování příbuznosti a jistě mnoho jiného. 

Členové kriminálních skupin někdy dávají své obrázky na internet a pomocí prstů a rukou 

označují příslušnost ke svému gangu – tam je pak možno sejmout otisky prstů. Málokdo si 

uvědomuje, že tím, že vystaví svoji fotografii na internetu, vydává o sobě na veřejnost své 

vlastní, unikátní biometrické informace. A jelikož jsou všecky BLM a Antifa protesty 

filmovány a fotografovány, policie tímto způsobem získává obrovskou zásobu informací o 

všech, kteří se této zločinné činnosti zúčastňují. 

Už ta skutečnost, že kvůli kovovému proužku na bankovkách může každý, kdo má patřičné 

zařízení zjistit, při pouhém setkání na ulici, přesně kolik máte u sebe peněz. A každý, kdo má 

podobné zařízení na přečtení magnetických proužků na kredit- a debit-kartách, může z nich 

stáhnout potřebné informace. 

Brožurka firmy Mitre říká: „Vy to nemusíte vědět, ale Mitre se dotýká vašeho života skoro 

každý den.“ A je to pravda. Mitre je využívána na zabezpečení národa, na sledování 



kriminálních elementů a záškodnických prvků, ale stejným způsobem může špehovat i 

naprosto nevinné občany, ať už je pro to důvod jakýkoliv. 

Mnoho vynálezů této firmy sloužilo vojenskému průmyslu, jako na příklad systém varování 

v případě leteckého napadení, nebo radarový systém na sledování letadel, lodí a ponorek. Ale 

vliv firmy Mitre je i za GPS zařízením: vynalezli zařízení na hledání lidí, pohřbených 

v sutinách při 911, nebo zařízení pro letadla, za účelem zabránění možnosti srážky s druhým 

letadlem. 

V současné době pracuje Mitre na obraně proti Covidu. Ve spolupráci s některými vládními 

činiteli mají za úkol vypracovat plán postupu na zastavení této epidemie, plus přijít se 

zařízením, které umožní nemoc odstranit bez použití léků. To je celkem chvályhodný úkol, 

pokud nebude používat něco příšerně drastického. 

Co vymýšlí Elon Musk 

Elon Musk svádí výzkum7 na špatnou cestu, když zkouší vyvinout čip přímo do mozku, který 

nazývá Neuralink a pomocí kterého je možno ovlivňovat výši hormonů v těle a tím navodit 

spokojenou náladu. Úplně ignoruje, že příjemná lidská společnost bez roušek a bez 

distancování dovede navodit lepší náladu než jeho umělý, digitální výmysl. 

Tento vynález má rovněž možnost zmírnit stres, uvolnit napětí, ale také pomoct lidem se 

zraněním páteře, aby si sami mohli odstranili paralyzu a získali znovu pohyblivost. 

To je, co říkají veřejně. Ale poměrně tišším hlasem mluví o možností spojení člověka 

s počítačem, takže budeme moci odesílat e-maily pouhými myšlenkami a stejně tak budeme 

moci přijímat pokyny odněkud z neznáma a za neznámým účelem pouhým myšlením. 

Prostě – stanou se z nás roboti. 

Musk zatím zkouší tento8 vynález na prasatech. Když čmuchají po zemi a hledají žrádlo, je 

možno sledovat na obrazovce jejich mozkovou aktivitu. Celá operace vsazení čipu do mozku 

je prováděná roboty a trvá asi půl hodiny. Jeden robot vyřízne do lebky kroužek velikosti 

čipu, který pak vloží na patřičné místo. Vyříznutý kousek lebky přidělá zpět a přilepí. Druhý 

robot toto místo sešije. 

Co o vás ví Google a Microsoft? 

Google si pamatuje hodně. Taky sbírá informace o každém uživateli, vyhodnocuje je a určitě 

i prodává. Ví co hledáme a dovede nám předhodit internetové stránky, které s tím souvisí – je 

to zastrašující. Takže o nás ví mnohem víc, než si myslíme. U Googlu je ale možno zjistit co 

všecko ví a snad to i odstranit. 

Microsoft jedná trochu jinak. S ohledem na to, jak máte jejich programy nastaveny a jaké 

služby používáte, ví jaké apps máte nainstalovány, ví kde se nacházíte a ví co na internetu 

sledujete. Říkají, že je to jejich ‘snaha, jak vám pomoci prožít jejich produkty a služby jako 

více osobní, pomocné a zábavné‘. Řekněme že je to tak. 

Ovšem i to se dá odstranit. Rady, jak to učinit, můžete získat zde9. Je dobré, pokud toto 

potřebujete využít, udělat to co nejdříve, anebo si celou stránku okopírovat i s linkami. 

Stránka může zmizet dříve, než se nadějete. 



Nejen Microsoft, ale i jiní vymýšlí, jak nás ještě víc zotročit 

Visa bankovní systém10 podal svůj vlastní patent na digitální peníze. Na patentové přihlášce 

je na první pohled zjevné slovo ‘fiat‘, což znamená, že tyto peníze nemají skutečnou hodnotu, 

ale že jsou používány jen proto, že vláda, nebo organizace, které je vydávají, jejich hodnotu 

uznávají. Je to patent11 č. US 2020/0151682. 

Visa digitální systém používá jak centrální banky, tak komerční banky a je založen na 

bankovním systému, vedeném na centrálním počítači, který dává souhlas na vydání peněz, 

které má zákazník na digitálním účtu. Centrální počítač zároveň tyto peníze vydává a 

rozhoduje, jestli příslušné množství může být přidáno, nebo odstraněno. Tímto způsobem 

zajišťuje centrální počítač odstranění fyzických peněz z oběhu a nahrazuje je penězi 

digitálními. 

Jako s každými digitálními informacemi, tak ani takové peníze nejsou bezpečné. Nejen že 

schopný a šikovný hacker se dostane i do takového systému; jindy stačí pouhé vypnutí 

proudu a můžete stát v obchodě hodiny a hodiny a čekat až v elektrárně spraví zařízení. Další 

hrozba je elektro-magnetický puls, který dokáže vymazat z paměti lecjakého počítače všecko, 

co se v ní nachází. A takovou EMP pušku si může každý vyrobit i po domácku, v garáži. 

Pak je zde samozřejmě běžná bouřka, která může za určitých okolností ohrozit informace na 

počítačovém disku. Lidská chyba při přemísťování jednotlivých položek je další možný 

problém, který není snadno zjistitelný a už vůbec není dokazatelný. Ve skutečnosti, jakékoliv 

digitální peníze jsou stejný podvod jako kredit karta a mnozí z nás, kteří nemají přístup 

k počítači, nebudou nikdy vědět kolik peněz skutečně mají. 

Takže – chceme digitální peníze? No rozhodně ne! Problém je, že globalisté je chtějí na to, 

aby nás mohli ještě lépe držet pod krk. 

Transhumanismus 

Při dnešní výrobě očkování je rovněž používána nanotechnologie. Nano částice jsou 

miniaturní, mikroskopické robotické organismy. Tímto vývojem se zabývá americká 

organizace DARPA, což je jedno z odvětví Pentagonu. Jistě víte, že americký Pentagon je 

hlavní stan vojenského průmyslu, odtud se vedou války a je rovněž základnou vojenského 

výzkumu, jeho testování a používání, často na nic netušícím obyvatelstvu. 

DARPA přišla s novým, syntetickým očkováním, které je možno dostat do těla i pouhým 

škrábnutím na kůži. Říkají o něm, že jeho účelem je ovlivnit a změnit genetickou podstatu 

lidského DNA. 

Již v r. 2012 ohlásila DARPA nový převodní element (interface), který dokáže spojit lidský 

mozek s počítačem a oba dva pak mohou fungovat jako jeden celek. Říká se tomu 

transhumanismus. Takový člověk pak nemusí přemýšlet, počítač to vykoná za něho. Takže se 

lidé postupně odnaučí myslet. 

Ale nejen to, přes počítač je stejně tak možné lidské myšlení ovlivňovat. Další použití tohoto 

vynálezu má tento převodní element ve formě nanotechnologie implantován přímo k mozku, 

bez použití chirurgického zásahu, neboli opět, pouhým škrábnutím. 

V současné době DARPA vyvíjí nanotechnologii ve formě želatiny na vodní bázi, která když 

je vsunuta těsně pod kůži, dokáže sledovat zdravotní stav člověka a tento vysílat na patřičnou 



aplikaci na mobilním smart-telefonu. Problém spočívá v tom, že želatina se postupně rozroste 

do celého těla a my nevíme jaký vliv bude uplatňovat na naše orgány a na naše DNA. 

Opět, toto je zjevná snaha více nás přiblížit k AI, neboli k umělé inteligenci, transhumanismu. 

Jinými slovy – udělat z nás roboty. 

 

 

 

1 http://theeconomiccollapseblog.com/archives/the-global-elite-have-far-more-control-over-us-than-most-

people-would-dare-to-imagine 
2 https://arxiv.org/PS_cache/arxiv/pdf/1107/1107.5728v2.pdf 
3 https://www.newscientist.com/article/mg21228354-500-revealed-the-capitalist-network-that-runs-the-world/ 
4 https://www.chron.com/opinion/article/Data-isn-t-just-being-collected-from-your-phone-15449776.php. 
5 https://www.bitchute.com/video/LCVeg2bFApEE/ 
6 https://www.forbes.com/sites/thomasbrewster/2020/07/13/inside-americas-secretive-2-billion-research-hub-

collecting-fingerprints-from-facebook-hacking-smartwatches-and-fighting-covid-19/#3ecc9e9f2052 
7 https://www.techtimes.com/articles/251574/20200804/elon-musk-neuralink-update-mood-control.htm 
8 https://www.dailymail.co.uk/sciencetech/article-8674437/Elon-Musk-demonstrating-Neuralink-implant-

connects-brain-computer.html 
9 https://www.komando.com/privacy/microsoft-privacy/743417/ 
10 https://news.bitcoin.com/visa-cryptocurrency-system/ 
11 https://patentimages.storage.googleapis.com/72/2f/2d/77d2cc8f3da887/US20200151682A1.pdf 
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NEKONEČNÉ VOLEBNÍ PODVODY V AMERICE 

23. prosince 2020 

Všichni Bidenovi příznivci jásali1, když Nejvyšší soud zamítl soudní spor státu Texas proti 

státu Pennsylvánii, zahájený kvůli podvodům při sečítání volebních hlasů. A přitom opět 

neměli zcela pravdu. Nejvyšší soud stále vede tento případ jako otevřený. Pouze se vyjádřili, 

že forma stížnosti není v souladu s běžnými praktikami, ale že jsou ochotni po úpravě tento 

problém přijmout k řešení, protože spadá pod jejich pravomoc. 

Proč stát Texas dokumenty nezměnil a nepodal žalobu znovu, to není zcela jasné. Jsou 

domněnky, že Texas čeká na výsledky Volební komise, které budou zveřejněny 6. ledna, aby 

na jejich základě celý případ obnovil. 

Nejvyšší soud řeší ještě jeden, v podstatě stejný soudní spor, který vznikl na podkladě 

podvodného volebního procesu v Pennsylvanii. Člen Kongresu Mike Kelly žaluje stát 

Pennsylvanii z nedodržení volebních podmínek a z nerespektování Ústavy Spojených států. 

Tento soudní případ je také ještě v běhu. 

Právník Lin Wood tweetoval2 (asi bych měla radši napsat ‘pípal‘, což by byl správný překlad 

a ne hybridní zkomolenina) tak tedy tweetoval, že Hlavní soudce Nejvyššího soudu John 

Roberts je korupční a slouží jiným zájmům než americkým. 

Stejně tak Soudce Stephen Bryer. Oba dva jsou nesmírně zaujati proti presidentovi Trumpovi 

a jsou ochotni udělat cokoliv, aby zabránili tomu, aby byli Američané pravdivě informováni. 

Údajně to byl Roberts, který zmanipuloval ostatní soudce natolik, že odmítli řešit soudní 

případ státu Texas proti Pennsylvanii. Svědkové vypovídali, že v místnosti, kde to bylo 

debatováno, bylo slyšet hádku a velký křik. Je to pravděpodobné, protože sám právník Wood 

má nahrávku, kde soudce Roberts používal vulgarismy a nadávky, když mluví o presidentovi 

Trumpovi. 

Roberts si rovněž udělal čas na to, aby celkem dvakrát navštívil ostrov Jeffrey Epsteina, kde 

byla provozována nejrůznější, jinde nepromíjená pohlavní činnost, včetně pedofilie. 

Je jisté, že s letošními americkými volbami je něco hodně v nepořádku. Když porovnáme 

čísla, ty výsledky mluví naprosto jasně a zřetelně: 

 Biden Trump 

Počet získaných volebních oblastí 477 2497 

Počet volebních hlasů 81 milionů 74 milionů 

 

Takže když Trump získal na svou stranu tak velké množství volebních oblastí, pak není 

prakticky možné, aby měl méně volebních hlasů než Biden. Ve skutečnosti měl na své straně 

převážnou většinu Ameriky a to se musí někde projevit! 

Stejně tak množství registrovaných voličů je v celé Americe 212 milionů. Letos z nich volilo 

pouze 66,2%, což je 140 344 000. Když od tohoto čísla odečteme Trumpových 74 milionů, 

pak zbývá na Bidena pouhých 66 344 000 volebních hlasů. Odkud přišly ty přídavné volební 

hlasy, když volit mají jen ti, kteří se k tomu předem přihlásili registrací? 



Fotografie z volebních kampaní jednotlivých politiků mluví zcela jasně: 

Že se jednalo o volební podvod 

je více než zjevné. Svědčí o 

tom nejen čísla, ale naprosto 

všecko ostatní. 

Zkoumání volebního zařízení, 

vyrobeného firmou Dominion 

ukázalo, že všecky jejich 

bezpečnostní záznamy byly 

vymazány. Tyto záznamy 

obsahují informace o čase a přístupu osob k ovládacímu panelu a o jeho nastavení, takže 

mohly dodat další svědectví o případné manipulaci. Jejich vymazání zničilo veškeré záznamy 

o průběhu voleb. 

Soudní pátrání 

Soud ve státě Michigan3 začal tuto záležitost řešit a přikázal přezkoumání volebního zařízení 

ve volební oblasti Antrim. Vyšetřovali také USB paměťové karty, které byly při volbách 

použity a zjistili, že šlo opravdu o plánovaný útok na presidentské volby. 

Už jen to, že Federální volební komise povoluje u volebního sčítacího zařízení 0,0008% omyl 

(což je jeden hlas ze 250 tisíc) a Dominion přístroje vykazovaly 68,05% omylu, by stačilo 

k jejich vyřazení. 

Tak vysoké procento omylu vytvořilo obrovskou spoustu sporných volebních hlasů, které 

toto zařízení nemohlo správně zařadit a proto je přemístilo do zvláštní složky, k pozdějšímu 

prozkoumání a zhodnocení. 

Sporné hlasy byly postupně převáděny na evropský server buď v Německu, nebo ve 

Španělsku, kde byly skladovány a mělo být o nich rozhodnuto manuálně. Jenže to 

‘rozhodnutí‘ se skládalo z toho, že všecky tyto hlasy byly přičteny Bidenovi. Takže Biden 

dostal nejen své vlastní hlasy, ale ještě 68,05% všech ostatních hlasů, ať už náležely 

komukoliv. 

Dominion zařízení bylo také vyzkoušeno na 1500 pokusných volebních formulářích a bylo 

zjištěno, že z tohoto počtu hlasů bylo 1474 změněno. Po odborném prozkoumání usoudili IT 

odborníci, že volby sčítací přístroje byly záměrně navrženy tak, aby vytvářely chyby, které 

pak mohly být manipulovány kterýmkoliv směrem se komu zlíbilo. 

Skutečnost, že veškeré zařízení mělo odstraněny bezpečnostní zámky dále potvrzovala, že 

manipulátorem mohl být kdekdo, kdo měl k zařízení přístup a po ruce šroubovák. 

Podvodný Dominion 

Názory většiny občanů4 ve státě Georgia jsou takové, že nepřipadá v úvahu, že by zvolili Joe 

Bidena na presidentské místo. A i tam zjistili IT odborníci manipulaci volebních hlasů 

zvenčí, neboť zařízení bylo po celou dobu voleb napojeno na internet. Dominion sčítací 

zařízení je totiž navrženo s několika možnostmi internetového spojení a v návodu dokonce 

ukazují, jak které z nich použít. 



Byl zjištěn značný provoz na příslušných serverech a také to, že ti, kteří se na zařízení přes 

internet napojili, byli členové různých politických skupin, jedna z nichž byla levicová 

organizace ve spojení s bývalým presidentem Obamou. 

Přesto přese všecko, mluvčí firmy Dominion, Michael Steel lhal při výpovědi, když tvrdil, že 

napojení na internet není možné a že zařízení není možno ovládat během volebního procesu 

manuálně. Jenže Steel je v těsném kontaktu s Jeb Bushem, bratrem bývalého neslavného 

amerického presidenta George Bushe mladšího. 

Jeb Bush a kalifornský guvernér Gavin Newsom, spolu s guvernérem Georgie, Brianem 

Kempem mají co zastírat, neboť byli všichni až po krk zamíchání v praní peněz s pomocí 

Wuhanského COVID-19 viru. Strašili lidi jak mohli a kde mohli, protože dělali velké peníze 

na prodeji ochranných pomůcek a jiného zdravotního vybavení. 

Advokátka Sidney Powell zjistila5, že Dominion a Smartmatic operační programy obsahovaly 

přídavné funkce, které umožňovaly každému měnit zakládání volebních hlasů přímo při 

procesu skenování. 

Další podvodná firma zúčastněna 

Zcela nečekaně se objevil6 další hráč v tragikomedii volebního podvodu v Americe. Je to 

firma s názvem SolarWinds, která dodala Dominion zařízením část operačního programu, 

zvaného Orion. Programátoři, nebo lépe řečeno hackeři této firmy vybavili Orion skrytým 

kódem, který nebyl zjistitelný a který jim umožnil dostat se přímo do počítačů některých 

vládních kanceláří. Pro svoji činnost si vybrali Finanční a Obchodní oddělení a opravdu se 

v půli prosince dostali do jejich počítačového systému a způsobili tím značnou paniku. 

Majitelé firmy SolarWinds se ukázali být v těsném spojení s bývalým presidentem Obamou, 

s Clintonovými a s různými důležitými podniky a osobnostmi v Číně a v Hong Kongu. 

SolarWinds má rovněž prsty v letošním volebním podvodu, protože spolupracuje 

s institucemi, které kontrolují a schvalují výsledky voleb v celé polovině všech amerických 

států. 

Internet záhadně mlčí o tom, že FBI, Texas Rangers (policie) a US Marshals (další druh 

policie) obsadili firmu SolarWinds v Texasu. O co šlo a co z toho vyústilo, se zatím neví. 

Dřívější poradce7 presidenta Trumpa v záležitostech národní bezpečnosti General Michael 

Flynn v rozhovoru s novinářem vyjevil, že útok, který firma SolarWinds způsobila nejen na 

volební zařízení, ale i na vládní počítačové systémy, byl velmi vážný. Tato firma prostě 

obnažila veškerou vládní strukturu Spojených států stejným způsobem, jako když se odemkne 

trezor, plný informací – můžete ho pak celý prohledat a prostudovat, všecko je vám 

k dispozici. 

Podle Gen. Flynna, americké volební procesy byly rovněž sledovány přímo v čase voleb přes 

internet, cizími rozvědkami. Tyto jsou ochotny poskytnout veškeré získané informace a 

důkazy presidentu Trumpovi. 

Co na to Čína? 

Čínský sociolog Dr. Li Ji se nechal strhnout nadšením8 a 16. října 2020 při proslovu 

v Šenženu, v Číně prohlásil mezi jiným, že: 



• Do r. 2027, Čína předstihne Spojené státy. Bůh se o to postaral, nachystal pro nás 

tenhle trik, co se jmenuje COVID-19 a rozšířil ho do každé země na světě. 

• COVID-19 je velmi špatný pro Evropu a pro Ameriku, ale nesmírně prospěšný pro 

Severní Koreu a pro Čínu. 

• Pravda, máme svých 4000 mrtvých, ale Amerika jich má 220 000. Takže ve srovnání 

s Amerikou jsme neměli skoro žádná úmrtí. 

• Co se týče celosvětové ekonomické situace, Čína si vede velmi dobře. V tomto směru 

jsme překročili i svůj plán k překonání Spojených států. Takže nebude problém do r. 

2027 předstihnout Ameriku. A pak to Amerika nepřežije. 

• Stačí aby 1,4 miliard Číňanů denně jedlo, spalo a vyměšovalo se a pak vyřídíme 

Spojené státy a způsobíme jejich smrt. 

Je pravda9, že čínská špionáž je rozlezlá jako rakovina do celého světa. Únikem informací 

v Australii bylo právě zjištěno, že celkem 1,95 milionů Číňanů, z nichž všichni jsou členové 

Komunistické strany, je rozšířeno po celém světě, za účelem špionáže. 

Tyto informace, které se dostaly do rukou australským novinářům obsahují nejen jména 

těchto lidí, ale také jejich data narození, etnicitu a jiné osobní údaje, včetně jejich pozice 

v Komunistické straně a jejich ID. 

Velká část těchto lidí je zaměstnána ve vládních organizacích různých států, na konzulátech, 

u tisku a také ve velkých, nadnárodních korporacích. Číňanky jsou často využívány jako 

‘medové pastičky‘, neboli ‘společnice‘ pro vysoce postavené vládní, politické a jiné 

úředníky.  

S ohledem na současný10 kybernetický útok na americké servery, kdy hackeři získali přísně 

tajné informace přímo z vládních zdrojů, které se týkají vojenských kódů a informací ohledně 

stavu válečné výzbroje, přístupu k tajné komunikaci mezi jednotlivými složkami vlády a 

jiných, bezpečnost ohrožujících informací, se dá očekávat to nejhorší. 

Media, která jako obvykle lžou, až se i zdi jejich studia červenají, nestydatě podezřívají 

z tohoto útoku Rusko. Ovšem skuteční odborníci vědí dobře, že to není Rusko, ale Čína, kteří 

se tímto kybernetickým útokem provinili a předpovídají, že to nemůže skončit jinak, než 

válkou mezi Čínou a Amerikou. 

Jak již víme, kanadský premiér Justin Trudeau umožnil Čínské osvoboditelské armádě, aby 

cvičila vojska v Britské Columbii, přímo vedle města Vancouver, na západním pobřeží. 

Touto dobou jsou čínské vojenské jednotky i v Ontariu, což je velmi blízko státu Minnesoty, 

uprostřed Ameriky. 

Další vojska mají základnu na Karibských ostrovech, pouhých 150 km od amerických břehů. 

Takže Amerika je obklíčena ze všech stran. 

Podle vojenských odborníků může do 20. ledna 2021, což je den uvedení nového amerického 

presidenta do funkce a jeho přísaha, dojít k válce Ameriky s Čínou. 

Protestní demonstrace 

Přesto svolává11, president Trump protestní demonstraci proti volebním podvodům ve 

Washingtonu D.C. na 6. ledna 2021. Říká doslova: „buďte tam, bude to divoké.“ 



Divoké to asi bude, protože 6. ledna se sejde jak Senát, tak i Kongres, aby otevřeli volební 

příspěvky členů Volební komise, na jejichž podkladě bude nastolen nový president. Když 

kterýkoliv z kandidátů obdrží aspoň 270 hlasů, bude prohlášen za presidenta. 

Když žádný z nich nedocílí 270 hlasů, pak budou volit presidenta členové Kongresu přímo na 

místě. Každý stát má pak jeden hlas a ten kandidát, který získá podporu 26 států, vyhrává. 

Senát by pak vybíral vice presidenta. 

Bude to asi řádná mela, protože už teď je to v Americe napjaté. Příznivci presidenta Trumpa, 

ať už novináři, politikové, či obyčejní lidé jsou ohrožováni nejen davy poblázněných 

vzbouřenců, ale také organizovanými jednotkami CIA. Tyto se snaží vyřídit nejen opozici, 

čili pro-Trumpisty, ale také soudní svědky a informátory, kteří jsou schopni předložit soudu 

důkazy o podvodu, který poznamenal celé letošní presidentské volby. 

Tito lidé nemají oporu v nikom. Soudci a politikové jsou ohrožováni, vydíráni, či podpláceni, 

takže rovněž nespěchají s řešením situace a ochrana svědků je nezajímá. 

Zákonodárci jsou vesměs zbabělci a chrání pouze vlastní kůži. 

Do poloviny tohoto měsíce byli již čtyři důležití svědkové odstranění (zavražděni). Krátké 

video jednoho dalšího útoku je na stránce zde12. A zatím, miliony těch, kteří by mohli být 

nápomocní, sedí jako váleční zajatci uvězněni doma, donuceni do nedobrovolného domácího 

vězení další karanténou. 

Z novinářů se postupně stali informační teroristé a censura velkých technologických gigantů 

je stejně tak podobná teroristickým útokům nepřáteli národa. 

Generál Perna oznámil oficiálně ‘začátek konce‘, jak se přímo vyjádřil, neboli D-den, kdy se 

začne s očkováním. Perna je na straně Trumpovy opozice a zjevně se nemůže dočkat, až bude 

pomocí škodlivých injekcí vytvářet tisíce obětí této války, která bude vedena proti vlastním 

lidem a bude probíhat bez jediného výstřelu. 

Vláda musela zajistit nový počítačový program s obrovskou kapacitou na to, aby bylo možno 

evidovat případy těch, kteří budou vysoce nebezpečným očkováním poškozeni. 

 

 

 

1 https://www.supremecourt.gov/ 
2 https://creativedestructionmedia.com/opinion/2020/12/19/john-roberts-betrayed-america-a-long-time-ago/ 
3 https://www.naturalnews.com/2020-12-15-forensic-audit-finds-security-log-files-deleted-from-dominion-

machines.html 
4 https://www.distributednews.com/481696.html 
5 https://bigleaguepolitics.com/sidney-powell-lists-four-alleged-co-conspirators-as-she-prepares-massive-rico-

case-against-smartmatic-dominion/ 
6 https://greatgameindia.com/solarwinds-hacked-dominion/ 
7 https://100percentfedup.com/video-michael-flynn-drops-a-bombshell-other-countries-were-watching-our-

election-in-real-time/ 
8 https://www.dailywire.com/news/chinese-sociologist-well-soon-surpass-u-s-u-s-will-not-survive-well-drive-u-

s-to-its-death 
9 https://bigleaguepolitics.com/major-leak-exposes-the-worldwide-working-of-the-chinese-communist-party/ 

 



 
10 https://www.naturalnews.com/2020-12-18-situation-update-dec-18th-cyber-red-dawn.html 
11 https://www.thegatewaypundit.com/2020/12/president-donald-trump-calls-protest-dc-jan-6-says-will-wild/ 
12 https://www.naturalnews.com/2020-12-13-situation-update-dec-13th-gen-perna-announces-vaccine-d-day-

beginning-of-the-end.html 



KAPITOLA 26 
FILANTROPICKÝ KAPITALISMUS NÁM VYROBIL OČKOVÁNÍ – RADUJME SE! 

26. prosince 2020 

Na internetu se objevilo1 krátké video, kde zdravotní sestra zkolapsuje po očkování přímo na 

kameře. Jmenovala se Tiffany Dover a pracovala na oddělení pro kritické pacienty. 

Hned ten stejný den, o pár hodin později se objevilo další video, kde se ta stejná sestřička 

údajně probrala z mdlob a lehkovážně přiznala, že to nic není, že v posledních 6 týdnech 

omdlela celkem šestkrát, což je nesmysl. Jen tak omdlít, to není žádná legrace. Kdoví, jestli 

by s takovou indispozicí mohla vykonávat zodpovědné zaměstnání ošetřovatelky. A asi by ji 

neočkovali pokusným očkováním, kde si nemohou být jisti výsledky. 

Ve videu dále říká, že je velmi citlivá na sebemenší bolest, na rozčilení, anebo když vidí krev 

– což je další hloupost, protože pak by asi nemohla pracovat jako zdravotní sestra. 

Lékař v tom stejném videu říká že to, že ‘omdlela‘, je reakce, která se může často stát. Něco 

takového by skutečný lékař s největší pravděpodobnosti neřekl! Jestliže je na něco tak těžká 

reakce, pak to rozhodně není v pořádku a dalo by se říci, že takový zásah je životu 

nebezpečný. 

Mezitím nemocnice vydala prohlášení, že sestřička je v pořádku, ale pak to prohlášení zase 

honem stáhli. 

A druhý den se objevila zpráva o úmrtí Tiffany Dover, 30 let staré ošetřovatelky. Její 

příbuzní byli uvedeni ti stejní, jako na její Facebook stránce. A pak i tato zpráva z internetu 

zmizela. 

Někdo připsal na Facebook že Tiffany je v pořádku, je doma a zotavuje se. Z čehopak se asi 

zotavuje? V tom druhém videu řekla, že je v pořádku, tak z čeho se zotavuje? 

Pak byla vydána další videa a všude sestřička sama říká, že je v pořádku. A i tato videa rychle 

zmizela. Tím byl vytvořen skutečný chaos. 

Mezitím se vynořily desetitisíce zájemců po celém světě, kteří jí napsali 8 500 zpráv na 

Facebook. A pak byla její Facebook stránka stažena a veškeré hledání úmrtních oznámení 

s použitím jejího jména bylo zablokováno. 

TO PROTO, ŽE TIFFANY DOVER NA NÁSLEDKY OČKOVÁNÍ ZEMŘELA. 

Možná namítnete, jak mohla zemřít, když později nahrála další video, kde odmávala 

předešlou ‘mdlobu‘ jako něco běžného? Manipulace jsou tak snadné, ať už jsou to 

manipulace časové, nebo záměna osob. Z obrázků a i z nahrávky hlasu se ta druhá ‘Tiffany‘, 

která jednou za týden omdlévala a nemohla vidět krev, zdá být zcela jiná osoba, než původní 

Tiffany. 

Skutečná Tiffany Dover zemřela na následky očkování. A není ta jediná! 

Na příklad2, šest lidí zemřelo během testování očkování, vyvinutého firmou Pfizer. Dva 

z nich zemřeli na očkování samotné, čtyři na placebo. Jak to, že zemřeli na placebo, což má 

být naprosto neškodná látka? Jak již bylo psáno dříve, farmaceutické firmy někdy použijí 

namísto neškodné látky jiné očkování, nebo nějaký jiný, škodlivý materiál. Tím pádem, když 



se vyskytnou záporné vedlejší vlivy, způsobené testovaným očkováním, nevypadá to tak zle 

v porovnání s placebo skupinou, která má často podobné reakce. 

Tisíce očkovaných3 rovněž onemocnělo, nebyli schopni pracovat a museli být převezeni do 

nemocnice. Jiné postihla paralyza obličeje a další dostali těžký zánět páteře (meningitidu). 

Vzniklo dokonce podezření, že některé protilátky, které očkování vyprodukovalo, mohly 

napadnout mozek a míchu. Očkování rovněž podnítilo existující zdravotní potíže a způsobilo 

jejich podstatné zhoršení. 

Oběti očkování jsou četné 

Ovšem nejsou to4 jen očkovaní, kteří na jeho následky doplatili. Na příklad, Brandy 

Vaughan, která pracovala jako obchodní zástupce farmaceutického giganta Merck, brzy 

pochopila, že očkování jsou pouze na vydělávání peněz pro výrobce. Jejich veškeré zdravotní 

účinky jsou záporné a škodlivé. Proto agitovala proti jakémukoliv očkování a dokonce 

založila organizaci na toto téma, s názvem ‘Poznejte riziko‘ (Learn the Risk). 

Brandy byla jednoho dne nalezena mrtvá jejím 9-letým synkem. Farmaceutický průmysl si 

snadný zisk nenechá ujít snadno! 

Další oběti jsou vědci, kteří pracují na COVID výzkumu. Mnozí byli zavražděni a jiní 

zemřeli za podezřelých okolností. Tak na příklad5, ruský vědec Alexander Kaganský byl 

bodnut nožem a vyhozen z okna jeho bytu ve 14. poschodí. 

Frank Plummer, který pracoval v Kanadě na výzkumu korony, byl zavražděn v Keňi hned 

poté, co tisk vyjevil, že byl klíčovou osobou čínské biologické špionáže. Profesor Bing Liu 

z University v Pittsburghu byl zastřelen těsně před tím, než publikoval objev, týkající se 

buněčného mechanismu, který je základem COVID infekce. 

Gita Ramjee zkoumala léčbu a prevenci HIV. Zemřela krátce poté, když se z Londýna vrátila 

zpět do Jižní Afriky. Řidič Pyae Sone Win Maung, který převážel koronavirové vzorky pro 

WHO, byl zastřelen.  

Ostrov Madagaskar6 vyvinul své vlastní očkování, které je na bázi výtažků z tamnějších 

rostlin a které opravdu funguje proti chřipce. President, Andry Rajoelina prozradil, že WHO 

mu nabídla 20 milionů dolarů, když do očkování přidají nějaké jedovaté látky. 

„My nebudeme otravovat naše spoluobčany!“ prohlásil Rajoelina. „Kdo jste 

nemocní, přijďte na Madagaskar, my vás rádi přijmeme. A když si koupíte naše 

očkování, musíte vzít to žluté. Nekupujte to zelené, to už Evropané otrávili nějakým 

jedem.“ 

Ultimativní podvod 

Očkování je jeden z největších podvodů na světě. Nejen že nefunguje proti nemoci, proti 

které je vyvinuto, ale ještě škodí: přídavné látky jsou tak nebezpečné, že i kdyby už zde 

nějaký kladný vliv byl, což není ten případ, tak by nevyvážil jejich škodlivost. A vpichovat 

do člověka bakterie nebo viry nebezpečné nemoci, i když údajně oslabené, nemůže být 

prospěšné. 

Měli bychom si uvědomit, že vyvinout použitelné očkování trvá asi 5 let. Je v tom zahrnut 

výzkum, vývoj a výroba, testování, sledování očkovaných, další testování a podobné. A to 



ještě nikomu nedošlo, že za 5 let je původní nemoc natolik zmutována, že už 5 let neexistuje? 

Takže žádné očkování proti ní fungovat ani nemůže! 

Na příklad chřipka, ta zmutuje během pár týdnů a je pryč, docela pryč. Po ní přijde jiná 

chřipka, možná obměna té první, možná jiný druh a zase odejde a tak dále, stále dokola. 

Takže když laboratoře vyrobí očkování proti té první verzi chřipky, může někdo zaručit, že 

desátá verze toho stejného, neboli zcela jiný druh chřipky bude na to první, původní očkování 

reagovat? 

Podle doktorky Cahill jsme vloni měli tři druhy chřipky: napřed chřipku B, pak A a nakonec 

koronavirus. Ten už máme asi 17 let a letos přišel asi v půli května a pak brzy zmizel. Ten 

koronavirus, co máme ještě dnes, to je koronavirus mediální, neboli politický, ale ne 

lékařský. 

A všecky možné laboratoře pilně vyrábějí očkování proti koroně – proč, když máme každý 

rok několik druhů chřipek? Bude to očkování účinné i proti nim? 

Ještě ke všemu ne virus v každém očkování geneticky upraven. Jestliže se očkovaný člověk 

dostane do styku se skutečným virem, většinou vážně onemocní. V kritických případech, 

když dojde k tak zvané cytokinové bouři, může i zemřít. Proto pacienti s koronou jsou hlavně 

ti, ne-li výhradně ti, kteří se každoročně nechávají proti chřipce očkovat, čímž ještě dále 

riskují Alzheimerovu nemoc. Ta se prý začne projevovat po pátém každoročním očkování. 

Jestli se chcete opravdu chránit proti chřipce, kupte si homeopatický lék ‘Oscillococci‘. 

Opravdu funguje proti nejrůznějším chřipkám. A jako každý homeopatický lék, je absolutně 

neškodný, i kdybyste vzali celou krabičku zaráz. 

Pozor, další chřipka na obzoru 

V současné době se údajně vyskytla nová verze korony, prý mnohem nakažlivější, i když ne 

smrtelnější. Bude proti ní právě vyráběné očkování vůbec účinné? 

Nejen to, začíná zima a s ní i chřipková sezóna? Jistě že se vyskytla nějaká chřipka, jistě že 

mnozí onemocněli, protože to se stane každý rok touto dobou. Bláznit kvůli tomu, zavírat se 

doma, balit si obličej do hader – to je snad jen pro hypochondry a bláznivé politiky. 

Takže můžeme usoudit, že nová, mnohem nakažlivější varianta korony je jen další obyčejná 

chřipka a její obrovská nakažlivost je záležitostí medií a politiků, ale ne lékařů a zdravotní 

vědy. 

Už to, že současná studie7 dokázala, že očkované děti jsou víc nemocné než děti neočkované, 

což se dalo očekávat. Největší rozdíl je v nemocech jako jsou astma, alergie, ekzémy, záněty 

dýchacího ústrojí a infekce, bolesti uší, oční problémy a anemie. A to ještě očkování nemusí 

vůbec zabrat proti nemoci, proti které je určeno, což není výjimka, ale spíše pravidlo.  

Další problém s očkováním leží v tom, že na něm všichni tak pilně pracují. Proč chtějí 

očkování? Proč raději nepřijdou s účinným lékem? Plaquenil zavrhli a dokonce zakázali, i 

když má za sebou více než padesátileté kladné výsledky a proti chřipce opravdu zabírá. 

Ivermectin nedovolují lékařům používat, i když se osvědčil přesně proti nemocem tohoto 

druhu. I Isoprinosine musí lékaři používat na vlastní riziko, protože není zahrnutý v seznamu 

léků, které smějí předepisovat. 



Zato očkování – to se stalo jakousi modlou, jakýmsi zlatým teletem spásy, možná právě 

proto, že nefunguje. Což o to, zlaté tele to je – pro výrobce. Jsou v tom obrovské peníze a 

žádné riziko. Proto ta propagace. 

Žádné očkování, je to genetická manipulace 

Nově vyvinutá očkování proti koroně jsou všecka obzvláště nebezpečná, protože zkouší 

docílit něco, co ještě nikdy nebylo docíleno: zkouší změnit náš základ, naše DNA. Zkouší 

z nás udělat něco jiného, než co jsme. Takže je možné, že po takovém očkování přestaneme 

být lidé a budou z nás jacísi polo-roboti, zombie, tvorové ani živí, ani mrtví, bez mozkových 

funkcí – staneme se geneticky změněnými objekty, neboli GMO. 

Na takové tvory pak nemusí zabírat žádná současná léčba, protože ta je vyráběna pro nás, pro 

lidi, pro náš systém, který je známý a poměrně dobře prostudovaný. Vyprodukovat léky pro 

něco úplně nového, neznámého, nebude snadné a nebude to dlouho uskutečnitelné. A co bude 

dlouhodobý vliv takové změny, to už vůbec nikdo neví. 

Americká FDA vydala seznam8 možných následků nového očkování proti koroně: 

• Extrémní alergická reakce, obzvláště u těch, kteří již nějaké alergie mají; 

• Guillain-Barré syndrom (extrémní zesláblost, až k neschopnosti polykat a mluvit, 

bolesti, obzvláště v noci, problémy s koordinací, abnormální srdeční funkce a krevní 

tlak); 

• Svalová ochablost, nebo ztuhlost, či křeče; 

• Zánět mozkových blan a míchy, obrna lícního nervu; 

• Křečovité cukání, záchvaty, mozková mrtvice; 

• Narkolepsie, poruchy spánku; 

• Srdeční mrtvice; 

• Krevní sraženiny, trombóza a embolie; 

• Artritida; 

• Smrt. 

Takže se dá říci, že nové očkování způsobuje většinu nám známých nemocí, včetně smrti. To 

nejsou vedlejší účinky; to je, co očkování způsobuje. Každý z nás bude samozřejmě reagovat 

trošku jinak a každý bude potřebovat jinou časovou délku, než se následky projeví, ale toto je 

v podstatě, co mohou všichni očkovaní očekávat. 

Vzniklo rovněž oprávněné podezření9, ba dokonce panika, že nová očkování způsobují tak 

zvanou ‘patogenickou přípravu‘, neboli připravují náš systém k tomu, aby snadno podlehl i 

jiným nemocem. To je zvlášť výrazné u starších lidí a může to způsobit těžké zdravotní 

potíže na zbytek života. Nemluvě o tom, jak už bylo psáno, že když se očkovaný člověk setká 

se skutečným virem, reakce na něho může být neúměrně velká, často smrtelná. 

Testování zfalšováno 

Další problém týkající se nového očkování je v tom, že jejich testování bylo podniknuto se 

záměrem nepřijít na žádné záporné následky. Jinými slovy, je zde zjevná snaha docílit za 

každou cenu a co nejrychlejší schválení patřičnou organizací, přijetí na trhu a ziskem 

podmíněný prodej. Tento přístup je zde k očkování všeho druhu a nemůžeme se divit, když 

jeho výrobci nejsou právně postižitelní v případě ublížení na těle nebo smrti. Však se taky 



Gates prvně stará, aby získal uzákonění právní imunity v zemích, kde chce svá očkování na 

populaci nanutit. 

Dívka na přiloženém obrázku10, Lisa Marie Reimer, se 

nechala v 11. letech očkovat proti rakovině děložního čípku. 

Tehdy to bylo v Německu populární, i když v některých 

jiných evropských státech zakázáno, kvůli přílišné úmrtnosti 

očkovaných žen. Hned na to se jí vytvořil novotvar za levým 

okem. 

Vážně onemocněla a trpěla velkými bolestmi. Opuchla, celé 

dlouhé roky brala kortizon a začala trpět depresemi. Kortizon 

jí zničil tělo a napadl nadledvinky; Lisa Marie už nechtěla 

dále žít. Postupem času se stav levého oka zlepšil, ale vznikl 

zánět očních svalů na pravém oku, který přetrvává dodnes. 

Teď zkouší varovat ostatní před kterýmkoliv očkováním. 

Dr. Michael Yeadon, dříve místoředitel11 a vědecký ředitel firmy Pfizer, která je jedním 

z výrobců nových očkování přímo varuje proti těmto produktům. Říká, že ve snaze dostat 

očkování co nejdříve na trh, Pfizer odhodil veškerou slušnost. Jejich testy jsou založeny na 

podvodných diagnostických podkladech, které manipulují získané informace a skrývají jak 

krátkodobé, tak dlouhodobé škodlivé vlivy. 

Dokonce i účinnost očkování je zkreslena, protože toto sice vytvoří dočasné protilátky, ale 

skutečný vliv proti hrotovým bílkovinám SARS-CoV-2 není brán v úvahu, i když je to jediný 

způsob, jak účinnost očkování zhodnotit. Dále očkování způsobuje neplodnost, potraty a 

vrozené vady u narozených dětí, o čemž Pfizer neinformuje. 

Pfizer rovněž záměrně utajil prokazatelnou a smrtelnou (dříve zmiňovanou) ‘patogenickou 

přípravu‘ očkovaných, která způsobuje vytvoření tak zvaných ‘ne-neutralizujících protilátek‘, 

které zavinily smrt u všech pokusných zvířat v předešlých testech. 

Dr. Yeadon, spolu s Dr. Wolfgangem Wodargem podali stížnost na Evropskou zdravotní 

agenturu, kde žádají zastavení výroby očkování, protože jeho testování je založeno na 

podvodu. 

A jen blázen by si mohl myslet, že jiná očkování, od jiných výrobců budou lepší! 

Takže by se dalo říci, že takové očkování je jako časovaná bomba – jakmile je jednou máme, 

tak dříve nebo později mu podlehneme. 

Co až doposud dokázala věda 

Měli bychom si uvědomit následující skutečnosti: 

• Za 40 let výzkumu se nikomu nepodařilo přijít s očkováním proti HIV; 

• Po 100 letech výzkumu stále ještě nemáme očkování proti rakovině; 

• Celá desetiletí bádání nevyprodukovala očkování proti běžnému nachlazení a dodnes 

nikdo nedokáže žádnou ze zmiňovaných nemocí vyléčit; 

A najednou přijdou s očkováním proti Covidu během několika týdnů! Dělají si z nás snad 

legraci? 

 
Lisa Marie Reimer, 23 let 

Záběr z videa: 

https://www.bitchute.com/ 

video/dVfk3Ms3jWlL/ 



Je pravda, že na výrobu očkování se vztahují mnohem nižší požadavky, než na výrobu léků a 

ani ty léky nefungují jak by měly, jinak bychom neměli tolik nemocných. Na příklad, dvojitě 

slepé studie (kdy ani lékař, ani pacient nevědí kdo dostává testovanou látku a kdo neúčinnou 

náhražku) nejsou u očkování požadovány. Stejně tak nejsou požadovány dlouhodobé studie, 

kdy jsou porovnávány části populace, které byly očkovány, s neočkovanými. A přitom každý 

očkovaný člověk tím utrpí ublížení na těle, někdy i smrtelné. 

Také přibalené letáčky jsou jiné pro pacienty než pro lékaře. Tyto tiskopisy vystavují zcela 

veřejně veškeré informace o produktu, ať už kladné, či záporné. S ničím se zde výrobci netají, 

protože dobře ví, že je lidé nečtou. Dnes je možné najít tyto informace, specifické pro 

očkování na internetu, na FDA stránce, která zahrnuje více než 80 druhů očkování12. 

Je to celé opravdu podivné. V minulosti to byli vždy lékaři a zdravotní personál, kteří nás 

informovali o nutnosti očkování a byli ochotni předložit důvody. Dnes nás tito lidé vesměs 

proti novému očkování varují. 

Zato prolhaná media a zrádní politikové neustále vyvolávají do světa důvody pro naprostou 

nutnost tohoto zákroku a dokonce by rádi trestali ty, kteří očkování odmítají. 

Politikové si zabalí půlku obličeje do hader, z nichž mnohé připomínají spíš spodní prádlo a 

pak se nechávají fotografovat! Jak moc hloupí můžeme být?! Za chvíli budou portréty 

s rouškami i na oficiálních dokumentech a od muslimských žen nás všechny bude dělit už jen 

ten šátek. 

 

1 https://australiannationalreview.com/state-of-affairs/tiffany-dover-is-dead-murder-by-lethal-injection-timeline/ 
2 https://www.newswars.com/fda-six-people-died-during-pfizer-covid-vaccine-trial/ 
3 https://www.zerohedge.com/covid-19/cdc-issues-new-guidelines-launches-probe-after-1000s-negatively-

affected-following-covid 
4 https://www.the-sun.com/news/1940981/brandy-vaughan-anti-vaccination-dead/ 
5 https://humansarefree.com/2020/12/growing-list-of-assassinations-of-covid-19-researchers.html 
6 https://aobrempongnana.wordpress.com/2020/05/15/who-offered-me-20million-dollars-to-put-a-little-toxic-in-

my-covid-19-remedy-madagascar-president-exposes-who/ 
7 https://www.lewrockwell.com/2020/12/no_author/new-study-claims-vaccinated-children-appear-to-be-

significantly-less-healthy-than-unvaccinated/ 
8 https://www.intellihub.com/fda-lists-22-potential-adverse-effects-of-new-covid-19-vaccine-and-its-not-

looking-good/ 
9 https://www.lifesitenews.com/opinion/pfizer-covid-vaccine-trial-shows-alarming-evidence-of-pathogenic-

priming-in-older-adults 
10 https://www.bitchute.com/video/dVfk3Ms3jWlL/ 
11 https://dcdirtylaundry.com/pfizers-vaccine-studies-are-based-on-fraud-and-put-lives-in-danger-warns-former-

pfizer-vice-president/ 
12 https://thefullertoninformer.com/section-13-of-the-vaccine-inserts/ 
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PIRÁTI SI HRAJÍ NA SPASITELE LIDSKÉ SPOLEČNOSTI 

28. prosince 2020 

Pirátská strana se nikdy neoznačovala jako konzervativní. Naopak, netají se tím, že jejím 

posláním je usilování o změnu. O jakou změnu? Je to změna k dobrému, nebo k méně 

dobrému? Je to změna prospěšná, nebo ne? 

Bývalý americký president Obama také hlásal změnu; pořád chtěl změnu a dnes ji opravdu 

dociluje: v Alinského komunistických táborech cvičí BLM, Antifu a další rozvratné jednotky, 

které potom všecko pálí, ničí, rozbíjejí, ubližují lidem a vraždí. Ale – má svou změnu! 

Je to ta stejná změna jakou chtějí i Piráti? 

Snad se dá očekávat, že každý, kdo kandiduje na nějaký politický úřad, chce něco změnit. Má 

nějaký plán, nějakou myšlenku, kterou chce uskutečnit. Jenže nikdo to nevyvolává do světa 

tak vehementně, jako to dělají komunisté; ti si na změně zakládají kariéru. Obama je 

komunista, to je známo. Jsou Piráti rovněž komunisté? Pravděpodobně ano. 

Některé vybrané body plánu Pirátů jsou probrány níže. Zatím se nejedná ani tak o jejich 

detaily, jako o společnou linku, která se táhne všemi těmito plánovanými projekty: ty všecky 

budou stát obrovské množství práce, času a snahy, za což musí být ti, kteří tuto práci budou 

vykonávat, zaplaceni. Kde na to vezmou Piráti peníze? 

Tak na příklad, Piráti mají v plánu udělat městskou dopravu zdarma. Ale kde vezmou 

peníze na její údržbu, na zaplacení personálu, na pohonné látky a na mnoho dalších 

finančních požadavků s tím spojených? Z daní to vzít nemohou, ty chtějí údajně snižovat. Prý 

dostanou peníze od cizích firem, které budou donuceny platit daně tam, kde podnikají. 

Je možné, že první rok opravdu nějaké peníze získají, ale pak se jim takové firmy rychle 

vystěhují z republiky, jak už se stalo v minulosti, viz Siemens a jiní. Jakmile jim skončila 

daňová svoboda, tak – protože jim to nevhodně sestavené smlouvy dovolovaly – byli pryč. 

Ztratili jsme pro ně přitažlivost. Tím ovšem okradli stát o 10 let daní a pak zmizeli za tou 

neslavnou železnou, nebo snad dnes ‘sametovou‘ oponou. 

A co tak vesnice? Tam taky bude veřejná doprava zdarma? Měla by být, když se ve městech 

bude jezdit bez placení. Jestli ne, tak je to diskriminace a rasismus a to je dnes trestné. 

Vymáhání osobní hmotné zodpovědnosti politiků a úředníků je další plán Pirátů – tudy 

rovněž cesta nevede. Jednak se nikdy nedopátrají, kdo co zavinil a když už toho viníka zjistí, 

tak to bude ten nejnižší z nejnižších a ten nebude mít nic, co by mu mohli sebrat. Je jasné, že 

nikdo neobviní šéfa samotného, každý si chce udržet své místo. Takže až na pár výjimečných 

případů se nedostanou nikam. 

Na skutečné pátrání by museli najmout zkušené analysty, znalé obchodních transakcí, 

politických a právnických kliček a to by nejen stálo hodně peněz, ale rozhodně by to 

neskýtalo stálý příjem. A opět, kde vezmou na zaplacení těchto lidí peníze? 

Chtějí také stíhat jakékoliv jiné přestupky státních úředníků a promptně je pokutovat. Jinými 

slovy, jednají jakoby všichni úředníci neustále přestupovali zákon. To většinou není ten 

případ na nižší úrovni a aby vyšetřovali ty vysoce postavené, na to opět potřebují velmi 



zkušené a znalé vyšetřovatele. A jestliže chtějí každého z těch níže postavených pokutovat, 

pak moc peněz nezískají, protože tito lidé vesměs nic nemají. Stálý příjem z toho nevydolují. 

Ovšem vytvoří tím spoustu přídavné agendy, úřední šiml bude vesele řehtat, byrokracie 

naroste až po strop budovy. A – kdo to bude platit? 

Stejně tak plánované zveřejňování všech smluv – nejen že lid nemusí vědět úplně o všem, 

co se kde šustne, protože stejně většině takových záležitostí nerozumí a ještě ke všemu ho 

nezajímají. Ale různí podvodníci a manipulátoři, ti si snadno z takových informací dovedou 

vybrat co je důležité a to pak zneužívat ke svému prospěchu. 

Dále se tímto přístupem vytvoří obrovské množství informací, doslova se tím úřady zavalí a 

skutečně důležité záležitosti budou utopeny v moři zbytečností. Nemluvě o tom, že 

vystavování všech těchto dokumentů na internetu zabere čas a čas úředníků (a všech 

ostatních) jsou peníze. Kdo to bude platit? Ty pokuty přestupkářů to nejsou stavu uhradit. 

Regulace exekutorů, jednoho exekutora na dlužníka – spíš by bylo vhodné pátrat proč 

dochází k tolika exekucím, jestli je tím opravdu vinen dlužník anebo špatný zákon? Proč na 

příklad seberou člověkovi střechu nad hlavou kvůli neplacení zdravotní pojistky? Placení 

zdravotní pojistky nesmí být povinné, jinak žijeme v diktátorství a v tyranii. A to, že by kvůli 

nezaplacení zdravotní pojistky někdo přišel o střechu nad hlavou, to by mělo být proti 

zákonu. 

Znám osobně případ, kdy manželka se dvěma mladými dětmi musela platit dluhy z 

hazardních her jejího manžela, který ji opustil i s dětmi před lety, na děti neplatil, ani se o ně 

nestaral. Potkala jsem ji v době, kdy jí exekutor zabavoval obydlí, takový ubohý, malý 

domeček, tři metry od potoka, kde byla všude na zdech vidět čára, která dokumentovala, co 

všecko ten potok dovede. Je to správné, ptám se? 

Jako další, Piráti chtějí zabránit únikům zisků z Republiky do daňových rájů. Jak asi to 

chtějí dokázat? Jak asi? Jinak než důkladným vyšetřováním to nejsou stavu docílit. Amerika 

zkouší to stejné už celé dlouhé roky a mají na to nějaký aparát a nějak moc toho nezvládli. A 

opět, takové pátrání stojí hodně peněz. Kdo to bude platit? 

Takže můžeme předpokládat, že ti, kteří nemají patřičné znalosti a snad i konexe a ukryjí si 

někde na ostrovech deset tisícovek, aby měli na příští dovolenou peníze ve valutách, ti budou 

mít všecko zabaveno, což bude ovšem pakatel. Zato ti, kdo ví, kde a jak zdravit u vrbiček, 

budou mít vše při starém. 

Nic se nezmění, nic se tím nedocílí, pouze velké množství úředníků bude pilně na něčem 

dlouhodobě pracovat, chodit po chodbách velkých institucí s listinami podpaždí a tvářit se 

důležitě. A opět, penízky jsou kulaté a tak snadno se kutálejí! 

Piráti dále chtějí omezit ‘vyvádění zisků‘, zejména agresivním daňovým plánováním. 

Jednak není jasné, co ty zisky vyvádějí, což snižuje hodnotu takové zprávy. Předpokládejme, 

že tam má být ‘vyvážení zisků‘. A znovu zde shání šesťáčky od chudáků a zatím jim miliony 

budou unikat pod rukama. Jestliže je ‘agresivní daňové plánování‘ v rámci zákona, tak 

nemají co stíhat. 

Stejně, daňový zákon už je tak vyděračský, že takový nebyl, co lidstvo lidstvem je. A když si 

někdo ušetří pár šestek a chce mít možnost si je taky strčit do své vlastní kapsy a ne cpát je do 



hlubokých kapes státních vydřiduchů, tak jdou po něm jako žraloci. Jako vždycky, ti velcí 

podvodníci, velko-vývozci zisků do daňových rájů budou ponecháni na pokoji, protože to 

budou jejich známí a kamarádi. Ti budou velmi dobře vědět jak svoji činnost utajit. 

Ve škole jsme se učívali, jak byl feudální systém strašný pro lidi, jak byl krutý a zlodějský. 

Lidé museli platit šlechtě celý desátek, neboli 10% všeho, co vyprodukovali. Za to jim 

šlechtici poskytovali ochranu v době válek, kterých bylo – jako dnes – víc než dost. 

Dnes platíme státu víc než šedesátek na daních a nejrůznějších poplatcích, příjem je zdaňován 

dvakrát a i víckrát (jednou daň ze mzdy, po druhé DPH a jiné poplatky a kolky, tisícovečka 

sem a tisícovečka tam) a to je asi lidumilné, protože nám za to dají všecky informace na 

internet a my si takto můžeme přečíst jakési chabavé a nejasné odůvodnění pro tyto ztráty na 

vlastním majetku. 

Přesunutí státní administrativy na internet je další Pirátská vize, ovšem jaksi nechápou, 

že to už se děje. Rovněž při vyřizování čehokoliv, na úřadech i v docela malých městech jsou 

již dnes zavedeni tak, že jednání probíhá snadno a rychle. Jestli na tom budou něco chtít 

vylepšovat, tak to nemusí dopadnout dobře a opět, bude to stát hrůzu peněz. 

A je možné, že to stejné se dá říct o většině jejich plánů, že už ve skutečnosti jsou zaváděny a 

Piráti si teď zkouší zajistit obdiv a pochvalu za něco, co už udělal někdo jiný. 

Jak mně řekl můj šéf, když mně oznámil, že nové vedení firmy chce, aby si každý 

zaměstnanec vypracoval plán práce na příští rok a ten že budou po roce kontrolovat, jestli byl 

splněn. Řekl mně tehdy: „napiš tam jenom to, co už máš uděláno, aby ses nedostala do 

potíží.“ Byl to moudrý člověk. 

Ovšem když přijde na Piráty, tak to není tak moc moudré, spíš je to chlubení se cizím peřím. 

S jásotem slibují zavedení něčeho, co už je uděláno, nebo se na tom zrovna pracuje. 

Udržitelnost je velmi ošemetná záležitost. Přesto, Piráti propagují ‘udržitelnost‘. Význam 

tohoto slova je do jisté míry skrytý. Pochází z anglického slova ‘sustainability‘, což znamená 

udržitelnost systému, kdy nedojde k vyčerpání surovin, potravin, vody, elektřiny a jiné 

materiálové podstaty. Je to systém, kde se dostane na všecky. 

Jenže tento výraz je opět čistě globalistický a velmi politický, protože současně propagovaná 

‘udržitelnost‘ je podmíněna odstraněním obrovského množství lidí z naší planety. Po pravdě 

řečeno, globalisté chtějí jednoduše zlikvidovat zhruba asi 90% z nás. 

Proto podpora potratů, proto neúčinné a škodlivé léky, proto 5G na celý svět. Proto 

koronavirus a povinné očkování, jehož účelem je změnit člověka na GMO, který je 

patentovatelný a tím pádem ho někdo vlastní, stejně jako otroka. Očkování rovněž způsobuje 

sterilitu a následně smrt. 

Takže jestli se Piráti zasazují za udržitelnost, pak jsou to čistí a nefalšovaní globalisté, agenti 

Sorose a jeho bandy, kteří nám, obyčejným lidem, ve skutečnosti nepřejí nic dobrého. 

Také Piráty navrhované zpřísnění podmínek ověřování totožnosti, v případě žádostí o 

půjčky, jako na příklad nutnost dělat a zálohovat kopie dokladů – to už se taky děje. Žádná 

banka nechce ztrácet. A jestli k tomu chtějí přidat další byrokracii, tak to bude pouze ke 

škodě všech zúčastněných a opět, všecko se tím prodraží. 



Je pravda, že těch změn, které chtějí Piráti provést je velké množství. Je jich příliš mnoho. Na 

každém kousku zákona si něco našli, ke všemu mají nějaké připomínky. Jestli jsou jejich 

námitky oprávněné či ne, to nelze jen tak jednorázově posoudit. Je nutno napřed tyto situace 

dobře prostudovat. 

Některé body jejich plánu není ale možno zhodnotit ještě z jiného důvodu. Používají totiž 

terminologii, která často činí celý text nesrozumitelný. Nesoustředí se pouze na zkomoleniny 

z cizích jazyků, jako to dnes dělá velká část českých úřadů, ale přidávají k tomu zkomolená 

česká slova, která jsou často i slangová. 

Rovněž si libují v používání akronymů, které nikde nevysvětlují, i když ve správně 

vytvořeném dokumentu má být každý akronym plně vypsán při prvním použití. Takové 

základní chyby dělají čtení jejich spisů pro lidi, kteří s těmito zkratkami nejsou obeznámeni, 

nesrozumitelné. Takže často jejich texty působí neprofesionálně, až amatérsky. 

Fér – že jo, kámo! 
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KDYŽ CHCE NĚKDO ZKAZIT NÁROD, ZAČNE U DĚTÍ 

31. prosince 2020 

U dětí a u mladistvých se také nejsnadněji začíná. Nemají v sobě ještě tu všudypřítomnou 

kritičnost starších a zkušenějších, snadno si idealizují každou situaci a romantické či 

fantastické vysvětlení je jim bližší, než strohá skutečnost. 

Mnozí jsou z domu zvyklí, že sourozenci, nebo rodiče dokážou napravit všecko, co pokazili a 

jiní nevidí zítřek pro zářivé klady dneška, kdy se nemusí o nic starat, všechno je pro ně 

vyřízeno a připraveno a když musí jednou za měsíc utírat nádobí, tak to prohlašují za 

nespravedlivé. 

Hodně mladých lidí je dnes lákáno na změnu pohlaví. Notná dávka propagandy na správných 

místech a děvčata chtějí být chlapci a chlapci chtějí být děvčata. Neváhají podstoupit 

chirurgické zákroky, hormonovou léčbu a mytí mozků bláznivými psychiatry, aby docílili 

svého. Postupem času, až z toho bludu vyrostou, tak těžce oplakávají každou chirurgicky 

odstraněnou část těla. 

Kažení dětí začíná už v ranném dětství a to hračkami, knihami, televizními pořady. Z hraček 

jsou chlapcům předkládány na hraní figurky vojáků, špionů, teroristů, všecko se zbraněmi. 

Děvčata mohou mít panenky, které dovedou rodit, ale hlavně jsou ty hračky nehezké, 

pokaždé něčím odpudivé, nebo morbidní, asi aby byla v dětech udupána estetika a smysl pro 

všecko pěkné. 

Nehezkými hračkami počínaje, je pak snadnější děti přesvědčit, že špína a bahno nejsou zas 

tak špinavé a špatné. Později přijde lidské bahno a přece ani na tom zas tak moc špatného 

není, každý jsme jiný, každý jsme zvláštní – ‘lidé se musí nějak poučit, musí všecko zažít na 

vlastní kůži, aby měli správné zkušenosti‘ je běžná výmluva těch nerozumných.  

Přikládám některé ukázkové hračky, jak jsou dnes pro děti vyráběny po celém světě. 

 

Raggedy Ann a Andy – hadrová Anna byla vytvořena v r. 1915 Johnny Gruellem, který psal 

pro časopisy dětské příběhy a ilustroval je. Panenku vytvořil podle své dcery, která zemřela 

v 11 letech na následky očkování proti obrně. Raggedy Andy byl přidán později. GI Joe 

vojenské figurky vznikly v r. 1965. GI znamená ‘Government Issue‘, neboli ‘Vládní vydání‘. 

Jako voják, člověk zjevně přestává být člověkem a stává se předmětem. 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 



 

 

 

 



Co se týče her a knih, obrovské popularity dosáhla hra (a přidružené knihy) ‘Dungeons and 

Dragons‘ (Žaláře a draci), z r. 1974. Je to hra fantasie, kdy si každý hráč přisvojí určitou roli 

a s ní se zúčastní válečných her, kdy si vymýšlí různá dobrodružství. Hráči spolu bojují, řeší 

problémy, hledají poklady a mnoho jiného. 

Pak jsou zde samozřejmě populární knihy ‘Harry Potter‘, které se objevily poprvé v r. 1997. 

Je jich celkem sedm a napsala je britská autorka J.K. Rowling. V knihách jsou děti, mladí lidé 

a někdy i dospělí čtenáři prakticky naváděni na čarodějnictví. Všecko čarodějnické je 

obdivováno, zato nemagičtí lidé jsou označeni mírně hanlivým názvem ‘muggles‘. Kouzla, 

vlkodlaci, draci a jiné příšery, zaklínadla, čarodějníci a jakási posedlost smrtí – to je 

považováno za vrchol moderní literatury pro děti. 

Kdoví. 
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KORONAVIRUS A NOVÉ OČKOVÁNÍ 

3 ledna 2021 

Koronavirus byl předpovězen již v r. 2014. Tehdy napsal badatel a spisovatel1 Anthony 

Patch, že přijde koronavirus, který bude uměle-vyrobená nemoc. Bude to prohlášeno za 

epidemii, ale jako nemoc to nebude doopravdy nebezpečné. 

Ten důvod pro jeho rozšíření do celého světa bude ten, aby se lidé hromadně dožadovali 

očkování. A proč je žádoucí, aby se lidé dožadovali očkování? Protože to očkování v sobě 

bude mít něco, co ti, kteří manipulují s celosvětovou lidskou populací budou chtít vpravit do 

našich fyzických těl. Bude to nějaký druh DNA manipulátoru, který okamžitě změní naše 

DNA a přidá k němu třetí část. 

Jakmile budeme očkováni, přestaneme být lidmi a staneme se hybridními bytostmi. A 

zároveň projde naše DNA podstatnou změnou a my ztratíme vědomí o tom, že jsme tímto 

zákrokem pozbyli nezávislost, že jsme pozbyli schopnost svobodně myslet a rozhodovat se, 

že jsme pozbyli veškerou víru a to jak víru náboženskou, tak víru v morální, etické a právní 

zásady. V ten moment se pak staneme snadno kontrolovatelnými otroky našich manipulátorů. 

Jak funguje nové, genetické mRNA očkování 

Britský lékař2, Dr. Andrew Wakefield vysvětluje funkci nového očkování následovně: DNA 

je základ naší genetické struktury a nachází se v každé buňce. Jeho úkolem je vyrábět 

bílkoviny s použitím posla RNA (messenger RNA, neboli mRNA). Takže mRNA je 

prostředníkem mezi geny a buňkami, které dokáže přimět k výrobě bílkovin. To, co podnítí 

imunitní reakci není mRNA, ale jsou to bílkoviny. Stejně tak v očkování je účinná látka 

bílkovina. Protilátky zkoušejí pouze infekci zastavit, ale na její zničení jsou naprosto nutné 

bílkoviny. 

Nová očkování, také zvaná ‘mRNA očkování‘ nejsou v žádném případě očkování, protože 

neobsahují bílkoviny, které jsou nutné pro vyburcování imunitního systému. Takže mRNA 

očkování jsou ve skutečnosti genetické inženýrství, neboli genetická manipulace. 

Namísto vyprodukování svých vlastních bílkovin se tyto cizí mRNA obrátí na naše buňky a 

zkouší tyto donutit, aby výrobou bílkovin podnítily imunitní systém ke zvýšené činnosti. 

Když k tomu opravdu dojde, imunitní systém tyto útočníky napadne, jenomže tím napadá své 

vlastní buňky, napadá součásti sebe samého, neboli dojde k auto-imunitní reakci. 

Nemoci, které jsou dnešní lékařskou vědou (z nedostatku lepších informací) považovány za 

auto-imunitního původu jsou: cukrovka č.1, revmatická artritida, psoriáza, roztroušená 

skleróza, lupenka, zánětlivá nemoc střev, Addisonova nemoc (ledviny), Gravesova nemoc 

(štítná žláza). 

Ta možnost, že se novým očkováním něco nesmírně pokazí, je obrovská. Za rok, za dva, 

nebo za pět, kdy už budou očkovány miliardy lidí, to bude skutečná katastrofa. Věda zde 

zkouší získat nadvládu nad přírodou, ale příroda si to rozhodně líbit nenechá. 

Už když lékaři zkoušeli opravit chybný gen, o kterém věděli, že způsoboval určitou nemoc, 

změna se jim nepodařila, ale zato způsobili dominový vliv v celém genetickém systému 

člověka, kdy všecky jeho geny byly tímto zasaženy, takže toho museli nechat. 



Nikdo doopravdy nerozumí tomu, jak lidské tělo funguje. 

Už jen když si uvědomíme, že mRNA očkování, které bylo vyvinuto laboratoří Moderna je 

jakýsi unikát, protože Moderna ještě nikdy, za 10 let své existence nevyvinula ani jedno 

skutečně funkční a použitelné očkování. 

Očkování firmy Pfizer3, které je rovněž mRNA, bylo vyvinuto ve spolupráci s laboratoří 

BioNTech v Německu, jejíž zakladatel, Dr. Ugur Sahin se honosí tím, že očkování navrhli 

během několika hodin, přes konec týdne. Něco takového se ještě nikdy nestalo. To nejrychleji 

vyvinuté očkování zabralo 4 roky. Dr. Sahin založil BioNTech firmu v r. 2008 spolu se svojí 

manželkou Özlem Türeci. 

Výrobci očkování AstraZeneca spolupracují s Britským eugenickým hnutím. Eugenika 

znamená potraty, kontrola porodnosti, záměrné vyhubení nemocných, postižených a starých. 

Nové očkování vyvinuli ve spolupráci s Universitou v Oxfordu. 

Co říkají o novém očkování odborníci 

Virolog, Dr. Sucharit Bhakdi říká4, že tato démonizovaná chřipka byla ve skutečnosti velice 

mírná a úmrtnost na ni u lidí pod 70 let skoro nulová. Veškerá úmrtnost je nad 70 let a to 

ještě tam, kde jsou přidružené vážné zdravotní potíže. 

Jenže jakmile někdo zemře a má koronu, anebo je podezření, že by ji mohl mít, jeho smrt je 

okamžitě klasifikována jako úmrtí na koronu. Však jen za tento detail na úmrtním listu 

dostávají lékaři a nemocnice příplatky. To je samozřejmě podvod, ale celý svět si to nechává 

líbit a ještě tomu věří. 

My všichni jsme od přírody vybaveni obranou proti virům ve formě lymfocytů, což je 

základní kámen imunologie. Celá staletí se lymfocyty úspěšně staraly o naši ochranu proti 

nemocem tím způsobem, že ničily buňky, do nichž cizí viry vnikly a zkoušely se rozmnožit. 

Za normálních okolností zůstanou viry v plících. Ale když je do nás injekčně vpraven virový 

gen, který je v nových očkováních, ten se rozšíří kamkoliv si zamane a to i tam, kde je to 

nežádoucí. 

Přesto je zde snaha naočkovat nám genus viru a tím náš systém geneticky změnit. Všichni 

brojí proti geneticky ovlivněným potravinám a to, že budou sami geneticky změněni nějakým 

očkováním, to jim záhadně nevadí. A pak nás ještě budou strašit s dlouhodobými následky 

koronavirového onemocnění! Jaképak dlouhodobé následky? Vždyť o tom nejsou vůbec 

žádné informace, vůbec žádné důkazy. Je to pouhé plácání do prázdna. 

Jistý nejmenovaný lékař5, který pracoval ve Wuhanu a podařilo se mu dostat se do Ameriky, 

hlásí obrovské množství mrtvých v Číně, jejichž smrt byla způsobena očkováním proti 

koroně. Rovněž potvrzuje, že všichni očkovaní skutečně tuto chřipku dostanou. 

Hlavní lékař firmy Moderna varuje, že očkovaní lidé musí nadále dodržovat preventivní 

příkazy, protože očkování působí pouze proti velmi vážné formě této nemoci. Tím pádem 

můžeme očekávat, že očkovaní budou určitou dobu roznášet virus do svého okolí. 

Přesto, že je neustále zdůrazňována 90% účinnost nového očkování, je dokázáno, že 

z každého milionu očkovaných pouze 141 lidí nedostanou koronu. To je asi 0.01% - má to 

pak cenu nechat se očkovat a podlehnout následkům, které donutí mnoho očkovaných 

(jejichž množství je před námi tajeno) do kritických oddělení nemocnic? 



Co ukazují vědecké studie a testování 

Vědecké studie opravdu dokázaly6, že ti, kteří byli očkováni živým virem na příklad proti 

spalničkám, příušnicím a zarděnkám, šířili tyto nemoci ještě týdny a někdy i měsíce poté a 

infikovali jak očkované, tak i neočkované! A v mnoha případech tyto nemoci roznášeli, aniž 

by sami měli jakékoliv příznaky a opět, nakazili jak očkované, tak neočkované. 

Takže očkování je ve skutečnosti velké ohrožení celé lidské společnosti. Jak to, že se dále 

s tímto nesmyslem pokračuje? Jak to, že nikdo neinformuje lidi o tom, že neúčinnost 

očkování je běžná, že tímto způsobem získaná imunita je dočasná a že po opakovaném 

očkování jsou lidé více náchylní na další infekce, včetně degeneračních chorob, jako je 

Parkinsonova a Alzheimerova? Že náhlá rozšíření infekčních nemocí vznikla pokaždé tam, 

kde byli všichni očkováni? 

Jak to, že nám namlouvají, že očkovaní budou imunní a budou moci chodit všude a bez hader 

přes obličej a budou moci dokonce i cestovat? Vždyť tito lidé budou mnohem více infekční 

pro všecky ve svém okolí! Co je tady v nepořádku? 

Další problém týkající se všeho očkování je v tom, že jejich testování je navrženo se 

záměrem nepřijít na žádné záporné výsledky. Jinými slovy, je zde zjevná snaha docílit za 

každou cenu a co nejrychlejší schválení patřičnou organizací, přijetí na trhu a ziskem 

podmíněný prodej. Nějaké důkladné zkoumání vlivu očkování a zodpovědné posouzení 

nepřipadá v úvahu. 

Není divu, že je k očkováním všeho druhu tento lehkomyslný a nezodpovědný přístup, když 

jeho výrobci nejsou postižitelní v případě ublížení na těle, nebo smrti. 

Jedna z hlavních7 lékařských odborníků organizace WHO (Světová organizace pro zdraví), 

Dr. Soumya Swaminathan přiznala během tiskové konference, že doposud neviděla nejmenší 

důkaz účinnosti očkování proti koronaviru. 

„Nemyslím, že máme důkazy o kterémkoliv z těchto očkování, abychom mohli 

s důvěrou potvrdit, že ochrání očkované před touto infekcí a že zabrání jejímu 

rozšiřování,“ řekla. 

Mnoho dalších lékařů a zdravotních odborníků proti očkování varuje a zasazují se za to, aby 

nebylo používáno, viz krátké video8. Tito lidé riskují svá zaměstnání, své kariéry a možná i 

své životy, aby varovali svět před nebezpečím, které nová očkování představují. Jsou to lidé, 

kteří rozumí podstatě celého problému lépe než my, laikové a dovedou si opravdu věrohodně 

představit jeho následky. A ty následky budou opravdu děsivé, pokud se nevzpamatujeme a 

tvrdě se proti těmto útokům nepostavíme. 

Co radí dokumentace CDC o novém očkování 

Když vezmeme dokument9 americké CDC, který shrnuje požadavky pro použití a 

administraci očkování firmy Pfizer a Moderna, můžeme se mezi řádky ledacos dočíst. Na 

několika místech je psáno: „V současné době nemáme žádné údaje o bezpečnosti a účinnosti 

mRNA COVID-19 očkování …“ 

To samo by nám všem mělo jasně dát najevo, že jsme bráni za pokusné králíky a že ve 

skutečnosti nikdo neví, ani výrobci sami, co doopravdy toto očkování způsobí. 



Očkovaným není doporučováno, aby se několik dnů po vpichu stýkali s jinými lidmi, 

protože tím, že se nechali očkovat, se ve skutečnosti stali nositeli a šiřiteli této infekce. 

„Těhotní lidé jsou více ohroženi,“ píšou. Zde namísto ‘těhotné ženy‘ používají výraz ‘těhotní 

lidé‘, což je slizká podlízavost vůči politicky správným imbecilům a biologicky, eticky a 

lidsky špatné vyjádření. Je to, jak psal George Orwell, ‘novořeč‘, neboli ‘newspeak‘. A ještě 

uhýbají od toho, aby přiznali, že těhotné ženy mohou potratit, anebo se jim narodí dítě 

s genetickou vadou. 

Důležité jsou body, které mluví o škodlivých vlivech a opatrnostních opatřeních. Na několika 

místech je zdůrazňována ‘anafylaktická reakce‘, neboli alergická reakce, která může být 

velmi vážná, někdy i smrtelná. Lidé s alergiemi na látky, v těchto očkováních obsažené, by 

neměli být očkováni. Ovšem není snadné posoudit, jestli je někdo alergický na látku jménem 

‘SM-102‘, což je nějaký výrobek laboratoře Moderna, jehož podstata není nikde vysvětlena. 

Už to je zlé, že hodně z nás bude mít silnou reakci na polyetylen glykol (PEG), který se 

vyrábí z etylen glykolu, což je hlavní součást produktů proti zamrznutí jak do aut, tak i do 

jiných zařízení. Polyetylen glykol bývá obsažen v krémech, v zubních pastách a je to značně 

sporný produkt, protože hodně lidí má na něho záporné reakce. V lékařství je používán v 

projímadle před kolonoskopií a také v některých lécích a injekcích. 

Očkování mají také obsahovat látku zvanou Squalene, což je výrobek ze žraločích jater. 

Takže kdo má alergii na ryby, což je velmi častá alergie, nemůže toto očkování dostat. 

Je jasné, že nové mRNA očkování je pokusné a je o něm zveřejněno velmi málo informací a i 

to málo zamlčuje všecko záporné a škodlivé. Přes naprostý nedostatek informací je nám 

říkáno, že je to očkování ‘bezpečné a spolehlivé‘ a i když se již vyskytlo několik úmrtí a 

velké množství vážných onemocnění, očkování je rozšiřováno do celého světa jak nejrychleji 

to jde. Některé vlády dokonce chtějí své občany očkovat bezplatně, jiné chtějí vyřadit ze 

života ty neočkované. 

Ovšem je daleko rozumnější dát na radu zdravotních odborníků a nenechat se v žádném 

případě očkovat, než dát na nezodpovědná a lživá media a proradné politiky. 

A nakonec ještě otázka: proč – k čertu – nemáme k dispozici léky? Proč zrovna očkování? Co 

je tady v nepořádku? Snad se všichni zbláznili? 

1 https://www.youtube.com/watch?v=hUr_VYuy_WM 
2 https://newtube.app/user/Darek/rjkE32b?fbclid=IwAR3LDWzGcpw-

aoygNuEafC6RiubayBTb1dcYzc51RUon7FTyREvjiwTx33k 
3 https://greatgameindia.com/covid-19-vaccine-ugur-sahin/ 
4 https://rairfoundation.com/warning-renowned-virologist-sucharit-bhakdi-warns-against-hastily-created-gene-

altering-coronavirus-vaccine-video/ 
5 https://www.wochenblick.at/horror-risiken-nach-corona-impfung-bekaempft-koerper-eigene-zellen/ 
6 https://www.westonaprice.org/studies-show-that-vaccinated-individuals-spread-disease/ 
7 https://www.infowars.com/posts/who-chief-scientist-admits-theres-no-evidence-that-vaccines-prevent-covid-

infections/ 
8 https://healthimpactnews.com/2020/doctors-around-the-world-issue-dire-warning-do-not-get-the-covid-

vaccine/ 
9 https://www.cdc.gov/vaccines/covid-19/info-by-product/clinical-

considerations.html?CDC_AA_refVal=https%3A%2F%2Fwww.cdc.gov%2Fvaccines%2Fcovid-19%2Finfo-

by-product%2Fpfizer%2Fclinical-considerations.html 
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ROUŠKY – OCHRANA PROTI NEMOCI, ANEBO NESMYSL? 

5. ledna 2021 

Dr. Anthony Fauci, který1 nanutil na celý svět povinnou karanténu, roušky, a další 

nesmysly, překonává sám sebe. Napřed nebyly roušky na nic, pak byly potřeba. Za 

nějakou dobu poté nebyly důležité a dnes chce abychom nosili nejen roušky, ale ještě 

ochranné brýle. 

Je snad možné, že se Covid přenáší i pohledem? Je to něco jako uhranutí? Pak asi 

ochranné brýle nepomohou a bude potřeba něčeho dalšího, snad amulety – no, však 

uvidíme, s čím přijde Dr. Fauci dále. 

Údajně, chřipkový virus může vniknout nejen do nosu a do úst, ale může zasáhnout i 

oči a proto je dobré tyto chránit. Dokonce i CDC se vyjádřilo, že někdy je dobré 

použít ochranné brýle, zvláště když je kolem hodně lidí. 

Je vidět, že všem těmto lidem chybí základní školské vzdělání. Přece jsme se učili již 

v malé škole, že sůl je antiseptická a když jsou slzy slané, tak – o čem je tady řeč? 

Ten virus se nikam nedostane, slzy mu zabrání a ještě ho vyplaví ven. 

A jeden člověk si stěžoval, že nosí roušku, všecko otírá antiseptickým hadříkem a 

přesto chytil chřipku. To musí opravdu přijít očima, myslí. Ne, to nepřijde očima! Ty 

bacily jsou všude kolem nás, všude ve vzduchu, prolezou i sebemenší skulinkou a my 

je máme v sobě v hojném množství. Roušky nejsou na nic, ty mají pro takový virus, 

který je mikroskopické velikosti díry jako drátěný plot pro komára. A přehnaná 

hygiena taky nepomáhá, mnohé prostředky spíš škodí. 

Skoro to vypadá2, že naši skrytí manipulátoři zkouší, jak daleko se se svými nesmysly 

dostanou. Zkouší jak moc se necháme ovládat a manipulovat. Neměli bychom jim to 

trpět. Musíme se přece konečně postavit na odpor a nenechat si líbit úplně všecko. 

Jak moc nám nepomáhají roušky 

I vědci, kterým většinou3 delší dobu trvá, než něco pochopí říkají, že zdraví lidé 

nemají nosit roušky; je to škodlivé. 

• Roušky zamezují přísunu kyslíku a vedou k otravě kysličníkem uhličitým 

(CO2); 

• Bacily, které vydechujeme, což je náš odpad, zůstanou zachyceny v roušce a 

my je vdechujeme zpět, čímž se infikujeme; 

• Roušky zakrývají větší část obličeje, takže znemožňují společenský styk; 

• Na veřejnosti se vždy maskovali pouze zloději, kriminálníci a pochybné 

osoby; 

• Venku jsou roušky holý nesmysl, protože bakterie se na volném, neustále 

proudícím vzduchu daleko nedostanou a slunce nebo mráz je okamžitě zničí; 

• Roušky jsou velmi obtížné pro ty, co špatně slyší, nebo nosí brýle. O těch, 

kteří neslyší vůbec a nazírají z úst ani nemluvě; 

• Roušky symbolizují naše umlčení – nemáme žádné slovo; 

• Okultní význam říká, že roušky jsou součást rituálu na naše zotročení. 



Je příliš mnoho důkazů, že roušky vůbec nesplňují to, co je od nich očekáváno. Zde 

jsou vyjádření některých oficiálních organizací: 

„Víme, že roušky, nošené mimo zdravotnické zařízení poskytují minimální 

ochranu proti infekcím, pokud vůbec jakou poskytují.“ New England 

Journal of Medicine4, významný časopis pro lékaře. 

„Zakrývat si obličej látkou nechrání proti COVIDu-19.“ CAL-OSHA 

předpisy5. 

„Je velmi málo důkazů, že zakrytí obličeje na veřejnosti v období pandemie 

pomůže snížit rozšíření nemocí.“ (Státní) Oddělení pro zdraví, Kalifornie6. 

„I velmi dobře sedící maska N95 (chirurgická) neochrání před nemocí nebo 

smrtí.“ FDA, (vládní) Administrace potravin a léčiv7. 

„Nejsou žádné vědecké důkazy, že roušky pomáhají.“ Neuro-chirurg Dr. 

Russell Blaylock8. 

„Mnoho malých dětí začne plakat, když se k nim přiblíží někdo s rouškou. Je 

to pro ně znepokojující, bojí se.“ Columbia University9. 

„Roušky neochraňují veřejnost od koronaviru.“ Americký Surgeon General10, 

Jerome Adams11.  

„Roušky neposkytují tu ochranu, jak si lidé myslí.“ Dr. Anthony Fauci12. 

„Nejsou žádné důkazy, že roušky jakkoliv pomáhají. Naopak, je dostatek 

důkazů o opaku.“ WHO, Dr. Mike Ryan13. 

„Každá atmosféra, která má méně než 19,5% kyslíku je zdraví škodlivá. To se 

stane, když je kyslík nahrazen na příklad kysličníkem uhličitým a je to hlavní 

zdroj úmrtí.“ OSHA14. 

Někdo dal dokonce na internet video15, ve kterém si Dr. Fauci sundá roušku, když si 

myslí, že už na něho nemíří kamera. 

A přesto se vyskytují takoví, kteří nabádají abychom nosili roušky i doma, což je už 

úplné šílenství. To už popírá veškerý zdravý rozum. 

Stejně tak karanténa 

Karanténa16 nejen že nezabránila rozšiřování chřipky, ale ještě zabila tisíce a tisíce 

lidí. Pouze v Americe zemřelo na následky karantény asi 17 000 lidí, hlavně na 

srdeční potíže, ale někteří na mrtvice, rakoviny a hodně z nich si dobrovolně vzalo 

život. Množství těchto úmrtí daleko předčí počet těch, co zemřeli na koronu. 

V Anglii zemřelo17 na následky karantény 21 000 lidí během prvních 8 týdnů. Úmrtí 

bylo průměrně 2 700 osob za týden. Výmluvně tomu nasvědčuje skutečnost, že 

naléhavých případů v nemocnicích bylo v období karantény o 50% méně než jindy a 

stejně tak množství doporučení na operaci kleslo o 70%. 

A tak, jako v Americe, počet úmrtí na nemoci jiné než Covid o hodně převýšil úmrtí 

na tuto chřipku samotnou. 



Švédsko je důkazem18 jak málo všecka tato násilná opatření vskutku pomáhají. Bylo 

přepovídáno, že když nebudou rouškovat a karanténovat, že budou mít 100 000 

mrtvých a zatím je situace v zemi o kousek lepší než situace v Anglii, kde byly přísné 

tresty a vysoké pokuty za vycházení ven a bez roušky člověka ještě dnes nepustí do 

obchodu, jak potvrzuje Dr. Vernon Coleman. Graf níže uvedený porovnává obě země. 

 

Neměli bychom se nechat dále ovládat nízkými zájmy globalistů 

Ne, neměli bychom se nechat dále ovládat někým, kdo nám ze zákulisí diktuje 

nesmyslné příkazy a zákazy. Nakonec, máme jakási práva a těch je nutno využít. 

Kdyby vláda, nebo kdokoliv jiný na nás chtěl uvalit další karanténu a další roušky, 

musíme se bránit. Musíme jít tvrdě proti takovým útokům na naši svobodu a na naše 

práva. 

Ústava České republiky nám tato práva zaručuje. Některé části Ústavy jsou uvedeny 

níže: 

Článek 1, bod 1: Česká republika je svrchovaný, jednotný a demokratický právní stát 

založený na úctě k právům a svobodám člověka a občana. 

Článek 2, bod 4: Každý občan může činit, co není zákonem zakázáno, a nikdo nesmí 

být nucen činit, co zákon neukládá. 

Článek 4: Součástí ústavního pořádku České republiky je Listina základních práv a 

svobod. 

Článek 5: Základní práva a svobody jsou pod ochranou soudní moci. 

A kdyby kterákoliv složka vlády, ať už Parlament, nebo Senát, anebo kdokoliv jiný 

navrhl nové příkazy v nesouladu s těmito čtyřmi základními body, pak jedná proti-

ústavně a pak je nutno se obrátit se na Ústavní soud a žádat o nápravu. 

V případě, že by nám bylo tvrzeno, že musíme roušky nosit a že musíme zpět do 

karantény, protože se jedná o naléhavou situaci, kdy je v sázce národní zdraví, pak je 

nutno požadovat důkazy, které toto potvrzují. Pak chceme vědět kolik bylo 



infikovaných, kolik zemřelo a jestli opravdu zemřeli na Covid a neměli jiné, přídavné 

nemoci. 

 

1 https://www.marketwatch.com/story/dr-fauci-recommends-wearing-goggles-to-prevent-catching-the-

coronavirus-2020-07-29 
2 https://www.youtube.com/watch?v=eRnMz9GaucY 
3 https://forbiddenknowledgetv.net/cdc-mask-deception-peggy-hall/ 
4 https://www.nejm.org/doi/full/10.1056/NEJMp2006372 
5 https://dir.ca.gov/dosh/coronavirus/COVID-19-Infection-Prevention-in-Logistics.pdf 
6 https://www.cdph.ca.gov/Programs/CID/DCDC/Pages/Face-Coverings-Guidance.aspx 
7 https://web.archive.org/web/20200516235249/https:/www.fda.gov/medical-devices/personal-

protective-equipment-infection-control/n95-respirators-and-surgical-masks-face-masks 
8 https://www.technocracy.news/blaylock-face-masks-pose-serious-risks-to-the-healthy/ 
9 https://www.cugmhp.org/five-on-friday/why-a-mask-is-not-just-a-

mask/?fbclid=IwAR1_h_ykyuIOzQ9WqA_u_muupA8D8UwOgvnhlwcjoIw_CReHuKSPPmy2wC4 
10 Surgeon General = hlavní americký lékař 
11 https://twitter.com/Surgeon_General/status/1233725785283932160 
12 https://www.youtube.com/watch?v=MOeVkg9P-R8 
13 https://www.cnn.com/2020/03/30/world/coronavirus-who-masks-recommendation-trnd/index.html 
14 https://www.osha.gov/SLTC/etools/shipyard/shiprepair/confinedspace/oxygendeficient.html 
15 https://danfromsquirrelhill.wordpress.com/2020/07/03/anthony-fauci/ 
16 https://www.anti-empire.com/there-were-at-least-17000-non-virus-lockdown-deaths-in-five-hardest-

hit-us-states-alone/ 
17 https://www.anti-empire.com/boris-johnsons-lockdown-killed-21000-britons-in-first-8-weeks-alone-

study-finds/ 
18 https://www.anti-empire.com/100000-projected-deaths-later-swedes-must-be-real-sorry-about-not-

suffering-through-medical-stalinism/ 
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PROTEST PROTI VÝSLEDKŮM VOLEB A ÚTOK NA KAPITOL 

8. ledna 2020 

Jak říká spiklenecký realista1 David Icke, když hledáme viníka, musíme vždy sledovat kdo 

v patřičné situaci získává. Kdo získává tím, že neukázněná tlupa protestujících vtrhla do 

budovy Kapitolu a chovala se jako stádo dobytka? 

Zprvu se nezdá, že by tím kdo mohl co získávat, ale po dalším přemýšlením dojdeme 

k názoru, že tím získávají hlavně globalisté, kteří takto získali záminku svádět vinu na 

presidenta Trumpa a zároveň označit každého, kdo nesouhlasí s jejich názory jako Trumpova 

podpůrce a jaksi ho vyřadit z lidské společnosti. 

Dnes už jsou návrhy, aby tito lidé nesměli létat letadly, držet zaměstnání, nakupovat 

potraviny a mnoho jiného. 

Globalisté ve skutečnosti zneužili Trumpa k tomu, aby rozdělili národ na dva tábory. Jedna 

polovina je ‘woke’ a tito straní s autoritou, ať už jim přikazuje cokoliv. Jsou na straně 

velkopodnikatelů, miliardářů a technokratů ze Silicon Valley a snad ani neví, že z pozadí jsou 

manipulováni kultem globalistů. 

Ta druhá polovina je proti všem nesmyslným opatřením z důvodů korony a vyžaduje přímé 

odpovědi na přímé otázky. S Bidenem u vesla ale dojde jen k prudkému vzrůstu covidového 

fašismu a všechna práva, která lidem ještě zbývají, zmizí. 

Způsob, jakým byl Trump použit je přesně podle komunistického agitátora Saula Alinskyho, 

který napsal: 

„Nikdy se nezaměřujte na velké firmy, nebo na neosobní demokracie. Vyberte 

si jednoho člověka a svalte na něho vinu za všecko.“ 

To se také stalo. Dnes je Trump viněn za všecko, co se přihodilo, dokonce i za napadení 

budovy Kapitolu protestujícími. To, že je veřejně nabádal, aby se po protestní demonstraci 

v klidu rozešli, zřejmě politikům a mediím nestačilo. 

Ovšem i Trump je pouze ta zjevná část celého procesu. Ve skutečnosti se nejedná ani tak o 

něho samotného, jako o jeho přívržence. Tito budou všichni zahrnuti do jednoho tábora, 

spolu se spikleneckými realisty a spikleneckými teoretiky a spolu s každým, kdo by 

v nejmenším oponoval globalistické agendě na zavedení Nového světového zřízení, kdo by 

byl proti očkování, digitálnímu ID, digitálním penězům a všemu ostatnímu, do čeho nás 

Gates a jemu podobní agitátoři a manipulátoři zkouší natlačit. 

A pak dojde k obrovskému útoku proti všem těmto odpůrcům zaráz a bude to útok, který 

hodně z nich může stát život. Koncentrační tábory pro jejich uvěznění, kterým se říká ‘FEMA 

Camps2‘ jsou již rozesety po celé Americe a jsou vybaveny nejen stovkami gilotin, ale i 

plynovacími komorami, spolu s obrovskými hromadami plastikových rakví, z nichž každá 

pojme až pět lidí. 

Tyto tábory bývají obehnány až trojitým vysokým drátěným plotem, s hlídkovými věžemi. 

Většinou se nacházejí uprostřed pustiny, takže i ti, kteří by odtud utekli, se nikam 

nedostanou. 



K čemu měl sloužit ‘útok’ na Kapitol? 

‘Útok na budovu Kapitolu’ byla plánovaná akce Antify a BLM, předem inzerovaná. Byla to 

snaha zkompromitovat presidenta Trumpa nevhodným chováním protestujících, což měli 

zajistit jejich členové, nastrčení mezi Trumpovy přívržence. Antifa dokonce rozšiřovala 

plakátky3 s instrukcemi, což využili i při volbách, viz obrázek níže. Dále celá akce skýtala 

možnost identifikace zúčastněných skrze video 

nahrávky a fotografie, k pozdějšímu zjištění, 

šikanování, trestání a věznění. 

Překlad textu: „Den voleb se blíží, soudruzi!!! 

Připravte se hájit svá práva!! ANTIFA SOUDRUZI! 

Nezapomeňte se 4. listopadu maskovat jako patrioti 

a Trumpovi stoupenci. Vezměte si MAGA čapky, 

americké prapory a další rozpoznávací drobnosti, 

nejlepší je policejní uniforma. Tím pádem policie a 

patrioti nebudou vědět kdo jsou jejich nepřátelé a 

přihlížející a media si budou myslet, že to jsou 

Trumpovi stoupenci, kteří se bouří …“ 

John Sullivan, údajný ‘novinář’ skupiny BLM 

prohlásil, že přišel do Kapitolu, aby zdokumentoval 

celou událost, ale přitom je zachycen na videu, jak 

povzbuzuje ničivou část protestujících k větší horlivosti. Sullivan přiznává, že o celé akci 

dobře věděl už předem. Na různých internetových stránkách byly rozšiřovány zprávy jako: 

„Napadněte 6. ledna všecky Kapitoly!“ Nebylo to žádné tajemství, dodává. Přesto, že tento 

člověk má kriminální záznam a byl zadržen ve státě Utah za pobuřování a ohrožování 

občanů, přesto nebyl za svoji účast a pobuřování v Kapitolu zadržen, ale dnes si chodí volně 

po Washingtonu a bydlí v drahém, luxusním hotelu. Několik ukázek z Kapitolu je na 

stránce4. 

Úloha policie 

Během celé akce zkoušeli Antifa a BLM ničit co se dalo a vzájemně se v této činnosti 

podporovali, zatím co skuteční Trumpovi zastánci jim v tom zkoušeli zabránit. Volali na ně: 

„Antifa, vypadněte!“ a na policii: „Zatkněte je, oni k nám nepatří!“ Ovšem policie nezasáhla 

a to z jednoduchého důvodu, protože stáli na stejné straně jako Antifa a BLM: proti 

Trumpovi. 

Media samozřejmě zkouší popřít účast těchto ničivých elementů. Ovšem skutečnost, že je 

tam navozili autobusy není možno zatajit, obzvlášť když jsou na to svědkové. Bývalý FBI 

agent, který se zrovna v místě nacházel potvrdil, že sám viděl autobus, jak z něho tito lidé 

vystupovali a potom smísili s Trumpovými podpůrci. 

Jiný svědek viděl členy Antify přijíždět ke Kapitolu dokonce s policejní ochranou! Tři 

policejní auta doprovázela čtyři bílé autobusy, plné Antifáků a BLM. Video je na stránce 

zde5. 

Antifa a BLM ovšem nemohli být v žádném případě efektivní bez vnitřní pomoci. A opravdu, 

policejní hlídka Kapitolu byla plně na jejich straně. Ochotně jim otevírali dveře, odstraňovali 



zábrany a dokonce je v budově naváděli správným směrem. I oni věděli o celé akci předem. 

FBI a Pentagon nabízeli policii v Kapitolu pomoc Národní gardy celkem DVAKRÁT a 

pokaždé byli odmítnuti. 

Byl to záměr, aby byla policie ten den v menšině, takže později bylo možno hlásat do světa, 

že protestující je přemohli a ‘vtrhli do Kapitolu’, což nebyla pravda. Nějaká videa policejní 

aktivity jsou na stránce zde6. 

Policie, která ochraňuje kopec, na kterém budova Kapitolu stojí, je početná. Je to 2300 

policistů, kteří zabezpečují jen asi 5 čtverečních kilometrů a jedná se o jedno z největších 

policejních oddělení v celé zemi. Jednotliví policisté jsou velmi dobře vyzbrojeni, takže se 

můžeme právem divit, jak je možné, že dovolili převzít Kapitol lidmi, z nichž většina 

ozbrojena nebyla a někteří byli dokonce polonazí. 

Ovšem jak již bylo řečeno, to všecko byl záměr. V době, kdy měly být vysílány záběry 

z Kongresu, kde president Trump měl v úmyslu předložit důkazy o volebním podvodu, tak 

scénu převzala skupina ničivých banditů, které policie sama naváděla do Senátní komory. 

Údajně došlo i k několika krádežím počítačů a k ohrožování všech přítomných, zatím co 

hlavní osazenstvo Kapitolu, senátoři a kongresmani, byli podzemní chodbou odvedeni do 

bezpečí. Snad i to byl záměr, aby se sezení Kongresu nemohlo uskutečnit a tím pádem 

nedošlo ke konečnému zúčtování volebních podvodů, což by za číselné převahy myslících a 

nezaujatých lidí mohlo docílit spravedlivé řešení. 

V krátkém videu (zde7, dole na stránce) se člen Antify hrdě hlásí k tomu, že to byli oni, kteří 

napadli Kapitol a jak moc jsou na to pyšní. Policie před nimi utíkala! … a oni jsou na to 

pyšní! „Dobře víme, že to budou media ignorovat a budou vinit Trumpovy přívržence,“ 

dodal. 

V Kapitolu došlo i ke střílení. Ashli Babbitt, která sloužila 14 let v americkém letectvu a byla 

aktivní podpůrce presidenta Trumpa, byla policií zastřelena8. Sama byla neozbrojená a nijak 

se nezúčastňovala ničivé činnosti. Ale když budete sledovat video tohoto střílení (zde9, první 

video na stránce), tak je to zjevná a úmyslná vražda. 

Nejen Antifa a BLM, ale i krizoví herci se zúčastnili 

Při napadení Kapitolu byli rozeznáni i někteří krizoví herci, kteří se objevili v jiných, nebo 

podobných rolích i při jiných protestech. Ale také byli rozpoznáni mnozí další, jako na 

příklad polonahý člověk s rohy je ve skutečnosti zaměstnancem Starbucks obchodu s kávou. 

Jiný charakter10 se jmenuje Aaron Mostofsky a jeho otec je soudcem brooklynského 

Nejvyššího soudu, ve státě New York. Otcův mluvčí se vyjádřil, soudce neví nic o těchto 

nešťastných záležitostech. Zato jeho syn toho zřejmě může vědět hodně. 

Situace je velmi vážná 

Asi je všecko11 ještě horší než se na první pohled zdá a v budoucnu se eventuelně můžeme 

ohlížet na rok 2020 i přes všecky roušky a karanténu jako na ráj na zemi. 

Dokonce i anglická královna to tak vidí, protože zkoušela varovat svět ve video nahrávce pro 

BBC televizi, když prohlásila, že: 



„Existuje plán určitých mocných vytvořit peklo na zemi přesně podle jejich 

představ. Jeden nemůže dostatečně zdůraznit jak moc ďábelští tito zločinci 

jsou; tito tvorové v sobě nemají ani záblesk božího světla.“ 

Samozřejmě, BBC zkoušela přerušit nahrávání, ale královna docílila svého a řekla to hlavní. 

Dodala ještě, že tak zvaný ‘Great Reset’ je snaha o vytvoření ‘temného nového jitra pro 

lidstvo.’ 

Takže nejen president Trump a někteří hlavní představitelé americké vlády, ale i anglická 

královna je dnes censurována medii. Tudíž, aby bylo jasno: dnes nám vládnou media a ne 

volení politikové. 

Jak říká David Icke, protesty nic nedocílí 

To, co se stalo v Kapitolu, je podle Dave Icke nový Pearl Harbor; další útok na Ameriku. 

Když BLM a Antifa protestují tak, že všecko ničí, rozbíjí a zapalují, to je nazýváno mírovými 

protesty. Ale když Trumpovi stoupenci klidně pochodují ulicemi, tak je to nazýváno 

terorismem a vlastizradou. 

Ale my se nesmíme nechat ničím znepokojit a musíme udržet chladnou hlavu ve všech 

situacích a za každou cenu. Tím, že bychom ztratili kontrolu, bychom přímo nahrávali naším 

manipulátorům. Protesty mohou být, pokud jsou mírové, ale nic s nimi nedocílíme. To proto, 

že všichni protestující pak přijdou domů a sledují ty stejné příkazy a zákazy jako předtím, i 

když ví, že jsou na jejich zotročení. 

Ovšem jestli chceme proti útlaku opravdu bojovat, pak tiché a klidné ‘ne’ udělá 

mnohem více práce než nejohnivější protest. 

Prostě a jednoduše, řekneme ‘ne‘ a přestaneme spolupracovat. A když to stejné udělá 

podstatná část populace, změna je nevyhnutelná. Nenásilně, bez křiku a výhrůžek přestaneme 

spolupracovat, přestaneme respektovat mnohé nesmyslné příkazy a tím dáme našim 

manipulátorům pocítit sílu a moc našeho nesouhlasu. 

1 https://davidicke.com/2021/01/08/walk-into-my-parlour-said-a-spider-to-the-fly-david-icke-dot-connector-

videocast/ 
2 https://www.google.com/search?q=fema+camps&client=firefox-b-

d&source=lnms&tbm=isch&sa=X&ved=2ahUKEwjo952XnZbuAhVXFzQIHSf8ADUQ_AUoAnoECAcQBA 
3 https://rense.com/general96/antifa-flier.php 
4 https://www.infowars.com/posts/more-proof-antifa-infiltrated-us-capitol-debacle/ 
5 https://rense.com/general96/antifa-police-escort.php 
6 https://100percentfedup.com/why-did-capitol-police-refuse-to-accept-help-from-the-fbi-and-twice-from-

national-guard/ 
7 https://creativedestructionmedia.com/investigations/2021/01/08/antifa-takes-credit-for-capitol-riot-and-

congress-bows-down/ 
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KAPITOLA 32 

CO DALŠÍHO SE DĚJE VE WASHINGTONU 

11. ledna 2021 

Nejen demokrati1, ale i někteří republikáni se přidali k požadavku obžalovat presidenta 

Trumpa a dostat ho z presidentského úřadu pouhých pár dnů před skončením funkčního 

období. Deset republikánů svými hlasy potvrdilo, že jsou proti Trumpovi, i když patří ke 

stejné politické straně. Ještě nikdy proti sobě neměl americký president takovou opozici jako 

Donald Trump. Snad celý svět je proti němu, Čínou počínaje. To množství opozice je úměrně 

rovné množství těch, kteří mají co skrývat a bojí se, že by jejich přečiny vyšly na světlo. 

Proto nechtějí čekat ani těch pár dnů a chtějí Trumpa pryč co nejdříve a za každou cenu. 

Obvinění Kongresu se zakládalo na tom, že president Trump zavinil, že protestující vnikli 6. 

ledna 2021 do Kapitolu, kde došlo k přemožení policie, vandalismu a k úmrtí asi 4 osob. To 

samozřejmě není pravda, protože jednak Trump řekl protestujícím jasně a důrazně, aby se 

rozešli a pokojně odcestovali domů. 

Také policie v Kapitolu už na protestující čekala a ochotně jim otevírali dveře. Ti, kteří celý 

dav vedli, byli BLM a Antifa, které tam předtím navozili v autobusech, s policejním 

doprovodem, jak již bylo psáno dříve. Na video záznamu je dokonce policista, který měl 

správně Kapitol bránit, jak se s jedním vetřelcem náramně bratříčkuje a společně se 

fotografují mobilem. Zjevně to byli dobří známí. 

Jisté video ukazuje, jak reportéři televizní stanice CNN podněcují protestující k útoku na 

Kapitol. CNN dokonce přiznalo, že jeden z vedoucích BLM, dříve zmiňovaný John Sullivan, 

který byl rovněž nápomocný v podněcování zúčastněných, je jejich reportér. Sullivan nabádal 

protestující k násilnostem, včetně zapálení budovy. 

CNN reportérka, Jade Sacker, opět v pravý čas a přímo na místě, filmovala vše, co se dělo. 

Takže člověk se ptá – jak to, že CNN věděli předem o pochodu na Kapitol a mohli tam včas 

poslat své reportéry? S největší pravděpodobností i oni mají důvod obávat se, že Trump na ně 

něco ví. CNN je také známo tím, že běžně používají krizové herce a tito jsou podle potřeby 

namaskováni tak, aby vypadali jako někdo jiný. 

Celkově, při obsazení Kapitolu bylo hodně nevysvětlených záhad, jejichž skutečnou podstatu 

se asi nikdy nedovíme. Jako na příklad údajná vražda Ashli Babbitt, ta je naprosto 

nepochopitelná, protože ten, kdo ji zastřelil (stále ještě nebylo zveřejněno kdo to byl), podle 

úhlu zbraně mířil na její nohy a přesto dostala střelu do krku. Takže buď tam byl ještě další 

střelec, anebo Ashli pouze hrála svoji roli, ať už to byla ona, nebo někdo, kdo se za ni 

vydával. Ledaže by ovšem byla zasažena šrapnelem, který se odněkud odrazil, což se někdy 

může stát, ale v tomto případě to není pravděpodobné. 

Jisté je, že FBI agenti dnes pročesávají americkou populaci ve snaze naverbovat pár natolik 

hloupých jedinců, že by se dali naverbovat jako organizátoři útoku na Kapitol. FBI by pak 

vyrobili všecky důkazy, zařídili by výpovědi svědků, aby mohli celou záležitost předložit 

světu jako akci Trumpových stoupenců. 

Proč ten zjevný strach? 

Samozřejmě, provinilci a zrádci národa se mají čeho obávat, protože president Trump již 

dříve oznámil, že před2 koncem presidentského období uvolní mnohé dokumenty, jejichž 



obsah byl doposud tajný. Jedná se o stoh papírů asi 30 cm vysoký, který může obsahovat 

cokoliv – od porno záznamů Huntera Bidena, přes machinace Pelosi a Cheney rodin, 

podvody Obamovy a Clintonových, či provinění nejrůznějších kongresmanů a senátorů a 

mnohých jiných. 

Ředitelé prestižních amerických Universit, jako jsou MIT (Massachusetts Institute of 

Technology), Harvard a Cornell jsou rovněž zkompromitováni, protože umožnili příliv 

čínských agentů do Ameriky a podporovali jejich podvratnou činnost. 

Podle presidentova slibu, tyto dokumenty již měly být uvolněny, ale ještě se tak nestalo. 

K pozdržení jsou totiž vážné důvody. Vyskytla se hrozba ‘špinavých bomb’, které mají být 

údajně rozmístěny v některých amerických městech a vybuchnuty v případě zveřejnění 

dokumentů. Špinavé bomby jsou sloučeniny běžných exploziv, jako je třeba dynamit, spolu 

s radioaktivním materiálem. Proto jsou v současné době města prohledávána za účelem 

zjištění a zneškodnění těchto bomb. A teprve potom mohou být dokumenty zveřejněny. 

Americké pobřežní hlídky zase prohledávají lodi, přijíždějící do Ameriky, ve snaze najít 

zásoby zbraní, které tam komunistická Čína zkouší propašovat. Povídá se, že čínský president 

dokonce nabídl Washingtonu, že může přispět ke snadnému a mírovému převedení 

presidentské funkce na Joe Bidena tím, že pošle do Washingtonu 250 000 vojáků. To je 

samozřejmě okupace, to je válka. A tito čínští vojáci už tam jsou: asi 75 000 jich čeká na 

povel na severu, na kanadských hranicích a ten zbytek do čtvrt milionu jsou na jihu, 

v Mexiku a na ostrovech. 

Dokonce bylo podezření, že skrytí manipulátoři, také zvaní Deep State budou bombardovat 

Washington D.C., což údajně mají v úmyslu svést na Trumpa. 

Guvernér státu Virginia, Ralph Northam, další možný zrádce národa a pověřenec 

komunistické Číny, prý poslal 6 200 členů virginské Národní gardy, aby obsadili Bílý dům. 

Ale jiné části Národní gardy, které stojí při Trumpovi a kterých má být 20 tisíc Bílý dům 

hlídají, aby k takovému střetu nedošlo. K nim se má přidat dalších 20 tisíc námořníků v plné 

zbroji. 

Velké množství členů Trumpovy Národní gardy již okupují Kapitol, kde – v plné zbroji – spí 

na zemi. Mají tam zůstat až do 21. ledna, což je den, kdy má být Joe Biden uveden to 

presidentského úřadu. Je zajímavé, že demokrati považují jejich přítomnost za prospěšnou. 

Prý se cítí mnohem bezpečnější. 

President Trump se vyjádřil, že „ … příští president, Joe Biden …“ což údajně řekl proto, 

aby nevzbudil podezření skrytých manipulátorů. Někteří mají za to, že Biden se nikdy 

presidentem nestane a i kdyby k tomu opravdu došlo, že to bude okamžitě prohlášeno za 

nezákonný podvod a Biden bude odstraněn. 

FEMA má pak za úkol převzít vedení státu, který by byl pod vojenskou kontrolou a 

vojenským právem. Jiní zase podezřívají herecký akt, kdy je všecko na nás hráno a ve 

skutečnosti všichni dohromady spolupracují. Jen čas ukáže, kdo z nich má pravdu. 

Zrádci, kam oko dohlédne 

Je jisté, že president Trump je dokola kolem obklopen samými zrádci. I velké technické firmy 

k nim patří a stejně tak část Kongresu a Senátu. Konzervativně smýšlející lidé dostávají 



v současné době výpověď ze zaměstnání a mnozí jsou dokonce zatýkání. Jejich přítomnost na 

sociálních internetových stránkách je hromadně odstraňována a NORAD (obranná síť) byl 

aktivován! 

Media nazývají Trumpovy podpůrce teroristy. Dokonce i republikánská strana, což je 

Trumpova strana, ho samotného a jeho příznivce nenávidí – nenávidí své vlastní voliče! 

V tom je něco hodně podivného. Ovšem když si uvědomíme, že i oni jsou mocně 

podporováni Čínou, že oddanost své zemi často jen předstírají, pak to celé začne dávat smysl. 

To všecko se promítá i do tak zvaných ‘mírových protestů’ BLM a Antify. Levičáci jsou za 

všechnu tu škodu a spoušť, co napáchali, omlouvání. Pokud už jsou zatčeni, brzy jsou 

v tichosti propuštěni. Zato pravice je ztesána za každou maličkost. To proto, že levice nikdy 

nepovažovala levicové protesty za své vlastní ohrožení. 

Čína vlastní Ameriku 

Když toto všecko spojíme se skutečností, že všechna hlavní media jsou kontrolována Číňany, 

kteří podplácí pomocí milionů dolarů hlavní americký tisk, jako jsou ‘Wall Street Journal‘ a 

‘New York Times‘, tak se ničemu co se děje nemůžeme moc divit. Ovšem musíme uznat, že 

v tom případě vládnou ve státě media a ne skutečná, volená vláda. 

Číňané mají prsty, nebo spíš peníze i v mnoha jiných, velkých amerických firmách. Vlastní 

na příklad významný hotel Waldorf-Astoria, plus celý řetězec Hiltonových luxusních hotelů. 

Velké množství giga-firem, údajně jich má být třicet, jsou pod kontrolou Číny. Již více než 

30 let zkoušela Čína obsadit Ameriku pomocí svých agentů, finančních magnátů a 

komunistické propagandy. A jak je vidět, do značné míry se jim to zdařilo. 

Trumpova protičínská snaha 

President Trump vydal 13. ledna prohlášení3, ve kterém v podstatě říká, že vydal Výkonný 

příkaz (Executive Order) proti ohrožení, které představuje Lidová republika Číny a její 

zvyšující se zneužívání amerických financí. 

Americké peníze ve formě investicí jim umožňují vyvíjení a modernizaci jejich vlastní 

armády, vojenského zpravodajství a vojenského vybavení, s jehož pomocí pak ohrožují 

Spojené státy a vojáky Spojených států v zahraničí. Díky této podpoře mohou rovněž vyrábět 

zbraně hromadného ničení, vyspělou vojenskou technologii a s její pomocí podnikat 

záškodnické útoky proti Spojeným státům a jejich lidem. 

President pokračuje: 

„Z toho důvodu jsem 12. listopadu 2020 podepsal Výkonný příkaz, jako 

doplněk předešlého Výkonného příkazu4 č. 13959, který zakazuje nákup 

určitých veřejně dostupných cenných papírů, anebo kterýchkoliv jiných 

cenných papírů, které jsou deriváty, anebo jsou tak navrženy, že dávají 

možnost investování do cenných papírů kterékoliv vojenské firmy 

komunistické Číny. To zahrnuje kybernetické a jiné válečné vybavení, 

počítačové programy a technologii.“ 

Něco takového přímo ohrožuje ty americké firmy, které dodávaly komunistické Číně 

algoritmy a digitální technologii. Mezi ně patří i Google, Facebook, Twitter, YouTube a 



podobné. Rovněž to přímo ovlivní ty, kteří dostávali od Číny náhradou za své rozvratné 

služby úplatky ve formě cenných papírů. Teď budou potřebovat své ceniny prodat, čímž se 

odhalí. 

Jak je vidět, president vede válku s Čínou pomocí financí. 

Ovšem všichni zapomínají na to hlavní 

Všichni zapomínají na to, že v r. 2018 vyhlásil president Trump stav ohrožení země, který 

trvá dodnes. Rovněž byl v současné době vyhlášen tak zvaný ‘Insurrection Act’ (Povstalecký 

akt), podle kterého president může v případě ohrožení použít armádu, spolu s federalizovanou 

Národní gardou jednotlivých států Unie, přímo na půdě Spojených států, za účelem potlačení 

občanského vzbouření, povstání, nebo rebelie. Podmínky tohoto ustanovení vyžadují. 

Jak říká5 Steve Pieczenik, PhD., Amerika se právě ocítá uprostřed vojenského převratu. Ale 

není to převrat za účelem převzetí vlády; je to převrat za účelem získání zpět republiky, která 

byla unesena tajnými spiklenci a manipulátory. Podle něho, k uvedení Bidena do 

presidentského úřadu nikdy nedojde. Zato bude velké množství lidí zatčeno a budou souzeni 

vojenským soudem, protože běžným soudům, ani zákonodárcům, plus CIA a FBI není možno 

věřit. 

Budoucí president 

Dr. Pieczenik pověřil své lidi, aby stáhli ze satelitů firmy Leonardo v Italii všechna data, 

týkající se presidentských voleb. To spolehlivě prokázalo, že Donald Trump byl ten, kdo 

vyhrál presidentství. Podle něho se Trump zachoval skvěle, když dovolil jak republikánům, 

tak i demokratům a všem ostatním, aby ukázali svoji skutečnou podstatu a patologické 

záměry. 

To, že byl Biden vybrán za demokratického kandidáta na presidentství považuje Pieczenik za 

velmi nerozumné, protože tento člověk je mentálně nevyrovnaný, patologický lhář a senilní 

dement. Jako zákonodárce, Joe Biden nikdy neprosadil ani jeden zákon, nebo smlouvu, která 

by zlepšila život Američanů. 

Jediné co udělal bylo, že zprivatizoval věznice, čímž se z vězení stal vězeňský průmysl, což 

je nesmírně žádoucí příležitost pro investory (i Bill Gates investoval velké peníze do 

soukromých věznic). Vězni jsou pak využíváni na různé práce a placeni mnohém méně, než 

jaká je minimální mzda. Zároveň s tím vzrostla poptávka po vězních a dnes jsou lidé vězněni 

za sebemenší přestupky. 

V tom se osvědčila Kamala Harris, která coby státní žalobce odsoudila černocha na 25 let 

vězení za to, že když šel kolem dětí, které jedly nějaké bonbony, tak si od nich nějaké bez 

vyzvání vzal. Nijak je neohrožoval, nijak je neutiskoval, pouze si vzal pár bonbonů. 

Biden a Trump 

Po intelektuální stránce se Joe Biden absolutně nedá srovnat s Donaldem Trumpem, který 

úspěšně stavěl hotely po celé Americe a má vynikající mozkové schopnosti. Trump o tom 

příliš nemluví, ale jeho strýc, John G. Trump byl významný elektrický inženýr, fyzik a 

vynálezce, který učil jako profesor na prestižní MIT. Spolu s dalším vědcem, Robertem J. 

Van de Graaffem vyvinuli jeden z prvních milion-voltových rentgenových generátorů. 



Američané by si měli uvědomit co všecko pro ně president Trump udělal. Předtím, než jsme 

byli napadeni koronavirem a nejrůznějšími zločinnými útoky, nejen že pomohl vytvořit 

několik milionů nových zaměstnání, zkoušel přivézt zpět do země dříve vyvezené firmy, 

odstranil velkou část chudoby mezi lidmi, budoval a modernizoval americký venkov, zavedl 

daňové úlevy pro mnohé a odstranil obrovské množství nesmyslných a zbytečných zákonů, 

které jak lidem, tak podnikatelům svazovaly ruce. 

Celý seznam jeho činů můžete najít na stránce zde6. 

Ovšem i kdyby se Joe Biden stal presidentem, nejspíš by netrvalo dlouho, než by i levicoví 

buřiči pochopili, že všecka ta cenzura a omezení zacházejí příliš daleko. Pak by viděli, 

k čemu se nechali mediemi strhnout a začali by protestovat. Škoda, že to všecko neví už dnes. 

Kdyby Joe Biden presidentoval … 

Kdyby se Joe Biden opravdu stal americkým presidentem, pak by došlo k uzákonění 

všelijakých nesmyslných příkazů a zákazů, k nucenému očkování, roušky a karanténa by byly 

napořád, bez ohledu na to, že by nebylo co jíst a ještě ke všemu by lidem byly odebrány 

zbraně. 

Už tak je tragické, že touto dobou je v Americe očkováno 700 tisíc až jeden milion lidí 

denně. V krátké době, až začnou být tito lidé nemocní a budou umírat, pak bude všude 

nedostatek lidí. Že budou umírat je víc než jasné, Gates a spol. o to usilují celou dobu a nijak 

se tím netají. 

Kdyby Biden uspěl ve všem, co plánuje, celý systém by nejspíš zkolapsoval, protože při tak 

nesmyslném vedení by to ani jinak nešlo. Kdyby ale Trump pokračovat jako president, ani to 

by nebylo bez problémů a Amerika by byla ohrožena jak zevnitř, tak i zvenčí. 

Američané by byli napadáni radikální levicí, mohlo by dojít i k přestřelkám v ulicích a vojsko 

by nemělo možnost tyto lidi zatknout, protože by muselo přímo střílet. To vše, ve spojení 

s početnou čínskou armádou na obou koncích země nedává zrovna nadějný obrázek. 

Proto vydal7 president zprávu, kde říká: 

„S hlášením dalších pravděpodobných demonstrací vás vyzývám, aby nedošlo 

k žádným násilnostem, ani proti-právním přestupkům, či vandalismu 

jakéhokoliv druhu. To není co podporuji a to není co Amerika podporuje. 

Vyzývám tímto všecky Američany, aby pomohli uvolnit současné napětí.“ 

V den, kdy má být Biden uveden do funkce jsou očekávány obrovské výpadky elektřiny, 

možná i celosvětově. Takže lidé nebudou vědět co se děje. I vládní stránka ‘ready.gov‘ 

doporučuje zásobit se potravinami na 10 dní dopředu, protože i obchody mohou být 

nedostupné. 

FEMA a Ministerstvo obrany 

FEMA v současné době dává do provozu koncentrační tábory, které za demokratů měly být 

tábory smrti. Dnes jsou připravovány pro jiné účely a jedná se o něco velkého, co bude 

mnohem větší, než přísaha nového presidenta. Je možné, že jde o uvěznění těch tisíců 

zatčených zrádců. 



Ředitel FEMA je Peter Gaynor, bývalý námořník, který je zkušený odborník na bojovou 

strategii. Společně s Ministerstvem obrany, FEMA již v tichosti převzala vládu v Americe a 

v příštích několika měsících bude dohlížet na pořádek. Během té doby má dojít k zatčení 

všech korupčních a zrádných elementů v zemi. President rovněž podepsal další Výkonný 

příkaz8, ve kterém se zmiňuje o nějaké ‘velké události,’ která může ublížit populaci. 

Takže to celé je plán a je uváděn do provozu tajně, aby to nebylo zjevné těm, na které je tato 

past nalíčena. Ovšem také jsou opačné názory, že je to všecko nastrčeno na nás, že jsou obě 

strany smluveny a že ve skutečnosti je to celé podvod. Podle nich FEMA všecko vede jen do 

té doby, než se Biden stane presidentem. 

Celý svět se hroutí 

Takže Amerika se dnes nachází uprostřed státního převratu. Vládu převzala FEMA a všude 

se hemží vojsko. Je to ovšem převrat za účelem získání zpátky Republiky, která byla zcizena 

tajnými zrádci a manipulátory. President má povinnost Republiku chránit před útokem cizích 

sil a přesto, anebo právě proto, že Trump zkoušel řešit veškeré problémy mírovou cestou, 

nikam se tím nedostal. Pak neměl jinou možnost, než použít vojenskou pomoc. 

Vliv Číny na současné volby je potvrzen a účast vnitřních podvratných sil rovněž. A to, že 

mýtus o koronaviru byl rozšířen do světa jen proto, aby globalistům ten podvod prošel, to už 

je také známo. 

To všecko se ovšem netýká pouze Ameriky. I jinde ve světě se ozývají ohlasy, jako ozvěna 

toho, co se děje tam, za mořem. Vlády po celém světě začínají rovněž kolapsovat. Angela 

Merkel v Německu chce letos odstoupit. Holandská vláda uvažuje o tom stejném a estonský 

Premiér již odstoupil kvůli korupci. Italská vláda je na pokraji kolapsu, britský Premiér je 

stejně nejistý údajně i Papež je ohrožen. 

Jak to doopravdy dopadne, to uvidíme poměrně brzy. 

1 https://www.foxnews.com/politics/republicans-who-voted-trumps-impeachment 
2 https://stevepieczenik.com/2020/12/01/alex-jones-dec-1/ 
3 https://www.whitehouse.gov/briefings-statements/text-letter-speaker-house-representatives-president-senate-

011321/ 
4 https://www.whitehouse.gov/presidential-actions/executive-order-amending-executive-order-13959-

addressing-threat-securities-investments-finance-communist-chinese-military-companies/ 
5 https://stevepieczenik.com/2020/11/11/alex-jones-nov-11-2020/ 
6 https://www.whitehouse.gov/trump-administration-accomplishments/ 
7 https://stevepieczenik.com/2020/09/26/opus-240-fascism-comes-from-the-left/ 
8 https://www.whitehouse.gov/briefings-statements/president-donald-j-trump-approves-district-columbia-

emergency-declaration/ 

 



KAPITOLA 33 

PROTI VŮLI VĚTŠINY SE JOE BIDEN STAL PRESIDENTEM 

15. ledna 2021 

Je to výsměch všem myslícím lidem: Joe Biden, který se vždycky velmi špatně učil a 

z University vyšel jako jeden z posledních (po něm bylo jen 7 dalších, z celkového počtu 84 

lidí) a který je dnes mentálně tak znevýhodněn, že možná ani neví co je za den, má být 

presidentem tak velkého státu jako Jsou Spojené státy? 

Ovšem když uvážíme, že globalistům se postupně podařilo dosadit do presidentské funkce 

narkomana, zvrhlíka a komunistického agitátora, anebo mentálně znevýhodněného prosťáčka, 

či podprůměrného herce, komunistického agitátora i s jeho partnerem, vydávaným za 

manželku, pak musíme uznat, že se jedná jen o jedno: zlehčit presidentský úřad v očích lidí a 

ponížit je tím, že musí takové nedůstojné charaktery na tak významném místě trpět. 

Existují1 pádné důkazy o tom, že čínská komunistická vláda uplatňovala přímou kontrolu 

většiny volebního zařízení, použitého při současných presidentských volbách v Americe, což 

jsou všecko výrobky tří firem: Dominion, Unisyn a ES&S. Tyto firmy dodávají Američanům 

75% veškerého volebního zařízení a i mnohde jinde ve světě! 

Jejich majetnictví je ale tak propleteno, kdy jedna firma vlastní druhou, používají společné 

části zařízení, anebo mají společný základní programový kód, že se prakticky dají 

s přimhouřením oka považovat za jeden celek, zaměřený na ovlivnění kterýchkoliv voleb. A 

tyto tři firmy jsou všecky z komunistické Číny. 

Značné množství amerických demokratů a někteří republikáni investovali velké částky do 

zmíněných tří firem, vyrábějících volební sčítací zařízení, což je samozřejmě trestný konflikt 

zájmů! Ale stále ještě se neví a ani to není zjišťováno, kdo všecko je v těchto firmách 

finančně zastoupen a jakým podílem se účastní. 

Nesmíme zapomínat, že čím větší podíl ve firmě, tím větší hlasovací právo a ti, kteří mají 

procentuálně největší účast, prakticky diktují podmínky, za jakých se bude zboží vyrábět, co 

bude obsahovat, diktují firemní strategii a všecko ostatní, co je s tím spojeno. 

Takže by se dalo říci, že vlastnictví veškerého volebního zařízení v Americe a následně 

v celém světě, je tajné a jeho záměry nemusí být v náš prospěch! 

Mohou pak být takové volby spravedlivé? Těžko. A je pro to2 víc než dost důkazů. Snad ten 

nejzajímavější z nich je případ paní Stacey Abrams, která vyhrála ve státě Georgia obrovskou 

převahou hlasů – a přitom nebyla na žádném volebním lístku. 

Itálie si přihodila 

Zcela nové zjištění3 se týká italského vládního vojenského dodavatele jménem Leonardo 

SpA, jejichž satelity byly použity na příjem a přeposlání hackery upravených volebních 

výsledků zpět do Ameriky. Servery ve Frankfurtu totiž vykonávaly pouze některé části 

celého procesu. Z Frankfurtu byly informace přeposílány na americkou ambasádu do Říma, 

kde je hackeři upravili a poslali zpět do Ameriky. 

Proto došlo v den voleb v noci k náhlému zastavení všeho sčítacího zařízení. To bylo v Itálii 

ráno a hackeři potřebovali volební přístroje sami pro sebe, kvůli nainstalování upravených 

dat. Však také bylo mnoha svědky hlášeno, že do půlnoci vedl Trump po celé čáře, pak bylo 



zařízení vypnuto a když je znovu zapnuli, vyhrával Biden. Tím byla americká ambasáda 

v Římě přímo zúčastněna na politickém převratu v Americe a na svržení svého vlastního 

presidenta! 

Alessandro Profumo, ředitel firmy Leonardo SpA byl právě odsouzen italským soudem na 6 

let vězení za podvod, který spáchal v r. 2015 jako ředitel jedné z hlavních italských banek. 

Do funkce ředitele Leonardo SpA by dosazen v r. 2017 tehdejším italským Premiérem 

Gentilonim. 

Že by tento nevěděl o podvodu, který Profumo spáchal dva roky předtím není 

pravděpodobné, což ukazuje na to, že i tehdejší italská vláda byla spoluúčastníkem 

současného volebního podvodu v Americe. 

Italský soudce Prof. Alfio D’Urso v přísežném prohlášení (text je zde4, nahraná výpověď 

v Angličtině na videu zde5) potvrzuje pravdivost těchto informací. Vedoucí celé akce, jistý 

Arturo D’Elia, vedoucí IT oddělení firmy Leonardo SpA byl navigován zaměstnanci 

americké ambasády v Římě, aby vsunul do počítačového programu patřičné změny, které 

umožňovaly převrácení volebních hlasů z Donalda Trumpa na mocně prohrávajícího Joe 

Bidena. 

D’Elia je ochoten toto dosvědčit u kteréhokoliv soudu, jestliže bude jemu a jeho rodině 

poskytnuta patřičná ochrana. Skutečné a pravdivé volební informace nezničil, ale nechal je 

jako ‘backup‘ a skryl na tajném místě. Je ochoten všecky dokumenty vydat soudu. 

Co je ten hlavní problém? 

I když Trumpovi zbývá6 pouhých pár dnů presidentství, přesto se ho demokrati a jiní státní 

úředníci pokoušejí odstranit co nejrychleji a za každou cenu. Proč jim na tom tak záleží, když 

se jedná o tak krátkou dobu? 

Ve skutečnosti se všichni nesmírně bojí, že Trump uvolní jisté dokumenty, doposud tajné a 

zveřejní jejich obsah. Jedná se o důkazy, které jsou pro tyto lidi kritické, protože odhalují 

jejich vinu při manipulaci voleb v r. 2016 a jejich další protiprávní přestupky. Rovněž 

obsaženy jsou důkazy o jejich vytrvalých pokusech o státní převrat během čtyř let Trumpova 

presidentství. Celé dlouhé roky jejich podvodů by vyšly najevo spolu s těmito informacemi. 

Podle komentátora Rush Limbaugh, celý politický Washington se třese hrůzou, že k něčemu 

takovému dojde. A kdybyste pátrali kolik je těžce zkompromitovaných politických osob ve 

Washingtonu, tak odpověď je jednoduchá – převážná většina všech, ale hlavně všichni 

Trumpovi odpůrci, včetně Bidena a Harrisové. 

Generál-poručík v penzi Tom McInerney říká, že se nejedná pouze o zkoruptované volby; 

zde jde o totální změnu našeho života. Itálie ovlivnila výsledky voleb, to je pravda. Ale Itálie 

v tom nebyla sama; i jiné národy se na tomto podvodu z nejrůznějších důvodů podílely. A 

protože u tak rozsáhlého projektu je centrální koordinace naprosto nutná, toto řízení muselo 

existovat a nacházet se mohlo pouze v Číně. 

Je pravda, že provinilci bojují zuby nehty proti případnému odhalení. Přes značný nátlak 

demokratů a proradných medií, Ministerstvo obrany státu se odmítlo zúčastnit plánovaného 

násilného sesazení presidenta a prohlásilo, že Donald Trump je stále ještě hlavní vedoucí 

země a to že budou respektovat. 



Situace je opravdu velice vážná 

President Trump měl několik možností zabránit podvodným volbám a svému vlastnímu 

sesazení. Zákony, uzákoněné již před lety a také v minulosti použité, mu to umožňovaly. Proč 

tak neučinil a proč zločinně zkouší předat Ameriku a s ní celý svět Číně, nebo komukoliv 

jinému, zbývá vědět. Zdá se, že důvody jsou pouze dva: 

1. Buď nechal situaci dojít tak daleko, aby ukázal, jak obrovská je zkoruptovanost nejen 

vlády samotné, ale i soudů a jiných státních úřadů a je možné, že v poslední moment 

použije něco naprosto neočekávaného a tím situaci vyřeší. 

2. Anebo prostě odehrál svoji roli, zde jeho scénář končí a tak přesně podle 

Bidermanovy tabulky o donucování se pouze postaral o dočasné uvolnění, abychom 

lépe pochopili svoji ubohost a nemohoucnost a ještě více uvěřili ve všemocnost a 

vševědoucnost těch tam nahoře. (Pozn.: Bidermanovy donucovací zásady byly 

v Kapitole 17: ‘Covid-19 je psychologická válka proti nám‘.) 

Také je ale možné, že president nemá potřebné informace. Advokáti Sidney Powell a Rudy 

Giuliani si často stěžovali, že s presidentem prakticky nemohou komunikovat. Lidé kolem 

něho jim zabraňovali v přístupu jak a kde mohli. Podle těchto právníků je president obklopen 

samými pokrytci a zrádci a je divné, že je trpí. 

Někteří s výsledky voleb otevřeně nesouhlasí 

Americký politik a autor, Newt Gingrich7, který v letech 1995 až 1999 působil ve funkci 

mluvčího Kongresu napsal protestní článek, který nazval: ‘Proč neuznávám Joe Bidena jako 

presidenta‘. Článek vydaly významné noviny ‘Washington Times‘. přinesly jeho názor na 

presidentské volby ve formě analýzy celé situace. Test článku je přiložen níže8: 

„Mám přítele, který je mírný liberál a on se mne nedávno ptal, proč neuznávám vítězství Joe 

Bidena při volbách. Zdůrazňoval, že pan Biden získal více volebních hlasů a dodal, že přece 

vždycky uznáváme osobu, která získala více volebních hlasů. Výsledky voleb přece bereme 

za právoplatné, stejně jako bereme za právoplatné výsledky sportovních zápasů. 

„Takže, tento člověk se mne ptal, proč se na volby 2020 dívám jinak. 

„Poté, co jsem strávil více než čtyři roky sledováním levicového hnutí #Resist President 

Donald Trump (Odporuj presidentovi Donaldovi Trumpovi) a byl jsem plně soustředěn pouze 

na snahy o převrácení a zrušení výsledků voleb z r. 2016, trvalo mně to několik dnů, než jsem 

pochopil své vlastní pocity ohledně celé záležitosti. 

„A pak jsem si uvědomil, že pociťuji nejen zlost, ale i strach a že tyto pocity se nevztahují na 

pouhý počet volebních hlasů. To, proč jsem nemohl přijmout výsledky voleb za pravdivé a 

spravedlivé, bylo založeno na jakémsi pohoršení a i nepřátelství, což jsem nezažil za celých 

60 let práce ve veřejných službách. 

„V podstatě se dá říct, že ani já sám, ani jiní konzervativní občané necítíme potřebu 

nesouhlasit s levicí. To proto, že jak my, tak levice žijeme každý v jiném světě. Jejich svět je 

světem současných vlivů, které vedly celý svět po většinu mého života. 

„Můj svět je svět populistického odporu. Jsem přesvědčen, že je nám ubližováno, naše 

svobody jsou nám ubírány jedna po druhé a naše náboženské cítění je přímo pod útokem. 



(Všimněte si, že nová ‘Human Rights Campaign‘, neboli ‘Kampaň za lidská práva‘ má za 

úkol zbavit práva učit žáky ty náboženské školy, které nepřijmou sekulární sexuální hodnoty. 

Jako další, mnozí demokratičtí guvernéři nechali během COVID-19 pandemie kasína 

otevřená, ale zavřeli kostely.) 

„Jsem rovněž toho názoru, že opatření proti COVIDu-19, která všecka zavedli demokrati, 

byla uzpůsobena k tomu, aby ještě více obohatila ty, kteří již bohatí jsou a aby zničila drobné 

majitele a podnikatele a střední vrstvu. Musíme si uvědomit, že v Americe je dnes zavíráno 

asi 160 000 restaurací! A to je odkud chci začít své zhodnocení současné situace. 

„Mluvě o blízké minulosti a úřadu presidenta, podporoval jsem při volbách v r. 2016 

kandidáta zvenčí, který byl sice trochu drsný a podnikal útoky na starý řád ve stylu Andrew 

Jacksona. Můj kandidát vyhrál a byli z toho viněni Rusové. Dnes, o čtyři roky později, se již 

prokázalo, že to nebyli Rusové, ale Hillary Clinton a její lidé, která celou lež financovala a 

spor vyprovokovala. 

„Členové FBI byli dvakrát přistiženi při kriminálních činech, kdy této akci vědomě pomáhali: 

poprvé když se vyhnuli potrestání někoho, kdo vymazal 33 000 emailů (Clintonové, moje 

pozn.) a kdo pověřil své podřízené, aby použili kladivo a fyzicky zničili pevné počítačové 

disky. Po druhé to bylo když lhali FISA soudcům a tím zničili Generála Michaela Flynna. 

Nemluvě o tom, že neustále špehovali tehdejšího presidentského kandidáta Trumpa a jeho 

stoupence. 

„Celonárodní liberální media tuto činnost plně podporovala a pomáhala, kde mohla. A to 

všecko podnikali za účelem ochromit nového presidenta a zajistit, aby byl vytvořen zvláštní 

poradní sbor, který nakonec nic nedocílil. Byly to opět vyhozené peníze a marná snaha. 

„V mém světě lidé chápou, kdy mají přestat oponovat a začít spolupracovat s novým 

presidentem. Ovšem demokrati toužili spolupracovat s panem Trumpem tak moc, že začali 

diskutovat jeho odstranění z funkce ještě předtím, než převzal úřad. Noviny ‘Washington 

Post‘ vytiskly zprávu o jeho ‘vyhození‘ demokraty ten den, kdy složil presidentskou přísahu. 

„Skoro 70 demokratických zákonodárců bojkotovalo jeho presidentství. Obrovská levicová 

demonstrace byla zorganizována ve Washingtonu D.C. na den poté, kdy složil přísahu, kde 

Madonna oznámila, že sní o tom, že vybuchne Bílý dům, za což sklidila divoký potlesk. 

(Madonna se vyznačila ještě jinými nechutnými výroky při útoku na presidenta, moje pozn.) 

„A tito lidé chtějí abych dnes spolupracoval s jejich novým presidentem? 

„Musím přiznat, že zaujímám stanovisko trvalého odporu vůči něčemu takovému. To proto, 

že to, co jsem doposud viděl od pana Bidena mi nedává pocit, že je schopen podchytit oněch 

74 milionů Američanů, kteří volili pro Presidenta Trumpa. Tím pádem nereaguji na počet 

volebních hlasů, ale spíše na celkový volební proces. 

„Nemohu zapomenout, že Twitter a Facebook censurovaly nejstarší a čtvrté největší noviny 

(založeny Alexanderem Hamiltonem: ‘New York Post‘) jen proto, že správně popsaly něco, 

co mohlo uškodit šancím pana Bidena a ‘New York Times‘ spolu s ‘Washington Post‘ se 

k této censuře spiklenecky nevyjádřily. 

„Informace, které se týkají Huntera Bidena je už dnes nemožné ignorovat, nebo skrývat. 

Jedná se o přečiny obrovského rozsahu, kdy rodina demokratického kandidáta na 



presidentství obdržela aspoň 5 milionů dolarů ze zdroje, který je pod plnou kontrolou našeho 

největšího nepřítele. Byla to zjevná platba za nějaké protislužby, ale problém je v tom, že 

většina Američanů, kteří pro pana Bidena volili, o tom nikdy neslyšeli a těm, kteří se o tom 

něco doslechli bylo řečeno, že to byla ruská disinformace. 

Ovšem jakmile se jednou rozneslo, co se doopravdy stalo, 17% z nich prohlásili, že by rádi 

změnili své volební hlasy. Toto potvrdil výzkum, provedený centrem ‘The Media Research‘. 

Takže censura fungovala přesně jak bylo plánováno. 

„Většinou se noviny a jiné mediální zdroje semknou dohromady, když censura příliš zjevně 

ohrožuje svobodu tisku. Snad respektují dnes již neplatné rčení, že ‘demokracie umírá ve 

tmě‘. Ovšem dnes je ‘Washington Post‘ a i jiné hlavní noviny součástí této temnoty. 

„To všecko je ale pouhý začátek. Ovšem když Twitter censuruje čtyři z pěti tweetů Rush 

Limbaugha za jeden den, pak mám obavy o tuto zemi. Když internetoví giganti censurují 

presidenta Spojených států, pak mám obavy o tuto zemi. 

„Když vidím miliardáře jako je Mark Zuckerberg, kteří směle utratí 400 milionů dolarů na to, 

aby podplatili vlády některých měst za účelem získání maximálního počtu volebních hlasů 

v demokratických částech a to bez ohledu na zákony, které se týkají výdajů na volební proces 

a bez ohledu na podmínky správného spravování veřejných věcí – pak mám obavy o tuto 

zemi. 

„Když jsem četl, že pevná zásada firmy Apple je nikdy nedráždit Čínu a jak jsem sledoval 

NBA (sportovní mužstvo) jak si předcházeli Peking, pak mám obavy o tuto zemi. 

„Sledoval jsem příběh za příběhem, které všecky víc a více odhalovaly současný volební 

podvod a přitom žádné noviny, ani žádní novináři nebo zpravodajci se těchto námětů 

nedotkli. Pak jsem věděl, že je něco hodně v nepořádku. 

„Volby samotné byly to poslední stéblo slámy ve vytváření vrcholné nedůvěry, která se i teď 

stále dál jen rozrůstá v myslích mnoha milionů Američanů. Kromě nepřeberného množství 

obvinění z přímého podvodu, existují rovněž některé přídavné důvody k pohoršení, z nichž 

každý by byl schopen naprosto zvrátit výsledky celého volebního procesu. 

„Skoro v každém z klíčových států (to jsou státy, kde jsou obě strany rovnoměrně 

zastoupeny) porušovali volební pracovníci zákony jejich vlastního státu tím, že rozeslali 

nadbytečné miliony volebních lístků a volebních přihlášek všem registrovaným voličům. 

Toto bylo stoprocentně dokázáno v Texaském soudním procesu, jehož řešení bylo zamítnuto 

Nejvyšším soudem Spojených států pouze kvůli malichernosti, jako je způsob zpracování 

obžaloby a ne na bázi kvality údajů. A to že jsou spravedlivé volby a spravedlivé soudy? 

„Celá elitní liberální media lhala ohledně časového rozvrhu očkování proti COVID-19. 

Presidenta Trumpa dokonce obviňovali, že celosvětovou pandemii způsobil, i když udělal 

v podstatě všecko, co mu hlavní vědci radili. V mnoha diskuzích, reportéři přímo tvrdili, že 

lhal, když říkal, že U.S. bude mít očkování ještě před koncem roku. Kdyby Američanům bylo 

dovoleno vědět, že pandemie už byla u konce, to by rovněž ovlivnilo výsledky voleb. 

„Současná jednostranná debata ‘nikdy Trumpa‘ dala vzniknout další debatě a to v kritické 

době, přímo aby presidentovi bylo co nejvíce ublíženo. 



„Ale i to všecko je pouhý začátek. I když je pravda, že kterýkoliv z těchto námětů by byl 

dostatečný pro Trumpovy příznivce, aby s jistotou pochopili, že jsme byli zrazeni a okradeni 

současným bezohledným politickým zřízením, které se může stát jen horší a agresivnější, 

jestliže jim tyto do očí bijící podvody projdou. 

„Více než čtyři roky, celé současné zřízení volalo do boje proti právoplatně zvolenému 

presidentovi Spojených států. Chovali se jakoby byli imunitní systém, který zkouší zničit 

virus. A teď začnou blábolit, že my podkopáváme demokracii! 

„Zde je důkaz: 74 milionů voličů, kteří přese všecky nástrahy a disinformace podporovali 

Presidenta Trumpa. Když uvážíme nepořádek při volbách, pak je jasné že to číslo mohlo být 

podstatně vyšší. A proto jsou dnes desítky milionů Američanů znepřátelení a rozezlení. 

„Jestli pan Biden bude vládnout za levici – a on nebude mít jinou možnost – pak počet 

Trumpových voličů v r. 2024 neúměrně vzroste a pak spolehlivě vyhrajeme. 

„S přihlédnutím k těmto okolnostem, nemám v úmyslu uznat za presidenta někoho, s jehož 

synem se členové Čínské komunistické strany chlubí, že ho mají koupeného. Stejně tak 

nemíním předstírat, že výsledky současných voleb jsou právoplatné, a správné. Je to prostě ta 

poslední rána čtyřleté snahy po získání moci jednou částí současného politického zřízení ve 

spolupráci s medii. 

To všecko bylo způsobeno lidmi, kteří jednali proti zákonu, utajovali před lidmi důležité 

informace a špinili ty z nás, kdo věříme v Ameriku před Čínou, kdo věříme ve 

skutečnou historii před marxistickým výkladem a kdo upřednostňujeme volný projev před 

censurou. 

„Píšu to s opravdovou lítostí, protože jsem toho názoru, že směřujeme k vážnému a krutému 

zápasu o Ameriku. Tato dobře vedená a dobře financovaná čtyřletá snaha o uchvácení moci 

ohrožuje podstatu naší země a svobodu každého Američana.“ 

1 https://creativedestructionmedia.com/investigations/2021/01/06/chinese-partnered-companies-control-over-75-

of-voting-machines-in-2020-elections/ 
2 https://www.theepochtimes.com/stacey-abrams-wins-big-in-georgia-and-she-wasnt-on-the-

ballot_3646055.html 
3 https://greatgameindia.com/italian-leonardo-satellites-us-election/ 
4 https://postimg.cc/vcSCXfhg 
5 https://www.bitchute.com/video/QKqYxufcXFth/ 
6 https://newspunch.com/democrats-are-petrified-that-trump-will-unleash-damning-classified-documents/ 
7 Gingrich360.com 
8 https://amp.washingtontimes.com/news/2020/dec/21/why-i-will-not-accept-joe-biden-as-president/ 

 



KAPITOLA 34 

CIZÍ VIRY NÁS NEMOHOU INFIKOVAT 

18. ledna 2021 

Takové viry1, které by jen tak lítaly vzduchem, když někdo kýchne a mohly nás infikovat, ty 

neexistují. Viry nejsou schopny infikovat nikoho. Viry jsou neživé částice, nejsou ani 

schopné se rozmnožovat, nejsou nakažlivé a také nedokážou přeskočit z jednoho živočicha na 

druhého. 

Jediný způsob, jak dostat cizí viry do jiného živého tvora je INJEKČNĚ! 

Již dlouho je známo, že francouzský biolog Louis Pasteur neměl pravdu, když tvrdil, že 

bakterie jsou původcem všech nemocí a přišel s očkováním, jako s obrannou metodou proti 

těmto útokům. Pravý opak je pravda a přesto ještě dnes to naše lékařská věda plně nechápe. 

Žijeme ve vědeckém středověku. Proto tolik nesmyslných a nic neřešících příkazů, opatření, 

léků, terapií, očkování, karantén, roušek, strachu jeden z druhého a kdovíčeho jiného. 

Náš biologický systém funguje na zcela jiné bázi, než jak nám bylo doposud říkáno. Viry a i 

bakterie si vyrábíme sami. Jsou součástí našeho biologického systému a nejsou v žádném 

případě přenosné, ani nakažlivé. Naše vlastní buňky je vyrábí k tomu, aby s jejich pomocí 

dostaly cizí škodlivé látky, nebo jedy ven z organismu. Proto jsou pro nás jak viry, tak i 

bakterie velice prospěšné, protože s jejich pomocí se zbavujeme skutečného ohrožení, které 

by mohlo vyústit ve vážnou nemoc. 

Nemůžeme na příklad spolknout virus, či zvířecí bakterie a poté onemocnět, protože náš 

trávící systém se postará, aby je ať už pomocí enzymů, nebo žaludečních kyselin změnil buď 

na aminové kyseliny, nebo na peptidy. 

Ovšem pozor, hygiena a opatrnost jsou naprosto nutné, protože z nečistoty a od zvířat 

můžeme dostat parazity, což je úplně jiná historka. Paraziti jsou rovněž okem neviditelní a 

dokážou způsobit všecky nemoci, jak je známe. Je velmi těžké se jich zbavit a nezničíme je 

ani vařením, ani pečením (přežijí až do 300°C). Jedině správnými hygienickými zásadami 

můžeme parazitům zvenčí předejít. 

Bakterie a viry na naši očistu 

Náš organismus funguje tak, že když máme v sobě příliš mnoho jedů, ať už z potravy, nebo 

vlivem ovzduší, prostředí, či vlastního nerozumu, buňky si na své očištění vyrobí bakterie 

nebo viry, podle potřeby. Při menším zamoření bakterie postačí, ty pak požerou škodlivé 

látky a vyjdou z těla ven. 

Když bakterie provádějí očistu těla, pak máme tak zvané nachlazení. To je, kdy zamoření 

organismu dostoupilo takové výše, že náš systém už nemůže dále správně fungovat a používá 

tento způsob ke své očistě. Ovšem bakterie nikdy neinfikují naše vlastní tkáně; nejsou toho 

schopny. 

Čím docílíme takové zamoření? Jednak nevhodnou stravou, plnou chemie a škodlivých látek, 

jako jsou glutamát, fluor, aspartam a jiná umělá sladidla, umělá barviva, utvrzovače, gumy, 

látky proti plísni, ale také geneticky změněné potraviny, potraviny ozařované ionizující 

radiací proti kažení (ano, je to praktikováno i v Evropě), používáním, anebo vystavováním se 

umělým hnojivům a u přirozeným hnojivům a výkalům, chemickým postřikům (Roundup 



aj.), používání plastiku k přípravě jídel, nebo prací s barvami a laky a mnohými jinými 

způsoby. 

Když se ale při zamoření organizmu jedná o jedy a anorganické látky, tam bakterie nestačí a 

náš systém musí použít své vlastní viry na odstranění těchto škodlivin. V takovém případě 

dostaneme chřipku. 

Naše tělo dokáže vyrobit až 300 tisíc různých virů na 300 tisíců různých jedů a škodlivých 

látek. Každá buňka má určité složení a viry musí být upraveny tak, aby odstranily pouze 

zasaženou část a nezničily celou buňku, anebo aby nenarušily její činnost. Viry opět nejsou 

infekční a vůbec nepůsobí tak, jak si naši současní lékařští kouzelníci představují. 

Bakterie a viry – to jsou naše vlastní látky, naším vlastním systémem vyrobené. Také mikrobi 

jsou naši vlastní a jsou pleomorfní, což znamená, že mohou změnit tvar podle současné 

potřeby, za účelem odstraněných mrtvých, nebo narušených částí našich buněk. Tak třeba 

bakterie se může změnit na houbu a ještě dále na její výtrusy. 

Všichni máme bakterie v krvi. Ale ty jsou tam k tomu účelu, aby nám pomáhaly a ne aby 

nám škodily, nebo nás infikovaly. Všecky ty lži kolem škodlivých bakterií a virů si vymyslel 

farmaceutický průmysl jen aby nám mohli vnutit Pasteurovu nepravdivou a nefunkční teorii, 

propagující očkování. 

Při správném klima, většinou během zimních a jarních měsíců se většinou naše tělo čistí. 

Čištění probíhá v cyklech: může to být 6-měsíční cyklus, nebo 2-letý, nebo jiný. To všecko 

závisí na tom, která část tkáně zrovna potřebuje vyčistit. 

Jsou celkem čtyři druhy tkání: spojovací tkáň, epiteliální tkáň, svaly a nervový systém. Tak 

na příklad, kožní vyrážka je jeden způsob čištění lidského těla. Obrna je očista míchy. Tato 

očista probíhá rovněž v cyklech, ale tyto jsou velmi dlouhé, protože to trvá několik lidských 

generací, než vznikne tato potřeba a pak se čistí nejen jednotlivci, ale celá určitá lidská rasa. 

Mírná obrna se vyskytuje zhruba po 28 letech, ale silná verze se dostaví snad jednou za 240 

let. 

Poslední vlna obrny zde byla těsně po 2. světové válce. Ovšem málokdo si uvědomil, co jí 

předcházelo. V té době byly v Americe poprvé uvedeny na trh konzervované potraviny. Tím 

pádem lidé začali konzumovat kovy, což mělo vliv na nervový systém, který používá velké 

množství kovových minerálů k převádění signálů, s pomocí naší vlastní elektřiny. Protože 

my, lidé, jsme v podstatě elektrické bytosti. A brzy na to vypukla v Americe obrna. 

Dnes už potraviny do styku s kovem konzervy nepřicházejí tak často, protože konzervy jsou 

většinou zevnitř potaženy vrstvou plastiku. To ale není žádná pomoc, protože plastik 

obsahuje chemikálii Bisfenol A, který má značný škodlivý vliv na mozek, na prostatu, škodí 

dětem a to i nenarozeným, škodí štítné žláze (zpomaluje, obezita) a kromě toho, že způsobuje 

rakovinu, je to ještě navíc syntetický (xeno)estrogen. 

Takže jedna nevhodná látka byla nahrazena druhou, která je možná ještě horší. 

Očkování a co je v něm? 

Když si uvědomíme, že každé očkování v sobě má aluminium, nikl, rtuť, formaldehyd, ether 

a saponát, tak už jenom to by mělo každému říct, že očkování je naprosto nežádoucí. Ovšem 

tyto kovy a chemikálie, všechny velice škodlivé, jsou jen malá část z dalších asi 68 látek, 



obsažených na příklad v očkování proti obrně. Jsou sice vydávány za inertní, ale jak moc 

inertní jsou? A inertní vůči čemu? Znamená to, že nejsou jedovaté a škodlivé, takže jsou 

neúčinné? A jestliže jsou opravdu inertní, tak proč tam vůbec jsou? 

Americké CDC dnes přiznává, že v očkování proti obrně byl také živý virus rakoviny, SV-40, 

který obdrželo asi 98 milionů Američanů a další miliony po celém světě. To přiznávají dnes, 

po tolika letech! Co budou přiznávat za 10-20 nebo více let po naočkování milionů obyvatelů 

této planety směsí jedů a geneticky škodlivých látek proti nějakému koronaviru? 

Na příklad AIDS virus byl vyroben v letech 1961-62 na Universitě v Kalifornii. Byl k tomu 

použit leukemický virus z krav a lymfonomický virus z ovcí. To bylo přidáno do očkování 

proti obrně a 125 milionů těchto očkování bylo zdarma darováno Afričanům. 

Jak se říká, je-li to zdarma a není to ze stromu, dál od toho. 

Do roka bylo v Africe 95 milionů případů AIDS a 75 milionů lidí na ně zemřelo. A když celá 

situace vyvrcholila, tu přišli milionáři ze západu a řekli, že Afričanům dodají léčebné 

prostředky, ale že je to léčba velmi drahá. Těmi léčebnými prostředky mysleli neúčinnou 

chemoterapii. 

Afričané se chytili chemoterapie jako se chytá tonoucí stébla a neuvěřitelně se zadlužili. 

Když nemohli dluh splácet, přišli milionáři znovu a nechali si upsat africké minerální zdroje. 

Takže dnes patří obrovské minerální bohatství Afriky Světové bance. Všech 27 afrických 

zemí bylo tímto ohavným a podlým způsobem okradeno o své vlastní přírodní bohatství. 

Obrna a očkování 

Když přišel Dr. Salk s očkováním proti obrně, někdy kolem r. 1958, obrna v Americe 

prakticky neexistovala. A i na samém vrcholku nemoci, kdy řádila nejhůře, bylo pouze jedno 

úmrtí na každých 100 tisíc nemocných, takže nikdo kvůli tomu nedělal poplach. 

A pak přišlo Salkovo očkování, které způsobilo obrovskou epidemii obrny, kterou museli 

rychle přejmenovat, aby se nepřišlo na to, že byla způsobena očkováním. Dali jí hned několik 

názvů, jako na příklad aseptická meningitida, či Guillain-Barré syndrom, nebo flaccidní 

paralyza. Jiné země epidemii obrny neměly, protože ještě neměly očkování. 

Reportér, který z důvodů anonymity nezveřejňuje své jméno říká, že očkování proti obrně 

byla na třikrát. (Myslím, že u nás byla na dvakrát.) On sám, když dostal třetí dávku, do 

několika dní poté měl anginu pectoris a cukrovku. 

Říká dále, že při studiu mediciny na Sorboně v Paříži zkoušeli různá očkování na zvířatech. 

Ani jedno očkované zvíře nepřežilo; všecka zahynula následkem anafylaktického šoku, které 

ten vpich způsobil. 

Jen pro zajímavost, výskyt obrny v Americe: 

  Rok Počet případů  Rok Paralyzovaní Bez paralyzy 

  1938       1,705  1952      21,269     36,610 

  1940       9,804  1954      13,308     20,168 

  1942       4,167  1956        7,911       7,229 

  1944     19,029  1958        3,697       2,090 

  1946     25,698  1960        2,525          665 



Jiná očkování jsou obdobná 

Stejně jako očkování proti obrně, fungují i jiná očkování. I bez přídavných jedů, kovů a 

škodlivých látek totiž dochází v těle očkovaného jedince nejen k anafylaktickému šoku, ale 

ještě ke všemu cizí viry patřičné nemoci mu tuto nemoc způsobí. 

Proto všichni očkovaní onemocní přesně tou nemocí, proti které byli očkováni a infekce 

v nich může přetrvávat i několik týdnů po očkování. 

Očkování by mělo být ve skutečnosti zakázáno. Je to jeden z nejhorších lékařských zásahů – 

je to dokonalé šarlatánství. 

Tak na příklad nedávno vyvinuté očkování proti prasečí chřipce, to byl další podvod. 

Rockefeller vnutil lidem očkování a 2300 starších lidí po něm zemřelo hned během několika 

následujících dnů. Než byli očkováni, byli naprosto zdraví, ale s očkováním dostali nemoc, 

prasečí chřipku, proti které byli právě očkováni a té podlehli. 

V r. 1976 bylo proti prasečí chřipce očkováno 40 milionů Američanů, než to bylo zastaveno, 

protože bylo příliš mnoho nemocných a velké množství úmrtí. To nebyla úmrtí na prasečí 

chřipku, ta vůbec neexistovala! Byla to úmrtí na očkování proti ní, které dopravilo cizí viry 

skutečné, laboratorně vyvinuté chřipky, do systému očkovaných. 

Už Henry Kissinger nám dal jasně najevo o co jde, když v jednom z jeho spisů napsal: 

„Ten nejlepší způsob, jak snížit populaci na naší planetě je naočkovat lidi 

nakaženou směsí.“ 

Jak jsou očkování vyráběna? 

Při výrobě očkování se vezme tkáň z nemocného zvířete, dá se do zamořeného prostředí 

v laboratorní misce a přidá se dostatečné množství tekutiny, aby tkáň neodumřela. Jednotlivé 

buňky se začnou skrze činnost virů rozpadat a viry je postupně úplně zničí. Co z tohoto 

zbyde, je očkovací látka. 

Jinak než formou očkování nedokážou zvířecí viry nakazit člověka. Všechny prasečí chřipky, 

ptačí chřipky a jiné chřipky byly laboratorně vyrobeny a injekčně dopraveny lidem. Jinak by 

je nikdo tak snadno ‘nechytil‘. 

Jak vypadá takový virus? 

To je těžké říct, on totiž ještě žádný z nich nebyl dosud izolován, takže ho vlastně ještě nikdo 

neviděl. Na obrázku níže můžete vidět běžné znázornění viru, což ovšem není jak skutečný 

virus vypadá. To je grafika! Není to nic jiného než umělecký projev nadaného kreslíře, který 

všecko ještě ke všemu vybarvil. Viry, jak jsou vidět v elektronkovém mikroskopu, totiž 

barevné nejsou: jsou pouze černobílé. 

Všechny viry všech důležitých, tak zvaně nakažlivých nemocí, jako jsou adeno, ebola, 

herpes, masern, spalničky, HIV, chřipka, obrna, plané neštovice, zika, nemoc šílených krav, 

SARS – ty všecky viry nebyly ještě nikdy nikým spatřeny! Ty prostě neexistují. A proto ani 

nemohou být zobrazeny. Všecky obrázky viry znázorňující jsou jen fantazie grafiků a při 

nejlepším jsou to buňky a v nich jejich typické endogenní částice, v nichž bývají viry 

uloženy. 



 
Záběr z videa: 

https://www.bitchute.com/video/mWcUoESRO0c5/ 

 

A jako na zavolanou2, zrovna z Rakouska hlásí, že poprvé v historii vyfotografovali virus 

korony (na obrázku níže). Podařilo se jim to s pomocí výzkumu na universitě Tsinghua 

v Pekingu. Samozřejmě, Čína! Když kliknete na linku zde3, je to tam trojrozměrné a ještě ten 

virus rozpůlili, aby nám ukázali jak vypadá uvnitř. (Jakýpak asi použili nástroj na to 

rozpůlení?) A pak to celé vyfotografovali v barvách, i když elektronkový mikroskop ukazuje 

všecko pouze černobílé. Jsou to opravdoví kouzelníci! 

Firma, která tento snímek pořídila se jmenuje Nanographics a patří 

pod Universitu ve Vídni. Název sám napovídá, že asi o žádnou 

fotografii nejde, ale opět je to další grafika. To je zároveň ten 

důvod, proč i očkování proti koroně je pouze pokusné, neboli 

experimentální, protože ještě nikdo tento virus neizoloval, takže 

farmaceutičtí vynálezci neví s čím jednají. 

Takový virus, když je izolován, to se nazývá ‘zlatý standart‘. Zlatý 

standart je pak možno použít v PCR testech a srovnávat ho s materiálem, získaným od 

pacientů. To, co PCR test dnes srovnává a co je používáno namísto zlatého standartu není 

žádný cizí virus, ale jsou to lidské, neboli naše vlastní buňky. Pochopitelně, když porovnává 

naše vlastní buňky proti vzorku jiných lidských buněk, tak má málem každý koronu! 

Logicky! 

Na základě zlatého standartu rovněž patřičné agentury udělují schválení pro očkování. Ale 

když zlatý standart chybí a když chyběl až doposud ve všech případech, tak jak to, že byla 

všecka ta očkování povolena? Vždyť takový virus prakticky neexistuje! 

Existence viru je potvrzena tak zvanými Kochovými předpoklady, což jsou vědecké kroky, 

skládající se ze tří stupňů. 

1. Mikroorganismus, nebo jiný patogen musí být přítomen ve všech případech té stejné 

nemoci; 

2. Tento patogen je isolovatelný od nemocného nositele a je možno ho dále pěstovat 

v laboratorních podmínkách; 

3. Patogen, vypěstovaný v laboratorních podmínkách musí způsobit stejnou nemoc po 

naočkování zdravému laboratornímu zvířeti. 



Nic z toho se doposud nepřihodilo u koronaviru a ani u žádného jiného viru. Takže ty viry 

prostě neexistují! Nejsou! Nekonají se! 

Objev Dr. Lanky 

Dr. Stefan Lanka, virolog a molekulární biolog4 podezříval již dlouhé roky, že virus HIV 

vůbec neexistuje. Postupem času přišel na šokující objev, že nejen HIV, ale ani žádný jiný 

současný zdravotně závažný virus nebyl nikdy isolován, takže neexistuje. 

Vyhlásil proto soutěž, kdy byl ochoten dát 100 tisíc euro tomu, kdo mu dodá důkaz existence 

kteréhokoliv viru. Do dnešního dne ty peníze nikdo nedostal, protože nikdo nebyl schopen 

požadovaný důkaz předložit. 

Jak tom že jsou potom lidé nemocní a proč ta všechna úmrtí na tak zvanou koronu, to se 

dovíme v další kapitole, která se bude jmenovat ‘Záhadný vliv elektřiny na zdraví člověka‘, 

 

1 https://www.bitchute.com/video/mWcUoESRO0c5/ 
2 https://www.dw.com/en/researchers-succeed-in-taking-first-3d-photo-of-coronavirus/a-

56290365?utm_source=wnd&utm_medium=wnd&utm_campaign=syndicated 
3 https://nanographics.at/projects/sars-cov-2/360.html 
4 http://neue-medizin.com/lanka2.htm 
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Jak již bylo psáno dříve, Dr. Carrie Madej říká, že nové očkování1 proti koronavirové chřipce 

obsahuje kromě mRNA virů ještě enzym, zvaný Luciferase. Je to enzym, který má světelné 

vlastnosti, takže s použitím skeneru, nebo třeba iPhone je možno přečíst digitální informace, 

které v sobě očkování obsahuje. Ty informace budou jednak potvrzovat že jsme očkovaní a 

dále budou obsahovat identifikační číslo ve formě čárového kódu. Tím budeme napořád 

označeni. Přestaneme být lidmi a staneme se produkty. 

Další část očkování je hydrogel, který vynalezla DARPA, což je součást amerického 

Pentagonu, neboli armádní vedení. Hydrogel je nanotechnologie, jsou to miniaturní, 

mikroskopičtí roboti, kteří mohou ledacos složit dohromady, ale i rozdělat a přeměnit na 

různé věci. Mají též schopnost spojit se s umělou inteligencí, neboli s počítači. 

Jsou určeni k tomu, aby skrze sensory sbírali informace o našem těle a pomocí smartphone je 

posílali někam jinam, do neznáma, kde budou sbírány a archivovány. Tito roboti budou 

kontrolovat výšku krevního cukru, hladinu kyslíku, krevní tlak, jestli bereme nějaké léky, 

jestli kouříme, nebo používáme drogy, naše pocity – budou sbírat všecko možné, protože 

někdo někde chce všecky tyto věci o každém z nás vědět. 

Nevíme kam budou tyto informace posílány a kdo je bude přijímat a zpracovávat. Nevíme 

jaké bude zabezpečení těchto dat a k čemu budou použita. 

Pomocí tohoto robotického systému budeme moci postupně posílat e-maily přímo mozkem, 

na mobil a také budeme stejným způsobem schopni přijímat zprávy. Jaké to budou zprávy? 

Co bude jejich účelem a jaký budou mít na nás vliv? Budou snad upravovat naše myšlení a 

názory, když začneme myslet tak, jak se to někomu, kdo bude sedět za kontrolním panelem a 

všecko toto ovládat, nebude hodit? Bude nám ponechána aspoň nějaká svoboda myšlení a 

rozhodování? Budeme mít nadále naši paměť a vzpomínky? 

Je jisté, že to všecko je vojenská špionážní technologie. Ale proč se vojsko o to všecko 

zajímá? K čemu něco takového potřebují? 

Patentování a jeho nebezpečí 

Dr. Madej dále říká, že není možno patentovat nic přirozeného, nic co by bylo od přírody. 

Proto musí být něco změněno, aby mohl být produkt považován za nový, umělý, výjimečný a 

patentovatelný. Stejně tak nemohou být patentováni lidé, protože jsou od přírody vytvořeni 

tak, jak jsou. Jenomže když je nám změněna struktura DNA, která je změněna pomocí genů 

ze zvířat, zůstaneme pak ještě lidé? Dá se to nějak prokázat? 

Co když takto změněné DNA je možno patentovat, protože tím, že došlo ke změně základní 

struktury člověka na něco jiného, přestal být tvor, vytvořený přírodou. Samozřejmě, jestli 

takového člověka je možno patentovat, pak každý patent má svého majitele, který patent 

podal a tento se stává i majitelem takto změněného člověka. 

Tak jako Monsanto je majitelem osiva, které předtím geneticky změnili a soudí se s každým, 

kdo by jejich osivo bez zaplacení používal, i když mu je vítr zavane na pole, stejně tak 

bychom byli i my vlastněni někým, kdo nás upravil v souladu se svým patentem. 



Je to snad ten pravý záměr očkování proti COVID-19? 

Žádné očkování nefunguje a není bezpečné 

Z minulých kapitol můžete snadno usoudit, že žádné očkování nefunguje. Podle slov Dr. 

Dolores Cahill, očkovací látka je ve všech případech syntetický, geneticky změněny materiál. 

Tento vyvolá protilátky, to je pravda, ale sám proti sobě. Když se očkovaný člověk setká se 

skutečným virem, může dojít k reakci tak prudké, že onemocnění, které následuje může být i 

životu nebezpečné. 

I s koronavirem, ti, co tuto nemoc dostali, byli všichni očkováni. To proto, že koronavirus už 

je v tom očkování. Dostane se tam z buněčného materiálu psů nebo opic, které jsou na 

vypěstování všech očkování používány. 

Další problém je v tom, že každé očkování trvá aspoň půl roku a někdy i více let navrhnout, 

vyrobit, vyzkoušet napřed na zvířatech a pak na lidech a teprve potom má být uvolněno 

k použití. Jenže v té době je už původní chřipka, proti které bylo vyvinuto, dávno pryč. 

Každá chřipka trvá 4-6 týdnů, kdy neustále prochází mutací, až se zmutuje natolik, že zmizí. 

Takže – k čemu je pak to očkování, když původní chřipka už dávno neexistuje? 

Testování se může rovnat očkování 

U některého očkování2 je snaha tímto způsobem vložit do člověka plán, jakési instrukce, 

které naučí náš vlastní systém vyrábět látku, proti které se pak bude tělo bránit. Tento plán je 

ve formě tak zvaného RNA, což je genetický materiál viru a ten způsobí nárůst bílkovin a 

jiných součástí viru samotného do našeho DNA. 

Takový druh očkování může být někdy dopraven na patřičná místa pomocí nosního hlenu. Je 

to pochopitelné, protože to je také místo, kde onemocnění tohoto druhu často začínají. 

Při tomto způsobu očkování, kdy strčí člověkovi tyčinku až 

málem do mozku (viz obrázek), je možno provádět cokoliv. 

Určitě je také možno takto vsadit někomu přímo do mozku 

čip a ani o tom nebude vědět. 

Prostě – je zde příliš mnoho možností a neinformovanost, 

nebo přílišná důvěřivost v tomto směru se většinou 

nevyplácí. 

Takový způsob očkování není nic nového; je znám již delší 

dobu. Procedura je stejná jako u testování, takže pacient si 

myslí, že je testován a zatím je očkován. Proto tolik 

záporných reakcí, onemocnění a jiných potíží, protože tato nová očkování nejsou patřičně 

zkoumána co do bezpečnosti, nejsou podrobena testům a ti, kteří se nechají očkovat slouží ve 

skutečnosti jako pokusní králíci.  

Takže – nenechte se testovat. Ten test je ta nemoc! Proto takový nárůst případů Covidu. 

Chřipka, ať by byla jakákoliv, by už dávno měla po sezóně a Covid-19 měl po sezóně v půli 

května 2020. 

Očkování do nosu potvrzuje i vědecký výzkum a zprávy o něm sepsané: 

 
Zdroj: https://www.cdc.gov/ 

coronavirus/2019-

ncov/lab/guidelines-clinical-

specimens.html 



• Hydrogelové nanočástice a nanokomposity pro nosní doručení léku/očkování, 2016 

S. Salatin, J. Barar, M. Barzegar-Jatali, K. Adibkia 

• Nanočástice pro očkování nosem, 2008 

Noemi Csaba, Marcos Garcie-Fuentes, Maria Jose Alonso 

• Současné možnosti a budoucí překážky ve věci nosní administrace očkování, 2016 

Helmy Yusuf, Vicky Kett 

• Nanočástice jako nositelé pro nosem dodávaná očkování, 2005 

Magnus Kōping-Hōggård, Alejandro Sánchez, María José Alonso 

• Administrace očkování nosem, 2017 

M. Ramvikas, K.S. Jaganathan 

Záporné vlivy očkování jsou překážka 

Jak Pfizer, Moderna, tak i AstraZeneca, kteří tato očkování jako jedni z mnoha firem 

vyrábějí, mají značné potíže s jeho testováním. V prvním kole měli 80% záporných reakcí a 

ve druhém jich bylo 100%. Tyto reakce byly jednak příznaky chřipky samotné, horečky, 

kašel, ale i vážnější nemoci, jako je transversní myelitida (zánět páteře) a neurologické 

problémy s tím spojené. 

Zrovna v současné době způsobilo v Čadu a v Sudánu očkování proti obrně epidemii obrny, 

že dokonce i OSN muselo přiznat, že je to skandál, když očkování způsobuje přesně to, proti 

čemu je podáváno. A protože očkování dostaly hlavně děti, velké množství z nich je dnes 

paralyzováno. 

Ovšem na tom není nic nového, před časem bylo něco podobného provedeno v Pakistánu, v 

Afganistánu a v Iránu, v centrální Asii, v Etiopii a jinde. Snad je zbytečné dodávat, že 

hlavním ‘dobrodincem‘, který tato očkování chudákům v Africe a jinde doručil, byl Bill 

Gates. 

Takže dnes se Afrika právem ptá, jestli je po takových zkušenostech vůbec možno věřit 

očkování proti koronavirové chřipce. 

Vyskytlo se i několik informátorů, kteří hlásili, že i v civilizovaném světě se dějí kvůli 

očkování příšerné nepravosti. Už jen to, jak je ublíženo novorozeňátkům, která jsou hned po 

narození naprosto zbytečně očkována proti nesmyslným nemocem. Také mnohým pacientům 

v nemocnicích jsou tajně naordinována očkování. 

Při přijímání do nemocnice jsou pacienti tázáni, jestli dostali určitá očkování a když odpoví 

záporně, počítač jim okamžitě tato očkování naordinuje. Nemocnice nechají pacienty 

podepsat souhlas s procedurami, kde nepoužívají slovo ‘očkování‘, ale nahrazují je slovem 

jiným, jako na příklad ‘biologika‘. 

Pacienti podepisují a vůbec nevědí k čemu tím dávají souhlas. Tak na příklad s očkováním 

proti chřipce – kdyby lidé věděli nejen co všecko to očkování obsahuje a jak děsivým 

způsobem bylo vyrobeno, ale také že má skutečnou účinnost pouze 23%, málokdo by se 

nechal očkovat. 

Sám globalista Elon Musk, když se ho ptali, jestli se nechá očkovat tak řekl, že ne, ani on 

sám, ani jeho rodina. „A co zaměstnanci, nebojíte se, že začnou na koronu umírat?“ ptal se 

ho reportér. „Každý jednou zemře,“ odvětil Musk. 

https://scholar.google.com/scholar?q=hydrogel+nanoparticles+and+nanocomposites+for+nasal+drug&hl=en&as_sdt=0&as_vis=1&oi=scholart
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/19121350/
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC5287317/
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/15889992/
https://www.sciencedirect.com/topics/medicine-and-dentistry/nasal-vaccine
https://sputniknews.com/world/202009101080422526-astrazeneca-vaccine-trials-pause-shows-risks-of-new-technologies-based-vaccines-rdif-says/
https://vaccineimpact.com/2016/nurse-whistleblower-hospitals-vaccinating-patients-by-force-without-their-knowledge/
https://www.rt.com/news/502013-elon-musk-wont-get-coronavirus-vaccine/


Jeho továrna byla plně funkční po celou dobu nucené karantény. Nezdá se, že by jeho 

zaměstnanci trpěli nějakou neobyčejnou nákazou. 

Takže: PROČ? Proč ta neskutečná píle nás všecky očkovat? Je za tím snaha o naše dobro, 

nebo o naše zničení? 

Odpověď se nabízí sama: předně je to snaha vydělat na nás co nejvíc peněz, než nás 

odrovnají, abychom jim nezvyšovali množství CO2 ve vzduchu, nevytvářeli ozonovou díru, 

neujídali z jejich stolu, nekonkurovali jejich zdegenerovaným a vymytým mozkům, 

nespotřebovávali přírodní zdroje (protože ty jsou všecky jejich), nevlastnili žádné peníze (i 

peníze jsou všecky jejich), nevlastnili domy a jiné nemovitosti (to také patří všecko jim) a tak 

dále. 

Je vůbec možno poznat Covid-19 chřipku? 

Není to tak snadné. On totiž Covid, který není způsoben očkováním, velice připomíná běžné 

nachlazení, nebo každou jinou chřipku. Takže vyhodnotit, že někdo má koronu skutečně je 

skoro nemožné. Hlavní příznaky těchto nemocí jsou: 

 

Únava Kašel 

Ztráta 

chuti a 

čichu 

Bolesti 

v těle 
Angína Horečka Rýma 

Nachlazení ano ano ano ano ano někdy ano 

Chřipka ano ano ano ano někdy ano někdy 

Koronavirus ano ano ano ano někdy ano někdy 

 

Koronavirová chřipka není něco, čeho bychom se měli obávat. Tady se vůbec o chřipku 

nejedná, ta ‘nemoc‘ byla pouhá záminka. Ve hře je něco zcela jiného, něco daleko horšího. 

Už to, že u každého člověka se tato ‘chřipka‘ projevuje jinak a všecky příznaky nasvědčují na 

celkovou otravu krve něčím velmi nebezpečným a škodlivým, je důvod k podezření. 

Mnozí jsou toho názoru, že skutečný Covid je zezbraněný parazit, který napadne každého 

jiným způsobem, podle toho, kde je jeho citlivé místo nebo nějaká menší indispozice. 

Nasvědčuje na to to skutečnost, že Ivermectin a Plaquenil, což jsou anti-parazitní léky, proti 

koroně zabírají. Jenže Ivermectin je účinný i proti umělým hrotovým bílkovinám a snad i 

proti jiným škodlivinám, takže ani to není patřičné vysvětlení. 

Vlastní zkušenost 

A ještě ke všemu, ve skutečnosti nám otevřeně lžou. Politikové a media předpovídají těžkou 

chřipku, hrozí blížící se epidemií a přitom už tu chřipku na nás určitě tajně zkoušeli dávno 

předtím. Pouze nikomu nic neřekli, takže nikdo nepanikoval. Čím tuto nemoc způsobovali, je 

ale záhada, kterou není snadné vyřešit. 

Na Vánoce 2018 mi dala kamarádka vánoční cukroví v pěkném balení, jako dárek. Byli u nás 

známí na návštěvě a tak jsem to dala na stůl. Bylo to chutné a tak jsme jedli. Snědla jsem 

několik kousků a o pár hodin později jsem nadobro ztratila chuť, zatímco ostatní přítomní, 

kteří cukroví nejedli, byli v pořádku. Naši známí, kteří také cukroví jedli, na tom byli 

mnohem hůře. Starší žena dostala srdeční záchvat a musela volat pohotovost. Podobně se 

https://www.theguardian.com/world/2020/oct/14/coronavirus-symptoms-how-to-tell-if-you-have-a-common-cold-flu-or-covid


vedlo jejímu 40letému synovi, který se kvůli vynechávání srdce málem udusil. Oba byli 

později v pořádku, žádné jiné příznaky neměli. 

Že by moje kamarádka něco škodlivého do cukroví přidala, nepřipadá v úvahu. To jediné 

nebezpečí z její strany spočívalo v tom, že má kočku. Jestli se kočka vyskytla na stejném 

místě a ve stejný čas jako cukroví, to by pak byl možný důvod infekce. Skoro všecka zvířata 

mají koronu, ale kočky, jako jediné ji dokážou přenést na člověka. 

Celé 2 měsíce jsem pak neměla chuť. Každé jídlo chutnalo jako nadrcená křída. Jedla jsem tu 

křídu k snídani, k obědu a k večeři celé 2 měsíce a ke konci už jsem opravdu ztrácela zájem o 

jídlo. Kromě ztráty chuti jsem ale neměla nejmenší příznaky ani nachlazení, nebo chřipku, 

nebo cokoliv jiného. Teprve po 2 měsících se mi chuť pomalu vrátila. 

Co to bylo? Kdoví. Říkají, že ztráta chuti a srdeční potíže jsou příznakem korony. Takže pak 

to mohla být korona, ale uvědomte si: už v r. 2018! 

A ještě ke všemu – kdoví jestli je to virus 

Německé Ministerstvo zdravotnictví vydalo zprávu, že tak zvaná korona není virus, ale jsou 

to bakterie. Přišli na to tím způsobem, že jednali proti nařízení WHO, které zakazovalo pitvy 

těch, kteří na tak zvanou koronu zemřeli a nařizovalo okamžité pohřbení těchto mrtvých, 

protože prý příliš znečišťují planetu. 

Němci je namísto rychlého pohřbení pitvali, stejně jako to učinili patologové ve Španělsku, v 

Italii, ve Francii, ve Švédsku a v Bulharsku. Pitvou bylo zjištěno, že nemoc, vydávaná za 

koronu způsobuje silnou srážlivost krve, neboli trombózu. Patologové našli ve všech žilách 

velmi hustou krev, bržděnou v pohybu četnými krevními sraženinami, které ještě více bránily 

přísunu kyslíku do všech orgánů, hlavně pak do mozku, srdce a plic a pacienti se vlastně 

zadusili. 

Ovšem to je3, co podle kanadského lékaře Dr. Andrew Mouldena, MUDr, PhD, způsobuje 

každé očkování. Tito lidé byli určitě očkováni. Každé očkování způsobí katastrofální 

zahuštění krve, buď hned po vpichu, nebo o dny, či týdny později. To zahuštění, kdy se krev 

prakticky přestane pohybovat, trvá někdy velmi krátkou dobu, takže člověkovi pouze přijde 

chvilkově nevolno. Ale jindy přetrvává déle a pak člověk zemře. 

Po čase se stejná reakce může znova opakovat a nikdo neví kdy se tak stane, jak často a 

kolikrát po sobě. Dr. Moulden za svůj svět-převracející objev bohužel zaplatil životem. 

Zemřel za podivných okolností, ani jeho rodina neví na co, ještě mu nebylo padesát. 

Němečtí lékaři začali lidem proti zahuštění krve předepisovat antibiotika, protizánětlivé léky 

a antikoagulační prostředky a pacienti odcházeli domů zdraví. Samozřejmě, první obrana, 

kterou máme všichni doma je acylpyrin / aspirin. 

Nesmíme zapomínat, že tuto zprávu vydalo německé Ministerstvo zdravotnictví. Nemůžeme 

očekávat, že němečtí politikové a německá vláda budou tyto informace respektovat, nebo 

dokonce propagovat. Politikové mají za úkol udržovat koronu v činnosti, zařídit vysokou 

úmrtnost, třeba jen na papíře, vytvářet nadále psychologický teror na obyvatelstvo, zákazy a 

příkazy, ekonomický krach, zničení malého podnikání, nedostatek potravin, čili hlad a bídu 

až do března 2025. 



Nejen že něco takového dává všem těm malým Merkel- a jiným Napoleonům fantastický 

pocit moci, kterou mohou uplatňovat nad tolika lidmi, ale ještě za to určitě dostali dobře 

zaplaceno. Anebo je někdo drží pod krk a vydírá je. 

Takže do března 2025. To je, jak to má WHO naplánováno. A to jim dává dost času, aby na 

této planetě zničili všecko, co zde je a taky všechny z nás. 

Lidé v Dánsku pochopili o co jde 

Dánská vláda chtěla uzákonit4 povinné očkování proti koronaviru i v případě nesouhlasu 

občanů. Nový zákon by rovněž nařizoval povinnou karanténu, povinné testování a lékařské 

prohlídky, které měly určit kdo musí být očkován, za účelem zneškodnění této ‘nebezpečné‘ 

nemoci. V případě, že by někteří očkování odmítli, mohli být donuceni násilím, s pomocí 

policie. 

Devět dnů protestů docílilo zrušení nového zákona. Dánové protestovali před parlamentem, 

kde vytrvale tloukli do kastrolů a pánviček. Krátké video je na stránce, uvedené shora. 

 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=ywuCRVJVDqs&feature=youtu.be 
2 https://www.bitchute.com/video/NaguzvEqPVWT/ 
3 http://vaccinepapers.org/dr-andrew-moulden/ 
4 https://humansarefree.com/2020/11/forced-vaccination-law-in-denmark-abandoned-after-public-protests.html 
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Co způsobuje v současné době tolik nemocí a úmrtí? Jednak je to testování. Tam kde testují, 

tam je korona; kde netestují, korona většinou není. Že PCR test není spolehlivý a má asi 90% 

chybu (podle WHO), to už víme. A ještě navíc používá jako vzorek hledaného materiálu 

přesně to, co máme každý v sobě, totiž lidské buňky a ty, pochopitelně, vždycky najde. 

Mnozí tvrdí1, že některé testy jsou také záměrně infikovány a obsahuji Covid-19 infekci, 

čemuž můžeme docela dobře věřit, když uvážíme, že ta snaha vyvolat pandemii na základě 

ničeho, byla neúměrná. Když někdo chce něco tak moc docílit, pak se určitě nezastaví před 

ničím. 

Jak moc použitelné2 jsou PCR testy demonstroval nedávno rakouský politik Michael 

Schnedlitz, který při nějakém proslovu strčil do sklenice s Coca Colou tyčinku rychlého testu 

a tento vyšel po chvilce jako kladný! Pan Schnedlitz argumentoval proti vládním nařízením, 

týkajícím se koronaviru a nařkl rakouskou vládu z medikální tyranie. (Ona je to spíš mediální 

tyranie.) 

A i kdyby testy nebyly infikovány a nebyl na ně nasypán radioaktivní materiál, jak varují jiní, 

tak proč nás tolik testují? Na co potřebuje kdo vědět, jestli máme koronu, nebo ne? My sami 

dobře víme kdy jsme v pořádku a kdy ne a není nutné, aby nám to někdo jiný říkal. 

Už zase, je v tom Čína 

Ovšem je zcela možné3, že při testování se vůbec o koronu nejedná a že je to pouze zastírací 

taktika, aby nebyl odhalen pravý důvod. Ten pravý důvod je, že někdo, někde ve světě buduje 

knihovnu světového DNA, kterou hodlá využít na důvody, nám neznámé. Že to nejsou 

důvody chvályhodné, že nám třeba nechtějí na bázi našeho DNA nabídnout dovolenou u 

moře, fungl nového sporťáka, nebo výlet na měsíc, je více než jasné. 

Touto dobou se už ale ví, kdo ten ‘někdo‘ je a i proč shání DNA všech lidí na světě. Je to 

Čína, komunistická Čína a zkoušejí na bázi DNA informací vyvinout biologické zbraně, 

zaměřené na vyhubení předem vybraných lidských skupin. Pátrají, kde jsou slabé stránky 

určitých etnických celků a podle nich chtějí vyrobit specifické jedy na jejich vyhubení. 

Rovněž chtějí pomocí těchto informací sledovat volnomyšlenkáře, uplatnit policejní zásahy a 

zezbranit vědu samotnou, aby sloužila k přísnému dozoru nad lidmi. 

Dnes už má Čína údajně k dispozici 80 milionů zdravotních profilů. Čínští hackeři jim 

získávají přídavné informace pomocí loupeže informací ze serverů zdravotních pojišťoven. 

Ale se stejnou vervou jak sami kradou informace jinde, stejně cílevědomě brání Číňané 

komukoliv jinému, aby sbíral podobné informace u nich, o jejich vlastních lidech. Takže – 

může za tím být dobrý a chvályhodný záměr? Rozhodně ne! 

To, že všechno4 testování má jiný záměr než co je nám říkáno je zjevné i z toho, že dnes už 

skoro celý svět ví, že PCR test je vrcholně nespolehlivý a přesto je dále používán. Na 

Universitě v Cambridge, v Anglii, se to rozhodli ověřit. Více než 9000 studentů, kteří předtím 

testovali jako pozitivní s PCR testem, bylo znovu přezkoušeno, s použitím testu jiného. 

Výsledky byly šokující: 10 z nich byli opravdu nemocní, ale ti ostatní byli všichni zdraví. 

Jak řekl sám vynálezce PCR testu, Dr. Kary Mullis: 



„S PCR testem může každý testovat jako pozitivní na prakticky cokoliv, pokud 

test necháme běžet dost dlouho … s tímto testem, pokud ho provozujete 

správně, můžete najít cokoliv a v komkoliv … ale neřekne vám, jestli jste 

nemocní.“ 

Úplatky a vydírání 

Je zde ještě další detail, který všichni přehlížejí, ať už k tomu mají důvody jakékoliv. Ty 

hlavní důvody bývají dva: že o tom nepřemýšlejí a důvěřivě věří všemu, co je jim 

předloženo, anebo to přehlížejí záměrně, protože do toho byli buď zmanipulování, nebo 

někým zaplaceni. Ten důležitý detail je, jaktože vlády, neboli politikové a ne zdravotní 

pracovníci nás donutili navlékat roušky, bát se druhých a zavírat se doma ze strachu před 

nějakým virem. 

Nemyslete, že žertuji. Některé vlády států musely být do roušek, karantén a společenského 

distancování donuceny pod vážnou hrozbou, anebo uplaceny. Americký právník Lin Wood 

říká, že celý svět je ovládán globalisty, kteří vydírají představitele států video nahrávkami, 

kde jsou zachyceny jejich přečiny, což bývají často pedofilní činy, včetně vražed dětí. 

Také světové (nevolené, ale poroučející) organizace jako je WHO, velké farmaceutické firmy 

a Bill Gates používají celkem nevybíravě jak vydírání, tak podplácení, aby dosáhli svého. 

Na příklad, IMF a Světová banka nabídli běloruskému presidentovi 940 milionů dolarů, když 

zavede tvrdou karanténu, izolaci a zákaz vycházení večer. Curacao bylo rovněž vydíráno, aby 

zavedlo příkazy, které omezují základní lidská práva. Gates údajně nabídl Nigerijské koalici 

politických stran 10 milionů dolarů za to, že mu umožní přístup k jejich dětem, aby na nich 

mohl zkoušet svá očkování. President Madagaskaru, Andry Rajoelina obvinil WHO, že chtěli 

aby přidal do jejich přírodního očkování jedy a nabídli mu za to 20 milionů dolarů. 

Jako další jsou zde roušky 

Roušky nejsou schopny zabránit šíření chřipky, ale spolehlivě zabraňují nám, abychom 

dýchali čistý vzduch. Lidské tělo je nesmírně efektivní zařízení a všechno co dělá, je pro naše 

dobro. Takže když chodíme na stranu, tím vylučujeme z těla spotřebované a škodlivé látky. 

Když se potíme, vychází z nás nemoc. Když dýcháme, vydechujeme svůj vlastní odpad. 

A tady je ten problém: škodlivé látky ven nemohou, protože jim v tom zabrání rouška. A tak 

je vdechujeme zpátky, stále dokola, až jich máme v sobě dostatečné množství a vznikne 

nemoc, bakteriální infekce plic a postupem času i jiné nemoci, někdy i rakovina. Roušky jsou 

totiž sterilizovány rakovinotvornými látkami a jsou určeny pouze pro krátkodobé použití. A 

ještě navíc jsou skoro všecky vyráběny v Číně! 

Další problém s rouškami je v tom, že zabraňují přístupu kyslíku. Kyslík je naprosto nutný 

pro naše přežití a orgány, které nejvíce trpí jeho nedostatkem jsou mozek, srdce, játra a pak 

všecko ostatní. Tam, kde dojde k podstatnému zamezení přístupu kyslíku, což umožňují dnes 

požadované FFP2 roušky, tam pak může dojít k tak zvané hypoxemii (nedostatek kyslíku 

v krvi), což je stav, který dokáže zničit důležité orgány jako je mozek, játra a jiné, během 

několika málo minut. 

Nedostatek kyslíku rovněž navodí v těle stres. Pod vlivem stresu dochází automaticky ke 

stavu, nazývanému útok-nebo-útěk. Tělo se začne připravovat na kteroukoliv variantu a 



sympatetický nervový systém převezme vedení. To způsobí, že trávení a vyměšování, které 

jsou řízeny parasymatetickou částí nervového systému přestanou fungovat, aby se i tyto 

nervy mohly zúčastnit reakce na nepřítele. Už zde je nutno se zamyslet, protože je dobře 

známo, že dlouhodobý stres způsobuje – kromě skoro všech nemocí – také obezitu. 

Stres dá podnět k vylučování kortizonu, což je stresový hormon. Dojde rovněž k potlačení 

imunitního systému, na což naše buňky zareagují tím, že začnou vylučovat viry. Takže když 

nám po několikahodinovém dušení se pod rouškou udělají test na koronu, pak opravdu zjistí 

velké množství virů, což jsou naše vlastní viry, vylučované na naši obranu. To ale 

lékařskému personálu test neřekne, i když je to dokázáno mnoha případy nositelů roušek, 

kteří hromadně testovali kladně na PCR test. 

Mladý lékař5, který neudává své jméno urguje, aby lidé přestali nosit hadry přes obličej, že je 

to zabíjí, což je ten pravý důvod, proč jsme byli donuceni roušky nosit. Roušky nejsou na 

zastavení postupu nemoci, ale na to, abychom my všichni, kteří je jako stádo ovcí nosíme, 

vymřeli na nemoci, které nám způsobí. Podle něho je něco takového skrytá genocida. 

Komu roušky a jiná nesmyslná nařízení škodí nejvíc 

Nejhůře jsou na tom naše děti a mladí lidé. Vyrůstají ve strachu jeden z druhého, což je ještě 

více znásobeno strachem z nemoci. Jistý lékař vypráví příběh, jak šel parkem a malému dítěti 

sjela rouška z obličeje. Toto začalo hystericky křičet: „já nechci zemřít, já nechci zemřít …“ 

První studie6 svého druhu zkoumala skoro 26 tisíc dětí školního věku a bylo zjištěno, že 

roušky jim nesmírně škodí a to jak fyzicky a psychologicky, tak i po stránce zdravotní. 

Nesčetné množství dětí mělo nejrůznější zdravotní potíže, počínaje dýchavičností, bolestmi 

hlavy, stavy zesláblosti a nemoci, tlak na prsou, motání hlavy a někteří dokonce upadli do 

bezvědomí. Děti se nemohly soustředit, trpěly různými strachy a nebyly spokojené. Mnohé 

děti odmítaly jít do školy, byly nevrlé, často se špatně učily a nestály o to, hrát si s jinými 

dětmi. 

To všecko je hromadný pokus na lidech, který je prováděn, aniž bychom byli uvědoměni o 

tom, co je tím zkoušeno docílit a aniž bychom znali následky, které nás čekají. Někteří 

zodpovědní lékaři říkají, že snad 10 let, možná 20 let budeme ještě pociťovat vliv všech 

těchto násilných a nerozumných nařízení. 

Nošení roušek rovněž přispívá k celkové snaze zničit malé obchodníky a provozovatele, 

protože když musíte být v obchodě v roušce, tak tam dlouho nevydržíte a velmi těžko se 

budete rozhodovat. Tím pádem ani nic nekoupíte. A zasilatelskou službu mají pouze velké 

obchody! 

Chřipky přijdou a zase odejdou … 

Každá vlna chřipky, tak jak jsou, trvá 4-6 týdnů a je pryč. Pak přijde jiná chřipka – například 

vloni se vystřídaly tři a korona byla ta poslední. Měla svůj vrchol v půli května 2020 a za 

další tři týdny byla nenávratně pryč. Jestli si někdo myslí, že existuje chřipka, která se mezi 

populací přenáší celý rok sem a tam a i když stále jaksi mutuje na něco jiného, tak přitom 

zůstává ta stejná chřipka, tak nemá základní znalosti o lidském zdraví a o nemocech. A tady 

nám to tvrdí televizní lékaři – jsou to opravdu lékaři, anebo jen herci? 



Dva skuteční lékaři7 byli přistiženi, jak se připravují na televizní přenos. Byli to Dr. David 

Williams, hlavní lékař a jeho pobočnice, Dr. Barbara Yaffe. Tito říkají: „(ona:) Všecky tyto 

papíry, nikdy jsem se na ně ani nepodívala … já přečtu cokoliv mně napíšou.  (on:) To jsou 

jen dohady.“ Jinými slovy, cokoliv tito lékaři (a možná mnoho jiných) říkají na kameře, čtou 

z předepsaného scénáře, který vyrobil někdo jiný. To nejsou skutečná fakta; to je divadelní 

hra. 

Můžeme jim pak věřit? 

Další nesmysl je karanténa 

Že zavírání se doma, přehnané umývání rukou silnými desinfekčními prostředky a 

dodržování všech dalších předepsaných zásad a příkazů nefunguje ani v nejmenším, to už by 

nám mělo být jasné. Nakonec – stále poctivě dodržujeme všecky ty nesmyslné požadavky a 

údajné chřipky je víc a víc. Takže co je zde v nepořádku? Kdo si z nás dělá legraci? 

Mnoho výzkumu8 šlo do pátrání účinnosti karantény a v podstatě bylo zjištěno, že až na 

zničení malého podnikání, ničení lidského zdraví, zvýšení užívání drog a alkoholu, plus 

zvýšené sklony k sebevraždě, karanténa nemá žádný vliv. Veškeré její vlivy jsou pouze 

záporné.  

20% nárůstek úmrtí na demenci mezi staršími, úmrtí na nedostatek lékařské péče u vážných 

nemocí, jako jsou rakovina, tuberkuloza a srdeční potíže, zavřené školy a nedostatek výuky 

pro děti, to jsou následky. K tomu můžeme připočíst 130 milionů hladovějících a dalších 

přinejmenším 150 milionů, které čeká neuvěřitelná, středověká chudoba a bída. 

Lidé se stávají protispolečenští, děti si nechtějí spolu hrát, dospělí se bojí jeden druhého a 

každý čtvrtý mladý člověk vážně uvažuje o sebevraždě. Je to život? Je to život, jaký chceme 

vést? To je pak lepší dostat tu chřipku a vytrpět týden v posteli. 

Naděje na vyléčení je 99.95%! A to je dokázáno. 

Karanténa nebyla nikdy v historii použita v takovém měřítku, jak je zneužívána v dnešní 

době. Jen v Anglii vyprodukovala karanténa 21 tisíc zbytečných úmrtí, ne-li více, což je 

mnohem a mnohem víc, než úmrtí na onu tak obávanou ‘koronu‘. 

Vliv karantény na mladé lidi je daleko horší než na ty starší. Mladí se potřebují stýkat jeden s 

druhým, potřebují žít společenský život a ne život mnichů! A tady je jim přikazováno, aby 

chátrali v zajetí čtyř stěn a mnozí tam i umírali strachem. Na to nemá nikdo právo! 

Nemluvě o tom, že z mladých lidí pak vyroste strašlivá generace, plná bázlivých a 

ustrašených jedinců, kteří nebudou schopni si najít partnery, protože se budou tak moc bát 

nákazy. Budou se věčně obávat, že dostanou Covid a i když jim vůbec nic není a jsou 

naprosto zdrávi, tak trvalý strach a různé nesmyslné lékařské a jiné šarlatánské zákroky jim 

opravdu jsou schopny ony obávané nemoci vyprodukovat. Život, který je pak čeká, nebude 

záviděníhodný. 

Však už je vliv strachu z blízkosti druhého člověka vidět i na stavu současné populace, kdy 

podstatně klesá počet narozených dětí, celé národy pomalu vymírají a to je přesně co tito 

šílení globalističtí manipulátoři chtěli docílit. Takže strachem z korony, která je obyčejná, 

sebe-limitující chřipka a strachem jeden z druhého jim pouze nahráváme. 



Samozřejmě, to všecko je ještě dále zhoršováno neutěšenou ekonomickou situací mnohých, 

která se zdá horší a horší, s každým dalším dnem těchto pochybných a nefunkčních nařízení. 

Tisíce lékařů, skutečných odborníků se vyjádřilo velmi ostře proti tomuto způsobu jednání 

s epidemií, která nakonec ani žádná epidemie není. Jenže jsou umlčováni, jsou jim odebírána 

oprávnění praktikovat medicínu, jsou šikanováni a trestáni. A přese všecku jejich snahu, 

politikové a media stále ještě nechápou o co jde, což svědčí buď o jejich špatné inteligenční 

úrovni, anebo o řádném nátlaku či úplatcích a zaprodanosti. 

Mexický president9 Andrés Manuel López Obrador, který skoro nikdy nenosí roušku, 

prohlásil, že nařízení, týkající se koronavirové epidemie jsou velmi populární mezi těmi, kteří 

rádi vystavují na odiv tvrdé diktátorství. „V současné době to hodně z nich využívá, aby 

ukázali své autoritativní sklony,“ řekl. 

Jak vlastně vznikla tato ‘epidemie‘ 

Ten celý koronavirový podvod začal kdesi v Americe, v jakési malé nemocnici, 60 km od 

většího města, v městečku se sto tisíci obyvateli, kde přijali člověka, který měl horečku a 

kašel. Nemocniční personál okamžitě pochopil, že se jedná o koronavirus, i když tehdy ještě 

ani nebyl řádně pojmenován a v 11-ti milionovém Wuhanu bylo v té době 6 mrtvých. Ovšem 

nemocnice ihned udělala potřebné testy a kupodivu, významné noviny ‘Washington Post‘ 

které jsou od tohoto místa vzdáleny asi 4,5 tisíc kilometrů, o tom okamžitě přinesly zprávu. 

To způsobilo dokonalou paniku, která trvá ještě dnes, o rok později a podle plánů WHO má 

trvat až do 31. března 2025. Do té doby totiž plánují mít všechno drobné podnikání zničeno, 

všecky lidi na mizině a hladem a všecky národní minerální zdroje a cokoliv dalšího by stálo 

za ukradení, připsáno Světové bance, což je jejich pobočka, další globalisty kontrolovaná 

instituce, stejně jako jsou OSN, IMF, WEF a jiné. 

Nedávno jsem četla, že Tajwan se staral, aby lidé nepropadli panice, protože se tam právě 

vyskytl jeden jediný případ údajného koronaviru. 

Padli jsme snad všichni na hlavu? 

Dvojí chápání protilátek 

Když nemocnice testují přítomnost virové infekce, tak používají test, který vyhodnotí 

protilátky. Máte-li protilátky proti nějaké nemoci, pak je uvažováno, že tu nemoc máte a váš 

systém si proti ní vyvinul protilátky. Protilátky se postarají o odstranění škodlivin (antigenů) 

z těla, za pomoci dalších, pomocných buněk. Až jsou jedy odstraněny, protilátky často zmizí 

zároveň s nimi. 

Ovšem hned vedle, na klinice kde očkují, mají jiný názor. Jakmile máte v sobě protilátky, tak 

podle nich máte imunitu proti dané nemoci. Napíchají vám očkování a když v obraně proti 

němu se objeví protilátky, to je podle nich správné. Jenže když očkování podnítí imunitní 

systém aby vytvořil protilátky, tak to očkování je ta nemoc, proti které protilátky vznikly. 

Nesmíme zapomínat, že cizí viry je možno dostat do těla pouze injekčně. 

Záležitost s koronavirem je silně cítit podvodem a manipulací veřejnosti 

To už ovšem ví každý spiklenecký realista a takový člověk se nenechá snadno nalákat na 

ampulku s jedem, vydávanou za mannu shora ve formě očkování. Celý koronavirový scénář 

postupuje podle následujících bodů: 



1. Otravte populaci jakýmkoliv způsobem, aby došlo k nemocem, které by nikdy samy 

od sebe nevznikly; 

2. Důvod pro tyto nemoci musí být pokud možno neviditelný, mimo dosah, kontrolu a 

znalosti běžného člověka; 

3. Vyrobte jedovatou látku ve formě očkování nebo léku, která jen přispěje k otravě 

populace a dostane mnohé předčasně do hrobu; 

4. Označujte vzniklou otravu jako důkaz toho, že tato nemoc, která nikdy neexistovala, 

je daleko horší, než bylo očekáváno; 

5. Zvyšujte množství jedů, dodávaných populaci a také dodávejte další očkování a léky, 

až docílíte obrovské množství mrtvých; 

6. Opakujte tyto body stále dokola, podle potřeby na neinformované populaci, protože 

vyhubení většího množství lidí tímto způsobem (kdy se oni sami dožadují vašeho 

jedu, čemuž se říká ‘měkké zabíjení‘) je ten jediný způsob, jak může být genocida 

provedena ve velkém, přímo před zraky všech a naprosto právoplatně. 

Už jen když si uvědomíme,10 že omyly v lékařství zabijí celosvětově zhruba 5 lidí každou 

minutu, což dělá asi 2,63 milionů lidí za rok, tak už to by nám mělo říci, že musíme být 

velice opatrní a nevěřit všemu, co je nám předkládáno. 

Kde jsou všichni ti mrtví? 

Americké CDC11 přiznalo již koncem srpna minulého roku, že množství těch, kteří zemřeli 

na koronu v Americe je mnohem méně, zhruba asi 6% dříve udávaného počtu, což bylo 330 

000. CDC udává číselný počet 9 120 úmrtí na 360 milionů obyvatel země. Ti všichni 

zbývající do 330 tisíc zemřeli na jiné nemoci, ale prý bylo podezření, že měli také koronu. 

Ovšem ani to12 nemusí být pravda. Prestižní americká zdravotní instituce Johns Hopkins 

vydala zprávu, kterou vypracovala jejich vědecká pracovnice Genevieve Briand, o skutečném 

počtu úmrtí na Covid-19. Zpráva je založena na číslech, získaných od CDC, ale bere v úvahu 

také celkový počet úmrtí v Americe. A byly zjištěny překvapující údaje. 

Předně, počet úmrtí starých lidí byl stejný jak před Covidem, tak i s ním. Protože je neustále 

hlásáno do světa, že ti staří jsou více ohroženi, bylo to překvapující zjištění. Jako další, byly 

zkoumány důvody pro úmrtí a to od r. 2014 až po 2020. Bylo zjištěno, že úmrtnost na srdeční 

nemoci, záněty dýchacích cest, chřipky a zápal plic v r. 2020 podstatně klesly. Jelikož srdeční 

nemoci jsou vždycky ten nejčastější důvod smrti, to se zdálo být podivné. Zato se objevil 

zvýšený počet úmrtí na Covid-19. 

Když uvážíme, že celkový počet úmrtí za rok 2020 se sice mírně navýšil, ale ne nijak 

podstatně a že pokles úmrtnosti na srdeční nemoci a jiné běžné nemoci klesl na úkor vzrůstu 

úmrtí na Covid, pak musíme nutně dospět k závěru, že na Covid doopravdy nezemřel skoro 

nikdo! 

Jako perličku13 můžeme uvést americký stát Colorado, kde čítali jako úmrtí na koronavirus 

všecko. Teprve dodatečně bylo zjištěno, že 40% všech hlášených úmrtí ve státě byla smrt 

střelnou zbraní. Ale měli Covid, anebo ho mohli mít, takže je to úmrtí na Covid! 

Laboratorně dokázáno 

Laboratorní pracovník14, který vypovídá anonymně říká, že je to zajímavé, ale že prakticky 

nejsou žádní nemocní s obyčejnou chřipkou. Všecko je pouze korona. Množství chřipek je 



nula. Vzal prý některé testy na koronu, které byly pozitivní a vyzkoušel je na analyzátoru pro 

chřipku a skutečně, byly pozitivní i tam. Daah! 

Takže jak je to? Je to korona, anebo chřipka? Jestliže korona je taky chřipka, tak pak je to 

přece všecko chřipka, ne? Je to obyčejná chřipka! 

Organizace WHO má na své stránce informaci, že obyčejná chřipka zasáhne ročně 3-5 

milionů lidí a z toho 290 000 až 650 000 zemře. To je úmrtnost 9,66% a nejvíc 13%. Takže 

proč ten povyk kolem koronaviru? I kdyby všecka ta nadsazená onemocnění a úmrtí byla 

pravdivá, tak úmrtnost na tuto nemoc je méně než 4%. 

Ovšem už se začínají ozývat hlasy15 i v mediích, že něco není v pořádku. Všichni hlásí vyšší 

a vyšší úmrtnost na koronavirus a přitom úmrtnost na všecky nemoci dohromady zvýšena 

není! Druhá vlna této chřipky měla být ještě smrtelnější (jak to mohou vědět?) a zatím kdoví! 

Je pravda, že úmrtnost byla podstatně zvýšena od poloviny března minulého roku, což trvalo 

až do konce března, kdy začala opět klesat a v červnu byla zase zpátky na normálu. Pro to je 

jednoduché vysvětlení: 12. března nám byla oznámena zpráva o ‘pandemii‘ a mnoho lidí 

propadlo panice. Z toho je pouze vidět, co všecko dokáže strach. 

Jak psáno, celosvětová úmrtnost se nijak nezvýšila. Ba naopak, celosvětová úmrtnost pomalu 

s každým rokem klesá, viz tabulku níže16. Čemu to můžeme přičítat? 

Rok Poměr úmrtí  Rok Poměr úmrtí  Rok Poměr úmrtí 

2020 7.612  2012 7.743  1980 10.469 

2019 7.579  2011 7.818  1975 11.492 

2018 7.546  2010 7.894  1970 12.898 

2017 7.570  2005 8.290  1965 15.070 

2016 7.594  2000 8.647  1960 16.876 

2015 7.619  1995 8.974  1955 18.422 

2014 7.643  1990 9.329  1950 20.150 

2013 7.667  1985 9.816  Zdroj informací: OSN 

 

Další důvody pro množství nemocných a umírajících budou předloženy v pozdější kapitole, 

která se bude jmenovat ‘Že by něco jiného způsobovalo nemoci a úmrtí?‘ 

 

 

1 https://www.telegraph.co.uk/news/2020/03/30/uks-attempt-ramp-coronavirus- 
2 https://www.rt.com/news/509377-austria-mp-test-cola-covid-positive/ 
3 https://www.libertynation.com/china-is-building-a-dna-database-and-the-future-just-got-scarier/ 
4 https://www.dcclothesline.com/2020/12/10/bombshell-cambridge-documents-of-all-positive-covid-tests-of-

9000-students-100-were-false-positives/ 
5 https://www.bitchute.com/video/htbfgnqvMtem/ 
6 https://www.naturalnews.com/2021-01-11-masked-schoolchildren-are-harmed-physically-psychologically-

behaviorally.html 
7 https://youtu.be/ckVCtaiZlME 
8 https://humansarefree.com/2021/01/medical-prof-explains-devastating-effects-of-lockdown-for-a-virus-with-a-

99-95-survival-rate.html 
9 https://www.theguardian.com/world/2020/dec/02/mexico-lopez-obrador-pandemic-lockdowns-dictatorship 
10 https://thevaccinereaction.org/2019/11/medical-errors-kill-five-people-per-minute-2- 

 



 
11 https://www.thegatewaypundit.com/2020/12/330000-americans-die-china-coronavirus-closer-20000-died-

china-coronavirus/ 
12 https://drive.google.com/file/d/1Tnb1a8TXHj_jJCM2BDfGSriUgdn-2gec/view 
13 https://nationalfile.com/coroner-40-of-colorado-countys-covid-deaths-were-actually-gunshot-wounds/ 
14 https://humansarefree.com/2020/12/scientist-tells-the-truth-about-covid-19.html 
15 https://www.rt.com/op-ed/513141-covid-overall-mortality-normal/ 
16 https://www.macrotrends.net/countries/WLD/world/death-rate 
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GREAT RESET A JEHO OKRUH PŮSOBNOSTI 
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Catherine Austin Fitts pracovala1 ve vysoké pozici ve státních službách, přímo u americké 

vlády a také jako investiční bankéř, finanční poradce a ředitelka firmy. Vyznačuje se 

neuvěřitelně dobrým pozorovacím talentem a skvělými analytickými schopnostmi. To bylo 

samozřejmě jen podpořeno tím, že se během své profesionální činnosti stýkala s dalšími 

profesionály, s jinými znalci, odborníky a visionáři, mezi nimiž byli i mnozí naši tajní 

manipulátoři, tak zvané ‘elity‘. 

V rozhovoru, který byl nahrán na video, hodnotí celosvětovou politickou a ekonomickou 

situaci a dává do souvislosti mnohé prvky, které doposud každému jinému unikly. Na příklad, 

co je to Great Reset, co je skutečná příčina ničivé činnosti BLM a Antify, proč byl 

koronavirus, co je očkování a jiné. Její názory by měl znát každý, kdo má vážný zájem o 

budoucnost tohoto světa. 

Světový finanční systém 

Již delší dobu vládne finančním světem značná nespokojenost se současným systémem a 

proto vznikla snaha nahradit ho systémem novým. V současnosti tato snaha vyvrcholila a 

bankéři zkoušejí starý systém udržet pouze do té doby, než budou mít vyvinut systém nový, 

který zatím ještě není tak daleko vypracován. A protože jejich snaha je zaměřena na finance 

celé planety zaráz, je to akce značně chaotická a ne příliš zdařilá. 

Jejich hlavní problém je, jak dopravit ovce na jatka, aby nepoznaly co se děje a nevzpíraly se 

tomu a nebouřily se. Těmi ovcemi jsme myšleni samozřejmě my. 

Naši manipulátoři dobře vědí, že nejlepší způsob jak odvést pozornost od problému je 

vytvořit společného nepřítele, pokud možno neviditelného nepřítele, na kterého se celý svět 

soustředí a kterého se všichni bojí. Takže napřed jsme měli neviditelné teroristy (9/11 a jiné), 

ale pak přišel ještě lepší neviditelný nepřítel – koronavirus! 

Další metoda jak odvést celosvětovou pozornost je pomocí hesla ‘rozděl a panuj‘. Tam hrají 

důležitou roli media a jedná se o popuzení jedné části populace proti druhé. Ženy jsou 

popuzeny proti mužům, černí proti bílým, původní obyvatelé proti emigrantům. To je důvod, 

proč těch migrantů k nám tolik vozí, to všecko jsou taktiky našich manipulátorů na vyvolání 

strachu, s jehož pomocí nás zkoušejí donutit, abychom souhlasili s jejich řešením. 

Korona jako kontrolní mechanismus nátlaku 

Korona se ukázala být skvělý kontrolní mechanismus. Dnes mají lidé zakázáno se stýkat, 

zakázáno pořádat oslavy, diskutovat co se děje a společně hledat řešení. Sledování s kým se 

kdo stýká, s kým kdo mluví a o čem skrze telefon, počítač a jiné prostředky mluví, což je tak 

zvané ‘contact tracing‘, skýtá další důležité informace. 

A když donutíte lidstvo pracovat z domu a vzdělávat se přes internet, pak máte dokonalou 

kontrolu nejen nade vším co dělají, ale můžete prakticky sledovat i všecko co kdy řeknou a 

snad i jejich myšlenky. Tím, že předstíráte, že máte o lidi zájem a že se staráte o jejich 

bezpečnost a chráníte je před neviditelným virem, můžete získat obrovské množství 

informací málem o každém. Tato metoda je hojně využívána, protože opravdu funguje. 



Digitální peníze a ‘Great Reset‘ 

Přitom se jedná jen o to, jak donutit lidstvo souhlasit s řešením, aniž by věděli, o co se 

doopravdy jedná a k čemu to směřuje. Tady jde totiž o nový systém digitálních peněz, kdy 

jednotlivé měny zaniknou a budou pouze digitální peníze, vydávané centrálními bankami. 

Každá taková banka pak bude vydávat své vlastní peníze a budou mít možnost tyto peníze 

nechat probíhat, nebo je také určitým vybraným jedincům zastavit. Takže ti, kteří se nebudou 

chovat tak, jak si to mocipáni přejí, zůstanou bez peněz a tím pádem bez obživy. 

To je, co představuje onen ‘Great Reset‘, neboli Velké znovunastavení. Při znovunastavení 

finančního systému se vynulují veškeré dluhy, ale také se vynulují veškeré finance a začne se 

znova. Tím pozbydeme všecko co máme, ale také nebudeme nic dlužit. 

Zato budeme muset přislíbit vládě nekonečnou věrnost a ochotu nechat se očkovat kdykoliv 

si vzpomenou. Pak nám bude milostivě určen nějaký finanční obnos, který by nás měl udržet 

při životě. Staneme se takto závislí na vládní milosti a dobromyslnosti, takže si pak 

nedovolíme rebelovat, protože by nám vláda mohla zastavit příjem, na kterém závisíme 

životem. 

Transhumanismus 

Podstata toho celého je snaha sloučit digitální počítačové technologie s Umělou inteligencí 

(AI, Artificial Intelligence) a s člověkem a tím vytvořit transhumanismus. Transhumanismus 

je systém, ve kterém jsou lidé skrze vyspělou technologii přeměněni na něco jiného. Takže 

stále vypadají jako lidé, ale jsou napůl počítač, nebo přímo robot. 

Očkování, které nám chce Bill Gates vpravit do těla, je ve skutečnosti náš nový Operační 

systém (obdoba Windows). A tak, jako může mít počítač viry a musí být proti nim občas 

zakročeno formou ‘updates‘, tak i my budeme ohrožováni viry a proti nim budeme muset být 

čas od času znovu přeočkováni. 

Jen tak pro zajímavost, podívejte se na krátké video2, jak daleko se dostala robotika: tančící 

roboti! Směšné, ale zároveň strašné. 

Zničení konkurence 

Proč byla zavedena karanténa? Když zkoušíte centralizovat ekonomickou a politickou 

kontrolu, tak se musíte zbavit těch, kteří vám v tom překážejí. K tomu účelu prohlásíte 

všecky malé obchody za nepodstatné a přikážete jim zavřít provoz. A tito malí obchodníci, 

z nichž každý má na krku nějaký dluh, buď splátky na dům, nebo platby za inventář, či jiné 

poplatky bance, ti se teď strachují, jak se s tím vyrovnat, když nemají příjem. A zatím co se 

starají, gigantické firmy jako Amazon a jiné obrovské řetězce nevídaně prosperují. 

V Americe zavedla Federální reserva tak zvané ‘Kvantitativní vypomáhání‘ (Quantitative 

Easing), kdy kupují cenné papíry těchto obrovských firem, se kterými pak umožňují boháčům 

půjčovat si peníze za nulový, nebo maximálně 1% úrok. To je podstatný rozdíl proti drobným 

obchodníkům, kteří když už dostanou půjčku, tak minimálně na 16% a ještě ke všemu nemají 

příjem, aby ji mohli splácet. 

Při minulých presidentských volbách v Americe v r. 2016 si naši tajní manipulátoři všimli, že 

příliš mnoho lidí volilo populistické kandidáty, jako byl Bernie Sanders a Donald Trump. To 

nebylo nic, co by si přáli a brzy pochopili, že mají problém, který je nutno okamžitě řešit. 



Rozhodli se proto zničit všecky ty, kteří mají nezávislý příjem, což jsou malí obchodníci, 

drobní podnikatelé, volně praktikující lékaři, právníci a jiní profesionálové. 

Jejich úvaha je, že každý takový podnikatel, nebo profesionál, který má vlastní firmu, bude 

mít tendenci podporovat populisty. Proto zkoušeli populistům odříznout finanční podporu 

zničením těchto drobných podnikatelů. 

Takže je jasné, že karanténa je pouze ekonomická záležitost a s ochranou proti viru to nemá 

nic společného. Je to ekonomická válka proti malým podnikatelům, živnostníkům a 

samostatným profesionálům. 

Velkofirmy a obchodní řetězce to okamžitě pocítily a již v dubnu 2020 zaznamenaly nárůst 

svých hodnot o 27%. To je samozřejmě obrovský skok směrem nahoru a tím pádem globální 

kapitalisté zvyšují své příjmy o astronomické částky. 

Ale asi bychom jim neměli říkat kapitalisté, protože to žádní kapitalisté nejsou. Spíš by mohli 

být nazýváni ekonomickými totalitariány, nebo také ekonomickými diktátory. Tím, že 

vyřídili střední třídu a skoupili ji do svých vlastních velkofirem, se prakticky zbavili 

konkurence. 

Celosvětový státní převrat 

Nejen to, další obrovské finanční zisky přišly z toho, že byl podstatně posílen finanční stav a 

politická moc těch největších ekonomicky vyvinutých zemí včetně Číny, ve srovnání se 

zaostalejšími zeměmi. Ty země, které měly nejvyspělejší technologii a přístup k počítačovým 

programům, k digitálním systémům, AI a pokud možno přístup do Vesmíru, získaly obrovský 

nádskok proti mocnostně a technologicky slabším národům. 

Zde se v podstatě jedná o sdružování, centralizování a posilování ekonomické moci těch 

nejbohatších zemí, a úměrné posilování moci a zvětšování majetku toho jednoho procenta 

(1%) těch, kteří je ovládají. Jedná se o sdružování veškerého světového majetku do několika 

málo rukou. 

Covid 19 byl z toho důvodu naprosto nutný způsob kontroly během procesu, kdy byla celá 

planeta převáděna z demokratického systému na technokracii (tyranie, diktatura). To, co dnes 

sledujeme je změna vedení a zavádění zcela jiného politického systému. Takže v případě 

Covidu se jedná spíš o státní převrat ve všech zemích světa, než o nějaký virus. 

V Americe byl tento státní převrat prováděn pomaleji, již celých 20 let. Na konci r. 1995 

došlo k rozhodnutí, že všechen majetek a finance budou ze země vyvezeny, což byla součást 

plánu na globalizaci, neboli ‘Nový světový řád‘ (NWO). Manipulátoři vykradli penzijní 

fondy, státní penzijní zajištění, vykradli vládní finanční zdroje a pak, namísto aby o tom lid 

uvědomili, hledali výmluvu, která by jim umožnila převést celý státní systém na něco zcela 

jiného. A přišli se záhadným, magickým virem (korona není žádný nový virus, je s námi už 

17 let) a magický virus způsobil, že jim to prošlo. 

Náš vlastní Operační systém 

Jestliže zkusíte finančně uvažovat a budete sledovat svět kolem sebe skrze skla matematiky, 

času a peněz, pak se nebudete stačit divit. Ta technokracie, kterou nám v současné době 

vnucují, se správně jmenuje transhumanismus. Pomocí injekce (očkování) vpravíte do živého 

těla technický materiál, za účelem vytvoření Operačního systému. Dnes už má skoro každý 



zkušenosti s instalací Operačního systému, jako jsou třeba Windows, kde jsou pro zájemce 

všeho druhu zadní dvířka a kde musíte neustále instalovat přídavné, vylepšující programy, 

protože s jejich pomocí se bráníte proti virům. 

Podobný systém vznikne v lidském těle. Injekčně je dovnitř dopraven materiál, který nastaví 

Operační systém a udělá z člověka přijímač, který je zapojen do digitálního mraku (cloud), 

který skladuje informace. Takto je možno napojit každého, takže postupně budou všichni lidé 

digitálně identifikovatelní a rovněž snadno sledovatelní – Bible tomu říká ‘znamení šelmy, 

666‘. 

To bude svět, kde neexistuje soukromí. A ještě ke všemu, s digitálními financemi, jakmile se 

někdo nebude chovat tak, jak je požadováno, tak mu jednoduše banka peníze vypne. Takový 

systém už existuje v Číně, kde mají lidé tak zvaný ‘společenský kredit‘ a jejich osobní 

finance mohou být takto manipulovány. 

A když bude nainstalována ‘chytrá síť,‘ (smart grid) jak do aut, tak do měst a vesnic a ve 

skutečnosti i do lidí samotných, pak bude kontrola každého člověka na planetě, 24/7, celý rok 

a každý další následující. Pokud to ovšem lidé přežijí. Většina z nás není k tomu upravena. 

K tomu se dále přidá prostorová kontrola, kdy nikdo nebude smět cestovat dál, než 10 km od 

bydliště. A pak jsme všichni chyceni v dokonalé síti digitálního systému, který zaručuje 

kontrolu centrální bankou skrze naše vlastní peníze. 

Kontrola shora 

Tento systém spočívá nejen na dokonalé kontrole všech finančních transakcí, ale také na 

dokonalé kontrole mysli, mytí mozku a to skrze media, očkování a digitální oblakové spojení. 

To proto, že transhumanismus a technokracie se vzájemně doplňují. Jinými slovy se tento 

nový systém dá popsat jako dokonalé otroctví. 

Tam, kde jsme dříve mohli cestovat, dělat co nás napadne a říct co si myslíme, budeme 

v novém systému dokonale kontrolováni každou minutu, ve dne v noci a v případě jakékoliv 

neposlušnosti nám budou odříznuty peníze, nutné k přežití. 

Jistá dávka této kontroly existuje už dnes. Je to založeno na vyhledávání klíčových slov. 

Když mluvíte telefonem, nebo píšete email, to všecko prochází sledovacím zařízením, které 

podle seznamu klíčových slov hledá tato slova ve vašem textu. 

Jakmile je některé takové slovo zachyceno, váš hovor, nebo email, nebo jakákoliv jiná zpráva 

je ihned vyřazena k dalšímu prostudování. Dřív to šlo vyzkoušet, stačilo říct při telefonním 

rozhovoru některé klíčové slovo a hned dostal telefon ozvěnu. Dnes může být toto 

odposlouchávání dokonalejší. 

V přípravě naší chmurné budoucnosti je zainteresována obrovská spousta lidí. Programátoři a 

IT specialisté budují mraky (cloud) na sbírání informací, vojsko provádí operaci ‘Warp 

Speed‘, což je očkování lidí a hlídají nemocnice, snad abychom neviděli, jak málo pacientů 

tam je. 

Technický personál vypouští tisíce satelitů, farmaceutické firmy se předhánějí ve výrobě 

očkování, jehož obsah je záhada sama a které změní naše DNA a udělá nás neplodné. Tomu 

všemu pomáhají media, která neustále chrlí ven propagandu. A centrální bankéři pracují na 



vytvoření krypto měny a digitálního systému na naše dokonalé zotročení. Naštěstí s tím 

nemají příliš velký úspěch, takže ještě pořád máme možnost v tom něco udělat. 

Utajení je naprosto nutné 

Všecka tato činnost je rozdělena do různých odvětví technologie a průmyslu a všemožně je 

zabraňováno tomu, aby jednotlivé díly někdo považoval za celek. Proto se nikdy nejedná o 

dvou nebo více z těchto námětů zaráz, ale vždycky o každém zvlášť. To proto, abychom 

nepoznali, že to všecko jsou pouhé části jednoho obrovského a šíleného plánu. 

Je zde rovněž snaha zajistit, abychom nepoznali, že ten celek přijde umístit přímo do nás 

samotných a do našich myslí, takže se staneme přímou součástí nového, technokratického 

otrokářského systému. Ten systém bude navazovat na síť, která bude všude kolem nás a my 

musíme být do toho všeho uvedeni velmi opatrně, aniž bychom poznali, co je s námi 

zamýšleno. Proto je spojení mezi jednotlivými částmi drženo odděleně a v tajnosti. 

Na schůzi IMF se kdosi zmínil o digitální identifikaci (Billa Gatese) a předseda Jay Powell to 

celé přehnaně rychle odmával pryč. Nechtěl, aby bylo bankovnictví spojováno s očkováním a 

s digitální technologií; nechtěl, aby bylo znát, že to jsou dvě části jednoho plánu. Na to na 

všecko máme přijít až teprve ta past za námi zaklapne a nebude úniku. 

Takže Gates se dnes snaží nainstalovat do nás jeho nový Operační systém a k tomu používá 

strašáka z virů, abychom strpěli i to, že nám nainstaluje přímo do těla zadní dvířka, kudy nás 

bude sledovat a zároveň nám dodávat další antivirovou ochranu. Proto se tolik hnal do 

očkování, proto to nadšení. Bohužel, nepoznali jsme dostatečně brzy co tím doopravdy 

sleduje. 

JEDI mrak a jiné 

V r. 2019 byl v Americe dán signál ke spuštění celého plánu na přestavbu světa centrálními 

bankéři. A ještě jedna důležitá věc se stala: americké Ministerstvo obrany podepsalo smlouvu 

s firmou Microsoft na vyrobení ‘JEDI Cloud‘ (JEDI oblaku, JEDI = Joint Enterprise Defense 

Infrastructure). 

Zároveň Amazon, který je v podstatě odvětvím CIA a jejich dodavatelem, obstarává instalaci 

stejného oblaku pro tuto organizaci. 

(‘JEDI‘ je současně narážka na postavy z filmu ‘Star Wars‘. Ve filmu to jsou jacísi bojovní 

mnichové, údajně ochránci míru a spravedlnosti, pod mystickým vlivem. Všech devět Star 

Wars filmů představují jakýsi náhled do naší budoucnosti. Už ta skutečnost, že jako herci byli 

najímáni pouze ti, kteří byli členové nějakého čarodějnického spolku, je pozoruhodná.) 

Dva zmíněné digitální informační oblaky, JEDI a Amazon, budou sloužit všem 17 

americkým rozvědkám, americké armádě a Ministerstvu obrany. A pak do nich bude 

napojena celosvětová populace a tím bude změněn způsob, jakým budeme za všecko platit, 

na digitální. 

Pak chtějí navždycky zavřít všecky malé obchody a podnikatele, sebrat jim i nám všecko co 

vlastníme, určit každému minimální základní plat, což je v podstatě další druh kontroly 

populace a vládnout celému světu skrze tyto vojenské digitální oblaky. Dnešní technologie to 

umožňuje; je s ní možno docílit dokonalou kontrolu a centralizaci ekonomie i s politickým 

dozorem. 



Starý otrokářský systém 

Původní otrokářský řád zanikl proto, že nebyla dostatečná kontrola financovaného předmětu, 

což byl otrok. Banky, které půjčovaly peníze na zakoupení otroků, neměly dostatečnou jistotu 

a záruku v kupovaném zboží. 

Když trh klesl a majitelé plantáží neměli odbyt pro svoji úrodu, pak prodali otroky a banky 

mohly těžko zjistit kde se jimi financované zboží nachází, neboli kde skončil ten či onen 

otrok. A stejně tak nemohly dokázat, že ten určitý otrok je právě ten, na kterého půjčili 

peníze. A tak banky ztrácely a to se jim nelíbilo. 

Druhý důvod proč skončilo otroctví byl ten, že černoši na ostrově Haiti se vzbouřili. Evropa 

tam poslala několik armád, které se snažily povstání potlačit, ale tyto neuspěly. Haiťané byli 

příliš dobří ve svém odporu. Dnes je ovšem situace naprosto jiná. S digitální technologií a se 

zbraněmi a špionáží z vesmíru je možno potlačit každé povstání. 

Jedna věc je jistá, obchod s otroky byl nesmírně výnosný. Byl to snad ten nejlepší druh 

obchodu, co kdy existoval. Byly v něm mnohem větší zisky než v dolování, v narkotikách, 

nebo zisky na základě jakékoliv jiné závislosti. Takže když dnes jsou ty možnosti vrátit se 

k otrokářskému řádu, naši tajní manipulátoři se velmi rádi zúčastní. 

Nejen že kvůli technologii mají nad otroky lepší dohled; i oni sami mají podstatně lepší 

možnosti sejít se dohromady virtuálním způsobem a domluvit se na dalším postupu. A i když 

jsou jen velmi malá skupinka lidí, tímto způsobem si mohou udržet moc nad námi všemi. 

A kdybychom objevili nějakou jinou, novou energetickou technologii, tak by to bylo jen 

k naší škodě, protože tahle skupina bláznivých psychopatů by ji prvně zkoušela zezbranit. 

Takže čím mocnější technologie, tím větší nebezpečí z jejich strany. 

Boj o moc je řízen strachem z nás 

Jsou různé teorie o tom, proč někteří lidé chtějí docílit dokonalou kontrolu nad celým světem. 

Jeden názor je, že je obtížné spravovat a živit stále rostoucí populaci. Další názor má za to, že 

když dnes naši manipulátoři mají technologii, že mohou žít do 150 let, to se jim nepodaří 

před námi jen tak utajit. Pak my budeme taky chtít žít do 150 let. 

Proto považují za jediné východisko snížení světové populace na naprosté minimum, využití 

robotů a robotiky namísto lidské práce. Očekávají, že to jim umožní, aby pak mohli žít 

spokojeně dál, aniž by se o cokoliv museli starat. Proto zkoušejí zavést systém, kde robotika, 

AI, počítače a počítačové programy budou dělat všecko a bude potřeba pouze pár lidí na 

jejich ovládání. 

Chápejte, ten skutečný důvod je, že naši manipulátoři se nás nesmírně bojí. To je naprostá 

pravda, mají z nás strach. V Americe již bylo pátráno, jakým způsobem by bylo možno 

odstranit všecko tajnůstkářství, ale pokaždé přišli k názoru, že je to nemožné. Není možné 

všecko zveřejnit, protože to s sebou nese obrovské nebezpečí. Když je někdo močálová 

příšera a páchá zločiny jakých jen močálové příšery jsou schopné a teď byste zkoušeli, aby to 

všecko bylo zveřejněno, to by bylo naprosto neproveditelné. 

A proto se taková močálová příšera začne bát veřejnosti. Jsou totiž nepopíratelné důkazy o 

tom, že se občas v historii stalo, že se veřejnost řádně naštvala na své vedení, napadla je a 

pobila. 



V Americe, kde je 325 milionů lidí, tito mají mezi sebou obrovské množství zbraní. A proto 

je důvod obávat se následků, obzvláště když ještě není v platnosti povinná karanténa. Z toho 

důvodu předseda Powell na již zmíněné IMF schůzi velmi rychle zareagoval a diskuzi o 

digitální identifikaci přerušil. 

Lidé v Evropě většinou nechápou, proč Američané tolik stojí o vlastnictví zbraní. Američané 

tím pečují o svoji obranu, ale přitom sami nechápou, co dokáže kontrola mysli zvenčí, neboli 

mytí mozků. Jestliže je možno nastolit dokonalou kontrolu mysli, což je o co současný 

systém usiluje, pomocí televize, tisku, radia, školství a nátlaku okolí, pak není nutno se zbraní 

obávat. 

Jenže naše tajné vedení velmi dobře ví co chtějí docílit a existence zbraní mezi lidmi jim 

k tomu může dopomoci. To proto, že lidé často nevědí co stojí za myšlenkou, za kterou bojují 

a dokážou jít sami proti sobě. Přesto, kdyby opravdu demokrati vyhráli volby, sebrali by 

lidem všecky zbraně a donutili by je nosit pleny přes obličej málem napořád. 

Volby a volební podvody 

Historie volebních podvodů v Americe je dlouhá a květnatá. Žádný ze současných kandidátů 

by nekandidoval, kdyby za tím nebyl nějaký podvod. Ovšem ještě nikdy nebyly volební 

podvody tak drzé a zjevné, jako dnes. 

Ale ani tak by nebylo možno zastavit ten obrovský příval volebních hlasů pro Trumpa, kdyby 

neexistoval Covid. V tom směru je zajímavé sledovat, jak moc dobré časování to bylo, jak to 

způsobilo, že nebyl zvolen populistický president. 

I když není snadné brát presidenta Trumpa jako populistu, protože i on je na straně 

centralizace. Ale jak říká Michael Moore, Trump je americký způsob jak říct těm tam nahoře: 

‘běžte k čertu.‘ 

Zbavit se Trumpa je pro mezinárodní manipulátory velmi důležité. Jenže ten podvod, co 

k tomu použili je příliš okázalý a ještě to všecko nastavili tak, že je více než zjevné, že se 

jedná o podvod. Skoro to vypadá jakoby zkoušeli lidi nahnat do nějakého kultu, kde jim 

říkají: „předstírejte, že tento člověk je president, i když to není pravda.“ 

Takže zde máme falešný virus, magický virus, falešného presidenta a magický politický 

systém a to všecko dohromady vypadá jako správný a nefalšovaný kult. 

Od okamžiku, kdy ti tam nahoře začali krást naše peníze, žijeme v bizarním světě. Ten jediný 

rozdíl je, že teď, když vyvezli všecky peníze z Ameriky a posunuli oficiální skutečnost 

daleko pryč od pravdivé skutečnosti a posunují ji stále dál, což je součást jejich tajnůstkářství, 

mnoho lidí si začalo myslet, že mohou zůstat uprostřed. Jenže dnes už je víc než zjevné, že 

buď se všichni musíme přidat k onomu kultu, anebo musíme jít s pravdou. Protože prostřední 

cesta už neexistuje. Každý si musí vybrat směr, kterým se dát. 

Co je za BLM a Antifa protesty 

Když začaly protesty v Americe, vedení států k nim zaujalo podivný přístup: lidé nesměli do 

kostela, protože tam byla hrozba magického viru, ale mohli jít protestovat do ulic bez obav 

z nákazy. To paní Fitts zaujalo natolik, že spolu s její pracovní skupinou začala tuto záležitost 

sledovat zblízka. 



Prvně roztřídili jednotlivé státy a pak města, kde se tyto protesty odehrávaly a to napřed 

posuzovali z hlediska, jestli tam bylo demokratické, nebo republikánské vedení. Přidali 

k tomu množství nakažených Covidem a množství úmrtí. A pak ještě přidali výskyt a rozsah 

protestů. Přesto, pořád to nedávalo smysl a bylo zřejmé, že ještě něco chybí. 

A pak – kdosi to navrhl – přidali další kolonku, existenci Federální reservy v místě protestů. 

(Vysvětlení na okraj: Jak možná víte, americká Federální reserva není ani federální a ani to 

není žádná reserva. Je to soukromá banka, která má protiústavní pověření od vlády tisknout 

peníze, které potom za úrok ‘prodává‘ státu. Tím vzniká dluh, který není v žádném případě 

splatitelný, ledaže by se vyskytlo dostatečné množství padělaných bankovek vyšší 

denominace, které by nebyly rozeznatelné. A i tehdy by to byl z části kouzelnický trik. 

Všechny Federální reservy, neboli Fed vlastní skupina mezinárodních boháčů-bankéřů a 

v dnešní době má ty stejné centrální banky každý stát na světě, s výjimkou asi čtyř. Teprve 

nedávno, až odstranili Gaddafiho, tak vznikla centrální banka i v Libyi a předtím – stejným 

způsobem – bylo docíleno její ustanovení v Iráku.) 

V Americe je 12 banek Federální reservy, jedna centrální banka a pak nějaké pobočky. 

Celkem to činí 37 banek, které patří Federální reservě. A teď si představte ten šok, když paní 

Fitts a její lidé zjistili, že 34 ze 37 míst, kde sídlí některá banka Federální reservy, mají 

násilnické vzpoury. To už bylo jasné, že na něco přišli a tak se pátralo dále. 

Bylo vybráno město Minneapolis a udělal se seznam budov a obchodů, které byly zničeny, 

nebo vypáleny a tyto byly zmapovány, aby bylo přesně vidět, kde se tyto podniky nacházejí a 

jak blízko jsou Federální reservě. 

Středem města Minneapolis vede ulice, která se jmenuje Lake Street. Tam si vyznačili okruh, 

který ohraničoval tak zvanou ‘Zóna příležitosti‘ (Opportunity Zone). Zóna příležitosti je 

území, které bylo vyhrazeno v r. 2018 jako příležitost pro tech miliardáře, kteří na příklad 

prodali cenné papíry se ziskem, aby nemuseli z tohoto zisku platit daň. (Jen tak 

mimochodem, to zavedl president Trump!) 

Takže když takový boháč prodal cenné papíry a měl z toho 10 milionů zisk, tak když tyto 

peníze přesunul do investic v Zóně příležitosti a provedl to určitým předepsaným způsobem, 

tak z tohoto příjmu neplatil daně. 

To je samozřejmě podvod vůči běžným lidem – moje poznámka. 

Když budeme tímto způsobem sledovat vzpoury BLM a Antify a jiných anarchistických 

skupin, pak zjistíme, že všecky ty zničené budovy a obchody v Minneapolis se nacházejí 

přímo kolem Lake Street, neboli přímo v Zóně příležitosti! 

Územní krádež a zločin proti původním majitelům 

Hned bylo všem jasné, že nejde o žádné vzpoury a revoluce, ale že jde o skupování 

nemovitostí ve vlkém. Na příklad, když je zde skupina malých obchůdků, které vlastní 

černoši, nebo Hispanikové a které se nacházejí v Zóně příležitosti, tak prvně je nutno 

prohlásit tyto obchůdky za nepodstatné a přikázat jim zavřít podnikání, protože přece zde 

máme magický virus, proti kterému musíme tímto způsobem bojovat. 



Takto se jejich majitelé dostanou do velkých finančních problémů, protože nejen že ztratili 

způsob obživy, ale ještě jim hrozí zničení jejich základny. Bez příjmu a s dluhy na krku, ať už 

jsou to dluhy na kreditní kartě, nebo splátky na hypotéku na dům či na cokoliv jiného, jsou 

pak tito lidé vyřízeni. 

A když je budova, kde podnikali a kterou možná i vlastnili zničena, pak je jejich 

podnikatelská zkáza dokonalá, protože žádná pojistka nekryje všecky opravy. Ovšem jestli 

byli naši tajní manipulátoři opravdu chytří, tak jim určitě předem zrušili pojistky na nemovitý 

majetek a tito lidé pak zůstali dočista na mizině. 

Je jasné, že objekt, který pro původního majitele ztratil veškerou cenu, protože nemá finance 

na jeho znovu-vybudování a daně z nemovitosti, včetně prázdných pozemků jsou v Americe 

velmi vysoké (30x a někdy i 60x vyšší než u nás), pak to, co zbylo dá na prodej, aby aspoň 

nějaké peníze zachránil. A tím vzniká možnost pro ty, kteří peníze mají, nakupovat reality 

velmi lacino. Tomu se říká katastrofální kapitalismus (disaster capitalism). 

Po městě Minneapolis byla zmapována další města a opravdu, ten vzor tam byl a byl ve všech 

z nich. Když sledujeme skupiny poškozených budov, je to naprosto zjevné, že se jedná o 

uchvácení trhu s nemovitostmi a nic jiného. 

Na příklad, město San Francisco v Kalifornii, tam nařídili nekonečnou karanténu. Je 

očekáváno, že 49% veškerého podnikání bude zničeno do konce roku 2020. Tím vznikne 

obrovské množství nemovitostí ke koupi, které budou prodávány velice levně. Je to nevídaná 

příležitost pro boháče a ještě navíc takto mohou zakotvit své současné nadměrné finanční 

zisky a neplatit z nich daně. 

Jako další, co se týče ekonomiky vybudování levné ‘chytré sítě‘ internetového spojení přímo 

ve městech, kde je zastoupena Federální reserva – vzpomeňte si, 34 ze 37 měst bylo tímto 

způsobem pro ně vyklizeno – nic lepšího by si snad dnešní miliardáři nemohli přát. Takto 

mohou vybudovat svoji 5G síť, kterou potřebují na to, aby nás všechny na ni mohli napojit a 

pak nám budou zkoušet zavést digitální peníze. 

Tito psychopatičtí manipulátoři se nezastaví před ničím, když jde o provedení jejich plánů a o 

finanční zisk. Skutečná charakteristika našeho života na Zemi je ta, že doopravdy nevíme, 

kdo nám vládne a ani se po tom nepídíme! A stejně je to tajné. 

Technický pokrok není pro nás 

Globální manipulátoři se již delší dobu zabývají robotikou, což je technologie, která začíná 

být uplatňována v širokém měřítku. Když vezmeme člověka a proti němu postavíme robota, 

pak se naskýtá otázka, který z nich je efektivnější na práci, kterou vykonávají. 

Záhadní lidé, kteří ze zákulisí vedou celou naši Zemi a touto dobou obhospodařují všecky 

přírodní zdroje, chtějí výtěžky ze všeho podnikání pouze pro sebe. Proto se hlavně starají o 

to, aby na sebe nemuseli brát žádné riziko. Z toho hlediska posuzují i to, jestli se jim vyplatí 

používat roboty, oproti lidem. 

Tím zároveň navazují na jejich plán zrobotizovat i lidi a všecky společně je napojit na AI 

systém a skrze programy do informačního mraku. Potom budou požadovat, aby lidé 

s použitím AI a s digitální technologií naučili roboty jak vykonávat každou potřebnou práci, 

čímž nahradí sami sebe. 



V r. 2017 byla paní Fitts v Aspen Institutu, kde si povídala s jedním podnikatelem ze skupiny 

miliardářů. Díval se na ni těma divně mrtvýma očima, jakoby ani neexistovala a pak řekl: 

„Vezmu kteroukoliv firmu. Vybavím ji kompletně robotikou a 

vyhodím všechen personál, protože ho nebudu potřebovat.“ 

Další důležitý systém je systém satelitů, které jsou dnes vypouštěny do vesmíru. Spojením 

komunikačních možností a digitální technologie vzniká možnost sledovat a kontrolovat 

každého člověka 24/7 a to jak lidi, tak roboty. 

Takže pro naše manipulátory tím vzniká otázka: když mohou všecko co chtějí docílit 

s použitím robotů, na co pak budou mít lidi? Lidé pro ně přestávají být potřební! 

Hodnota člověka 

Když vezmeme v úvahu jejich směr, což je technokracie, pak jsou zde dva názory na svět. 

Běžný názor na svět je ten, že každý člověk je svrchovaný a samostatný tvor, jehož svoboda 

je dána božím zákonem. To je, co i většina Ústav a jiné důležité dokumenty uznávají. 

Ale z hlediska technokracie je člověk přírodní zdroj, asi jako naleziště oleje a stejně tak má 

být využíván. Podle technokratických manipulátorů, člověk není svrchovaný tvor. Podle nich 

je to tvor, pouze více nebo méně efektivní než robot. 

Takže pro ty tam nahoře jsme něco jako stádo dobytka, ale ne někdo, pro koho by měli 

porozumnění. Nevidí v nás stejné tvory jako jsou oni sami. A ještě ke všemu věří, že kvůli 

pokročilé biotechnologii budou žít mnohem déle než my a úplně jiným životním stylem. 

Pak jsou důvody pro jejich tajnůstkářství zjevné a je jasné, že mezi nimi a námi budou stále 

větší rozdíly jak po stránce technologické, tak i kulturní, právní a finanční. 

Jinými slovy, tito lidé se oddělili od naší civilizace a založili civilizaci svoji vlastní. Ani oni 

sami se nepovažují za součást naší civilizace. Kdo jsou tito lidé? To je velká záhada. I když 

paní Fitts jednala s mnohými z nich, ani ona neví kdo je jejich vedoucí. 

Nejen Země, ale i Vesmír a moře 

Jedna věc je jistá, že naše Země je vedena s použitím násilí vůči lidem a že pokud budeme 

pokračovat stále stejným směrem, tak nakonec bude rozhodnuto kdo ji povede podle toho, 

kdo bude mít největší moc. V tom směru je nutno přidat k naší Zemi i Vesmír, protože kdo 

bude mít největší zastoupení ve Vesmíru a nejvyspělejší vesmírné zbraně, ten bude vládnout. 

Stejně důležité je i zastoupení na moři. Tradičně byli ti, kteří diktovali hodnotu zásobní měny 

(reserve currency, což je stále ještě US dollar) ti stejní, kteří ovládali mořské cesty. Ale 

jakmile jsme se posunuli do Vesmíru, tak je důležité ovládat nejen moře, ale i Vesmír. 

Během posledních 2 let byl president Trump velmi otevřený co se týče Vesmíru a dokonce 

naznačoval existenci magických zbraní tamtéž. Když se o tom zmínil veřejně, všichni 

generálové se zatvářili jakoby chtěli říct: „o tom přece nesmíš mluvit!“ 

Takže konečné slovo je, že zatím doopravdy nevíme nic. Je jisté, že existuje souboj mezi 

Čínou a Amerikou o vedoucí pozici jak ve vedení planety Země, tak i ve Vesmíru. Jak bude 

tento problém vyřešen – kdoví. 



Čína a my 

Čína, to je zvláštní svět. V Číně mají systém, zvaný ‘společenský kredit‘ a všecky jejich 

finanční transakce a možnost cestování, plus mnoho dalších, životně důležitých záležitostí 

jsou na něj vázány. Je to svět, kde je každý pod dohledem 24/7 a kde osobní finance a 

finanční možnosti podléhají měřítku společenské poslušnosti každého občana. Jinými slovy, 

je to otrokářský systém a neexistuje v něm žádná osobní svoboda. 

Technokracie nás zkouší posunovat tím stejným směrem. Ve stávajícím systému máme stále 

ještě možnost sehnat si zaměstnání, vydělávat určité peníze a žít úměrně tomu. V novém 

systému, podle čínského vzoru budeme muset pracovat pouze pro určitou firmu, která nám 

bude určena a docílit jen určitou výšku ohodnocení, aby nám bylo dovoleno vzdálit se dál, 

než 15 km od domu, nebo abychom mohli létat letadlem. 

Takže bude existovat jakýsi společenský žebříček a podle výšky na něm budeme mít o trošku 

více svobody, nebo přístup k určitým zdrojům, a také výšku peněz, které smíme vydělat což 

nebude platit pro ty, co budou na žebříčku pod námi. 

Je nutno mít na mysli, že tento nový systém, do kterého jsme postupně uváděni věří, že 

s pomocí robotiky, AI, počítačů a počítačových programů je možno zautomatizovat naprosto 

všecko. A centrální skupina, která to všecko vede má jednosměrné zrcadlo, skrze které 

budeme neustále sledováni, aniž bychom mohli sami vidět kdo se za tím sklem nachází. 

My sami podporujeme nový systém na naše zotročení 

Měli bychom si uvědomit, že většina z nás tento nový systém podporuje a nevědomky 

pomáhá jeho nastolení. Tady mluvíme o transhumanismu a technokracii, neboli o novém 

otrokářském řádu. Ano, většina z nás tomu napomáhá, financuje ho a buduje. Když se 

podíváme na všecky vedoucí osoby farmaceutického průmyslu, tak se můžeme ptát: „proč 

budují systém, ve kterém jejich vlastní děti a vnoučata budou otroky? Proč tomu i bankéři 

napomáhají?“ 

V Americe existuje přesvědčení, že když má člověk hodně peněz, tak se na něho nevztahují 

mnohé příkazy a zákazy. Takový může jíst organické jídlo namísto geneticky změněného 

odpadu a jeho děti nemusí být očkovány. Ovšem toto nebude platit v novém společenském 

řádu a je naprostý omyl myslet si, že by to mohlo být jinak. V novém společenském řádu si 

budeme všichni rovni a nebudou žádné výjimky. 

A přesto, sledujte jak mnozí z nás horlivě zavádějí právě tento systém, i když je už zjevné, že 

se jedná o čisté otroctví. I my sami, často pracujeme pro firmy, které toto budují, platíme 

podnikům (Amazon a jiné), které mají ten stejný cíl. 

Ve skutečnosti bychom ani neměli platit daně, protože vláda ignoruje veškeré zákony a 

zachází s našimi financemi jak se jim zlíbí. Nejhorší na tom je, že i oni usilují o nastolení 

tohoto otroctví. 

Ovšem jestliže toto nové vězení pomáháme budovat, pak máme moc to celé i zastavit. 

Jak zabránit novému otrokářskému řádu 

Jedno řešení je zviditelnit co nejvíce to, co se doopravdy děje a tím docílit, aby se tyto 

důležité informace dostaly mezi lidi a pak celý proces společnými silami zastavit. Jestliže 



pracujete pro farmaceutickou firmu, najděte si jiné místo. Jestli používáte velkou 

mezinárodní banku, otevřete si účet u místní banky. Zaměřte se na výrobu poživatelných 

potravin, protože tam bude každá pomoc zapotřebí. Uvědomte si, že až toto všecko skončí, 

pak budeme muset znovu vybudovat celou ekonomii málem z ničeho. 

Poznámka na okraj: Evropská unie nám v tomto brání, protože sami jsou velko-budovatelé 

nového otrokářského řádu a věří, že hladem nás donutí spolupracovat. Prosím, uvědomte si 

to. 

My všichni budeme muset některé věci změnit, jinak v tom otrokářském řádu opravdu 

skončíme a ani nebudeme vědět jak. Každý z nás se musí rozhodnout, jestli chce žít 

v transhumanismu, nebo v lidském systému. Dnes jsme dostali plán co dělat a co ne, podle 

kterého se můžeme řídit. 

Nepodporujte vojsko a nepracujte pro ně, protože tito ten nesmyslný řád zavádí. Nepomáhejte 

technologickým gigantům naočkovat lidi nano-částicemi, které je napojí na digitální mrak. 

Nepomáhejte farmaceutickému průmyslu s očkováním, které je na to, aby nás otrávilo. A 

nepomáhejte rovněž velko-zemědělcům, kteří postřikují pole Roundupem (a tím hubí včely a 

jiný hmyz, ptactvo a zvěř) a kteří chtějí pěstovat geneticky změněné rostliny, které nás 

postupně všecky otráví a vyhubí. A nepomáhejte vládě v korupci. 

Z trošku jiného úhlu: 

Naši manipulátoři plánují3 založení globální centrální banky, protože ta bude nutná, kdyby 

došlo k vytvoření meziplanetární civilizace. Zbývá ovšem vidět, jak vytvoří ekonomickou 

souhru mezi Zemí a jinými planetami. 

Již v r. 2018 byla podepsána smlouva s firmami Vodafone a Nokia, na vybudování 4G sítě na 

Měsíci. Číňané plánují výstavbu zadní strany Měsíce a jiní lidé už mluví o cestě na Mars. Je 

pravda, že v případě meziplanetární civilizace, ve vesmíru žádné daňové zákony neexistují, 

takže by to byl skvělý daňový únik. 

Problém je, že my sami nemáme možnost zastavit centrální (mezinárodní) bankéře v tom, co 

podnikají. Ale sama paní Fitts je toho názoru, že se jim provedení jejich plánu stejně 

nepovede. Je to příliš obtížný úkol, příliš složitá zápletka a ještě navíc to zasahuje daleko za 

všecky přírodní zákony a za zákony boží inteligence. Takže podle ní, s určitostí neuspějí. 

Ovšem budou pořád dál zkoušet, což nám vynese pouze utrpení a komplikace. 

Co je v tom možno dělat? 

Znamená to přemýšlet co dělat poté, až tady u nás, na Zemi tito lidé všecko pokazí a neuspějí 

ve Vesmíru zrovna tak a všecko bude v troskách. Jak se pak z toho dostat, jak vybudovat 

zpátky svůj stát, ekonomii, obživu pro lidi a jiné záležitosti. 

Proto je paní Fitts toho názoru, že to nejdůležitější je teď podpořit lidskou civilizaci tím, že 

budeme každého informovat o skutečném stavu událostí, tak jak nám je zde předkládá a ne 

jak nám to vnucují proradná media a zrádní politikové. Je důležité zviditelnit všechny tyto 

nesmyslné plány a rozšířit tyto informace mezi lidi. Jako druhé přijde vybudování zničené 

ekonomie. 

A jako třetí je náš vlastní spirituální růst. My všichni musíme dospět po stránce spirituální, 

protože se vší dnešní pokročilou technologií je spirituální vyspělost naprosto nutná. 



Nemůžeme dovolit, aby s takovou vyspělou technologií zacházeli lidé typu pračlověk a do 

jisté míry, to je, co se dnes skutečně děje. My sami jsme dopustili, že nesmírně účinné zbraně 

a maximálně výkonný systém špionážní technologie jsou používány lidmi, kteří se chovají 

jako barbaři. Nemají etické smýšlení, nechápou druhé lidi jako sobě rovné, čímž jsou pro nás 

nebezpeční. 

To, s čím zde jednáme je spirituální záležitost. Je to součást války, která se táhne již celá 

staletí a jejíž výsledky záleží na našich schopnostech vyvinout se a vyspět spirituálně. 

My, lidé, se tradičně bojíme smrti. Je to pro nás cosi neznámého, nevyzpytatelného a my 

z toho máme strach. Ale smrt není zdaleka to nejhorší, co se může stát. To nejhorší je, když 

ztratíme nesmrtelnou duši. To je to skutečné nebezpečí. 

Takže – měli bychom se přestat zaobírat smrtí a začít se zajímat o to, jestli jsme svobodní 

lidé, nebo ne. 

Co je myšleno poznámkou ‘ztratit nesmrtelnou duši‘ 

V jedné z minulých kapitol bylo popsáno, jak někdo, kdo mohl být Bill Gates, přednášel 

členům CIA o tom, co jeho očkování docílí. Někteří tvrdí, že video je podvrh a že to není 

Gates, ovšem jestli mají pravdu, to zbývá vědět. 

Ve videu je vysvětlováno jak očkování napadne přesně ta místa v mozku, kde se nachází 

náboženské cítění a i jiné druhy víry a také chápání morálních zásad, etických a právních 

podmínek a celkové lidské slušnosti. 

Jestliže toto středisko je očkováním zničeno, pak je zcela možné, že je to řídící centrum naší 

duše, která tím utrpí notnou škodu a možná ji to zničí. Anebo ji to převrátí na druhou stranu, 

na tu temnou, na tu satanskou a stane se její součástí, takže dojde zatracení. S něčím takovým 

není radno si zahrávat. 

Moderna přiznává Operační systém 

Je možné, že se vám4 rovněž zdálo přehnané, když bylo řečeno, že očkování obsahuje nový 

Operační systém, podobný Windows. Firma Moderna, jeden z výrobců očkování ale tuto 

skutečnost otevřeně přiznává na jejich stránce, kde píšou doslova: 

„Poznáním širokých možností mRNA vědy jsme se rozhodli vytvořit mRNA 

technologickou podstatu, která funguje skoro stejně jako operační systém 

počítače. Je navržena tak, že je možno ‘plug and play‘ (přehazovat) mezi 

různými programy. V našem případě je tento ‘program‘, nebo také ‘app‘ náš 

mRNA lék, což je unikátní mRNA složení, které kóduje protein. DNA = paměť; 

mRNA = software; protein = aplikace (app).“ 

Nezapomínejte, že cizí mRNA vyrábí tento protein v našich vlastních buňkách, takže když 

pak tyto buňky náš imunitní systém napadne, tak napadá své vlastní tělo, napadá sám sebe! 

Tím dochází k tak zvané auto-imunitní reakci. Dnes známé auto-imunitní nemoci jsou: 

Cukrovka č. 1, revmatická artritida, psoriáza, roztroušená skleróza, lupenka, zánětlivá nemoc 

střev, Addisonova nemoc (ledviny), Gravesova nemoc (porucha štítné žlázy). 

 



 

1 https://www.youtube.com/watch?v=C1-0XKYAZII&feature=youtu.be 
2 https://www.rt.com/usa/511097-boston-dynamics-robot-dance/ 
3 https://www.youtube.com/watch?v=2f4qqBtkLUg 
4 https://www.modernatx.com/mrna-technology/mrna-platform-enabling-drug-discovery-development 
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KOMUNISTICKÝ PŘEVRAT A ČÍNSKÉ PLÁNY NA SVĚTOVLÁDU 

3. února 2021 

George Edward Griffin (narozen 1931)1 je americký spisovatel, filmař a filmový producent, 

který propagoval léčbu rakoviny laetrilem, nevěřil v existenci AIDS, odhalil některé podvody 

Federální reservy a celkově se zabýval náměty, které dnešní politické systémy nechtějí vidět, 

nebo dokonce popírají jejich existenci. Lidé Griffinova typu jsou pak nazýváni 

‘spikleneckými teoretiky‘, i když název ‘spiklenečtí realisté‘ by byl vhodnější. 

Griffin nás varoval již v r. 1969 před vzrůstajícím komunismem. Jeho proslov z té doby, kdy 

vysvětloval postup komunistické infiltrace byl zachycen na videu, jehož text je přiložen níže. 

Již v r. 1928 prohlásili komunisté, že rasové rozdíly mezi lidmi představují ten nejslabší a 

nejzranitelnější bod v našem společenském zřízení. Tím, že stále zkoušeli tento bod napadat 

měli za to, že nakonec něco povolí a že Američané mohou být rozděleni a oslabeni a snad i 

popuzeni jeden proti druhému, v otevřeném boji. 

Nesmíme si myslet, že komunisté mají své agitátory pouze v černošských částech. Tito lidé 

pracují na obou stranách ulice. Chtějí vyvolat nenávist, násilí a krveprolití mezi lidskými 

rasami a je jim jedno, jakým způsobem to docílí, anebo koho na to použijí, třeba i děti, když 

to bude nutné. 

Existuje kniha, která by měla být v každé rodině. Jmenuje se ‘Barva, komunismus a zdravý 

selský rozum‘ (Color, Communism and Common Sense2). Napsal ji Manning Johnson. 

Tento člověk vstoupil do komunistické strany jako mladý, protože skutečně věřil, že 

komunisté chtějí zlepšit životní podmínky jeho lidí. Byl to opravdu oddaný komunista a 

postupem času se vypracoval na nejvyšší místa. Po mnoha letech ale zjistil, že tito lidé pouze 

chtěli jeho lidi využít na krvavou revoluci, za účelem zničení Ameriky. 

Když toto pochopil, vystoupil ze strany a věnoval zbytek života tomu, že upozorňoval své 

spoluobčany, bez ohledu na jejich rasový původ, na skutečnou podstatu komunistické strany, 

tak, jak ji znal, zevnitř. 

Manning Johnson řekl: 

‘Moskva chtěla povstání černochů, protože krvavý rasový konflikt by rozložil 

Ameriku. Během tohoto chaosu, demoralizace a panika by zachvátily všecky. A 

pak, konečně, by ti rudí řekli dělníkům, aby přestali pracovat. Mnozí z nich by 

napadli arsenály a zmocnili se zbraní. Pouliční boje by byly běžné. Pod 

vedením komunistické strany by pracující zorganizovali revoluční výbory, 

které by celému povstání velely. Ozbrojení pracující by převzali vládu a 

napadli by obydlí presidenta a členů jeho kabinetu, zatkli je a tím by prohlásili 

starý řád za skončený. Poté by ustanovili svoji vlastní vládu.‘ 

Další kousek zákeřné komunistické propagandy se nazývá ‘The Crusader3‘ (Křižák) a 

vydával ho Robert F. Williams, jeden z organizátorů revolučního hnutí. V něm volají 

komunisté nejen po rozsáhlém chaosu ve městech, ale chtějí zakládat ohně v každé vesnici, v 

každém lese, na polích a v každé stodole. Ten plán je způsobit požáry od jednoho města k 

druhému. 



Proč to chtějí? Předně je zde hodnota ničení a za druhé, to nás má donutit rozdělit obranu na 

více jednotek a zachraňovat situaci přes velký prostor. Komunisté upozorňují, že dokud je 

policie a Národní garda v jednom místě, jsou prakticky neporazitelní. Ale když se musí 

rozmístit po celém městě, anebo přes celou krajinu, pak mohou být zneškodnění ze zálohy, 

jeden po druhém. 

Další hodnota obrovských ohňů je psychologická. Komunisté říkají, že když běžný 

Američan, což je podle nich dekadentní slaboch, uvidí oblaka černého kouře od jednoho 

konce horizontu ke druhému, když v noci to jediné světlo budou mihotavé červené plameny, 

šlehající až do oblohy, pak bude paralyzován strachem a panikou. Bude utíkat pryč, jen aby 

se schoval a neudělá nic proti našim partyzánům, kteří udeří na místní zdroje energie. 

Pak jsou tam rady, jak nastavit ostrostřelce (snipery) v hustě zabydlených městech, jak 

vyrábět Molotovovy koktaily (výbušniny) ve 4-litrovém provedení a jak smíchat benzin s 

určitými látkami, takže hoří jako Napalm. 

Učí jak nalít benzin do podzemní odpadové sítě ve městech, za účelem zapálení a zničení 

hlavních telefonních káblů. Jak nasypat hořlavé konce zápalek do chladícího zařízení a 

vybuchnout velké budovy. Jak zapálit přívod plynu a skladiště oleje. Jak radiem ovládané 

modely letadel mohou dopravovat výbušniny do těžce hlídaných a oplocených míst, kde je 

skladován benzin, nebo zbraně. 

Publikace ‘Křižák‘ dokonce vyzývá k proniknutí do jednotek Národní gardy. Revolucionáři 

se mají stavět jako obyčejní občané, za účelem získání vojenského výcviku zdarma a také 

kvůli přístupu k důležitým vojenským zásobám a těžkým zbraním. 

A pak říká Robert Williams následující: 

„Každá menšinová revoluce musí vytvořit krizovou situaci, kdy skoro většina 

mužské populace musí zůstat uzavřena v domech, za účelem ochrany jejich 

rodin a majetku. 

„‘Střední vrstva je příliš velká, ale nejsou zvyklí na odříkání a na teror. Kvůli 

svému vlivu, se stali změkčilými. Nemají už žaludek na obrovské ohně, krev a 

násilí. Hlavním motivem jejich života je nekonečná snaha po váženosti, nápadné 

spotřebitelství a smyslné potěšení. Pár let občasných a velmi násilnických a 

ničivých vzpour připraví půdu pro mohutné zakončení. 

„ ‘A až bude všecko připraveno, skrze dlouho trvající boje, Amerika může být 

donucena padnout na kolena během 90 dnů dobře organizovaného zuřivého 

boje, sabotáží a masivních ohňů.“ 

Takže toto jsou plány a příprava na komunistickou revoluci síly a násilností, které se 

skutečně dostaly velmi daleko. Na organizaci těchto příprav bylo použito nelimitované 

množství peněz a stejně tak bylo poskytnuto školení a vedení, což bylo všecko založeno na 

dlouhých letech zkušeností s komunistickými převraty v mnoha jiných zemích. 

Naši nepřátelé jsou smrtelně vážní ohledně jejich úkolu 

Takže pokračovat v ignorování jejich plánů a postupu je to to stejné, jako národní sebevražda. 

Násilná revoluce je pro ně tou hlavní záležitostí až do té míry, že ji budou chtít použít na 



psychologické zpracování davů, aby je donutili přijmout nenásilnou revoluci, která bude 

nabízena jako zdánlivě jediná možnost. 

Ve snaze zabránit dalším násilnostem a krveprolití, bude takto veřejnost donucena přijmout 

nenásilnou revoluci, která celou zemi postupně převede na komunismus, ale aniž by to tak 

bylo nazýváno. Strategie této nenásilné proletářské revoluce volá po tichém převedení vlády 

na komunistický režim pod praporem socialismu. 

Podle slovníku je socialismus politický směr, který je založen na tom principu, že vláda 

vlastní všechen majetek, zdroje, podnikání a cesty obchodu. V socialismu jsou ti, kteří 

vládnou – a komunisté si jsou jisti, že v Americe to budou právě oni, kdo budou vládnout – ti, 

kteří vládnou, budou dobře vědět kdo může něco získat a kdo musí čekat. 

Něco takového představuje kontrolu nad lidmi.  

Co to má společného s komunistickou revolucí v Americe? Snad všecko, co je možné, 

protože budování socialismu je komunistická revoluce v Americe. Představuje to proces, 

během kterého bude naše země pomalu posunována ke komunismu, aniž by si to lidé 

uvědomovali.  

Ať už máme jakékoliv stížnosti, skutečné, nebo předpokládané, bez ohledu na to, jaké 

národní problémy nás čekají, komunisté se těchto chopí a budou je vydávat za důvody pro 

vybudování socialismu. Tito lidé mají jedno jediné řešení pro veškeré problémy: větší vládu, 

ještě větší vládu a ještě mnohem větší vládu, až je to totální vláda. 

A totální vláda je komunismus. 

Příprava komunistického převratu 

To, co předkládá4 G. Edward Griffin je jedna část komunistického převratu. K tomu je nutno 

přidat další přípravné kroky, které jsou již vyvíjeny jinde ve světě. 

V tom směru nás velmi dobře informuje soudruh Či-Haotian, generál čínské Lidové 

osvobozenecké armády, který se aktivně zúčastnil potlačení protestů na Tiananmenském 

náměstí. Během své profesionální kariéry byl rovněž Ministrem národní obrany a členem 

Centrálního výboru Komunistické strany Číny. 

Tento proslov pronesl k hlavním čínským důstojníkům a generálům v prosinci roku 2005. Při 

jeho čtení nesmíme zapomínat na skutečnost, že komunistická Čína vždy zaujímala zrádný a 

pokrytecký přístup vůči těm, které považují za své nepřátele. Jen oni mohou dát do krmiva 

pro domácí zvířátka jed a dětské hračky natřít barvou, obsahující olovo. 

Proslov Či-Haotiana následuje. 

„Soudruzi, jsem velmi rozrušen, protože velký výzkum, který provedla ‘sina.com‘ online 

právě ukázal, že naše příští generace vypadá velmi slibně a tím pádem program naší Strany 

bude pokračovat. V odpovědi na otázku, „Dokážete střílet na ženy, děti a válečné zajatce,“ 

více než 80% dotazovaných odpovědělo souhlasně, což daleko předčilo veškerá naše 

očekávání. 

„Dnes bych se rád soustředil na to, proč jsme požádali ‘sina.com‘, aby tento výzkum mezi 

našimi lidmi provedla. Můj proslov je pokračování toho, co jsem řekl minule, kdy jsem začal 



diskuzi o problémech se třemi ostrovy (Taiwan, Diaoyu, Spratley ostrovy) a kdy jsem se 

zmínil o tom, že 20 let idylického námětu o ‘míru a vývoji‘ jsou u konce a to jsem uzavřel 

tím, že modernizace s použitím šavle je pro Čínu v další fázi ta jediná možnost. 

„Také jsem řekl, že máme podstatné zájmy v zámoří. Ale ta centrální záležitost zmíněného 

online průzkumu se zdála být, jestli má člověk střílet na ženy, děti a válečné zajatce, i když 

její skutečná důležitost sahá mnohem dále. 

„Zdánlivě, náš záměr byl hlavně zjistit, jaký je názor našich lidí na válku: jestliže tito budoucí 

vojáci nezaváhají, když mají zabít civilisty, protože pak budou pochopitelně dvakrát tak 

nemilosrdní při zabíjení jiných vojáků. Z toho důvodu, odpovědi na tento průzkum odrážejí 

celkový přístup našich lidí vůči válce. 

„Chtěli jsme vědět, v případě, že čínský globální vývoj bude vyžadovat obrovské množství 

zabíjení v zemích našich nepřátel, zda neztratíme podporu našich lidí. Budou pro, anebo 

proti? 

„Ta skutečnost je, že náš další ‘vývoj‘ vyžaduje velké oživení čínského národa, které 

samozřejmě nebude soustředěno pouze na zemi, kterou nyní obýváme, ale bude zahrnovat 

celý svět. Jak každý ví, podle názorů, které propagují Západní učenci, lidstvo jako celek 

pochází z jedné matky v Africe. Takže žádná rasa nemůže o sobě tvrdit, že je nadřazená těm 

druhým. 

„Ovšem podle výzkumu, který provedli přední čínští učenci, Číňané jsou jiní, než všecky 

ostatní světové rasy. My jsme nevyšli z Afriky. My jsme se vyvinuli nezávisle, přímo na 

území Číny. Takže můžeme právoplatně potvrdit, že jsme výsledek našich kulturních kořenů, 

které jsou více než milion let staré. 

Naše civilizace a progres jsou staré více než deset tisíc let; náš národ je více než pět tisíc let 

starý a jedna čínská jednotka dva tisíce let. To je čínský národ, který se považuje za potomky 

Jana a Huanga5. 

„Během naší dlouhé historie se naši lidé rozšířili skrze obě Ameriky a podél Pacifického 

pobřeží a stali se americkými Indiány v obou Amerikách a také mezi východními Asijskými 

etnickými skupinami v Jižním Pacifiku. 

„My všichni víme, že kvůli naší národní nadřazenosti v dobách prosperující a úspěšné Tang 

dynastie, naše civilizace byla na vrcholu světa. My jsme byli centrum světové civilizace a 

žádná jiná civilizace na světě nesnese s námi srovnání. Později, kvůli naší pohodlnosti, 

malichernosti a uzavření se do své vlastní země, jsme byli překonáni západní civilizací a 

centrum světa se přesunulo na Západ. 

„Při zkoumání historie, někdo se může ptát: ‘Vrátí se centrum světové civilizace zpátky do 

Číny?‘ Ve skutečnosti, soudruh Liu Huaqing mluvil o něčem podobném na začátku 1980. let. 

Na základě analýzy historie poukázal na to, že centrum světové civilizace se opravdu 

posunuje. Napřed se posunulo z Východu do Západní Evropy a odtud později do Spojených 

států; dnes se vrací zpět na Východ. 

„Takže jestliže se zmiňujeme o 19. století jako o Britském 

století a o 20. století jako o Americkém století, pak bude 

21. století Čínské století. (divoký potlesk zaplnil celý sál) 



„Naši čínští lidé jsou moudřejší než Němci, protože v podstatě naše rasa je jim nadřazena. 

Tím pádem my máme delší historii, více lidí a větší území. Na tomto podkladě nám naši 

předkové zanechali dvojí velice podstatné dědictví, která jsou ateismus a velkou soudržnost. 

Konfucius to byl, zakladatel čínské kultury, kdo nám tato dědictví předal. Tato dvě dědictví 

rozhodla, že máme větší schopnost přetrvat, než má Západ. 

„To je důvod, proč mohla čínská rasa tak dlouho prosperovat. My jsme předurčeni k tomu, 

abychom nebyli pohřbeni ani nebem nebo zemí, bez ohledu na to, jak obtížné přírodní, nebo 

umělé jsou naše národní katastrofy. To je naše výhoda. Vezměte odezvu na válečnou situaci 

jako vzor. 

„Ten důvod, proč Spojené státy existují ještě dnes je ten, že nikdy neměly válku na svém 

území. Ovšem kdyby jejich nepřátelé na ně zaútočili, Kongres by ještě neskončil diskuzi o 

pověření presidenta vyhlášením války a nepřátelé by už byli ve Washingtonu. 

„Ale my neztrácíme čas s nedůležitými záležitostmi. Je možné, že jste právě pochopili, proč 

jsme se v současné době rozhodli nadále propagovat ateismus. Kdybychom nechali západní 

teologii proniknout do Číny, aby nás zevnitř vyprázdnila, kdybychom nechali všechny 

Číňany poslouchat Boha a následovat Boha, kdo by pak poslouchal nás a následoval nás? 

„Kdyby běžní lidé nevěřili, že soudruh Hu Žantao je dobrý vedoucí, kdyby začali 

zpochybňovat jeho autoritu a chtěli ho censurovat, kdyby nábožensky založení lidé v naší 

společnosti se ptali proč my nevěříme na Boha, mohla by pak naše Strana pokračovat ve 

vládě nad Čínou? 

„Náš první problém je životní prostor. To je, na co se musíme zaměřit kvůli oživení čínské 

rasy. V mém posledním proslovu jsem řekl, že boj za základní potřeby pro život (které 

zahrnují území a oceán) byl zdrojem převážné většiny válek v historii. To se může 

v nastávajícím období informačního věku změnit, ale podstatná změna to nebude. 

Naše zdroje na osobu jsou mnohem menší než jaké mělo kdysi Německo. Jako další, 

ekonomický rozvoj během posledních dvaceti a více let měl (v mnoha směrech) záporný vliv 

a i naše klima se rychle mění k horšímu. 

„Naše zdroje jsou velmi nedostatečné. Naše životní prostředí je těžce zamořeno, obzvláště 

půda, voda a vzduch. Nejen naše schopnost vydržet a vyvinout naši rasu, ale i naše přežití je 

vážně ohroženo a to mnohem více, než bylo kdysi dříve ohroženo Německo. Každý, kdo byl 

kdy v západních zemích ví, že jejich životní prostor je mnohem lepší než náš. Mají lesy podél 

dálnic, zatím co my nemáme skoro žádné stromy na ulicích. Jejich obloha je často modrá 

s bílými mraky, zatím co naše obloha je zakryta vrstvou temného oparu. Jejich voda teče 

z vodovodu čistá a je ji možno pít, zatím co naše spodní voda je tak zamořena, že bez 

filtrování ji pít nemůžeme. Mají málo lidí na ulicích a dva nebo tři lidé mohou obývat malý 

domek, oproti našim ulicím, které jsou vždycky plné lidí a kde se několik lidí musí dělit o 

jednu obytnou místnost. 

„Před mnoha lety byla vydána kniha, která se jmenovala „Žluté katastrofy“ (Yellow 

Catastrophes). V ní bylo psáno, že tím, že následujeme americký spotřebitelský styl, naše 

limitované zdroje nebudou schopny udržet populaci a naše společnost zkolapsuje, když 

zalidněnost země dosáhne 1,3 miliard. Dnes naše populace překročila tento limit a závisíme 

na dovozu, abychom národ udrželi. To není tím, že bychom tomuto námětu nevěnovali 



pozornost. Ministerstvo zemních zdrojů se zabývá přesně těmito náměty. Ale musíme 

rozumět, že výraz ‚životní prostor‘ (lebensraum) je příliš blízko nacistického Německa. 

„Důvod, proč toto nechceme příliš veřejně diskutovat je, aby si Západ nemyslel, že máme 

s nacistickým Německem něco společného, což by mohlo zpětně podporovat názor, že Čína 

představuje nějakou hrozbu. Proto s důrazem na Hi Xin(ovu) novou teorii, která říká, že 

lidská práva jsou pouze životní práva mluvíme o ‘životě‘, ale ne o ‘prostoru‘, abychom se 

vyhnuli použití výrazu ‘životní prostor‘. 

„Z historického hlediska je důvodem pro nedostatek životního prostoru v Číně to, že se 

západní země vyvinuly dříve, než ty východní. Západní země si založily kolonie po celém 

světě, čímž získaly výhody, co se týče životního prostoru. Abychom tento problém vyřešili, 

musíme vyvést čínské občany ven z Číny, takže se budou vyvíjet mimo svou zemi. 

„Dovolí nám Spojené státy abychom si někde vytvořili nový životní prostor? Předně, jestliže 

jsou Spojené státy pevně odhodlány nás blokovat, pak je pro nás obtížné udělat něco 

podstatného v Tajwanu, Vietnamu, v Indii, nebo i v Japonsku. Jak velké rozšíření životního 

prostoru můžeme pak docílit? Jen velice triviální! Jen země jako Spojené státy, Kanada, a 

Australie mají obrovská území, vhodná pro naši hromadnou kolonizaci. 

„Takže řešení ‘problému Ameriky‘ je to hlavní pro vyřešení všech našich ostatních problémů. 

Předně nám to dává možnost, aby mohlo větší množství našich lidí emigrovat právě tam a 

dokonce založit další Čínu pod vedením Čínské komunistické strany. 

„Amerika byla původně objevena předky žluté rasy, ale Kolumbus předal uznání bílé rase. 

Ovšem my, potomci čínského národa NÁME NÁROK na vlastnictví této země! Je to 

historický osud, že Čína a Spojené státy se dostanou do neodvratitelné konfrontace na úzké 

stezce a budou spolu bojovat. V dlouhém běhu, vztah mezi Čínou a Spojenými státy je boj na 

život a na smrt. 

„Samozřejmě, právě teď není ještě doba otevřeně se s nimi znepřátelit. Naše reformy a 

otevření venkovnímu světu pořád ještě závisí na jejich kapitálu a technologii. Stále ještě 

potřebujeme Ameriku. Takže musíme dělat vše co můžeme pro udržení dobrých vztahů 

s Amerikou, učit se od ní ve všech směrech a používat Ameriku jako vzor, podle kterého 

přebudujeme naši vlastní zemi. 

„Pouze tím, že použijeme zvláštní prostředky na ‘vyčištění‘ Ameriky budeme moci tam 

čínský lid přivést. Pomocí neničivých zbraní, které dokážou zabít mnoho lidí zaráz, budeme 

schopni si Ameriku zachovat pro sebe. 

„V dnešní době dochází k rychlému vývoji moderní biologické technologie a nové biologické 

zbraně jsou vyvíjeny jedna za druhou. Samozřejmě, ani my jsme nezaháleli: v posledních 

několika letech jsme se chopili příležitosti ovládnout zbraně tohoto druhu. Proto jsme schopni 

docílit náš záměr ‘vyčištění‘ Ameriky velmi rychle. Když soudruh Žiao-Ping byl ještě s námi, 

Centrální výbor Strany měl tu prozíravost a dal se správnou cestou, když rozhodl nevyvíjet 

skupiny dopravních letadel, ale soustředit se namísto toho na výzkum smrtelných zbraní, 

které dokážou hromadně vyhubit populaci nepřátelského národa. 

„Biologické zbraně jsou nepředstižitelné, co se týče krutosti, ovšem když nevymřou 

Američané, pak musí vymřít Číňané. Jestliže Číňané zůstanou připoutáni na své současné 

území, pak nezbytně dojde k totálnímu společenskému kolapsu. Podle výpočtů autora 



‘Žlutého nebezpečí‘ (asi má být správně ‘Žluté katastrofy‘, zmiňované dříve) více než 

polovina Číňanů zemře a to množství by bylo víc než 800 milionů lidí! 

„Přímo po osvobození (komunismem), naše žlutá země měla skoro 500 milionů lidí, zatím co 

dnešní oficiální populační údaje udávají více než 1,3 miliardy. Tato žlutá země dosáhla 

vrcholu svých možností. Přijde den – kdoví jak brzy se to stane, kdy dojde k obrovskému 

kolapsu a více než polovina naší populace zahyne. 

„Je to brutální zabít jeden nebo dva miliony Američanů. Ale to je ta jediná cesta, která 

zabezpečí Čínské století, což bude století, v němž Komunistická strana Číny vede svět. My, 

jako revoluční lidumilové nechceme zabíjet. Ale jestliže nám historie předkládá volbu mezi 

smrtí Číňanů a smrtí Američanů, pak musíme vybrat ty druhé, protože pro nás je důležitější 

chránit životy Číňanů a taky život Strany. 

„Ten poslední problém, o kterém chci mluvit je o započetí příprav na vojenskou bitvu. 

Centrální výbor věří, že pokud vyřešíme problém Spojených států jedním úderem, naše 

domácí problémy budou okamžitě vyřešeny. Takže naše vojenská bitva bude připravována 

tak, že se to bude jevit jakože chceme útočit na Taiwan, ale ve skutečnosti naše snaha bude 

zaměřena na Spojené státy. Tato příprava bude zahrnovat mnohem víc než útok na letadla 

nebo satelity. Marxismus ukázal, že násilí je porodní bába nové společnosti. Takže válka je 

porodní bábou nového Čínského století.“ 

ZÁVĚR: 

Z proslovu tohoto řečníka je zjevné, že Čína byla podchycena podlými globalisty. Bylo jim 

vsugerováno, že mají málo místa pro své lidi (což nebývá nikdy pravda) a že potřebují další, 

přídavná území. Samozřejmě, kdyby Číňané dokázali plánovat a kdyby uměli skutečně 

vládnout, územní problémy by odpadly. Jenže umění vládnout je vzácné umění, které dnes 

postrádají skoro všecky světové vlády až možná na Monako, nebo San Marino. Aspoň tam si 

nikdo nestěžuje a ani nepláčou, že mají pro své lidi málo místa. 

Proč se Číňané nerozhodli zabrat území sousedního Mongolska a Ruska, to je otázka. 

Ve svém nadšení nad svou důležitostí ovšem nepostřehli, že je globalisté chtějí využít pouze 

jako katy a to nejen v Americe, ale po celém světě. Takže budou hubit a vraždit všecky lidi 

vlevo-vpravo, po celém světě, globalisté si pro to důvěryhodné záminky vždycky najdou. 

Číňané ovšem nikdy nepochopí, že až udělají svou dávku špinavé práce, že bude velmi 

snadné je jejich vlastními biologickými zbraněmi vyhubit. A pak k Čínskému století nikdy 

nedojde. 

Povyšují se nad všecky ostatní, myslí si, že mají více nároků než jiní, netáhnou s ostatními 

lidmi za jeden provaz, abychom se takto mohli společně bránit proti společnému nepříteli. To 

je pýcha, naprosto zjevná pýcha. A pýcha předchází každý pád. 

Ne, Čínské století nikdy nebude. Škoda, že to nevědí; bylo by o hodně méně problémů 

v celém světě. 

Ovšem pokaždé, když se jedná o Číně, tak si vzpomenu na to, jak v r. 2016 předala pražská 

Premiérka Adriana Krnáčová v jakémsi podivném symbolickém gestu čínskému presidentovi 

klíče od města Prahy. A president Zeman s ním podepsal nějaké dohody. Čeho se tyto 

dohody týkaly? Co mu tehdy slíbil, nebo prodal, upsal či převedl za zády lidu a bez našeho 



vědomí? Jak to, že se všichni tak zvaní nekomunisté podbízeli čistě komunistické, diktátorské 

zemi, která neuznává základní lidská práva a pro kterou lidský život nemá cenu? 

A pokaždé, když si na to vzpomenu, tak mne zamrazí na zádech. To proto, že se obávám, že 

nás tehdy všecky nějakým způsobem zaprodali Číně. Upsali nás čertu naší vlastní krví! 

Ne, to nebyla žádná náhoda, ani omyl. V politice nejsou náhody, ani omyly. Všecko jede 

podle plánu a často podle diktátu. 

1 https://www.youtube.com/watch?v=FwwNH_r2muw 
2 https://archive.org/details/manning-johnson-color-communism-and-common-sense 
3 https://archive.org/search?query=robert+f.+williams&and%5B%5D=mediatype%3A%22texts%22 
4 

https://rense.com/general85/China'sPlanToConquer.htm?fbclid=IwAR1HmD35wHsqKp3Lk7cYkqYEeU5tP0R

5aeq-ITr5VT7pxULamtLSUUZh0xI 
5 Podle legendy byli Jan Di a Huang Di čínští císaři, kteří byli nedávno zvěčněni vyrytím jejich podoby do hory 

na Žluté řece. Tento monument je 106 metrů vysoký. 

 



KAPITOLA 39 

ZÁHADNÝ VLIV ELEKTŘINY NA ZDRAVÍ ČLOVĚKA 

7. února 2023 

Dr. Thomas Cowan dokazuje1, že viry jsou vyměšovány našimi vlastními buňkami, které jsou 

zasaženy jedem, nebo jinou škodlivou látkou a pomocí virů, nebo bakterií se zkoušejí očistit. Při 

tak zvané Hongkongské chřipce, v r. 1968, která tehdy zuřila, lékaři v Bostonu vzali nosní hlen 

nemocných chřipkou a injekčně ho dali zdravým lidem – ani jeden z nich se nenakazil. Zkoušeli 

to znova a znova a se stejným výsledkem: ani jeden člověk neonemocněl. 

Pak zkoušeli to stejné se zvířaty. Dali nemocným koňům přes hlavu sáčky a sbírali vyměšované 

látky. Sáčky pak dali přes hlavu zdravým koňům a ani jeden neonemocněl. 

To potvrzuje, že viry, vyměšované nemocnými osobami nejsou infekční. Infekční jsou pouze 

viry, vypěstované laboratorně, pro potřeby očkování. Tím pádem rozšiřování nemocí způsobuje 

hlavně očkování, které proti nim bylo vyvinuto. To totiž obsahuje živé části patřičné nemoci a ty, 

naočkovány do těla, tuto nemoc způsobí. 

Je ale pravda, že chřipce podlehnou často i lidé neočkovaní. Samozřejmě, protože chřipka je 

způsob, jakým naše tělo zkouší odstranit z organizmu škodlivé a jedovaté látky s pomocí 

vlastních virů, které pak vyjdou ven jak dýchacími cestami, tak kašlem, nebo rýmou, potem, 

výkaly a vším ostatním vyměšováním.  

Elektřina, historicky 

Ovšem ještě jsou jiné vlivy2 na člověka, které jsou schopny vyvolat chřipku a mnohé jiné 

nemoci. Již v r. 1762 napsal francouzský botanik Thomas-Francois Dalibard Američanovi 

Benjaminu Franklinovi: „Docela jsem vzdal pokusy s elektřinou. Předně, různé elektrické šoky 

tak těžce napadly můj nervový systém, že jsem skončil se třesem rukou a dnes mohu jen stěží 

zdvihnout sklenici s vodou k ústům.“ 

Autor Benjamin Wilson přiznává v knize z r. 1752, že „Po opakování elektrických šoků … 

jsem byl natolik oslaben, že i malé množství elektřiny ve zkumavce mně způsobuje 

neuvěřitelné bolesti. I otírání skla rukou mi dokáže způsobit neuvěřitelnou bolest hlavy.“ 

Americký státník a badatel Benjamin Franklin sám si svými pokusy s elektřinou navodil 

chronickou neurologickou nemoc, která ho periodicky pronásledovala zbytek života. Také dostal 

dnu, bolesti hlavy, hučení v uších, závratě a zrakové potíže. 

Lidé, cestující často vlakem a také železniční personál si již kolem r. 1860 stěžovali na únavu, 

bolesti hlavy, nespavost, bolesti na prsou, prudký tlukot srdce, nevrlost, mrtvění končetin, 

krvácení z nosu, nebo z úst, ztrátu sluchu, příznaky chřipky, nebo nachlazení. Někteří naprosto 

neúměrně ztloustli a jiní skončili paralyzovaní. Tato nemoc byla pojmenována neurastenie. 

Teprve o mnoho let později se přišlo na to, že s rozvojem telegrafu byla každá železniční dráha 

lemována z obou stran telegrafními dráty, které všecky tyto potíže způsobovaly. 

Neurastenie byla tehdy v průmyslově vyvinutých zemích skoro epidemická. Ruští lékaři rovněž 

pátrali po příčině této nemoci a kolem r. 1930 přišli s vysvětlením, že je způsobována elektřinou 



a elektromagnetickým zářením. Pojmenovali to ‘nemoc radiových vln‘, asi proto, že v té době 

radio právě začínalo. 

Alexander von Humboldt napsal v r. 1797 na základě svých pozorování, že ‘je zajímavé 

sledovat, jak má elektřina rozdílný vliv na každého člověka‘. 

Je to pravda. Elektřina má různý vliv na různé lidi, což se řídí tím, jak moc kovů v sobě máme a 

rovněž kvalitou buněčné tekutiny. A když do nás začnou injekčně, formou očkování vpravovat 

aluminium, rtuť a nikl, což jsou nejen kovy, ale pro lidský organismus nebezpečné jedy, pak se 

ještě ke všemu stáváme velmi dobrým přijímačem elektromagnetických vln. To samo je skvělý 

návod na zničení celého lidstva. 

Jsme tvorové električtí 

My, lidé a všichni živí tvorové jsme tvorové električtí a jsme součástí celosvětového elektrického 

pole. Každý z nás si vyrábí svoji vlastní elektřinu, která nás vertikálně polarizuje: nohy a ruce 

jsou ve vztahu k páteři a k hlavě záporný pól, zatím co horní část těla je kladný pól. Se záporně 

polarizovanými nohami se pak pohybujeme po záporně polarizované zemi. 

Rudolf Steiner, rakouský filosof, architekt, reformátor, esoterik a jasnovidec řekl 

již v r. 1917: „V dobách, kdy neexistovala elektrická síť, kdy vzduch nebyl plný 

vlivů elektřiny, bylo snadnější být člověkem. Proto být člověkem dnes vyžaduje 

daleko mocnější spirituální schopnosti, než jaké byly potřeba před sto lety.“ 

Když začal v r. 1890 v Londýně jezdit první elektrický vlak, bylo zjištěno, že to ovlivnilo citlivé 

přístroje ve Greenwichské observatoři, která byla o několik kilometrů dále. Tehdy ještě nebylo 

známo, že elektrický proud vyzařuje i do vesmíru a že mění zemskou magnetosféru. Až teprve 

na začátku 1970. let si atmosféričtí fyzikové povšimli, že zemské magnetické pole je tímto 

značně narušeno. 

Magnetosféra je ohrožena 

Nejen všecky elektrické rozvody světa, spolu s elektrickými vlaky a se vší ostatní elektřinou 

přispívají k tomuto ničení. Je zde ještě jeden, velmi silný zdroj a to je HAARP, na Aljašce a i na 

několika jiných místech ve světě. 

Pokusy s tímto zařízením ukázaly, že signály, vysílané do magnetosféry byly tisícinásobně 

zesíleny a takové se vrátily zpět na zem. Pouhá půlka Wattu vysílací energie byla potřebná 

k tomu, aby byl signál, odrážený od magnetosféry, přijat na opačném zemském pólu. 

Další překvapení bylo, že signál se vrátil z magnetosféry a měl jinou frekvenci, než když byl 

vyslán. Vrácená frekvence byla vždy ve formě násobků 60 Hz. Takže se má za to, že na cestě 

zpět na zem, tento signál do sebe přibral přídavné informace ze zemské elektrické sítě. 

To by ovšem znamenalo, že celá zemská elektrická síť vyzařuje neustále do magnetosféry, kde je 

signál neúměrně zesílen a takto se vrací zpátky k nám na zem. Jestliže vyšel ze severní 

polokoule, pak po odražení v magnetosféře dopadá na polokouli jižní a odtud se vrací zpět to 



magnetosféry a dopadá na polokouli severní – a tak stále dokola. Problém je v tom, že s každým 

návratem je o hodně mocnější a tím pádem i škodlivější. 

To ještě ke všemu oslabuje přirozený puls elektromagnetického pole naší Země, který opravdu je 

měřitelně silnější o sobotách a nedělích, kdy ho průmyslová aktivita nepotlačuje. 

Nejen naše země je elektřinou záporně ovlivněna, ale i my, lidé, zvířata a rostliny 

Jestli si někdo myslí, že tento vliv je zanedbatelný, tak je na velkém omylu. Stačí podívat se na 

obyvatele domů, které stojí v blízkosti transformátorů, nebo nad nimiž vedou elektrické dráty, 

jak neprosperují a často mají leukemii a jiné těžké nemoci. Elektrikáři, zacházející s vysokou 

voltáží většinou nežijí déle než 55 let. Elektřina jim způsobí sterilitu a zničí reproduktivní buňky 

v játrech. Všichni strojvedoucí elektrických lokomotiv trpí rovněž těžkými nemocemi, jako jsou 

leukemie, poruchy nervového systému, silné, neopodstatněné bolesti a jiné potíže. 

Když přijde na chřipkovou epidemii, která se vyznačuje vylučováním virů, pomocí kterých se 

náš systém zkouší zbavit jedů, nikdo se neptá odkud se tolik škodlivého materiálu vzalo a jak to, 

že se ho dokázalo tolik nahromadit, a ještě ke všemu u tolika lidí zaráz. Jak to, že chřipka 

způsobuje také bolesti hlavy a očí, bolesti svalů a dokonce dokáže způsobit potrat, vytvořit 

vrozené vady u lidských a jiných zárodků, záněty mozkových blan, záněty srdečního svalu, nebo 

perikarditidu.  

To všecko jsou totiž nemoci spojené s vlivem elektrického proudu! 

Takže chřipka je ve své podstatě elektrická nemoc, odezva na elektrické vlivy z atmosféry a 

odjinud a tím pádem není nakažlivá.  

Případy chřipkových epidemií souvisí se zaváděním elektřiny 

Vliv elektřiny začal někdy v r. 1889, spolu se zavedením střídavého proudu a od té doby se také 

datuje potlačování přirozené magnetické činnosti naší Země. Instalaci prvních elektrických sítí 

následovala chřipková epidemie ze stejného roku. Říkalo se jí Asijská chřipka, nebo taky Ruská 

chřipka. Zemřel na ni celosvětově 1 milion lidí, z celkové populace asi 1,5 miliardy.  

V r. 1918 začalo radio a stovky radiostanic (nízko-frekvenční, nebo velmi-nízko-frekvenční) 

byly budovány po celém světě. Ve stejném roce se dostavila tak zvaná Španělská chřipka, která 

byla mohutně podpořena tehdy vyvinutým očkováním. 500 milionů lidí jí podlehlo, což byla 

jedna třetina celosvětové populace a asi 50 milionů lidí na ni zemřelo. 

V r. 1957 začaly být používány po celém světě radary. Opět, stovky radarových instalací byly 

budovány a radary začaly chrlit miliony wattů mikrovlnné energie na naši zemi a na nás. Radary 

nám přinesly Asijskou chřipku, na kterou zemřelo 1,5 až 2 miliony lidí. 

V r. 1968 přišly první satelity. Bylo jich značné množství, protože jejich výkonnost nebyla valná. 

Ale protože se ocítaly přímo v magnetosféře, jejich celkový vliv byl tím značně zesílen. S nimi 

přišla Hong Kongská chřipka, která zkosila 1 milion lidí. 

Se zaváděním dalších, stále silnějších elektrických sítí, plus s pozdější bezdrátovou technologií 

nejsou záznamy snadno vyhledatelné. Předně, jednotlivé technologie byly zaváděny místně, 



jedna země po druhé, namísto dřívějšího globálního přístupu. To samozřejmě zkresluje veškeré 

informace, protože najít jestli měli v Pakistánu v r. 2002 chřipkovou epidemii, když tam zrovna 

zavedli 4G technologii, není tak snadné. 

Jako další, internetové stránky nedodávají úplné informace, ať už schválně, nebo omylem. Proto 

není snadné získat podrobnější přehled o užívání bezdrátové technologie ve světě. Bezdrátové 

mikrovlnné spojení prošlo zhruba tímto vývojem: 

• 1G, neboli první generace byla první bezdrátová buněčná technologie pro komunikaci 

mobilních telefonů. Byla to analogická síť a byla zavedena někdy v 1980. letech. 

• 2G používala pásmo 200 kHz (kilo Hz). Od 1G se lišila pouze tím, že byla digitální. 

• 3G používala 1,25 MHz (Mega Hz). 

• 4G systém byl původně navržen organizací DARPA, což je americká vojenská centrála, 

sídlící v Pentagonu. Používá 2,5 GHz (Giga Hz). 

• 5G používá 60 GHz (Giga Hz). 

Částečný seznam zavádění bezdrátových technologií je přiložen níže: 

• 1979 – 1G, Japonsko; 

• 1981 – 1G, Dánsko, Finsko, Norsko, Švédsko; 

• 1985 – 1G, Anglie, Mexiko, Kanada a jiné země; 

• 2001 – 3G, Evropa, Japonsko, Čína; 

• 2002 – 4G, Severní Amerika, Evropa, Čína, Indie, Pakistán, Jihovýchodní Asie, Afrika; 

• 2005 – 4G, Švédsko, Jižní Korea; 

• 2009 – 4G, Baltické státy; 

• 2009 – 4G, Skandinávie, první komerční síť. 

V r. 1979 byla 1G zavedena v Japonsku a opravdu, epidemie chřipky se tam ten rok dostavila. 

V r. 2009 byla první komerční 4G síť zavedena ve Skandinávii a chřipková pandemie s ní. Ale 

jak již uvedeno, příliš mnoho informací není na dnešním internetu k nalezení. 

5G, neboli 60 GHz mikrovlnná technologie 

Jestliže elektrifikace měla tak velký vliv na lidstvo, zvířata a rostliny, jakýpak asi bude mít vliv 

5G technologie? Jak moc naruší magnetosféru ty desetitisíce satelitů, které už dnes brání 

astronomům vidět skutečnou oblohu? Jak moc to vyšine rovnováhu Země? Už to, že se začaly 

posunovat póly, z nichž severní pól postupuje mílovými kroky, je k zamyšlení. Dříve to bylo asi 

15 km za rok, ale od roku 1990 je to 50 km za rok a pól se pohybuje směrem k Sibiři. 

Je očekáváno, že 5G bude mít v roce 2025 asi 1,7 miliard uživatelů. Jelikož dnes používá 

mobily, počítače, tablety, elektronické varovné systémy, alarmy, monitory a podobné věci 

málem každé dítě, tak můžeme předpokládat, že to je plánovaná populace na rok 2025: ze 7 674 

miliard v roce 2019 na 1,7 miliard v r. 2025. 

První celosvětová chřipková epidemie 



Když se dostavila první celosvětová chřipková epidemie v r. 1889, to byl velký šok pro lékaře, 

protože ti něco takového nikdy neviděli. Stejně tak cukrovka a nervové potíže, to všecko byly 

velmi vzácné choroby. Těch málo, co měli cukrovku byli tehdy hubení až na kosti, oproti 

dnešním tlouštíkům s údajně stejnou nemocí. Srdeční nemoci byly až na 25. místě všech důvodů 

pro úmrtí a před nimi byly nehody utopením. Rakovina byla skoro neznámá. 

I předtím se vyskytovaly chřipky, ale ty byly ojedinělé a naprosto nepředvídatelné. Na příklad, 

v r. 1728 se převalila chřipková vlna přes svět – o 150 let později, než ta předešlá. Pak byla další 

epidemie v r. 1847 v Anglii a v r. 1874 ve Spojených státech. Některé jižní země v Africe 

neměly chřipku nikdy! Nikdo z pamětníků si nevzpomíná, že by se tam kdy taková nemoc 

vyskytla. Případy chřipky byly celosvětově tak ojedinělé, že lidé začali přičítat její výskyt vlivu 

hvězd na naši zemi. (vliv= anglicky influence, od toho influenza). 

V r. 2001, došel kanadský astronom, Ken Tapping spolu se dvěma nejmenovanými lékaři 

k názoru, že posledních 300 let výskyt chřipek souvisel s vrcholky sluneční magnetické činnosti. 

Bylo mnoho jiných, kteří tuto teorii podporovali a někteří jsou toho názoru ještě dnes. 

Jak mohou elektromagnetické vlny způsobit chřipku? 

Je známo3, že elektromagnetické vlny mají vliv na naši buněčnou podstatu, kde dokážou vyvolat 

nesrovnalosti, kterých se buňky zkoušení zbavit tím, že vypouští viry (exosomy), které narušené 

tkáně a jedy odstraňují. 

Na příklad, 5G, 60 GHz pulsující milimetrové vlny jsou schopny umožnit škodlivým látkám, aby 

se dostaly snadněji do těla, čímž vyvolají patřičnou reakci, což je opět chřipka. 5G má dále silný 

vliv na nervový systém a imunitu všech živých tvorů. Již záření ze 4G (2,5 GHz) mobilních 

antén prokazatelně způsobuje rakovinu, leukemii a jiné těžké nemoci, včetně neplodnosti a 

genetických změn. Vojenské námořní sonary prokazatelně zabíjí život v moři. 

5G milimetrové vlny způsobují přesně tu nemoc, za kterou je vydávána korona. Zasažený 

člověk se dusí, kašle, aniž by co vykašlával, což je považováno za příznaky koronavirové 

chřipky. Zápal plic to není, protože ten je vždy doprovázen vodou na plicích a tím pádem má 

člověk co vykašlávat. Tato radiace rovněž vyvolá onu bílkovinovou / nukleicko-kyselinovou 

odezvu v lidském těle, která způsobí narušení tkáně, což je přesně to, co nespolehlivé PCR 

koronavirové testy hledají. 

Tím pádem mají naši tajní manipulátoři skvělou možnost vinit koronu za všecko, jen aby se 

nepřišlo na to, že neustále přibývá 5G instalací a že to je, co tyto nepřenosné a neinfekční 

zdravotní potíže způsobuje. Je jim jedno, jestli věříme na bacily, bakterie, viry, či hvězdné, nebo 

sluneční vlivy, hlavně když neodkryjeme skutečnou příčinu, což je elektromagnetická zbraň, 

namířená proti nám. 

Zastánci eugeniky (potraty, genocida), technokrati a transhumanisté vždycky využívali očkování 

a mikrovlny na odstranění nepohodlných osob. Aféry s ozařováním určitých vybraných jedinců, 

na příklad na cizích ambasádách byly již mnohé a vždycky dopadly ke škodě těch ozářených. 



Co se týče zavádění 5G, Wuhan v Číně bylo to první, zkušební místo, kde chtěli mít do r. 2020 

celé 11-milionové město pokryto sítí 5G. Skutečně to docílili a proto začali ve Wuhanu lidé 

padat na zem jako hrušky, třást se jako osiky a přitom se dusit. Světu se řeklo: je to chřipka! 

A i dnes u nás, zatím co jsme seděli doma jako trestanci za mřížemi, všude kolem byly 

instalovány 5G antény a když jsme pak vyšli ven, najednou je ‘chřipky‘ všude kolem jako naseto 

a víc a víc jí přibývá. Ovšem to není chřipka, to je zasažení 5G milimetrovými pulsujícími 

vlnami. Věřím, že zatím toto zařízení jede pouze mírně, ale kdyby je někdo zesílil, tak jsme pryč, 

všichni zaráz a během pouhých pár minut. 

Přehled 5G instalací v České republice najdete zde4. 

Jak dokážou 5G milimetrové vlny něco takového způsobit 

Mnozí pochybují, že je to možné. Někteří dokonce bojují za teorii infekčního koronaviru a 

odmítají uznat jiný názor. To proto, že neznají mechanismus, jakým je ublížení na těle živým 

tvorům docilováno. 

Kyslíková molekula má dva atomy kyslíku a tyto sdílejí nějaké elektrony. 60 GHz vlny způsobí, 

že se elektrony roztočí a tím se kyslík stane pro nás nedostupný a krevní hemoglobin ho nemůže 

převzít. To vytvoří těžké dýchací potíže, lidé se pak dusí a často dojde i ke zranění na plicích. 

Nedostatek kyslíku způsobuje dále šok, poruchy srdečního rytmu, akutní poškození srdce a 

ledvin, suchý kašel, záchvaty, horečky, průjmy a zvracení, bolesti svalů a dokonce i vznik 

nebezpečné plísně (rakovina). 

Otrávené buňky se brání tím, že vylučují viry, které zkouší napáchanou škodu odstranit. Když 

jsou tyto viry naměřeny na nevhodně zvoleném PCR testu, pak máme ‘koronu‘, i když se jedná o 

naše vlastní viry. 

60 GHz komunikační systém5 musí překonat vliv 

absorpce kyslíku a proto může používat pouze velmi 

dobře zaměřený, úzký paprsek a na krátké vzdálenosti. 

To dělá tento systém daleko odolnější proti zneužití, 

ale zároveň ho to dělá o to víc škodlivější pro 

uživatele. Z 5G energie se tím pádem stává zbraň. Jako 

paprsek je využívána na ovládání davů – stačí 1,5 

vteřiny a člověk pocítí neuvěřitelné horko a musí 

z místa, kde stál, co nejrychleji utéct. 

Tento systém je rovněž citlivý na změny v počasí a 

vydatný déšť dokáže odstranit velké procento 

účinnosti. 

Když přijde na symboliku, co je to korona? 

‘Corona discharge‘, neboli ‘korunové vybití‘ elektrického proudu je způsobeno ionizací, neboli 

energizací vzduchu, nebo plasma, které obklopují vysoko-voltážně nabitý vodič. Představuje to 
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místní záležitost, kde vzduch podlehl vlivu elektřiny a stal se vodivým, což umožnilo, aby náboj 

trvale unikal z vodiče do vzduchu. 

Někdy dojde i k samovolnému vybití přirozenou cestou, obzvláště ve vysoko voltážním systému, 

když není pečlivě hlídána síla elektrického pole. Radiace z takového vybití zničí většinu vysoko 

voltážních elektrikářů do 55 let stáří. 

Takže tady máte původ korony a jejího názvu, je to vybití elektrického proudu na nás, na 

ubohých, nevědomých a neznalých lidských tvorech, kterým je do nekonečna něco nalháváno a 

jsou manipulováni od samého narození. 

Také pivo je v tom zamícháno! 

V Americe je prodáváno pivo, pod značkou ‘Corona‘. Firma, která pivovar vlastní, se jmenuje 

‘Constellation Brands‘ (Souhvězdí značek) a již v r. 2001 se spojila s ‘Human Genome‘ 

projektem (Lidský genom), což je v podstatě další eugenický pokus. Hlavní ředitel firmy 

Constellation Brands, Robert Sands financuje očkovací kliniku, platí očkování pro ty, co na to 

nemají a podporuje výzkum velkých farmaceutických firem. 

Očkování proti koroně 

Že očkování (a převážná většina současných léků) jsou pro nás nežádoucí, to bychom už touto 

dobou měli všichni aspoň tušit, když ne vědět. Očkování bude opět vyrobeno pouze na vyšinutí 

našeho systému z rovnováhy. Bude obsahovat jedovaté látky, hybridní zvířecí bílkoviny a 

desítky dalších, nebezpečných škodlivin. 

Jak říká dříve zmiňovaný6 Dr. Cowan, neexistuje jeden a ten stejný druh nemoci, na který by 

očkování mohla magicky působit. Naopak, očkování totálně poplete náš imunitní systém, takže 

tento pak neví, co je cizí a co je on sám. 

To vyprodukuje nejrůznější poškození, jako na příklad bílkovinové znetvořeniny, napadení tkání, 

zničení DNA, chronické infekce, mitochondriální narušení, problémy s mezibuněčnou 

komunikací, poruchy nervového systému. 

Jenže ne každý něčím takovým utrpí hned a ne každý bude těmito jedy narušen stejně. Zde je 

nutno brát v úvahu stáří člověka, jeho genetickou podstatu a jiné vlivy, které způsobí, že někdo 

je zasažen dříve a jiný později. U některých dojde pouze k chronickým nemocem, jiné to zabije. 

Co všecko může docílit očkování – otázky a odpovědi 

Známý z Irska poslal7 několik dotazů ohledně nového očkování proti koronaviru. Vládní 

odpovědi jsou přiloženy. 

Pokud se nechám očkovat,  

• Mohu přestat nosit roušku? Odpověď vlády: Ne. 

• Mohou být znovu otevřeny restaurace, hospody, bary atd. A všichni budou pracovat 

normálně? Odpověď vlády: Ne. 



• Budu odolný vůči covidu? Vládní odpověď: Možná, ale nevíme přesně, pravděpodobně 

to nezamezí, abyste ho dostal. 

• Pokud budeme očkovat všechny děti, otevřou se školy normálně? Odpověď vlády: Ne. 

• Pokud jsem očkován, mohu přestat se společenským distancováním? Odpověď vlády: 

Ne. 

• Pokud jsem očkován, mohu si přestat desinfikovat ruce? Odpověď vlády: Ne. 

• Přinejmenším už nebudu nakažlivý vůči ostatním? Vládní odpověď: Ne, stále můžete 

nemoc předat, je to možné – nikdo neví. 

• Pokud se nechám očkovat a můj dědeček taky, můžeme se navzájem obejmout? 

Odpověď: Ne. 

• Budou kina, divadla a stadiony znovu otevřeny díky vakcínám? Odpověď vlády: Ne. 

• Budou se očkovaní moci shromažďovat? Odpověď vlády: Ne. 

• Jaký je skutečný přínos očkování? Vládní odpověď: Virus vás nezabije. 

• Jste si jisti, že mě to nezabije? Odpověď vlády: Ne. 

• Když mě statisticky virus nezabije ... Proč bych se nechal očkovat? Odpověď vlády: na 

ochranu ostatních. 

• Takže pokud se nechám očkovat, ostatní si mohou být 100% jistí, že je nebudu infikovat? 

Odpověď vlády: Ne. 

Stručně řečeno, vakcína proti Covidu-19: 

• Nevytváří imunitu 

• Neodstraní virus 

• Nezabrání smrti 

• Nezaručuje, že nemoc nedostanete 

• Neochrání vás před onemocněním 

• Nezabrání vám nakazit druhé 

• Nevylučuje potřebu cestovních zákazů 

• Nevylučuje potřebu uzavírání firem 

• Nevylučuje potřebu karantény 

• Nevylučuje potřebu nosit roušky 

Vzpomínáte si, že nám původně slibovali, že jedinou cestou zpět k ‘normálu‘ je vakcína proti 

koronaviru? Pak nám zjevně lhali. Řada prominentních osob navíc v poslední době trvá na tom, 

že nebude návratu k normálu. Otevřeně říkají, že to, co máme teď, je ‘nový normál‘. 

1 https://www.bitchute.com/video/4iFI8whxumKJ/ 
2 Kde neuvedeno: ‘The Invisible Rainbow: A History of Electricity and Life‘, napsal Arthur Firstenberg, nakladatel 

Chelsea Green Publishing, Vermont & UK, 2017, 2020 
3 https://www.bitchute.com/video/9z0E4ZxaQbbr/ 
4 https://rlan.ctu.cz/en 
5 https://www.rfglobalnet.com/doc/fixed-wireless-communications-at-60ghz-unique-0001 
6 https://www.bitchute.com/video/4iFI8whxumKJ/ 
7 https://www.lifesitenews.com/blogs/14-obvious-crucial-questions-about-the-wuhan-virus-vaccines 
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BYLA SNAD PANDEMIE NĚKÝM NAPLÁNOVÁNA? 

11. února 2021 

Skutečnost, že COVID-19 byl plánován, je zřejmá. Konec konců tisíce, ne-li desetitisíce 

lékařů, biochemiků a dalších znalců a vzdělaných lidí protestují proti omezením a tvrdí, že 

neexistuje pandemie. Mnoho z nich se zoufale snaží použít dlouhodobě osvědčené a účinné 

terapie, ale politický establishment říká: „ne, ne, musí to být vakcína! Pouze vakcína může 

něco docílit!“ 

Před vakcínou varují1 další tisíce vědců a zdravotních odborníků. Vědí, že očkování je 

nebezpečné, vědí, že je zhoubné pro naše zdraví, že poškozuje naše těla, že je to nástroj 

genocidy. Bohužel, nikdo je neslyší, protože jejich hlasy jsou utopeny nikdy nekončící 

cenzurou médií, sociálních stránek, YouTube, mainstreamových novin a dokonce i 

specializovaných a dříve prestižních vědeckých časopisů. 

Všichni tito samozvaní cenzoři fungují jako jeden výhružný policista, připravený zabít 

každého za jedno slovo opozice proti oficiálně diktovanému názoru. 

Všechny informace, které dnes dostáváme, jsou falešné. Počty nemocných a zemřelých jsou 

manipulovány a nepředstavují skutečnou situaci. Metoda testování je dokonalým nástrojem k 

tomu, aby byl každý falešně pozitivní, a takové primitivní lži a zjevné nesrovnalosti jsou 

hanebně předkládány jako pravda. ‘Oni‘, ať jsou kdokoliv, kdo nám denně vymývají mozky 

tímto způsobem, musí mít o nás velmi špatný názor. 

Již v roce 2017, dávno předtím, než jsme poprvé slyšeli slovo ‘korona‘ nebo ‘Covid‘, byly po 

celém světě prodány miliony nevhodných PCR testovacích souprav. Patent na testování 

COVIDu-19 byl vydán již v roce 2015; Dr. Anthony Fauci zaručil pandemii v roce 2017 a 

uvedl přesný čas jejího příchodu: v posledním roce prezidentství Donalda Trumpa. Jaký to je 

prorok! Bill a Melinda Gates jsou další dva vševědoucí, kteří se šťastně usmívají, když nám 

oznamují, že „ …příští pandemie bude ještě horší a pak nám konečně uvěříte“. 

Dokonce byla uspořádána generální zkouška, nazvaná ‘Event 201‘ a my jsme hleděli na 

seznam podporovatelů a zcela nám uniklo, že jedním z dárců byl George Soros, jehož jméno 

bylo okamžitě odstraněno z příslušné webové stránky, když vyšlo najevo, že finančně 

přispíval na ničení a chaos, který způsobovali BLM a Antifa. 

Bylo 16 filmů, které pandemii předpovídaly a několik knih na stejné téma. Stále jsme to 

nechápali! Olympijské hry roku 2012 měly úvodní představení s námětem pandemie. 

Rockefellerova nadace vydala přesný popis událostí spolu s předem naplánovaným scénářem 

na jejich řešení mnohem dříve, než byly hlášeny první případy. 

Georgia Guidestones (poradní kameny) dosvědčily tento plán roky a roky dříve a člen 

rozvědky Dr. John Coleman varoval v knihách, jejichž stránky jsou dnes zažloutlé časem. 

Nemluvě o známém spikleneckém realistovi Davidu Icke, který nám říkal co se stane hned na 

samém začátku. 

Co dalšího jsme potřebovali, abychom otevřeli oči a začali přemýšlet a uvědomili si, že je to 

pravda, že to přijde a že nás to tvrdě bouchne a my všichni budeme to zranění cítit po zbytek 

našich životů. 



Vakcína a varování 

A pak nám nabídli řešení – vakcínu! Mohli nám zrovna tak dát provaz, abychom se mohli 

oběsit, nebo ostrý nůž, k smrti bodnutím, či nástroj pro rychlý odchod ve formě pistole. 

Výsledky by byly ve všech případech stejné. Pouze u vakcín přichází konec pomalu a je 

bolestivější. 

Redaktorka2 OSN Claire Edwardsová souhlasí: COVID-19 byl dlouho plánoval jak 

v dokumentech, tak v simulačních cvičeních. Organizátoři toho všeho, jako je Rockefellerova 

nadace, Bill Gates, Charles Schwab, Tedros Ghebreyesus a další přisluhovači globalistů tvrdě 

pracovali na zavedení všech svých předem naplánovaných scénářů strachu, zjevných a 

skrytých hrozeb a taktiky ovládání mysli. 

Bohužel, většina z nás se neobtěžovala brát je vážně a proto jsme padli přímo do pasti, 

připravené těmito klauny. 

Ten neuvěřitelný fakt, že škodlivá verze Covid chřipky je tolik podobná škodám, 

způsobeným mikrovlnnou technologií 5G, byl udupán v uměle navoděném chaosu a nikdo se 

nepokoušel o jeho záchranu. Jeho zamlčení se vší pilností urychlila média, která – coby 

největší lháři – zcela popírala vliv této neprověřené technologie. 

Nezklamaly nás pouze zdroje jako jsou YouTube a sociální média. Díky důkladné cenzuře 

všech těchto informací byla jejich zpráva zřejmá: ano, 5G technologie je extrémně 

nebezpečná a je škodlivá pro všechno živé, včetně rostlin. Buďte varováni, lidé! Jste 

nesmírně ohrožení a my nechceme, abyste to věděli! 

Ale opět, ne všichni to pochopili. 

Nikdo tomu nerozumí 

Lékaři nemají s něčím takovým žádné zkušenosti a proto nemohli rozpoznat vliv mikrovlnné 

technologie na lidské tělo a často špatně diagnozovali pacienty. Ale jak by s něčím takovým 

mohli zkušenosti mít, když málokterý z nich je současně elektrický inženýr. 

A přitom 5G je vojenská technologie; je to zbraň s mnoha různými možnostmi použití. Může 

být využita pro rozpoznávání obličejů, pro nepřetržitý dohled 24/7, lze ji použít k vylidnění 

určitých oblastí. Spolu s nanočásticemi, které nám byly již dříve dodány skrze chemtrails a 

kterých máme všichni v těle hojně, může 5G aktivovat ty, které jsou vhodné pro současné 

potřeby, ať už jde o mučení vybraných jedinců, nebo o jejich zničení. Spolu s očkováním, 

které je záměrně vybaveno doplňující technologií, lze snadno dosáhnout úplné kontroly nad 

světovou populací. 

Protizákonná preventivní opatření proti viru menší chřipky, jehož brutalita byla zveličena 

médii do absurdních rozměrů, již odstranila naše základní práva. Nemáme žádné další 

občanské svobody, na které jsme byli dříve zvyklí. Malé podnikání je zničeno a možná se 

nikdy nezotaví. Koneckonců, kdo by chtěl začít podnikat v zemi, kde může vláda kdykoli 

nařídit jeho uzavření. Důvěra ve vládu je pryč; a to oprávněně. 

Dnes, policie, armáda a dokonce i žoldáci pečlivě dohlížejí na zničení ekonomiky, zničení 

národního státu, věznění obyvatelstva, brutalizaci starších lidí pomocí nuceného očkování, 

nucené odebrání dětí z ‘infikovaných‘ rodin a mnoho dalších nezákonností. Před sto lety by 

byli všichni napadeni rozzuřeným obyvatelstvem, vybaveným zemědělským nářadím a 



domácími zbraněmi, které by k akci poháněl nekompromisní pocit nespravedlnosti Ale 

dnešní člověk, uchlácholen každodenní dávkou televizních hypnotik, raději důvěřuje vládě 

(protože je to snazší a bezpečnější než se proti ní postavit) a poslušně sedí doma a čeká, že 

někdo jiný něco udělá, nebo že vláda přijde k rozumu.  

Nezadržujte při tom čekání dech! Mohli byste se udusit. 

Existuje vůbec nějaká pandemie? 

Karanténa byla založena na špatných informacích. Na příklad v Irsku, tam bylo 98 úmrtí na 

chřipku v zemi s 5 miliony obyvatel, kde ročně zemře přibližně 30 000 na jiné nemoci – byla 

to opravdu pandemie? Nebo jsme se všichni zbláznili a zhloupli? 

Míra úmrtí v domovech pro starší občany je 0,1%, což znamená v překladu jedna osoba z 

tisíce. Je to pandemie? 

Dětem bylo nalháno, že mohou dokázat svou lásku prarodičům tím, že je nenavštěvují! A 

chudáci staří lidé zůstali sami, aby trpěli nátlakem vyřazení ze společnosti, aby byli vězněni 

jako zločinci a neměli nikoho, s kým by mohli promluvit, nikoho, kdo by jim mohl pomoci. 

Je to normální? 

Někteří odborníci tvrdí, že při nakupování virus ‘nechytíte‘, ale chytíte ho od členů rodiny 

nebo od návštěvníků. Jak nerozumní mohou být, že podporují agendu globalistů! Virus není 

možno ‘chytit‘. My všichni už ho máme, všichni máme své vlastní viry, které nejsou ničím 

jiným než malými pomocníky, kteří nám pomáhají udržovat se zdraví. 

Ubohé a tolik démonizované viry! Současný stav lékařské profese není povzbudivý, protože 

tito lidé skutečně věří na nesmyslnou Pasteurovu teorii, která mylně tvrdí, že virus je 

nástrojem infekce. A přitom jsou viry produktem našeho vlastního obranného systému, jsou 

částicemi našeho organismu a jsou vylučovány, když se do nás dostane cizí škodlivá látka. 

V tom případě imunní systém zařídí v buňkách tvorbu virů, které cizí látku zadrží a spolu s ní 

vyjdou ven. 

Odcházejí různými způsoby. Odcházejí vydechováním, potem, skrze výkaly. A tak nás 

donutili nasadit si roušky, které jsou prý na ochranu druhých. Ve skutečnosti ale zadržují naše 

vlastní viry, které se marně snaží dostat ven nám škodlivé látky. Pak tyto viry a v nich 

obsažené jedy znovu vdechneme zpátky a s nimi i jiný škodlivý materiál, který se mezitím na 

roušce rozmnožil. Dá se očekávat, že tímto způsobem později určitě onemocníme, což je 

skutečný záměr za povinnými rouškami. 

Navíc je tu také otázka kyslíku, kterého je s rouškami přes obličej nedostatek, a který jistě 

způsobí poškození mozku a degenerativní onemocnění u mnohých, obzvláště u těch 

snaživých a příliš poslušných. V kombinaci s karcinogeny používanými ke konzervaci roušky 

samotné je zajištěna zkáza těch, kteří tyto hadry fanaticky přes obličej nosí. 

Podívejte se na krátké video3, kde člověk předvádí, jak málo účinné jsou roušky coby ochrana 

druhých. 

Zničit nás! 

Pro ty, kteří přemýšlí, je to zjevné: je to genocida. Koneckonců, bylo to předpovězeno 

mnohokrát, znova a znova. Ti, kteří ze zákulisí vládnou našemu světu, nás tu nechtějí. Myslí 



si, že sníme všechno jejich jídlo, vypijeme všechnu jejich vodu a spotřebujeme veškerý jejich 

benzín. Chtějí mít všecko jen pro sebe, chtějí všecko vlastnit. Nechápou, že Země je dost 

veliká, abychom se sem všichni vešli a měli se dobře. Nechápou, že máme k dispozici 

neomezené zdroje a že nikdo nepřijde zkrátka. 

V současné době připravují potravinovou krizi. Nechtějí, abychom jedli maso, nechtějí, 

abychom vlastnili své příbytky, měli svá vlastní auta, starali se o své děti. Chtějí nám děti vzít 

a dát je vládě, nebo pedofilním gangům. Naše domovy chtějí dát nezákonným útočníkům 

z Afriky, chtějí nám zakázat cestovat. 

Chtějí ovládat každý náš pohyb, každou naši myšlenku. Chtějí zastavit technologický pokrok 

s výjimkou některých oblastí, které by přísně kontrolovali. Nebude pro nás žádná elektřina 

nebo teplo, žádný benzin pro naše auta a ani auta. Všichni budeme nahnáni zpět do 

středověku, budeme žít na ulici, nebo v jeskyních, pod mosty a v kanalizačním bludišti. To je 

život, který pro nás chtějí. 

Není na čase něco s tím udělat? 

 

1 https://humansarefree.com/2020/09/proof-covid-19-planned-new-world-order.html 
2 https://gangstalkingmindcontrolcults.com/the-covid-19-is-genocide-of-2020/ 
3 https://rense.com/general96/technique.php 

 



KAPITOLA 41 

JE TO OČKOVÁNÍ, ANEBO JE TO NĚCO JINÉHO? 

15. února 2021 

Dr. Joseph Mercola má za to1, že očkování proti koronaviru není očkování ve skutečném 

smyslu slova. Zde se jedná o experimentální genetickou intervenci, která může předčasně 

zabít velké množství lidí a způsobit značné zdravotní potíže ještě většímu počtu z nich na 

zbytek života. Všichni, kdo mají nějaké přídavné zdravotní problémy obvykle po takovém 

očkování zemřou. 

Do vakcíny jsou přidány lipidy (organické mastné kyseliny, jako jsou oleje, vosky nebo 

steroly, které se rozpouštějí pouze v rozpouštědlech) a polymery (syntetické materiály, jako 

na příklad plasty), aby se zabránilo rychlé degradaci virového mRNA. Tyto látky se přidávají 

ve formě polyethylenglykolu (PEG), který je silný alergen. Asi 70% Američanů již má tuto 

chemikálii alergii, takže s největší pravděpodobností nebude zbytek světa příliš daleko. 

Všechny tyto informace jsou před námi tajeny a jejich autoři jsou diskriminováni. Sám Dr. 

Mercola čelí mnoha hrozbám. 

Molekulární bioložka a badatelka říká … 

Dr. Judy Mikovits, která pracovala na vývoji mnohých nebezpečných biologických látek říká, 

že všechna současná očkování proti koroně by měla být zakázána a ne propagována. Lidé 

mají po nich vážné následky a mnozí umírají. Částice mRNA, v nich obsažené, nejsou 

přírodní, ale syntetické. Při kontaktu se skutečným chřipkovým virem dochází ke konfliktu, 

na který může mnoho z nich zemřít. 

mRNA jsou uloženy v nanočásticích, což jsou výše uvedené lipidy, které je chrání před 

zničením a také před napadením naším vlastním imunitním systémem, který není na volné 

mRNA zvyklý. Tyto nanočástice představují další nebezpečí: pokud se rozloží příliš rychle, 

pak vydají příliš mnoho očkovací látky naráz, což může být smrtelné. 

Po rozkladu, i když postupném, se mRNA vydá na místa, kde se nachází endogenní 

gammaretrovirová obálka, zvaná Syncytin, která je zakódována v lidském genomu. Tato 

místa jsou hlavně v mozku a očkovaní lidé mohou podlehnout roztroušené skleróze, nebo 

meningitidě, či zánětu páteře. To bylo patrné již v předběžných testech na lidech, ale bylo to 

potlačeno s poznámkou, že ‘ti už byli nemocní dříve‘, což nebyla pravda. Testování na 

zvířatech bylo záměrně vynecháno, protože všechna experimentální zvířata po očkování 

uhynula. 

Takže můžeme očekávat doslova výbuch závažných nemocí, jako jsou cévní problémy, různé 

druhy rakoviny, Alzheimerova a Parkinsonova choroba, migrény, bolestivé problémy, jako 

fibromyalgie a revmatoidní artritida, onemocnění ledvin, neurodegenerativní onemocnění, 

psychózy, poruchy spánku, autismus a mnoho dalších. 

Jakékoli změny, které tato očkování lidem způsobí, budou trvat velmi dlouho, často po 

zbytek jejich života. Je také možné, že se změna základního DNA projeví i v dalších 

generacích. 

Zde se naprosto zjevně nejedná o snahu chránit nás před běžnou chřipkou, která má 99,99% 

šanci na vyléčení. Nejde ani o snahu zlepšit náš život, vytvořit lepší svět a uzdravit celé 



národy. Ne, toto je genocida. Chtějí nás vyhladit, pokud možno celých 90% světové populace 

a to je ten pravý záměr za globálním očkováním. 

Šílená banda psychopatů převzala zákeřným způsobem světové vedení a teď diktuje všem 

představitelům států co mají dělat. A oni, jako cvičení tajtrlíci, poslouchají bez reptání. 

Nezapomeňte, že všichni zahájili stejná ‘opatření‘ proti koroně současně a po celém světě! 

Myslí si, že už nás už nepotřebují a chtějí nás nahradit robotikou. 

Existuje také záměr2 upřednostnit očkování černochů a menšinových skupin. Předkládá se 

nám to jako pokus o vyrovnání minulého útlaku, což je zjevná hloupost. Ale jak říká Dr. 

Simone Gold, je dobře známo, že černě a hnědě zbarvení lidé mají přecitlivělost na očkování. 

To znamená, že nejde o jejich upřednostňování, ale o jejich vyhlazení! 

Co dělat když očkování dostaneme a pak toho těžce litujeme 

Často toho mnoho nezbývá. Dr. Mercola je toho názoru, že čistá strava, bez chemikálií a bez 

škodlivých přísad může být pomocná. Cokoliv se vyrobí v továrně, není pro takovou osobu. 

Zdůrazňuje vyvarovat se všech rostlinných olejů, protože všechny jsou škodlivé. Ony tolik 

vychvalované omega-6 tuky, jako je kyselina linoleická, mohou dokonce zničit 

mitochondriální funkci. Je pomocné navodit ketózu a udržovat ji časovanou dietou (tj. být 

napůl hladem). Tělo pak namísto cukrů konzumuje ketózu. 

Také je nutno odstranit kovy a jiné škodlivé látky z těla a tam pomůže vitamin C ve 

zvýšených dávkách. Odstranění glyfosátu (Roundup), kterého máme všichni hojně, protože 

nerozumní zemědělci nyní sklízejí pole s Roundupem, lze docílit použitím glycinu, asi 3 

gramy (půl čajové lžičky) několikrát denně. 

Je také důležité nezanedbat kyselost organismu (pH) a udržovat ho na neutrální výši. Dočasné 

snížení kyselosti lze dosáhnout čtvrtinou čajové lžičky jedlé sody ve vodě. Důležitý je také 

vitamin D, B-komplex a N-acetylcystein neboli NAC. 

Merck to moudře vzdal 

Snad nejlepší cestou v tomto zběsilém hledání vakcín se dal americký farmaceutický gigant 

Merck, jehož vedení prohlásilo, že se vzdávají výroby vakcín a raději se zaměří na výrobu 

antivirových léků. To je velmi rozumný názor, pokud ovšem ty léky nebudou stejně jedovaté 

jako vakcína. 

Merck říká přímo3: „Je efektivnější dostat virus a zotavit se, než být očkován.“ Po rozsáhlém 

výzkumu došli k závěru, že vakcíny skýtají menší ochranu, než když člověk virus dostane a 

sám si proti němu vytvoří protilátky. 

Na Slovensku se rovněž zachovali rozumně 

Slovensko je prvním státem4 v Evropské unii, který povolil starý, známý, dobrý a osvědčený 

lék Ivermectin proti koroně. Povolili ho nejen jako léčbu nemoci, ale také jako její prevenci. 

Doufejme, že ostatní národy přijdou k rozumu a budou následovat jejich příklad. 

Molekulární genetička a profesorka na Universitě v Dublinu říká … 

Dr. Dolores Cahill5 potvrzuje, že tak zvané očkování proti koroně není žádné očkování, ale je 

to způsob genetické manipulace. Říká, že ti, kteří budou mít alergickou reakci v prvním 



týdnu po očkování, by neměli dostat druhou dávku. Ta hlavní a podstatná reakce však přijde 

někdy v březnu, až v dubnu a možná o rok později, kdy přijde očkovaná osoba do styku se 

skutečným chřipkovým virem. Samotné očkování již změnilo její imunitní systém na méně 

účinný a učinilo z ní geneticky odlišného tvora, který takovému útoku nedokáže čelit. 

Při kontaktu se skutečným virem, proti kterému byl člověk očkován, jeho imunitní systém 

nejprve zkontroluje své vlastní buňky v těle a tehdy zjistí, že ta stejná cizí bílkovina je v nich 

obsažena. A pak na ty buňky zaútočí, aby cizí materiál zničil. 

Přitom nechápe, že útočí na své vlastní buňky a ničí své vlastní orgány, které má správně 

chránit. O nějakou dobu později některý orgán selže. Tato osoba pak vydrží jen velmi krátkou 

dobu, než zemře. 

Problém je v tom, že není jisté, zda současná očkování obsahují pouze koronavirové mRNA, 

nebo jsou v nich ještě další mRNA, jiných typů chřipek. Pokud by těchto mRNA bylo více, 

pak by tato osoba podlehla každé chřipce, které by byla vystavena. 

A i kdyby byl ve vakcíně pouze jeden typ mRNA, pak je zde nebezpečí, že když je velká část 

lidí očkována a tím připravena ke zničení, pak může být mezi celosvětovou populaci uvolněn 

skutečný virus a všichni očkovaní mu podlehnou. 

Přiznejme si to: je to plán; je to genocida. 

Jak si vedou první očkovaní po celém světě 

Zpráva ze6 24. ledna 2021 potvrdila, že do 10 dnů od obdržení experimentální vakcíny 

mRNA od výrobce Pfizer, zemřelo na Gibraltaru 53 lidí. Gibraltar je malý, skalnatý ostrov, 

který spadá pod britskou vládu. Žije tam asi 32 000 lidí a za celý rok, až do 9. ledna 2021, 

měli pouze 16 úmrtí na koronavirus. Ale 9. ledna dodala Anglie 6000 vakcín a lidé začali 

okamžitě umírat. 

Tyto problémy samozřejmě nejsou přičítány očkování. 

Ke stejnému datu byly hlášeny i jiné následky očkování, a také další úmrtí, například: 

• 7 mrtvých a 100% infikovaných koronou ve španělském domově důchodců; 

• 24 mrtvých během 3 týdnů v britském domově důchodců; 

• 10 mrtvých, 51 velmi silných vedlejších účinků v německém domově důchodců; 

• 24 mrtvých a 137 nakažených chřipkou v new yorkském domově důchodců; 

• Několik zdravých a mladších lidí, včetně amerického komentátora Larry Kinga a 

basebalové legendy Hank Aarona, zemřeli na následky očkování. 

Ke 29. lednu 2021 bylo americkému CDC celosvětově hlášeno 501 úmrtí a asi 11 250 

ublížení na těle a to všecko následkem vakcíny. Tyto informace je možno shlédnout na 

stránce zde7, i když podezřívavost je na místě, protože tato instituce lže skoro stejně jako 

média. Při předchozí kontrole jejich stránky to bylo 45 417 ublížení, včetně úmrtí a prý 

mohou zobrazit pouze 10 000 případů zaráz. A pak najednou je těch škodlivých vlivů o 

hodně méně. Jak to? 

CDC nicméně dál8 zastává názor, který také řekli novinářům, že nová očkování proti 

koronaviru jsou ‘bezpečná, přesně jak studie naznačují‘. To znamená, že podle jejich 

slovníku je 501 mrtvých za 5 týdnů očkování důkaz toho, že vakcína je ‘bezpečná‘! 



PCR testy mohou obsahovat očkování 

Jak již zmiňováno dříve9, v kapitole č. 4, Johns Hopkins universita zveřejnila v listopadu 

loňského roku studii, která potvrdila, že testovací vatové tyčinky, používané při PCR testu na 

Covid mohou obsahovat miniaturní jednotky, které v sobě drží očkovací látku. Tento druh 

testování je pravděpodobně určen pro ty, kteří by se jinak očkovat nenechali. 

Tyto miniaturní jednotky, zvané ‘theragripper‘ jsou pouhým okem skoro nevidelné a vypadají 

jako drobný prach. Proto mohou být přidány k testovací tyčince a otěrem zanechány v nosní 

dutině. 

Takže – očkovat či neočkovat? 

Když sledujeme zprávy ze zemí, kde se již hojně očkuje, dostáváme smíšené pocity a pak se 

ptáme: očkovat nebo neočkovat? 

Media agitují pro očkování, náš vlastní strach z děsivé korony, z níž se 99,9% všech 

postižených úspěšně vyléčí i bez návštěvy lékaře nám přesto říká: očkovat! Každý kolem nás, 

s očima rozšířenýma strachem, podporuje očkování a i tak v nás něco váhá, jakoby něco 

nesouhlasilo. 

Existuje příliš mnoho důvodů pro váhání. Skutečnost, že nikdo nenabízí léky proti této 

nemoci, proti této chřipce, zvané ‘korona‘, ale jakousi pochybnou a nefunkční prevenci proti 

něčemu, co nemusí vůbec přijít. A každý očkovaný tu chřipku skrze očkování dostane! Když 

pak se nemocní ocitnou v nemocnici, co jim dají? Nic! Nic, protože říkají, že proti tomu nic 

nemají. Nemají nic proti běžné chřipce – samozřejmě! 

Nejlepším prostředkem proti chřipce je čaj s citronem, nějaký acylpyrin a pár dní v posteli. A 

zatím se všichni těšíme na to jedinečné očkování, které nás všechny zachrání, vytrhne nás z 

deprese koronaviru, zaplatí všechny dluhy, postará se o úklid domu, dokonce umyje okna, 

ochrání nás před dravou zvěří a i před tou šíleně nebezpečnou koronou (ze které se 99,9% 

všech nemocných úspěšně vyléčí) a navíc ještě to vyvenčí psa! Zázrak století! 

Současná očkování nejsou očkování 

Přitom všecka současná očkování nejsou žádná očkování a je nesprávné je tak nazývat. Jedná 

se o zásah, který změní naši buněčnou genetiku a způsobí autoimunitní onemocnění, někdy 

AIDS, ne-li smrt, u každého, kdo se na toto pozlátko nechá nachytat. 

Tím, že se coby největší oslové necháme naočkovat látkou, o které vůbec nic nevíme, která 

nebyla nikdy předtím vyrobena, nikdy testována a která je označována za experimentální, kde 

byly veškeré pokusy na zvířatech záměrně vynechány, protože při laboratorních pokusech 

všechna, do posledního z nich, po očkování zahynula, pak nemůžeme nic dobrého očekávat. 

Když tento zločinný zásah, který se mylně a zrádně nazývá ‘očkování‘, využívá cizí mRNA k 

tomu, aby donutil naše vlastní buňky začít produkovat pro nás jedovatou látku, na kterou 

imunitní systém určitě zareaguje útokem, jako na škodlivého nepřítele, co čekáme? 

Očkování má údajně vytvořit imunitu proti nemoci. Místo toho všechna očkování vyvolají 

přesně to onemocnění, proti kterému byla vyvinuta. A k tomu všemu je nám zdůrazňováno, 

že ochranný účinek očkování proti koroně, pokud vůbec existuje, je velmi krátkodobý. Takže 

nás budou očkovat znova a znova a znova a znova … 



Jsme stále přesvědčováni o tom, jak bezpečné je očkování proti koroně. Ale je opravdu 

bezpečné? Jak to může někdo vědět, když teprve nedávno bylo spíchnuto dohromady horkou 

jehlou, takže nikdo nemůže ani tušit dlouhodobé následky. Ještě se nikdy nestalo, že by bylo 

‘očkování‘ tohoto druhu vyrobeno. Nikdo nikdy ještě s tímto úkolem neuspěl a cesty těch, 

kteří to zkoušeli, jsou lemovány mrtvými a zmrzačenými pokusnými králíky, ať už lidmi, či 

zvířaty. 

Takže pokusné, neboli experimentální očkování a přitom bezpečné? Hmm … 

Jaká je záruka té ‘bezpečnosti‘? 

Měli bychom si také uvědomit, že v případě ublížení na zdraví, které by bylo způsobeno 

očkováním, nebo dokonce v případě úmrtí v důsledku tohoto nepřirozeného zásahu, nemáme 

nikde zastání. Farmaceutické firmy byly učiněny zákonem nepostižitelné, neboli netrestatelné 

za škody, které by jejich vakcíny způsobily. A vedoucí představitelé těchto společností se 

očkovat nenechají – a to je dokumentováno. Zjevně nevěří svým vlastním, ‘bezpečným‘ 

produktům. A my jim máme věřit? 

Ta skutečnost, že mnoho vedoucích představitelů a kulturních osobností bylo očkováno 

veřejně, před kamerou, není důkazem ničeho. Pravděpodobně dostali pouze destilovanou 

vodu, anebo stříkačce chyběla jehla. Všechno je možné a kouzelnická představení jsou toho 

důkazem. 

Když byl hlavní americký strašák Dr. Anthony Fauci veřejně očkován, pak předstíral citlivost 

na místo vpichu, a držel se rukou za tuto část. Ale k nemalému rozveselení všech se chytil za 

opačnou ruku, než byla ta, do které dostal vpich. Bylo málo těch, kteří si toho nevšimli, a on 

se tím pouze zesměšnil a dále posílil celkovou nedůvěru k těmto ‘vakcínám‘. 

Bill Gates se rovněž očkovat nenechá a ani jeho rodina ne! A přitom tvrdí, jak nesmírně 

důležité je očkování pro naše přežití, a hned na to propaguje depopulaci planety. Takže – co 

má opravdu v úmyslu? Skoro se zdá, že očkování je pouze pro nás, pro tak zvané ‘zbytečné 

jedlíky‘ jak nás titulují ti tam nahoře, globalisté, kteří nám tajně vládnou. 

Dokonce i v Africe si všimli10, že něco není v pořádku, když zjistili, že na ampulích 

s vakcínou proti covidu bylo napsáno: ‘Není určeno pro Spojené státy, Kanadu a Evropskou 

unii‘. Takže výběrové řízení pro zájemce o ublížení na těle? 

Už ta skutečnost, že všichni, kteří se veřejně vyjádří proti očkování, jsou šikanováni, 

znemožňováni a cenzurováni, že jejich videa a internetové stránky jsou odstraňovány, dává 

důvod k přemýšlení. 

Farmaceutické společnosti mají za sebou dlouhou a barvitou historii ublížení na těle, včetně 

hojných úmrtí, všechny způsobené jejich léky a vakcínami, a přesto, když někdo něco řekne 

proti očkování, tak je okamžitě osočován, jakoby spáchal hrdelní zločin. Všimněte si sami, že 

nikde v mediích neuslyšíte zápornou zmínku v souvislosti s očkováním. To proto, že ta media 

jsou farmaceutickými firmami placena a ten zbytek je přísně cenzurován. A přitom existuje 

doslova záplava případů ublížení na těle očkováním ve formě těžkých, permanentních 

zdravotních potíží, zničené imunity a nesčetných úmrtí. 



Mimochodem, 80% všech lidí již protilátky proti koronaviru má i bez očkování a jiných 

násilností. My všichni, anebo téměř všichni jsme už byli někdy v kontaktu s koronavirem, 

který – konec konců – je s námi už 17 let. 

Nicméně, pokud si stále ještě myslíte, že nejste dostatečně vybaveni proti takovému 

nebezpečnému zásahu jako je korona, z níž se 99,9% všech pacientů vyléčí bez jakýchkoliv 

problémů a bez návštěvy lékaře, pak je zde pouze jedna pomoc: vypněte televizor. Budete 

překvapeni, kolik strachu tím odstraníte a jak velké množství sebedůvěry postupně nabydete. 

 

1 https://articles.mercola.com/sites/articles/archive/2021/01/31/covid-19-vaccine-gene-therapy.aspx 
2 https://www.bitchute.com/video/l61xuUQDJX8L/ 
3 https://anti-empire.com/merck-scraps-covid-vaccines-says-its-more-effective-to-get-the-virus-and-recover/ 
4 https://www.youtube.com/watch?v=vcTHzt4O7OU 
5 https://rense.com/general96/mrna.php 
6 https://healthimpactnews.com/2021/53-dead-in-gibraltar-in-10-days-after-experimental-pfizer-mrna-covid-

injections-started/ 
7 https://wonder.cdc.gov/vaers.html 
8 https://childrenshealthdefense.org/defender/deaths-injuries-following-covid-vaccine-

cdc/?utm_source=salsa&eType=EmailBlastContent&eId=d093802f-20de-48fa-8f8f-f45c77feae49 
9 https://www.afinalwarning.com/493204.html 
10 https://www.thegatewaypundit.com/2021/03/going-viral-africa-zambian-leader-dr-mumba-refuses-covid-

vaccine-discovering-vaccine-bottles-marked-not-use-eu-usa/ 
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Roušky by v nás měly vyvolat mražení na zádech strachem a ne pocit bezpečí. A ještě ke 

všemu vůbec nefungují – nejsou vůbec na nic. Skupina lékařů nedávno varovala, že nejen že 

roušky nejsou účinné, ale poškozují nás mnoha způsoby. Byla provedena řada studií a testů a 

všechny měly stejné výsledky: roušky nedělají nic pro nositele a ani pro lidi kolem něho. 

Jediné, co roušky docílí, že signalizují skutečnost, že jsme všichni manipulováni. Jsme řízeni 

tajně někým ze zákulisí, diktátorským stylem je nám přikazováno co smíme dělat a co ne a to 

bez našeho souhlasu a mnohokrát proti naší vůli. 

Psychologický vliv nošení roušek 

Psychologický vliv1 nošení roušek je obrovský, obzvláště na děti. Dříve byl člověk s maskou 

na obličeji považován za podezřelého, snad i za zločince, ať už to byl bankovní lupič, únosce, 

zloděj, nebo kterýkoliv jiný provinilec. Ale dnes, děti vidí, že i jejich rodiče se schovávají za 

maskou, takže se mohou ptát: „jsou to také zločinci?“ 

Někteří dospívající využili roušek ke svému prospěchu: drzým způsobem vnikli do obchodu, 

vzali si co viděli a odešli bez placení. Jednou se stalo, že policistka jednoho z nich zastavila a 

vyhrožovala mu pistolí. Schován za rouškou, se jí vysmál do obličeje a zeptal se: „Opravdu 

mne zastřelíte?“ a pak se pomalu otočil a odešel. Samozřejmě, policistka nezmáčkla spoušť. 

Velké množství lidí jsou dnes zmanipulováni natolik, že si myslí, že svět není bezpečný, když 

lidé nenosí roušky a jsou ochotni takové ‚provinilce‘ fyzicky napadnout. Ve své neznalosti si 

myslí, že takový člověk je ohrožuje. Tak málo vědí co je skutečný důvod za nuceným 

nošením roušek! Vůbec nechápou, že ve skutečnosti jde o dokonalou kontrolu lidské 

populace, že se jedná o zotročení všech lidí a o nastolení celosvětového diktátorství. 

A když nás přestanou terorizovat s rouškami, tak nejspíš přijdou povinné žluté hvězdy, 

možná i symbolické řetězy kolem zápěstí, anebo štít na prsou s namalovaným terčem. 

Nepostavili jsme se proti těmto nesmyslným příkazům, poctivě jsme nosili hadry přes obličej 

a teď nám hrozí jeden násilný a nesmyslný příkaz za druhým. 

Nejde jen o nedostatek kyslíku … co tak kysličník uhličitý 

Roušky nejen že snižují2 množství kyslíku, který můžeme vdechovat. Stejně tak nás nutí 

znovu vdechovat náš vlastní kysličník uhličitý (CO2), což je pro člověka odpadní produkt. To 

samo může způsobovat pocity závrati a u mnohých i mdloby. Zvláště při řízení auta je nošení 

roušek nesmírně nebezpečné a zavinilo již značné množství nehod a smrtí jak řidičů, tak 

chodců. To vše je před námi přirozeně skrýváno. 

Vdechování příliš velkého množství kysličníku uhličitého může být životu nebezpečné. Jeho 

jedovatost (hypercapnia) způsobuje bolesti hlavy, zvonění v uších, rozostřený zrak, závratě, 

záchvaty a dušení. Normální hladina CO2 v atmosféře je asi 0,04%. Ale při 10% se stává 

nebezpečnou. Když zadržujeme dech, zvyšujeme obsah CO2 v těle a naopak, když dýcháme 

příliš rychle, snižujeme jeho množství. Podívejte se na přiložené video3, kde člověk ukazuje 

úroveň CO2 pod rouškou. 



CO2 také reguluje kyselost krve (pH) – když je příliš mnoho CO2, krev se stává příliš 

kyselou, zatímco s nízkou hladinou CO2 je více zásaditá. Kyselá těla jsou náchylná ke všem 

chorobám jak zde jsou, zatímco neutrální nebo mírně alkalické systémy jsou zdravé. Z tohoto 

důvodu je normální, nerušené dýchání naprosto nezbytné pro naše přežití. Koneckonců je to 

naše právo dýchat bez jakýchkoliv omezení a zábran. 

Pravda, nemůžeme se udusit s látkovou rouškou, protože nikdy nedoléhá správně a vzduch 

může proudit kolem materiálu. Ale taková rouška potom na nic není! Tak proč ji nosit? 

S chirurgickými rouškami je to něco jiného a delší nošení může způsobit změnu v chemickém 

složení krve, což může vést ke změnám v úrovni vědomí. Ovlivňuje to bdělost a schopnost 

rozhodování, které jsou tolik potřebné při řízení auta. 

Další záporný vliv roušek 

Ve spojení4 s nošením roušek existuje celá řada zdravotních problémů. Předně ale způsobují 

onemocnění dásní, které v kombinaci s respiračním onemocněním může mnohokrát zvýšit 

riziko smrti. Onemocnění dásní (periodontitida), nebo zánět ústní dutiny způsobí zánět v 

celém těle. Jako takový, je otevřená pozvánka pro další závažné nemoci. 

Asi polovina dospělých po celém světě trpí periodontitidou, která když není ošetřena, tak se 

může rozšířit i do jiných částí těla a může dokonce způsobit smrt. Bylo zjištěno, že ve spojení 

s respiračním onemocněním jako je korona, kdy byli lidé donuceni zakrývat si ústa rouškami, 

došlo ke zvýšení možnosti úmrtí 8,81krát. Jiné škodlivé faktory, jako je astma, cukrovka, 

onemocnění srdce, vysoký krevní tlak a kouření byly také zohledněny při sestavování těchto 

dat. 

Trvale nošená rouška je hlavní příčinou onemocnění dásní. Ústní bakterie, které se zachytí a 

rozmnoží v materiálu roušky, jsou snadno vdechnuty zpět a způsobují vážné zdravotní 

problémy. 

Také mozek je zasažen 

Renomovaná neuroložka5 Margareta Griesz-Brisson vydala varování o rouškách a omezení 

přísunu kyslíku. Nedostatek kyslíku, zaviněný rouškami způsobuje trvalé neurologické 

poškození, zejména ve vyvíjejících se mozcích dětí. 

Lidský mozek je velmi citlivý na nedostatek kyslíku. Nervové buňky, které je možno nalézt v 

hipokampu, nepřežijí bez kyslíku déle než 3 minuty. Varovné signály jsou bolesti hlavy, 

ospalost, závratě, problémy s koncentrací a zpomalené reakce. Nicméně, s chronickým 

nedostatkem kyslíku tyto příznaky zmizí, protože jsme si na ně zvyklí. 

A i kdybychom měli nyní dovoleno odložit roušky a znovu volně dýchat, mozkové buňky, 

které zemřely během času, kdy jsme roušky nosili, už neoživnou, už je nenahradíme. Jsou 

pryč a nemohou být žádným způsobem obnoveny nebo regenerovány. To znamená, že naše 

mozková kapacita byla právě zmenšena a s časem to může být tak špatné, že se z nás stanou 

dementi. 

Zahalovat do roušek děti je naprostý zločin. Takoví mladí lidé mají velmi aktivní imunitní 

systém a potřebují neustálou interakci s mikrobiomem Země. Jejich mozky jsou také velmi 

aktivní, protože se neustále učí nové věci. Pro ně je kyslík naprosto nezbytný a zbavovat je 

volného dýchání ohrožuje jejich zdraví a jejich budoucí mozkovou funkci. 



Taková škoda nemůže být ničím v budoucnu napravena. Takže je možné očekávat, že v 

příštích deseti letech bude demence na vzestupu a to, že teprve pak bude přiznáno, že jsme ty 

roušky vlastně nosili zbytečně, nebude pro oběti takové hlouposti žádná pomoc. 

Má někdo zájem o rakovinu plic? 

Svědomitým nošením roušek6 si rovněž říkáme o rakovinu plic. Nedávná studie, zveřejněná v 

časopise ‘Cancer Discovery‘ zjistila, že re-inhalování škodlivých mikrobů, které se mohou 

v rouškách snadno rozmnožovat, přispívá značně k rakovině plic. 

Leopold Segal, ředitel výše uvedené studie uvedl ve své zprávě, že ústní mikroby mohou – 

při re-inhalaci – cestovat po průdušnici a bronchi trubicích až do plic, kde způsobí zánětlivou 

reakci v bílkovinách, známých jako cytokin IL-17, což značně přispívá k výskytu rakoviny 

plic. Celé kolonie Villonelly, Prevotelly a Streptokokových mikroorganismů byly nalezeny v 

plicích pacientů s rakovinou, což bylo způsobeno nošením roušek. 

Takže – proč je stále ještě nosíme? 

5. března, zveřejnilo7 americké CDC zprávu, kde konečně přiznali, že roušky neposkytují 

žádnou ochranu proti koronaviru. Tato zpráva byla napsána několika výzkumnými 

pracovníky, lékaři a advokáty, kteří potvrdili, že ať už nosíme roušky nebo ne, když přijde na 

chřipku, tak to nedělá žádný rozdíl. 

S ohledem na to, že pravidelná sezónní chřipka téměř zmizela a vše je dnes ‘korona‘, 

můžeme snadno předpokládat, že rozdíl mezi nošením roušek a nenošením může po 

nestranném průzkumu dokázat, že nošení roušek ve skutečnosti podporuje šíření nemocí. 

Skutečnost, že roušky způsobují více škody než užitku, je nepopíratelná. Dokonce i notorický 

šejdíř Dr. Fauci nyní připouští, že nošení roušek a karantény "... musí být opatrně a pomalu 

odstraněny ..." 

Sezónní chřipka už prakticky neexistuje 

Chřipka není8 nikde k nalezení. V Americe bylo 23 případů pravidelné sezónní chřipky v 

únoru 2021, ve srovnání s 14 657 hlášených případů ve stejné době vloni. Ale mnoho lidí 

zemřelo s koronavirem (450 390) a tato úmrtí jsou všecka hlášena jako úmrtí na 

koronavirus. 

Zde jsou důležité předložky ‘s‘ a ‘na‘. Úmrtí s koronavirem zahrnují úmrtí otravou, vraždy, 

nehody, smrt střelnou zbraní, srdeční mrtvice a všecka další vážná onemocnění. 

CDC také přiznalo, že nějakým způsobem špatně spočítali množství obětí této chřipky a 

přiznávají, že pouze 6% z celkového počtu hlášených úmrtí bylo způsobeno koronou. Ale – 

můžeme tomu věřit? 

Vzhledem k tomu, že nikdo dosud nedokázal izolovat virus korony a PCR testy jsou nejen 

nepřesné, ale vůbec nedokážou zjistit nemoc, jsou to skutečně koronavirová úmrtí? 

Takže bychom se měli ptát klíčovou otázku – existuje vůbec ta strašlivá korona? Není to tak 

náhodou obyčejná chřipka? Níže uvedený graf ukazuje rozdíly mezi chřipkou poměrně 

výstižně. 



 

PCR testy jsou stejně tak na nic 

Existuje podezření9, že Čína používá PCR testy ke shromažďování vzorků DNA nejen od 

Američanů, ale ode všech lidí na světě. Koneckonců – to, co se děje v Americe, se děje v 

mírně pozměněném měřítku i ve zbytku světa, pouze se to nikde nezdůrazňuje. 

Bill Evanina, bývalý šéf ‘Protišpionážní skupiny‘ (Counterespionage Group), varoval, že 

Čína zkouší získat dokonalou kontrolu nad biologickými informacemi celosvětové populace. 

Shromažďují prý tyto informace k tomu účelu, aby mohli světu vládnout a vnutit všem jejich 

komunistickou diktaturu. 

Už to je pro nás nevýhodné, že veškeré ochranné prostředky proti koroně pochází z Číny. 

Velké množství léků se rovněž vyrábí v Číně, spolu s dalšími nezbytnostmi, jak zdravotními, 

tak těmi, které jsou nutné k ochraně státu. Jednoho dne můžeme zjistit, že jsme všichni 

hromadně závislí na drogách, protože Čína nás na ty drogy postupně navykla, ve snaze zničit 

konkurenci a zmocnit se globální vlády. 

Čína kromě mnoha dalších laboratorních a nemocničních zařízení také dodává přístroje a 

zařízení pro PCR testy. Navrhli Americe, že by ve Washingtonu D.C. postavili testovací 

laboratoře a prováděli testování. Je možné, že totéž navrhli i Evropské unii, ale evropské 

zpravodajské služby nejsou natolik sdílné, aby nás informovaly. 

Je pravda, že mnoho výzkumných ústavů, velkých společností a stěžejních podniků je Číňany 

do velké míry infiltrováno ve snaze shromáždit jakékoli údaje, vzorky, technologické 

procesy, programy a všecko ostatní. Čínská průmyslová špionáž bere vše, jen aby se nad nás 

vyšvihla a mohla nás jednoho dne ovládnout. 

V kapitole 38 byl popsán proslov čínského generála, kde tento plán popisoval. 

Není to však jen Čína; existují i další vládychtivé národy, které se snaží dělat totéž, a proto je 

v tomto ohledu maximální opatrnost naprosto nutná. Naše současné Evropské společenství, 

kde nebude nic utajeno, kde nic nezůstane čistě národním majetkem, je spolehlivým návodem 

pro těžké problémy v budoucnosti. 



Údajně podle výše zmíněného bývalého ředitele americké Protišpionážní skupiny existuje 

doslova boj o genetické informace, který je veden různými státy. 

Společnost, která v Číně shromažďuje tyto zdravotní informace, se nazývá ‘Pekingský 

genomický institut‘ a nachází se v Šenženu. Tato společnost velmi úzce spolupracuje s 

vedením Čínské komunistické strany a také s čínskou armádou. 

Testovací tyčinky i do konečníku 

V současné době10 zavádí v Číně testování na koronavirus i do konečníku. Mnoho 

cestujících, kteří tam přiletí letadly, jsou velmi nepříjemně překvapeni, když jsou odvezeni do 

hotelu, kde jsou tímto nepříliš žádoucím způsobem testováni. Nejen to, dálkovým cestující 

jsou vatové tyčinky strkány ještě do nosu, do krku, jsou podrobeni analýze slin a dokonce jim 

berou krev na další testy. 

Číňané to vysvětlují tím, že informace z konečníku jsou mnohem přesnější při zjišťování 

přítomnosti koronaviru. Prý tento virus přežívá nejdéle ve střevech, takže tento postup je 

naprosto nezbytný. Doposud však neexistují žádné důkazy o tom, že by koronavirus mohl být 

přenášen z trávicího traktu. Někteří odborníci dokonce proti takové intervenci protestují a 

říkají, že to jsou zbytečné extrémy. 

Na čínské občany byly tyto testy uvaleny poté, co bylo zjištěno, že 9letý chlapec měl údajně 

koronu! Jeden jediný chlapec! Proto dnes testují i děti. Lidé si všimli, že chlapci po takovém 

testu chodí velmi podivně, viz video11. Vyvstává tedy otázka – testují je jen pomocí tyčinky 

do konečníku nebo provádějí na nich nějakou jinou operací? Někteří mají podezření na 

obřízku. Je ale možné, že by si toho nikdo nevšiml a nikdo by to nehlásil? A proč by vůbec 

takový zásah prováděli a ještě ke všemu bez souhlasu rodičů? 

Musíme si uvědomit, že i shromažďování informací z konečníku může sloužit úplně jiným 

účelům. Všichni máme ve střevech bakterii e-coli (Escherichia coli), která je součástí naší 

střevní flóry. Existuje mnoho druhů této bakterie a většina z nich je neškodná. Ale například 

e-coli ve stravě nebo když vnikne do močových cest, může způsobit vážná onemocnění. 

Odrůdy, nacházející se ve střevech, jsou všeobecně prospěšné. Jeden typ e-coli produkuje 

vitamin K, který potřebujeme pro naše přežití; e-coli také brání tomu, aby nebyl střevní trakt 

převzat jinými, nebezpečnými bakteriemi. 

Jde ale o to, že v každém z nás je e-coli bakterie zcela unikátní a může eventuálně sloužit 

jako další rozlišovací prvek, stejně jako naše DNA. 

A tak se můžeme právem obávat, co znamenalo to přehnané gesto, když pražská primátorka 

Krnáčová předala čínskému prezidentovi symbolické klíče od Prahy a Prezident Zeman s ním 

podepsal dohodu o spolupráci. Co bylo dohodnuto? Na co se to vztahovalo? Kde jsou 

výsledky nebo snad důsledky? 

A co znamenalo to nabubřelé gesto předání klíčů od města? Něco takového není jen tak 

zanedbatelné. Znamená to snad, že jsme se dobrovolně vzdali do čínského područí? 

To bychom pak měli velmi přísné pány! 

 



1 https://www.lifesitenews.com/news/masks-dont-work-are-damaging-health-and-are-being-used-to-control-

population-doctors-panel 
2 https://www.health.com/condition/infectious-diseases/coronavirus/does-wearing-face-mask-increase-co2-

levels 
3 https://www.bitchute.com/video/qYdG7RjCyqGt/ 
4 https://www.naturalnews.com/2021-03-07-mask-mouth-gum-disease-coronavirus-death-risk.html 
5 https://humansarefree.com/2020/10/german-neurologist-warns-against-wearing-facemasks-oxygen-

deprivation-causes-permanent-neurological-damage.html 
6 https://humansarefree.com/2021/02/study-mask-wearing-advanced-stage-lung-cancer.html 
7 https://www.newstarget.com/2021-03-10-cdc-report-mask-wearing-no-protection-covid.html 
8 https://humansarefree.com/2021/02/only-23-americans-tested-positive-for-flu-last-week-compared-to-14657-

cases-reported-last-year-at-same-time.html 
9 https://sputniknews.com/world/202101301081928259-china-genetics-firms-covertly-harvesting-americans-

dna-via-covid-tests-claims-us-intelligence/ 
10 https://www.breitbart.com/national-security/2021/01/29/chinese-media-celebrates-coronavirus-anal-swabs-

awkward-more-accurate/ 
11 https://www.thegatewaypundit.com/2021/02/coming-soon-america-china-covid-anal-swab-testing-makes-

walk-like-penguin-video/ 

 



KAPITOLA 43 

ANI KARANTÉNA NEBYLA K NIČEMU 

23. února 2021 

Kdybyste zkoušeli zjistit, proč byla celosvětová populace donucena uzavřít se do karantény, 

pak ta odpověď je jednoduchá: kvůli přesunutí moci a bohatství. Zatímco Západ a Střední 

části se dobrovolně nechávají ochudit a ženou se k hladu a nemocem, Východ jen rozkvétá. 

Čína produkuje vlevo vpravo, všecko je funkční, jejich průmysl pumpuje plnou parou vpřed, 

zatím co my jsme zavřeli obchody, zastavili výrobu, nechali jsme zemědělství stagnovat, 

zdravotní péče je pouze na očkování a ta jediná zbylá funkční část jsou politikové a média. 

To je důvod, proč se Čína chlubí, že až tato ‘epidemie‘ pod falešným praporem skončí (v 

březnu 2025), oni pak budou vládci světa, protože jejich ekonomie bude na vrcholu a jejich 

stát plný zdravých lidí. 

Jak je možné, že jsme souhlasili s něčím, co je pro nás naprosto škodlivé, co ničí naší 

ekonomickou a průmyslovou základnu a naši naději na přežití? Byl to snad nějaký diktát od 

bůhví koho, anebo snaha nelišit se za žádnou cenu od ostatních? Bylo to politické amatérství 

anebo politická prohnanost? 

Celý svět je před kolapsem. Mnoho obchodů, restaurací, cestovních kanceláří, kulturních 

podniků a jiného podnikání prakticky neexistují a velká většina z nich už ani existovat 

nebude. Když o tom budeme uvažovat, tak všecko, co měli lidé rádi, všecko, co jim působilo 

radost, bavilo je to a dávalo jim to možnost zasmát se, je zakázáno. I lyžování je zakázáno, 

veřejné shromáždění je zakázáno a dokonce i zpívat venku je zakázáno a v kostelích zrovna 

tak. V létě bude určitě zakázáno i koupání, nemluvě o stanování, nebo procházkách. 

V Německu byly dokonce letos zakázány i novoroční rakety. Myslíte že rakety přenášejí 

koronu? 

Karanténa byla špatně zvolená hloupost 

Celosvětová karanténa nemoc nezastavila, ale spíš ji podpořila. Media stále dál hlásí tisíce 

nemocných a stovky umírajících. Měli by přestat testovat a přestat považovat každou 

zlomenou nohu, dopravní nehodu, srdeční záchvat, nebo selhání ledvin za koronu a nebude 

co hlásit! 

Dnes již je známo1, že karanténa nepřispěla jakýmkoliv smysluplným způsobem k záchraně 

lidských životů.  Po pravdě, je dostatečné množství důkazů, že karanténa zabila mnohem více 

lidí, než co zvládl Covid. Tito lidé zemřeli naprosto zbytečně na sebevraždy, nadužívání drog 

nebo alkoholu, kvůli domácím násilnostem a z deprese. 

Dětská sebevražda2 je další mezinárodní epidemie, která nastala těsně po zavedení zákazů 

kvůli Covidu. Takové osmileté dítě vidí rok karantény jako časově něco zcela jiného než 40. 

letý dospělý. Pro dítě je to 1/8 jeho dosavadního života! 

Delormova nemocnice ve Francii dnes zaznamenává 20 dětí za měsíc, které ještě nedosáhly 

15. let a které chtějí zemřít. Jejich motivace k životu z nich byla násilím vytlačena, jejich 

budoucnost byla zrušena. Když nechodí do školy, když se nemohou volně setkávat s jejich 

přáteli, přestanou se věnovat svým koníčkům, ztratí zájem o své okolí, upadnou do deprese a 

pak chtějí zemřít. 



Je to tragedie! A to je svět, který jsme jim připravili. 

Milton Friedman, který dostal Nobelovu cenu v ekonomii, řekl: „Jedna z největších chyb je 

soudit zákony a programy podle toho, co bylo zamýšleno a ne podle jejich následků.“ 

Je to naprostá pravda a měli bychom se podle ní řídit. Ale existuje dnes někdo, kdo posuzuje 

všecky současné zákazy a příkazy za účelem ochrany proti Covidu podle jejich výsledků? 

Těžko bychom hledali někoho takového ve vedení států a už vůbec nikdo by se nenašel 

v mediích. To jen dokazuje, že se jako lidstvo žádnou valnou moudrostí nevyznačujeme. 

Všecko postupuje podle plánu 

Ovšem nesmíme zapomínat, že to všecko bylo plánováno! Ve skutečnosti, pro naše skryté 

manipulátory, jejich útočná strategie karantény, nošení roušek, společenského distancování, 

testování a i očkování, byla velmi úspěšná! Všecko se dělo přesně tak, jak očekávali a 

plánovali. Pouze ta čísla nemocných a umírajících byla nižší, než měla být a také naše 

protesty proti tomu všemu byly očekávány mnohem dříve. Pokud tomu nevěříte, čtěte 

dokumenty Rockefellerovy nadace; tam to všecko je. 

Lékaři a vědci říkají, že jsme to špatně pochopili 

Ten problém je, že většina politiků neví vpravo od vlevo, ale přesto rozhodují o záležitostech 

nad jejich možnosti chápání. Jednou si na něco utvoří názor a očekávají, že všichni ostatní 

budou s jejich pravdou souhlasit a když vy s nimi zrovna nesouhlasíte, pak jste 

protispolečenští a udělají z vás odpadlíky. 

Poradci těchto politiků jsou sluníčkáři, kteří nemohou přemýšlet, protože musí stále kývat 

hlavou na souhlas. Takže když pak někdo přijde s protichůdnou informací, může to být vědec 

nejvyššího kalibru, pak jsou ochotni ho ukřižovat. 

Skupina vědců3 a lékařů na prestižní Stanfordské universitě v Americe zveřejnila studii, která 

byla prozkoumána a odsouhlasena dalšími, nezávislými vědci. V této studii zpochybňovali 

účinnost karantény a jiných ne-farmaceutických zásahů (dále: NFZ) proti Covidu. 

Výsledky studie jsou překvapující. Nejen že nenašli rozdíl mezi místy, kde byla tvrdá 

karanténa a mezi těmi, kde to nebylo tak strašné. Dokonce se zdálo, že tam, kde byla 

karanténa opravdu přísná, bylo větší množství nemocných a umírajících. 

Dr. Sebastian Rushworth píše4: „Karanténa zabila miliony. Nejvíce postiženi byli mladí lidé 

z chudých zemí. Ti zemřeli na podvýživu, způsobenou uzavřením celosvětové ekonomie a na 

léčitelné nemoci, jako jsou tuberkulóza a HIV. Na druhé straně, skoro všichni ti, co zemřeli 

na Covid zemřeli v bohatých zemích a byli staří.“ 

Tento lékař považuje karanténu za rasistickou a elitistickou záležitost, s pochybnými 

kladnými výsledky, ale s naprosto spolehlivým škodlivým vlivem. My všichni bychom se 

měli proti takovým nepodloženým opatřením postavit a protestovat. Neměli bychom 

zapomínat, že zde se jedná o virus, který ještě nebyl nikým izolován, takže se ani neví, jestli 

vůbec existuje a jestli opravdu způsobuje to, co je mu přisuzováno. 

A i tam5, kde lidé nespáchají sebevraždu, anebo se neopijí až k smrti, či nepodlehnou depresi, 

i tam je jim značně ublíženo, protože pořád sedí. Sedí na místě a nepohybují se. Nejdou na 

procházku, nechodí běhat, nemohou skákat, nebo cvičit a tak jen sedí celý den a zvyšují svůj 



obsah tuku spolu s pomalou, ale zákeřnou pohybovou neschopností. Přídavná kila si zvykají 

okupovat jejich těla a obezita klepe na dvířka jejich tukových buněk. Většina sportovní 

činnosti je zakázána, takže ta jediná možnost co jim zbývá je sedět doma a čekat. 

Informace v Německu jsou řádně zkresleny (jako všude jinde) 

Německé soudy6 se postavily proti současným zákazům, příkazům a opatřením a považují je 

za proti-ústavní, protože na základě ‘Ochranného zákona proti infekcím‘ neexistuje 

dostačující právní podklad pro tak daleko sahající omezení. 

Německé Ministerstvo vnitra pak najalo vědce z Institutu Roberta Kocha (dále: IRK) a 

z několika universit, aby přísnou karanténu obhájili. 200 stran dokumentů, které tito vědci 

vyprodukovali, musely být soudně vyžádány a pak bylo zjištěno, že tajně s Ministerstvem 

spolupracovali. Proto propagovali vymyšlenou možnost toho nejhoršího, kdy přes jeden 

milion lidí zemře na Covid-19, jestliže společenský život bude pokračovat tak, jako předtím. 

Na podkladě této lži byly zavedeny ještě přísnější příkazy. 

Také bylo zjištěno7, že Dr. Lothar Wieler, ředitel IRK se dopustili statistického podvodu tím, 

že hlásil nepravdivé množství koronavirových onemocnění a nepravdivá úmrtí na Covid. 

„Za úmrtí na koronu považujeme každý případ, kde byla korona přítomna,“ řekl. Takže když 

lidé zemřou na jakékoliv jiné nemoci, včetně katastrof a nehod a test ukáže, že měli koronu, 

pak zemřeli na koronu. A protože test je nastavitelný, může potvrdit koronu pokaždé. 

Spolehlivost PCR testů byla zpochybněna i berlínským Senátem, který prohlásil, že „PCR 

test není vhodný k tomu, aby rozlišil virus, který je schopen se rozmnožovat, od viru, který 

schopen se rozmnožovat není.“ 

Dr. Wieler byl tím donucen přiznat, že testy jsou používány z jiného důvodu. Řekl, že:  „To 

klíčové je, že PCR testy používáme za účelem identifikace co největšího množství lidí.“ 

Jinými slovy, sbírají DNA za kdovíjakým účelem a určitě ne k našemu prospěchu. 

Jelikož je Dr. Wieler členem několika organizací, podporovaných a financovaných Gatesem a 

jemu podobnými vakcináři, pak zjevně jedná tak, jak mu tito přikazují. A z toho důvodu má 

Německo ještě přísnější karantény, požadavky na nošení roušek a na společenský odstup. 

A jakoby to nebylo dost, týden před Vánocemi, což je doba, kdy obchody mají nejvyšší tržbu 

a mohou takto zaplnit mnohé finanční mezery, je vláda Merkelové donutila zavřít (s 

výjimkou obchodů s potravinami) a držela je zavřené skoro dva měsíce. 

Další velké zlo, způsobené nošením roušek 

Nošení roušek8 je větší ohrožení, než se zdá. To není jen to, že roušky škodí jejich nositelům 

a mohou způsobovat vážná onemocnění. Roušky rovněž ohrožují naše okolí, zemědělství, 

vodní toky a oceány a celou zvířecí říši. 

Různé studie odhadly, že lidé po celém světě používají asi 129 miliard roušek za měsíc. 

Většina roušek je z plastikových mikrovláken, která nejsou biologickým způsobem zničitelná 

a při rozkladu se rozloží na spoustu malých plastikových částic, které pak zamořují naše 

ovzduší a my je vdechujeme. Něco takového je přímý útok proti naší Zemi a snaha o její 

zamoření. A je zajímavé, že všichni zelení zastánci přírody k něčemu takovému mlčí! 



V dnešní době roušky zamořují města, ucpávají odpadové cesty, objevují se ve vodě a škodí 

jak vodním tvorům, tak zvířatům na souši. Je to podobný problém jako s plastikovými 

lahvemi, pouze horší v tom, že roušky nemohou být posbírány a hromadně zničeny. 

Dnes diktované chirurgické roušky jsou složeny ze tří vrstev: venkovní vrstva je neabsorpční 

vláknina (polyester), která má ochraňovat proti tekutinám. Střední vrstva je z netkané 

plastové látky (polypropylen a polystyren) a vnitřní vrstva je z absorpčního materiálu, často 

z bavlny, za účelem absorpce vlhkosti. Bavlna je většinou geneticky změněna a způsobuje 

alergie. 

Roušky také obsahují značné množství polymerů, včetně propylenu, který je jedním 

z nejběžnějších plastových materiálů a v přírodě se nerozkládá. Počasí ve formě slunečního 

záření a teplo způsobují, že tento materiál vypouští velké množství propylenových 

mikrovláken a tento rozklad je mnohem snadnější a rychlejší, než třeba u plastových sáčků. 

Společně s plastovým odpadem, roušky mohou obsahovat a vylučovat celou řadu přídavných, 

škodlivých, chemických a biologických látek, jako jsou bisfenol A, těžké kovy, ftaláty, 

organotin, nonylfenol, polybrominovaný bifenylový éter a triklosan, spolu s nebezpečnými 

mikroorganismy. 

A my poslušně všecky tyto nerozkládající se odpadové částice vdechujeme pokaždé, když si 

nasadíme roušku. 

Skoro se zdá, že cokoliv dnešní politikové rozhodnou, je vždy špatné, nevhodné a škodlivé, 

drahé a celkově hloupé. A pokaždé to způsobí víc zla, než prospěchu. 

Příliš mnoho lidí k tomu mlčí 

Je to problém9, že tolik lidí jaksi podivně souhlasí s karanténou a skutečně ji považují za 

jakousi ochranu proti koroně a je jen málo těch, kteří proti těmto opatřením otevřeně 

protestují. Jak to, že zdraví lidé souhlasí s něčím, co je používáno pro zločince anebo pro 

pacienty s těžkými infekčními chorobami? 

Lidé jsou společenští tvorové. Rádi se scházejí s druhými, společně oslavují, společně se 

radují a společně i truchlí. A teď jim byla podpora druhých vzata skrze karanténu, masky, 

distancování, plastové zábrany a značky na podlaze, spolu se zlostnými pohledy vystrašených 

konformistů. 

Ono je totiž mnohem pohodlnější některé záležitosti ignorovat, než obětovat vlastní čas a 

snahu na jejich odstranění. Když ještě ke všemu si lidé nejsou jistí, jestli se upozorňováním 

na nepříjemné záležitosti neznemožní před druhými, anebo dokonce neoznačí za aktivisty, 

pak raději nechají svoji ostražitost spát a spokojí se s oficiálním výkladem. Přizpůsobí se 

nátlaku i za cenu omezení vlastní svobody. 

Thomas Jefferson, zakladatel americké republiky, kdysi dávno řekl: „Cena svobody je 

neutuchající ostražitost.“ 

Je to pravda, přestali jsme být ostražití, přestali jsme být podezřívaví a manipulátoři a tyrani 

použili naši nečinnost k tomu, aby ještě více roztáhli svá chapadla. Už dávno vypozorovali, 

že tím, že vytvoří nouzovou situaci, mohou snadněji přimět lidi aby se – kousek po kousku – 

vzdali svých práv. A čím závažnější je nouzová situace, tím víc práv jim může být odebráno. 



Bohužel, lidé sami si neuvědomili, že po skončení každé krizové situace, navzdory všem 

mělkým slibům, život se nikdy nevrátí tam, kde byl původně. Cosi z té krize často zůstane a 

její hrozba nikdy neskončí. A nové zákony, nové zákazy, které v momentálním zoufalství 

odsouhlasili, ty zůstanou účinné a pomalu mění jejich život na bludiště otroctví. 

To je ten pravý důvod, proč byla COVID ‚epidemie‘ zavedena v tak velkém měřítku. Je to 

nouzová situace obrovských rozměrů, za účelem odebrání všech našich lidských práv. To 

není zdravotní krize; to je nástroj manipulace a dokonce i sám ďáblův pomocník, Bill Gates 

to přiznal ve videu, kde prohlásil že to všecko bylo ‚uměle způsobeno.‘ 

Rakouský ekonom-filosof F.A. Hayek napsal v r. 1973: „Nouzové situace byly vždy ta 

záminka, aby mohly být odstraněny záruky osobní svobody.“ 

Strach – jsme manipulování strachem 

Mnozí se bojí, že dostanou tu chřipku – jednoduchou chřipku, jako každou jinou, jako každý 

jiný rok. A pak se bojí že na ni zemřou, když je úmrtnost asi 1-2% z nemocných a to ještě 

mezi starými lidmi. Přesto, mnozí raději sáhnou po jakémkoliv očkování, které jim 

manipulátoři nabídnou, jen aby se vyhnuli té strašné chřipce která má nulové následky. 

Někteří běží do kostela a modlí se k Bohu a přesto se dále bojí. Bloudi! Kdyby opravdu věřili 

v Boha, pak by se přece nebáli, protože Bůh by je ochránil. Jenže jejich víra je tak mělká jako 

jsou oni sami a proto jim nepomůže ani v sebemenší krizové situaci. 

Strach je10v současné válce ta nejnebezpečnější zbraň, říká Dr. Jan Hnízdil a přidává, že 

karanténa, roušky, distancování – to všecko podporuje v lidech strach. Za poslední rok jsme 

byli vystaveni brutálnímu strachu. Tisíce nemocných a stovky umírajících byly neustále 

hlášeny všemi mediálními zdroji. Některá města se tak ponížila, že používali sanitku, aby 

jezdila stále dokola skrze ulice a sirénou strašila obyvatelstvo. Moje známá, která žije přímo 

u nemocnice a z obývacího pokoje vidí na vjezd mi potvrdila, že za celou dobu nedovezli 

žádné pacienty. 

To byl záměrný čin na strašní lidí! Propaganda ve velkém! Psy-ops, jako všecko ostatní. 

Kolem nás jsou všude miliony virů, bakterií, mikroorganismů a jiných nebezpečných 

elementů, ale tito nám nemohou uškodit, jestliže je náš imunitní systém v pořádku. Ale 

jestliže někdo podlehne nějakému druhu stresu, třeba strachu, čímž automaticky snižuje 

funkci imunitního systému, pak může takový člověk opravdu onemocnět. 

Věřte vědcům, ti mohou všecko vysvětlit! 

Lidé hromadně uvěřili ‘vědeckému‘ vysvětlení situace spolu se všemi lžemi a přeháněním, 

které nám media předkládala. Kvůli vlastní pohodlnosti si nepovšimli tvrdé cenzury všech 

odlišných názorů a člověk v bílém plášti se stal jejich bohem. Vzhlížejí k lékařům, 

biochemikům, epidemiologům, virologům a jiným odborníkům jakoby to byli spasitelé světa 

a nikdy si neuvědomili, že i jejich znalosti jsou omezené. I tito lidé, kteří sice mívají značné 

znalosti o svém vlastním oboru, někdy nechápou mnoho dalších okolností. 

F.A. Hayek toto kritizuje v souvislosti s ekonomií: „Znalosti, důležité pro plánování 

ekonomie a společnosti jsou roztroušeny mezi jednotlivými lidmi. Takto rozmístěné znalosti 

jsou mnohem objemnější než co může jeden jediný plánující, nebo vláda, pochopit.“ 



A to je, co se stává: lidé s omezenými znalostmi pro nás vytvoří svět zákazů a příkazů, aniž 

by věnovali pozornost jednotlivým částem problému. Politikové chtěli karanténu a ignorovali 

skutečné zdraví lidí a ekonomii. A teď máme národ plný nemocných a zničenou 

ekonomickou podstatu a nikdo neví jak to napravit, nikdo neví co přijde dalšího, nikdo neví 

kam se obrátit. 

Namísto aby dohlíželi nad dodržováním karantény, nošení masek a mytí rukou, měla být celá 

situace studována a mělo být hledáno rozumné řešení. Měli být přizváni skuteční odborníci, 

vynecháni všichni přitakávači a strašitelé a celá záležitost měla být rozebrána podle 

nejlepších vědeckých zásad. Místo toho jsme vzali za pravdu cokoliv nám media předložila a 

protože media jsou placena za rozšiřování propagandy globalistů, to je, co jsme dostali. 

Dneska šílíme, jestli roušky, nebo neroušky, karantény nebo nekarantény a celkový obraz 

nám opět uniká. Ten celkový obraz je plán celé situace a tento se stává rozmazaný, jeho části 

již nejsou spojené dohromady a jsou desorganizované a pak zjišťujeme, že doopravdy 

nevíme, o co jde a nemáme zdání co v tom udělat. 

Politikové nám nemohou pomoci, ti jsou buď příliš prostoduší, anebo příliš prohnaní, nebo 

příliš dobře za zradu národa placení. Media nám rovněž nemohou pomoci, ti pobírají peníze 

za rozšiřování propagandy a nechtějí v žádném případě ohrozit svůj příjem. Lékaři a vědci, 

kteří by pomoct mohli, nemají možnost projevu, pokud nezpívají stejnou jako vláda. 

A pomoc nepřichází 

Zatím technokrati11 a globalisté spřádají dál své sítě intrik a podvodů a připravují se na 

převzetí celého světa. Jak říká David Icke, s každou minutou se blížíme blíž a blíže situaci, 

kdy malá skupinka nevolených lidí nám bude diktovat každou podrobnost našich životů, 24 

hodin, 7 dnů v týdnů, a to napořád. Budou nám přikazovat co můžeme dělat a co ne; budou 

nám říkat co můžeme jíst a jestli vůbec smíme jíst. 

Už i byrokrati v Evropské unii radí, aby si lidé zvykli jíst brouky, žížaly a jiný hmyz. Bill 

Gates pěstuje v laboratoři umělé maso a chce nás s tímto šmejdem krmit. Je možné, že 

nejsme daleko od potravy, vyrobené z trávy a ochucené kobylkami, brouky a jinými 

nepoživatelnostmi. 

Loď v Suezu 

Možná jste slyšeli o tom, že jedna 

z největších nákladních lodí, 

pojmenovaná Ever Given, která byla 

plně naložena kontejnery, se zarazila 

do břehu Suezského kanálu a tam 

blokuje celou mezinárodní dopravu. 

Loď je vzpříčena napříč kanálem a její 

konec je pevně ukotven v písku (viz 

obrázek). Jak mohl soudný kapitán 

dostat loď do takové pozice je 

naprosto nemyslitelné. Jediné možné 

vysvětlení je, že to udělal schválně. 

 
Zdroj: https://www.vice.com/en/article/88az3k/ms-ever-

given-dick-ship-suez-canal-authority-sizzle-reels 



Určitě v tom bude12 záměr, protože trasa lodi předtím, než vplula do Suezského kanálu je 

velice podivná (viz obrázek). Mnozí v té změti vidí nákres mužského pohlavního orgánu. 

Tato blokáda se zdá být další operací pod falešným praporem, organizovaná globalisty, kteří 

nám zkoušejí tímto způsobem říct, že mezinárodní obchod skončil. Něco takového spolehlivě 

zastavilo dodávky potravin, na kterých je Evropa v současné době závislá, protože 

globalistická Evropská unie zakazuje zemědělství všude, kde jen jí to projde. 

Tím došlo také k zastavení dodávek ropy a plynu a ceny všech těchto surovin šly okamžitě 

nahoru. Zhruba 300 dalších nákladních lodí bylo takto blokováno. Tyto lodi vezly nejrůznější 

materiály, potraviny, mražené maso a jiné produkty, které podléhají zkáze. Převážely 

dobytek, papír, pivo, auto součástky, čokoládu, nábytek a mnoho jiných věcí. Když tam 

budou ještě několik dnů stát, pak je možno očekávat, že velká část jejich nákladu podlehne 

zkáze. Takže ceny potravin budou zvýšeny a my všichni se budeme pomalu blížit 

k nedostatku. 

Je zvláštní, že se loď vzpříčila přímo v místě, kde není kanál tak hluboký, jak jinde. Prý ji do 

té pozice zvrátil náhlý závan větru! Opravdu? Taková loď prý uveze až 10 tisíc kontejnerů a 

její váha je úměrná asi 200 tisícům automobilů. A přijde pouhý závan větru a je v písku! 

Něco takového není možné. To všecko je součást plánu. Ten plán je totálně zničit naši 

lidskou společnost a nedovolit, aby se kdy vrátila do původních kolejí. Říká se tomu ‘tvořivé 

ničení‘. Napřed je všecko zničeno a pak je to vybudováno znovu a lepší. 

Jenže – jsou tito lidé schopni vybudovat něco lepšího? 

Kvůli bezdrátové technologii, Roundupu a jiným pesticidám, herbicidám a insekticidám 

nemáme už skoro žádné včely a dokonce ani vosy neprosperují. Kdo nebo co bude opylovat 

pole? My rozhodně nemůžeme – tak jak to dělal I.V. Mičurin – chodit se štětečkem od 

rostliny k rostlině a opylovat! Zasilatelství je těžce postiženo korounou, stejně jako 

zemědělství a mnoho jiných odvětví. A jestli globalisté tuto válku proti nám vyhrají, tak to 

tak zůstane napořád. 

Karanténa a masky měly být pouze dočasné řešení 

Už to, že napřed to všecko mělo trvat dva týdny. Ze dvou týdnů se staly dva měsíce, ne-li 

více a jak se rok vlekl, přišla nová omezení a v podstatě nic z toho už nikdy neskončilo. Prý 

je to proti rozšíření korony – jenže chřipka byla dávno pryč, bylo léto a my jsme stále trpěli 

mezi čtyřmi zdmi našich obydlí. Prý to mělo pomoci proti onemocnění, ale to se nestalo; 

denně se objevuje víc a více případů korony a víc a více úmrtí je hlášeno. 

A i když nic z toho nefungovalo, přesto nebylo žádné z těchto nesmyslných opatření zrušeno! 

Takže to vypadá, že karanténa, roušky a všecko ostatní, tu nemoc zhoršovaly! 

Dnes jsou nemocnice plné pacientů se zápalem plic – to je přímý následek dlouhodobého 

nošení roušek. A málokdo si to plně uvědomuje. 

Aby nám osladili náš úděl, můžeme dnes pracovat z domu a děti sledují virtuální školní 

výuku přes počítače. To zní dobře, ale dobré to není. Předně, když jste v zaměstnání (nebo ve 

škole), váš zaměstnavatel platí všecky nutné výdaje, jako je otop, osvětlení, pitnou vodu, 

záchody a jiné potřebnosti. Když pracujete z domu, táhnete všecko z vlastní kapsy. Váš plat 

může zůstat stejný, pokud ne nižší, zatím co váš zaměstnavatel zaznamená značné úspory. 



Ta možnost, že se doma budete ulejvat je prakticky nulová, jelikož jste na dálku sledováni a 

kvůli tomu, že nemáte styk s druhými lidmi a nemůžete s nimi mnohé věci diskutovat, tak 

vlastně pracujete ještě víc, než kdybyste byli v zaměstnání. 

Nemluvě o tom, že každodenní cestou do zaměstnání a zpátky se člověk udržuje v pohybu a 

pak je i v pořádku. Je hrozné, když najednou stále sedí doma a nemůže nikam. To rozhodně 

škodí psychice i fyzickému stavu a čemukoliv jinému. Nakonec uhne od svých zásad a 

zůstane celý den v pyžamu, nemyje se, nečistí si zuby a celkový úpadek pomalu následuje. 

A pak přišli s očkováním 

Naši manipulátoři by nás chtěli všecky očkovat a udělali by nevím co, aby nás donutili tento 

vpich přijmout. Použijí lež, nebo úplatek, či cokoliv jiného, jen aby mohli naše DNA pokazit 

pomocí jedů, v očkování obsažených a to nejen na život, ale i pro příští generace. 

A stejně jako se vším ostatním, napřed to měla být jedna vakcína, pak byly dvě a dnes Dr. 

Fauci mluví o třetím očkování, zatím co Gates upozorňuje na vakcinaci opakovanou a 

nekonečnou! 

Nedovolte aby vás přelstili a nenechte se očkovat. Očkování nefunguje a ještě navíc zabíjí. 

1 https://www.zerohedge.com/economics/one-greatest-economic-blunders-history 
2 https://tapnewswire.com/2021/03/child-suicide-becoming-an-international-epidemic/ 
3 https://www.zerohedge.com/markets/stanford-peer-reviewed-study-did-not-find-evidence-lockdowns-were-

effective-stopping-covid 
4 https://anti-empire.com/lockdowns-have-killed-millions/ 
5 https://www.rt.com/uk/516288-uk-exercise-covid-lockdown/ 
6 https://www.zerohedge.com/geopolitical/germany-hired-koch-institute-and-other-scientists-justify-strict-

lockdowns-die-welt 
7 https://www.kla.tv/18351 
8 https://childrenshealthdefense.org/defender/3-million-masks-a-minute/ 
9 https://anti-empire.com/why-most-fell-for-the-lockdowns-while-a-few-stood-for-liberty-hint-humility/ 
10 https://www.youtube.com/watch?v=fm4OhS9N4Q8 
11 https://davidicke.com/2021/03/26/the-walls-close-in-stop-fascism-now-or-it-will-be-permanent-david-icke-

dot-connector-videocast/ 
12 https://sputniknews.com/world/202103251082448177-cargo-ship-ever-given-drew-penis-in-red-sea-before-

being-stuck-in-suez-canal-tracking-data-shows/ 
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HROMADNÉ ŠÍLENSTVÍ, ZVANÉ ’GREAT RESET’ 

25. února 2021 

Co je to vlastně1 ‘Great Reset‘, nebo také ‘Čtvrtá průmyslová revoluce‘? Je to obrovská 

celosvětová karanténa, neboli uvěznění (angl. lockdown) všech lidí na světě. Tajní 

manipulátoři, kteří nám z pozadí vládnou, nás postrašili s falešnou pandemií Covidu-19, která 

je založena na neexistujícím viru, který nikdo nikdy neviděl a který neustále hledají v lidech 

pomocí nefunkčních a nevědeckých testů. 

Premiérka Nového Zealandu Jacinda Arden právě uvrhla do karantény celé území 

Aucklandu, což představuje 1 086 km2 a populaci 1 630 092 lidí, na podkladě jednoho 

jediného pozitivního testu na koronu.  

Znáte někoho, kdo kašle, kýchá, teče mu voda z očí a motá se mu hlava? Nejspíš ne! Takže o 

jaké pandemii tady mluvíme? 

Ovšem celé to neuvěřitelné divadlo mělo zcela jiný záměr. Hlavní viditelná záporná postava, 

což je Klaus Schwab spolu se svými pomahači, zkouší zprovoznit supranárodní agendu, která 

má postupně odstranit národní a územní hranice a spojit celý svět v jeden obrovský celek. 

OSN na to už dávno vydalo návody s názvem ‘Agenda 21‘, což později přejmenovali na 

‘2030-Agenda pro udržitelný vývoj‘ (Agenda for Sustainable Development). 

Další část celého dramatu je nahnat nás pomocí strachu do rychlíku k vakcinaci, která nám 

úspěšně změní DNA, vpraví do těla čip k ovládání na dálku a způsobí nám nemoci 

neuvěřitelného rozsahu a intenzity, nemluvě o předčasné smrti. 

Někteří mají za to, že 4. průmyslová revoluce změní nejen to, co děláme, ale i to, kdo jsme. 

Ovlivní to naši osobnost, a všecko co se jí týká: pocit soukromí, pocit vlastnictví, 

spotřebitelské zvyky, čas, který věnujeme práci, či vzdělání, nebo odpočinku a styku se 

známými. Už teď mění stav našeho zdraví a my tomu pod karabáčem Covidu dobrovolně 

pomáháme. 

Ta snaha je, pomocí splynutí různých technologií, včetně škodlivého a jedovatého očkování 

nás postupně přeměnit na automatické bytosti, které nemyslí a ani nejsou myšlení schopny. 

Tito tvorové pouze vykonávají příkazy, které jsou jim předkládány v mediích, nebo ve 

vládních diktátech a jsou jako roboti, bez srdce a bez duše. 

Přírodně pěstovaná potrava má být zakázána a nahrazena geneticky změněnými paskvily, 

které vyvíjí zákeřné Monsanto a jiní, jemu podobní ničitelé. Všecky potravinové doplňky, 

jako jsou vitamíny a minerály, mají být rovněž zakázány. 

Maurice Strong, dřívější náměstek Generálního sekretáře OSN uvažoval, že naše jediná 

naděje spočívá v tom, že průmyslové národy zkrachují a polemizoval, že bychom to asi měli 

uměle navodit. Ale Timothy Wirth, president OSN Nadace oponoval a prohlásil: „Musíme to 

celosvětové oteplování (a co je s ním spojeno) dotáhnout do konce, i kdyby to nebyla 

pravda.“ 

Bill Gates se samozřejmě přidal a řekl: „Svět má dnes 7,7 miliard lidí. To už se blíží devíti 

miliardám. Takže když odvedeme dobrou práci na očkování, zdravotní péči a službách, 

spojených s rozmnožování lidí, pak jsme schopni snížit populaci o asi 10-15%.“ (Je ale víc 



pravděpodobné, že mluvil krypticky a jeho záměr je snížit populaci na 10-15% což znamená 

odstranit všech těch zbývajících 85-90%.) 

Podle Googlu, do r. 2029 má být technologie na takové úrovni, že budou lidé nahrazeni 

roboty. A o dalších 10 let později se nebudou děti rodit tak, jako dnes, ale budou se vyvíjet 

v laboratořích a budou vybírány podle určitých návrhů a programů. 

David Spangler, ředitel ‘Planetární iniciativy OSN‘ napsal knihu, kterou nazval ‘Úvahy o 

Kristu‘ (Reflections on the Christ), kde píše, že: 

„Nikdo nebude moci vstoupit do Nového světového zřízení (NWO), aniž by 

nesložil přísahu Luciferovi. Nikdo se nedostane do Nového věku, aniž by 

nepřijal luciferovo zasvěcení.“ 

Co je to Agenda 21 

Agenda 21 je plán2 na totalitární světový systém. Je to inventura veškerých pozemků, 

minerálů, rostlin, zvířat, potravy, energie, informací, staveb, způsobů výroby, a také všech 

lidí. Tento plán vyžaduje přemístění veškerého lidstva do měst, kde budou snadněji 

ovladatelní. A pak budeme všichni sdruženi pod jednu jedinou nevolenou vládu, která nás 

bude navigovat z jednoho centrálního místa. 

Je to plán OSN, který začátkem r. 1992 schválilo svým podpisem všech 179 členských 

národů, tehdejší Československo také. Každá jednotlivá vláda má svoji vlastní verzi tohoto 

plánu, ale lidem o ničem z toho nic neřekli. Když se začneme ptát o co jde, pak jsme 

promptně označeni za spiklenecké teoretiky a přitom o žádné teorie tady nejde, jsou to 

všecko čistá a holá fakta. 

Tři základní pilíře Agendy 21 jsou: Ekonomie, ekologie a rovnoprávnost (Economy, Ecology, 

Equity). Mnozí si mohou myslet, že si pak budeme všichni rovni, budeme mít ta stejná práva, 

tu stejnou hodnotnou stravu a čistou pitnou vodu. To je ale omyl. 

Rovnoprávnost v tomto směru znamená přivést vyspělejší země na úroveň těch zaostalých, 

aby si pak byli všichni rovni, ale na té nejnižší úrovni. To je důvod, proč jsou hromadně 

ničeni drobní podnikatelé, proč je ničena ekonomie států a lidé jsou okrádáni o úspory. 

To je, co si obrovské, mega-korporace přejí, jeden fašistický stát s nekonečným množstvím 

pracovníků, kteří všichni pracují za minimální mzdu. Jeden stát přes celý svět, bez státních 

hranic, aby mohli pohybovat zboží kam je libo bez zábran ve formě celních a dovozních 

požadavků. To je jejich cíl, to je ta jejich rovnoprávnost. 

Ekonomická a obchodní situace 

Hlavní media3 po celém světě jsou vlastněna 5 velkými korporacemi a veškeré zprávy jim 

dodává jedna tisková agentura, ReutersThomson. Všecky ostatní velké firmy mají tak 

propleteny majetkové vztahy, že je těžké rozlišit kdo je kdo a kdo vlastní koho, protože skoro 

všechny vlastní jedna druhou. Myslíte, že třeba Pepsi Cola a Coca Cola jsou dvě konkurenční 

firmy, ale to není pravda, protože jejich akcie jsou vlastněny těmi stejnými investory. 

Malé firmy jsou vlastněny většími investory a ti jsou vlastněni ještě většími investory. A 

když přijdete až na samý vrchol této pyramidy, tak všechno obchodní, výrobní, výzkumné a 

jiné podnikání na celém světě je vlastněno dvěma firmami a tyto jsou Vanguard a 



BlackRock. Tyto dvě firmy vlastní obrovské množství akcií všech dalších velkých firem, jak 

zde na světě jsou. 

BlackRock je dokonce nazývána čtvrtou pobočkou vlády, protože úzce spolupracuje se všemi 

centrálními bankami. Ovšem i BlackRock je vlastněn akcionáři a ti, kteří mají největší podíl 

ve firmě je právě Vanguard, druhá největší firma na světě. A kdo vlastní Vanguard? To není 

snadné zjistit. Je to soukromá firma a její akcionáři nejsou nikde zveřejněni. Je zjevné, že se 

tímto způsobem hodně velmi bohatých lidí skrývá před zvědavýma očima druhých. 

Jak Vanguard, tak BlackRock jsou vlastněny těmi nejbohatšími rodinami tohoto světa. Jak to, 

že o tom nic nevíme? Protože veškerá hlavní media jsou vlastněna pouhými 5 korporacemi a 

ty jsou – přes celou hromadu dalších investorů – nakonec vlastněny firmami Vanguard a 

BlackRock, stejně jako všecko ostatní. Skrze různé další a možná i jejich vlastní pobočky, 

jako je Nadace Gatesových, nebo Sorosova Open Society Nadace, jsou media uplácena, aby 

zveřejňovala jen to, co se těmto manipulátorům hodí. 

Takže když Lynn Forester de Rothschild chce aby se Spojené státy staly zemí s jedinou 

politickou stranou, stejně jako je Čína a nechce aby voliči měli ID s fotografii a aby volební 

zákony byly zpřísněny, což by mohlo zabránit podvodům, pak svolá konferenci se stovkou 

hlavních ředitelů těchto obrovských korporací a řekne jim, jak se mají zachovat, aby její přání 

splnili. Video4 vysvětluje detailní spojitosti mezi některými firmami. 

Spiknutí v Davosu odhaleno 

Hlasatel australského pořadu5 Sky News, Cory Bernardi se do spiklenců ze ‘Světového 

ekonomického fóra‘ (World Economic Forum, dále: WEF) v Davosu a jejich pomahačů 

řádně pustil. Předně obvinil WHO z toho, že mlčky dovolila Číně vyvinout tak zvaný virus a 

pak sami honem-honem vydali ‘pandemické dluhopisy‘ v hodnotě 500 milionů dolarů. Podle 

podmínek těchto dluhopisů, kdyby k žádné pandemii nedošlo, pak musela WHO vyplatit 

investorům asi 500 milionů dolarů začátkem roku 2020. Jenže investoři ztratili po celé čáře, 

protože WHO dobře věděla co se chystá, vždyť v tom byli zúčastněni a byla si jista, že 

pandemie přijde. 

Bernardi dále napadl Světový potravinový program, Světovou obchodní organizaci a jiné 

podobné nadnárodní spolky za to, že rozšiřují lži a jejich závěry, týkající se klimatických 

záležitostí jsou zkreslovány natolik, aby souhlasily s jejich propagandou. 

„Všechny tyto autoritativní organizace mají tu stejnou (tajnou) agendu,“ říká, 

„chtějí zbavit svět uhlíku, zbavit ho průmyslu a zbavit Západní svět veškeré 

moci. Je to sdružená snaha za účelem předělat kapitalismus na něco jiného, což 

je socialismus.“ (Možná je to spíš diktatura, nebo novodobý otrokářský řád.) 

Zdůraznil, že WEF celou tuto snahu vede. Oni navrhli ‘Great Reset‘ a zavedli heslo 

‘Vybudovat znovu a lépe‘ (Build Back Better). Podle jejich představ lidé v tomto novém 

světovém systému nebudou vůbec nic vlastnit a budou všecko pronajímat – budou všecko 

pronajímat právě od nich, nebo lépe řečeno od globalistů, kteří budou vlastnit všecko, co zde 

na světě je. To neudělá svět rovnoprávnější, když veškerý majetek bude soustředěn v rukou 

několika málo jedinců a ze zbytku světa se stanou ekonomičtí otroci. 

Bernardi upozorňuje, že existují určité varovné signály, které musí člověk dobře sledovat, 

protože pokaždé znamenají nějakou katastrofu. Jako na příklad, když se objeví někdo, kdo 



řekne: „Já jsem od vlády a přišel jsem, abych vám pomohl,“ pak je zde pádný důvod obávat 

se. 

Další varovný signál je slovo ‘world‘ (svět, světový, světová) v názvu organizace. Jedna 

z nich je, na příklad, Světový potravinový program, který je součástí OSN a dostal v r. 2020 

Nobelovu cenu míru. A i když utrácí ročně 8 miliard dolarů na potírání hladu ve světě, stále 

dál máme 850 milionů podvyživených lidí a asi 780 milionů obézních. 

Světová meteorologická organizace, která čítá 200 lidí vydává jednou za rok zprávu o 

světovém počasí, kde hodnotí stav skleníkových plynů, změnu klima, stoupání oceánů apod. 

V r. 2019 prohlásili, že australské požáry porostu měly vliv na klimatické změny, ale vůbec 

se nezmínili o žhářích, kteří tyto požáry zakládali. 

Podle nich způsobují klimatické změny také povodně, nebo sucha, bouřky, tornáda a jiné 

škodlivé povětrnostní vlivy. (Že by neznali HAARP?) 

Jako další, Světové zeleninové centrum, které opravdu existuje, pracovalo celých 20 let na 

výzkumu sladké brambory, než to vzdali, protože cena výzkumu v porovnání s jeho výsledky 

byla příliš vysoká. V současné době hledají původní rostliny, ze kterých vznikly dnešní 

kultivované odrůdy, aby ochránili lidskou potravu před klimatickými změnami. 

Čas není na naší straně 

Bohužel, není moc času6 něco proti všem těmto spiklencům udělat, protože lidstvo je ve 

skutečnosti na skluzu směrem dolů a hrozí mu vymření i bez jedovatých injekcí proti Covidu. 

Skutečný stav lidstva je v tomto směru v přímém rozporu s tím, co nám media a politikové 

neustále opakují. Ne, země není přelidněna; množství jejich obyvatel, aspoň těch z tak 

zvaného kulturního světa, pracovitých a podnikavých, naopak rapidně klesá. 

Velké množství mladých lidí jsou dnes neplodní, anebo nemohou mít děti z jiných důvodů a 

hodně nově narozených dětí mají vrozené vady. Je to s největší pravděpodobností zaviněno 

chemickými jedy v potravinách, což jsou často pozůstatky současného zemědělství, které 

spoléhá na Roundup a jemu podobné toxické látky. Další viník je samozřejmě 

elektromagnetické záření, které na nás sálá odevšud, ze všech stožárů, z naší vlastní 

mikrovlnky a televizní obrazovky a hlavně z mobilu, který máme stále zapnutý v kapse nebo 

v kabelce. 

Dr. Shanna Swan dává velkou část viny za tento stav endokrinním narušovačům, což je druh 

chemikálií, které dokážou napodobovat tělesné hormony a takto vytvářet hormonální chaos. 

To je velký problém pro lidský zárodek na začátku těhotenství, kdy se má pohlavně 

orientovat. 

Endokrinní narušovače jsou dnes všude: jsou to všecky plastiky, šampóny, kosmetika, 

pesticidy, jídla v konzervách, pokladní lístky v obchodech, polštáře na sedacím nábytku – je 

velmi těžké se jim vyhnout. (Odhadem, hlavní škodlivá látka bude bisfenol A.) 

Bylo zjištěno, že tyto látky se v organizmu akumulují, generaci po generaci. Když byly 

pokusné myšky hned po narození vystaveny těmto vlivům, pak jako dospělé měly méně 

spermií než kontrolní skupina, což se přeneslo i na jejich potomky. Po třech generacích byla 

celá pětina těchto myší neplodná. 



Počet mužských spermií klesl v Západních zemích od r. 1970 o 59% a hladina testosteronu 

klesá o 1% každý rok. Celosvětová plodnost klesla o 50% mezi 1960 a 2015. V mnoha 

částech světa se populační růst zastavil a v některých zemích stále klesá. Dokonce i naše 

mozky se zmenšují a úměrně tomu klesá i hladina znalostí, schopností a inteligence mezi 

lidmi. 

Dnes dokonce7 i Čína zaznamenává úbytek populace a za posledních 10 let počet lidí 

pracovního věku, což je 15-59 let klesl o celých 46 milionů (z 940 na 894 milionů). Je 

očekáváno, že tento trend bude pokračovat, což se nepříznivě promítne i do čínské ekonomie, 

která získávala právě tím, že měli velké procento lidí pracovního věku. 

Podle běžných pravidel, -1% rozdíl v počtu zaměstnanců se promítne jako snížení růstu 

hrubého domácího produktu o -0,55%.  

Evropská Unie teď taky propaguje potraty 

Evropská unie vydala letos v březnu prohlášení, týkající se pohlavního a reprodukčního 

zdraví, které již Evropský Parlament v tichosti odsouhlasil. Tím se staly potraty složkou 

‘základních nutných služeb pro lidské zdraví‘ a součástí ‘lidských práv‘. Potrat samotný je 

považován za ‘základní zdravotní službu a lidské právo‘. 

Tento dokument, známý jako Matičův dokument, považuje právo na potrat za základní právo 

každé ženy a je to podpůrný pilíř nesmyslné rovnoprávnosti mezi pohlavími. Takto nově 

nabytá práva mají usnadňovat ženám přístup k potratovým službám, stejně jako k ochraně 

proti početí a k pohlavní výchově. 

Takže země, které podobně jako Polsko mají přísné proti-potratové zákony se dnes proviňují 

proti ‘lidským právům žen‘. 

V dokumentu je rovněž zdůrazněna nutnost sexuální výchovy pro děti na základních školách 

a v pokračovacích školách, údajně proto, že takové informace mohou ‘podstatně přispět ke 

snížení pohlavních násilností a obtěžování‘. (Jejich ptačím mozkům zjevně uniklo, že pravý 

opak je pravda a že vytvářejí katastrofu.) 

Kastrování chlapců jako další krok 

Organizace8, zvaná ‘Plánované rodičovství‘ (Planned Parenthood) má dokonce v záměru 

kastrovat dospělé muže a zneutralizovat pomocí chemikálii malé chlapce. Použitím 

syntetických hormonů dnes dokážou natrvalo zničit jejich reproduktivní orgány. 

Propaganda, media a i někteří nesvědomití lékaři navádějí děti na změnu pohlaví a 

rodičovský nesouhlas je odstraňován skrze soudy. Takže mladí chlapci se nechávají 

předělávat na děvčata a děvčata na chlapce. Později, až získají trochu víc rozumu, tak tohoto 

činu vesměs litují, ale pak už je pozdě vrátit zpátky co je nenávratně pryč. Je mnoho těch, co 

pak spáchají sebevraždu. 

Je možné, že základ tomuto šílenství dal už kdysi dávno Bruce Jenner (nar. 1949), který jako 

mladý byl úspěšný olympijský sportovec a dokonce za svůj úspěch v Dekathlonu získal v r. 

1972 na Mnichovských olympijských hrách zlatou medaili. Později se angažoval jako 

televizní a mediální osobnost a politik. Byl často viděn na plakátech, kde většinou propagoval 

sporty, spolu se zdravou výživou. Byl to jakýsi vzor pro mladé lidé té doby, kteří k němu do 

jisté míry vzhlíželi. 



Bruce měl šest dětí se třemi manželkami. A 

pak se v r. 2015 rozhodl, že bude ženou. 

Nechal si udělat patřičné operace a dnes si 

říká Caitlyn Jenner. 

Samozřejmě, toto mělo řádný dopad na 

mládež, která jaksi obdivovala tohoto 

mladého, atletického optimistu, který se na 

ně smál z návěští a z televizních obrazovek. 

Pro mnohé byla jeho změna z rodu 

mužského na ženský velkým zklamáním, 

pro jiné to možná byla inspirace. 

 

1 http://themillenniumreport.com/2021/03/the-fake-great-reset-end-of-civilization-as-we-know-it/ 
2 https://www.bitchute.com/video/jT1WPFDNpOks/ 
3 https://forbiddenknowledgetv.net/monopoly-an-overview-of-the-great-reset-follow-the-money/ 
4 https://forbiddenknowledgetv.net/monopoly-an-overview-of-the-great-reset-follow-the-money/ 
5 https://www.zerohedge.com/geopolitical/socialism-global-scale-sky-news-host-demolishes-davos-elites-and-

great-reset-scheme 
6 https://endoftheamericandream.com/science-proves-that-time-is-running-out-for-humanity/ 
7 https://anti-empire.com/chinas-working-age-population-shrunk-by-46-million-in-a-decade/ 
8 https://www.naturalnews.com/2021-04-04-planned-parenthood-now-chemically-castrating-adolescents-

neutering-male-children.html 

 

 
Zdroj: Wikipedia 
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TO NENÍ VAKCINAČNÍ KAMPAŇ PROTI CHŘIPCE; TO JE VÁLKA! 

27. února 2023 

Dr. Lee Merritt je bývalou ředitelkou1 ‘Asociace amerických lékařů a chirurgů‘. Je odborník 

na biologické zbraně, které měla možnost dlouhodobě studovat ve funkci ortopedického 

chirurga pro námořnictvo Spojených států. 

Dr. Merritt je dobře obeznámena s válečnou situací. Proto bychom jí měli věřit, když říká, že 

dnes žijeme v době války, páté-generace. Tento typ válčení využívá biologické prostředky 

proti lidským bytostem. Namísto skutečných zbraní používá propagandu a ekonomickou 

válku, za účelem oslabení všech zúčastněných národů. 

To, co teď potřebujeme, je funkční lékařské ošetření namísto nefunkčních vakcín. Neměli 

bychom být terorizováni mediální propagandou, která nám neustále vyhrožuje neškodnými 

viry. To je důvod, proč jsou všechny informace tak mocně cenzurovány médii, internetem a 

vším mezi tím, a proč je vakcína prezentována jako jediné řešení. 

Vakcíny proti koronaviru jsou horší než nemoc sama. To proto, že obsahují Messenger RNA 

(mRNA), který je injekčně vpraven do našich těl a který mění náš genetický kód takovým 

způsobem, že začneme vyrábět vlastní, obměněnou verzi viru, což pobídne imunitní systém 

aby ho napadl. Když dojde k požadované reakci, imunitní systém napadne své vlastní buňky, 

své vlastní tělo, které má správně bránit. 

Nové vakcíny nejsou testovány. Normální testování trvá roky, než může být látka doporučena 

jako bezpečná. Samozřejmě, že skutečná nemoc již mezitím zmutovala a neexistuje, takže 

vakcína je ve všech případech nepotřebná. Každá vakcína je nepotřebná! 

Dr. Merritt říká, že kdyby byla v Číně a chtěla by zničit americkou armádu, nebo vyhubit celé 

lidstvo, vyvinula by mRNA vakcínu z látek, které neexistují v přírodě. Tim pádem by nikdo 

na očkování nezemřel, protože by se nemohl dostat do styku se skutečnou nemocí. O dva 

roky později by vypustila látku, ze které bylo očkování vyrobeno a to by způsobilo hromadné 

úmrtí všech předtím očkovaných. 

Nikdo neví, na co jsou dnešní nové vakcíny naprogramovány. Pouze hlavní lékaři, kteří je 

navrhli a možná ti, kteří jim to přikázali, to vědí. A neexistuje žádný způsob, jak předpovědět 

výsledek takového zásahu. 

A přesto nás všichni nutí do očkování 

Media, politikové a mnoho neznalých lékařů stále doporučují očkování, o němž nic nevědí. A 

dokonce je prohlašují za bezpečné, i když takové tvrzení není vůbec ničím podloženo. 

Oficiální internetová stránka2 vlády Anglie uvádí: "Očkování je jediným a nejefektivnějším 

způsobem, jak snížit úmrtí a těžké nemoci z Covid-19," což je přímá a ničím nepodložená lež. 

Existují účinné léky a také vitamíny, C a D a i mnohé bylinné přípravky, z nichž většina byla 

rychle zakázána a lékaři je nesmějí předepisovat. Některé léky byly zabaveny 

nezodpovědnými a podlými politiky, kteří je ukryli a pak prodávali za mnohem vyšší ceny. 

Oficiální anglická stránka pokračuje: "Vakcína Pfizer / BioNtech byla hodnocena v klinických 

studiích, které zahrnovaly více než 44 000 účastníků. Nejčastější vedlejší účinky ve studiích 



byly bolest v místě injekce, únava, bolesti hlavy, bolesti svalů, zimnice, bolesti kloubů a 

horečky; tyto se vyskytly u více než 1 z 10 lidí." 

Další podvod. Žádných 44 000 účastníků se nekonalo. Jestli jich bylo 30, tak to je všecko a 

pouze u části z nich byla nutná odezva ve formě zvýšeného počtu protilátek. Tak, jak později 

píšou, že více než 1 z 10 lidí trpěli zápornými vedlejšími účinky, tak se toho testu mohlo taky 

zúčastnit pouze 10 lidí. 

Ale všimněte si toho šikovného podvodu: ‘Více než 1‘, to může být taky devět! 9! 

Anglická stránka pokračuje dále: "Nežádoucí účinky nebyly hlášeny u starších dospělých 

(více než 55 let) tak často, jako u mladších lidí." Přirozeně neexistovaly žádné nežádoucí 

účinky u starších, protože ti všichni zemřeli. 

 

Ve skutečnosti, příliš mnoho lidí umírá na následky očkování 

"Zdravotní personál hlásí3 ... ti, kteří žijí v domovech pro staré občany umírají dříve, než 

dostanou druhou injekci." Čímž chtějí říct, že umírají po té první. (Zdroj: metro.co.uk) 

"Záplava Covidu-19 zasáhla první domov pro staré občany ve Skotsku, kde byli všichni proti 

němu očkováni." (Zdroj: Glasgowlive.co.uk) 

"V pečovatelském domě v Perthu potvrdili vypuknutí pozitivních případů koronaviru v tomto 

zařízení navzdory tomu, že většina obyvatel a personálu byla nedávno očkována." (Zdroj: 

Dailyrecord.co.uk) 

„Devět obyvatel domova důchodců zemřelo následkem hrozivého vypuknutí Covidu, pouhých 

10 dnů poté, co, dostali první dávku Pfizerovy vakcíny.“ (Zdroj: thesun.co.uk) 

A ve Španělsku: „Tragické rozšíření (Covidu) v domově El Salvador v Lagartera, ve 

Španělsku postihlo všech 78 obyvatel až na jednoho.“ (Zdroj: thesun.co.uk) 

V Anglii bylo4 460 úmrtí a 243 612 ublížení na těle způsobeno vakcínami v období mezi 9. 

prosincem 2020 a 21. únorem 2021. Ukázka několika hlavních problémů je v tabulce níže 

uvedené. Mnohem víc informací je přímo na stránce. 

Zdravotní problém: Pfizer/BioNTech AstraZeneca 

Krevní problémy 2,033 799 

Srdeční problémy 1,032 (25 úmrtí) 1,516 (30 úmrtí) 

Oční problémy 1,242 vč. oslepnutí 1,613 vč. oslepnutí 

Žaludek a střeva 9,360 (11 úmrtí) 17,597 (5 úmrtí) 

Celkové onemocnění 26,394 (111 úmrtí) 56,377 (146 úmrtí) 

Infekce 1,863 (33 úmrtí) 3,016 (32 úmrtí) 

Svaly a tkáně 11,565 19,241 

Psychiatrické problémy 1,235 2,773 

Dýchací ústrojí 3,575 (12 úmrtí) 4,059 (10 úmrtí) 

 

A protože očkování firmy Moderna, stejně jako očkování Johnson & Johnson jsou stejného 

druhu, neboli mRNA jako to, co vyrábí Pfizer, tak můžeme uvažovat stejné následky i tam. 



Očkování je ta pandemie 

Takže můžeme usoudit5, že pandemie není korona, ale očkování proti ní. V americkém státě 

Kentucky očkovali 35 jeptišek a během dvou dnů testovalo 26 z nich pozitivní na koronu a 3 

z nich zemřely. Dvě z nich neměly před smrtí žádné příznaky a testy neukazovaly koronu. 

Dr. Witold Rogiewicz z Varšavy si při populárním televizním programu otevřeně dělal 

legraci z těch, co jsou proti očkování. Potom dostal druhou dávku Pfizerova očkování, opět 

na kameře a zemřel o dva týdny později. Krátké video6 je na stránce. 

V německém domově7 pro starší občany v Berlíně-Spandau, 8 ze 31 obyvatel, kteří sice měli 

demenci, ale jinak byli předtím naprosto zdraví, zemřeli poté, co dostali Pfizer/BioNTech 

očkování. První úmrtí bylo po šesti dnech od očkování a ten zbytek zemřel během dvou 

týdnů. 

Ve Španělsku dopadli8 mnohem hůře. Po první dávce Pfizerova mRNA očkování začátkem 

ledna, všichni obyvatelé i zaměstnanci domova v Seville vážně onemocněli. Tento domov má 

asi 145 obyvatel. Do půlky února bylo 46 z nich mrtvých a 28 dalších, plus 12 zaměstnanců 

byli stále ještě nemocní. Další očkování bylo zastaveno. 

Israel je světová testovací laboratoř 

Generální ředitel9 firmy Pfizer Albert Bourla řekl během rozhovoru v NBC televizním 

programu, že: „Israel se stal světovou laboratoří, protože používají pouze naše očkování … 

takže můžeme studovat jak ekonomickou stránku, tak i zdravotní.“ Tito barbaři si udělali 

testovací laboratoř ze státu Israel! Že se k tomu Židé propůjčili, je zvláštní. 

Je hanebné, že očkovaní nejsou informováni o tom, že jsou používáni namísto zvířat pro testy 

nějakého škodlivého přípravku. S pomocí tak zvaných ‘zelených pasů‘ a také skrze různé 

způsoby zastrašování zkouší vláda Israele donutit každého občana, aby se nechal očkovat. 

Zajímalo by mne, jestli i Netanjahu a jeho rodina byli očkováni! 

Israel obdržel přednostně miliony dávek očkování. Po dvou měsících ‚úspěšné‘ očkovací 

kampaně mají obrovské množství onemocnění Covidem u lidí všeho stáří. Došlo také 

k ostrému nárůstu problémů u těhotných žen, z nichž mnohé jsou v kritickém stavu. I děti a 

novorozenci trpí dnes koronou a ze 400 případů v listopadu minulého roku vzrostl k únoru 

2021 počet nemocných dětí do dvou let na 5 800. 

To jasně dokazuje, že existuje těsná spojitost mezi hromadným očkováním a škodlivými 

vedlejšími účinky a úmrtím. Dokazuje to, že očkovaní lidé jsou ti, kteří tuto nemoc a její 

mutace po očkování nejen že dostanou, ale také ji rozšiřují. 

Jistý Israelec dal na YouTube video, které tam samozřejmě nevydrželo, kde informuje o 

strašných následcích hromadného očkování. Říká: „Mnoho lidí tady v Israeli umírá poté, co 

dostali Pfizerovo očkování proti Covidu-19. Ale žádné tyto informace se nedostanou do 

hlavních medií. Vyzývám všecky, modlete se a proste Boha, aby toto zlo okamžitě zastavil.“ 

Tři světové války 

Takže se můžeme ptát: věří lidé (anebo spíše vláda) Israele tak moc očkování? Anebo se 

bohatí Židé zkoušejí zbavit svých chudších příbuzných? Je pravda, že to, co se dnes děje, je 

v přímém souladu s plánem na tři světové války10, který vyjevil vysoce postavený zednář 



Albert Pike a který napsal v r. 1871 svému příteli Mazzinimu do Itálie. Text jeho dopisu je 

přiložen: 

„První světová válka bude vedena za účelem svržení carů v Rusku a kvůli 

nastolení ateistického komunismu tamtéž. Druhá světová válka bude rozpoutána 

mezi fašisty a politickými zionisty. Tato válka skončí zničením nacizmu, zatím co 

politický zionismus bude natolik silný, aby mohl založit samostatný stát Israel 

v Palestině. 

„Třetí světová válka musí být rozpoutána tak, že bude využito rozdílů, 

způsobených Agenturou Iluminátů mezi politickými zionisty a vedoucími 

Islámského světa. Tato válka musí být vedena tak, aby Islám a političtí zionisté 

zničili jeden druhého. Ostatní národy, které budou opět rozděleny na dva tábory, 

budou nuceny bojovat až k úplnému fyzickému, morálnímu, spirituálnímu a 

ekonomickému zničení.“ 

Uvědomte si, že velkou část používané terminologie jsme v té době, v r. 1871 ani neznali. 

Přátelé, toto je válka; je to třetí světová válka a v té válce jsme my ten nepřítel 

Jinde ve světě11 bylo zjištěno, že během 5-týdenního očkování, vakcína firmy Pfizer zabila 40 

krát více starých lidí než virus sám. A když přišlo na ty mladé, vakcína jich zabila 260krát 

více než by virus dokázal. V Číně vyrobená vakcína není o nic bezpečnější a ve skutečnosti 

již způsobila notnou dávku úmrtí a škodlivých vedlejších účinků. 

Celkově, Dr. Hervé Seligman z university Aix-Marseille ve Francii zhodnotil matematicky 

množství mrtvých obětí Covidu, kteří byli očkování a těch, kteří očkováni nebyli. Přišel 

s následujícími výsledky: 

• 4,91 lidí ze 100 000 zemřelo na Covid bez očkování; 

• 50 lidí ze 100 000 pod 65 let stáří zemřelo na Covid s očkováním; 

• 200 lidí ze 100 000 nad 65 let stáří zemřelo na Covid s očkováním. 

Informace o očkovaných byly nashromážděny během 3-týdenního odstupu mezi jednotlivými 

dávkami. Ovšem nesmíme zapomenout, že tyto informace pocházejí z doby těsně po 

očkování. Co bude následovat později, nebo dlouhodobě, může být mnohem a mnohem horší. 

Lékaři proti očkování 

Dvanáct významných vědců12 a lékařů poslali dopis úředníkům Evropské unie, ve kterém se 

dožadují zastavení očkování. V dopise zpochybňují dostatečnost testování těchto vakcín a 

jejich bezpečnost. Vědci poukázali na širokou škálu nebezpečných vedlejších účinků u dříve 

zdravých lidí, ke kterým došlo po očkování geneticky podmíněným očkováním proti Covidu. 

Další lékaři po celém světě začínají konečně chápat vážnost situace a nabádají lidi proti 

očkování. Ale – není tak trochu pozdě? Media stále ještě chrlí tuny propagandy na podporu 

očkování a urgují lid, aby si nechali píchnout smrtící injekci. Už asi 300 milionů lidí po 

celém světě bylo očkováno. Tito všichni pravděpodobně zemřou během několika dalších 

měsíců. 

Doktorka Sherri Tenpenny13, dobře známá a neústupná znalkyně záporných vlivů očkování 

říká, že všecka nová očkování jsou nástrojem depopulace, který začne fungovat během 3-6 



měsíců. V současné době existuje 83 druhů nových očkování, které jsou zkoušeny na 

zvířatech a na lidech. Nikdy předtím nebylo tolik firem, které by testovaly tolik druhů 

očkování a ještě všichni zaráz a to proti viru, který ještě nikdy nebyl izolován a kdoví jestli 

existuje! 

Pět z těchto očkování14 jsou již používány na lidské populaci. Vedlejší účinky jsou hrozivé. 

V týdnu, začínajícím 28. únorem zaznamenala organizace CDC v Americe zvýšení ze 19 000 

hlášených záporných vedlejších účinků na více než 25 000 a to za pouhý jeden týden. Během 

toho stejného týdne, úmrtnost vzrostla ze 1 097 hlášených případů na 1 278, což činí 181 

zemřelých za jeden jediný týden. 

Systém hlášení následků očkování organizaci CDC je dobrovolný a je dobře znám tím, že 

uvádí jen asi 10% skutečného stavu. To znamená, že namísto 1 278 úmrtí na očkování proti 

koroně došlo už ke 12 780 úmrtím za jeden jediný týden. Dovedete si představit nějaký 

výrobek – může to být cokoliv – který když používán by způsobil, aby tolik lidí na něj 

zemřelo, anebo aby tolik lidí na něj mělo tak strašlivé a nebezpečné reakce? Jak dlouho by 

takový produkt asi vydržel na trhu? Byla by vláda ochotna něco takového lidem vnucovat? 

Zákeřné metody propagandy 

Manipulátoři používají15 veškeré prostředky, které mají k dispozici, aby nás nalákali na toto 

smrtící očkování. Používají uplácení ve formě zákazu pro neočkované při veřejných 

společenských akcích, či v tělocvičnách a obviňují je, že zpomalují návrat k normálu. 

Používají významné osobnosti a filmové, či televizní kašpárky na přesvědčování, jak skvělý a 

zodpovědný čin očkování je. 

Předstíraný nedostatek očkovacích látek je další trik. Lidé vždycky chtějí to, co je 

nedostupné. Pak přijde nátlak ve formě falešné popularity, kdy se veřejně známí lidé nechají 

očkovat přímo v televizi – destilovanou vodou samozřejmě, ale to se nikomu neřekne! 

Průzkum veřejného mínění je vystavován na odiv, kdy lidé vřele doporučují očkování. 

Takový průzkum je způsob na ovlivňování názorů, ale ne odraz veřejného mínění. 

A nakonec, zkoušejí nás přesvědčit, že jakýkoliv odpor je zbytečný. Straší nás s povinným 

očkováním, s očkovacími pasy, s očkovacím ID a s podobnými nesmysly. Nevyhnutelnost je 

další velice účinná zbraň. 

Nenechte se od nich obelstít. Mohlo by vás to stát to nejcennější co máte – váš život. 

 

1 https://www.naturalnews.com/2021-02-05-covid-vaccine-weaponized-medicine.html 
2 https://www.gov.uk/government/publications/coronavirus-covid-19-vaccine-adverse-reactions/coronavirus-

vaccine-summary-of-yellow-card-reporting 
3 https://oye.news/news/pandemic/care-home-deaths-rise-as-residents-receive-their-first-jab/ 
4 https://humansarefree.com/2021/03/deaths-injuries-from-covid-19-vaccines-reported-in-the-uk.html 
5 https://www.naturalnews.com/2021-03-02-vaccine-pandemic-nuns-vaccinated-convent-tested-positive.html 
6 https://thecovidblog.com/2021/03/11/ 
7 https://humansarefree.com/2021/02/german-nursing-home-whistleblower-elderly-dying-after-covid-

vaccine.html 
8 https://thecovidblog.com/2021/02/16/spain-second-pfizer-shots-halted-after-46-nursing-home-residents-die-

after-the-first-shot/ 
9 https://gilad.online/writings/2021/2/27/hot-off-the-press-pfizer-ceo-albert-bourla-admits-israel-is-the-worlds-

labnbsp 

 



 
10 https://safenetforum.org/t/albert-pikes-three-world-war-letter-1871/22051 
11 https://www.intellihub.com/pfizers-coronavirus-vaccine-killed-40-times-more-elderly-than-the-virus-itself-

report/ 
12 https://childrenshealthdefense.org/defender/scientists-doctors-halt-covid-vaccines/ 
13 https://www.dcclothesline.com/2021/02/12/dr-sherri-tenpenny-how-the-depopulation-covid-vaccines-will-

start-working-in-3-6-months/ 
14 https://www.youtube.com/watch?v=8iaKAWWGyWI 
15 https://tapnewswire.com/2021/03/5-desperate-ways-theyre-trying-to-trick-you-into-taking-the-covid-vaccine/ 



KAPITOLA 46 

OTÁZKA: KOLIK BUDOV WTC BYLO ZBOŘENO PŘI 9/11? 

ODPOVĚĎ: VŠECKY! 

28. února 2021 

Ne každý to ví, ale Světové obchodní centrum (World Trade Center, neboli WTC) v New 

Yorku mělo celkem 7 budov, viz mapka níže přiložená. Všecky byly 11. září 2001 anebo o 

nějaký den později zbořeny. Nám předložili pouze budovy č. 1 a 2, možná se někdy zmíní o 

budově č. 7. Ale ve skutečnosti, všech sedm bylo srovnáno se zemí. A přitom jako řešení jsou 

oficiálně nabízena pouhá dvě letadla (to třetí skončilo v Pentagonu a čtvrté kdesi 

v Pennsylvanii). 

Možná ta dvě letadla byla kouzelná letadla, která se tam točila od jedné budovy ke druhé, až 

je všecky zničila, všech sedm. Stejně jako ta kulka, která zabila presidenta Johna F. 

Kennedyho, která byla podle Warrenovy komise taky kouzelná, protože nejen že zabila 

presidenta, ale ještě zranila guvernéra Texasu Johna Connalyho, který seděl na sedadle před 

ním. 

 

Kromě budov1 WTC č. 1 a WTC č. 2 (na obrázku), také jiné okolní budovy byly ten stejný 

den zbořeny: 

• WTC č. 1, letadlo vrazilo do budovy v 8:46, a zřítila se v 10:28. 

• WTC č. 2, letadlo vrazilo do budovy v 9:03 a zřítila se v 9:59. 

• WTC č. 3, Marriott hotel. Není záznam o tom, proč byl stržen ale na jeho místě byl 

vybudován nový mrakodrap, další Marriott hotel o 22 poschodích. 



• WTC č. 4, South Plaza, byly v ní firmy: Deutsche Bank, New Yorkský obchodní 

úřad. Budova byla údajně narušena pádem budovy č. 2 a později byla zdemolována. 

• WTC č. 5, v budově byly banky: Credit Suisse, Morgan Stanley a jiné. Budova byla 

částečně zničena požárem a později stržena; 

• WTC č. 6, v budově byl Celní úřad, IRS, BATF. Budova byla zdemolována po 

zničení WTC 1 a WTC 2, není řečeno čím, jak a proč. 

• WTC č. 7, Budova byla údajně zasažena odpadem z padající budovy č. 1, která se 

zřítila krátce po 10. hodině ráno. Jak se tento odpad dostal přes budovu WTC č. 6 (viz 

plánek níže) není vysvětleno. Tato budova přesto stála dál a spadla z ničeho nic až v 

17:21 odpoledne. Organizace2 amerických inženýrů a architektů vydala prohlášení, že 

budova zkolapsovala kvůli ‘selhání všech podpůrných sloupů zaráz‘, což může docílit 

pouze kontrolovaná demolice. 

Okolní budovy, zničené, ale opravené: 

• Řecký ortodoxní kostel St. Nicholas – budova shořela, ale byla znovu vybudována. 

• Budova firmy Verizon (telefonní společnost) – fasáda byla místy zničena, ale ne 

vážně a budova byla opravena. 

• Budova Světového finančního centra byla zasažena odpadem, ale neutrpěla 

strukturální škody. Později byla opravena. 

 

 



 

Celkem vzácné video z 9/11 situace, ukazující výbušniny je možno vidět zde3. 

 

1 https://en.wikipedia.org/wiki/World_Trade_Center_(1973%E2%80%932001) 
2 https://canada.constructconnect.com/dcn/news/others/2020/05/world-trade-center-7-building-did-not-collapse-

due-to-fire-report 
3 https://www.bitchute.com/video/R8xC7N85c3ly/ 
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